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1. BEVEZETŐ IMA 

 

Hálát adok neked Teremtő Atyám, Mennynek és Földnek 

Istene, amiért elküldted számunkra a Jézus Krisztust, mint az 

emberiség Megváltóját, hogy újjá teremtsen és haza vezessen 

minden egyes eltévedt szellemet, az Örök Hazába. Hálatelt 

szívvel mondok köszönetet ezen szerény, a lelki élet rejtelmeibe 

bevezető kis munkámért, amelyet a Te akaratodnak 

engedelmeskedve igyekeztem tehetségemhez mérten nyújtani az 

effajta szellemi segítségre rászoruló földi testvéreimnek. 

Hála és köszönet Neked Megváltó Jézus Krisztus a te földre 

jöveteledért és az itt végzett hatalmas és örök érvényű megváltó 

munkádért, valamint a „halottak beszédéért”, amelynek 

lehetőségét a mózesi tilalom miatt megváltói munkáddal szent 

szintre emeltél és megnyitottál.  

(Mózesnek ugyanis az alacsony szférák miatt meg kellett 

tiltani a „halottlátást” és „halottidézést” mert csak az anyag és a 

bűn felé vezették volna a zsidó népet.) 

Szívbeli köszönetet érzek és mondok Jézus Krisztus Máriáért, 

aki 2000 éven keresztül vezette az üdvösségre a népet és nagyon 

sok áldozatkész missziós szellem segítségével elvezette a III. 

kijelentésnek a befogadásához. 

Hála Neked a Szentlélek kiáradásáért, Aki elvezeti a népet a 

teljes Igazságra. 

Kérlek Atyám, mindannyiunk teremtő, Éltető és Megtartó 

Atyja, áldd meg jelen munkánkat, hogy minél több ember 

üdvösségéhez mécsvilágként szolgálhasson a Te neved 

dicsőségére! 

Ámen 
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2. ELŐSZÓ 

 

Az Ige testté lett, hogy legyen a világ világossága, mert olyan 

hatalmas volt és ma is az, a sötétség a világban, hogy csak egy 

Messiás tudott maradandó világosságot nyújtani az ellentét 

hálójába zuhant emberiség számára. Szeretetből itt hagyta 

Önmagát, még a saját testét is, hogy az üdvösségre meghívottak 

és választottak erőt tudjanak meríteni és fel tudjanak kapaszkodni 

a kegyelmi törvényekhez, Isten szeretetéhez, mert mindent és 

mindenkit magába szív a mindeneket átformáló kegyelem. 

Ennek a kegyelmi kiáradásnak munkásaiként igyekszünk 

közeletekbe hozni a mindeneket újjáteremtő Igét és felkészíteni 

benneteket Annak befogadására, ha hisztek küldetésünkben és 

munkánk erejében.  

Mivelhogy tizenkét embertípus él a földön, ezért nem tud 

mindenkit megmozgatni ama harsona szónak a hangja, amelyet 

mi fújunk és a harangnak hangja, amelyet mi kongatunk, (most 

már vésztjóslóan félre is verjük a harangot) mert mindenkinek 

egy kicsit más az igazsága és más oldalról közelíti meg azt az 

„igazság- mozaikot”, pontosabban Igének magvát, amelyet a 

testetöltése előtt Isten a szívébe ültetett. Sajnos nagy befolyással 

bír a világ a magnak a fejlődésére, attól függően, hogy az ember 

mennyit fogad be, vagy mennyire egyesül a világgal.  

Ennek a kárhozatra ítélt világnak a lélekre gyakorolt hatásai 

semlegesítésére és az üdvösségre való elvezetésére eszközül 

adatott a III. kijelentés és tesz szolgálatot a mi jelen munkánk is, 

melyet egy kezdetleges kis eszközön keresztül terjesztünk szét 

azon kevés lelkek körében, akik hittel meg tudnak nyílni ennek 

befogadására.  Mert mindannak ellenére, hogy a szellemek tana 

igencsak tágítja egy lélek ismeret körét, az üdvösség eléréséhez 

mégis csak HITRE, élő hitre van szükség. 
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3. ÚJÉVI KÖSZÖNTŐ - SZENTLÉLEKRE VALÓ 

HAGYATKOZÁS  

 

Drága gyermekem az Úr Jézusban! 

Ismételten elmúlt felettetek egy esztendő és vizsgáljátok meg 

magatokat, hogy mekkora eredményeket valósítottatok meg 

önmagatokban az elmúlt évben. Ha visszatekintetek sok 

évszázaddal előbbi időkre és összehasonlítjátok a mai embert az 

azokban a korokban élő emberekkel, akár a ti saját 

hajlamaitokkal, mit tudtok megállapítani? Mi azt mondjuk, hogy 

az ember évszázadok, sőt évezredek óta nem változott szinte 

semmit, vagy legalább is nagyon keveset, mert ugyanazok a 

hajlamok jelen vannak a mai ember lelkében is amelyekből annak 

idején reagált egy-egy kísértésben. Ugyanazok a negatív 

tulajdonságok vannak jelen a mai ember szívében és lelkében is, 

mert szinte semmit sem változott a mai ember lelki ábrázata, csak 

a külső körülmények változtak meg, amelyek még széleskörűbb 

lehetőséget kínálnak fel a hajlamok kiélésére. A mai embernek 

gyermekem, sokkal nagyobb a kiélési lehetősége, mint sok évvel 

ezelőtt. Mindezt azonban ő maga termelte ki saját magának a 

hajlamai kiélése révén és építette tudatosan éppen azért, hogy ő 

maga is mélyebben süllyedhessen alá, valamint, hogy másoknak 

is nagyobb esélyt teremtsen meg az elbukásra. Ezáltal még 

nagyobb felelősség terheli a lelkét. 

Ez az össz emberiség mai állapotának képe. 

Ha azonban valamennyire is külön igyekszünk választani 

azokat, akik Krisztust szívből követik a Golgotára, a Krisztust 

felületesen követő és a világi emberektől, habár igaz, Krisztust 

követő ember kevés van, a többi emberben igen erős 

tulajdonságként van jelen például a hatni vágyás, mint az egyik 

domináló és romboló tulajdonság. Sajnos igen szomorú ez a 

látvány. Ti is tudjátok azt, hogy az embernek csak a megvalósított 
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pozitív eredményei azok, amelyekkel pozitív hatásokat képes 

kiváltani más lelkekben, egyébként a többi üres szó a 

végtelenben, és mégis sok esetben az ember minden erejével arra 

törekszik, hogy a másokban olyan hatásokat váltson ki, amely 

mögött még nem áll kellő mélységű és aprólékos lelki munka. Az 

ilyen lélekből kibocsátott hatások olyanok mint az esőben a víz 

felszínén keletkező buborék, ami az egyik pillanatban még van, 

de a másik pillanatban már megsemmisíti egy következő 

esőcsepp és még az emléke sem marad meg a gyorsan forrongó 

időjárás viszontagságai miatt. Ami ebből a hatni-vágyásból 

adódik mint negatív magatartás, az az, hogy az ember önfeledten 

szórja a saját lelkében ki nem dolgozott igazságokat, amellyel a 

másikra olyan terheket rak, amelyeket még a maga lelkében sem 

tudott megvalósítani, de a másik ember sem, éppen azért, mert az 

elméleti tudás még nem vált gyakorlattá, de mivel a tudás kötelezi 

a másik embert is, ebből kifolyólag a másik bukását segítheti elő 

egy kiforratlan igazság továbbítása, a túl-aktivitásból kifolyólag. 

Ezért arra kérünk benneteket, hogy legyetek óvatosak az isteni 

igazságok terjesztésével, mert nem biztos, hogy mindig pozitív az 

eredmény ilyen esetben. Komolyan meg kell vizsgálni, hogy mi 

származik hatni-vágyásból és mi a Szentlélektől, mert az első 

lehet báránybőrbe bújt farkas, ami senkinek sem hoz 

előrehaladást, csak bukást. Az isteni Igazságok terjesztése az nem 

olyan mint az iskolai tananyag előadása az iskolában, mert a 

hitigazságok terjesztéséhez Szentléleknek, míg az iskolai 

tananyagnak az előadásához, inkább a felsőbb tanügyi 

szerveknek történő engedelmességre van szükségetek. 

Minél inkább fel tudjátok ismerni a két megnyilvánulás között 

kezdetben a még hajszálnyi különbséget, annál hathatósabb lesz 

a munkátok, mert nem biztos, hogy mindig a sok anyag érinti meg 

az emberek lelkét, hanem a Szentlélek ereje. Ahhoz, hogy 

működőképessé váljon ez az Erő, nektek magatokban kell 

kitermelni a Neki megfelelő csatornát. Ugyanis tudjátok azt, hogy 
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az ember semmit sem kap Istentől készen, hanem mindennek csak 

a magvát kapja meg és neki kell a magot kicsíráztatni, felnevelni 

és fává növeszteni, hogy az Ég madarai, vagyis a Szentlélek 

fészket rakhasson rajta, mert hát az Emberfia a magvető! Ő az Ige 

magvát hinti szét a nyitott szívekbe. De bizony, ahhoz hogy egy 

mag elérje a teljes kifejlett állapotát, bizony nagyon sok 

viszontagságnak van kitéve, nagyon sok ellensége van, amit 

magának a tulajdonosnak kell mellőle kigyomlálni, hogy a nemes 

magtól semmilyen káros növény ne vonhassa el az éltető 

nedveket. 

Isten az ő nagy szeretete révén küld fénysugarakat az emberi 

lélekbe, annak érdekében, hogy mihamarabb és minél élesebben 

megláthassa a gyomokat a nemes palánta mellett, de sajnos az 

ember sok esetben éppen az ellenkezőjét olvassa ki a dolgokból. 

Ez a villanás viszont nem folytonos, hanem szakaszos, nem 

folyamatos ezért az egy-egy ilyen alkalmakkor kapott 

világosságot, vagy legalábbis annak a hatását meg kellene tudni 

őriznie az emberi léleknek a következő világosságig, csak ez 

nagyon ritkán sikerül. Mivel ez a villanás olyan mint az éj 

sötétjében megjelenő villámlás, amelynél az ember pillanatra 

bevilágítva látja az előtte lévő utat, de a következő pillanatban 

már teljes a sötétség, ezért igen nehéz a tovább haladás, mert csak 

a fény által megvilágított út emlékére való hagyatkozással lehet 

haladni tovább. 

Ezért hát kedves gyermekem, nagyon becsüljétek és őrizzétek 

meg a Szentlélek világosságánál átélt dolgaitokat és ne 

vétkezzetek Ellene, mert a személyre szabott üdvösségetek függ 

Tőle. 

Kedves gyermekem ez csak az egyik rejtett hajlam veszélye a 

sok közül amelyről említést tettem, ami a hívő ember lelkének 

redői alatt meghúzódik, míg a másik ennek a fentebb említett 

hajlamnak a mozgatórugója, ami nem más mint az irigység. 

Kendőzve, a „hívő” emberek között „szent irigységnek” nevezik, 
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pedig az Úr, soha sem avatott szentté egyetlen egy pokolba vivő 

hajlamot sem, sőt mi több nagyon keményen bánt a 

megátalkodott bűnösökkel: 

„Ti viperák fajzatai, olyanok vagytok, mint a fehérre meszelt 

sírok!” 

De a bűneiknek súlya alatt méltán szenvedők felé viszont 

nagyon gyengéd szeretettel viszonyult: 

„Jöjjetek hozzám mindnyájan, akik elfáradtatok és meg 

vagytok terhelve, én felüdítelek titeket.” 

Az irigység olyan bűn, amely nehezen észrevehető és mégis 

nagyot tud rombolni a lélekben. Sok bűnös cselekedet 

mozgatórugójaként van jelen az emberi lélekben. Ahelyett, hogy 

örülnének a hívő emberek egymás elért eredményeinek, inkább 

egy egészségtelen versengés alakul ki és meg akarják semmisíteni 

más lelki előrehaladottságát csak azért, mert azt hiszik, hogy ha a 

másikat lealázzák és mindenáron lekicsinyíteni igyekeznek, azzal 

ők maguk nagyobbnak látszanak. 

Az irigy ember azt hiszi, hogy ha mások lámpását kioltja, azzal 

ő, az ő lámpásával be tudja világítani azt a sötétséget, amelynek 

a bevilágításához Isten szerint több léleklámpásra van szükség. 

Abban a hitben él az ilyen ember, hogy ha más lámpásokat kiolt, 

vagy legalább is elhomályosítani igyekszik, akkor az övé jobban 

fog világítani és messzebbre látszik el a fénye az ő 

szövétnekének, pedig ellenkezőleg működik a dolog. Minél 

többen vagytok olyanok, akik némi világosságot tudtok nyújtani, 

annál nagyobb lesz a világosság, még ha kicsit különböző színűek 

és erősségűek is a bennetek rejlő világosságok. Minél több 

gyertyát egymás mellé helyeztek, annál nagyobb lesz a sötétséget 

megvilágító fényerő és ha megfigyelitek, ha több ilyen világító 

eszközt egymás mellé helyeztek, akkor egymásnak a lángját 

húzzák felfelé, azon egyszerű oknál fogva, hogy a kitermelt hő 

felfelé emelkedik és ez az áramlat emeli a másik gyertya fényét 
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is felfelé és ezáltal is nő a világosság. Álljatok egymás mellé 

lélekben, hogy Istenre hagyatkozva minél több világosságot 

sugározhassatok széjjel a sötétségben. 

Mindennek okáért kérlek benneteket, hogy igyekezzetek 

kiegészíteni egymást, mert csak akkor alakul ki közöttetek az 

összhang, az egység és a harmónia, ha mindenki a saját területét 

bevilágítani igyekszik és nem egy valaki akarja az egész terepet 

láthatóvá tenni a sötétségben, mert mint azt már mondtuk is, hogy 

az igazság terjesztésének árnyéka, ill. lelki terhe van és egy ember 

sincs olyan erős közöttetek, hogy a saját maga terhe mellett más 

léleklámpás terhét is eredményesen el tudja cipelni. De ha mégis 

irigységből ezt szeretné, akkor sajnos a két kereszt súlya alatt 

össze fog omlani a nagyra törekvő ember és a földre fog rogyni, 

mert amely terhet Isten két, vagy több ember számára tervezett, 

azt egy ember nem fogja tudni elhordozni. Istennek viszont az a 

célja, hogy minél több alkalmas ember dolgozzon, mert mint 

mondtam a világosságnak itt a Földön árnyéka is van és minél 

nagyobb a fényetek, annál nagyobb árnyéka van, amit nektek kell 

elhordoznotok a vállaitokon. Aki nem viseli ezeket a terheket, 

annak a világossága lassan elhalványodik a ránehezedő át nem 

emésztett terhektől, illetve negatív erőktől és lassacskán „vak 

vezet világtalant és mindketten gödörbe esnek.” 

Jól vigyázzatok erre gyermekem(!), mert az alázatosság hiánya 

túlkapásokra ingerelhet benneteket, amelyeknek a lelki terhe alatt 

nagy valószínűséggel össze fogtok omlani és aztán elferdülés lesz 

a vége a dolgoknak. 

Kedves gyermekem, igyekezzetek odafigyelni a lelketekből 

feltörő érzésekre, mert nagyon sok alkalommal két, vagy annál 

több érzés tör fel a lelketekből, azzal a céllal, hogy különbséget 

tudjatok tenni az eredeti és a félig eredeti hangok között. Kérjétek 

Istentől az alázatosság ajándékát és mindjárt tisztábban fogtok 

látni és érezni. 
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Nem akar ez feddés lenni, hanem szeretetből történő 

figyelmeztetés az egyéni üdvösségetek elérése érdekében. 

Most Isten veletek. 

Egy névtelen barátotok a szellemhazából. 

 

4. MEGPRÓBÁLTATÁSOK  

 

Drága kedves gyermekem! 

Ha végig nézitek az emberi életeket és sorsokat, szinte nincs 

olyan ember a földön, akinek az életén nem húzódik végig a 

megpróbáltatás vörös fonala, ha nem is az egész életén, de egy 

bizonyos szakaszában az életének, próbatételekkel látogatja meg 

az Úr. Főként az Isten útjára meghívottakra érvényes ez, mert 

azok vannak meghívva az üdvösségre, akiknek már van annyi 

lelki erejük és világosságuk, hogy el tudják viselni ha a 

gondviselés angyalai tanulság céljából valamennyit vissza tudnak 

helyezni az ember vállára, mindazokból a negatív erőkből, 

amelyeket az élete, illetve életei folyamán kitermelt. Ezért 

mondja az én Uram az Őt követőknek: 

- „Menjetek és szedjétek össze az utak mentéről, az 

útkereszteződésekről a bénákat, a vakokat, a sántákat és hozzátok 

el őket a nagy király lakomájára.” 

Tehát akik már képesek terheket hordozni, megpróbáltatásokat 

szenvedni el, azok már meg vannak hívva az üdvösségre, vagyis 

a nagy lakomára. Ezért hát ne zúgolódjatok gyermekem, ha 

megpróbáltatás ér benneteket, mert ez a meghívottságotoknak a 

jele és nem büntetés! 

Ha megfigyelitek az igazán nagyokat, bizony, hogy tele volt 

az életük megpróbáltatásokkal. Minél fejlettebb egy szellem, 
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annál nagyobb terhet kap, ha itt testet ölt és annál nagyobbat 

képes elviselni. 

Ilyen szempontból Máriát, az Úr Jézusom édesanyját 

szeretném előttetek reflektorfénybe állítani, Aki bizony nagy 

megpróbáltatásokat szenvedett el már kislány kora óta. Annak 

érdekében, hogy kicsivel tisztább legyen előttetek a kép Mária 

nagyságát illetően, el kell, hogy mondjam róla, illetve szüleiről 

azt, hogy egy angyal értesítette őket annak kapcsán, hogy egy 

leánygyermeknek kell életet adniuk, aki a megígért Messiást kell, 

hogy a méhébe fogadja. A szülőknél Joakimnál és Annánál meg 

is történt a dolog és meg is született egy kislány, akit Máriának 

neveztek el, de ez nem a megígért gyermek volt. Ekkor hosszú, 

több évig tartó vezeklésbe kezdtek, teljesen tisztán és egymástól 

távol élték az életüket, hogy felkészüljenek a Gyermek 

születésére. Egy bizonyos idő elteltével ismét megjelent az 

angyal és értesítette Annát és Joakimot is, hogy menjenek fel a 

templomba. Amikor felmentek, nagy szeretettel fogadták őket a 

papok és mindkettőjüket egy megszentelt folyosóra vezették, ahol 

a két házasfél, hosszú „különélés” után, nagy szeretetben és szent 

örömben összeölelkeztek. 

Ekkor egy fényfelhő ereszkedett le rájuk és ebben az 

állapotukban fogant meg gyakorlatilag a kis Mirjám, vagyis 

Mária, bárminemű beavatkozása nélkül Joakimnak. Hasonlóan, 

vagyis ugyanazon a felsőbb törvényszerűségnek alapján fogant és 

jött is a világra, mint később maga az Úr Jézus is. 

Mivel Mária, a Szent Háromból jött le és született meg, ezért 

nagyon bájos teremtés volt, miből kifolyólag külön nagyon 

szerették Őt és nagyon boldogok voltak a szülők a kis Mária 

társaságában. De nem sokáig élvezhették a kislányuk társaságát, 

mert már három évesen be kellett vonulnia a templomba a 

templomi szüzek közé nevelés céljából. Nagyon kínos és 

fájdalmas volt az elválás a szülők részéről. A kis Mária viszont, 

már ekkor komoly fogadalmakat tesz, lemond dolgokról a 
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Messiás eljöveteléért, mert már akkor nagyon vágyott a Messiás 

eljövetelére. Az első és legkomolyabb fogadalma a szüzességi 

fogadalma volt és ez lett próbára téve az angyal által, amikor az 

bejelenti neki, hogy Ő lesz a Messiás édesanyja. Tizenöt éves 

koráig naponta felajánlotta magát, önmegtagadásait, szüzességét 

a Messiás megszületéséért és amikor megjelenik neki az angyal, 

az üdvözlet után, közli Máriával jövetele célját. Máriáról tudni 

kell azt, hogy az életét csak azért áldozta fel, hogy a Megváltó 

megszülethessen, de annyira megalázta magát, hogy nem érezte 

méltónak magát arra, hogy Ő szülje meg a kisdedet, hanem arra 

vágyott, hogy legalább a szolgálólánya lehessen annak a szűznek, 

akit Isten kiválaszt erre a feladatra. Teljes szívével így érzett és 

gondolni sem mert arra, hogy netalán Ő lesz a kiválasztott. Erre, 

amikor megjelenik az angyal, közli Máriával, hogy Fiút kell neki 

szülnie, mert, hogy Őt választotta ki Isten erre a feladatra. Mária 

itt nagyon megtorpan, mert hát Ő férfit nem akar ismerni ezután 

sem. És itt a nagy próbatétel! Elsősorban, hogy Ő lett a 

kiválasztott, merthogy erre soha nem gondolt. Ekkor még nem 

tudta Isten tervét, mármint azt a folyamatot, ahogyan a 

fogamzásnak végbe kell mennie. 

Ő a szüzességét Istennek szentelte és mégis mást akar az Isten? 

Hiába volt minden eddigi törekvése és fogadalma, 

mindennemű önmegtagadása már egészen kicsi korától? 

Talán helytelenül érzett 12-13 éven keresztül? 

Egy pillanat alatt rengeteg „kétely” futott át Mária lelkén és az 

angyal csak akkor közli Vele a hogyant, amikor Mária igent mond 

az angyalnak, vagyis meghajol Isten szent akarata előtt. Utána 

kérdezi meg az angyaltól, hogy: 

- „Hogyan lehetséges ez, amikor én férfit ezután sem akarok 

ismerni?” 
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De mindez az „ember-Mária” harca volt és nem azé a szellemé, 

akit kiválasztott Isten a legmagasabb és legnemesebb küldetésre. 

Mindannak ellenére, hogy egy szellem egy bizonyos küldetéssel 

testet ölt, azért mégis a Földön dől el az, hogy meg tud-e felelni a 

szellemvilágban felvállalt hivatásnak, hogy az anyagi síkon meg 

tudja-e valósítani mindazt, amit a szellemvilágban mint küldetést 

elvállalt. 

Ekkor jött a mindeneket felmentő válasz: 

- „A Magasságbelinek a Lelke árnyékol be téged.” 

- „Történjen velem a Te Igéd szerint.” 

Miért volt oly nagy szerepe Máriának a Messiás 

megszületésében? 

Tudnotok kell azt, hogy ahhoz, hogy a lelketek össze tudjon 

kapcsolódni a Szentlélekkel, a gondolat- és érzésvilágotokban 

kell lenni egy-egy érintkezési pontnak, amelynek fel kell 

emelkedni Isten felé, vagyis lelketek nyúlványainak az Isten felé 

történő vágy hatására, fel kell emelkednie a magasabb szférákba, 

hogy létrejöhessen egy kapcsolódási pont az isteni lélekkel, 

melyre az isteni lélek válaszként hozzá kapcsolódik a lelketekhez. 

Ezt a törvényszerűséget szimbolizálja a tékozló fiú esete. Neki el 

kellett indulni az atyai hajlék felé, amely úton az Atya eléje ment, 

hogy félúton találkozhassanak. (Ez legalább a negyedik szféra.) 

Máriában ez a fluid nyúlvány, a Messiás utáni forró vágyban, 

a Vele való találkozás utáni vágyban nyer kifejezést, amelyben, 

mint egy fókusz-lencsében összpontosult és fel tudott emelkedni 

a zsidó nép Messiás utáni vágyódása is, a magas világokba. Mivel 

Mária a legtökéletesebb paradicsomi szellemként jött a Földre, 

ezért a lelkének nyúlványa egészen fel tudott hatolni az ős napok 

szférájába, a Messiások világáig, így az Úr hozzá tudott 

kapcsolódni Máriához ezen a nyúlványon keresztül és meg tudott 

történni a fogamzás. Tehát mivel senki másban nem volt ekkora 
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a Messiás utáni vágy, ezért nem tudott volna senki máshoz hozzá 

kapcsolódni az Úr, csak kizárólag a legtökéletesebb paradicsomi 

szellemhez. Ezért nem szülhette őt meg egy egyszerű asszony, 

mint ahogyan azt sokan hiszik. 

Mária olyan alázatos volt, hogy senki nem vette észre a 

nagyságát. A földi ember viszont úgy akar „nagy lenni”, hogy 

fitogtatja erényeit. 

Azért próbáltam elétek adni Mária nagyságát és szerepe 

fontosságát, hogy megláthassátok azt, hogy amekkora egy 

szellem, ha megszületik, akkor a nagyságához mérten kapja a 

megpróbáltatásokat is. Nem volt ez másként Máriánál sem. 

Mária, amint helyt állt a nagy megpróbáltatásban (egyébként 

sokan vannak olyanok, akik megijednek egy-egy kegyelmi 

kiáradástól még akkor is, ha éppen azt kapják meg amiért 

imádkoztak) és a fogamzás után kiment a házból, azonnal 

megjelent előtte az „őskígyó”, akinek a megsemmisítése végett 

született meg és sziszegve támadott feléje, de Mária hamarosan a 

fejére taposott, minek hatására a kígyó összezsugorodott és 

eltávozott. Ez már egy következő próbatétel volt a számára. 

Egyébként Mária a fogamzás óta folyamatos támadásoknak 

volt kitéve a sátán részéről megpróbáltatás gyanánt. A magzat 

folyamatosan gyötrettetéseknek volt kitéve, amit Mária is átélt. 

De Mária mindezt tudta előre, mert amikor megjelent neki az 

angyal, aki hírül vitte Isten akaratát, a Gyermek születésével 

kapcsolatban akkor azt is megmutatta Neki az angyal Neki, hogy 

mennyit kell szenvednie Szent Fia mellett „Éva bűneinek” a 

helyreállítása érdekében. Már akkor tudatosodott a lelkében a 

hivatása és az ezzel járó minden megpróbáltatás. 

Sokkal könnyebb végigélni egy szenvedést, ha folyamatosan 

éli át az ember, mintha egyszerre mutatják meg neki az összeset, 

ilyen esetben egyszerre zúdul rá az emberre az előtte álló 

szenvedésnek a terhe. De Mária mindennek ellenére igent 
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mondott, még mindannak a reá váró szenvedéseknek tudatában 

is, amelyeket az angyal megmutatott neki. 

Nem kell messzebbre menni, csak megmaradni Mária 

családjában, ahol hatalmas próbát él át József, Mária férje, akinek 

csodás módon mutatják meg azt, hogy kit kell feleségül vennie 

Isten akarata szerint és egyszer csak az derül ki, hogy az a Valaki, 

akire Isten ujjal mutatott, már áldott állapotban van. Ezért 

azonnali agyonkövezés járt volna a zsidó törvények szerint. 

Mekkora vívódáson és hitpróbán kellett Józsefnek átmenni 

ahhoz, hogy kitartson az eredetileg isteni tervnek elfogadott 

akarat mellett, amit a szívében megérzett, amikor minden 

esemény látszólag az Isten ellen szól? Amikor nagy lelki 

gyötrelmek közepette mégis úgy dönt, hogy nem szolgáltatja ki 

Máriát a törvénynek, hanem inkább titokban elbocsátja Feleségét, 

megjelenik az angyal és közli vele az állapot eredetét és az ő 

küldetését, történetesen azt, hogy éppen ott kell Mária mellé 

állnia, ahol ő maga is meg lett próbálva: vállalni azt az apaságot, 

amelyben éppen hogy nem vette ki József a részét csak külsőleg, 

mert valóban, ha ez nem így történt volna, akkor Máriára az 

agyonkövezés várt volna. 

Tehát a nagy megpróbáltatásokra mindig akkor jön már a 

magyarázat, amikor valamennyire is megállja a helyét az ember! 

Mindig a hit és a hitre épülő szeretet az ami próbára van téve az 

életben gyermekem. 

Komoly megpróbáltatás a szegénység, de még nagyobb próba 

a gazdagság, mert a gazdagtól függ a szegény sorsa. A szegény 

ember mindig ki van szolgáltatva a gazdagok vagy legalábbis a 

gazdagabbak szabad akaratának, adakozási hangulatának. 

Az emberek nem jöttek még rá gyermekem, hogy a szegénység 

is és a gazdagság is csak próbaként van a földi embernek adva, 

mint múló állapot. 
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Isten nem teremtett sem gazdagságot, sem szegénységet, 

hanem egyenlőséget, amely állapotnak a szeretet-próbákban való 

helytállással kell megvalósulnia, mert nem azért kap az ember 

gazdagságot, hogy magának bűnöket és felesleges múló dolgokat 

vásároljon, hanem örök értékeket és hogy kiegyenlítse azt, amit a 

sátán egyenetlenné tett. 

Isten akaratának az embereken keresztül kell 

materializálódnia, ami minden esetben a próbában való 

helytállással képes megvalósulni, mert csak így haladhat előre az 

emberi lélek a fejlődés útján. A szegénység mégis csak hamarabb 

viszi közelebb a szegény embert, mint a gazdagot, mert a szegény 

ember ki van szolgáltatva a gazdag szeszélyeinek, de a 

mindennapi betevő falatja Istentől függ. A mindennapi kenyérért 

imádkoznia kell és hálát is tud adni azért, ha valamelyik tőle 

gazdagabb ember megszánja őt, míg ezzel ellentétben az 

anyagiakban bővelkedő embernek inkább természetesnek tűnik 

az anyagi állapota és elfelejt érte hálát adni Istennek. Tehát a 

szegény ember inkább halad Isten felé lélekben, mint a gazdag. A 

gazdag is haladhat előre, ha betölti a gazdagságával Isten akaratát 

és az Isten Országát építi vele az emberi lelkekben azáltal, hogy 

a szegény ember imájára válaszolva szükségleteit betölteni 

igyekszik. 

Azoknak legyetek a segítségére elsősorban, ti bővelkedők, 

akikben az Istenhit erősödését segítitek elő, vagyis akiket 

közelebb tudtok adományaitokkal vinni Istenhez, azaz ezáltal az 

anyagi javaitokkal másokban az Isten Országát építhetitek fel. 

Ezen a módon tudjátok az anyagi javaitokat lelki kincsekké 

alakítani a saját részetekre, amelyeket az Igazság angyalai 

szellemi vagyonotokká váltanak át, de ha viszont olyanokat 

támogattok, akik a kapott javakat szenvedélyeik kiélésére 

fordítják, akkor mindketten süllyedtek, mert valakiben a bűnös 

hajlamok növekedését segítettétek elő. Bűnt nemzeni bűnös 

emberben, süllyedést idéz elő. 
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Istenért, az Isten akarata megvalósulásáért az embernek 

mindig valamiről le kell tudni mondania, vagyis minden esetben 

válaszút elé állíttatik az Isten útján járni szándékozó ember. Tehát 

mindig két „kínálat” között kell választania az embernek, 

gyermekem: az Isten és az ellentét kínálata között. Az ellentét 

kínálata mindig a jelenlegi jó, vagy legalábbis a jobblétről, - 

legyen az egészség, vagy bárminemű földi, illetve evilági öröm - 

szól, míg ezzel ellentétben az Isten kínálata sok esetben itt a 

Földön a szenvedést, az önmegtagadást, a lemondást kínálja fel a 

testbezárt szellemnek, de helyébe örök életet ad, mert csakis úgy 

juthat el az ember az Isten Országába, ha itt a földi világban a 

testiség, vagyis az e világ minden kínálatának megtagadásával 

kimunkálja azt a saját lelki világában. 

Óriási csalódások lesznek majd azok körében, akik elhitetik 

magukkal azt, hogy az Isten Országába nem illő 

tulajdonságokkal, azok levetkőzése nélkül, csupán csak némi 

hittel be tudnak jutni a magasabb szférákba. 

Senki sem juthat be az Isten Országába gyermekem, aki előbb 

ki nem dolgozta magában Azt, még itt a Földön!!! Ezt pedig, 

csakis ennek a világnak a teljes megtagadásával lehet kimunkálni 

és elérni a lelketekben. 

Vigyázzatok gyermekem, hogy ti meg ne csaljátok magatokat 

e tekintetben, mert akkor ti felétek is szól az Úr szava az ítélet 

napján: 

„- Hát te barátom mi végre jöttél ide? Vessétek ki őt a külső 

sötétségre!” 

Az Isten Országába csakis a kimunkált lélek juthat be, vagyis, 

aki megmosta és megtisztította a menyegzői ruháját a Báránynak 

a vérében. 
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De a megpróbáltatás nem csak anyagi téren ér benneteket mint 

bálványimádás terén, hanem a lélek másfajta bálványozásának a 

területén is. Azt mondja az Úr: 

- „Ha megismeritek az igazságot, az igazság szabaddá tesz 

titeket!” 

És az ember mégis nagyon hajlamos a bálványimádásra, a 

„saját igazságának” a bálványozására. Inkább szakít olyan 

lehetőségekkel gyermekem, amelyek kisegítenék őt a saját 

bálványainak az imádásából, minthogy engedje magát Isten által 

vezetni előre a szabadulás útján. Az ilyen embert nevezi az Úr 

bálványimádónak. Aki viszont bálványt imád, gyakorlatilag az 

ördögöt imádja gyermekem, mert a mai kornak is éppúgy 

megvannak a maguk bálványai, mint az Ószövetségben élő 

embernek. A kor változott ugyan e tekintetben, de az emberi szív, 

szinte semmit. 

Sajnos a hatalmasok, már állítják fel az Ószövetségi 

bálványokat is, csak mai csomagolásban, és aki nem hajol meg 

ezek a bálványok előtt, az „kemencébe vettetik”. 

Akik annakidején bálványokat építettek és imádtak, azok 

építik, imádják és imádtatják most is, mert nem tudtak a fejlődési 

folyamatokkal együtt rotálni. 

Ez mind az eddigi és a jelenkori fejlődni nem akarás 

következménye itt a jelen világban, vagyis, a saját igazatokhoz 

való feltétlen ragaszkodás egyfajta megnyilvánulási formája, 

inkább következménye. 

Engedjétek magatokat Isten által vezetni és ne ragaszkodjatok 

a saját emberi bölcseleteitekhez, mert azokkal nem fogtok tudni 

egy lépést sem előbbre haladni a fejlődés útján. 

Ez is mint egy próba jelenik meg a fejlődésetek útján. A 

fejlődésre alkalmas ember kész elhagyni a jót a jobbért, mert ha 

nem, akkor hasonlóvá válik ahhoz a dogmatikus emberhez, aki 
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homokra építi a házát, amelyet az első vihar alapjaiban fog 

megingatni, amikor erre elérkezik az idő. 

Ismételten azt mondom gyermekem, hogy nagyon 

vigyázzatok, hogy ne zárkózzatok el azoktól a csatornáktól, 

amelyeken keresztül segítséghez juthattok, hogy minden 

szempontból kiemelhessen benneteket az Isten kegyelme a 

számotokra bálványokat jelentő úgy szellemi, lelki és fizikális 

dolgokból. 

De térjünk vissza a nagy megpróbáltatásokat értetek és Istenért 

elszenvedő emberekre. Maradjunk Józsefnél, aki arra kérte az 

Urat, hogy amikorra elérkezik a nagy szenvedéseknek az ideje az 

ő „nevelt fia, de inkább Ura” részére, akkorra már ne éljen, mert 

nem bírná átélni azt a látványt, amelyben Jézus és Mária részesül. 

De szellemi állapotban viszont megjelenik Jézus mellett és 

erőkkel segíti őt a kereszt hordozásban, abban, hogy ne haljon 

meg mielőtt még be nem teljesedik Isten akarata. József végül is 

ezzel a cselekedetével nagyban részesévé lett a társmegváltásnak. 

Tehát gyermekem, ha megpróbáltatás ér benneteket, ne 

ijedjetek meg, mert valamilyen szinten a Föld tisztulását segítitek 

elő vele. 

A jövőben viszont nagy megpróbáltatás elé néz a Föld a 

„bálványimádók” részéről, de aki mindvégig kitart, az el fog jutni 

az üdvösségre. Ha látnátok mindazt előre, ahogyan Mária előre 

látott, nem bírnátok elviselni még a tudatát sem azoknak a 

megpróbáltatásoknak, amelyek a földi emberekre várnak, főként 

az elragadtatás után. A Földet már amióta emberek élnek rajta, 

nagyon sok megpróbáltatás érte, de az Úr mégis azt mondta erre 

az időkre, hogy olyan nagy megpróbáltatások érik az utolsó idők 

emberiségét, amely nem volt a világ kezdete óta mindmáig és 

nem is lesz soha. 

Ha mindezt tudnátok, sokkal komolyabban fognátok a 

hétköznapjaitokat és igyekeznétek megállni a helyeteket a 
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kísértésekkel szemben. Ezért, vigyázzatok és imádkozzatok, 

hogy kísértésbe ne essetek! 

A kísértéseket ti magatok termelitek ki magatoknak a bűnös 

vágyaitokkal, amelyeket sok esetben sokkal nagyobbra 

növesztetek, mint amekkora megpróbáltatásokat elbír a lelketek. 

Ezért a vágyaitok révén ti magatok viszitek bele saját magatokat 

a kísértésekbe. Ennek okáért foglalta az Úr az imájába mint Isten 

felé megnyilvánuló kérelmet, miszerint: „Ne engedj minket 

kísértésbe esni!” 

Most Isten veletek gyermekem 

 

5. ÉPÍTSÉTEK ISTEN ORSZÁGÁT  

 

Drága gyermekem! 

Az Úr Jézus nevében köszöntünk benneteket! 

Bátorítani szeretnélek benneteket, ne csüggedjetek el, mi 

veletek vagyunk az Úr Jézus nevében és segítünk benneteket 

mindenben, mert mind nagyobb és nagyobb szükségetek lesz a 

segítségnyújtásunk igénybevételére, ugyanis a terhek csak 

növekedni fognak, mert itt az utolsó időkben még össze kell 

gyűjtenünk általatok a kévékből kihullott kalászokat. Tudjuk, 

hogy nehéz feladat ez gyermekem, mert folyamatosan növekszik 

az ellenszél, amellyel szembe kell mennetek. De ezt csak az 

Istentől kikönyörgött, kapott erőkkel lehet megtenni. Ezért 

kértünk már benneteket többször is, hogy „szüntelenül 

imádkozzatok”. Ha Istennek éltek és kitartóan végzitek a 

munkátokat, akkor nincs mitől félnetek, mert Neki gondja van az 

övéire. De ehhez valóban Neki kell hogy szenteljétek az 

életeteket, mert akkor tudjátok magatokhoz vonni azokat az 

erőket, amelyek kiemelnek benneteket ennek a Földnek a hatalma 

alól. Ekkor Isten megvéd benneteket minden komolyabb 
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megpróbáltatástól, külső és belső ellenségtől. De ehhez komoly 

hitre van szükségetek. Aki nem hisz maximális mértékben 

Istenben és úgy, hirdeti az „igét” a saját szintjének megfelelően, 

kevéssé tudja őt megvédeni az Isten, mert a védelmet nem 

Istenben, hanem a külső körülményekben keresi, mert Isten 

helyett azokban hisz. Hinni, annyit jelent, mint Istenben és az Ő 

védelmében élni. 

Minden élőlény, így az ember is egy jelenség a fizikai 

világban. Az különbözteti meg az embert más jelenségektől, hogy 

van hite. A hit ajándék, amelyet magának az embernek kell 

naggyá fejlesztenie a lelki világában. Ezt nagyban elő lehet 

segíteni önmegtagadással. Amikor az ember megtagadja a 

hajlamait, gyakorlatilag Istennek készít elő a lelkében nagyobb 

teret. Tehát amikor lemondotok a hajlamaitok bármelyikéről, 

gyakorlatilag az Isten növekszik bennetek, természetesen csak 

akkor, ha ezzel a szándékkal történik a lemondásotok és nem 

valami földi cél elérése érdekében. Mindent Istenért és az Ő 

akaratáért kell tennetek és nem másért. Sokan vannak, akik böjttel 

ki szeretnének valamit erőszakolni Istentől, de ez nem igazából 

megy, mert az embernek elsősorban engedelmeskednie kell és 

nem követelőznie Isten felé. 

A kereszt hordozása is Istennek történő engedelmességből 

kell, hogy történjen. Amikor valaki ledobja a saját keresztjét, azt 

másnak a vállára dobja át. Ha valamit nem szenvedtek ki, vagy 

nem dolgoztok ki magatokban, azt feltétlenül másoktól veszitek 

el! 

Ezért hát vigyázzatok gyermekem, hogy hogyan dolgoztok 

magatokon, mert az Isten Országába, csak a kidolgozott lélek 

kerülhet be. Ne „lopjatok el” másoktól semmit, hanem 

igyekezzetek mindenért megdolgozni, mármint lelki téren. 

„Ezentúl véres verejtékkel keresed meg a te kenyeredet.” Ezt 

mondja az Úr Ádámnak miután elbukott és ezzel kiszolgáltatta az 
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erőit az őt megkísértő sátánnak, hogy csakis komoly 

szenvedéssel, szinte vért izzadva tudod csak visszaszerezni a 

fejlődésedhez szükséges erőket. Igaz, alacsonyabb szinten, ez az 

anyagi javak megszerzésére is vonatkozik, de ebben az esetben 

sem az anyagi javak megszerzése a cél, hanem az anyagnak, 

vagyis a bukásotok révén megsűrűsített fluidjaitoknak a 

lelketekről való ledolgozása. Ha nem az anyag nemesítése lenne 

a fő célja az anyagban való munkálkodásnak, akkor mindenfelé 

anyagi jólét lenne itt a földi viszonylatban, de ha megfigyelitek 

pl. a becsülettel dolgozó szántó-vető embert, aki a föld iránti 

szeretetből, tiszteletből és kötelességtudatból is műveli a földjét, 

bizony sok esetben az időjárás zordsága megtizedeli, vagy tönkre 

is teszi a termést. Vagy vannak rá esetek, hogy Isten megengedi 

azt, hogy a becsülettel elvégzett munka bérét nem fizeti ki a 

munkaadó. Ezek a jelenségek mind azt célozzák, hogy elsősorban 

a munka léleknemesítő volta kerüljön előtérbe és ne az anyagi 

hajsza, vagy csak az anyagiakért való feltétlen törekvés legyen a 

fő célja az embernek, hanem az anyagtól való elszakadás. 

Amikor már ebben valamennyire helytálltatok és a lelketek 

már valamennyire is levetkőzte a levetkőzni valót, akkor tovább 

kell ugyan dolgoznotok, de már más téren, az önmegtagadás 

terén, mert ez a folytatása az anyagba tapadt szellemetek 

kiemelésének az anyagi világból. A munkának soha sem szabad 

megszűnnie, mindig dolgozni kell, csak a feladatkör az ami 

változik. Ezen a szinten már az Isten Országának a terjesztésében 

való munkálkodás is ugyanezt a célt szolgálja a lelketekre nézve, 

mint „pozitív karma”. 

Sokáig és sokat kell szenvednie a léleknek, amíg valamennyire 

is bmegtisztul, de amint elkezd a szeretetben, ill. az Isten 

Országáért dolgozni, akkor aminekb sok szenvedés által kellene 

letisztulnia a lélekről, szinte feloldódik Isten szeretetében és az 

Isten szeretetének a kiterjedéséért való munkálkodás révén. De 

mégis azt mondjuk, hogy szenvedés nélkül nem lehet bejutni az 
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Isten Országába, vagyis általa annyira meg kell tisztulni, hogy 

polgárai lehessetek az Országnak. Az embernek meg kell 

tapasztalnia a saját „bőrén” azt, hogy az Istentől való eltávolodás 

hova vezette őt, vagyis a bűnei következményeinek a 

visszahatását, hogy, mivel nem hitt Istennek, az Általa felállított 

ti  lalmaknak, akkor a tapasztalatok vezessék el őt oda, hogy ha 

vissza kerül az Isten Országába, akkor soha többé ne vágyjon 

engedetlennek lenni és ne vágyjon vissza az istentelen bűnös 

világba. Azaz ne vágyjon eltávolodni Istentől. 

Jelenleg az ember és Isten közé rengeteg bűn szorul, az 

emberiség által kitermelt negatív erő, melyet elszenvedni 

képtelen az ember, de mindez feloldódik a némán tűrt 

szenvedésben és Isten bűnbocsátó szeretetében, mert sok esetben, 

a lélektől függően ugyan, de a végérvényesen a bűnbánat könnyei 

mossák le az emberről a bűnei következményeinek a hatását, ami 

által gyakorlatilag épül itt a Földön Isten Országa. 

Ahogyan szűnik meg a negatív egy-egy világban, a kitermelt 

negatív erő és világosodik meg, azzal közeledik az Isten Országa 

felé, vagyis épül ki benne az Isten Országa. De csakis akkor 

történik meg mindez, ha a bolygón testesült szellemekben 

növekszik az Isten Országa, mert maga az Úr mondja azt, hogy: 

„Az Isten Országa bennetek és köztetek van.” És senkinek 

nincs jogában sem lelki, sem testi értelemben ennek az Isten 

Országának adó helyet, mármint a testet sem saját kezűleg, sem 

másét, semmilyen megfontolásból megszüntetni, azaz megölni, 

mert úgy a lelki, mint a testi gyilkosság bűn és következményeket 

von maga után! 

Az öngyilkosság, viszont kettős bűn számba megy. Amit 

egyszer Isten megalkotott testet, mint a szellem számára fejlődési 

lehetőséget, azt senkinek nem áll jogában megszakítani. 

„Aki ember vérét ontja, annak vérét ember ontja!” - szól az Úr 

részéről a felhívás. Sőt, amit csak a III. kijelentésből tudhattok, 
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hogy Isten még a vérengző állatoktól is számon kéri azt, ha az 

éhségük csillapítására megölnek és elfogyasztanak egy-egy 

növényevő állatot, akkor mennyivel inkább teszi ezt az emberrel, 

aki már öntudatos lény. 

Tehát nincs jogában senkinek megszakítani a törvényes 

fejlődési lehetőséget, amelyet Isten adott valakinek, még 

önkezűleg sem, mert ez az Isten által adott Élet elleni vétek. 

Ugyanez miatt ugyanolyan értékű bűn a törvénytelen gyermekek 

testbeszólítása is, mert az ember vétkezik Isten törvénye ellen, 

amikor olyan szellemeket hív le testbe, amelyeknek a testet öltése 

nem azonos Isten akaratával, mert még nincsenek felkészítve az 

életre és rendszerint elbuknak. Isten csakis törvényes keretek 

között működik, ugyanis aki öl, vagy törvénytelenül hív életbe 

szellemeket, beleavatkozik Isten akaratába, megszakítja vagy a 

földi, vagy a szellemvilágbeli életet és nem engedi kiteljesedni a 

szellemben az Isten Országa növekedését, ami viszont a fő cél 

Isten részéről egy-egy szellemben, ugyanis csakis úgy tud bárki 

is közeledni akár a paradicsomi, vagy a Messiás világok felé, ha 

a saját lelkében, illetve szellemében munkálja ki az Isten 

Országát, ezt viszont csakis törvényes úton és törvényes 

módszerekkel lehet. 

Már az a valaki, aki szívből elimádkozik egy „Mi Atyánk”-ot, 

és ha be is tartja ebben az imában írottakat már a maga szintjén 

hozzásegít az Isten Országának az kiépítéséhez úgy a saját és 

mások lelkében, merthogy mindannyian össze vagytok kötve 

szellem fluidikus módon. Így ha öltök, vagy bármilyen más bűnt 

elkövettek, amelyek a Tízparancsolatban le vannak fektetve, nem 

csak önmagatok, hanem embertársatok ellen is vétetek 

gyermekem. 

Már azzal, hogy valakit komolyan felingereltek, vagy 

valamilyen úton-módon belegázoltok a lelki világába, esetleg 

rombolólag hattok a hitére, a „Ne ölj” parancsolat ellen vétetek! 

A lelki terror, a lélek ölése, mások hitének leigázása, vagy 
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megcsonkítása, sokkal nagyobb bűn, mint a test megölése, de az 

Úr mégis csak azt mondja Péternek nagycsütörtök éjszakáján, 

amikor a sötétség hatalma az összes erejét latba vetve az Úr 

legyőzésére összpontosult: 

„Tedd hüvelyébe kardodat, mert aki karddal öl, kard által vész 

el!” 

Kedves gyermekem, ne engedjétek magatokat megtéveszteni 

senki által, mert ha az ószövetségi törvények betartását vesszük 

figyelembe, csak a „jó izraelita” szintjére juthat el az, aki ezeknek 

a parancsolatoknak a betartásánál nem tud feljebb emelkedni, 

nemhogy bármelyikét is megszegje. Ahhoz, hogy valaki jó 

keresztény legyen, már messze felül kell, hogy emelkedjen az 

ószövetségi törvények fölé, nemhogy visszaessen bármelyik 

ószövetségi törvénynek a megszegésébe. A III. kijelentés 

követője viszont abból lesz, aki már be tudta tölteni az ennek a 

szintnek megfelelő igazságokat. Bárki, aki ettől lejjebb esik 

azáltal, hogy az alacsonyabb szintű igazság ellen vét, az az 

igazság szerint lesz megítélve! 

Legyen szó a hetedik nap megszentelésének szükségességéről, 

paráznaságról, házasságtörésről, gyilkosságról, netalán 

öngyilkosságról, más vagyonának elkobzásáról, hamis esküről 

stb, az ezek elleni vétek, mindig is, kivétel nélkül az 

„Ószövetségbe” rántja vissza a lelket!!! Pedig ha a világegyetem 

viszonylatában szemléljük ezeket a törvényeket, a 

legalacsonyabb törvények közé tartoznak, amelyeknek az a 

feladatuk, hogy a lelket felébresszék abból az álomból, amely a 

bukás legmélyére vitte a szellemet. Nézzük csak: 

„Megemlékezzél arról, hogy az Úr napját megszenteljed.” 

Hatalmas, a világegyetemet átfogó, éltető és fejlesztő 

törvényről van szó benne, mert a hatalmas fejlődési ciklusok 

törvényszerűségének a legkisebb megnyilvánulási formája 

nyilvánul meg ebben a felétek irányuló elvárásban és az ember 
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számára mégis jelentéktelennek tűnik, pedig ha teljes egészében 

betartaná ezt a törvényt, bizony nagyon sokat emelkedne általa, 

ugyanis ekkor tud kellő erőt meríteni az elkövetkező hét 

harcaihoz és küzdelmeihez. Ez a nap egy felemelkedési 

lehetőséget tartogat a számotokra, amikor át tudtok 

szellemesülni, vagy legalábbis szellemi szemekkel nézni és látni 

saját helyzeteteket, valamint Isten kegyelmét veletek szemben. 

Ez azért is fontos, mert az ember nagyon hajlamos az 

elbizakodásra, vagyis arra, hogy többnek gondolja magát, mint 

aki valójában, vagy esetleg alábecsüli a saját állapotát depresszív 

hajlamai miatt. Az ember csakis akkor tud előre haladni a fejlődés 

útján, ha rendszeresen jár összejövetelekre, az Ószövetségben 

megadott legalább heti egy alkalommal, akkor reálisan lát. De 

azóta elmúlt több ezer év és a lelki igények is növekedtek ezzel 

párhuzamosan, tehát ilyen esetben heti többszöri együttlét sem 

elvetendő. 

Akkor tudja az ember elfogadni mindazt a bánásmódot, 

amelyet Istentől kap, ha minél többszöri találkozóban vesz részt 

az Úr Jézussal: 

„Ha ketten, vagy hárman az Én nevemben összejöttök, 

közöttetek vagyok.” 

Akár melyik „parancsolatot” vesszük figyelembe, a 

megtartása emeli az embert, míg a megtagadása által viszont 

lezuhan az ember az ószövetségi állapotokba. 

És ha ma szétnéztek a világban, vajon mit láttok? Mindezen 

bűnöknek a hatványozott megnyilvánulását! Képzeljétek csak el, 

hogy mi fog történni akkor, ha vissza lesz vonva a kegyelem, mint 

ezeknek a visszahatásaitól szembeni védelem és ennek a 

temérdek bűnnek a következménye vissza fog zúdulni a Földre? 

Ha valamennyire is tisztán láttok, akkor már előre meg fogtok 

borzadni a lelki szemeitek előtt lejátszódó események láttán, mert 

még belegondolni is rossz, nem pedig átélni mindazt, ami történni 
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fog még azokkal is, akiknek feladatunk lesz az egész 

apokaliptikus időket levezetni. 

Mint azt már ti is tudjátok, a tizenkét apostol ítéli meg a 

tizenkét törzset, vagyis a tizenkét apostol által tizenkét csoportba 

sorolt embertípust. Mivel Júdás is fel lett véve ebbe a csoportba, 

így az ő hajlamaihoz hasonló hajlamokkal rendelkező 

embertípusok is fel lettek véve az üdvösségre, de ezeket nem ő 

ítéli, hanem az az apostol, akit helyette vettek fel apostolnak. 

Júdásnak fájni fog az, amikor látni fogja azt, hogy más került a 

helyébe. Mert ha annakidején megállta volna a helyét, mint 

apostol, akkor neki is helye lenne közöttünk. De mivel nem 

sikerült neki megállni a helyét az Úr mellett levő nagy próbában, 

így ezer évig nemezisben kellett neki bűnhődnie, tisztulnia, hogy 

azoktól a bukási produktumoktól megtisztulhasson, amelyeket az 

Úr elárulásával magára szedett. Csak utána tudott megszületni, 

hogy fejlődhessen tovább. De az üdvösségre ő is meg van hívva. 

Ha lenne abban a formában örök kárhozat, amilyen formában azt 

a reinkarnáció helyett tanítják, Júdásnak ott kellene lennie, de 

nem így van, hanem ezer évi nemezis után újra beindult nála a 

reinkarnáció és ezzel együtt a fejlődése is. Drága gyermekem, 

vigyázzatok és imádkozzatok, hogy kísértésbe ne essetek, mert a 

sátán mint ordító oroszlán körbe-körbe jár és figyeli, hogy ki 

lazítja meg a gyeplőt, hogy elnyelhesse. A világ mindinkább tele 

van fél igazságokkal, amely igazságok már nem alkalmasak 

elvezetni benneteket az üdvösségre, pedig tetszetőek a lélek 

számára, mert hiúságot bír belőlük kreálni. 

Mi Atyánk, aki a Mennyei állapotokban vagy, szenteltessék 

meg a Te neved, jöjjön el a Te Országod... mert Isten Országa 

bennetek és köztetek van! 

Most Isten veled gyermekem! Egy névtelen túlvilági barátod 

és védelmeződ a szellemvilágból. 
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6. AZ ÖNGYILKOSSÁGRÓL  

 

Drága gyermekem az Úr Jézus Krisztusban! 

Szükségesnek tartjuk dióhéjban megvilágítani előttetek az 

öngyilkosok körül kialakult állapotokat. 

Minden ember megpróbáltatás céljából van a Földre küldve. 

Minél magasabb szférából száll alá, annál nagyobbak a 

megpróbáltatásai, mert minél nagyobb fénnyel rendelkezik 

valaki, annál nagyobb árnyékot von maga köré, mert a Föld még 

egy rövid ideig az árnyak világa. 

Nagyon fontos az, hogy ezeket a megpróbáltatásokat hogyan 

kezeli az ember. Vajon ledobja-e a keresztjét, vagy Istenbe vetett 

hittel megpróbálja azokat, még ha botladozva is, végig vinni. 

Ismeritek azt a példát, amikor egy ember nagyon súlyosnak 

találta a keresztjét és fogott egy vágó szerszámot és elfűrészelt a 

végéből egy darabot. De amikor a kereszt híd gyanánt kellett 

volna, hogy szerepeljen egy szakadék felett való átjutáshoz, 

éppen az a darab hiányzott hozzá, amelyet levágott. 

Így van ez az életben is. Az ember terhekkel születik meg a 

földi életbe, vagy legalább is egy meghatározott mennyiségű 

negatív erőknek az átemésztése céljából, amelynek a türelemmel 

való elhordozásához Isten mindig meg is adja a megfelelő erőt. 

De a gondviselés nem kalkulálja bele azt, hogy a testbe öltözött 

szellem nemhogy fogyasztaná az átemészteni valót, hanem 

szaporítja azt az elkövetendő bűneivel. Ilyen esetben már 

kevésnek bizonyul a kereszthordozáshoz az Isten által kirendelt 

erő és ha nem tér meg a lélek és nem jut el a bűnbánatra, akkor 

sok esetben önként végez az ember az életével, vagy ha nem is jut 

el idáig a lélek, de meghasonlott lelki világgal tér vissza a 

szellemvilágba. De ha megtér a lélek, akkor bűnbeismerésre és 

bűneinek bocsánatára jut, minek révén feloldozást nyerhet a bűnei 
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terhei alól, vagy legalább is az Isten által megalkotott 

erőtartályokból erőt kap a lélek a keresztjének további 

hordozásához. 

„Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és 

megterheltettetek (a saját bűneitek terhétől) és én felüdítelek 

titeket.” 

Az Úr hívogató szava éppen azoknak szól, akik már 

terhelhetőek a bűneik következményei által. Erre vonatkozik az 

Úr azon példabeszéde is, miszerint menjünk ki ... és szedjük össze 

a bénákat, a vakokat ... és vezessük el őket az üdvösségre. Tehát 

a terheket békén tűrő ember meg van hívva az üdvösségre! 

Vannak viszont olyanok, akik valamilyen oknál fogva, nem 

tudják elfogadni a keresztjüket, legtöbb, vagyis szinte minden 

esetben, a hit hiány miatt és véget vetnek az életüknek. 

Rendszerint, az öngyilkosságtól számított rövid időn belül 

megjött volna a megoldás a hatalmasnak tűnt problémákra, 

amelyet ha megvárt volna a magával végzett egyén, felszabadult 

volna azoktól az árnyaktól, melyeket gyakorlatilag csak az ördög 

kreált nagyobbra, viszonyítva az eredeti nagysághoz. Mert az 

öngyilkosságot is, mint minden bukást a sátán suttogja az ember 

„fülébe”. 

Konkrét példa erre, amikor egy ember valamilyen hatalmas 

bűn elkövetésével konkrétan magához láncol egy alattomos 

szellemet és ez a szellem is már szabadulni szeretne, akkor azt 

sugallja az egyénnek, hogy legyen öngyilkos, mert azt hiszi, hogy 

akkor mindketten szabadulni fognak, pedig csak kamu az egész, 

mert a megoldás ilyen esetben is mint mindig, Istennél, a 

bűnbánatban, a beismerésben, a bocsánatkérésben és az Isten 

részéről történő bocsánat elnyerésében keresendő és található 

meg, nem az öngyilkosságban. 

Amikor egy ember átköltözik, várják őt a kibontakozását 

elősegítő halálangyalok, szellemek, valamint, korábban elhunyt 
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szülők, esetleg nagyszülők, ha viszont már az élettárs előbb 

elköltözött, de mivel az öngyilkosság minden esetben idő előtti 

átköltözés, ezért ebben az esetben nem várja senki az újonnan 

érkezőt, csak az aki az öngyilkosságra késztette, az ördög, aki 

azonnal lerántja az öngyilkosok szférájába és addig gyötri, amíg 

Isten egy újabb testet öltéssel, vagy amikor letelt a vezeklésének 

az ideje ki nem emeli a szegény szellemet a saját szférájába. 

Aki öngyilkosságot követ el, vezeklésképpen magával viszi a 

gyilkosság eszközét. Aki kötél által végzett az életével, annak 

mind addig a „nyakában lóg a kötél” ameddig le nem telik a 

vezeklésének az ideje. De ugyanez a helyzet bármelyik 

módszerrel is. A golyó továbbra is ott „okoz fájdalmat” ahova 

bele eresztette az elkövető saját magába. Ha valaki magával is és 

gyermekével is végzett pl. egy anya (régen sűrűn voltak ilyen 

esetek lányfejjel történő teherbeesésnél), akkor az öngyilkosok 

szférájában gyermekétől mind addig nem tud szabadulni, amíg 

szüksége van a „halott gyermeke” sebeinek látására vezeklés, 

vagyis gyógyulás céljából. Ekkor már védelmezi és óvja halott 

gyermeke életét és fóbiásan minden feléje közeledőben gyereke 

gyilkosát véli fölfedni. Az ilyen esetekben még segíteni is nagyon 

nehéz, mert a feléje segítő szándékkal közeledő szellemben is az 

ellenséget, gyermeke gyilkosát, vagy legalább is az ellenségét 

látja a szellem. 

Mikor valaki valamilyen tragikus eset miatt kerül át, még 

akkor is sokszor viszi magával a körülményeket. Ha vízbe fulladt, 

vizes marad a ruhája még egy ideig, ha rákos volt és történetesen 

kendőt hordott a fején mert elhullott a haja, a kendőt még hordani 

fogja a fején, mert mély nyomokat hagytak a lelki világában az 

életének eseményei. Mennyivel inkább így van ez gyermekem az 

öngyilkosoknál. 

Az öngyilkosság tehát semmi esetre sem építi bennetek az 

Isten Országát, hanem hosszú időre meggátolja annak fejlődését 

és kiterjedését a lelketekben. 
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Isten kegyelme legyen veletek gyermekem! 

Egy névtelen túlvilági barátod. 

 

7. IGAZSÁGMORZSÁK -SZÍNEVÁLTOZÁS  

 

Drága gyermekem az Úr Jézus Krisztusban! 

Kedves gyermekem, ha velem tartasz, akkor új, eddig még le 

nem közölt igazságmorzsákat fogsz látni és hallani Tőlem. 

Jézus a városban van apostolaival. Egy bizonyos részük Jézus 

parancsára tanít és gyógyít, míg kiválaszt közülük három, talán a 

legerősebb tanítványt, Pétert, mint a hit, Jakabot, mint a remény 

és Jánost, mint a szeretet apostolát és elindulnak kifelé a városból 

a színeváltozás hegye felé. Akkor Jézus még nem közli velük, 

hogy hova mennek és mi is az igazi terve velük, de a három 

apostol követik Őt. Ahogy haladnak felfelé az úton, Jézus mind 

fényesebbé válik. Út közben a szellemvilág igazságairól és az 

emberekre gyakorolt hatásáról tanít, amit ők kicsit kétkedve 

fogadnak. Ekkor szemükre veti hitetlenségüket és tovább oktatja 

őket. Szól arról is, hogy hogyan fognak a jövőben megjelenni a 

túlvilágra elköltözöttek szellemei. Ez kicsit újra megzavarja őket, 

hisz ismerik Mózes erre vonatkozó tilalmait. Lassan megérkeztek 

a hegy tetejére és Jézus ekkorra már szinte teljesen 

átszellemültnek látszik. Teste szinte átlátszó és ragyog mint a 

Nap, talán még attól is fényesebb. Beragyogja a környéket, mint 

valami önálló fénnyel rendelkező jelenség. Testének körvonalai 

majdhogynem elmosódnak. Fellebeg a hegy csúcsára és hívja 

Mózest, Illést és Jeremiást, akik mindhárman engedelmeskedtek 

ennek a hívásnak. Ők is fénylenek, de hírül sem annyira, mint Ő. 

Hatalmas különbség van az Úr és ő közöttük. Jézusból 

átszellemült állapotában nem csak hatalmas fény, de hatalmas 

messiási erő is árad ki, mintha valamit meg szeretne rögzíteni a 
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jövőre nézve itt a földi világban ezzel az egyedüli eseménnyel. 

Miután megjelent a három „idézett”, vagyis az Úr által hívott 

szellem, elkezdtek úgy beszélgetni, hogy az ajkuk nem is 

mozgott, mert nem is volt. Igazából csak fények áramlását lehetett 

látni, mely egyik szellemből a másikba sugárzott át. Az Úrból a 

három próféta szellemére sokkal erősebb fény áradt át, mint 

belőlük az Úr felé. 

Elsőként Mózes jelent meg, aki által annak idején megtiltotta 

az Úr a halottaktól való tudakozódást, és most ő az első, aki 

szellemi állapotban ott áll az Úr mellett a három apostol lelki 

szemei láttára. Mózes, aki által a természeti törvényeket leközölte 

az Úr, vagyis aki talán a legtöbbet adott annak érdekében, hogy 

az ószövetségi ember eljuthasson a Megváltóhoz az újra 

testetöltések által. Mindannak jutalmaként, hogy sikerült neki 

komoly harcok révén kihozni a zsidó népet az egyiptomi 

fogságból és lehozni és megrögzíteni az Úrral való találkozáshoz 

szükséges törvényeket, a Tízparancsolatot a következő életében a 

megszületett Gyermek Jézus mellé ő kerülhetett a legközelebb. Ő 

vállalhatta Jézus és Mária fizikai védelmét. Harmadszor viszont 

keleten öltött testet, mint maronita szerzetes. 

Illés próféta szintén azért küldetett, hogy a zsidó népet vezesse 

a Messiás felé. 

Minden ő harca és küzdelme a zsidó néppel szintén jutalmat 

nyert és ő készíthette elő a választott népet a Messiás 

befogadására, mint a pusztába kiáltó szó, Keresztelő János 

személyében, akiről Jézus tanúbizonyságot is tesz, hogy Ő Illés 

akinek el kell jönnie. Most az utolsó időkben viszont szintén 

megszületik Illés azzal a céllal, hogy az „atyák szívét a fiakhoz, a 

fiak szívét az atyákhoz fordítsa, mielőtt eljön az Úr,” hogy 

„megbüntesse” a bűnös emberiséget. (Malakiás jövendölésének 

utolsó mondatai.) 
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A három apostolt, - látva a három próféta szellemét -, igencsak 

nagy félelem fogta el, mert láttak már sok csodát, természetfeletti 

gyógyulásokat, halottak életre keltését, kenyerek és halak 

csodásan történő szaporítását, valamint azt, hogy Jézus a vízen 

jár, de ilyen élményben még nem volt részük: megnyílt előttük a 

szellemvilág kapuja és szellemjelenségeket észleltek. 

De Jézusnak ezzel hatalmas célja volt! 

Messiási erejével feloldotta és egy magasabb szintre emelte a 

Mózes által leírt, mindeddig érvényben lévő halottaktól való 

tudakozódás tilalmát és megrögzítette annak létlehetőségét a földi 

világban a Pünkösd utáni és az utolsó időkre vonatkozó igazságot, 

mint valóságot és ennek folyamányaként a médiumitást, mint 

Szentlélek ajándékot, mert az Úr volt a leghatalmasabb és 

legtökéletesebb médium a világmindenségben, ugyanis Ő az Atya 

médiuma volt. Amikor tömeg előtt tanított, az Atya szólt Általa. 

Ezért lerakhatta a médiumitást alapjait és megnyitotta az 

utolsó időkre vonatkozóan, a III. kijelentés evangéliumát vagyis 

az Evangéliumi spiritizmust, mert az Evangéliumi Spiritizmus az 

utolsó idők Evangéliuma, az elszórt kalászok számára. Az 

apostolok ugyanis hatalmas médiumai voltak az Úr Szentlelkének 

és a megnyilatkozó szellemeknek is. Ezért is szerepel az 

adományok között a szellemek elbírálása. Az a kérdés volt a 

próbája annak, hogy a jelentkező szellem az Isten Országából, 

vagyis a magasabb szférából való volt-e, hogy hitte-e Jézus 

Krisztust, mint megváltót. Ha igennel válaszolt, akkor elfogadták, 

mint a Szentlélek munkását és elfogadták tanítását. 

Csodálatos módon, akik akkor mind magas szintű médiumok 

voltak, akiken keresztül, akkor az Úr beindította a médiumitást, 

mint Szentlélek adományt, az utolsó időkben ők jönnek vissza és 

tanításokat adnak le más, szintén az Isten által kiválasztott 

médiumokon keresztül. 
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De ha a legőszintébben akarunk nyilatkozni, akkor azt kell 

mondanunk, hogy Jézus után, mindannyiunk között Mária volt a 

legtökéletesebb médium, mert szelleme teljesen nyitva állt a 

szellemvilág előtt és folyamatosan belelátott a szellemvilágba, 

látta az Őt folyton környékező angyalokat, akik kedveskedtek 

Neki, igazgatták ruhájának ráncait vigasztalták ha szomorú volt 

és boldogok voltak, amiért közelébe kerülhettek a legtökéletesebb 

paradicsomi szellemnek, aki a Földön egy külön misszióval, az 

Éva bukásának a helyreállításának missziójával testet ölhetett. 

A médiumitás törvényszerűségének alapjait rakta le és áldotta 

meg gyakorlatilag a színeváltozás hegyén a három próféta 

szellemének a meghívásával az Úr Jézus és mutatta be a három 

apostolnak, mint a jövőbeli médiumok várományosainak. De 

minderről Pünkösdig nem volt szabad beszélniük, mert 

gyakorlatilag a médiumitás adományát Pünkösdkor kapták meg 

teljes egészében az apostolok, Péterrel az élen. Habár Péteren 

keresztül már előbb is szólt a Szentlélek: „Te vagy Krisztus, az 

élő Isten fia!” 

Megvilágosította előttük a jövőre vonatkozó feladataikat, ami 

az utolsó időkre vonatkozó testet öltéseikre és a szellemvilágbeli 

munkálkodásukra vonatkozott, mert ugyanis mindhárom próféta 

részt vesz az utolsó időkben történő átalakulásokban. 

Igaz, miután a rómaiak átvették a kereszténység irányítását, a 

Krisztus hívők tábora megoszlott. A megalkuvók átálltak az 

állam oldalára a volt testvéreik ellen fordultak. 

Voltak az igazi, Krisztust követők, mint az apostolok utódai és 

az államilag meghatározott vallás követői, akik gyakorlatilag 

hatalmon voltak és az volt ezeknek az utóbbiaknak a feladata, 

hogy az igaz keresztényeknek még a magját is kiirtsák. Mentek 

házról-házra és keresték a keresztény embereket azért, hogy 

halomra mészárolják őket. Sikerült is nekik ezt elérni szinte teljes 

egészében és ezzel a médiumitás adományát és ez az adomány 
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által megnyilvánuló Szentlelket is visszaszorították és fa 

szobrokat állítottak fel a médiumi úton megnyilatkozó „szentek” 

helyett, hogy azzal helyettesítsék az Élő Isten élő küldötteit. 

Mekkora Szentlélek elleni cselekedet volt ez!!! Az élő Szentlélek 

adományokon keresztül megnyilvánuló Szent szellemeket holt 

anyagból készült figurákkal helyettesíteni. Az volt a fő céljuk, 

hogy a médiumokat és velük együtt a médiumitást kiirtsák, hogy 

ne a Szent szellemek irányíthassanak, hanem, központilag legyen 

minden irányítható. Az egészből csak az oltáriszentség, vagyis az 

Úrvacsora maradt meg, a többi római maradvány. És a mai ember 

is ennek az áldozata. De az Isten mégis csak egyenesen ír a görbe 

sorokra is, és felhasználja az emberek hitét oly módon, hogy 

mégis csak épülhessenek lelkileg. Mindig is jöttek le missziós 

szellemek, akik a népet Isten felé igyekeztek terelni. 

Az inkvizíciót kiváltó ok egy az Evangéliumi spiritizmushoz 

hasonló szellemi áradatnak a megnyilvánulása volt, amit vérbe 

fojtott az akkori „római birodalom”. 

Összesen tehát az Úrral együtt heten voltak a színeváltozás 

hegyén, ami a hét szférát szimbolizálta, melyben ez esetben Jézus 

volt a csúcs. Jézus beszélt a saját jövőjét illetően a három 

prófétának, amelyet az apostolok is láttak és hallottak. Beszélt 

velük a reá váró kínszenvedésekről és azok céljáról. Sőt, 

feltámadása után, szinte az összes ószövetségi prófétát szellemi 

állapotban meghívta, nem csak Mózest, Illést és Jeremiást és 

végigvezette őket a kínszenvedésének állomásain. Sőt mi több, 

külön Máriát is bemutatta nekik úgy mint Édesanyját és úgy is 

mint Társmegváltót. 

Kedves Gyermekem, a hitnek szárnyain titeket is szeretnélek 

felvinni a színeváltozás hegyére, hogy nézzetek és lássatok, a 

hitnek szemével meglássátok mindazokat az eseményeket, 

amelyeknek én a résztvevője voltam. 
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Azzal a céllal teszem ezt gyermekem, hogy megerősödjön az 

Evangéliumi Spiritizmus erejébe vetett hitetek, hogy a mai világ, 

az ellentét által kreált molochja ne tudjon benneteket magával 

ragadni, mert aki nem Istenben és az ő védelmében hisz, hanem a 

külső körülményekben, hitetlenségében a posványba hull alá, lett 

légyen bár a legnagyobb igehirdető, vagy akár még spiritiszta is 

a Földön. Nem véletlen mondta az Úr, hogy ha visszajön, akkor 

fog-e hitet találni a Földön, mert a jelenleg megjelent és folyton 

növekvő megpróbáltatásokban a hitetek van és lesz próbára téve. 

Az elmúlt két évezreden keresztül együtt voltak a „juhok a 

kecskékkel” és csak az utolsó időkre választatnak szét. Ebben a 

példabeszédében az Úr, a fluidok szétválasztásáról beszélt. Ezért 

is az állatokat hozta fel példának. Hosszú évszázadokon keresztül 

elvegyülve voltak egymás között a sötét és a világos fluidok, a 

hozzájuk tartozó szellemek egymás okulására. A jelenlegi időkre 

és időkben az osztályozás szempontjából a világos fluidok és a 

hozzájuk kapcsolódó szellemek felfelé emeltetnek, míg a sötét 

fluidok a velük azonos szellemekkel együtt lefelé haladnak. Ezért 

van az, hogy a jelenlegi időkben olyan nagy mértékben tud a 

gonosz munkálkodni, mert az erőik már nagyon mélyen járnak és 

onnan nyújthatnak nekik megjelenési lehetőségeket. A jelenlegi 

állapotok természetes jelenségei a legmélyebb állapotokba 

irányuló erőknek, hogy a felszínre hozattassanak megítélés 

céljából. 

Ne féljetek tehát, mert minden fluid, minden erő, minden lélek 

és szellem ítélet alá esik. Ezért ne higgyetek a sötét erőknek, mert 

az ítélet miatt vannak felszínre hozva és ez okból nyernek 

megjelenési formát és élet lehetőséget a fizikai síkon. 

Ezáltal akik hisznek, emelkednek felfelé, amely folyamatnak 

az elragadtatás lesz a vége, míg akik nem hisznek, azokra hat a 

világi moloch és azok hitetlenségük által a sötét fluidokkal együtt 

süllyednek alá a sötétség birodalmába. Akik emelkednek, azokra 

nem hat egy kicsit sem a világ jelenlegi állapota, de akik viszont 
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hitükben meggyengülnek, azok, mivel nem állták ki a hitnek 

próbáját, el fognak kárhozni. 

„Aki hisz és megkeresztelkedik üdvözül, aki nem hisz, már 

eleve elkárhozott.” - Mondja az Úr! Ennek az ideje most jött el 

igazából gyermekem! 

Vigyázzatok és imádkozzatok, mert a fent említett 

törvényszerűségek érvényesülése alapján mind nagyobb és 

nagyobb hitpróbáknak lesztek kitéve. De, ahhoz, hogy el tudjatok 

jutni az üdvösségre, mindvégig ki kell tartanotok a 

megpróbáltatások közepette is. Ez viszont csakis úgy érhető el, 

hogy a megpróbáltatások mértékéhez viszonyítva legalább egy 

„oktávval” folyamatosan erősebbé válik a hitetek, a rendszeres 

ima és lelki élet folytán. 

Hangsúlyozni szeretném gyermekem, hogy az Isten által 

nyújtott védelemben higgyetek, ne az ellentét által nyújtott fizikai 

védelemben, mert ez utóbbi nem a védelmeteket, hanem a 

romlásotokat szolgálja. 

Ez az utóbbi abban a szférában fejti ki leghatásosabban a 

negatív hatását, amely szférában létrehozták, tehát az I. és a II. 

szférában. Minél magasabban álltok lelkileg, annál kevésbé tud 

rátok hatni mindaz a negatív ami benne szerkesztetett a fizikális 

„védelembe.” Annál inkább Istenbe kell hinnetek. Aki mégis 

ezeknek az eszközöknek a védelmében hisz, a hite által ezekbe a 

szférákba zuhan alá!!! 

Jöjjetek velem fel a színeváltozás hegyére, hogy megerősödjön 

az Úr Jézusba és az általa megalapított eszmébe a hitetek, hogy a 

folyton növekvő kardélre menő, vagyis élet halál harcra menő 

hitpróbákban is állhatatosak tudjatok maradni, mert csak az 

üdvözül, aki mindvégig kitart az Isten Országába vezető úton. 

Isten jól tudta azt, hogy milyen próbáknak lesz alávetve az utolsó 

idők embere, azért is adta ajándékként az utolsó idők 

evangéliumát, az Evangéliumi Spiritizmust. Az Úr szavai szerint 



41 

olyan nagyok lesznek ezek a hitpróbák, amelyek nem voltak a 

világ kezdete óta mindmáig és nem is lesznek soha. Pedig voltak 

már keresztény üldözések, földindulások, árvizek és holdkiválás, 

(mint ami majd most is lesz), de mégis olyan nagyméretű, az 

egész világot átfogó próbák amelyek a Földre várnak, még nem 

voltak és nem is lesznek soha. De ha hisztek oly mértékben, mint 

ahogyan arra szükségetek lesz, akkor a felfelé ívelő fluid-világ ez 

fölé a próbák fölé fog emelni benneteket, a „színeváltozás 

hegyére” és felülről szemlélhetitek majd az eseményeket, de 

ehhez hinnetek kell. 

Kedves gyermekem, a jelenleg kialakulásban lévő külső 

körülmény nem más mint a folyamatos fluid szétválasztódás 

következménye, számotokra viszont a törvényes kiválogatódás 

eszköze! 

Aki nem hódol be ennek a hazug világnak, hanem hitével le 

tudja győzni a külső sötét körülményeket, az tovább halad, aki 

viszont nem, az a hitetlenség áldozatává válik és a posványba 

hull. Ezekre az utolsó időkre felkészülni volt 2000 évetek. 

Hadd adjak gyermekem két útirányadó igét azoknak, akik 

legelsősorban innen tudnak és akarnak táplálkozni: 

Mindannyian tudjátok azt, hogy amikor Mózes kivezette 

Egyiptom földjéről a választott népet, egy alkalommal mérges 

kígyók támadtak rájuk. Ekkor Mózesnek isteni parancsra rézből 

egy kígyót kellett megformáznia és egy póznára kötve felemelni 

a magasba. Aki erre a rézkígyóra felnézett az meggyógyult a 

kígyómarásból. 

„Ahogyan Mózes felemelte a rézkígyót a pusztában, úgy 

fogják felemelni az emberfiát, hogy aki hittel feltekint rá...” Az 

egyik vakcina egyfajta mérges kígyóról kapta a nevét. 

„Azokat pedig akik hisznek ezek a jelek követik: az én 

nevemben ördögöket űznek ki, új nyelveken szólnak (elsősorban 
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nem másik, hanem új nyelveken, ez a médiumitás, amikor nem az 

ember saját szelleme beszél, hanem egy új szellem hangja hallik), 

mérges kígyókat vehetnek kezükbe és a marása nem árthat nekik, 

ha valami halálosat isznak, szintén nem válthat ki bennük 

semmilyen hatást, ha betegekre teszik rá a kezüket, azok 

meggyógyulnak.” A jelenlegi kitermelt gonosz hatásokra is ez 

vonatkozik, de azt mondta az Úr, hogy akik hisznek. 

Hadd zárjam be ezt a rendkívüli, a külső körülmények által 

szükségessé vált nyilatkozatomat egy, szintén az utolsó időkben 

megjelent Evangéliumi Spiritizmusra vonatkozó Igével: 

„Aki a jó magot veti, az emberfia, a szántóföld a világ, a jó 

mag, az Isten Országának fiai, a konkoly a gonosznak fia, az 

ellenség, aki elvetette a konkolyt, az ördög, az aratás a világ vége, 

az aratók pedig az angyalok.” (Mt 13:36b-39) 

Egy „névtelen” barátotok a szellemi hazából. 

Ámen. 

 

8. III. KIJELENTÉS ÉS MEGTÉRÉS  

 

Kedves Testvéreim és barátaim az Úr Jézusban, akik a III. 

kijelentés által vagytok meghívva az üdvösségre! 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket földi testvéreim 

a szellemi hazából, mint testvéretek, akit Isten azért küldött ki, 

hogy hozzásegítsem a barátaimat és testvéreimet, szüleimet a 

megtisztuláshoz, az Isten Országába való eljutáshoz. 

Mindig is hangsúlyozta a magas szellemi világ, hogy a III. 

kijelentésben hatalmas világosság és erő rejlik, amelyet erős hittel 

és önmegtagadással magatokhoz vonzhattok. Ezt Isten azok 

számára tartotta fenn az ő hatalmas szeretetéből, akik az utolsó 
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időkre itt maradtak és ezekben a végidőkben hívattak meg az 

üdvösségre. 

Az ember nagyon is hajlamos arra, hogy megtérése első 

fázisában a saját megtérésére, megigazulására és a 

megszentelődésére kapott kegyelmeket szétszórja, pedig a 

kegyelem azokat az ő saját megmenekülésére adta az embernek. 

De az ember nem is lenne ember, ha nem is lenne benne 

elismerés- és dicsekvési vágy, minek hatására a kapott 

világosságot és erőt, amely éppen arra adatott, hogy az ő lelkében 

végezze el a megváltó, azaz az újjáteremtő munkát, szétszórja 

másnak. De nem is lehet ilyenkor még mást várni el az újonnan 

megtért embertől, mert még nem ismeri saját bűnös hajlamait, így 

hát bőven juttat másoknak is a saját maga számára kibocsátott 

kegyelmekből. 

A második fázisban már, amikor erre a szintre eljut a lélek, 

kezdi belátni hajlamait és mindinkább ráébred arra az igazságra, 

hogy mennyire rá van szorulva Isten segítségére a hajlamai 

levetkőzése és immár a szeretet gyakorlása érdekében. Ilyenkor 

már inkább fordul befelé, az erőit őrizné meg, mert rájön arra, 

hogy neki is kevés van ahhoz mérten, amennyi szükséges ahhoz, 

hogy változni tudjon. Ilyenkor kezdi el az isteni erő és világosság 

a maga eredeti rendeltetését kifejteni az emberi lélekben. Ekkor 

lép rá gyakorlatilag az emberi lélek az örök hazába vezető hosszú 

útra. Ekkor kezd a sajátjává válni az isteni lényeg és ilyenkor már 

van is mit adnia magából, illetve a maga lelki vagyonából a 

testvérnek, mert vannak már kidolgozott és nem azonnal szétszórt 

kincsei. 

Az Evangéliumi Spiritizmusba azzal a céllal adatott tisztább 

világosság és ismeret, hatalmasabb erő, mint az első két 

kinyilatkoztatásba, hogy az utolsó időkre itt maradt, a bűneitől 

szabadulni szándékozó, kényszerülő embernek, viszonyítva az 

elmúlt 2000 évhez, az idő rövidsége miatt legyen kellő erős 

világossága felismerni bűneit és levetkőzni azokat. 
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Az Evangéliumi Spiritizmus célja gyakorlatilag az, hogy 

mindenki számára tükröt képezzen! 

Sajnos azonban, hogy nagyon hajlamosak az emberek arra, 

hogy ezt a tükröt nem maguk, hanem mások elé szeretik 

odatartani. Itt lép érvénybe Jézusnak a szálka és gerenda 

példabeszéde még a III. kijelentésen belül is és ez a legszörnyűbb 

dolog, mert ez az eszme már csak az utolsó gereblye vonás, ami 

által el lehet jutni az üdvösségre. Sajnos az is, hogy lassan, de 

biztosan szivárogtatnak be olyan elemeket már ebbe az eszébe is, 

amelyet eredetileg nem tartalmazott és ezáltal gyengül az 

eszmének a lélekre gyakorolt pozitív hatása. Mindebből 

kifolyólag a kristálytiszta szellemtani eszme, újból felragyog a 

maga tisztaságában és ennek hatására adatik egy rövid korszak, 

amikor ezek a jelenleg beindult sátáni folyamatok az isteni erők 

hatására szünetelni fognak és aki akkor még bűnbánatot tart és 

egy nagy erőfeszítéssel el tud rugaszkodni a bűnös hajlamaitól, 

az még megmenthető lesz az üdvösségre. Istennek ez lesz a 

legnagyobb ajándéka a bűnös emberiség számára! Aki elhiszi, 

üdvözülni fog általa. Ennek a rövid és világos korszaknak a 

befejeztével aztán már elszabadul a pokol a Földön, mert ez a 

kegyelmi korszak végét fogja jelenteni. De nektek ezt az időt nem 

szabad megvárnotok, mert ti most vagytok meghívva az 

üdvösségre, hanem az imént említett időkre már teljesen készen 

kell állnotok, mint az eszme szőlő-munkásainak. Ugyanis senki 

nincs kibiztosítva afelől, hogy ha megtagadva a Szentlelket, aki 

naponta szólítgatja és hívja az embereket az üdvösségre, netalán 

ezt az utolsó korszakot szeretné megvárni és akkor üdvözülni, 

hogy Isten adna-e addig életet? Mert mivelhogy stagnálás nincs a 

fejlődésben, vagy bukás, vagy emelkedés, ezért hát addigra, 

amikorra elkövetkezne a szellemtani virágzását elérő korszak, az 

a valaki, mivel megtagadja a Szentlelket, akkorra már olyan 

mélyre süllyedhet, hogy Istennek muszáj őt visszaszólítani. Ezért 

megtérni most kell, mert a holnap még nem a tiétek, hanem Isten 
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kezében van. A holnapot annak adja akinek Ő akarja. Megtérni 

most kell és nem holnap! 

Amikor már valamennyire is megtisztult a lélek, akkor jön rá 

arra, hogy az a legnagyobb segítség amit másokért tehet az az, 

hogy magára veszi mások bűnös hajlamainak a kitermelt negatív 

erőit és elszenvedi azokat, minek következtében az a másik valaki 

sokkal hamarabb tud tisztán látni és érezni, mert valaki 

felgyorsította a fejlődést azáltal, hogy elszenvedte a bűneinek a 

következményeit, így hamarabb és gyorsabban el tud jutni az 

Örök hazába vezető útra. 

„Az az igazi szeretet, amikor az ember életét tudja áldozni 

barátaiért.” 

(Az 1994-ben elhunyt kislányunk szellemének nyilatkozata.) 

 

9. UTOLSÓ IDŐK LÁTKÉPE  

 

Drága szellemtan hívő testvéreim, mindannyiunk Urának és 

Megváltójának nevében! 

Ha figyelmesen és behatóan tanulmányozzátok az Úr Jézus 

életét és Vele és körülötte zajló eseményeket és ha 

megpróbáljátok párhuzamba állítani az elmúlt évszázadok 

eseményeivel, akkor sok párhuzamot fogtok találni. De vannak 

olyan történések is, amelyek még megvalósulásra várnak. 

Ugyanis, tudnotok kell azt, hogy mindaz ami Vele „kicsiben” 

történt, meg fog történni nagyban is, kivetítve az egész világra. 

Ilyenek például a jeruzsálemi templom lerombolására vonatkozó 

jövendölések, amelyek Kr. után 70-ben meg is valósultak, de ez 

a tendencia ki fog terjedni az egész világra, ahogy 

tapasztalhattátok is Párizsban és még más helyeken is tapasztalni 

fogjátok. 
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Az egész Európára ki fog terjedni Jézus azon jövendölése, 

miszerint: 

„Itt kő kövön nem marad, mit le nem rombolnának.” 

Ha megfigyelitek nagycsütörtök éjszakáján a vért verejtékező 

és a felismerhetetlenségig meggyötört Jézust, mindannak 

ellenére, hogy mint az utolsó Ádám ezzel a borzalmas 

eseménnyel az isteni átkot vette magára, hogy kiemelje az 

újszövetségi embert ez alól az átok alól, miszerint véres 

verejtékkel keresed meg a te kenyeredet, mégis ez a sátántól való 

gyötörtetése Jézusnak, a hívő emberiségre nézve meg fog 

történni! 

Sőt maga az a jövendölés is be fog következni, miszerint: 

„Zsinagógák és helytartók elé hurcolnak titeket...” 

De ne féljetek, mert abban a pillanatban nem ti beszéltek, 

hanem azok a szellemek, akik benneteket addig is vezettek. Ez a 

jövendölés arra is tesz utalást, hogy az akkori egyházakban 

akkora változás lesz, miszerint egyesülni fog a világi 

hatóságokkal és üldözni fogja az egyházak addigi követőit, 

merthogy az egyházak hívei ketté fognak szakadni, hasonlóan, 

mint akkor amikor kialakult a római „egyház” és az egyik részük 

az eredeti utat fogja követni, a másik a sátán által vezetett 

egyházat. Ez utóbbiak az előzőek életére fognak törni. Így volt ez 

az imént említett időben is. Akkor is házról házra mentek a római 

„keresztények” és szedték össze az igazi Krisztus- hívőket. De 

ezeket az eseményeket ismeritek, ezért nem ismétlem, de hosszú 

ideig tartott a keresztényüldözés, vagyis a mártírok véres áldozata 

abból a célból, hogy vérükkel, „vérkeresztségükkel” 

meggyökeresíthessék a Földön az üdvözítő eszmét. Sokan azt 

hangsúlyozzák, hogy az egyházban már teljesen a sátán az úr, de 

én ezt még nem mondanám, hanem miután ezt az egyházvezetőt 

kivégzik és helyébe a trónt az Antikrisztus eszme képviselői 
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veszik át teljes egészében, akkor már teljesen az ellentét kezébe 

fog kerülni az egyház. 

Ha figyelembe veszitek Jézus szavait, Aki azt mondta: 

„Mondjátok meg annak a rókának, hogy még ma és holnap 

dolgozom, gyógyítok, ördögöket űzök stb.” 

És ez behelyettesíthető Péternek azon kijelentésébe, miszerint 

egy nap annyi mint ezer esztendő, akkor a „ma és holnap” jelenti 

a 2000 évet és ha hozzáadjuk Jézus életkorát, ameddig dolgozott, 

a 33 évet, akkor az összesen 2033 év, amikorra a N. Sz. is 

jövendölte az Úr II. eljövetelét. Azt hiszem logikus ez a 

megállapítás, amely Krisztus Urunk munkájának teljes 

időtartamát tárja elétek. Ezek az összefüggések a végidőkre nézve 

biblikusak. 

 Ha volna eltérés, akkor az az időszámításban történő elcsúszás 

miatt van. 

Való igaz az, hogy még szellemszemekkel is az látható, hogy 

az idő nagyon közel van, mert az alacsonyabb szférákban már a 

jövő eseményeinek a sötét fluid világa forrong arra várva, hogy a 

megvalósulásához létlehetőséget nyerjen és mindezt aki látja, egy 

tömegben látja, de amikor ezek az erők megvalósulást nyernek, 

ez mégis csak bizonyos időt vesz igénybe és így eloszlik. De 

ameddig még működik a kegyelem és utána se nincs félnivalója 

a N.SZ. tanítását lélekben és igazságban követőknek, mert Ő 

megígérte, hogy védelmi aklot biztosít az ő tanának követői 

számára. Higgyetek ebben az ígéretben! Aki fél, az nem hisz és 

igazából nem követi az ő eszméit! Istennek ugyanis hatalma van 

benneteket megvédeni még attól is, hogy ne égjetek meg, ha tüzes 

kemencébe vetnek titeket, de főként attól, hogy ne is juthassatok 

el odáig, mindannak ellenére, hogy azok az ószövetségi 

szellemek öltöttek testet ezekre az időkre, akik akkor bálványokat 

imádtak és imádattak, mert akkor nem teljesült be az életük. Áll 

már az imádásra váró bálványszobor, de ti ne erre figyeljetek, 
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hanem mindenkoron Istenre és az Ő vezetésére, akkor nem eshet 

komolyabb bajotok, ugyanis a választottakért megrövidülnek 

„ama napok.” Kik lennének a választottak, ha nem azok közül 

valakik, akik a jelen üdvözítő eszmét hordozzák a lelkükben? 

Ugyanis a II. kinyilatkoztatás követőire a mártírság vár abból a 

célból, hogy kiégjenek a lelkükből a dogmák és formák, mert a 

forma nem kerülhet be az Isten Országába, hanem csakis a forma 

nélküli a szellemtani eszme. Tehát ti értetek, szellemtan 

követőkért, lesznek megrövidítve a napok testvéreim. 

„Ha meg nem rövidülnének ama napok, senki sem maradna 

meg, még a választottak sem!” 

Mindannak ellenére, hogy a világban hatalmas méretű 

katasztrófák, templomok bezárása, keresztényüldözések stb. 

várhatók, nektek védelmetek lehet mindezekkel szemben, de még 

a „járványokkal” szemben is, mert csak azokat érheti baj, akiknek 

a lelkükben él egy bizonyos fokú talaj a járványok bevonzására. 

Ha tiszták vagytok lelkileg, akkor nincs mitől félnetek, mert 

segítségben és védelemben részesülhettek, ha kéritek. 

Az Ószövetségi törvényszerűségek szerint Jézusnak 3,5 napig 

kellett volna a sírba feküdnie, de már harmadnapon feltámadt 

Mária „közbenjárására”, könyörgésére, mert annyira hiányzott 

Neki Fia, hogy Istenhez kiáltott: 

„Atyám, sohasem kértem tőled semmit, semmi enyhet és 

enyhítő körülményt fájdalmaimra, de most az egyszer teljes lelki 

fájdalmamból kiáltok fel Hozzád, hogy támaszd fel a Fiamat.” 

És amikor ez a jajkiáltás felkerült az Atyához Mária lelkéből, 

Jézus teste életre kelt és mint megdicsőült testű király, Élet és 

halál ura, dicsőségben és diadalmasan áthatolva minden anyagon 

kiemelkedett a hideg sírból. 

Ha ezt kivetítitek erre az időkre, amikor az utolsó 3,5 év 

legborzasztóbb állapotok Mária és más missziós szellemek 
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testben és a szellemvilágban végzett munkáik hatására a „3,5” 

napról „2,5” napra rövidülnek meg, mert szenvedéseikkel 

csökkentették a lelki-szellemi és a fizikai katasztrófákat, amelyek 

az emberiségre várnak. Ily formán a legborzasztóbb végidők, 

vagyis a legvége nem 3,5 évig fog tartani a holdkiválás előtt, 2 

évtől valamivel több ideig a megadott törvényszerűségek alapján, 

mert a választottakért megrövidíttetnek. 

A végidők „kezdete” viszont már beindult és folyamatosan 

romlani fog a helyzet, ennek már ti is a tanúi vagytok, de az 

egésznek a lefolyására, van még hozzávetőlegesen 12 évetek. 

Ne feledjétek, hogy csak az üdvözül, aki ebben a végidőkben 

is mindvégig kitart. Ami a konkrét kezdetet jelenti, az a kegyelem 

teljes visszavonásával kezdődik és a holdkiválással ér véget. 

Arról már szólottunk volt, hogy miről veszitek észre a kegyelem 

utolsó sugarainak a visszavonását, de nem hittetek, ezért nem 

ismétlem meg én sem. 

De ez a borzalom az idők legvégére tehető. Ha megfigyeltétek 

a számításokat, akkor le is következtethetitek ezt. 

 

10. VÍGASZ  

 

Drága gyermekem! 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket. 

Ne nyugtalankodjék a te szíved az ellened ármánykodó 

testvéreid miatt, „higgyetek Istenben és Bennem is higgyetek” - 

mondja az Úr, ugyanis mindenki számára hamarosan eljön a 

szembesülés ideje és akiknél győzött a szeretet az ármány felett, 

azok megjutalmaztatnak emiatt, akiknél viszont nem, szintén 

elveszik osztályrészüket. Mindig minden próba mindenki 

számára, ki megállja a helyét, az továbbhalad, aki viszont nem, 
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annak újra kell kezdenie a próbát, fele akkora segítséggel és dupla 

akkora szenvedéssel. Mindig is akkor derül ki az, ki az igazi barát, 

ezesetben testvér, aki a legnehezebb helyzetben is melletted tud 

maradni. A hamis barát, gyakorlatilag hamis ellenség. A hamis 

ellenségből csak hamis barát lehet, de az igazi ellenségből még 

lehetnek igazi barátaid is. A kétszínűség mindenkor a legjobb 

eszköze volt az ellentétnek. De te tarts ki hited mellett, mert mint 

mondtam, mindenki számára hamarosan eljön a lelepleződés 

ideje. Te is tudod azt, hogy az alacsonyabb igazság támadja a 

magasabban fekvőt, de a magasabban fekvő viszont megérti az 

alacsonyabb igazságot. A magasabb soha nem támad, hanem 

elszenvedője a támadásoknak és ha kővel dobálják, kenyérrel dob 

vissza. (A zsidóknál ószövetségi törvény volt a magasabb 

erkölcsi szintű missziós szellemek agyonkövezése. Jelen esetben 

nem kővel, hanem szóval és egyéb eszközökkel történik az ilyen 

jellegű támadás.) 

„Szeressétek ellenségeiteket és imádkozzatok értük!” 

Ne csüggedj, hisz ilyen a mai világ, sajnos még az eszmények 

és az üdvözítő eszmék világában is. Mint ahogy benned is van 

irigység, úgy van másban is, csak nem tudatos, mert minél több 

tudása van egy embernek, annál inkább ki tudja magát védeni a 

lelkiismerete előtt, ha magába fordulva netalán olyan bűnös 

hajlamot vélne felfedni, amely a nem tetszésére van. Eljön még a 

bocsánatkérés ideje mindenki számára, de sajnos nem biztos, 

hogy lesz még idő a helyrehozatalra. Ezért hangsúlyozzuk azt, 

hogy most kell megtérni és most kell bűnbánatot tartani. Amikor 

a kegyelem utolsó sugarai is vonatnak vissza, akkor egy utolsó 

megvilágosodás gyanánt mindenkinek megvilágosodik minden 

bűne, de akkor már lehet, hogy késő lesz a megbánás. 

„Ekkor feltűnik az emberfiának a jele az égen és sír a Föld 

minden nemzetsége.” 
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De akkor már késő lesz a megbánásra mert az ítélet 

következik, vagy legalább is az ítéletnek, a „karmának” az 

időszaka, amikor hirtelen egyik pillanatról a másikra rázúdul a 

Földre mindaz, amit eddig az angyalok visszafogtak, kitermelt 

negatív erők. 

„Akkor hirtelen tör rájuk a veszedelem, mint a fájdalom a 

szülő asszonyra és semmiképpen meg nem menekednek” - 

mondja az apostol ezekre az időkre. 

A kegyelemből történő bűnbeismerésnek, a jóvátételnek és a 

megszentelődésnek most van még egy rövid ideig a korszaka. 

Ezért hát tartsatok bűnbánatot és mindazt, amit jóvá kell 

tennetek az isteni elgondolás szerint, tegyetek jóvá, ameddig erre 

kegyelemadta lehetőségetek van és építsétek az Isten Országát 

egymás között a szeretet által. Aki a szeretet cselekedeteit 

gyakorolja, annak a jutalmát kapja, aki hitetlenségnek, ne adj’ 

Isten az ármánynak a lelkületét hordja magában, az annak a 

jutalmát kapja, mert ki milyen szinten van, annak az igazságnak 

a befogadására nyitott a lelke. 

„Boldogok az irgalmasok, mert irgalmasságot nyernek” - 

mondja az Úr a hegyi beszédében. 

Ezért arra kérünk benneteket gyermekem, hogy törekedjetek a 

bűnbánatra, hogy el tudjatok jutni az üdvösséget hozó negyedik 

szférába, mert a harmadik szféra elalszik és csak hosszú, nagyon 

hosszú alvás után tud majd feleszmélni, - miután már elfeledte 

minden harmadik szférabeli cselekedetét - és megszületni a 

megújult Földön, mint a negyedik szféra kísértői gyanánt. „És 

akkor eloldoztatik a sátán ezer esztendőre.” Ez akkor tud 

bekövetkezni, amikor már az új holdon kialakul az élet. (Ez a 

harmadik szféra a maga alacsonyabb szintű hajlamaival.) Akik 

akkor ezek megkísértései folytán lebuknak, azok kilöketnek az új 

holdra „missziós szellemnek”, de ha megállják a helyüket, akkor 



52 

a kísértőiket is felemelik a negyedik szférába. Ha eredményes 

munkát végeznek a holdon, vissza fognak kerülni az új Földre. 

Azért történik a negyedik szféra a harmadik szféra által történő 

megkísértése, hogy felszínre kerüljön a negyedik szférabelieknél 

az, hogy maradt-e vissza valami kis halvány hajlam a lelkükben 

a harmadik szféra igazságából, illetve szintjéből. Ha igen, akkor 

hatni fog rájuk a harmadik szféra által történő kísértés, amelyet le 

kell majd küzdeni, de ha viszont nem, akkor gyakorlatilag nem 

fog rá hatást gyakorolni a támadása az újonnan megszületett 

harmadik szférának. 

Akik behatóan ismerik a N. Sz. tanítását, azok rájöhettek már 

arra, hogy azok a nyilatkozatok, amelyek nálatok hangzanak el, 

illetve legépelésre kerülnek, a negyedik, illetve az ötödik szférába 

tudnak elvezetni benneteket. Ha mi magasabb szellemek „bőrébe 

bújt” szellemek lennénk, akkor nem ismernénk és nem is tudnánk 

olyan magas erkölcsi normatívákat közzétenni, amelyeket ha 

betartatok, biztosan el fogtok jutni az üdvösségre. 

Légy nyugodt gyermekem, és tarts ki hűen az igazság mellett 

és üdvözülni fogtok a szellemi vezetés alatt, ha meg tudtok felelni 

az általunk felállított erkölcsi normatíváknak, mármint a 

tisztaságban, hűségben és szeretetben, minden nap gyakorolva a 

test megtagadását, a szeretet gyakorlását, az egymás és mások 

elfogadásában, valamint a fent említett „ellenségszeretetben”, 

mert ugyanis az Úr Jézus is némán tűrő szeretettel váltotta meg a 

világot. 

Ott vannak gyakorlatilag a félreértések, amelyeket mások nem 

látnak mert nem is láthatnak, hogy ti duálok vagytok, tehát eleve 

mások a felétek megnyilvánuló követelmények Isten részéről és 

a lelki táplálékok is ebből kifolyólag mások kellenek hogy 

legyenek. Tehát más a ti és más a másik közösségek hivatása és 

feladata. Ti körétek azokat szeretnénk gyűjteni, akiknek mint 

duál-feleknek találkozniuk kell, hogy tovább vezethessük őket a 
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fejlődésük útján, természetesen, ha engedik magukat Isten, vagyis 

a melléjük kirendelt magas szellemek által vezetni. A Földön, 

főként itt az utolsó időkben ez a csúcs, mármint az, hogy a 

duálpárok találkozhatnak egymással. Ez azért fontos, mert 

mindig is áldást hozó a Föld számára, ha két duálfél találkozik 

egymással és aztán már közösen folytathatják az útjukat tovább a 

fejlődés útján. De magukra a duálfelekre is nagy áldás, ha 

megtalálják egymást és ha tudatosodik bennük az, hogy ők 

gyakorlatilag egy szellemnek lettek megteremtve. Ettől a 

találkozási ponttól kezdve azután már nem kell keresgélni, 

csapongani, hanem közösen közeledhetnek Isten és egymás felé, 

gyermekem. 

Tehát különbözőek a feladatköreitek, amiből az adódik, hogy 

a lelki táplálékaitok is másmilyenek kell, hogy legyenek és így 

más-más emberlelkeket csoportosít körétek a szellemvilág, ezért 

hát meg kellene lennetek egymás mellett testvéri szeretetben 

minden ellenségeskedés nélkül. De sajnos az ember gyarló és így 

sok esetben még közösségen belül is torzsalkodások vannak, 

nemhogy közösségek között ne lennének félreértések. Ott a baj, 

amikor az ember rá akarja a másik emberre erőltetni a saját 

világosságát, kizárva ezzel a Szentlélek, vagyis a III. 

kinyilatkoztatás munkáját. A kinyilatkoztatások „sorozata” 

ugyanis nem lenne teljes a III. kijelentés, vagy kinyilatkoztatás 

nélkül, mindannak ellenére, hogy ez már csak a tarlón maradt 

érett kalászoknak szól, amely eszmeiség a Fox nővérek 

munkálkodásával vette kezdetét. Hogyan tud bárki is 

munkálkodni a III. kijelentés berkeiben, ha nem hisz annak 

kinyilatkoztatási voltában, a Szentlélek korszakában, 

kinyilatkoztatásában, amely a rövid és világos korszakkal ér 

véget? Ez a korszak elsősorban Európára érvényes, a választott 

népre, de kiterjed a nagy Magyarországról az egész világra is. 

Ebben az időszakban sokan vissza fognak vándorolni az 

anyaországukba, hogy ott folytassák továbbhaladásukat. Ez 
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szinte minden európai népre jellemző lesz, mert az emberek 

általában nem isteni indíttatásra mennek külföldre, hanem a jobb 

anyagi megélhetés szempontjából, de ezzel végülis kikerülik azt 

az élet iskolát, amelyet a szegénység és a megpróbáltatások által 

ki akart munkálni bennük az Élet. Mindazok tehát, akik csupán 

az anyagi megpróbáltatások elől menekültek, a saját fejlődésük 

elől menekültek el és amikor erre egy nagyobb kegyelmi állapot 

ideje alatt rádöbbennek, akkor igyekeznek visszamenni azokra a 

vidékekre, ahova őket Isten leküldte. Ez lesz egy vissza 

vándorlási időszak. A háttérben mozgatók ismerik jól az emberi 

tulajdonságokat ezért azt igyekeznek felhasználni, hogy erkölcsi 

szempontból tönkretegyék az emberiséget, főként a kiválasztott 

nemzetet és amikor erre is rájönnek az errevalósi emberek, újból 

előnyben fogják részesíteni az isteni akaratot. Erre azért lesz 

szükség, hogy a visszatért emberek, mielőtt végképp besötétedik, 

megismerkedhessenek az utolsó gereblyevonással és egy utolsó 

nekirugaszkodással kiemelkedhessenek az anyagias és egyéb 

elferdültségeikből. 

Tehát, akik ebben az időben még életben maradtok és most 

fejlődőképesek vagytok, a kegyelem fel akar majd használni az Ő 

céljaira, mert sok a gereblyézni való, de a munkás kevés. Ezek az 

emberek között is lesznek duálfelek, kiknek lelkileg találkozniuk 

kellett volna már egymással, de mivel a jól megszervezett 

kísértések hatására az anyagiasságuk győzött, ezért nem éreztek 

rá ezekre az igazságokra és elmentek egymás mellett úgy, hogy 

nem érintette meg a lelküket az a vonzalom, amelynek meg kellett 

volna érinteni, ha ott élnek, ahova a kegyelem rendelte őket. De 

nem hiúságból és elismerés vágyból kell rálépni a szellemtan 

útjára, hanem alázatból és engedelmességből, mert az ősbukás 

oka a gőg és az engedetlenség volt. Tehát aki Isten útján akar 

járni, annak mindenképpen alázatosnak és engedelmesnek kell 

lenni ahhoz, hogy vezethető legyen. De mindez a lelki munka a 

számotokra gyermekem komoly háttér tevékenységet követel. 
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Ahhoz hogy bárki is megtérjen, lelki munkájába kerül valakinek 

a nagy szellemek közül. 

„Az az igazi szeretet, amikor valaki életét áldozza barátaiért.” 

Ebben rejlik a megváltás munkája gyermekem, mert mindenki 

meg van hívva az üdvösségre és ebben Istenre, a magas szellemi 

vezetésre és egymásra vagytok utalva. Az emberek általában 

tükröt képeznek egymás számára, de segíthetik is egymást a 

fejlődés útján. Ez a jobbik eset. 

Amikor Isten ráéreztet valakit a következő lépésre, azonnal jön 

az ellentét és azokból az igazságokból, amelyekből kiemelkedni 

hívja az Isten az embert, azonnal komoly, szinte 

áthidalhatatlannak látszó sáncot épít elébe. Ezt a sátáni törekvést 

fel kellene ismerni a fejlődésben lévő szellem-embernek. De 

ilyenkor mit tesz az ember, inkább megijed és meghátrál, 

minthogy hittel elrugaszkodjon az eredeti állapottól és visszaesik 

gyakorlatilag a még előző állapotába. Gyakorlatilag az hozza meg 

a fejlődést, ha az ember hittel nekivág és legyőzi ezeket a sátán 

által kreált vádakat. Ilyen esetben amikor az ellentét nagyra 

növeszti az árnyakat nagyon fontos a tisztánlátás és az erkölcsi 

bátorság, hogy legyőzze a dolgokat, mert az ember fejlődésre van 

meghívva már a megteremtése óta, csak akik hallgattak már akkor 

is a csábítóra, nemhogy fejlődtek volna, hanem a megteremtésük 

állapotától is jóval lejjebb süllyedtek, míg a hűen maradt 

testvéreik haladhattak az abszolút tökéletesség felé. A bukás 

alkalmával az ellentét segíti az embert bukni, míg a fejlődését 

viszont gátolja azáltal, hogy felnagyítja az árnyakat, a leküzdendő 

akadályokat és ha nincs kellő alázatossága, engedelmessége és 

hite az embernek, akkor bizony, hogy hisz az alacsonyabb 

igazságnak, hisz a hamis gátaknak és nem tud tovább haladni a 

fejlődés útján. 

Mindez alól nem volt kivétel maga az Úr Jézus sem! Neki is 

nagyon komolyan meg kellett küzdenie a rá meredő árnyakkal, a 



56 

testiségből eredő halállal és le kellett győzni minden hamis vádat, 

amelyet a sátán ordítozott feléje nagycsütörtök éjjelén abban a 

barlangban, amelyben Éva és Ádám meghúzódott, amikor 

kiűzettek a paradicsomi állapotokból. Bizony, hogy csupa vér 

volt az Úrnak a teste abban a haláltusában, amelyet azért vívott, 

hogy legyőzze azokat a hazugságból koholt vádakat, amelyeket a 

sátán el akart Vele hitetni, mármint azt, hogy hiába minden 

megváltás, mert úgy is mindenki el fogja hagyni Őt, mint az igaz 

és üdvözítő eszmét. Szemére vetette minden jó és igaz 

cselekedetét, mint hiábavalóságot, minden olyan gyógyítást, 

amely aztán mintha hiábavaló lett volna, mert a gyógyult egyén 

visszatért a bűnbe és beleesett újból a betegségbe is. 

Felhántorgatta Mária Magdolna visszaesését a bűnbe, akit aztán 

újból megszabadított az Úr. És még sok minden mást, ami az 

akkori felfogás szerint érthetetlen volt a világi emberek számára. 

A sátán nem akarta engedni az Urat, hogy a saját igazságát 

érvényesítse a sátánéval szemben, ugyanis a sátánnak nem volt 

tudtára adva az, hogy Kit is kísért, hanem úgy látta, hogy egy 

egyszerű ember az, akit jelenleg gyötör. 

De az Úr legyőzte ezeket az árnyakat, a halálfélelmet és kiállt 

a világ színpadára hogy a törvény „igazsága” helyett a szeretet 

„igazságát” érvényesítse és gyökeresítse meg a világban, mint az 

üdvösségre elvezető eszmét. Ezt Ő így fejezte ki: 

„Higgyetek, én legyőztem a világot” - a világ igazságát, vagyis 

az ószövetségi törvényt. Higgyétek el, hatalmas munka volt ez 

Neki testvéreim. Olyannyira megtépázta a sátán a barlangban, 

hogy amikor kijött, nem lehetett ráismerni. Ha nem övezte volna 

fejét körül a szokásos fényköre, az apostolok nem ismerték volna 

Őt fel. 

És bármikor gyermekem, ha úgy érzitek, hogy előbbre kell 

lépnetek, mert hív a fejlődésre a magasabbrendű igazság, amely 

elé a sátán az alacsonyabb igazságokból vádaskodással és 

támadásokkal akadályt gördített és képtelenek vagytok 
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továbblépni, kérjétek az Urat, hogy küldené el az ő Szentlelkét 

megvilágosításotokra, mert Ő legyőzte ezeket a sátáni furfangos 

cselvetéseket a maga hatalmas szintjén. Ugyanis mindenki olyan 

nagyságrendű kísértéseket kap, amilyen szinten van és mivel az 

Úr a legmagasabb szinten áll, ezért az Ő győzelmének eredménye 

a legmagasabb szintű, amelyeket mint győzelmi jogart, vagyis a 

győzelmének eredményeit, mint tiszta fluidokat itt hagyott nektek 

azzal a céllal, hogy ha ti is kísértésben vagytok, akkor erőt 

meríthessetek ezekből az ú.n. erő tartályokból. 

Ne hidd gyermekem, hogy ti nem lesztek továbbra is 

támadásoknak kitéve munkálkodásotok során, mert a sátáni 

törekvések erősödni fognak abból kifolyólag, hogy lezárulóban 

van egy fejlődési turnus, lezárul egy örökkévalóság és kezdetét 

veszi egy következő, ezért nagyon kevés ember lesz az, aki majd 

azonnal méltányolni fogja a törekvéseiteket, inkább támadni 

fognak benneteket. Ezt tapasztaljátok már régóta de ez csak egy 

ideig még növekedni fog. 

Most Isten veletek, gyermekem! 

 

11. AZ ANYAGIASSÁGRÓL  

 

Kedves barátaim, testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az ember földi igazságok után kutat, mert abban reméli az 

üdvösségét, pedig az Úr olyan igazságokat hozott le a Földre, 

amelyek az embert kiemelik a földi igazságokból, hogy ezáltal 

eljuthasson a Földről a Mennybe. Az Úr igazsága az embert kifelé 

vezeti az anyagból az anyagiassága leküzdése által, ugyanis az 

anyag szellemi produktum, amelyet maga a szellem hozott 

magával a süllyedése révén és ha nem vigyáz, akkor a matéria fog 

úrrá lenni rajta, nem pedig ő uralja az anyagot. Minden bűnös 

hajlammal így van ez testvéreim, mert minden hajlam a bukás, az 
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Istentől való eltávolodás produktuma, csak nem mindjárt veszi 

észre az ember azt, hogy mi a bűn és mi nem, sok esetben már 

csak akkor, amikor szorítja az az „igazság” a lelkivilágát. 

Mindaddig igazságnak véli a féligazságot, illetve hamisságot és 

azt igyekszik ráerőltetni talán másokra is, nem tudva azt, hogy az 

embernek teljes egészében le kell vetkőznie minden olyan 

„igazságot”, amely az anyagból ered és oda tér vissza, vagyis oda 

vezeti vissza a lelket. A teljes anyag mentesség a cél! Ez már 

eleve a betlehemi istálló üzenete is, vagyis az Úr Jézus legelső 

tanítása, amelyet nem szavakkal, mert akkor még beszélni nem 

tudott, amelyet némán terjesztett szét a világnak, csak a világ még 

ma sem ért belőle semmit és csak futva rohan lefelé a lejtőn oda, 

ahol az anyagiasság ördöge hatalmasra nyitotta torkát, hogy 

elnyelje mindazokat, akik ezen az úton szeretnék elérni 

„boldogságukat.” „Könnyebb a tevének átbújni a tű fokán, mint a 

gazdag embernek bejutni az Isten országába.” „Mert ahol a 

kincsetek, ott a szívetek.” És ilyenkor is mint mindig, „a szív 

bőségéből szól a száj.” Mert az emberek hajlamosak arra, hogy a 

saját igazukat, a saját lelki szintjüket, még ha némán is, vigyék rá 

a másikra és minél erőszakosabban teszik ezt, annál gyanúsabb a 

dolog. 

Testvéreim, törekedjetek a Földtől, a földi szféráktól minden 

szempontból elszakadni, mert aki a Földnek ehhez a szintjéhez 

bármi módon is ragaszkodik és kötődik, az nem fog tudni a 

megújult földi világ légkörébe bejutni! Mint mondtuk, 

nagycsütörtök éjszakáján az Új Ádám teljesen magára vette az 

első Ádám átkát és elszenvedte azt, vagyis szenvedéseivel 

megsemmisítette azt a törvényt, amely az anyaghoz köti az 

embert. Az újszövetségi embernek már valamennyivel 

szellemibb embernek kell lennie, mondanám 

anyagmentesebbnek, mint az ószövetségi ember. Az ószövetségi 

embernek még elég volt a hét napból csak egy napot szentelni az 

Istennek, mert a lelkének csak 1/7 része volt szellemi, a többi 



59 

anyagi jellegű. Ezért kellett 6 napon keresztül dolgoznia. De 

ekkor sem az anyagba való beleragadás volt a cél, hanem, hogy 

az anyagba belegyúrt erőit, kidolgozza onnan az ember! 

Kidolgozza azáltal, hogy olyan hatásokat kap, amelyek 

csalódásokat és fájdalmakat okoznak neki. Habár, az ószövetségi 

embernek mivel nagyon anyagias volt, az istenképe is csakis ezen 

a tulajdonságán keresztül tudott megnyilvánulni. De ha 

megfigyelitek, mindenből tizedet kellett adni „Istennek” és aki ezt 

nem tette, annak az anyagi dolgai folyamatosan leépültek. 

Vannak az Újszövetségben is olyan közösségek, amelyek 

kizárólag csak a Biblia szerint igyekeznek élni, azoknál is a 

tizedet meg lehet találni, mint érvényben lévő igazságot. 

Többször volt rá példa, hogy ezen közösségek tagjai közül ha 

valakiknek rosszul mentek az anyagi dolgaik és akkor jött helyre, 

ha a tizedet elkezdték folyamatosan beadni a közösségbe. (Pedig 

a vallási irányzatok alapvetően a II. szférába tartoznak és mégis 

jelen volt, illetve van Isten és a közösség felé ez a szeretet 

gesztus.) Ez egy kicsit az ószövetségi elemnek az átszivárgása az 

Újszövetségbe, mert ha megfigyelitek az Ószövetséghez képest 

az újszövetségi embernél, majdhogynem 180°-ot fordult a 

helyzet. Az evangéliumi szegénység inkább viszi előbbre a lelket 

az Úr szavai szerint az Isten Országa felé, mint a gazdagság. 

(Gazdag ifjú példája: „Add el amid van, az árát oszd szét a 

szegények között, te pedig jer és kövess engem.” - Az ifjú 

elszomorodott, mert nagy vagyona volt.”) Maguk a missziós 

szellemek sem vették ki a részüket az anyagi hajszából, hanem 

vállalták a szegénységet, követve az Úr példáját, akinek annyi 

pénze sem volt, hogy az adót kifizesse. „Pénzem nincs ugyan, de 

amim van, azt neked adhatom: az Úr Jézus nevében kelj fel és 

járj!” - mondta Péter apostol a mozgássérült koldusnak. 

„A rókáknak barlangjuk, a madaraknak fészkük, de az 

emberfiának nincs hová a fejét lehajtania.” Itt már nincs tized 

meghatározva, mert mindenkinek a szeretetére és a 
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lelkiismeretére vannak bízva a dolgok. Itt már nem a templom 

támogatása a fő cél, hanem a szegényeknek a segítése Laurentius 

példájára, aki azt mondta, hogy a szegények az egyház kincse, 

nem pedig a földi javak és szétosztotta az egyház kincseit a 

szegények között. Így tett tanúbizonyságot Krisztus szeretetéről. 

Itt már az sincs meghatározva, hogy a 7. napon kívül még hány 

alkalommal „kötelező” az Úr színe elé járulni, hanem mindenki a 

lelki igénye szerint bekapcsolódhat a mennyei áramlatokba. Ez 

külön az Úr Jézus érdeme, mert megnyitotta mindenki számára a 

mennyek kapuit, amelyek még csak egy rövid ideig „tartanak 

nyitva.” Lassan záródnak be és amint bezáródnak, többé már nem 

jön világosság a mennyei szférákból, csak a földi szférák igazsága 

„világít” majd. Ezek az anyagiasság, az érzékiség, az önzés, az 

erőszak, a gyilkosság, keresztényüldözés stb. magas foka. 

Amikor az emberi szellem már valamennyire is kiemelkedett 

a Földnek a vonzalma alól, már eleve olyan sorsot vállal, 

amelyben nem sok köze van az anyagi dolgokhoz, hanem 

szegénységben és egyszerűségben és esetleg betegségben éli le az 

életét annak érdekében, hogy ne süllyedjen, hanem inkább 

emelkedjen felfelé a tisztább világok felé. Ilyen esetekben már az 

anyag inkább teher, mint áldás a lélekre nézve, de lehet a szeretet 

eszköze, amikor az emberi lélek az anyagiakat beválthatja lelki 

vagyonra, amely őt még inkább felfelé segíti. Sajnos azonban 

vannak olyan esetek, amikor az ember egy rossz döntéssel 

annyira megpecsételi a sorsát, hogy utána már képtelen 

helyreállítani azt a lelki egyensúlyt, amely az anyagiassága miatt 

bomlott meg. Amikor az emberek a jobb anyagi megélhetés 

érdekében elvándorolnak gazdagabb vidékekre, azzal éppen attól 

az élet iskolától fosztják meg magukat, amely az anyagiasságból 

való tisztulásukat segítette volna elő. Természetesen vannak 

kivételek, hogyha valaki isteni indíttatásra hagyja el a saját 

vidékét. Ilyen nagyon kevés alkalommal fordul elő, inkább 

azokban az esetekben, ha valamilyen szinten missziós munkát 
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végez, de semmi esetre sem anyagi megfontolásból. Az anyagi 

okokból történő elvándorlás szinte majdnem biztos, hogy 

hitetlenségből történik, mert ha valaki le tudja Isten kezébe 

helyezni az életét, az megpróbál megbékélve a sorsával felvenni 

az adott helyen a keresztjét és követni az Urat a Golgotára. 

Az ember ha az igazságokat keresi és kutatja, mindig is 

akadályokba ütközik, a saját bűnös hajlamainak az akadályaiba. 

Mindaddig van ez így, ameddig az ember le nem küzdi az 

akadályokat, vagyis a hajlamait. Egy ilyen akadályokat képező 

gát az anyagiasság is, amely önzőségből fakad, az önzés viszont 

gőgből. Ennek az ellenszere az önzetlenség gyakorlása. 

Mindaddig, ameddig az ember le nem győz egy bizonyos 

hajlamot, addig az uralkodik felette, az hatja át a 

gondolkodásmódját és ahhoz a szférához köti a lelkét. Isten azért 

rendelte el azt, hogy csakis a fejlettségi szint fejlődésével 

párhuzamosan haladhat az igazság megismerésének a szintje, 

mert magas tudás fejlettségi szint nélkül csakis negatívra lenne 

felhasználva, valamint, a tudás kötelez és mércét tart fenn és ha 

az ember nem tudja betölteni a nálánál jóval magasabb szintet, 

akkor biztos elbukik. Istennek viszont az a célja, hogy minden 

ember minél kevesebb szenvedéssel üdvözüljön. Ezért nem jó a 

túlzott igazságkeresés, hanem csakis úgy, hogy a megismert 

igazságokat gyakorolva haladjon előre az ember. Ha 

gyakoroljátok is az erényeket, nem csak hangoztatjátok, akkor az 

isteni igazságok is a haladásotokkal párhuzamosan 

megvilágosodnak a lelketekben anélkül, hogy túlzottan 

kerestétek volna. Az önzetlenség gyakorlása kiemeli az embert az 

anyagiasságból, vagyis közelebb viszi az Isten Országához, 

legalábbis a 4. szférához. Ennek a szférának a világát, mint 

ambíció és ösztönző képét a „Szférák a föld és a nap között” 

valamint a „Kegyelem törvényvilága” nyújthatja nektek. Ahhoz 

tehát, hogy ide eljuthassatok, ennek a szférának az erkölcsi 

szintjének kell megfelelnetek.Ha a megmentettek táborába 
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szeretnétek eljutni testvéreim, akkor gyakoroljátok többek között 

az önzetlenséget! 

Hasonló a helyzet az érzékiséggel is. Ahogyan haladtok felfelé 

a szférákon, úgy ezzel párhuzamosan az érzékiségből is 

tisztulnotok kell! Az eredeti állapot, a paradicsomi állapot, 

ahonnan a lebukástok folyamatának egy-egy állomásán 

szétváltatok a duálfeletektől, aminek az egyik terméke az 

érzékiség kialakulása volt. Ezért ha a duálegyesülés felé halad az 

ember, akkor feltétlenül szükséges az érzékiségből való teljes 

szabadulás, mert az érzékiség a duál érzésnek, duál szeretetnek 

oszlásnak indult hullája! Ahhoz tehát, hogy ez a fennkölt érzés 

kezdhessen bennetek kibontakozni, le kell vetkőznötök az 

érzékiséget és a lelki semlegességre jutni el. 

Ha megfigyelitek a missziós szellemeket, szinte egy sem 

kötött házasságot, mert már eljutottak a lelki semlegességre és a 

duáljuk vagy odafentről segítette őket, vagy megszülettek 

melléjük és közösen vitték a terheket. Attól tehát, hogy „egyedül” 

öltöttek testet, nem voltak társtalanok, mert párjuk velük volt a 

szellemvilágban. 

Drága gyermekem, a szellemvilág fényes oldala veletek van, 

ne féljetek és ne csüggedjetek, mert a félelem és a csüggedés 

hitetlenségből fakad! Gondoljatok Jóbra, akinek a sorsa igencsak 

nehéz volt, de amikor hittel átvitte a nagyon súlyos próbákat, 

nagyon sokat tisztult a szelleme és közeledett Isten felé. Egy 

olyan közegben kellett nehézségeit, a nagy próbákat, az 

egészségügyi és anyagi próbáit átélnie, ahol az az isteni elv volt 

érvényben, hogy azzal van az Isten áldása, aki egészséges és 

gazdag. Szerintetek kivel van elsősorban az Isten? Azzal-e akinek 

minden jól megy, vagy azzal inkább, aki megpróbáltatásokat él 

át? 

Igaz Jób nem volt zsidó, de Ábrahám mégis csak találkozott 

vele idős korában. 
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Ti is egy ilyen helyzetben vagytok gyermekem, amikor senki 

sem érti meg igazából azokat a próbákat, amelyeket át kell 

élnetek, de eljön mindennek a lejárati ideje és amikor véget ér egy 

próba és aki ebben nem állta meg veletek szemben a helyét, későn 

ugyan, de bánni fogja azt, hogy nem tudott hozzátok oly közel 

jutni, hogy teljesen együtt tudjon veletek érezni. 

Isten kegyelme legyen mindnyájatokkal. 

 

12. A SZERETETRŐL  

 

Kedves barátaim és testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

A szeretet fényének és ragyogásának a világából, vagyis abból 

a hatalmas szellemi egységből köszöntelek benneteket, amelynek 

ti is a részesei vagytok, ki-ki a maga fejlettségi szintjének 

megfelelően. 

Isten azért küld bennünket közétek, hogy ennek a mi 

szféránknak fluid világát a magunk szintjén, amennyire mi 

asszimilálni tudtuk az Ő szeretetét, az áldozatkész és mindeneket 

újjáformáló szeretetet hintsük szét közöttetek, mint vonzerőt, 

vagy hívást, meghívást, tovavezetést, hogy ezek mint lelketeket 

megvilágosító átható és újjá formáló erők munkába szólítsanak 

bennetek és el is vezessenek az üdvösségre. A 

megnyilatkozásaink is ezt a célt szolgálják, mert: „Az Istenről 

szóló beszédnek ereje van.” Ez a szféra ahol én is vagyok, a 

szeretetből Istennek és az emberekért történő áldozatkész 

szeretetnek szférája. 

Szeretet nélkül nem lehet építeni az Istennek, vagyis a 

szeretetnek az Országát! Mindenki téved, aki azt hiszi, hogy ha 

bármit is tett, vagy tesz az Isten Országának a terjedése 

érdekében, ha ezt szeretet nélkül teszi, hogy bármi eredményt is 

el tud érni. Az isteni igazságok szeretet nélkül csak száraz 
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tápláléka a léleknek. De a léleknek éltető erőkre van szüksége 

nem csak az értelem táplálására, ezt pedig csakis az imában, a 

szeretetben, a szeretet gyakorlásában találja meg az ember. Igaz, 

kívülről nézve, főleg a mai világban sokaknak nem kívánatos az 

áldozatkész szeretet gyakorlása, mert itt a földi világban a szeretet 

szenved, a szeret áldoz, sok esetben még az életét is fel kell 

áldoznia mások előrehaladásáért. De mindazt az érzést, azt a 

kitörő örömöt, amit az ember egy-egy ilyen szeretet-gyakorlat 

után érez, azt nem látja senki, mert ugyanis ezt csak érezni lehet. 

Amikor a szellem Isten szeretetével telítődik, akkor, hogy így 

mondjam, duzzad, növekszik a lelke. A szellem eleve így van 

megalkotva Isten részéről, mert Isten maga a szeretet és csakis 

olyan lényeket hozhatott létre, akiknek az élet fenntartásához az 

isteni szeretetre van szükségük. Így azok akik a 

megteremtetésüktől kezdve folyamatosan kitartottak Isten és az ő 

akarata mellett, azok növekedtek szellemben, vagyis szeretetben, 

mert befogadták és továbbították Isten szeretetét. Akik viszont 

buktak, azok mindinkább nélkülözve ezt a szeretetet, mint éltető 

erőt, zsugorodtak úgy érzéseikben mint „térfogatukban” és a szép 

formát elveszítve mind idomtalanabbá váltak. De mindannak 

ellenére, hogy a bukás létrejött és ezáltal a bukás az ő 

produktumaival benépesítette a világűr egy részét, Isten nem 

szűnt meg szeretni bukott gyermekeit sem, és mivel szellemileg 

olyan messze estek Tőle a gyermekei, hogy nem hallották és 

hallják meg Atyjuk hangját, ezért, annak érdekében, hogy a lelki 

füleik újra életre kelhessen és a lelki szemeik újra láthassanak, 

létrehozta Isten a törvényeket, mint a szeretetének egyik 

megnyilvánulási formáját, hogy ezáltal rendszerbe foglalja a 

káoszt és megalkossa a visszavezető utat, a törvényes tisztulás 

útját. Mindenki, aki megfelel ezeknek a törvényeknek, törvényes 

szellemmé válva, meg fog tisztulni annyira, hogy el tudjon jutni 

az üdvösségre. Ennek érdekében Isten az ő szeretetével áthatja az 

egész világegyetemet annak érdekében, hogy éltessen, 

növekedtessen és fejlődtethessen mindent és mindenkit, ami és 
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aki elhagyta Őt. A törvényt kinőve már annyira megtisztul a 

szellem, hogy be tudja fogadni az éltető szeretetet. 

Ezt az isteni szeretetet hozta le számunkra és számotokra az 

Üdvözítő, hogy itt is feltámadjon, éljen és éltetve legyen minden 

és mindenki. Ő az ő szeretetével áthatja és bevilágítja a szférákat, 

még a földalatti pokoli szférákat is, magát az életet, a fejlődést, 

hogy megkönnyítse és járhatóvá tegye azt mindenki számára. 

Igaz, az újszövetségi ember nem is tud különbséget tenni a 

jelenkori és az ószövetségi ember élete és fejlődési lehetősége 

között, mert nincs szeme a látásra és füle a hallásra, vagyis még 

nem fejlődtek ki kellőképpen a lelki érzékszervei, pedig 

bizonyára élt a mai ember abban az előző korszakban is. 

Nagyon fontos könnyítés az újszövetségi embernek az, hogy 

az Ószövetséggel ellentétben, ahol az elkövetett bűnre azonnal 

jött a büntetés, amely sok esetben azonnali halált eredményezett, 

a jelen korban ez vissza van fogva a lélek fejlődésének 

megfelelően. A kegyelem megvárja, amíg a lélek annyira 

megerősödik, hogy elbírja a reá rakott terheket, hogy ne omoljon 

össze alattuk. Tehát fokozatosan engedtetik vissza a kitermelt 

teher a kitermelőjére. De az a legjobb eset, ha a megbocsátás 

teljes értékű, mert akkor azt jelenti, hogy nincs szükség a bűnök 

visszahatásainak az elszenvedésére. Van lehetőség tehát a 

megbánásra itt az Újszövetségben és a megbánás mértéke szerinti 

feloldozásra, amire viszont az Ószövetségben nem volt lehetőség 

és annak idején sokkal több volt a szenvedés, a könny és a 

fájdalom. 

De sajnos ez a jelenlegi helyzet mindebből kifolyólag alkalmat 

nyújt a kegyelemmel történő visszaélésre is, vagyis arra, hogy az 

ember bűnt, bűnre halmozzon, mert hogy nem jön azonnal a bűn 

elkövetésére a büntetés, hanem csak egy bizonyos mérték betelte 

után, amely mértéket Isten határoz meg. (Habár, azok, akik már 

rádöbbentek a szenvedés értékére, azok önként vállalnak 

szenvedéstől terhes életeket, csak azért, hogy mihamarabb 
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megtisztulhassanak, mert ugyanis a szenvedésnek hatalmas 

tisztító ereje van.) Ez az állapot az, amikor az embert Isten hagyja 

futni mindaddig, ameddig a lelki produktumai olyannyira vissza 

nem hatnak, hogy az ember hamis várának összeomlott romjai 

maga alá nem temetik őt. De az embernek meg kell tapasztalnia 

a bűnöknek a lélekre gyakorolt negatív hatását, azt a páli 

kijelentést, miszerint: „A bűn zsoldja a halál.” 

Ez a lelki folyamat is bizonyos szempontból Isten szeretetét 

tükrözi vissza, még ha fizikai szemekkel nem is annak látszik. De 

viszont ha az ember hisz Istenben és a szerint is él, akkor a hitből 

való engedelmesség valamennyire felül emeli a hívő embert a 

szenvedés teljes megtapasztalása fölé, mert nincs szüksége a sok 

megtapasztalásra és így sokkal gyorsabb a fejlődése. 

Isten tehát az Úr Jézuson keresztül lenyúl az emberért, az 

ember legmélyebb pontjáig, illetve állapotáig csak hogy kiemelje 

a szenvedéseknek és az újabb elbukásoknak a világából, mert 

nem kívánja a bűnös halálát az Isten, hanem, hogy megtérjen és 

éljen az ember. De az embernek is akarnia kell a javulást, mert 

mindenért meg kell dolgozni az embernek. 

Éppen az a lényege az egész fejlődésnek, hogy az ember 

minden erejét megfeszítve dolgozza ki önmagában az üdvösséget, 

amit senki mástól nem várhat csakis önmagától mert ha minden 

az ölébe hullana, akkor kellő tapasztalatok híján újra és újra 

elbukna az ember, a testbe zárt szellem. De amiért keményen 

megdolgozott, („Véres verejtékkel keresed meg a te 

kenyeredet.”) annak eredményeit már nem adja oda egykönnyen 

az ellentétnek. Természetesen ezek sokszor nagyon hosszú 

folyamatok, van rá eset, hogy életekig is eltart, amikorra a szellem 

ki tud emelkedni a lelki romjai alól, de Isten szeretete senkit sem 

ítél örök kárhozatra még ha odáig is süllyedt, hanem minden 

eszközt megad a léleknek a tisztulásra és gyógyulásra, mert 

mindenütt, így a ti világotokban is Isten szeretetének a jelenléte 

található meg, vagyis minden, de minden Isten szeretetét 



67 

sugározza vissza abban a mértékben, amilyen mértékben be tudta 

azt fogadni. 

A szenvedés, ha elfogadást nyer egy lélekben, a legjobb 

tisztító eszköz arra nézve, hogy a lélek minél többet be tudjon 

fogadni Isten szeretetéből, vagyis abból az életet adó erőből, 

amely feltámasztja az elhalt szellemet. Minél tisztább egy 

szellem, annál több van benne Istenből, illetve Isten szeretetéből. 

Ha szeretni akarsz tanulni, tapasztalj szeretetlenséget és 

vállald el a szeretetlenség okozta szenvedést, mert ezzel a 

helyzettel a lelkednek pontosan az a része tisztul, amelynek a 

hatására te magad követtél el szeretetlenséget. Ennek 

következtében már kezd feltámadni a lelkedben az az isteni 

szeretet, amely elhalt a bukás folyamán. 

Ezért hát legyetek alázatosak és fogadjatok el minden 

élethelyzetet, melybe belekerültök, mert soha nem tudhatjátok 

azt, hogy azzal mit akar kimunkálni bennetek az Isten! Vagyis 

bármilyen nehéz körülmények közé kerültök, próbáljátok meg 

mindenek felett szeretni az Istent, a felebarátotokat, ha lehet még 

az ellenségeiteket is, mint önmagatokat. Mivel a Föld a szeretet 

iskolája, ezért a szeretet gyakorlásához bőven nyújt lehetőséget, 

csak használjátok ki. 

„Akik Istent szeretik, azoknak minden a javukra van.” A 

mondat teljesen így hangzik, ugyanis kivették belőle a lényeget: 

„Akik Istent szeretik, azok Neki szeretetből engedelmeskednek 

és ez a javukat szolgálja.” Sajnos azonban, megkurtították a 

mondatokat, részeket vettek ki a szent iratokból és tették hozzá a 

saját igazságaikat azzal a megfontolással, hogy hozzáférhetőbbé 

tegyék a híveik számára. De nem az örömhírt kell lejjebb 

degradálni, hanem az embereknek felemelkedni az 

evangéliumokhoz. Ugyan ez a helyzet a szellemtannal is, hogy 

mindenki a saját szintjére akarja lehúzni, pedig az isteni Igazság 

egyetemes és oszthatatlan, nem degradálható le, hanem nektek 
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kell felemelkedni a III. kinyilatkoztatás szintjére, hogy 

táplálkozhassatok belőle. Ne ti alkossatok magatoknak 

szellemtant, hanem kövessétek a kinyilatkoztatásokat, hogy 

eljuthassatok az üdvösségre! 

Mottó: Isten szeretete éltet mindent és ha bele kapcsolódsz 

ebbe a szeretetbe a különböző szeretet-gyakorlatokkal, akkor a 

részévé válsz Neki! 

Adjon nektek az Úr kegyelme nagyon erős hitet a mind 

nagyobb mértékben növekvő megpróbáltatásokkal szemben! 

Szeretettel egy érettetek intenzíven munkálkodó testvéretek az 

áldozatkész szeretetnek a világából. 

Drága gyermekem, ha a „törvényeket” szeretetből és 

szeretettel tartjátok meg, akkor azt teszitek, amit az Úr is tett, 

felemelkedtek a szeretetnek a világaiba, az üdvözültek világába. 

 

13. TŰZ ÁLTAL PUSZTUL A VILÁG  

 

„Az akkori világ vízözön által elpusztult, de a mostani világ, 

tűznek tartatott fenn az istentelen emberek pusztulásának 

napjára!” 

Ha figyelemmel kíséritek a háttérben és az előtérben történő 

világ eseményeit, mindinkább az látható, hogy ahogyan 

közeledik a világ a végítélet felé, mind nagyobb és nagyobb 

szerepe van a tűznek, a tűzfegyvereknek, csak a jelenlegi 

események is annyira másfelé orientálják a világot és ezt nagy 

erőkkel teszik, hogy az emberiség kellőképpen nem veszi észre 

azt, ami a háttérben zajlik. Ott azt tesznek amit csak akarnak, mert 

igencsak sikerült megszédíteni a világot olyan hamisságokkal, 

amelyek még a külső mázát képezik csak a valóságnak, de belül 

még valamennyire üres a dolog, mint egy negatív töltésű felfújt 
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léggömb és mindinkább olyannyira rettegésben tartják velük az 

embereket, hogy amiket nem kellene, félelmükben magukra 

vonják mindazokat a hamisságokat, amelyeket kisugároznak 

rájuk. Mind ennek elsősorban szellemi háttere van, mert azok 

akik mindezt teszik, kapcsolatot teremtenek olyan szellem 

egyedekkel és azok erőivel, akik és amelyek a 

legelvetemültebbek és minden gonoszságra képesek. Most még 

ezek a szellemi „hatalmasságok” minden földi jót megadnak 

követőiknek, de eljön az idő, amikor mind nagyobb mértékben 

kiteljesedik Jézus kijelentése: „A sötétség órája ez” és a dolgok a 

visszájára fognak fordulni, mert „karmikusan” ellene fordulnak 

kitermelőiknek.  

Ez törvényszerű és akkor már elveszítenek minden uralmat és 

hatalmat a megalkotott dolgaik felett és így azokat pusztítják el 

és semmisítik meg, akik megalkották. De miért is fog ez így 

történni? mert negatívra akarnak felhasználni minden olyan 

találmányt, amellyel az emberiség fejlődését szolgálhatták volna. 

De nem ezt teszik, hanem a hatalom megszerzésére és az emberek 

pusztítására akarják felhasználni 

„A kezük csinálmányait (alkotásait) dicsőítették és az van 

nekik átkukra!” - mondják a szent iratok. 

Így lesz ez mindennel, többek között a légköri 

elektromossággal is, amit az egyik 5. szférából jött tudós már 

régen fel is talált és amikor ezt igazából mint fegyvert alkalmazni 

szeretnék, elvesztik felette az uralmat, akkor bizony, hogy az 

egész levegő-ég leég egy láncreakció által és a levegőben légköri 

kisülések lesznek, minek következtében tűzgömbök és tűzesők 

fognak hullani az égből és felégetnek mindent ami törvénytelenül 

jött létre az idők folyamán és csak a törvényes és becsületes, 

keretek között létrejött alkotások maradnak meg. Az Új Világba 

ugyanis nem mehet, ill. nem juthat be semmi és senki ami és aki 

tisztátalan, ill. törvénytelen. 
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Azért adatott a végidőkre a szellemtan, hogy pontosan 

megismerjétek a törvényeket és hogy általa törvényes 

szellemekké dolgozzátok át magatokat, egyébként ti is meg 

fogtok égni a világgal. Hasonló jelenség lesz ez és hasonló 

törvényeken fog alapulni mint Sodoma és Gomora története, 

amelyre maga az Úr is utalást tett: 

„Hasonló lesz a sorsa mint Sodomának és Gomorának”, csak 

sokkal rosszabb, mert az egész Földre ki fog terjedni ez a 

jelenség, mint az emberek által előidézett természeti katasztrófa. 

De csak maga az ember által előidézett erőtömeg nem tudna úgy 

visszahatni, ha nem állnának mindez mögött hatalmas sátáni erők 

és Isten nem adna megnyilvánulási lehetőséget, vagyis, ha a 

kegyelem már előbb vissza nem vonatott volna, mert amíg 

kegyelem van, addig hatalmas angyalok tartják ellenőrzésük alatt 

az emberi gonoszság következményeit. Erre példa az angyalok 

részéről történő csészék tartalmának a kiöntése. A helytelen 

fordítások és az eleve elferdítési szándék eredményezte azt a 

helytelen fordítást, miszerint az angyalok a csészékből Isten 

haragját öntenék ki. De a valóság viszont az, hogy, mivel Isten 

nem haragszik, mert ha haragudni lenne képes, akkor nem lenne 

Isten, az emberek „haragjára” illetve a kitermelt és önmagukból 

kisugárzott negatív erőkre és azok következményeire öntenek ki 

az angyalok gyógyító anyagoknak fluidtermékeit. 

Azért adatott elétek a III. kijelentés keretein belül az 

Ószövetség és azon belül a Tízparancsolat magyarázata 

gyermekem, hogy megismerjétek „pontosan” a törvényeket és 

azok szerint éljetek és tegyétek magatokat törvényes szellemekké 

a szeretet által, hogy a mindeneket felemésztő tűz martalékává ne 

váljatok. Nektek legelsősorban az Isten Országát kell építenetek 

önmagatokban és másokban, úgy a gondolataitok, a beszédeitek 

és a cselekedeteitek által, mert minden visszahat, amit tesztek, 

még a kibocsátott gondolataitok is, nem is beszélve a 

beszédetekről, főként a cselekedeteitekről, azoknak a 
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szellemvilágba kibocsátott erőikről, amelyek a hasonló hasonlót 

vonz törvényszerűségek alapján igencsak megpakolva azonos 

szintű erőkkel, terhesen térnek vissza hozzátok. Ezért hát több 

önkontrollt és önfegyelmet kér tőletek a szellemvilág a 

lelketeknek minden területén, mert hamarosan eljön az idő, 

amikor már csak az eredményeket gyűjthetitek be magatoknak. A 

lámpásotokba még csak egy rövid ideig van lehetőségetek 

gyűjteni az olajat, de amikor már vissza lesz teljesen vonva a 

kegyelemnek minden megnyilvánulási formája, többek között a 

bűnbocsánat lehetősége is, és amikor elhangzik a kiáltás, hogy 

„Jön a vőlegény!”, akkor már gyermekem csak az ítélet lesz az 

osztályrészetek. 

A magas szellemvilág mindig is hangsúlyozta a paráznaság, az 

anyagiasság, a kapzsiság és a többi bűntől való szabadulás 

fontosságát és a tiszta életet, mint egy jelenleg magas szintnek 

tűnő, az üdvösségre benneteket elvezető erényes életet. De ha a 

10 szűz példáját vesszük figyelembe, ötnek a tisztasága kevésnek 

bizonyult az üdvösséghez, pedig teljesen szüzek voltak minden 

szempontból és mégis csak öt tudott eredményesen felkészülni a 

„Vőlegény” jövetelére, mert nem volt elegendő hitük, pedig 

akkora volt, hogy teljes szüzességben éltek. Tehát akkor még ettől 

is több kell? 

Tehát ismételten csak a Tízparancsolat szellemi 

magyarázatához szeretnénk benneteket elvezetni, hogy amikorra 

megérkezik a Vőlegény, akkorra meg tudjatok felelni azoknak az 

erkölcsi normatíváknak, amelyek bevezetnek benneteket az Új 

Földre. 

Igyekezzetek kihasználni az „időt” és az üdvösséget tenni meg 

fő célnak az életetekben, mert amikor már csak akkor jöttök rá, 

hogy tévedtetek, amikor a kegyelem már visszavonattatott, akkor 

már késő lesz, mert amikor azok, akik hittek és hitük szerint éltek 

felemeltetnek (elragadtatnak) és ti meg itt maradtok a borzalmak 
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világában, amelyeknek a borzalmait nem kívánom még az eszme 

legádázabb ellenségeinek sem. 

Most legelsősorban azért küzdünk, hogy minél többen 

felemeltessenek és minél kevesebben maradjanak itt a borzalmak, 

a kegyelem nélküli borzalmas időszakra. 

A felemeltetés ideje alatt mindenki fogja látni a megnyílt Eget, 

azok is akik hivatalosak a Bárány menyegzőjére és azok is, akik 

nem tudták önmagukban kidolgozni azt az erő mennyiséget, 

amely szükségeltetik a felemelkedéshez, (mert a hasonló hasonlót 

vonz) és ha nincsenek meg bennetek a 4. szférának az erővilága, 

vagyis az elragadtatáshoz szükséges erők akkor nem fogtok tudni 

elragadtatni és akkor „sír a Föld minden népe”, minden itt 

maradott, mert bánni fogják azt, hogy nem hittek jobban a 

szellemeknek akik hirdetjük a ti üdvösségetekre a jövendőt, pedig 

minden lehetőség megvolt az üdvösségre való eljutáshoz és így 

visszamaradnak. Látni fogják azok örömét és boldogságát, akik 

alkalmasnak találtattak az elragadtatásra. De itt már Isten pontot 

tesz a dolgok végére, mert ha több mint 2000 év és az utolsó 

kinyilatkoztatás nem volt elég az üdvösség eléréséhez, akkor 

azoknak már szinte semennyi kegyelmi idő nem lenne elegendő 

az üdvösség kimunkálásához, mert: „feleséget vettem, hat iga 

ökröt vettem”. Vagyis nem voltak hajlandók kiemelkedni sem a 

„törvényes” paráznaságból, sem az anyagiasságból, mint olyan 

béklyókból, amelyek a Földhöz bilincselik az emberiséget. Van 

egy nagyon fontos momentum a kegyelmi korszak befejeztével, 

vagyis az első elragadtatással kapcsolatban, amit el szeretnék 

mondani és pedig azt, hogy ekkor mindenkinek meg fognak 

világosodni a bűnei, a teljes valóság, amiben mindenkinek hinni 

kellett volna, mert bepillantást nyernek azokba a magas 

állapotokba, amelyeket el kellett volna érniük és mivel ezt nem 

érték el, akkor sír a Föld minden nemzetsége a fájó bűnbánattól 

de, ez a bűnbánat már késő lesz, mert a kegyelem befejeztével 

megszűnik a bűnbocsánat lehetősége és nem lesz feloldozás sem, 
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a megbánás könnyei már nem fogják tudni lemosni a vétkek 

következményeit a lélekről és ennek következményeként a 

nehézkedés törvénye az ítélet alkalmával nem a felemeltetésüket, 

hanem lezuhantatásukat idézik elő azoknak, akik nem jutottak el 

a 4. szféráig. 

Nem akar ez ijesztgetés lenni gyermekem, csak a tények 

közlése, mert még van némi értelme a figyelmetek felhívásának 

arra a lényegre, amelyért gyakorlatilag megszülettetek, az 

üdvösségre való eljutásra. 

Csakis úgy tudjátok magatokban kimunkálni az üdvösséget, 

vagyis az Új Világnak az igazságát, ha ennek a földi világnak az 

igazságát kivetitek a lelketekből és nem a bálványokat, hanem az 

igaz és szellemi Istent imádjátok, mert Isten szellem és 

Szellemben és Igazságban imádókat keres, akkor bevonzattok az 

Új Földre. Azért munkálkodunk, hogy mind többen megértsétek 

és gyakoroljátok az üdvösséget hozó igazságokat és célba is 

érhessetek általuk. Ezért vagyunk a Földre küldve közétek. 

Ámen. 

 

14. JÉZUS SZERETETE  

 

Kedves Földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Úr Jézus szeretete az ami szólásra nyitja „ajkaimat”, 

pontosabban a lelkemet, szellememet, hogy tanúbizonyságot 

tegyek nektek arról, hogy milyen hatalmas öröm egy szellem 

életében az, hogy méltó lehet arra, hogy az életét áldozza az ő 

Uráért és Megváltójáért. 

Egyszer csak elhangzott a szellemvilágban egy felhívás: 

Gyertek mentsük meg az Urat, „testünkkel és életünkkel rejtsük 

el” Őt az ő gyilkosai elől. És erre a felhívásra nagyon sokan 
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örömmel igent mondtunk és örömmel jöttünk le a ti Földetekre 

megszületni, hogy védelmet nyújtsunk Neki azáltal, hogy 

feláldozzuk érte csecsemőkori életünket. Abban az időben 

ugyanis nagyon sok szép és egészséges fiúgyermek született, 

akiknek először a torkát, majd szívét szúrták át. 

Mindannak ellenére, hogy a tiszta világokból születtünk meg, 

ez a „vérkeresztség” mégis egy óriásit tisztított rajtunk. Növelte 

Feléje érzett szeretetünket, mert Érte meghalni a mi számunkra 

dicsőséget jelentett. Ti el sem tudjátok képzelni azt, hogy mit 

jelent oly annyira szeretni az Urat, hogy az életét képes a szellem 

szeretetből feláldozni és hogy ez az erős érzés mennyire felemeli 

a lelket olyan, addig még nem tapasztalt örömbe és boldogságba, 

mert akkora tisztulást hoz a szellem számára. Szeretetből 

meghalni az Úrért, hogy még jobban szerethessük Őt! De ettől 

még nagyobb áldozat meghalni az emberekért, hogy még jobban 

szerethessük bukott testvéreinket és még nagyobb áldozatos 

munkát vállalhassunk értük, azaz értetek. 

Az eszközünk gyermeke, ill. gyermekük az előző életében 

felnőttként, egy hosszan tartó komoly, sebekkel ellátott, az Úrnak 

szentelt jegyességi életet élt, de az utolsó életében viszont, mint 

kis gyermek egy nagyon komoly áldozatot vállalt szüleiért és a 

körülöttük lévő csoportért, csupán csak szeretetből, amely áldozat 

és annak gyümölcse, azaz a gyümölcsének ereje és munkája ma 

is folytatódik mindazokért, akikért az Úr munkába szólítja ezt az 

aranyos és bájos lelket. Hatalmas fájdalmai voltak, olyan 

hatalmasak, hogy belehalt sebeibe és fájdalmaiba, de amikor 

átköltözött egy gyönyörű világ várta őt „Atyja kebelén.” Egy 

ideig még szinte testközelben munkálkodott a rábízottakért, de 

egy idő után ezt a munkát fentről folytatta és folytatja tovább. 

Istennek nagyon kedves gyermeke lett ő amiért, mint kisgyermek 

önként vállalt szenvedéseivel még közelebb került az Őt szerető 

Istenéhez. 



75 

Ezek olyan állapotok testvéreim, amelyekről írni ugyan lehet, 

de elképzelni nem, csak átérezni, mert ezek olyan magas 

szeretetbeli állapotai a léleknek, amelyet csak akkor értetek és 

éreztek meg igazából, ha idáig eljuttok. Amikor azt mondjuk, 

hogy Isten, illetve az Úr jelenlétében élünk, akkor az alatt azt 

értjük, hogy az Ő szeretetükben élünk. Ez az, amit a földi ember 

nem tud soha megérteni. Aki ezt valamennyire is átérzi, érti meg 

az Urat és az Úr szeretetből történő a fejlődés oltárán bemutatott 

áldozatát. Ezért hát bárki, aki a maga szintjén a szeretet oltárán 

áldoz kicsiben, azaz a saját szintjén, a saját maga illetve a mások 

fejlődését, vagyis a szeretet világába való eljutását segíti elő, mert 

az igazi szeretet mindaddig nem tud megnyugodni, ameddig 

egyetlen egy ember, illetve szellem is a szenvedések, vagyis a 

bűnök világában sínylődik. Azért vállalunk komoly áldozatokat, 

elégetve testünket is ha kell, hogy az emberiség haladhasson 

előre, míg be nem zárulnak a mennyek kapui. 

Az Atya annakidején megengedte, hogy két éves koromban az 

Úrért vállaljak „hősi halált”, de azóta is vállaltam az én Uram 

mellett szeretet munkát a kereszténység oltárán égetve el a 

testemet, melyet gyakorlatilag a szeretet tüze emésztett meg és 

nem a máglya lángjai! Ezt csakis úgy lehet megtenni, ha az ember 

szíve lángol Krisztusért. 

Értitek már testvéreim, hogy mi a szeretet lényege? Amikor a 

szellemet égeti a vágy meghalni másokért, mások helyett, mások 

lelki üdvéért, hogy azok a valakik, akiket bűneik 

következményeinek sötét erői olyan mélységekbe zuhantatnának 

le, hogy nagyon hosszú időre lenne szükségük a felemelkedésre, 

hogy a nagy számadáskor biztosan kivonzatnának, őket és 

minden nálunk alacsonyabb szellemet áldozatunkkal elősegíteni 

az előrehaladásban. 

A ti szinteteken is kell lenni szeretetből fakadó áldozatoknak, 

mert nem mindig a máglya tüze az ami a szellemet előbbre viszi, 

hanem egy egész élet áldozatban történő leélése, mert ahhoz, 
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hogy egy máglyahalál meghozza a kívánt eredményt, oda valóban 

magas szintű szeretetnek kell lenni a lélekben. Ugyanis sokan 

haltak már meg bizonyos eszmeáramlatokért, amelyeknek a 

helytelen voltát igazolta az idő és legfeljebb odáig jutottak vele, 

amelyik szférába az az eszmei áramlat tartozik. 

Attól függ egy eszmének az értéke és hitelessége, hogy mennyi 

szeretetet tartalmaz, illetve mennyi van benne az isteni eszméből, 

vagyis mennyit tud belőle megvalósítani. Mert csakis a 

megvalósított munka értéke, azaz eredménye viszi előbbre az 

emberi lelket, maga az elmélet még csak az utat mutatja meg, 

amelyen az embernek járnia kell. 

Ha a szeretet útján akarsz járni, biztos, hogy sok barátra lelsz, 

mert a Föld a szeretet iskolája és ide mind olyan lelkek születnek 

meg, akik még híján vannak a szeretetnek és éhezik és 

szomjúhozzák a szeretetet. A szeretet viszont az egyedüli éltető 

tápláléka a szellemnek, tehát mindenki aki ide a ti Földetekre 

testet ölt, gyakorlatilag ki van éhezve a szeretetre és a még több 

szeretetre. 

Ezért mi hívunk és én is hívlak benneteket testvérem a 

szeretetre, annak a gyakorlására és ha ezen az úton jársz, akkor 

sohasem leszel egyedül, mert veled lesz az irgalmasság, a részvét, 

vagyis az együttérzés, amelyeknek ha engedelmeskedsz, naggyá, 

sőt hatalmassá növekszik a lelked, mert amikor az ember az isteni 

eszmét igyekszik a Földön megvalósítani, önmagában is és 

másokban is az Isten Országát építi. Ugyanis a szeretet 

jócselekedeteinek az eredményeit, az általuk megszerzett erőket 

váltják be az igazság angyalai a szellemeteket építő és emelő lelki 

vagyonra! 

Az elragadtatásotokhoz, vagyis a felemeltetésetekhez, amely a 

kegyelmi időszaknak az utolsó napján történik meg, hatalmas 

mennyiségű és a 4. szférának megfelelő szintű és minőségű 

erőkre lesz szükségetek. Akik itt maradnak, azok azért maradnak 
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itt, mert nem hittek az elragadtatásban és mert nincs meg hozzá a 

kellő lelki erejük! Ezért hát arra hívlak meg benneteket, hogy 

legyetek irgalmasok: 

„Boldogok az irgalmasok, mert irgalmasságot nyernek.” 

Ámen. 

Szeretettel egy szellemtestvéretek a szeretetnek világából. 

 

15. IMA 

 

Az Úr Jézusnak és Szűz Máriának nevében köszöntelek 

benneteket testbe öltözött testvéreim! 

Nagy tisztelettel és még nagyobb szeretettel köszöntelek 

Mária, az Adai és a többi kis közösségnek, az Evangéliumi 

Spiritizmusnak, a Földnek és a naprendszerünknek Királyné 

Asszonya. Ódákat zengnek Rólad a női lelkek, mint az új Éváról, 

aki magára vette az ősi Éva bukásának az eredményét, hogy 

helyrehozza a bukásban részt vett női szellemrész produktumait 

már az ősi időktől fogva. Neked sok mindent köszönhetünk te 

Áldott Szűz, aki sohasem buktál és ezáltal alkalmasnak találtattál 

arra, hogy felkarold az elbukott, szinte egészen a szellemi halálba 

süllyedt női nemet és visszavezess bennünket nem csak a Földön, 

hanem a szellemvilágban, sőt a naprendszerben az örök fejlődés 

útján a végcélba. 

Nagy fájdalmak közepette „elhagytad” duál feledet, csak azért, 

hogy engedelmeskedj az isteni akaratnak, ami a bukott női felek 

felkarolását irányozta elő a részedre. Az irányunkba érzett 

szereteted erősebb volt minden fájdalomnál és követted az isteni 

elgondolást, hogy egyben fájdalmas, de mégis örömteljes anyja 

legyél a Megváltónak, magadra vállalva a női lelkek bukása által 

kreált keresztet, hogy mellé állj a te Szent Fiad mellé, mint 
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Társmegváltó és lélekben Te is felvidd a fizikailag láthatatlan 

keresztet a Golgotára és egyesítsd fájdalmaidat Szent Fiad 

fájdalmaival, Aki mindkettőtök szenvedését felajánlotta a bukott 

és szétvált duálfelekért a szeretet oltárán a Mindenható Istennek. 

Ahogyan emelkedünk felfelé a szférákban, mindinkább 

érezhetővé válik Máriának a jelenléte, vagyis az ő fluidjainak 

jelenléte, amely gyakorlatilag áthatja mindazokat a földi és 

szellemvilágbeli területeket, amelyeket eleve átölel az Ő 

szeretetből végzett munkája. Minden munka, amelynek az 

elvégzése nem szeretetből történik, az nem törvényes! Csak a 

szeretetből végzett munka az, amely törvényes, és gyakorlatilag 

törvényessé teszi a szellemet. Ezért van az, hogy anyagi haszonért 

nem lehet stigmákat viselni. Ki milyen szinten van, a munkájával 

olyan nyomokat hagy hátra a munkaterületén. Mária az Úr után a 

legnagyobb szeretettel rendelkező egyén, a legnemesebb, a 

legmagasabb szintű „nyomokat” hagyta itt a szférákban és a 

Földön is. Ezáltal az itt hagyott fluidok által lehet 

belekapcsolódni az Ő lényegiségébe. Így lehet alázatosságot, 

tisztaságot és erőt szerezni a némán tűrő áldozat vállaláshoz. 

Halljuk, ahogy a szkeptikusok (amely tulajdonság 

hitetlenségből fakad, a hitetlenség viszont lelki zártságból és az 

ismeret hiányából) a szemünkre vetik azt, amiért ily fennkölten 

szólunk Máriáról is és nem csak Jézusról. 

Ebben az esetben is tudni kell azt, hogy az alacsony szintű 

világotok szűk befogadó képességéből kifolyólag csak Jézus 

áldozatát képes valamennyire is látni, azt is szinte csak fizikai 

síkon. A szellemi síkon történő áldozatokat csak az láthatja meg, 

akinek valamennyire is felnyíltak a lelki szemei, aminek 

következtében a szellemi dolgokat is jobban meg tudja látni. Ilyen 

volt Mária áldozatvállalása is. De nem csak Ő vállalt áldozatot a 

szeretet oltárán, hanem nagyon sokan. De mivel az emberek szűk 

látókörűek, ezért inkább csak Jézus áldozatát - Aki fizikai úton, 

látható formában vállalta az áldozathozatalt - képesek felfogni. 
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Mária munkájának nagysága, annak hatalmas értéke igazából 

majd csak az Új Világban fog nyilvánvalóvá lenni, mert itt még 

nagyon fontos a Jézus centrikusság kiépülése a lélekben, de 

sajnos az ember jelenlegi állapotában nem igazából tud ezen túl 

látni, mert kicsi a lelkének befogadóképessége, ami az 

igazságokat illeti. Habár a szellemtan némileg már tágította az 

emberi értelmet. Akik viszont átkerülnek a megújult Földre, 

azoknak már szélesebb lesz a látókörük és ebből kifolyólag 

tisztábban fogják látni az isteni igazságokat is. 

Mária az ő angyalaival és tiszta szellemeivel együtt jelenleg is 

hatalmas tiszta szeretet-energiákkal dolgozik az emberiség 

megváltásáért. Erősen tevékenykedik a hamarosan megkezdődő 

nagyböjti időszakban, mindenkiért, minden női szellemért és 

rajtuk keresztül, - mivel a női fél kezébe van elhelyezve a férfi 

fejlődése -, a férfi, vagyis az adó félért is. 

A nagyböjti időszak azonban Istentől megáldott időszak, 

amelyben a szellemnek több erő adatik a szeretet gyakorlására, 

főként az önmaga, pontosabban a hajlamai megtagadására. 

De miért is van szükség az önmegtagadásra? 

Az Istentől való elszakadás révén, az isteni erők csökkenése 

miatt nagy elváltozások keletkeztek a szellem tulajdonságaiban. 

Degradálódtak az érzések és tulajdonságok és ellentétes 

tevékenység alakult ki belőlük. A szeretetből gyűlölet, a 

duálérzésből érzékiség, az alázatosságból gőg, a gőgből önzés 

stb. keletkezett. Ezek a tulajdonságok azáltal, hogy cselekszitek 

őket, éltetve vannak a lelki erőitek által és ennek hatására 

növekszenek. De ha megtagadjátok a hajlamaitok kiélését, akkor 

gyakorlatilag a beléjük fektetett éltető erőket vonjátok ki belőlük 

és ezáltal zsugorodnak össze, míg lassan elhalnak az életerők 

híján és ezzel párhuzamosan viszont az erények növekszenek a 

lelketekben. Habár az erényeket is bukás hozta létre oly módon, 

hogy amíg nem voltak bűnök, addig értelemszerűen erények sem 
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voltak, mert addig csak szeretet volt. De amint megindult a bukás, 

kialakult a kettősség, a bűn és az erény fogalma. 

Sajnos az ember amikor önmegtagadásról hall, azt hiszi, hogy 

az Isten folyton csak elvenni akar tőle valamit! De azt nem tudja, 

mert nem is tudhatja, csak egy jól kivitelezett önmegtagadás után, 

hogy az Isten annak a helyébe, amit úgymond elvett, ad is 

valamit! Elkéri a helytelent és helyébe olyan épít be, ami helyes 

és célszerű, ami a múló öröm helyett örök értékeket, örök 

boldogságot ad. A múlandó helyébe örök értékeket ad az Isten, de 

ezt, ennek az örömét és boldogságát csak az érzi és érti, aki ebbe 

bele tudott állni. Ezt emberi szavakkal nem lehet kifejezni, csak 

megérezni lehet. 

Az kell, hogy legyen a célotok a Földön testvéreim, hogy a 

bűneitek erényekké, az erények összességükben szeretetté 

formálódjanak át! A szeretetnek ugyanis tartalmaznia kell az 

összes erényt ahhoz, hogy szeretet legyen belőle. Az Úr Jézus ezt 

hozta le számotokra mint célt, a szeretetre való eljutást. A 

törvényeket is csak szeretettel lehet betölteni, másként nem, mert 

csak akkor van értéke, egyébként szinte nincs is. Pl.: Azért nem 

lopom el a másét, mert szeretem azt a másik embert. 

Az emberiségnek nagyon is szüksége van Máriára, Mária 

munkásságára az ő alázatosságánál fogva, mert az emberekben 

nincs meg az a kellő alázat, amely lehetővé teszi azt, hogy a 

kegyelem trónja elé tudjanak járulni. De ha Mária imáiba 

ajánljátok az imáitokat, akkor ő, az ő alázatosságából kifolyólag 

összegyűjti a feléje irányuló fohászokat és egy csokorba fogva 

helyezi le a kegyelem trónja elé, az Úr lábaihoz. Innen aztán 

tovább megy a fohász az Úron keresztül a Mindenható Istenhez. 

Köszönet Neked, Te szeplőtelen és alázatos szellem a Te 

értünk végzett és végzendő munkádért, amelyet értünk, elesett, 

bűnös gyermekeidért teszel, de immár a duáloddal együtt. Most 

már nem választ el benneteket a test, hanem boldogan tudtok 
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szenvedéseket magatokra vállalni azért, hogy felgyorsítsátok a mi 

fejlődésünket, mire elérkezik a számadásnak nagy napja, akkorra 

mindenki bejuthasson az Isten Országába, akinek a neve be van 

írva az Életnek a könyvébe. 

Ezért kérlek Téged, te szeplőtelen és alázatos szűz, hogy 

egyesítsd a mi forró könyörgésünket a te imáiddal és vidd a 

kegyelem trónusa, a mi Urunk Jézus Krisztus szent színe elé. 

Ámen! 

Szeretettel egy Isten által kiküldött testvéretek a 

szellemhazából. 

 

16. NAGYBÖJT - HAMVAZÓSZERDA  

 

Kedves Földi testvéreim a 40 napra a pusztába vonuló Úr Jézus 

nevében! 

Az emberi lélek, a vonzás törvénye alapján a saját 

fluidvilágával azonos közegben ölt testet, amely közeg, ill. 

környezet szintén a vonzás törvénye alapján mintegy felszínre 

hozza az alsóbbrendű énből mindazokat az ott lappangó 

hajlamokat, amelyek egy-egy életben csiszolásra várnak. Az 

ember ugyanis annyira bukott lény és ebből kifolyólag annyira 

nem lát tisztán, hogy képtelen belátni bűnös voltát, ugyanis a bűnt 

ismeri el erénynek és az erényt bűnnek. Ezért minden egyes 

testetöltésnél a szellemnek csak egy része ölt testet, történetesen 

az, amelyik csiszoló hatásokat kell, hogy szenvedjen, ugyanis az 

elkövetett bűnök visszahatása nélkül az ember soha sem jutna el 

a bűnbánatra. De mégis csak minden embernek az a feladata, 

hogy minél nagyobb mértékben ismerje fel a felszínre törő 

hajlamokat és hogy még csírájukban megtagadja azokat, 

megvonva tőlük az életerőket, vagyis azok naggyá növekedését. 

Ebben a lelki munkában segítenek nektek a szellemvilágból 
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mellétek rendelt szellem-testvéreitek. De a munka oroszlánrészét 

magának a testbezárt szellemnek kell elvégeznie. Isten, az Úr 

Jézus munkája révén minden egyes, az üdvösségre meghívott 

szellemnek biztosít egy bizonyos kegyelmi, illetve türelmi időt, 

amelyben olyan helyzetek keletkeznek, ahol a lelki életet élő, az 

üdvösségre meghívott szellem-embernek alkalom kínálkozik 

megismerni önmagát, vagyis a kiirtásra szoruló hajlamait. 

Az már magán az emberen áll, hogy mily mértékben használja 

ki ezt a számára oly fontos kegyelmi időt. Ha sikerül 

valamennyire is hitre, bűnbeismerésre jutni, bűnbánatra jutni és a 

javulás útjára térni, akkor a kegyelem felkarolja őt, szárnyakat 

helyez alá, és emeli felfelé a kegyelem útján, megbocsátva bűnös 

hajlamokból elkövetett vétkeit. Pedig az ember nem azért bűnös, 

mert bűnt követett el, hanem azért mert bukott és ebből kifolyólag 

megváltozott a lelkének a minősége, vagyis ellenszegülő és 

ellentétes, törvénytelen szellemmé vált. Attól, hogy valaki nem 

követ el bűnöket, lehet éppoly bűnös, mint aki követett el 

bűnöket, sőt lehet sokkal bűnösebb az, aki nem követ el bűnöket, 

attól a fejlettségi szinttől függően, ahova tartozik. A bűnös 

cselekedetek már az ítéletet vonják rá az elkövetőikre és sajnos 

nagyon sok esetben, a hitnek a hiánya miatt, már csak akkor kezd 

az ember gondolkodni állapota felett, amikor már lejárt a türelmi 

idő, amit nem használt ki és az ítélet kezd beteljesedni rajta. Pedig 

nagyon sok szenvedéstől megkímélhetné magát az ember, ha 

minden isteni impulzusra, hogy így mondjam azonnal, vagy 

legalábbis mihamarabb reagálna és elindulna a megtérés, a 

megigazulás és a megszentelődés útján. De az esetek nagy 

százalékában nem így történik, hanem csak akkor térnek meg az 

emberek, amikor már belefáradnak a következmények 

elcipelésébe. 

Az ilyenekért jött gyakorlatilag az Úr és nekik mondja azt, 

hogy: 
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„Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és meg 

vagytok terhelve, én felüdítelek titeket.” Ha nem karolná fel a 

megfáradt lelkeket és nem adna nekik erőt a kereszthordozáshoz, 

szinte mindenki beleroskadna az út porába és soha sem lenne 

ereje ahhoz, hogy felkeljen és tovább haladhasson a fejlődés 

útján! De most még kegyelem van és van „türelmi idő”, a büntetés 

várat magára, pontosabban a büntetést kitermelő egyén 

megtérésére és tovahaladására, de hamarosan eljön az idő, amikor 

ez a kegyelmi lehetőség összes sugara vissza lesz vonva és nem 

lesz lehetőség a kereszt súly alatt történő felegyenesedésre, 

hanem a bűnre azonnal jön a büntetés, a bűnhődés, sőt, mindaz az 

eddig visszafogott, le nem tisztázott, el nem szenvedett, vagy a 

bűnbocsánattal fel nem oldozott negatív erő is és egyszerre fog 

hatást gyakorolni úgy az egyénre, mint az egész világra. 

Mindazért testvéreim, hogy minél kisebb legyen az egyénnek és 

a köznek a szenvedése, térjetek meg a szentesített, az erénynek 

hitt bűneitekből is. Tartsatok tehát bűnbánatot és kérjétek a 

megbocsátás Atyját, hogy törölje el vétkeitek következményeit és 

akkor Ő megbocsát nektek, legyetek bármely szintjén is a 

fejlődésnek. 

Nincs olyan ember, aki ne lenne rászorulva Isten bűnbocsátó 

kegyelmére, sőt én azt mondom, hogy minél alacsonyabb szinten 

van egy szellem, annál inkább „nincs bűne” és minél közelebb 

jutott valaki az isteni világossághoz, annál több megbánni és 

leróni valója van az Igazság törvényével szemben. 

Ezért is helyteleníti a magas szellemvilág azt, amikor 

valakinek „üdvbizonyossága” van, ugyanis az nem azt jelenti, 

hogy már nincs bűne, hanem azt, hogy nincs bűnbánata! Abban 

nem lehet biztos egy ember sem, ami teljesen Isten kezében van, 

mármint az, hogy kit vezet be az Ő országába és kit nem! Hinni 

és bízni kell Isten szeretetében és bűnbocsátó kegyelmében, de 

biztosnak lenni abban, hogy az ember biztos be fog jutni az Isten 

Országába soha nem szabad. 
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Minél mélyebb és komolyabb egy ember bűnbánata, annál 

nagyobb esélye van az Isten Országába való bejutásra! 

Az Úr Jézus ugyanis ott fog állni az Új világ kapujánál és akit 

arra méltónak tart, azzal szemben bűnbocsánatot gyakorol és 

beengedi az Új Földre, akit viszont nem, az elalszik hosszú-

hosszú időre és csak akkor ébred újból szellemi öntudatra, ha 

majd kirajzolódik az Új Világba való testetöltésnek egy újabb, a 

III. szférabeli szellemek megszületésének a lehetősége. 

Keresztelő János szavaival mi is azt mondjuk nektek: 

„Tartsatok bűnbánatot, mert elközelgett az Isten Országa!” 

Sőt, mi több Ő is ugyanezt üzeni nektek rajtunk keresztül is és 

direktben is: 

„A fejsze már a fa gyökerénél van és mindenki kivágattatik, 

aki nem termi a bűnbánat méltó gyümölcsét. Teremjétek tehát a 

bűnbánat méltó gyümölcsét!” 

Az Úr kegyelme legyen veletek! 

 

17. NAGYBÖJT - 1. VASÁRNAPJÁRA  

 

Kedves Földi testvéreink az Úr Jézus Krisztusban! 

Meleg szeretettel köszöntünk benneteket nagyböjt havának 

első vasárnapján, amely időszakban az isteni kegyelem valamivel 

intenzívebben bevilágítani igyekszik a lelki világotokba azzal a 

céllal, hogy átláthatóvá váljatok önmagatok előtt és felismerhető 

legyen az a cél, amelyet Isten tűzött ki elétek. 

Ti nem is gondoljátok, hogy mekkora érték az, amikor az Isten 

lenyúl a bukott emberért, - főként itt az utolsó időben - hogy 

üdvözítse őt. Ha ezt oly mértékben tudnátok értékelni, mint 
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amekkora érték és ajándék, akkor minden erőtökkel arra 

törekednétek, hogy megvalósítsátok az Ő akaratát. 

Mielőtt még az Isten az Ő szent Fia által lehajolt volna a bűnös 

emberhez, a pusztából megjelent egy nagyon szigorú életet élő 

ember, hogy bűnbánatot hirdessen, de sok ember sem akkor, de 

főleg most nem akar megválni a kárhozatra vivő hajlamoktól, 

mert jól érzi magát a bűnben és nem is gondol arra, hogy 

egykoron a bűnnek, vagyis a kiélt hajlamoknak következményei 

vannak, mert nincs kellő hite, ebből kifolyólag, kellő bűnbánata 

sem. Pedig Isten felé kizárólag, alázattal, és bűnbánó szívvel lehet 

közeledni. Erre nagyon jó példa Mária Magdolna esete, aki a 

bűnbánattól szinte az eszét vesztve borult oda Jézus elé, hogy 

olajjal kenje meg lábait és mégis nem a bűnbánat foka volt a fő 

dolog, amiért az Úr feloldotta őt bűnei következményei alól, 

hanem az Úr iránti szeretete: 

„Megbocsátattak a te bűneid, mert nagyon szerettél.” 

És mégis mindenki, mást akar üdvözíteni és mástól várja el, 

azt, hogy javuljon és nem önmagától, - pedig mindenki tudja azt, 

hogy hiába menti is meg a fél világot, ha a saját lelkében kárt vall 

a dolog - főként ha érintve van mások rossz tulajdonságaitól. Nem 

mer szembenézni önmagával az ember, mert fél hogy olyan 

dolgokkal találja szembe magát, amit nem is feltételezett 

önmagáról, hogy a lelkében hordoz. Itt már nem csak a 

hitetlenség, hanem a gőg is domináló tényező arra nézve, hogy az 

ember valamennyire is el tudjon indulni az Örök Haza felé vezető 

úton! Pedig már nagyon kevés időtök van hátra, hogy 

eredményeket tegyetek le Isten asztalára. És ez az eredmény 

ebben az esetben nem más, mint az igaz bűnbánatra és a 

szabadulásra való eljutás. 

Isten a befelé fordulásra nézve adott egy intenzívebb 

időszakot, amikor felnyitja a lelki szemeteket, hogy komolyabban 
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beleláthassatok önmagatokba és ez a feltámadás előtti, nagyböjti 

időszak. 

Ilyenkor a segítő szellemek munkája is intenzívebb ezt a lelki 

munkát illetően, mivel a kegyelem a befelé fordulást tűzte ki 

megvalósítandó cél gyanánt erre az időszakra a földi ember 

számára. Ugyanis a Szentlélek megvilágosító ereje nélkül nem 

működik semmilyen, Isten felé való törekvés. Ez nem azt jelenti, 

hogy máskor nem kell bűnbánatot tartani és tisztulni, hanem azt, 

hogy nagyböjtben kell a legintenzívebbnek lennie, hogy 

eljuthassatok az Úr feltámadási ünnepére ti is a hajlamokból való 

feltámadásra. Az emberi fejlődés és tisztulás miatt - a ti 

bukottságotokból kifolyólag - szükség van időszakokra, 

korszakokra, mert ha nem lennének váltakozó időszakai a lelki 

fejlődéseteknek, akkor beleroppannátok a bűneitek 

következményeibe, mert amennyire bűnös az ember, abban az 

esetben képtelen lenne önmagával szembenézni, és mindazt 

elviselni, ha Isten egyszerre világítaná meg ami bűn és bűnös 

hajlam a lelkében. Ha Isten nem szórna el az ember fejlődésének 

az útján öröm-gyöngyöket, amelyért igaz le kell hajolnia, azaz 

meg kell alázkodnia, de ha mindez nem lenne, az emberi bűnök 

következményei olyannyira megkeserítenék az emberi életet, 

hogy képtelen volna valamikor is felemelkedni a bűneinek terhei 

alól. Sajnos azonban a mai ember - pedig még a szellemtan is a 

kezébe adatott - azzal a céllal, hogy könnyebben és mélyebben 

megismerhesse önmagát, elsősorban másokat szeretne 

megváltoztatni, de viszont saját magát már kevésbé. 

Nézzétek csak meg a gazdag ifjú példáját, az Úr Jézussal való 

első találkozását. Ő szólítja le az Urat egy kérdéssel: 

- Mit tegyek, hogy üdvözüljek? 

- Tartsd meg a törvényeket! 

- Megtartottam ifjúságomtól fogva. 
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- Ha tökéletes akarsz lenni, akkor add el amid van, az árát oszd 

szét a szegények között és kövess Engem. 

Erre az ifjú nagyon elszomorodott, mert nagy vagyona volt. 

Mindezt látva, mondta az Úr: 

- Könnyebb a tevének átbújni a tű fokán, mint a gazdag 

embernek bejutni az Isten Országába. De Istennél minden 

lehetséges. 

(Az Úrnak ez a kijelentése nem arra vonatkozott, hogy a 

gazdag ember bizonyos privilégiumot élvezhet és a kiskapun 

mégis csak be fog jutni az Isten Országába, hanem arra, hogy a 

gazdag ember hogyan tud megfelelni azoknak a kritériumoknak, 

a keskeny úton való járásnak, hogy mégis csak át tudjon menni a 

tű fokán. A tű foka azt a keskeny utat, ill. a kapu szűk voltát 

szimbolizálja, amely az Életre vezet be. Tehát a szóban forgó 

gazdag ifjúnak mégis csak szegénnyé kellett válnia, hogy be 

tudjon jutni a szűk kapun és ezt a következő életében tette meg. 

Az Urat nagy sokaság követte, de az Ő követésének a feltétele 

a családtól (érzékiség) és a vagyontól (anyagiasság) való teljes 

elszakadás volt. Szolgáljon ez mindannyiótok számára mély 

lelkiismeretvizsgálat gyanánt.) 

És mi történt? A gazdag ifjú nagyon elszomorodott, mert az Úr 

a lényegre tapintott rá, történetesen az anyaghoz való 

kötöttségére, mint olyan gátra, amely megakadályozta őt abban, 

hogy eljuthasson az üdvösségre. Az üdvösségre eljutni annyi, 

mint megtagadni és levetkőzni mindent ami benneteket a Földhöz 

és ezzel a földi törvényekhez köt. Ezt pedig csak 

önmegtagadással és a szeretet gyakorlásával lehet! 

Az önmegtagadásnak tehát akkor van értéke, ha szeretetből 

történik!!! Isten és ember iránti szeretetből. Tehát ha „tökéletesek 

akartok lenni” akkor azt amiről mint fizikai dolgokról 

lemondotok, osztjátok szét a szegények között. Ezzel a ti 
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üdvösségeteket, vagyis a Földtől, az anyagtól és az 

anyagiasságotoktól való elszakadásotokat segítitek elő, de 

egyben építitek a szeretetnek, vagyis az Istennek az Országát. Sőt 

ha a rászorulók lelkében hála kél Isten felé, akkor azokban a 

lelkekben is az Isten iránti hitet és bizalmat növelitek. 

Így teljes tehát egy önmegtagadás. 

De az önmegtagadás nem csak erre az egy bűnös hajlamnak a 

megtagadására vonatkozik, főként itt az utolsó időkben nem, 

hanem mind a hét fő bűnre, amelynek mégis csak két alappillére 

van: a gőg és az érzékiség. 

Ha figyelembe vesszük Pál apostol levelét, amelyben az utolsó 

időkre vonatkozóan ír az önmegtagadásról, akkor ugyanoda 

jutunk el, hogy a vágyakat meg kell tagadni. Ő mondja, hogy 

akinek van felesége, tegyen úgy mintha nem volna, aki vásárol, 

mintha nem tenné, mert az idő közel van. 

Ez teljes egészében megegyezik az Úrnak a menyegzőre való 

meghívásáról, ahova a meghívottak azért nem mentek el, mert: 

„feleséget vettem és mert hat iga ökröt vettem.” Mind a két 

esetben az érzékiség kiéléséről és az anyagisságról van szó. Az 

első esetben nem tudtak ezek a bűnös hajlamok miatt eljutni a 

menyegzőre, amely a 4. szférában tartatik azoknak, akiknek 

sikerült kiemelkedni a földi szférákból, míg Pál, abból a célból, 

hogy eljuthassatok mégiscsak a Nagy Király menyegzőjére, a 

testi vágyak megtagadását szorgalmazza. 

Ebből a szempontból vegyük figyelembe a lelki paráznaságot, 

amire azt mondja az Úr, hogy aki bűnös vággyal a másik nemre 

néz, azzal paráználkodott az ő szívében, vagyis olyan, mintha 

fizikailag is paráználkodott volna. 

Több alkalommal említettük már, hogy nem azért bűnös az 

ember, mert bűnt követ el, hanem azért, mert bűnös hajlamok 
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élnek benne, amelyek a bűn elkövetésére serkentik és hogy a bűn 

elkövetésével már az ember ítéletet von magára. 

Az ember tehát bukottságából kifolyólag amilyen szinten van, 

olyan érzéseket sugároz ki önmagából. Ezek az bűnös érzések 

vágyak formájában természetesen erőket vonnak el a lélektől. 

Mert mi a bűn? Az, amikor az ember a fejlődésre kapott tiszta 

erőit, az ellenkezőjére, a bűnök elkövetésére használja fel, aminek 

következtében nemhogy növekedne és emelkedne a lélek, hanem 

zsugorodik. Ez történik a lelki paráznaság alkalmával is. Amikor 

az ember gyakorlatilag valakire bűnös vággyal néz, a 

legnemesebb erőit szennyezi be azzal és ezekkel a szennyes 

erőkkel ráadásul nemcsak magának árt, hanem a másikban is 

elősegíti a bűn kialakulását. Itt már kettős a dolog, sőt, mivel 

tudjátok azt, hogy amilyen minőségű érzéseket, sugároztok ki 

erők formájában, azok aztán még önmagukhoz hasonló erőkkel 

megtelítődve visszatérnek kitermelőikhez, amelyeknek a lélekre 

gyakorolt hatását aztán már sokkal nehezebb legyőzni. Ugyanez 

a helyzet azzal a másik féllel is, hogy a másikra sugárzott 

vágyaitokkal egy reakciót indítatok be, ami aztán nála is 

hasonlóan megterhelve tér vissza hozzá, amelyet vagy le tud 

küzdeni vagy nem. Ha nem akkor elbukik, amiért Isten előtt 

elsősorban ti lesztek a felelősek, mert valakit a bűn felé vittetek, 

pedig csak a vágyaitokat sugároztátok ki rá. Ebből a szemszögből 

vizsgálva a lelki paráznaságot, kettős bűn az, mert másokat is 

bűnbe visztek a vágyaitokkal, de ha meg viszont a dolog 

gyakorlatban is materializálódik, akkor már az ítélet is elhangzik 

a fejetek felett az igazság szellemei részéről. A lelki 

paráznaságból alakul ki a testi paráznaság. 

Igyekezzetek testvéreim Mária Magdolna módjára bűnbánatra 

jutni és oda borulni elébe és a lelketek olajával, azaz az 

érzésvilágotokkal öntözni meg az Úr lábait, minek következtében 

nektek is elmondhassa: 

- Megbocsátattak a te bűneid, mert nagyon szerettél! 
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Ámen. 

 

18. NAGYBÖJT - 2. VASÁRNAP  

 

Kedves testvéreim, barátaim, az Úr Jézus Krisztusban! 

Drága kedves földi testvéreim, kik a III. kinyilatkoztatás által 

vagytok meghívva az üdvösségre, ezt az igen rövid időszakot, 

amelyet a ti megtisztulásotokra adott az Úr, (nagyböjti időszak) 

igyekezzetek mind jobban és jobban kihasználni, mert amikor 

már ez a kis idő is lejár és elérkezik a feltámadás ünnepe, csak 

annyira támad fel bennetek a Krisztus, amennyire ezt 

kidolgoztátok magatokban! Sem több, sem kevesebb. 

(Mellékesen jegyzem meg, hogy igazából a feltámadás ünnepe 

a ti időtök szerint IV. 01.-re esett, míg az akkori zsidó időszámítás 

szerint nissan hó 16.-a volt.) 

Minden kis eredményért meg kell dolgoznotok ahhoz, hogy 

valamennyire is feltámadhassanak bennetek azok az üdvösségre 

vivő krisztusi erények, amelyre azt mondják, hogy a lélek a 

krisztusi képmásra formálódik. 

Igaz, Isten ad kegyelmeket, kegyelemből felemeli az embert, 

amikor bűnbocsánatban részesíti, de többnyire utána kell az 

embernek harcot vívnia annak érdekében, hogy abban az 

állapotban meg is legyen képes maradni. Az Üdvözítő a 

házasságtörő asszonynak a lelkére kötötte, hogy többé ne 

vétkezzen, amit egy idő után már nehéz megtenni az embernek, 

mert a hajlamai miatt olyan az ember mint az üldözött vad az 

erdőben. Azok közül, akiket az Üdvözítő meggyógyított, voltak 

többen akik visszaestek bűneik kiélésébe és ezáltal a betegségbe 

is, mert „a bűn zsoldja a halál.” Ha nem lennének bűnök, ill. 

bűnös hajlamok, akkor nem lennének betegségek sem. Azért 

bírnak újabbnál-újabb betegségek kitermelődni, mert az ember az 
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ő bűnösségével kitermeli azokat, ráadásul, ha még hisz is bennük, 

akkor nem csak a bűneivel, hanem még a betegségekbe vetett 

hitével táplálja azok elterjedését, sőt ha fél tőlük, akkor meg a 

félelmével be is vonzza azokat magára. 

A betegségek mindig is az alacsony szférákban keletkeznek, 

de ha tisztán éltek, akkor ezzel az életviteletekkel Isten felül emel 

benneteket a betegségek fölé. De ha ez nem történik meg, vagy 

csak részben, akkor sem az Isten a hibás, hanem maga az ember, 

aki magában és magának a betegséget kitermelte. Ilyen esetben 

az emberi módon történő védekezés nem sok eredménnyel jár, 

mert ha az egyik betegséggel szemben huncutul védekezik, akkor 

a másik hézagon keresztül beszivárog egy másik fajta dolog. 

Amit nem vonz be magának az ember, az nem tapad rá, az legyen 

bármekkora járványnak kikiáltott betegség is. Hasonló a helyzet 

az Üdvözítő által megjövendölt éhséggel is, mert ugyanis, ha az 

ember csak annyit fogyaszt el naponta amennyit Isten kirendelt a 

számára, és nem többet, akkor mindig rendel ki neki valamennyi 

eledelt az ő lényegtörvénye, hisz törvényesen jár neki, mert nem 

fogyasztott többet a megengedettnél. Teljesen más az ábra abban 

az esetben, amikor mielőtt gyermekévé fogad valakit az Úr és 

megpróbál minden hajlamát csak azért, hogy hűséges tud-e 

maradni és ha igen, akkor gyermekévé fogadja őt. Kiváló példa 

erre Jób esete. 

Tehát ahhoz, hogy megfeleljenek a dolgok a hegyi beszédben 

elhangzottaknak: 

„Ha ti bűnös létetekre gyermeketeknek, amikor kenyeret kér, 

nem követ adtok és ha halat kér, akkor nem mérges kígyót adtok 

neki, akkor mennyivel inkább szeret és táplál titeket a ti mennyei 

Atyátok ti kicsinyhitűek.” 

De ez mellé szükséges az önmegtagadás gyakorlása is, mert 

aki az Üdvözítő követője akar lenni, annak naponta valamiről le 

kell mondania, fel kell venni az addig kitermelt keresztet és 
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követni az Urat a golgotára. Vegyük figyelembe azt is, hogy mit 

mondott az Üdvözítő a ruházkodásról: 

„Nézzétek a mező liliomait, amelyek nem szőnek és mondom 

nektek, hogy Salamon a legnagyobb dicsőségében sem öltözött 

úgy, mint bármelyik itt ezek közül.” 

De mindez mellé, mégis azt kéri tőletek az Úr: „Ha valaki kéri 

a te felső ruhádat, akkor add neki oda az alsót is.” 

Mindebből az következik testvéreim, hogy ad az Üdvözítő, de 

amit ad, azt nem szabad mind megtartani, hanem azért adja, hogy 

a szeretetet tudjátok belőle építeni, de nem a feleslegetekből, 

hanem a szükségleteitekből, mert ez az igazi szeretet. 

Mielőtt az Üdvözítő a Földre tette a lábát, a Föld szellemei 

megértek az Igazság törvénye szerint arra, hogy bekövetkezzenek 

a végidők, mert az Igazság törvénye kárhoztat! De Az Úr lehozta 

a mindeneket feloldó szeretet törvényét, amely éltet, mert Isteni 

törvény a szeretet törvénye, ezért ha nem akarjátok azt, hogy az 

Igazság törvénye kárhoztasson benneteket, akkor törekedjetek a 

szeretetre. Azt mondja az Üdvözítő: 

„Legyetek irgalmasok, hogy irgalmasságot nyerhessetek.” 

A szeretet egyik megnyilvánulási formája az irgalmasság. 

De ha meg viszont el akartok jutni a tökéletességre, ami ez 

esetben a Földtől és minden földitől való elszakadás, akkor 

viszont kövessétek a gazdag ifjúnak nevezett emberről elhangzott 

példabeszédét az Üdvözítőnek: 

„Ha tökéletes akarsz lenni, akkor add el amid van, az árát oszd 

szét a szegényeknek és kövess engem.” 

Ez azt jelenti, hogy az Úr követésének mintegy előfeltétele az 

anyagi javak szeretetté való átalakítása, vagyis egyáltalán a 

szeretet nagyobb méretű gyakorlása. 
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„Engedd el az adósságainkat az Igazság törvényével szemben 

úgy, ahogyan mi is elengedjük másoknak felénk való adósságát”. 

(A Mi Atyánk helyes értelmezése.) Ezt kizárólag a velünk 

szemben vétkező iránti szeretetből tudjuk csak megtenni. 

Mennyire nehéz a megbocsátás, mert bántja az ember önérzetét, 

ha megbántják, pedig ha azt szeretnétek, hogy a ti vétkeitek, 

amelyeket az Igazság törvénye ellen elkövettetek, fel legyenek 

oldozva, akkor nektek is meg kell bocsátanotok az ellenetek 

elkövetett vétkeket, hogy az a másik ne kerüljön a lelket 

kárhoztató törvény alá. De azzal, hogy ha sikerül is megbocsátani, 

azaz feloldozni az elkövetőt a fent említett törvény alól, még 

gyakorlatilag nem állt helyre semmi. A megbocsátás csak egy 

alap, egy lehetőség arra nézve, hogy a két ember között lévő 

viszonyok helyreállhassanak, amelynek a helyreállítása még csak 

a megbocsátás után kell, hogy bekövetkezzen. Dolgozni 

elsősorban önmagunkon kell annak érdekében, hogy beláthassuk 

azt, hogy miért is sértődtünk meg, mert ha a szeretet törvényét 

nézzük, akkor nincs jogos sérelem, csak szeretet és gőg-próba, és 

szeretettel dolgozni azon, hogy a másikkal, vagyis a sértett féllel 

kiegyenlítődjenek a szeretet, vagyis az erőviszonyok. 

Amennyiben ez sikerült, helyreállítani a szeretet viszonyt az 

eredeti állapotába, akkor utána jön az Isten felé történő 

helyreállítása a dolgoknak. 

Tehát akármilyen szempontból vizsgáljuk is az Üdvözítő 

cselekedeteit, mindig csak a szeretetet látjuk megnyilvánulni az 

Ő életében. És ha át akarunk formálódni az Ő képmására, akkor 

azt kell nekünk is tennünk amit Ő tett és amit tanított. 

(Mellékesen jegyezzük meg, hogy a II. Vatikáni zsinat előtti 

időben a hamvazószerda előtt volt a húshagyó kedd, utána a 

hamvazószerda, amikor teljes böjtöt tartottak, majd ezt követően 

már ismét csak a feltámadás ünnepén ettek húst az emberek, ezért 

nevezték el a magyarok hús vét-nak a feltámadás ünnepét. És ez 

helyesebb volt a jelenlegi állapotnál, amikor mindenből szabad 
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enni, csak nagypénteken a 3 helyett 2 alkalommal szabad étkezni 

mert azzal, hogy 40 napig nem ettek húst, igencsak csökkentették 

a sűrűbb állagú fluidok bevitelét az emberi szervezetbe és a 

haspártiságot is ezáltal igencsak megtagadták. Ennek az volt a 

lelki haszna, hogy kevesebb volt a lélekre gyakorolt visszahúzó 

erő és magasabbra tudott emelkedni a lélek a feltámadás ünnepe 

alkalmával.) 

Sajnos azonban mindezek a dolgok a mai emberek füle mellett 

oly szépen elviharzanak, mert nem saját maguk szeretetbeli 

fejlődése a cél, hanem mások szemében a szálkát keresik, amíg 

az ő szemükben gerenda van, vagyis nem saját magukat, hanem 

azt a másikat szemlélik. 

Tanuljátok meg testvéreim, amit az elmúlt alkalmak egyikén 

már mondottunk, hogy az ember a hiányzó erényeit nem önmaga 

akarja kifejleszteni, hanem a másiktól akarja elvenni, 

(gyakorlatilag éppen attól, akivel szemben az erényt kellene 

gyakorolnia), másiknak a már kitermelt lelki ruhájával akarja a 

saját mezítelenségét eltakarni, de nem számol azzal, hogy azt az 

Igazság törvénye, mivel jogtalanul szerezte meg, azonnal letépi 

róla és az ember mégis csak ott áll Isten előtt teljes 

mezítelenségben. 

Mindennek a felismerésére kiváló alkalom testvéreim ez az 

évente visszatérő rövidke nagyböjti időszak, amelynek lelki 

hasznát igyekezzetek mind nagyobb mértékben kihasználni, mert 

az „idő közel van.” (A sátáni, háttérből mozgató hatalmak ezt az 

időszakot hamarosan minden furfangos eszközzel meggátolni és 

megsemmisíteni igyekeznek.) 

Az „idővel” kapcsolatban elmondtuk már Jézus kijelentését, 

miszerint: 

„Mondjátok meg annak a rókának, hogy még ma és holnap 

dolgozom...” 



95 

Ez Péter szerint 2000 évet jelent, és ha ehhez hozzáadjátok 

Jézus földi életének 33 évét, ami 2033-at tesz ki, akkor hitelesnek 

könyvelhetitek el Eszter látományát: ez a század (a múlt századról 

van szó) és még + 1/3 és itt a vég. De mindazon folyamatokról, 

hogy ezek fizikailag valójában hogyan is fognak lezajlani, milyen 

törvények szerint, viszonylag keveset szólt a magas szellemvilág, 

viszonyítva ahhoz, aminek fokozatosan és folyamatosan be kell 

következnie. Amit azonban ismételten hangsúlyozunk az az, 

hogy a 12 apostol, Péterrel az élen, van hivatva levezetni az 

apokaliptikus eseményeket és megítélni a Földön élő 12 

embertípust. Ha már ez így van, akkor semmi sem fog fejetlenül 

menni, hanem minden a maga rendje és törvénye szerint. Ha ti 

megfeleltek a szeretet törvényének és kellő hittel bele tudtok 

kapaszkodni a N. Sz. által megígért védelembe (Misztériumok: 

Mennyei juhakol), akkor nincs félnivalótok. Ha nem habzsoltátok 

az életet, hanem hagytatok a javaitokból „holnapra” és juttattatok 

belőle másoknak is, és bűnbánatot tartva folyamatosan 

igyekeztek megtérni és levetkőzni minden földit, akkor sincs 

mitől félnetek, mert akkor a meghívottakból választottakká 

lettetek és a választottakért meg fognak rövidülni ama napok. 

Igyekezzetek arra, hogy a meghívottakból választottakká 

legyetek! Ha hűek maradtok Istenhez, akkor Ő is hű marad 

hozzátok. De mindehhez hitre és a törvények kellő ismeretére van 

szükség, mert a törvények kellő ismerete és hit nélkül kevéssé 

képes tisztán látni az ember: 

„Ha visszajövök, vajon találok-e hitet a Földön?” 

Ahhoz viszont, hogy az ember megértse azt, amit az Úr 

mondott: 

„Előre megmondtam nektek, hogy higgyetek.” 

Hiába is írt le még maga a N. Sz. is bizonyos dolgokat, ha nem 

mindig tudjátok kellőképpen értelmezni a benne foglaltakat. 

Ezért több mindent az ember értelmi korlátozottsága miatt, nem 
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lehet „előre megmondani”, pedig éppen hogy arra büszke a 

szellemtanhívő ember, hogy mekkora tudása van. De a világot 

irányító és egybefogó törvények ismerete az ami még hiányzik a 

lelkéből ahhoz, hogy valamennyire is tökéletesebben 

megérthesse mindazt: 

„Ez a nemzedék el nem múlik, míg mindezek be nem 

következnek.” 

Nem volt soha célunk ijesztgetni benneteket, hanem az, hogy 

„kellő mennyiségű olajat (hitet) tudjatok gyűjteni a 

lámpásotokba”, amihez viszont Istennek szentelt életre van 

szükség. 

Nem elég csak az értelmet fejleszteni ahhoz, hogy valamit meg 

is értsetek, a szívnek is párhuzamosan kell haladnia az értelmi 

fejlődéssel, mert csakis ekkor „egészséges” a lélek újjáépülése. 

Sajnos azonban manapság a földi ember a szellemtan által, ha 

csak felületesen értelmezi a tant, akkor elsősorban az értelmét 

építi vele, de sokan nem jutottak el odáig, hogy az áldozatkész 

szeretet gyakorlása is éppen olyan fontos, mint a tudás 

gyarapítása. 

Tudjátok azt, hogy hol van a Föld szívcsakrája és azt is 

tudjátok, hogy ott a Föld köldökzsinórja van, amivel a Naphoz 

kapcsolódik és a Belőle lesugárzott erők oda összpontosulnak, 

majd onnan áradnak szét. Erre a területre és környékére az erő 

kiáramlás miatt, másként, vagyis sokkal enyhébben fognak az 

apokaliptikus erők hatást gyakorolni, ezért meg lesz óvva ez a 

vidék a nagyobb rázkódtatásoktól és egyéb nagyobb csapásoktól 

és ez a terület és környéke fog otthont nyújtani a 

kiválasztottaknak. Ide fognak össze hozatni felső irányításra 

mindazok, akik mint választottak, hivatva lesznek bevinni az 

isteni eszmét az Új Földre, ugyanis nekik sikerült a szellemtan 

által, mint az Új világ eszméjének az előnyúlványa által elérni a 

kiválasztottság szintjét. 
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„Higgyetek és bízzatok, mert én legyőztem a világot... és 

veletek vagyok minden nap a világ végezetéig.” 

Többször elégedetlenek vagytok bizonyos nyilatkozatokkal, 

de tudnotok kell, azt, hogy a megnyilatkozó szellemek nem a 

testnek, a testi embernek szólnak, hanem az örök életre előhívott 

éneteknek, vagyis a szellemeteknek. Tehát ahhoz, hogy el 

tudjátok fogadni és meg tudjátok érteni a nyilatkozatainkat, a 

testiségből kell kiemelkednetek! 

Erre éppen ez a nagyböjti időszak alkalmas. 

 

19. NAGYBÖJTI KÜLÖNLEGES KÖZLÉS  

 

„Azért jöttem, hogy szabadulást hirdessek a foglyoknak és 

meggyógyítsam a megtört szívűeket.”  

Az ember bukott lény, ezért bukottan és bűnösen születik meg 

ebbe a világba és sokszor hiába törekszik jónak lenni, a 

legnagyobb erőfeszítése ellenére is elbukik, mert a bűnös 

természete erősebb mint a jóra való törekvése. 

Sajnos azonban az, hogy annak az embernek aki nem tud 

győzni a hajlamai felett, még nem oly erős a hite hogy meg tudjon 

kapaszkodni Isten hazahívó szeretetében, mert sokszor édesebb 

számára a bűn hatalma, mint az erénynek a vonzó ereje. 

Mindennek a lelki állapotnak a megszüntetésére adta Isten a 

törvényeket, vagyis azt, hogy ha az ember bűnt követ el, akkor 

annak legyen visszahatása a lélekre. Ha a bűneitek nem 

okoznának nektek fájdalmakat és szenvedéseket, sosem 

javulnátok meg. Az ember annyira alacsony szinten van, hogy a 

bűnt érzi erénynek, az erény viszont valami ismeretlen fogalom a 

számára, amely nem nyújt szinte semmi földi örömöt, 

látszólagosan csak szenvedést és gyötrelmet. Ez a testies ember 

látásmódja az erények gyakorlásáról. 
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Annyira bukott az emberi lény, hogy megfordultak a lelkében 

az értékmérők és értékrendek. Gyakorlatilag azért szenved, hogy 

ezek az értékmérők, illetve értékrendek egy bizonyos folyamat 

által megfordulhassanak és helyreállhassanak. Amikor még az 

emberben a bűnös vágyak kiélése van tervben, hiába még a 

logikai érvelés is a jó mellett, mert a lélek még nem kellően 

nyitott a magasabb igazságok befogadására és az alacsonyabb 

igazságokat, vagyis a bűn kiélését tartja helyesnek és üdvösnek. 

Az ilyen embernek még nagyon sok megtapasztalásra van 

szüksége ahhoz, hogy a lélek hozzáállása megváltozzon, de 

hangsúlyozom, ez nem karma és nem büntetés, hanem a bűnök 

következményeinek és ezen keresztül az igazságnak a 

megtapasztalása. Így teljes az igazság. 

Ilyen fentebb említett hozzáállások sajnos még közöttetek, 

szellemtanhívők között is fellelhetők, elsősorban a 

„mindentudásból” adódóan, mert azt hiszik sokan magukról, 

főként kezdő szellemtanhívők, hogy mindent tudnak és csak a 

szellemtannal történő hosszú ismerkedés után kell rájönnie az 

embernek arra, hogy milyen hatalmas az Isten törvényvilága és 

bölcsessége és gyakorlatilag ehhez viszonyítva az ember nem tud 

szinte semmit. De ameddig még idáig el nem ér, bizony abból 

kifolyólag, hogy azt hiszi, hogy mindent tud, akkor arról is meg 

van győződve, hogy mindent bír. Ennél a tévhitnél is sok időnek 

el kell múlnia, ill. tapasztalaton végig kell mennie az embernek, 

amíg rájön arra az igazságra, hogy minden úgy van megalkotva 

Isten részéről, hogy: „Senki se dicsekedjék.” Annak a 

törvényszerűségnek a felismerésére és a megérzésére kell 

mindenkinek megérnie, hogy az ember saját erejéből képtelen a 

jónak a követésére! Mindenhez isteni segítségre van szükség. 

Az ilyen emberek még nem igazából vezethetők csak bizonyos 

megtapasztalások után, amikor már rá ébred a lélek arra, hogy a 

bűnnek negatív, míg az erénynek pozitív hatásaik vannak és egy 

bizonyos idő után arra is, hogy emberi erőből képtelen a jónak 
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követésére. Így belefárad a bűnnel szembeni eredménytelen 

harcba, vagyis összeomlik az önmagába vetett hite és így 

összeomlik a kereszt súlya alatt. 

Ezért az Üdvözítő elsősorban azokért jött, akiknek a szíve már 

megtört és nem védik a bűnt, hanem a szabadulásra törekednének, 

csak nincs meg hozzá a kellő erejük és szükségét érzik a fentről 

jövő segítségnek a bűntől való szabadulásukhoz, mert már 

rájöttek arra, hogy „a bűn zsoldja a halál”, az erény az örök élet, 

de mindehhez csakis az Üdvözítő ereje által juthatnak hozzá. 

Sajnos sokszor hosszú és terhes életeknek kell elmúlnia ahhoz, 

amíg a szellem rájön arra, hogy a megoldás Istennél van. Ehhez 

ki kell, hogy kopjon a lélekből a gőg durva formája, hogy át tudja 

engedni magát a felső irányításnak. De mielőtt az ember eljut erre 

a megoldásra, előbb minden rendelkezésre álló emberi 

lehetőséget kipróbál és sok esetben csak akkor fordul már az ő 

Istenéhez, amikor minden más kísérlet csődöt mondott. Mennyire 

kicsinyes az ember, mert még a legsürgősebb esetekben is mellőzi 

azt az Istent, aki a legközelebb áll hozzá és ha nem szenvedne, 

talán soha nem is fordulna Teremtője felé. 

Pedig Isten, az Úr Jézusban kitárt karokkal várja a földi 

embert, hogy segíthessen rajta azáltal, hogy rávezeti a 

bűnbeismerés útjára, hogy a bűnbánatban szabadulást nyerhessen 

gyermeke a szenvedéseket okozó bűnös hajlamokból. Ezt a 

szabadulási lehetőséget hozta le gyakorlatilag az Úr a 

bűnbocsánatban és ezt hozzuk le mi is a ti számotokra a 

szellemtanban oly módon, hogy megismertetni igyekszünk 

veletek azokat a törvényeket, amelyeket ha nem tartotok meg, a 

saját lényegtörvényetek által fog elítélni benneteket. Mivel nincs 

már lehetőségetek a hosszú megtapasztalásos testetöltésekre, 

ezért igyekeznénk felgyorsítani a lelketekben levő tisztulási 

folyamatokat, ha engedelmesebbek lennétek. De mivel még a 

jelenlegi helyzetben is, amikor már nagyon sürget benneteket az 

idő, még ilyenkor is húzódoztok a tisztulástól és a világi 
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dolgokkal akarjátok az időt eltölteni: „Nem adatik számotokra 

más jel, csak Jónás jele.” Amikor az emberek szellemei egy 

szempillantás alatt le fogják vetni a testüket és fel fognak vétetni, 

meg fognak dicsőülni. De ekkor már késő lesz a javulásra. Tehát 

jelenleg is hasonló állapotok uralkodnak, mint az Üdvözítő első 

eljövetele előtt azzal a különbséggel, hogy akkor a 

rendelkezésükre állt még 2000 év, a jelenlegi viszonylatokban 

viszont már csak kb. 13-15 év. 

Térj meg ó ember és tettekben kövesd a jót, az üdvözítő 

eszmét, mert csakis az igazság és a szeretet gyakorlati 

kivitelezése vezeti el az embert az üdvösségre. Azt hiszi az 

ember, hogy ha minél többet tud, annál többet tud kivitelezni az 

isteni eszméből, pedig ez nem biztos hogy így van, mert az isteni 

igazság felismeréséhez és annak követéséhez szeretetre van 

szükség. „A törvény betöltése a szeretet” - mondja az apostol és 

mindaddig, ameddig erre rá nem ébred az ember, addig folyton 

csak tanul, információkat gyűjt, tömörít és észre sem veszi, hogy 

nem a lelki szegénység, az alázatosság felé törekszik, hanem a 

magasabbrendűség kezd növekedni a lelkében. 

Arra törekedjetek testvéreim, hogy a tudás szintetekkel 

párhuzamosan haladjon a gyakorlat, vagyis a szeretetnek a 

gyakorlása is. Ha a szeretet gyakorlásának a szükségességére nem 

érez rá az ember, akkor a begyűjtött igazsághalmaza nem üti meg 

azt a mércét, amellyel el tud jutni az üdvösségre, ugyanis az Úr 

Jézus 2000 évvel ezelőtt a szeretetet hozta le, mint fő tantárgyat 

és ebből fog történni a vizsga a nagy számadás napján. 

Az igazság ugyanis csak nagyon száraz tápláléka a léleknek, 

sőt ha még nem jutott el a lélek arra a szintre, hogy megértse 

Krisztus szeretet áldozatát, kívül marad a nagy rostán. 

A szabadulásotok feltétele, mindenképpen a szeretet 

gyakorlásában rejlik, mert az Isten Országa a szeretetnek az 

országa és bárki, aki oda meg van hívva, szeretet nélkül képtelen 
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odáig eljutni, mert a szeretet emel és tisztít, mert ugyanis az 

embernek szeretetből kell a parancsokat is megtartania. Ezért 

mondja az apostol, hogy a törvény betöltése a szeretet. Tehát 

maga a felhalmozott tudás még nem vezetett be senkit az Isten 

Országába, hanem a szeretet gyakorlása. Ezt viszont érezni kell! 

Aki nem érzi még a szeretetet, annak még gyakorolnia kell. Két 

módszer van erre nézve Isten részéről. Az egyik, hogy aki 

szeretetlen, annak tapasztalnia kell szeretetlenséget és ettől a 

szenvedéstől tisztulni fog a szeretet érzése. Amikor ezen már 

valamennyire is túl van, gyakorolnia is kell a mindennapi életben, 

elsősorban az Isten és az ember iránti engedelmességben, vagyis 

a szeretetből történő szolgálatban. Ennek a szellemi része a 

szeretetből történő ima, ugyanis elsősorban ez az ima hallgattatik 

meg, mert ennek van a legnagyobb és legtisztább ereje, valamint 

másoknak a szeretetből történő felkarolásában a Mt. és Luk. ev. 

alapján, ami csak egy irányadóként szolgált az Üdvözítő részéről, 

mert az életnek nem csak annyi helyzete van, ahol gyakorolni 

lehet a szeretetet, hanem sokkal több. Azért is a legtökéletesebb 

„technika” a szeretetnek a gyakorlása másfajta gyakorlatokkal 

szemben, mert a szeretet gyakorlása egyszerűen átölel minden 

élethelyzetet, míg egy-egy más gyakorlat inkább bizonyos időre 

korlátozódik csak. 

Ezért ismétlem, a szabadulásotok, amelyet az Úr meghirdetett, 

a bűnbocsánatban, a szeretet megélésében és gyakorlásában 

rejlik. Ide tartozik, az állatok iránti szeretetből történő 

húsfogyasztásnak a tilalma is. 

Az emberek arról beszélnek, hogy melyik állat húsát szeretik 

a legjobban megenni, míg mi erre azt mondjuk, hogy akik az 

állatokat szeretik, azok nem ölik le őket és nem eszik meg a 

húsukat. 

Mostanában mindinkább divattá válik az állatok házi 

kedvencként való tartása, irányukba érzett „szeretetből.” De ez 

nem nevezhető szeretetnek, mindaddig, ameddig kiragadják őket 
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a természetes környezetükből és a fajtájából, amely a leggyorsabb 

fejlődést biztosítja nekik és amíg egyik állatot bálványozzák és a 

másikat viszont megölik azért, hogy önzésből megegyék a húsát, 

addig nem beszélhetünk állatok iránti szeretetről, csak önzésről 

és bálványozásról. 

Nagyon is nagyon szép dolog az állatok életkörülményeinek a 

védelme és támogatása, szebb és nemesebb mint házi 

kedvencként való tartása az állatoknak, de amint csorbát szenved 

ebből kifolyólag az emberi humanitás, akkor már baj van a 

sorrenddel. Azért szeretik általában az állatokat felkarolni az 

emberekkel szemben, mert sokkal könnyebb mint az emberekért 

történő humanitárius munka, kevesebb szeretetre, türelemre és 

alázatra van szükség. Sokkal több baj lehet egy beteg, vagy 

nélkülöző emberrel, mint állattal, mert több szeretetet és alázatot 

követel egy-egy ember támogatása. Ez utóbbi esetben a kevésbé 

szeretetteljes ember a kibúvókat keresi. Ilyen az állatok eltartása 

esetén nem merül fel. 

No, de ez a kisebbik része a dolgoknak, de egy-egy 

alkalommal mégis csak szólni kell erről is, mint isteni igazságról 

és törvényről, mint a szeretetnek egyik megnyilvánulási 

formájáról, a helyes hús-nélküli táplálkozásról. Mindannak 

ellenére, hogy a Föld jelenlegi fokozatának megfelelő egy 

kevéske hús fogyasztás, de ez a profán világra, az átlag ember 

szintjére vonatkozik és nem azokra, akik a szeretetre vannak 

elhívva, ezért ha valaki kevés értelemmel rendelkezik is, de ha 

eljutott a szeretetnek az állatokkal kapcsolatos fentebb említett 

fokára, mármint az állatok iránti szeretetből a hús-nélküli 

táplálkozásra, akkor elérte a Föld legmagasabb fokát. De ez a 

szelektív húsfogyasztásra nem érvényes. Arról kaptatok már 

tájékoztatót, hogy hogyan is tört be az állatoknak a húsáért történő 

leölése az ősi időkben, és erre az időkre kell elérnie a Földnek 

ugyanazt a szeretetbeli fokozatot, amikor nem veszi el az állat 



103 

életét sem, nemhogy az emberét. Bizonyára tudjátok mikor fog 

mindez bekövetkezni... 

Annak okáért testvéreim, úgy szeressétek egymást, hogy a 

világ erről a szeretetről ismerje fel bennetek azt, hogy 

szellemtanhívő testvérek vagytok, („hogy az én tanítványaim”) 

vagytok, hogy szeretitek egymást. 

Szeressétek az állatokat, mert a maguk nemében értéket 

képviselnek Isten előtt, de ne öljétek le őket, főként ne hobbiból, 

de ne is bálványozzátok őket, mert az már nem szeretetből, hanem 

önzésből fakadó cselekedet. 

Mindezen felül, elmélkedjetek legalább hétvégeken a 

feltámadási és az azt megelőző eseményekről, hogy amikorra 

elérkezik az igazi ünnep, akkora már megnyíljon a lelketek a 

részvéttől, vagyis az Úr irányába érzett szeretettől a feltámadás 

kegyelmei előtt, mert a részvét a szeretet egyik alkotó eleme és 

ha az Üdvözítő irányába kifejlődik a részvét érzése, akkor lassan 

mások felé is mind nagyobb mértékben fel fog ébredni az 

együttérzés. 

Isten veletek. 

Szeretettel egy túlvilági testvéretek! 

 

20. NAGYBÖJT - 4. VASÁRNAP  

 

Kedves testvéreim az Úr Jézus Krisztusnak, mindannyiunk 

mennyei édesanyjának Máriának és a magas szellemi vezetésnek 

a nevében köszöntelek benneteket! 

Minden ember küzd és harcol valamilyen cél eléréséért, szinte 

a megszületésétől kezdve majdhogynem a halál beálltáig. 

Mindenki teret igyekszik hódítani a fizikai síkon saját magának, 

de ugyanakkor az igazságainak is, amelyekkel valamilyen 
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formában érvényesülni szeretne. Ezzel a törekvésével mindenki a 

maga szintjén és a maga erőihez képest nyomokat hagy a földi 

világban, amely nyomokkal mintegy beírja magát a történések 

könyvébe, de amint azt ti is tudjátok, mindennek komoly 

visszahatásai vannak nemcsak a jelenre, hanem a jövőre és a jövő 

generációra is! Ezért nem mindegy az, hogy ki mit gondol és 

cselekszik. Aki csupa jót gondol és ezek alapján cselekszik, az 

előre segíti a jelenben és a jövőben élő generációkat annak okáért, 

mert a múltunkkal alakítottuk ki a jelenünket, a jelenünkkel 

formáljuk meg a jövő eseményeit. Ez így van kicsiben és nagyban 

is. Akik sok isteni erőt visznek bele a fizikai síkba ezek az 

emberek, illetve szellemek, akik a fejlődés szekerét előre húzzák, 

akár tudatosan, fél tudatosan, vagy tudatlanul, de munkásai az 

Isten Országának. Akik viszont már vegyes érzelmekkel és 

cselekedettel bírnak, szintén valamilyen formában hozzájárulnak 

a világ alakulásához, de minél kevesebb jó és igaz van egy-egy 

megnyilvánulásban, annál kevesebb pozitív erőket tartalmaz, 

legyen szó akár gondolatról vagy cselekedetről. Sőt gyöngébb az 

ereje a rossznak mint a jónak, mert a jónak, vagy abszolút jónak 

teremtő ereje van, van ugyan a kevésbé jónak is, de ennek az 

alacsonyabb erőszintből kifolyólag rövidebb életű a hatása. Mi 

lenne ugyanis, ha minden fél igazság, vagy hamisság örökre 

megmaradna és hatásokat fejtene ki? 

Nagyban meggátolná a fejlődést. Ezért hát minden gondolat, 

érzés de még maguk az eszmeáramlatok is, ugyanis azok is a 

gondolatok szüleményei, addig maradnak fent, amennyi isteni 

igazságot tartalmaznak - mert az is isteni igazság, ami nem más 

ez esetben is, mint a szeretet, mindennek az éltetője, fenntartója 

és fejlesztője. A negatív dolgok főként a bűnbánat és a 

bűnbocsánat által szüntethetők meg, ameddig még kegyelem 

uralkodik a földön. Ezért hát bűnbánatra szólítunk fel mindenkit, 

akinek valamennyire is kapcsolata van az Istennel, mert ezzel 

gyakorlatilag csökkenthetitek úgy a saját, mint a köz szenvedéseit 
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a világban. Amikor már megszűnik a kegyelem nyújtotta 

bűnbocsánat meghatározó tényező lenni a világban, akkor az az 

időszak sokkal nehezebb és rosszabb lesz, mintha csak simán 

„karmatikus” világban élnétek, mert hamarosan az eddig az 

angyalok által visszafogott negatív erők egyszerre fognak 

rázúdulni a Földre. Ezért hát tegyetek meg mindent annak 

érdekében, hogy bűnbánatra és bűnbocsánatra juthassatok! 

Egymásnak is bocsássatok meg, mert amilyen isteni igazságot 

engedtek érvényre jutni a magánéletetekben, olyanban 

részesültök ti is. Ha megbocsátotok másoknak, ti is bocsánatot 

nyertek. Amilyen igazságban hisztek, olyan fog eluralkodni 

rajtatok. Ha Isten szeretetében hisztek, a bűnbánatotokra 

szeretetbeli feloldozást nyertek. Ha viszont a „karmában” hisztek, 

az fog a lelketekre hatást gyakorolni. Egyébként ha az ember 

nélkülöz olyan igazságokat, amelyeket be kell töltenie, akkor a 

hiányosságainak a visszahatásai, pontosabban az ezekből a 

hiányosságokból keletkezett fájdalmak fogják kimunkálni az 

ember lelki világában azokat az erényeket, amelyek 

szükségeltetnek a továbbhaladáshoz. 

Ezért hát a saját üdvösségetek legyen az első, mert mit ér az, 

ha az egész világot is megnyeritek az üdvösségnek, de ha mindez 

a lelketeknek a kárát vallja? Hiába juttattok be sokakat az 

üdvösségre, ha viszont ti meg kívül maradtok. Isten ugyanis 

mindenkinek meghatározta a fejlődés következő állomásának a 

szintjét, amelyet el kell érni és aki ezt nem éri el, akkor hiába élt, 

még ha az egész világot meg is nyeri az igazságnak. 

Képzeljétek csak el, hogy mi lenne akkor, ha még az ősember 

igazsága jelen lenne a földi világban és hatásokat gyakorolna a 

mai emberekre? Nagyon, de nagyon nehezen fejlődne minden és 

mindenki. Habár sajnos, mindinkább azok a viselkedési formák 

kezdenek visszatérni, amelyek még a régen letűnt korokban 

voltak, de ez nem tart sokáig. Habár az ősembernél nem volt 
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homoszexualitás!!! Akkor gondoljátok csak el, hogy hova is 

jutott a világ?! 

A világban kialakult eseményeket nagyban befolyásoljátok 

gondolataitok, érzéseitek és cselekedeteitek által, ha 

megegyeznek azok Isten akaratával, ha nem. Hatást gyakoroltok 

környezetetekre a megjelenésetekkel, mert erőket bocsátotok ki 

magatokból, mely hatások által befolyásoljátok a sors alakulását. 

Minél pozitívabban, azaz minél megközelítőbben az isteni 

akarathoz teszitek ezt, annál kevesebb szenvedéssel és annál 

nagyobb kegyelemmel lehet előbbre vinni a dolgok alakulását. 

Ha már ti bűnös létetekre hatásokat tudtok kiváltani a dolgok 

alakulását illetően, akkor mennyivel inkább hatást váltott ki az Úr 

csak a puszta megjelenésével, de a munkásságával és 

kereszthalálával még inkább? A vért izzadása alkalmával vette 

magára a világ bűneit és vitte fel a golgotára. Így sok ezer évet 

előre vitte fejlődésében a Földet és a rajta levő szellemeket. 

Ő is kis gyermekként fogant meg, mint bármelyik más gyerek 

és jött a Földre, csak nem ennek a Földnek a gyermekeként, 

hanem az Ősnapok lakója gyanánt. Nem a földi törvények 

alapján, hanem mennyei törvényszerűségek által történt a 

fogamzása. Mivel nem férfi akaratából fogant, ezért nem is voltak 

férfi kromoszómái, csak egy, amely a nemiségét volt 

meghatározó, a többi mind női volt, ezért is hasonlított nagyban 

az édesanyjára. A születése alkalmával nem ment végig Mária 

szülőcsatornájában, hanem az anyaméhben ahogyan alakult át 

energiává a teste, a földre terített pokrócon, úgy materializálódott. 

A méhben zsugorodott, a földön növekedett a teste. Amikor 

konkrétan beindult volna a szülés, az ég felől egy nagy fénycsóva 

csapott le a földre, vagyis Mária méhébe amely Jézus szelleme 

volt, ugyanis egyesült a testével, amelyet mindaddig Mária 

szelleme éltetett. Erre a „becsapódásra” reagált az egész 

természet, a növény- és állatvilág. Kinyíltak a virágok, kizöldült 

a vízhiány miatt elszáradt növényzet, minden megtelt addig nem 
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tapasztalt élettel, az állatok felébredtek és szökdécseltek, a 

gonosz beállítottságú emberekben valami titokzatos félelem lett 

úrrá, míg a jó szándékúakban viszont új remény ébredt, de 

igazából fizikailag mindenki mélyen aludt ezen az éjszakán, mit 

sem sejtve arról, hogy a Világ Világossága a Földre lépett ezen a 

titokzatos és szent éjszakán. Ma is így van ez testvéreim, hogy 

ezen a szent éjszakán szellemileg mélyen alszanak azok a lelkek, 

akikben az Úr Földre jövetelének az ünnepe nem jelent semmit. 

Pedig hatalmas helyet dolgozott ki magának ebben a sötét 

világban már a puszta jelenlétével is, vagyis azokkal a maradék 

isteni erőkkel, amelyeket magával hozott a Földre. Az erők nagy 

részét szétsugározta lefelé jövet a szférákban, hogy hozzá tudjon 

kapcsolódni a testhez, mert ha ereje teljében közeledett volna a 

megsűrűsített isteni erőkhöz, a testhez, akkor azon nyomban 

szétsugárzott volna a teste és nem tudott volna a Mária méhében 

lévő testhez kapcsolódni. 

A születését hatalmas természeti és természetfeletti jelek 

követték, amelyekre reagált minden pozitív érzelmű és szándékú 

embernek a lelkivilága, de sajnos még ma sem vált ki 

mindenkiben pozitív reagálást ennek az eseménynek a 

megünneplése, pedig minden egyes alkalommal minden hívő 

léleknek felkínáltatik ugyanaz a lelki folyamat, amely Jézus 

születésénél lejátszódott. Igaz a negatív érzelmű egyénekben 

akkor szorongást és félelmet váltott ki Jézus születése, amely 

érzéssel a jelenlegi emberek nem mernek szembenézni. Talán 

ezért nem ünnepli minden hívő ember Krisztus Urunk 

megszületésének emlékünnepét. 

Ha meg viszont a természetfeletti jelenségeket vesszük 

figyelembe, akkor Jézus születésekor volt a legintenzívebb 

szellemjelenség a magas szellemvilág részéről az angyalok 

személyében, amikor megjelentek a pásztoroknak. Már ekkor az 

Ég a Földre szállott, mert az Úr már a puszta megjelenésével 

kiterjeszkedési lehetőséget adott a magas szférák lakóinak, vagyis 
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az Isten Országának a Földön. Ő maga jelentette be amikor a 

nyilvánosság előtt megjelent, hogy: „Elérkezett az Isten Országa 

közétek.” De ez nem akkor jelent meg, amikor Ő ezt bejelentette, 

hanem a megszületésével, de erre majd később térek ki. Csakis 

azt tudta terjeszteni, amit már előzőleg lehozott. 

A másik természeti, illetve természetfeletti jelenés a 

születésével kapcsolatban a napkeleti bölcseknél történt, ugyanis, 

mint azt már a karácsonyi témánál közöltük, az a szövétnek, 

amelyet a tudomány üstökösnek nevez, egy, az angyal által kreált 

fényjelenség volt, amelyet ha követtek, akkor előttük ragyogott, 

ha meg viszont más útra tértek akkor viszont eltűnt a lelki 

szemeik elől. Ha csak egy egyszerű csillag, illetve üstökös lett 

volna, akkor az elsuhant volna felettük hatalmas sebességgel és 

nem vezethette volna őket egy hónapon keresztül. Ugyanis egy 

hónapra volt szükség, amíg a betlehemi istállóhoz értek. Ha meg 

viszont a Jupiternek és a Szaturnusznak a konjukcióját vesszük 

figyelembe, akkor annak egyenes pályán kellett haladni a 

természet rendje szerint, míg a napkeleti csillagvizsgálók viszont 

nem tudtak kizárólag egyenes úton haladni, hanem ahogyan az út, 

vagyis a sivatagi lehetőségek vezették őket, nem beszélve arról, 

hogy három országból szinte egyszerre indultak a csillag 

vezetésére és egy pontban találkoztak. Itt magasabb szinten 

megbukik a konjukció-elmélet, mert egyszerre három helyen nem 

tudott világítani a két bolygó együttállása, de az angyalok igen. 

Igaz Sair, mivel messzebb lakott a másik kettőtől, kicsit hamarabb 

lett értesítve mint a másik kettő. Ezeknek az embereknek 

látomásaik voltak, a csillagban látták Máriát, ahogyan a karjában 

tartja a kisdedet. Majd ugyanezt a jelenséget láthatták a 

valóságban is, amikor benyitották a jászolbarlang ajtaját. Azzal a 

céllal kapták ezeket a képeket, hogy felismerjék azokat, akiket 

keresnek. Mindezt csak egy egyszerű fizikális bolygó együttállás 

nem tudta volna megvalósítani, nem beszélve arról, hogy a 

jelenség megállt a jászol barlang felett. 
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Jézus szelleme munkálkodott már pici kora óta (sőt Ő vezette 

le az egész Ószövetséget), de fizikai síkon is tevékenykedett. 

Megszületésével hatalmas fényözön árasztotta el az egész jászol 

barlangot, amely sokszorosan erősebb volt mint a Nap fénye, de 

az ott jelenlévők közül senkinek nem bántotta a szemét ez a nagy 

fényözön. Akik meglátogatták a jászolban fekvő kisdedet, anyját 

és „apját”, mindannyian nagy kegyelmekben részesültek, kivéve 

Heródes embereit, akik a zsidók újszülött királya után 

érdeklődtek. 

A szent család innen az angyal parancsára, nagyon súlyos 

megpróbáltatások közepette Egyiptomba menekült. Az Úr 

szellemi síkon még ezen az úton is munkálkodott. Útközben egy 

rabló csoport állította meg őket. Jézusból egy fénysugár a 

bandavezér szívébe áradt és így nem bántották őket, hanem 

elvezették a tanyájukra. Itt mint kiderült, a bandagazda kisfia 

leprától szenvedett. Szűz Mária miután megfürdette a kicsi 

Jézust, a beteg kisgyermek édesanyja a leprás kisfiút ezzel a 

vízzel szintén megfürdette és a kisfiúról lehullottak a lepra okozta 

varrak és begyógyultak a sebei. A kisfiúnak ez volt az első 

találkozása az Üdvözítővel, míg a második akkor amikor az Úr a 

kereszten kifeszítve a paradicsomi állapotot ígérte neki. 

Felnőttként ő volt Dismas, a jobb lator. 

Az Úr terjesztette az Ő Országát, teret hódított a sötétségben a 

világosságnak, Egyiptomban is ugyanis több városon kellett 

nekik keresztülhaladniuk és ahol elhaladtak, mindenütt nagy 

robajjal leomlottak a bálványszobrok, összedőltek az alapzataik. 

Ebből kifolyólag több városból is kiűzték Őket. Volt olyan 

helyiség, ahol csak azért fogadták be a szent családot, mert az 

öreg bálványpapok egyike emlékezett a zsidók Egyiptomból való 

csodás kivonulására és a 10 csapásra, amely érte Egyiptomot a 

kivonulás alkalmával. Itt ebben a városban aztán tovább 

maradhattak és a kis Jézus szelleme, valamint Szent József 

dolgoztak a szórvány zsidók összegyűjtésén és a zsidó hitre való 
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rávezetésükön. Ezek az emberek leszármazottai voltak a 

kivonulás alkalmával Egyiptomban maradt zsidóknak. József 

épített egy kis zsinagógát is, ahol megtartották a szombatot és 

lassan visszatérhettek az eredeti zsidó vallásra. Gyakorlatilag ez 

volt az eredeti célja az Ő Egyiptomba való menekülésüknek. Igaz 

nagyon sokat nélkülöztek, mert József szinte ingyen dolgozott ott 

és ebből kifolyólag sok esetben még ennivalójuk sem volt. A kis 

Jézusnak itt is voltak már kis barátai, „tanítványai”, akiket 

vezetett az üdvösség felé. Jézus jóval több volt mint 5 éves, 

amikor elhagyták Egyiptom vidékét. Ő tudta azt, hogy Heródes 

már jóval előbb meghalt, de nem szólt szüleinek, hanem megvárta 

amíg az angyal által a szülei figyelmeztetést kapnak arról, hogy 

visszatérhetnek Izrael földjére, Názáretbe. Az angyal akkor adott 

jelet a hazatérésre, amikor teljes volt az elvégzendő munka, 

amelyet Józsefnek kellett végeznie a szórvány zsidóságon. Jézus 

utolsó tanító évében ellátogatott Egyiptom ezen vidékére és 

elvitte ide is a szabadulás hírét és az Isten Országa elérkeztét az 

arra megérett lelkeknek, akiknek az üdvösségét kicsi korában 

való ottjártukkor alapozta meg és a „koronát” felnőtt korában tette 

az akkor megkezdett lelki munkára. 

Az Üdvözítő már mint gyerek, de mint felnőtt is terjesztette az 

Ő Országát és Annak a megjelenésének az örömét. 

Názáretben is voltak követői, kiket tanított, gyermek 

tanítványai, akik szívesen hallgatták mondásait, megjegyzéseit, 

tanításait. Tehát gyógyított, tanított és a bűnt folyamatosan 

ostorozta gyermekként is. Már akkor csodagyereknek tartotta a 

környezete. Minden pénteken viszont nagyon szomorú és 

visszahúzódó volt. Nagyon mélyen imádkozott azért, hogy 

tökéletesen be tudja majd tölteni Isten akaratát a megváltás 

művét. Nagyon szép gyermek volt. Ragyogó világos kék szemei 

mindenkire szuggesztíven hatottak, bárkire is rá vetette tekintetét. 

Gyönyörű szőkésbarna-aranysárga haja fürtökben hullámzottak, 

ha megfújta a lágy tavaszi szellő. Szinte folyamatosan az ő 
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Atyjáról és egy olyan országról beszélt, ahonnan Ő jött és ahova 

vissza kell térnie. Sok esetben nem értették meg társai mindazt 

amiről regélt és „álmodott”. 

Több alkalommal is volt rá eset, hogy a szülők emiatt el is 

tiltották gyermeküket Jézus társaságától. De felnőtt korukban 

szinte mindegyik gyermektanítvány a követője lett Jézusnak. A 

megmentő munkáját már gyermekként megkezdte és a 

nagypénteki eseményekkel zárta. Nem tévedünk akkor sem ha azt 

mondjuk, hogy még az Ószövetségben már szellemi állapotban 

dolgozott a bukott világok helyreállításán. Ő alkotta a Földet, Ő 

az a Messiás, aki az erőit beledolgozta a Föld kialakulásába, aki 

összegyúrta az anyagát a különböző bolygók kilökött anyagából, 

hogy azok szellemeinek otthont nyújthasson a fejlődésre. 

Hatalmas szeretetből tette ezt és ha ezt nem tette volna, akkor a 

Föld szellemei a fejlődés lehetősége nélkül bolyonganának a 

naprendszer bolygói között minden remény és fejlődési lehetőség 

nélkül. 

Már akkor elhangzott szelleméből vonzerővel bíró 

szeretetsugár gyanánt egy mondat: 

„Jöjjetek énhozzám mindannyian, akiket kilökött a fejlődés 

törvénye a saját világotokból és én szárnyaim alá veszlek titeket, 

mint „kotlós a csibéit”. Új világot alkotok nektek, amelyre ha 

megszülettek és engedelmeskedtek annak a törvénynek, 

amelynek a saját világotokon nem voltatok képesek, most elölről 

kezdhetitek a fejlődéseteket és jóvá tehetitek azt amit a magasabb 

világotokon elrontottatok, az engedetlenség bűnét az 

engedelmesség által, hogy amikorra elérkezik a naprendszer a 

régi „időszámítás (Eon) lejártához és az új örökkévalóság 

kezdetéhez”, akkor ti is elérhessétek azt a szintet, ami a 

továbbhaladáshoz szükséges.” Teljes egészében terjeszkedési 

lehetőséget nyert az Ő igazsága, a messiási világok igazsága az Ő 

megjelenésével itt a földi világban. Ha ez nem történt volna meg, 

senki sem juthatott volna el az üdvösségre. 
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Ebből a szemszögből nézve, óriási kegyelem a Föld 

kialakulása. 

A názáreti házban, amelyben Jézus is lakott, három szoba volt. 

Egy József dolgozó szobája, illetve műhelye, míg a másik Mária 

kicsi és szegényes lakosztálya és a harmadik Jézus szobája, 

amelyben sokat elmélkedett, mert készült arra a hivatásra, 

amelynek a befejezését ti is ünneplitek a feltámadás ünnepe 

alkalmával. 

Ámen. 

21. FÜGGŐSÉGEK  

 

Drága gyermekem! 

Több lélek részéről felszállni látszottak aggodalommal és 

félelemmel megtelt kérdések, amire már több hónappal ezelőtt 

megadtuk a választ, csak akkor mindenki tiltakozott és 

hitetlenkedett. Szinte mindenki részéről csak úgy sugárzott felénk 

a tiltakozás az ellenvélemény, merthogy az emberek lelkivilága 

összenőtt a számítógéppel és az életüket el sem tudja senki 

képzelni számítógép nélkül! Már akkor felhívtuk a figyelmet az 

ezzel járó veszélyekre, de szinte senki sem hitte el az igazunkat, 

csak már akkor, amikor a végveszély szele érintette meg 

lelketeket. Azt mondta az Úr: „Előre megmondtam nektek, hogy 

ne féljetek, hogy higgyetek.”  

Mi előre megmondottuk nektek, de nem hittetek szavainknak, 

hanem azt mondtátok, hogy: „Meg kell vizsgálni a jelentkező 

szellemeket.” (Nem akar ez feddés lenni gyermekem, hanem a 

tények közlése.) 

Már akkor felhívtuk a figyelmet arra, hogy amennyire csak 

lehet, mellőzzétek a számítógépeket és a telekommunikációs 

eszközöket, mert megíratott a Jelenések könyvében, hogy az 
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emberek leborulva imádják a fenevad, vagy a sátán beszélő képét. 

(Gyakorlatilag teljesen mindegy, hogy fenevad v. sátán!)  

Az ilyen eszközöknek mindig is „három végük” volt: Kettő a 

két fél kezében, míg a harmadik a „odafent.” Eleve azzal a céllal 

jött létre, hogy legyen egy harmadik része is dolognak, nem a ti 

könnyebbségetek miatt, de felhívásunkat senki nem fogta 

komolyan! 

Azt is mondtuk már nektek, hogy amikor mindenki erre a 

systemre áll rá, akkor hirtelen megszűntetik a dolgot és a világ 

összeomlik. 

Ne kössétek hozzá a lelketeket semmilyen múló dologhoz, 

amely ma van, „holnap a kemencébe vetik”. Így is már elvonó 

kúráknak, szanatóriumoknak kellett létrejönniük a függőség 

miatt, amelynek a fenntartása bizony komoly összegekbe kerül. 

Tanuljátok már meg, hogy amit ők adnak, az kizárólag az ő 

céljaikat szolgálja és nem a tiéteket! Ez benne a sátáni. És az 

emberek viszont simán minden gyanú nélkül élnek azokkal a 

lehetőségekkel, amelyek a megrontásukra adatnak. 

Vigyázzatok és imádkozzatok gyermekem, hogy kísértésbe ne 

essetek! 

 

22. DUÁL-KAPCSOLAT, HÁZASSÁG  

 

Az Úr Jézus szent nevében köszöntelek benneteket testvéreim! 

Ha a földi ember igazságok után kutat, mindig akadályokba 

ütközik, mert az ellentét az ember hajlamaiból, főként a bukás 

eredményeiből olyan akadályokat gördít a földi ember elé, 

amelyet sem kikerülni, sem megoldani nem képes. Csakis Isten 

kegyelme tudja őt átemelni ezeken az akadályokon, ha az 

emberben Isten felé kellő hit és alázat él. 
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Csak sajnos nagyon sok emberben még az él, hogy ő mindenre 

képes, pedig minél távolabb van egy ember, ill. szellem Istentől, 

annál kevesebb az ereje, az alkotókészsége és a problémákat is 

annál kevésbé képes jól, ill. helyesen oldani meg. Ezért az 

embernek el kell jutnia lélekben odáig, hogy mindenben Istenre 

tudjon hagyatkozni, Tőle várni a megoldást és odafigyelni arra, 

amit az embernek a bensőjében sugall. Ha ezt sikerül kivitelezni 

a gyakorlatban, akkor az ember megmenthető, mert csakis a 

felsőbbrendű én, illetve a védőszellemek azok, akik felülről 

láthatják azt, hogy védencüknek mikor mire van szüksége, 

továbbá, hogy hol és mikor fenyegeti veszély stb. 

Ezért testvéreim, arra kérünk benneteket, hogy főként ebben a 

felfordult, és mindinkább megosztott társadalomban semmit sem 

tegyetek magatokra, esetleg a külső körülményekre vagy 

másokra, nálatok okosabbnak látszó, de az ellentét szolgálatában 

álló egyénekre hallgatva, hanem mindenkoron a felső, ill. belső 

irányításra hallgassatok, mert ti emberileg nem láthattok bele 

olyan dolgokba, amelyekbe mi belelátunk, ugyanis olyan hibákat 

is elkövethettek, amelyeknek beláthatatlan következményei 

lehetnek. Itt mutatkozik meg testvéreim a feltétel nélküli hit és 

bizalom Istenbe, amire bizony, hogy itt az utolsó időkben nagyon 

nagy szükségetek van, mert csak az üdvözül, aki mindvégig 

kitart. A kitartáshoz viszont élő hitre van szükségetek. 

Helyezzétek Isten kezébe sorsotokat és akkor mi a segítségetekre 

sietünk, ugyanis nem engedné meg a szeretetünk azt, hogy bárkit 

is kiengedjünk a kezünkből, de arról nem tehetünk, ha valaki 

ellene fordul saját megfontolásból a szellemi vezetésnek. Ennek 

aztán következményei vannak úgy az egyénre, mint a közre, de a 

munka akkor sem áll meg, hanem újból azon kell dolgozni, hogy 

az a valaki visszatérjen a helyes, vagyis az Isten által kijelölt útra. 

Mindaddig van erre esélyetek, ameddig a Mennyek kapui be nem 

záródnak. Mi az utolsó idők legutolsó másodpercéig dolgozunk, 

mert akkor vagyunk nyugodtak és örömteljesek, hogy ha apró 
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léptekkel is, de haladtok az Isten Országa felé. Olyan ez, mint 

amikor az óvónénik szeretettel és türelemmel nevelik és 

irányítják neveltjeik fejlődését. 

Isten ebből a célból adta számotokra a III. kijelentést, vagyis a 

neveltetésetek céljából és mi is ebből a célból adunk le közléseket 

mindaddig, ameddig erre kegyelem adta lehetőség mutatkozik. 

Sajnos azonban nem mindig ér el a lelketekig egy-egy üzenet 

lényege, pedig minden megnyilatkozás létfontosságú lehet a 

számotokra, mert mennyei elemeket tartalmaz, amelyek az 

előrehaladásotokhoz, vagyis a próbákban való helytállásotokhoz 

szükséges erőket és világosságot tartalmaznak. 

Úgy imádkozzatok és úgy igyekezzetek kihasználni a 

kegyelmi időt, mintha már holnap meghalnátok, mert annak 

akinek Isten becsukja az életének könyvét, már nem tehet semmit 

a fejlődése és a tisztulása érdekében, az az egyén már csak a 

következmények begyűjtésén munkálkodhat. Ezért hát 

figyeljetek főként a tanításokra, a médiumi nyilatkozatokra és 

kevésbé olvassatok olyan könyveket, amelyek már inkább 

„másodkézből” születtek. 

Mint mindig, úgy most is hangsúlyozzuk, hogy ti egy hatalmas 

szellemi egységnek vagytok a részei és mi éppen ezért küzdünk 

értetek, hogy titeket, mint az egység részeit elvezethessünk az 

üdvösségre. 

Ahhoz azonban, hogy a lelketek, illetve szellemetek a kellő 

mértékben meghallhassa a felétek manifesztáló üzeneteket, meg 

kell tagadni önmagatokat, mert az üzenet, mint hazahívó szó 

gyanánt a szellemetekhez szól, mert a szellem az ami éltet, a test 

nem használ semmit. „Test és vér nem veheti Isten Országa 

örökségét”, ugyanis a test a bűn produktuma, ezért nem mehet be 

a bűntelen világba. Sajnos azonban, amikor ilyesmiről szólunk, 

egy kicsit szinte mindenkinek „vissza áll a szőre” a dolgoktól, 

hisz az egész mai világ éppen az „egészséges táplálkozásra” van 
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beállva, amely szintén a test erőit van hivatva gyarapítani. Nem 

azt mondjuk, hogy nem kell egészségesen táplálkozni, - sőt amint 

azt már egy néhány alkalommal említettük is, hogy elsősorban a 

húsfogyasztást kellene csökkenteni, és végérvényesen lemondani 

róla több szempontból is -, hanem ott és akkor van a baj az 

ilyesmivel, amikor az ember a külső tényezők miatt teszi az ilyen 

dolgokat, vagyis hiúságból és nem az Isten iránti szeretetből, 

feléje történő engedelmességből, a test megtagadása 

szempontjából. Ahogy vonjátok ki a testből az erőket, és viszitek 

át és használjátok fel a szeretet oltárán, úgy minősül át ez az erő 

réteg szellemi erőkké. De ez nem csak az eledel bevitelre 

érvényes, hanem minden testi dologra, így példának okáért az 

érzékiség kiélésére is, mert az érzékiség alapvetően itt a 6. 

napkörben a szaporodásra adatott, ezért a legnemesebb életerőket 

tartalmazza. És minden cselekedet akkor bűn, ha az ember a 

benne lévő erőket nem arra használja fel amire azt Isten 

elgondolta. Így minden egyes alkalommal, amikor a felfokozott 

és szétszórt nemi erők nem érnek célba, akkor az ellentét 

martalékává válnak azok. Ha meg viszont ez így van, akkor 

ezeket az erőket az ellentét rabolja el és visszafordítja 

kitermelőikre, mint kísértésben elhullajtott erőket, hogy kísértse 

velük, de nem csak a kitermelőiket, hanem mindazokat, akiknek 

gyöngéjük az érzékiség. A sátánnak nincs saját ereje, mert nincs 

kapcsolata Istennel, az Örök Élet forrásával, ezért nem is tud 

Belőle táplálkozni. Ezért rabol. Testet ölteni sem képes, mert 

tagadja még az életet is és mindebből kifolyólag borzalmasan 

szenved. Azért ólálkodik folyamatosan körülöttetek és azért 

kísért, hogy erőkhöz juthasson. De amikor ezt sikerül neki elérni, 

azonnal a hajlamai kiélésére használja fel, vagyis arra, hogy a 

megkísértett személyt megrabolhassa és mint elerőtlenedett 

prédát leránthassa a saját szintjére és uralkodhasson felette, 

további erőforrás gyanánt használhassa a saját részére. 
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Azt állítják a tudósaitok a házasságterapeuták, hogy a nemi 

életnek házasság formáló hatása van. Mi erre azt mondjuk, hogy 

a nemi kiélés inkább rombol egy kapcsolatot, mint épít, mert 

inkább rabol, mint tölt. Figyeljétek magatokat, amikor elbukik az 

ember, akkor sokkal ingerültebb, mint az önmegtartóztatás 

idején. 

Az is igaz, hogy az érzéki vágyak is ingerültté teszik az embert, 

de ha sikerül megállnia a helyét a kísértésben lévő embernek, 

akkor inkább van öröm a győzelemből kifolyólag, mert az erők 

megmaradtak és építik a kapcsolatot. Magasabb világokon már 

nincs is érzékiség és mégis van születés. Csak itt a Földön és a 

hasonló szintű bolygókon van az érzékiséghez kötve a 

gyermeknemzés, hogy a szüléssel és a gyermekek körüli 

problémákkal tisztuljanak az emberek, mert minden ilyen jellegű 

fájdalom gyakorlatilag az elferdült, lebukott és a bűnök alá 

temetett duál-érzést van hivatva újjá éleszteni és a helyes mederbe 

terelni és mindezzel a szétvált és egymástól messze esett duál 

feleket egymáshoz közelebb, majd egymás mellé vezérelni. 

Magasabb világokon már nagy bűn számba megy a más duáljával 

kötött házasság. 

A jelenlegi időre itt a ti Földetek szintjén, amit el lehet érni, az 

a duál találkozás, de nem lehet valami nagyot haladni előre, mert 

ez a Föld az ellentétek világa és nincs rá fejlettségi, szintbeli 

lehetőség, de amint lezárul a jelenlegi örökkévalóság és kilöketik 

az I. és a II. szféra és egy magasabb szinten indul be az élet, a 

jelenleg egymásra lelt duál felek már együtt fejlődhetnek tovább 

a saját lényegtörvényük útján, amíg majdan el nem érik a duál 

egyesülést, a mennyei esküvőt, amikor Isten kegyelemből, 

megbocsátva minden addigi bűnüket ismét egyesíti őket. Addig, 

hogy eljussanak a duál felek, tudatosan van mit építeniük egymás 

között, hogy minden közöttük lévő addig kialakult akadályt le 

tudjanak küzdeni az egymáshoz való mind közelebb és közelebb 

kerülés érdekében. Mivel az egymástól való eltávolodás nagyban, 
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szinte a felismerhetetlenségig eltorzította és szellemi értelemben 

nagyon messze eltávolította a duál feleket egymástól, ezért az 

erőik is megromlottak és nem csak az Isten felé, hanem a 

szétválás után már egymás felé sem sugároztak szeretet 

sugarakat. Ahhoz, hogy ezek az erők újra kifejlődhessenek és 

beindulhasson az erő áramlás a két duál pár között, szükség van 

a duális erők megőrzésére és nem a szétforgácsolására, amit tiszta 

szeretettel, azaz tiszta öleléssel, egymásra történő odafigyeléssel 

és egymás delejezésével el lehet érni. 

Az én Uram szavaival válaszolnák mindazoknak akik a tiszta 

házasságot támadják: „A ti keményszívűségetek miatt engedte 

meg Mózes...” - jelen esetben az Úr - amikor a házasságot 

szentségi szintre emelte, mint egy törvényes keretet vont a 

fajtalankodás szintjén lévő érzékiség köré. Ezekről is szóltunk 

már és szó volt már előbb is bővebben a magas vezetés részéről 

még a harmincas-negyvenes években, de annyira elferdült már az 

erkölcs, hogy még a házasságon belüli érzéki életet sem tartják 

elégnek, hanem mind mélyebbre haladva az érzékiség bűnébe, 

már az a normális sajnos, ha felrúgnak minden korlátot és csak az 

elfajult és szerteágazó bűnöket hozhatják előtérbe, mint 

követendő példát. Ez ellen „tiltakozunk” és igyekszünk még 

kihozni, amit csak ki lehet mindazokból, akiknek a neve be van 

írva az Életnek a könyvébe, hogy senki se kárhozzon el, hanem 

mindenki eljuthasson az üdvösségre! 

Ha megfigyeljük a bukást eredményeiben a kezdetektől 

egészen a duál szétválásig, és azon túl, egészen a jelen korig, 

akkor azt látjuk, hogy a gőg volt az első bűn, amely kifejlődött a 

szellemekben, mert önállósodást, egyéniesülést, az összhangból, 

a harmóniából való kiválást és ezzel az Istentől és az egymástól 

való elszakadást eredményezett. Gyakorlatilag ez a lassan 

kifejlődő negatív lelki tulajdonság eredményezte a duál szakadást 

is. Az Isten felé történő erők körforgásának meggyengülése, majd 

elszakadása eredményeként gyengült és szinte teljesen megszűnt 
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egymás között a szeretetnek a körforgása is. Ennek 

eredményeként alakult ki az önállósodás, gyakorlatilag az önzés, 

minek következtében megszűnt az egység és ekkor már nem 

„testvérei” voltak egymásnak a duál felek, hanem az ellenségeivé 

váltak egymásnak. Hasonlóan képzelhető ez el, mint egy jól 

indult, de kudarcba fulladt házasság. Ott is lassan megszűnik a 

szeretet viszony és mindinkább mindenben a másikat tartják 

hibásnak a történtekért és saját maguk tökéletességét vélik 

felfedezni. Mi ez, ha nem gőg? Így lassan, a megromlott 

lelkiállapot eredményezte a megromlott duál kapcsolatot, az 

pedig a kettéválást. Olyannyira elfajult az egymás közötti 

kapcsolat, hogy gyűlölték egymást, mert a szeretet ellenkező 

tulajdonsága a gyűlölet, ami az Istentől való elszakadás 

eredménye. Eközben nem csak egymás ellen irányult a gyűlölet, 

hanem főként Isten ellen, Őt hibáztatva minden addigi állapotért. 

Ez a hozzáállás jelen volt egymás, de Isten felé is. A gőg már 

annyira megerősödött, hogy Istent le akarták győzni, ami 

természetesen nem sikerült, mert Isten felfoghatatlanul nagy és 

amekkora, akkora az Ő ereje is. A többszöri próbálkozás utáni 

kudarcuk azt az elgondolást eredményezte, hogy ha kettéválnak a 

duál felüktől, akkor dupla annyian lesznek és biztos lesz a 

győzelem Isten ellen. Tehát a duál szétválás oka gyakorlatilag az 

Isten és az egymás között megromlott kapcsolat volt. Amikor 

megtörtént ez a szakadás, az eredmény még negatívabb lett, mert 

minden bomlási erő csökkenést jelent és nem gyarapodást. Dupla 

annyian lettek, de az erejük gyakorlatilag megfeleződött. Amikor 

minderre rájöttek, próbáltak volna újra egyesülni, de mivel nem 

volt meg hozzá a kellő szintjük, mert a szétválás süllyedést 

eredményezett, de az ehhez az egyesüléshez szükséges erejük 

sem. Az egymás felé való közeledésük sikertelen volt, így 

egyfajta elektromos kisülés, a pillanatnyi együttlét 

eredményeként keletkezett ugyan, de nem tudta őket 

egybetartani, hanem inkább még távolabb kerültek egymástól, 

szinte a teljes felismerhetetlenségig. És gyakorlatilag ennek az 
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újrapróbálkozásnak az eredményeként megjelenő elektromos 

kiégés a nemi kapcsolat megteremtője, mert ugyanez történik 

egy-egy nemi kiélés alkalmával is. 

Amikor tehát a házasfelek tisztán élnek, ezt a fentebb említett, 

a szellemre káros hatást kiváltó erőszakos újraegyesülési 

próbálkozást tagadják meg és igyekeznek kiépíteni önmagukban 

és egymásban azokat a tisztább erőket, amelyek majdan 

létrehozzák a duál egyesülést. 

Az életnek minden problémája, fájdalma és gyötreltetése ezt a 

tisztulást, a duálok közé beékelődött nagy negatív erőket 

kitermelő tulajdonságokból való tisztulást van hivatva 

elősegíteni. Ennek a tisztulási folyamatnak a felgyorsulását segíti 

elő a tudatos beismerés és megbánás, az erények kifejlesztése a 

hajlamok leküzdése révén. 

Nézzétek és lássátok, hogy mit tett az emberiséggel és a 

világgal a gőg és annak ezernél is több arculata, megnyilvánulási 

formája, mert minden negatív cselekedetnek a gőg valamelyik 

megnyilvánulási formája a mozgatórugója. Az imént 

elmondottak alapján láthattátok azt is, hogy a gőgből hogyan 

alakult ki az érzékiség, mely tulajdonságaiban nem állt meg azon 

a szinten amelyen kialakult, hanem süllyedt és süllyed mind a mai 

napig azoknál a lelkeknél, akik nem álltak meg a süllyedésben, 

hanem lavinájuk még mindig lefelé gördül a feneketlen 

mélységbe. 

Amikor a fényt egy prizmára vetítitek rá, elemeire bomlik, 

színekre alakul át. Így van ez a gőggel is, hogy amint süllyedtek 

a szellemek, úgy ágazott, sűrűsödött és sötétedett bennük mind 

nagyobb mértékben, olyannyira, hogy behálózta szinte az egész 

lelküket. No már most, ha elindultok az erényesség, vagyis a 

tisztulás útján, akkor gyakorlatilag ezek a színek, ill. színes 

fluidok, mind világosabbá és világosabbá válnak és majdan egy 

gyújtópontban ismét összpontosulnak, hogy ismét „fehér fénnyé” 
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alakuljanak, melynek a neve a mindeneket átfogó és éltető 

egyetemes szeretet. 

Ide eljutni az örök és vég cél, amit minden egyes embernek, 

ill. szellemnek el kell érnie! Ebben a lelki munkában segít 

benneteket a nagyböjti időszakban munkálkodó, a számotokra 

kirendelt isteni Szeretet. 

Mindennek az eléréséhez mindenekelőtt és mindenekfelett 

bűnbánatra van szükségetek, mert Isten megbocsátja a bűneiteket, 

ha alázattal és bűnbánó szívvel borultok oda az Úr lábai elé, de 

sajnos a mai embernek már nagyon is meglazultak az erkölcsi 

normatívái és így nem fájnak a bűnei, tehát bűnbánatot sem tud 

tartani. Így nem csordulnak ki a bűnbánat könnyei, nem tud 

feltörni a lélek mélyéről a sirám, hogy lemoshassa a bűnök 

következményeit a lélekről. Pedig igenis szükség lenne a jelen 

időben is a bűnnek a felismerésére, megbánására, a 

kiengesztelődésre, és a megbékélésre a harmónia megteremtése 

érdekében. Ezt hiányoljuk a mai szellemtan hívőknél. 

Ezért hát kérjétek Istentől, hogy küldje el számotokra a 

bűnbánat angyalát, Aki ha megérinti a lelketeknek beteg részeit, 

bűnbánatra fakadtok. Ez nélkül nincs feloldozás, feloldozás 

nélkül nincs szabadulás, szabadulás nélkül nincs fejlődés és 

fejlődés nélkül nincs megszentelődés. 

Az Úr Szentlelke legyen mindnyájatokkal gyermekem a 

nagyböjti időszakban is! 

Ámen. 
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23. GŐG, ALÁZAT  

 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban, 

mindannyiunknak Megváltó Messiása nevében! 

Testvéri, egyetemes krisztusi szeretettel köszöntelek 

benneteket a szellemvilágból mindazon testvéreim nevében, 

akikkel egy ugyanazon szint lévén ugyanarra a munkára vagyunk 

beosztva, történetesen arra, hogy végig vezessünk benneteket az 

üdvösség útján. Szinte teljes szabad akarattal rendelkezünk ezen 

a téren, ami azt jelenti, hogy az eszközöket és a módokat nekünk 

kell megválasztani rátok nézve. 

Ha kell testet öltünk, hogy a Megváltónkat követve, 

szeretetből az életünket áldozzuk vezetteink üdvéért, hogy 

amikorra elérkezik a számadás ideje, akkorra úgy vezethessünk 

benneteket az Úr elé, mint akiket el sikerült vezetni az 

üdvösségre. Nálunk az Istennek történő engedelmesség létkérdés, 

vagyis, ha kell az életünk árán is, de megvalósítjuk Isten akaratát. 

Nem úgy mint a földi világban teszik a „hívő” emberek, hogy ha 

nem sikerült ma, majd sikerül holnap, ha egyáltalán ki tudják 

olvasni az isteni elgondolást, pedig a „hazavezető úton való 

elindulás első feltétele az engedelmesség.” Az Úrról is azt 

olvashatjátok, hogy: 

„Engedelmes volt a halálig, egészen a keresztnek haláláig.” 

Az engedelmesség tehát szent, ezért a legszentebbnek kell 

lennie és szeretetből kell történnie. De sajnos a földi ember 

hanyagolja ezt a mindeneket Isten felé vezető erényt, pedig ha 

ismét az Urat vesszük figyelembe, Ő már elérte az abszolút 

tökéletességet, tehát, mintha már nem lett volna szüksége erre az 

erényre és mégis hajszál pontosan mindent úgy tett, ahogyan az 

Atya diktálta neki. Az Atya akarata Számára a legnagyobb volt 

még itt a Földön is. Mielőtt bármit is tett, már előre hálát adott 

Istennek azért, amiért megteheti azt amit az Atya rábízott, de 
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mindig mindenben kikérte a véleményét és csak azután 

cselekedett. Főként a komolyabb csodáknál tett így: 

„Hálát adok neked Atyám, amiért meghallgattad fiad kérését, 

mert Te ezt így akartad Atyám, hogy mindenben a Te akaratodat 

kövessem.” 

Tehát Jézus életében az Atya szava, kérése szent és 

megmásíthatatlan parancs volt, amelyet be kellett tölteni. Habár 

volt rá eset, hogy amikor arrafelé ment, amerre az Atya küldte és 

ha útközben valahova elhívták, hogy gyógyítson, vagy a halálból 

támasszon fel valakit, akkor ezeknek a kéréseknek is 

engedelmeskedett. Itt volt „próbára téve” a hite, hogy akkor is 

tud-e engedelmeskedni az isteni elgondolásnak, ha „nem érezte” 

azt, hanem másokon keresztül nyilvánult meg, történetesen 

amikor egy ébredő lélek kívánta a biztos vezetést, vagy egy 

megkötözött szabadulásért esedezett hozzá. Volt rá eset, hogy 

nem gyógyította meg azokat akik kérték, hanem az apostolokra 

bízta ezen eseteket, a Szentlélek eljövetele utáni időre téve 

ezeknek a betegeknek a gyógyulását, mert még nem volt kellő 

erős a hitük a gyógyulásba, de főként a gyógyult állapotban való 

megmaradásban. És nem akarta az Úr azt, hogy visszaessenek a 

betegségbe, inkább megvárta amíg megerősödik a hitük annyira, 

hogy mindvégig meg tudnak maradni abban a bűntelen 

állapotban, amelyre az Úr emelte őket a bűneik bocsánatával. A 

gyógyulás kegyelemből történik, tehát a kegyelmi állapotba emeli 

fel az Isten azt a valakit, akit feloldoz bűnei alól, de aki viszont 

visszaesik a bűnbe, az kiesik a kegyelmi szférából a szenvedtetve 

nevelő törvénynek a szférájába, ami viszont nem visz senkit 

sehova, csak a szenvedések világába süllyeszti le az embert. 

„Megbocsáttattak a te bűneid, kelj fel és járj!” „...Melyiket 

könnyebb mondani, azt, hogy megbocsáttattak a te bűneid, vagy 

azt, hogy meggyógyultál?” Tehát a csodás gyógyítás 

mindenképpen a feloldozás eredményeként jött és jön létre mind 

a mai napig. Ha ezt vesszük figyelembe, akkor tekinthető a bűn 
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megbocsátottnak, ha gyógyulás kíséri. És elsősorban a feloldozás 

a lényeg és csak utána jön a gyógyulás, habár az emberek ezt 

fordítva szeretnék: megmaradni a bűnben, de meg is gyógyulni. 

Pedig a dolgok, csak a megfelelő sorrendben következhetnek be, 

ezt hűen tükrözi Jakab apostol levele: 

„Ha beteg van köztetek, hívjátok a közösség idősebb tagjait 

(véneit), valljátok meg egymásnak bűneiteket és tegyék rá 

kezüket a betegre és ha a beteg hisz, akkor meggyógyul.” 

Maga Pál is azt mondja: 

„A bűn zsoldja a halál!” 

Tehát ha valaki gyógyulni szeretne a halálos bűn elkövetése 

által a halálos betegségből, akkor szakítania kell a bűnnel, ami 

bűnbánattal és az erre következő feloldozással történhet meg. No 

mármost, ha az ember visszaesik a bűnbe, akkor visszaesik a 

betegségbe is. Ezért volt az, hogy az Úr nem gyógyított meg 

mindig mindenkit, hanem elsősorban azokat, akik már 

rendelkeztek Beléje vetett kellő hittel, hogy a szellemi kapcsolat 

létrejöhessen, kellő bűnbánattal, hogy a feloldozás 

megtörténhessen és kellő lelki erővel, hogy ne essen vissza a 

bűnös hajlamba, mert akkor az Úr szavai szerint, a dolog 

másodjára már a hétszeresére fog felnövekedni és sokkal 

nehezebb lesz a szabadulás, mint az előző esetben. 

Nézzétek meg a vérfolyásos asszonyt, aki csak 40 évi kudarc 

után jutott el odáig hitben, hogy ha csak az Úr ruhája szegélyét 

megérinti, meg fog gyógyulni. Vagy azt a lebénult embert, akit 

Jézus csak 30 évi betegség után gyógyított meg a Bethesda tónál, 

amelynek a vizét időnként felkavarta az angyal és aki először 

ment bele a vízbe, az meggyógyult. Gondoljátok csak el, hogy 

mennyire ki volt éhezve már a felső segítségre ez az ember. 30 

éven keresztül reménykedve ott feküdt és várt a megoldásra, a 

csodára. Soha nem adta fel, a kitartása és a hite jutalmat nyert 

abban, hogy maga az Úr közeledett hozzá azzal a kérdéssel, hogy 
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szeretne-e meggyógyulni? Természetesen, hogy szeretne, hisz 

azért volt ott. Már 30 éve várta a sort, hogy ő legyen az első, de 

valaki mindig megelőzte. De ez így volt helyénvaló, mert ennek 

az embernek, konkrétan az Úrral kellett találkoznia és ahhoz, 

hogy ez megtörténhessen 30 évre volt szüksége. Ekkorra 

erősödött meg a hite a 30 évnyi szenvedés alatt annyira, hogy 

befogadhassa az Urat mint szabadítót és mint megváltót is 

egyben. 

Ezért hát testvéreim, kérjétek mindenekelőtt a hitnek 

ajándékát, hogy hitetek révén kapcsolatba jöhessetek az Úrral, 

valamint kérjétek a bűn felismerés és megbánás - megvallás 

ajándékát, hogy feloldozásban lehessen részetek, hogy 

meggyógyulhassatok. Ezt igyekszünk bennetek kimunkálni, hogy 

eljuthassatok az üdvösségre. Igaz, hogy, mivel a meghívottak 

nem fogadták el a meghívást a nagy menyegzőre, azért a bénákat, 

a sántákat, az utak szélén lévő koldusokat kell összegyűjtenünk a 

menyegzőre, de amikorra odáig elértek addigra meg kell 

gyógyulnotok és meg kell lélekben gazdagodnotok, mert 

gyógyulatlanul, vagyis beteg lélekkel, szennyes lelki ruhával nem 

juthattok be az Isten Országába. 

Azért vagyunk közétek küldve, hogy levetkőzvén a gőgöt, 

elismerjétek azt, hogy bűnösök, vagytok akkor már ha fizikailag 

nem is, de lelkileg betegek vagytok és gyógyulásra szorultok, 

amit Benne és Általa el is nyerhettek. 

De elismerni azt, hogy az ember bűnös, komoly önvizsgálatra 

és nagyon sok kudarcra van szükség, mert ugyanis az ember az 

alaptermészetéből kifolyólag jónak hiszi és tartja magát, pedig 

még maga az Üdvözítő sem tartja magát jónak: 

„Miért nevezel te engem jónak, amikor csak egyedül az Isten 

a jó?” 

És a földi ember mégis csak a „jót” keresi a lelkében, a javítani 

valót viszont sok esetben már csak akkor, amikor szenvedést okoz 
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neki a lelkében lévő rossz. A gőgnek ugyanis az a célja, hogy egy 

hamis képet tartson a lélek elé, amelyben az embert a szintjéhez 

képest, mind tökéletesebbnek tüntesse fel, meggátolva ezzel az 

egyén fejlődését. Minél alacsonyabb szinten van egy lélek, annál 

nagyobbnak képzeli magát. Ezért kell törekedni az alázatra, hogy 

minél reálisabb kép alakuljon ki magatokról, mert csak így 

lehettek fejlődőképesek. A gőg, mint minden más bűn, az élet 

növekedését, fejlődését rontja meg, a fényben és ragyogásban, 

ami maga az élet, sötét tónusokat fest, ahol aztán hézagossá válik 

az élet maga. Olyan ez, mint a napfoltok a Napban, hogy ahova 

ezek rávetődnek, ott biztos, hogy csak negatív dolgok alakulnak 

ki, háborúságok keletkeznek. Ameddig a gőg uralja a lelket, addig 

elhiszi magáról, hogy ő tökéletes, mert a gőgnek ezer arculata van 

és megbújik minden erény mögé, hogy látványosan felduzzassza 

azt. Így az ember elhiszi magáról, hogy szeret, holott, csak 

imitálja azt, mert ha valami bántalom éri az ember kiépített 

fellegvárát, akkor képes sokáig haragudni, mert a gőg nem 

engedi, hogy megbocsásson. Pedig minél hamarabb meg tudtok 

bocsátani, annál nagyobb bennetek az isteni szeretet, de a gőg 

nem is lenne a bukás ősatyja, ha nem magyarázná meg a dolgot a 

sértett fél javára, vagyis, hogy a sérelem jogos. Pedig mindenki 

az élet ellen vét, ha nem képes a megbocsátásra, a szeretetre, 

ugyanis az emberi nem fejlődésével mind nagyobb teret hódít az 

élet kiterjedésének lehetősége, a testetöltések száma a Földön. 

Ezért van a népszaporulatra mind nagyobb lehetőség. De 

nézzétek meg, hogy napjaitokban is mekkora orgiákat ül a gőg az 

emberi lelkeken azzal, hogy támadja az életet, az élet lehetőségét 

és csökkenteni akarja azt a sátán sugallatára, mert felesküdött 

neki, alávetette magát amivel a szövetségesévé vált, aláírva ezzel 

a saját részére a biztos szellemi halált. Tudatosan és szándékosan 

vét az élet megjelenési formái ellen csak azért, hogy az ő vélt, a 

sátán által sugallt igazsága valóra válhasson, csak nem jött rá arra, 

hogy szellemi síkon ő maga is része annak az életnek, amelynek 
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hadat üzent. Ez a magatartás minden emberben benne él, így 

bennetek is, mint az élet rákfenéje és mindaddig kényelmesen 

munkálkodik, amíg az ember fel nem fedezi magában és maga 

hadat nem üzen a gőgjének. A gőg olyan a lélekben, mint a 

testben a rák és ameddig a gőg uralja az embert és nem az ember 

a gőgöt, addig nincs mit várni tőle. Ameddig az ember a másikat 

akarja megváltoztatni és nem érzi sürgősebbnek a saját 

üdvösségét a másikénál, az azt jelenti, hogy magát többnek és 

tisztábbnak véli látni a másik embernél, vagyis azt, hogy a gőg 

még hízelgő szavakat képes sugallni a lélek fülébe és hamis képet 

állítani fel a lélekben. 

Mindennek láttán arra kér fel mindnyájatokat a szellemvilág, 

hogy térjetek meg és legyetek Isten követői! Ismerjétek fel a 

gőgötöket, mint a fejlődés legnagyobb ellenségét, mert az idő 

közel van! 

Tehát igyekeznetek kellene mégis csak az Urat és a missziós 

szellemeket követni, akiket többek között mint jó példákat 

küldött le az Isten. A hangsúlyt - Pál apostollal együtt, Aki azt 

állította magáról, hogy a bűnösök között Ő az első - fektessétek a 

bűnbeismerésre, mert az idő közel van. Valaki minél közelebb 

van Istenhez, annál kisebbnek és bűnösebbnek érzi magát és nem 

ellenkezőleg. Minél nagyobbnak érzi magát egy ember, annál 

kisebb lelki értelemben. 

Ezért hát törekedjetek az alázatra! Az alázatos ember nem 

földön csúszómászó féreg, hanem egy a bűneit beismerő, a 

kegyelemre rászoruló lélek, aki éppen ezáltal a magatartása által 

közeledik Isten felé és acélosodik meg a lelke a jónak és az 

igaznak a követésére. 

„Tanuljátok el Tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és 

békét találtok lelketeknek.” 

Ámen. 
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24. HALOTT BARÁTOM JELENTKEZÉSE 

MÉDIUMON KERESZTÜL  

 

Kedves barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Sokat küzd és harcol a földi ember úgy szellemi, mint fizikai 

síkon az életben maradásáért és észre sem veszi sokszor, hogy 

elszállt az idő, mert annyira beletemetkezik ebbe a harcba. De 

amikor átkerül a szellemvilágba, csak akkor jön rá arra, hogy egy 

a fontos és pedig az, hogy mennyi szeretetet hintett szét abból az 

isteni szeretetből, amelyet az üdvözülésére kapott és mennyi 

vagyont gyűjtött magának és vitt át az igazság világába. 

Korok és korszakok tűntek le a Föld fejlődése alatt és 

süllyedtek alá a feledés homályába, amelyekről esetleg csak az 

archeológusok emlékeznek meg, de nagyon is pontatlanul, 

amelyek a fejlődés kerekét görgették előre, ill. felfelé a 

hegyoldalon, de sokszor szüsziphoszi munkának látszik, mert az 

emberi szív nem sokat változott, hisz a régiek mennek és újak 

váltják fel a helyüket, de az újak „okosabbak” lévén nem veszik 

át az elődeik tapasztalatait. Pedig sok igazság rejlik ezekben a 

lezárt életekben, amelyet magunkkal hozunk ide a szellemhazába 

mint megtapasztalt és kimunkált igazságot. 

Nagyon fontos lenne mindenkinek tudni és hittel elfogadni azt, 

hogy ideát az ember a saját maga életével találja magát szembe, 

vagyis, szembesül mindazoknak az érzéseknek, gondolatoknak és 

cselekedeteknek a szellemesített képeivel, amelyeket a földi 

életében kreált magának. Itt nincs kibúvó és kimagyarázkodás, 

mert az Igazság törvénye mindent szemére vet a szellemnek a 

legkisebb ballépésétől kezdve a legkomolyabb bűnökig, amely 

alól már nem lehet kibújni semmilyen indokkal sem. Itt minden 

képekben jön elő és a képek bizony, hogy komoly fájdalmakat 

okoznak, még ha kis dolgokat követett is el az ember. Itt 
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mutatkozik meg az, hogy mekkora hite volt az embernek a földi 

világban, valamint az is, hogy mire kapott bűnbocsánatot és mire 

nem, mert ami feloldoztatott, az a dolog fénylik, ami viszont nem, 

az hasít és váj egészen a lélek mélyéig. Ekkor már nem marad 

más, mint az, hogy kivárja a szellem azt, amíg a fájdalmakat hatni 

engedi az Isten. 

Amit a Földön nem tisztított ki magából az ember a kegyelem 

ideje alatt, az Isten itt az igazság világában fájdalmak révén 

tisztítja ki a lélekből. A hajlamok ugyan maradnak, hanem a 

következmények azok, amelyektől szenved a szellem. Amit a 

Földön nem tudott hittel megszerezni, annak a hiánya itt 

mutatkozik meg, mert semmi sem vész el a lélekből, így a sebek 

sem, amelyeket a hitetlenségével és a bűneivel szerzett meg 

magának. Ha meg viszont annyira komolyak a dolgok, hogy ez 

nem működik, akkor viszi a szellem a következő életébe. 

Én magam nagyon sok olyan információt gyűjtöttem a 

lelkembe, amelynek itt szinte semmi hasznát sem tudom venni. 

Látszólag mintha erősítették volna a hitemet, de amikor 

komolyabb megpróbáltatásokba keveredtem, a rengeteg 

információ nem tudott annyi világosságot és erőt nyújtani, hogy 

bizonyos dolgokban a helyes irányba tudtam volna haladni. 

Ezért nagyon fontos az, hogy a lelki fejlődéssel párhuzamosan 

haladjon az igazság megismerése is. („Boldogok a lélekben 

szegények.”) Ha újra kezdhetném, sok mindent másként tennék, 

de ami most ehhez a témához fűződik, sokkal szűkebbre venném 

az igazság ismereteimet és főként Eszter és Adelma médiumok 

írásaihoz ragaszkodnék. Ideát ezek az irományok fénylenek a 

legjobban, mert a legmagasabb igazságokat tartalmazzák. 

(Saját megjegyzés: Barátomnak annak idején megszereztem 

pár fontos spirituális könyvet, de nagy részét sajnos nem olvasta 

el, ez a megjegyzés erre vonatkozik.) 
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A szellemvilágból már csak a tapasztalatokat tudjuk 

figyelmeztetés gyanánt átadni, főként azt, hogy itt már nem 

tudunk megváltoztatni semmit! Addig igyekezzetek az Írásoknak 

megfelelően élni, ameddig erre kegyelem adta lehetőségetek 

van!!! 

Igaz azonban az, hogy nagyon erős hitpróbák elé néz az 

emberiség az eddig kitermelt sötét erőkből kifolyólag, de ha 

hisztek és állhatatosak tudtok maradni, akkor el fogtok jutni az 

üdvösségre. Ehhez viszont egy élő kapcsolat kialakítására van 

szükségetek, mert sok esetben pillanaton múlhat egy-egy tévedés 

elkövetése, főleg itt az utolsó időkben. De viszont, ha élő 

kapcsolatotok van a felső vezetéssel, akkor az irányítás által 

megmenthetőkké válhattok a megpróbáltatásokban. Ezt csak mint 

jó tanács gyanánt mondom nektek a szellemvilágból. 

Nagyon sokat javíthattok az állapototokon amíg a Földön 

vagytok bűnbeismeréssel, az elkövetett beismert bűnök 

megtagadásával és a szeretet gyakorlásával, valamint a másoknak 

történő megbocsátással. Addig bocsássatok meg egymásnak, 

amíg a Földön vagytok, mert akkor még van lehetőségetek a 

lerombolt, de megbocsátott dolgokat az Úr elé vinni és újjá 

építeni. Ezért én személy szerint is bocsánatot szeretnék kérni 

mindenkitől, aki neheztel rám, mert ez még itt is javíthat az 

állapotomon, ha az akit megbántottam feloldoz a vétkeim alól. 

Személy szerint én nagyon testies voltam és vagyok, mert nem 

sokat küzdöttem ellene, szinte semmit, csak amikor már az 

egészségi állapotomon kiütköztek a testiség következményei, de 

ez már kicsit késő volt. Az a legjobb, amikor az ember hitből tesz 

dolgokat és nem kényszerből. 

De most már búcsúznom kell, mert bizony, hogy komoly 

munka és feladat vár rám: részletesen átvizsgálni az életem 

mozzanatait, főként azokat, amelyekben helytelen döntéseket 
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hoztam, hogy melyek voltak azok a hajlamok, amelyek az említett 

rossz cselekedetekre késztettek. 

Ezért hát könnyes szemekkel búcsúzom a búcsúzóktól, akik az 

utolsó utamra elkísértek. 

Szeretettel köszöntöm a családom testben maradt tagját, ha 

igazából hisz, megláthatja Isten Országát, annak csodáját, mert 

eszközök által beszélgethetünk majd, ha majd erre újból 

engedélyt kapok védangyalomtól. 

Isten veletek hittestvérek, majd találkozunk. 

* * * 

Kedves testvérem, egy kis enyhülésért és hogy betekintést 

nyerhessek az általatok követett igazságokba, jöttem közétek 

Adai testvérek, mert amikor az általatok követett igazságokat 

szemlélem, mintha tiszta, friss és üdítő levegőt szívnék magamba. 

Gyakorlatilag ez egy magasabb és tisztább igazságnak a légköre, 

viszonyítva ahhoz, amelyet én követtem földi életemben. Itt az 

igazság világa van, nincs kendőzés, nincs mellébeszélés, az 

igazság törvénye könyörtelen és feltárja minden kis rejtett zegét-

zugát a szellemnek, minden titkos gondolatát és érzését felszínre, 

vagyis nyilvánosságra hozza és aztán van mitől szégyenkezni, 

mert itt teljes egészében kiteljesedik Jézus mondása, miszerint 

oszlopokról hirdetik mindazt, amit az ember titokban gondol, 

érez, vagy cselekszik. 

Az igazság világa ez, ahol nincs kegyelem és irgalom. Fáj, 

minden kis, gyarlóságból elkövetett cselekedet, sokkal jobban, 

mint a földi létben, mert itt az Igazság tükrébe ha belenézetik az 

„embert”, az a mezítelen valóságot tükrözi vissza. Ezért, hát most 

is csak azt mondom, hogy addig tartsatok bűnbánatot, ameddig a 

Földön vagytok, ameddig lehetőségetek van kijavítani és 

helyreállítani magatokban minden ferdeséget. Sajnos az, hogy a 

megtévesztés szelleme is dolgozik és ha sikerül eredményt 
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elérnie, akkor félrevezeti az embert az igazság útjáról, csak hogy 

ne ismerje meg az igazságot és ezáltal saját magát és ne 

javulhasson meg. Az ellentétnek ebbe a csapdájába én is sokszor 

beleestem és mint rájöttem, mindennek gőg az alapja! Az ördög 

mond igazságokat is, nemcsak féligazságokat, ezért hajlamos az 

ember „ráharapni” az ellentét sugallataira. 

Nagyon vigyázzatok testvéreim, hogy bele ne essetek az 

ellentétnek eme cselszövésébe, mert az ember ahhoz az 

igazsághoz, vagy féligazsághoz ragaszkodik, amilyen szinten ő 

maga és az igazság is van. Ilyenkor nincs más megoldás, mint a 

szenvedés, amely tovább tisztítja az embert az igazságaival 

együtt. Az a jó, ha mindez a Földön játszódik le és nem ideát, ahol 

már csak a rossz eredmények merednek rá és okoznak lelki 

égéseket, fúriákat, amelyektől mindaddig nem szabadul az 

„ember”, míg azok el nem végzik tisztító munkájukat, vagyis 

amíg a szenvedéssel el nem fogyasztja őket a szellem. A földi 

létben ezzel szemben kegyelem adta lehetőség van mindennek a 

feloldására, vagyis a Krisztus áldozatából kifolyólag ezek a 

szenvedések enyhébb formában lehetnek jelen, ha bűnbánatra jut 

az ember. Itt a bűnbánat fájdalmai a maguk teljes valójában 

gyötrik az „embert”, de ha mégis csak mély bűnbánatra jut egy 

szellem, Isten irgalmat is gyakorolhat vele. De ez akkor történik 

meg, amikor már olyan szívtépő fájdalom keletkezik a 

szellemben, amikor már szinte belehalna a bűnbánatba, ha teste 

lenne a szellemnek. Ezért üzenek minden olyan embernek, aki 

hisz a túlvilág létezésében és abban, hogy van jelentkezési 

lehetőség, hogy tartson bűnbánatot, mert ideát sokkal nagyobb 

szenvedések árán lehet csak eljutni ugyanarra a szintre, amelyre 

a Földön ehhez képest játszi könnyedséggel lehet eljutni. 

Valamelyest tisztultam már, ez azt hiszem, hogy a 

nyilatkozatomon is észrevehető, mármint a szöveg 

gördülékenységén. Most már könnyebb leközvetíteni a 

nyilatkozatot, mert sok minden világosabb lett a szellememben, 
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vagyis valamennyit tisztultam felfogásban és hozzáállásban, 

minek következtében könnyebb és világosabb a fluid 

szerkezetem. 

De továbbra is arról tudok csak tanulságot tenni, hogy a 

Földön nem letisztázott dolgokat áthozza az ember a 

szellemvilágba aminek sokkal súlyosabbak a következményei 

ideát, mint a földi létben. A Földön van lehetősége az embernek 

megkerülni dolgokat, igaz a kárát vallja vele, de ezt itt már nem 

lehet megtenni. A Földön ha hite van az embernek és Istennek él, 

akkor a kegyelem átemeli a bűnei következményén, de itt a 

mezítelen valósággal találja magát szembe. Az Úr testközelbe 

hozta a magasabb igazságokat és a szenvedései eredményeit itt 

hagyta, amelyért némi önmegtagadással kinyújthatjátok a 

kezeteket, haladhattok tova a fejlődés útján, de itt erre már 

kevéssé mutatkozik lehetőség. 

Mivel Isten a szeretet Istene, az Isten Országa a szeretet 

Országa, ahova csak akkor jutunk be, ha szeretetre jutunk és a 

Föld a szeretet iskolája, ezért a fő tantárgy a szeretet, amelyből 

minden embernek vizsgáznia kell! Azzal, hogy az ember átkerül 

a szellemvilágba, az ú.n. „másvilágra” még nem jut el az Isten 

Országába, csak akkor, ha az V. szférának az erkölcsi szintjét 

megüti. 

Ezért vigyázzatok, hogy mindent szeretetből tegyetek, amit 

tesztek, mert a többi nem ér semmit, minden a posványba hull. 

Minden érzés és gondolat megítéltetik, osztályoztatik és bekerül 

a vele azonos szférába. És ti oda kerültök abba a szférába, 

amelyik szférabeli tulajdonságaitok túlnyomó többségben vannak 

jelen a lelketekben. 

Szeressétek egymást!!! Aki igazából szeret, az nem vétkezik. 

És engem is szeressetek. 
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Egy ideig még veletek maradok felüdülés céljából több más 

szellem testvéremmel együtt, akik itt kaphatunk a szintünkhöz 

képest tiszta igazságokat. 

Isten veletek. 

* * * 

Kedves Testvéreim és gyermekeim! 

Meghal egy test, amelyet Isten alkotott és meghalnak vele azok 

a lehetőségek is, amelyet szintén Isten alkotott. Bezárul a földi lét 

és nem marad az emberből csak néhány emléktöredék, amely azt 

sugallja, hogy élt valaha egy ember, aki sok esetben nem is tudta 

azt, hogy mivel is írja tele az élete könyvének lapjait, hanem 

amikor ide átköltözik és belenéz a könyv hasábjain írottakba, 

borzad el mindattól, mely írásokat sötét tónusokkal rögzített az 

Életnek Könyve. Pedig sokszor úgy gondolja az ember, hogy 

szinte mindent jól cselekszik és mégis mást mutatnak a betűk, a 

sorok és az oldalak, mert másként lát az ember és másként az 

Isten. A könyv írásakor viszont az Isten keze fogja a tollat és 

másolja mindazt, amit az ember diktál neki azokkal a 

történésekkel, amelyeket maga kreál saját magának. Az ember a 

saját élete filmjének a forgatókönyvírója és nem tudja, pedig 

tudhatná, mert a lélek hangja soha nem halkul el, amikor szólni 

kíván az Isten az emberhez, csak az ember az, aki szándékosan 

nem hall és nem lát meg olyan dolgokat, amelyeket éppen hogy 

meg kellene hallani és látni. Az ember ilyenkor tudatosan 

vétkezik az isteni akarat ellen, amely cselekedetből szinte nem 

bocsáttatik meg semmi. 

Az ember nagy önmagában de amikor ide átkerül, csak 

árnyéka önmagának. Nem marad más belőle csak a könyv a teleírt 

lapokkal és az mered eléje főként akkor, ha az sötét tónusú, vastag 

betűkkel van tele írva. Ez a könyv az, ami vagy elmarasztalja, 

vagy felmenti az embert az isteni ítélet alól. 
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Így hát mindenki író, a saját életének regényét írja le, sokszor 

tudatosan, vagy tudatlanul, amely könyvet ez idő alatt angyali 

kezek tartanak a kezükben. Vannak akik fizikailag is leírják 

életük regényét, de ezt az „ember” írja a saját szemüvegén 

keresztül nézve és látva az élet történéseit, az élete nagy regényét 

az első lélegzetvételtől az utolsó kilehelésig írja, mely könyvben 

minden gondolat, érzés és cselekedet rögzítve van és így odaát 

nem vész el semmi. De abból a könyvből, amelyet a fizikai síkon 

ír, csak annyi marad meg, amennyi isteni igazságot tartalmaz, a 

többi a posványba hull. Nekem is sok írásom fennmaradt, de 

voltak köztük olyanok is, amelyek aláhullottak az alacsonyabb 

szférákba, mert aki és ami ide átkerül, az besoroltatik a saját 

szférájába. 

Úgy éljetek, hogy az életetek regénye, amelyet egész életetek 

alatt írtok, csupa jó dolgokkal legyen tele! Csak azok a 

cselekedetek maradnak meg, amelyek szeretetből történtek. Ezek 

fénylenek a lelketek körül, mint a lelketeket felmentő és 

újjáteremtő erők, a többi a posványba hull alá és ha ebből van 

több, akkor magát a szellemet is lerántja. 

Isten veletek! 

 

25. JÉZUS BEVONULÁSA JERUZSÁLEMBE  

 

Drága testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Ahogyan az ember a mennyei igazságok felé emeli tekintetét, 

elhomályosítják ezen igazságokat az emberi korlátok és minél 

nagyobb ez irányba a törekvése, ha nincs meg hozzá a kellő 

alázatossága, annál inkább beférkőzhetnek a gőg révén a 

féligazságok. A gőg negatív tulajdonság, ami a lélek köré egy 

kemény réteget képez minek következtében mindezt a fentebb 

említett törekvést nem engedi leleplezni.  
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Sajnos sokkal nehezebb felismerni a gőgöt, mint bármelyik 

másik hajlamot, mert éppen mindenkoron azt sugallja, hogy az 

embernek mindenkor és mindenben igaza van. Ezért is mondja az 

Úr a gőgös farizeusoknak, hogy az utcanők és a paráznák 

elkerülik őket az Isten Országa felé vezető úton. Sajnos mégis 

csak minden más bűn, de főként a gőg felismerésére sok 

megaláztatást kell szenvednie annak, aki arra hívattatott, hogy 

bűneit beismerve a megtérés útjára léphessen.  

Kérjétek Istentől a lelki szegénység ajándékát, hogy 

mihamarabb felismerhessétek a bukás ősatyját, ugyanis nagyon 

komoly önismerettel mégis csak felismerhető, ha az ember 

őszintén keresi és kutatja a lelke mélyén megfekvő hajlamokat, 

mint a fejlődés gátló tényezőit. De sajnos az ember éppen az 

ellenkezőjére törekszik a bűnfelismerésnek, mert nagyon nehéz 

bevallania azt, hogy netalán a másik is képviselhet bizonyos Isten 

felé vezető igazságokat, ugyanis a felismeréshez szükség van 

tükrökre és ezek a tükrök általában a másik emberben 

manifesztálódnak.  

Minél gőgösebb egy ember, annál nagyobbnak és okosabbnak 

hiszi magát! Ezért nagyon sokan, egy bizonyos szint elérése után, 

már biztosak abban, hogy el fognak jutni az üdvösségre. Akik 

viszont valójában elértek egy magasabb szintet, annál kisebbnek 

érzik magukat még az átlagemberrel szemben is. Ez azért 

lehetséges így, mert az átlag embernek még nincsenek felnyitva a 

hajlamai a hívő embernek viszont igen, azzal a céllal, hogy 

felismerje és küzdjön ellenük.  

Ha felszínesen nézitek a dolgot, akkor ne szégyelljétek 

megvallani, ha olyan hajlamokat véltek felfedezni magatokban, 

amelyeket a másikban nem találtok meg. De igazából nem is kell 

keresnetek, mert amíg a másikat vizsgáljátok, addig elfecsérlitek 

a ti számotokra a megtérésetekhez szükséges erőt és időt. 

Ameddig az ember a másikat szemléli, addig nincs bűnbánata, 
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hiszen, aki már rádöbbent arra, hogy mennyire bűnös, annak sem 

ideje sem ereje nincs a másikat szemlélni. 

Aki komoly lelki életet él, az ha nem is azonnal, de 

mihamarabb felismeri önmagában a bűnös hajlamokat és arra 

törekszik, hogy kiküszöbölje azokat, mert a bűnök kötöttséget, 

sőt mi több megszállottságot idéznek elő, ezért van szükség a 

bűnbocsánat által történő feloldozásra, a kötelékek elszakítására. 

Ha meg viszont másokat érint a dolog, akkor igyekszik a dolgok 

kiegyenlítésére az eredményes bocsánatkérés által. Onnan lehet 

megtudni, hogy valaki megszállottja-e a bűnnek, hogy amikor 

támadás ér valakit a bűnös hajlamait illetően, akkor védi a bűnt, 

a bűn szükségességét. Ha meg viszont még csak részleges a 

felismerése, akkor szükségesek bizonyos bűnbánati napok, hetek, 

amikor hát komolyabb szellemi segítséggel képes belátni az 

elferdült lelki tulajdonságokat és megbánva azokat, igyekszik 

megváltozni.  

Egy ilyen bűnbánati időszak végéhez közeledtek kedves 

testvéreim a hat hetes nagyböjt befejeződésével és ki mennyi erőt, 

befelé fordulást fektetett bele a szabadulásba, úgy veszi hasznát a 

Feltámadás megünneplése alatt. De mégis csak azt mondjuk, 

hogy engedjétek át magatokat azoknak a lelketeket tisztító 

folyamatoknak, amelyek ugyan fájdalmasak az alsóbbrendű 

éneteknek és a testnek, de tisztulást hoz a lélek számára és 

igyekezzetek megtérni és megváltozni, hogy a lelketekbe 

bevonulhasson az Üdvözítő.  

Az ember lelke tele s tele van mindenféle földi dolgokkal, 

bűnök következményeivel, amelyek mintegy elfoglalják a helyet 

a bevonuló Úr Jézustól. Ezért mondjuk testvéreim, hogy 

takarítsátok ki a lelketeket böjttel, önmegtagadással és 

önmegtartóztatással, hogy kitisztulhasson a lelketek mindazoktól 

a negatív érzéseknek, gondolatoknak és cselekedeteknek a 

maradványaitól, amelyek a lelketeket lefelé húzzák a nehézkedés 

törvénye révén. Alázatos jócselekedeteitekkel képezzetek az Ő 
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bevonulásához a lelketek útjára virágszőnyeget, Iránta való 

szeretetből viszont lombsátrakat a feje fölé, hasonlóan azokhoz 

az emberekhez, akik az Ő Jeruzsálembe való bevonulása 

alkalmával ezt fizikailag meg is tették.  

Habár, amíg a tömeg ünnepel, addig Jézus sír, siratja 

Jeruzsálemet: „Ó Jeruzsálem, Jeruzsálem, hamarosan itt kő 

kövön nem marad, mit le nem rombolnának”, mert ennek az 

ünneplő tömegnek nagy része a megszorításoktól való 

félelemből, pénz-szeretetből és bármilyen más hajlamból 

engedve a tömegszuggessziónak, néhány napon belül az Úr 

ellenségévé válik.  Az apostolok is sírnak, mert Jézus elmondja 

nekik Jeruzsálem helyzetét, valamint azt is, hogy egy valaki el 

fogja Őt árulni. 

Ő látta az emberekben ezeket a lelki hézagokat és ebből 

kifolyólag tudta azt, hogy ki hogyan fog viselkedni. Látta azt is, 

hogy ezeknek az embereknek az ünneplése csak felszínes és itt is 

csak az ünnepi mámor hatotta meg őket és nem a szívből jövő 

szeretet Jézus iránt.  

Vigyázzatok testvéreim, hogy titeket a hajlamaitok ne 

fordítsanak soha Jézus ellen, főleg észrevétlenül, gőgből ne, mert 

akkor hamar ellenszegülőkké váltok és amikor eljönnek a nehéz 

megpróbáltatás órái, alkalmatlanná váltok arra, hogy helyt 

álljatok és bejuthassatok az Isten Országába. Aki már most a földi 

dolgokban bízik, akár ravaszsággal teszi ezt, akár hitetlenségből, 

a végponton elesik az Isten Országától.  

Ha már most nincs meg a kellő hitetek, mi lesz veletek, amikor 

a valódi megpróbáltatásoknak az ideje jön el? Nagyon komolyan 

tekintsetek magatokba, és irtsátok ki a lelketekből az ellentétes 

gondolatokat, érzéseket, hogy az ünnepélyesen felétek közeledő 

Jézusnak ne váljatok az ellenségévé sem hitetlenségből, sem 

pénz-szeretetből, de egyéb más bűnök miatt sem. Hanem 

készítsétek elő az Úr útját, egyengessétek ösvényeit, minden hegy 
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hordassék el és minden mélyedés töltessék fel, hogy minden 

göröngyös simává lehessen, mert csakis a megtisztított lélekbe 

vonulhat be az Úr! A bűnös lélekben nincs a Számára hely. 

Valaha én is egy voltam azok közül, akik az ünneplő tömegben 

Őt ünnepeltük, de azon a bizonyos gyászos péntek délelőttön 

engem is magával ragadott a népnek a tomboló őrülete és egy 

rövid időre elfeledtem azt, hogy a megszáradt és lebénult kezemet 

egyetlen szavával meggyógyította. Így ellene fordultam a szívem 

érzéseivel és én is feszítsd meg-et kiáltottam, szavaimmal 

köveket, az ellenszegülés köveit dobáltam rá. Amikor a 

borzalmas kereszt súlya alatt elesett, én a közelében voltam és 

egy szánalmas pillantást vetett rám vértől ázott szemeivel.  

Ekkor végig hasított lelkemen a bánat és megbánva 

ellenszegülésemet, bocsánatáért esedeztem. Ő ugyan 

megbocsátott. A lelkemben lévő űrt, amit az idézett elő, hogy 

hátat fordítottam neki, begyógyította az Ő szeretete, de azokat a 

lelki gyengeségeket, amelyek ezt előidézték bennem, csak az 

igazította ki, hogy a következő életemben az életemet áldoztam 

az Ő szeretet-eszmeiségéért. Ezzel vált a lelkem teljesen szabaddá 

a gőgtől és paráznaságtól, amely ellene fordított.  

Azzal, hogy életemet áldoztam érte, kifizettem a Földdel 

szemben minden adósságomat és boldogan hirdetem a még 

nyitott Mennyek kapuin át a földi világban, ha alkalmas eszköz 

áll a rendelkezésemre, az Isten Országának tisztaságát és 

boldogságát, valamint az oda vezető úthoz szükséges nagyon 

mély bűnbánatot, a megtérés és a megszabadulás szükségességét. 

Ugyanis böjtölhet, mellét verve bűnbánatot is tarthat az ember, de 

ha meg nem tér a bűneiből és ha az erényeket ki nem munkálja a 

lelkében, kívül marad az Isten Országán. 

Azt mondta az Úr: „Romboljátok le a templomot és én 

harmadnapra felépítem!” Ez azt jelentette, mintha azt mondta 

volna, hogy öljétek meg a testemet és harmadnapra újraépítem 
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azt, azaz feltámadok. Újjá is építette, fel is támadt egy nemesebb 

és ritkább, azaz megdicsőült testben, ami az Új szövetség 

magasabb voltát is szimbolizálta az előzőhöz viszonyítva, éppen 

úgy, mint a fügefa elátkozása, amely már nem adott táplálékot az 

embereknek; ezzel szemben történt a kenyérszaporítás, mint az 

Új szövetség „tápláléka” a szőlőtő és a szőlővessző példázata, 

mint a lélek szomjúságának az oltására adatott nedű, az ebből 

fakadó ital, a bor. 

Az Úr testének templomát valóban izzó és vérszomjas 

kegyetlenséggel, a legbrutálisabb módon lerombolták, mit sem 

sejtve arról, hogy a „templomot rombolják le vele” és a 

feltámadás, pontosabban a mennybemenetel alkalmával lőn 

mindannyiunk templomává, amelyben benne élünk, amelyen a 

pokol kapui nem vehetnek erőt. És ha megtisztultok, akkor még 

itt a Földön ti is betartozthattok ebbe a Templomba. 

Dolgozzatok magatokon, tagadjátok meg a hajlamaitokat, a 

hét fő bűnt, mert az önmegtagadásnak nem csak a haspártiságra 

kell kiterjednie, hanem a bukás mind a hét fő megnyilvánulására, 

hogy ti is aktív részesei, lakosai lehessetek ennek a Templomnak, 

vagyis azoknak a tiszta fluidoknak, melyek képezik az Isten 

Országát!!!  

Nem szívesen emlegetjük J.H.V. Ádámnak adott kijelentését, 

miszerint véres verítékkel keresi meg a kenyerét, mert ezt az 

emberek elsősorban a fizikai munkára vonatkoztatják, pedig ez a 

mély ádámi, és a még mélyebb káini szintről való 

felemelkedésnek az útját jelenti, azt a fejlődés törvényének való 

engedelmességet, amely munka az Újszövetségben sem szűnik 

meg, hanem tovább kell hogy folytatódjon, mert azt mondja az 

írás: „(Ora et labora) Imádkozzál és dolgozzál.” Azzal a céllal 

mondja ezt az Úr, hogy ha már eljutottatok az újszövetségi 

szintre, akkor dolgoznotok kell tovább, hogy annyira meg 

tudjatok tisztulni, hogy be tartozhassatok a fentebb említett 

templomba, a Krisztus Testének a fluidvilágába, vagyis a 
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Krisztus Teste által alkotott temploma, abba az egyházba, 

egységbe, amelyen a pokol kapui már nem vehetnek erőt, mert 

nincs bűnös alap, amely a megrablás alapját képezi.  

 

26. JÉZUS ÜNNEPÉLYES BEVONULÁSA 

JERUZSÁLEMBE 

 

Ma kora reggel Jézus hívatta Eremenzeart és Szilást és 

megbízta őket, hogy menjenek be Jeruzsálembe, de nem az 

országúton, hanem egy mellékúton, Betfagén át, ahol az 

egyébként nem használt út kerteken és bekerített legelőkön visz 

keresztül. 

Azt a feladatot kapták az Úrtól, hogy ezt az utat meg kell 

tisztítaniuk, az elzárt ösvényt fel kell szabadítaniuk, hogy 

járhatóvá váljon. Betfagé előtt amelyen az út áthalad, van egy 

szállóház és ott legelészett a mezőn egy szamárkanca a 

csikójával. Kössék meg a kancát a kerítéshez, és ha kérdezik őket, 

hogy mért teszik ezt, akkor mondják, hogy az Úr akarja így. Az 

utat a templomig tegyék szabaddá, és térjenek vissza.  

A két tanítvány megnyitja a kerítéseket, és minden akadályt 

eltávolít az útból. A ház, amely mellett a szamarak a mezőt járták, 

nagy szállás hely volt udvarral és kúttal. A szamarak olyan 

embereké voltak, akik Jeruzsálembe, a Templomba jöttek, és ide 

állították be állataikat. A tanítványok a kancát megkötötték, a 

csikót szabadon hagyták.  

Ezután a tanítványok folytatják útjukat és minden akadályt 

elhárítanak. Az élelmiszer-kereskedők, akiket Jézus a minap 

kiutasított, újra elfoglalták a bejárat melletti falszögletüket. A két 

tanítvány bement hozzájuk, és mondták nekik, hogy távozzanak, 

mert az Úr tartja bevonulását. Amikor a tanítványok az Ő 

parancsát teljesítették, az Olajfák Hegyének másik oldalán levő 
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országúton tértek vissza Betfagéba. Jézus két részre osztotta a 

tanítványokat, a régebbieket, akik az apostolokkal voltak, 

egyenesen előre küldte Jeruzsálembe. Kis csoportokba mentek és 

el kellett menniük Márk feleségéhez Máriához, Veronikához, 

Nikodémushoz, Simeon fiaihoz és a barátokhoz és jelenteniük 

kellett Jézus bevonulását. A menet elindult. 

Jézus az apostolokkal és az újabb tanítványokkal ment; a hét 

asszony, akik élén Mária ment, kissé távolabb követték. Az út 

mentén az egyik háznál szép, fás kert vagy park volt, ahol Jézus 

megállt, és két tanítványt előre küldött, a Betfagé melletti házhoz, 

el kellett oldaniuk a kerítéshez kötött szamárkancát, és 

mondaniuk kellett, hogy az Úrnak van rá szüksége.  

Az Úr elég hosszan időzött itt. Sokan gyűltek köréje, és 

hallgatták a tanítását. Az egész térség, amelyben Jézus lépcsőn 

állva beszélt, zöld lombbal, csokrokkal és koszorúkkal volt 

díszítve; a falakat mind elborították a tetőről lelógó nagyon finom 

lombfűzér fürtök. Nyitott csarnok volt, sima oszlopokkal 

körülvéve, amelyek között a szent asszonyokat láttam, amint 

Jézust hallgatják. A ház előtti udvar tele volt hallgató 

tanítványokkal és más emberekkel. 

Jézus itt óvatosságra és értelmük használatára tanította őket, 

mert kérdezték tőle, hogy miért ezen a mellékúton jön. Ő mondta, 

azért, hogy a szükségtelen veszélyt elkerülje; az embernek 

vigyáznia is kell magára, és gondoskodnia kell magáról, nem 

szabad mindent a véletlenre hagyni, ezért is köttette meg előre a 

szamárkancát. 

Az előreküldött két tanítvány a kerítéstől eloldotta a 

szamárkancát és néhány ember körében sokáig ott vártak az Úr és 

kísérői érkezésére.  

Jézus most elrendezte a menetet. Az apostoloknak mondta, 

hogy mostantól és halála után mindenütt a közösségek 

elöljáróinak kell lenniük; és most kettesével maga elé rendelte 
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őket. Péter volt az első, őt azok követték, akik később az 

evangéliumot a legtávolabbi helyeken hirdették. Az utolsó pár 

Jézus előtt János és a fiatalabb Jakab volt. 

Amikor a menet Betfágéhoz közeledett, és a várakozó két 

tanítvány észrevette őket, a két állattal eléjük jöttek az úton. A 

tanítványok a szamárkancára terítették a köpenyüket és a 

takarókat, amelyeket Lázártól hoztak magukkal. Ezek a patáig 

takarták a szamarat, csak a feje és a farka maradt szabadon.  

Most Jézus is ünneplő ruhát öltött, melyet egy tanítvány hozott 

utána; finom fehér gyapjúból volt, hátul uszályfélével. Jézus 

derekára betűkkel díszített széles övet kötött, a nyakába térdig érő 

széles stólát tett, melynek a két végére barnás fonállal két pajzs 

féle volt hímezve. Az egyik tanítvány oldalról felemelte Jézust a 

szamárra, a másik tanítvány a másik oldalról segítette. Az állat 

nem volt felkantározva, a feje fedetlen volt, a nyakában előre 

lelógó keskeny kendő volt kötve. Így indult el Jézus a szamár 

hátán ülve, míg a többiek vele együtt haladtak. 

Az apostolok és a tanítványok pálmaágakat vittek, melyeket a 

szomszédos parkban törtek. Az Úr egyik oldalán Eliud, a másikon 

Szilás, mögötte Eremenzaár haladt, utánuk jöttek az újabb 

tanítványok, akiket Jézus részben útjáról hozott magával, részben 

az utóbbi időben vett fel. Amikor a menet elrendeződött, az 

asszonyok is párosával csatlakoztak, és a Szent Szűz haladt az 

élükön, Aki egyébként mindig visszahúzódott és utolsónak tűnt. 

Énekelni kezdtek vonultak és a betfágéi emberek, akik a 

szamárral a várakozó tanítványok körégyűltek, csapatban 

követték őket.  

Jézus a tanítványoknak újra mondta, figyeljék meg, kik terítik 

le eléje a ruhájukat, kik terítenek ágakat, és kik mindkettőt; ezen 

utóbbiak lesznek azok, akik tulajdonuk feláldozásával és világi 

gazdagságukkal is meg fogják tisztelni Őt... 
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Eközben Jeruzsálemben ugyanazok a kereskedők és emberek, 

akiknek reggel Eremenzeár és Szilás mondták, hogy ürítsék ki a 

Templomot, mert az Úr fog bevonulni, mindjárt örömmel kezdték 

díszíteni az utat. Feltörték az út burkolatát és kis fákat ültettek, az 

út szélére, melyek lombját felül ívesen összekötötték és 

mindenféle alma nagyságú, sárga gyümölcsöt aggattak rájuk. A 

tanítványok, akik már reggel Jézus barátaihoz jöttek, számtalan 

idegen és zsidó, akik a közelgő ünnepekre jöttek a városba (az 

utcák nyüzsögtek a zarándokoktól), és nagyon sok zsidó, aki 

hallotta Jézus utolsó beszédét, igyekezett a város azon részébe 

jutni, amelyen át Jézusnak be kellett vonulnia. Sokan voltak 

olyanok is, akik valahol a távolban hallottak Lázár 

feltámasztásáról és látni akarták Jézust. Amint elterjedt a hír, 

hogy közeledik, ők is eléje siettek...  

Az út egészen Jeruzsálemig a szegélyező kerteknek és fáknak 

köszönhetően nagyon kellemes volt. 

Az apostolok és tanítványok Jézus körül énekeltek és 

ujjongtak és ezt hallva, a városból özönlött eléjük a nép. De több 

öreg pap eléjük lépett az úton papi öltözékben és feltartóztatták 

az apostolokat, akik megütközve elhallgattak. Ezek a papok 

megszólították Jézust, mit akar az embereivel és miért nem 

hallgattatja el ezeket a bolondokat, vagyis a lármázó tömeget, 

mert csak Istent szabad hozsannával köszönteni. Jézus azonban 

kedvesen azt válaszolta, hogy ha szólna nekik és azok 

engedelmeskednének, és elhallgatnának, akkor a kövek 

kezdenének kiáltani az úton és hirdetnék Isten Igéjének csodáit. 

Erre azok visszahúzódtak. 

A főpapok azonban tanácsot tartottak és maguk elé idézték 

azoknak az asszonyoknak és gyermekeknek rokonait és férjeit, 

akik Jeruzsálemből kivonultak Jézus elé és egy nagy udvarba 

összezárták őket és embereket állítottak, akiknek leselkedniük 

kellett.  
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Feltűnt Annalia háza. Fehérbe öltözött lányok állnak a ház 

tetején, középen Annaliával, akinek kosár van a kezében tele 

rózsaszirmokkal és gyöngyvirágokkal. (Jézus halálos betegségből 

gyógyította meg Annaliát, aki ettől kezdve teljesen Istennek 

szentelte életét és azt kérte Jézustól, hogy vegye el az életét, 

mielőtt Ő meghalna.) 

- Izrael szüzei üdvözölnek téged Uram! - Mondja János, aki 

most Jézus mellett megy. 

Jézus egy pillanatra megállítja a szamarat. Áldásra emeli karját 

Annalia felé. Annalia felkiált: 

- Láttam diadalmadat Uram! Fogadd életemet a te általános 

dicsőségedre! - és amikor Jézus elhalad a ház előtt, Annalia 

üdvözli Őt. 

- Jézus! 

Jézus megáll, hogy megáldja a feléje nyújtott gyerekeket. Egy 

férfi igyekszik utat törni a tömegben és kiáltozik: 

- Nyissatok utat! Egy asszony meghalt. Egy leány, Ő már 

meggyógyította egyszer. 

A tömeg utat nyit neki és a férfi Jézushoz fut: 

- Mester, Elíza lánya meghalt, téged üdvözölt azzal a kiáltással 

és utána hátrahanyatlott azt mondva: „Boldog vagyok” - és 

meghalt. Megszakadt a szíve a nagy örömtől, hogy diadalodat 

látta. Anyja látott engem a teraszról és elküldött, hogy hívjalak 

téged. Jöjj Mester! 

- Meghalt! Meghalt Annalia! De egészséges volt, virágzó és 

boldog még tegnap.  

Az apostolok és a pásztorok izgatottan összegyűlnek. 

Mindannyian látták őt még tegnap egészségesen. Az imént látták 

rózsás nevető arcát... 
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- Ne izguljatok! Nem halt meg. Leesett egy virág és Isten 

angyalai felszedték, hogy Ábrahám kebelére vigyék. Hamarosan 

a föld lilioma boldogan kinyílik a Paradicsomban, hamarosan 

mindörökre elfeledve a világ rettenetességét. Ember mondd meg 

Elízának, hogy ne sírjon gyermeke sorsa miatt! Mondd meg neki, 

hogy gyermeke Isten nagy kegyelmében részesült és hat napon 

belül felfogja majd azt, hogy Isten milyen nagy kegyelmet 

gyakorolt leányával. Ne sírjatok, senki se sírjon! Az ő diadala 

nagyobb az enyémnél is, mert az angyalok kísérik a szüzet az 

igazak helyére. És örök diadal ez, amely sose fog csökkenni. 

Bizony, bizony mondom nektek, hogy nem Annalia miatt kell 

sírnotok. Menjünk! 

- De hogyan halt meg Uram? - kérdezi Péter. 

- Szeretetből, elragadtatásban. Végtelen örömében. Boldog 

halál. 

Az emberek zöld ágakat törtek és az útra rakták, levetették 

felső ruhájukat és rájuk terítették, énekeltek és kiáltoztak. Voltak 

olyanok, akik derékig levetkőztek. A gyermekek erővel 

otthagytak minden iskolát és a sokasággal együtt ujjongtak.  

Veronika is látható volt két gyermekkel más asszonyok 

kíséretében. Ő a fátylát vetette az útra és az egyik gyermekről is 

levett valamit és azt is leterítette. Más asszonyokkal együtt 

csatlakozott a menetet záró szent asszonyokhoz. Velük együtt 17-

en voltak. Az utat oly vastagon borították az ágak, ruhák és 

szőnyegek, hogy a menet csak nagyon lassan haladt a lombokból 

kialakított zöld diadalívek alatt. A fél órás utat három óra alatt 

tehették meg a sok ágtól, amelyet a földre terítettek. 

Jézus sírt és az apostolok is sírtak, amikor mondta, hogy sokan 

akik most így ujjonganak, hamarosan gúnyolni fogják és egy el is 

fogja árulni Őt; látta a várost és siratta, mert hamarosan le fogják 

rombolni.  
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Amikor továbbhaladt, az ujjongás egyre nagyobb lett, sok 

mindenféle beteget hoztak és vezettek oda hozzá. Jézus gyakran 

megállt, leszállt és gyógyított, minden különbségtétel nélkül. Sok 

ellensége is ott volt, kiabáltak és lármáztak csak azért, hogy 

zavart keltsenek.  

A Templom közelében az út díszítése még szebb volt és 

mindkét oldalon korlátokat állítottak, melyek mögött kis fák 

álltak, köztük hosszú nyakú kicsi állatok, kis bakok és báránykák 

ugráltak, nyakukban koszorúval, mint valami kicsi kertecskékben 

körös-körül. Itt mindig, különösen a húsvéti időben, válogatott, 

tiszta áldozati állatokat tartottak. A menet a kaputól a Templomig, 

ami egyébként félórányi távolságra volt, három óráig tartott.  

A zsidók azonban most minden városkaput bezártak és mivel 

Jézus a Templom előtt leszállt a szamárról és a tanítványok vissza 

akarták vinni a szamarat, a kapun belül estig várakozniuk kellett. 

Nagyon sajnálta Veronika, hogy a kapuk bezárása miatt 

Jézusnak még frissítőt sem tudtak adni. 

 

27. VIRÁGVASÁRNAP ESTÉJE  

 

Jézus és az övéi, az olajfák hegyének békéjét élvezik. Este van. 

Langyos este, teliholddal. A természetes sziklalépcsőzeten ülnek, 

melyből sok van a kertben. A Kidron patak sustorgása 

odahallatszik, amint vize a kövekhez ütődik, olyan, mintha 

magához beszélne. Valahol egy fülemüle énekel. Néha szellő 

lengedez. Semmi más.  

Jézus beszél.  

- A ma reggeli diadalmenet után ugyancsak megváltozott 

lelkületetek. Mit mondjak? Hogy fellélegeztetek?  Ó! Igen! 

Emberileg fellélegeztetek. Szavaim miatt remegve léptetek be a 
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városba. Úgy tűnt, hogy mindegyiktek fél a falakon túl váró 

poroszlóktól, akik készen állnak a támadásra, hogy börtönbe 

vessenek titeket.  

Minden emberben van egy másik ember, aki a legsúlyosabb 

megpróbáltatásokban megnyilatkozik. Van, aki hős, és a 

legnagyobb veszély órájában előre ugrik, pedig a világ mindig 

szelídnek látta és jelentéktelennek ítélte. A hős azt mondja a 

küzdelemben: „Íme itt vagyok.” Azt mondja az ellenségnek, a 

hatalmasoknak: „Velem mérkőzz meg!” Van, aki szent, aki 

miközben mindnyájan rettegve megfutamodnak a kegyetlenek 

elől, akik áldozatokat akarnak, azt mondja: „Fogjatok el engem 

túszként és áldozatként. Fizetek mindenkiért.” Van, aki cinikusan 

hasznot akar hajtani saját zsebére a szerencsétlenségből, és 

nevetve nézi az áldozatok holttestét.  

Van aki áruló, és sajátos bátorsággal rendelkezik: bátor a 

rosszra. Az áruló, a cinikus és a hitvány keveréke, aki mégis 

külön típus, ami megnyilvánul a súlyos órákban. Mert cinikusan 

hasznot hajt a szerencsétlenségből, és hitványul az erősebb 

párthoz csatlakozik, s haszna kedvéért szembe mer nézni az 

ellenség megvetésével és az elhagyottak átkával. Végül, a 

leggyakoribb típus a hitvány, aki súlyos időkben csak 

szomorkodni tud azért, hogy megismert egy pártot, egy embert, 

akit most kiközösítéssel sújtanak, és akitől menekül...  

Ez a hitvány nem annyira bűnös, mint a cinikus, és nem 

annyira visszataszító, mint az áruló. De mindig lelki alkatának 

tökéletlenségéről tesz tanúságot. Ti... ilyenek vagytok. Ne 

tagadjátok! Én olvasok a lelketekben. Ma reggel azt gondoltátok 

magatokban: „Mi lesz velünk? Mi is a halálba megyünk?” És 

lelketek mélyén felsóhajtottatok: „Soha...” Igen.  

Félrevezettelek-e titeket valaha is? Az első alkalomtól kezdve 

beszéltem nektek az üldöztetésről és a halálról. És amikor 

egyikőtök, túlzott csodálatában királynak akart látni, és bemutatni 
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engem, a Föld egyik szegény királyának, aki mindig szegény 

marad, még ha király is, és Izrael országát helyre fogja állítani, én 

azonnal kijavítottam tévedését, és azt mondtam: „A lelkek királya 

vagyok.” Én nélkülözéseket, áldozatokat, fájdalmakat ajánlok fel. 

Másom nincs. Itt a Földön nem rendelkezem mással. De halálom 

után, és miután ti meghaltatok az én hitemben, nektek adom az 

Örök Országot: a mennyországot.” Talán más valamit mondtam 

nektek? Nem.  

És ti akkor azt is mondtátok: „Csak ezt akarjuk. Veled akarunk 

lenni, azt akarjuk, hogy úgy bánjanak velünk, mint Veled, teérted 

szenvedni akarunk.” Igen. Ezt mondtátok. És őszintén. De csak 

azért, mert nem gondolkoztatok, olyanok voltatok mint a 

gyermekek, akik nem figyelnek arra, amit mondanak. Könnyűnek 

tartottátok követésemet, annyira hatalmába ejtett a hármas 

érzékiség, hogy nem tudtátok elfogadni igaznak, amit én annyira 

hangsúlyoztam.  

Azt gondoltátok: „Ő Isten fia. Csak azért mondja ezeket, hogy 

próbára tegye szeretetünket. De Őt emberek nem ölhetik meg. Ő 

aki csodákat tesz, jól fog érteni ahhoz, hogy egy nagy csodát 

tegyen saját érdekében is!” És mindnyájan hozzá tettétek: „Nem 

tudom elhinni, hogy elárulják, elfogják, megöljék Őt!” Annyira 

erős volt ez az emberi hitetek hatalmamban, hogy végül nem 

voltatok képesek hinni szavaimban, az igaz hitben, amely lelki, 

szent és megszentelő.  

„Ő aki csodákat tesz, tesz majd legalább egyet saját érdekében 

is!” - mondtátok. Nem egyet, hanem sokat teszek még. Közülük 

kettő olyan lesz, amire emberek még gondolni sem képesek. (Az 

oltáriszentség szerzésére és feltámadására céloz.) Olyanok 

lesznek, hogy csak azok tudják elfogadni, akik hisznek az Úrban. 

Mindenki más a századokon keresztül azt mondja majd: 

„Lehetetlen!” Még halálom után is sokak számára ellentmondás 

tárgya leszek. 



150 

(Szemelvények E.A.K. és V. Mária látomásaiból) 

 

28. HÚSVÉT – 1.rész 

 

Kedves Testvéreim, akik a Névtelen Szellem tanítása révén 

vagytok meghívva az üdvösségre! 

Kedves testvéreim, szeretettel köszöntelek benneteket, aki 

elkötelezettje voltam a N. SZ.-nek hisz az életemet mentette meg 

azért, hogy a kiválasztottja legyek az Úr kegyelméből. 

Nehéz idők jönnek, amelynek az előszelét már igen komolyan 

érezhetitek a Földön - amelyet a N. SZ. meg is jövendölt - és 

ugyanúgy érezhetők és láthatók főként az alacsonyabb 

szférákban. A magasabb szférákban viszont a korszakváltás szele 

érezhető és megvalósulni látszik mind nagyobb és nagyobb 

mértékben, mert ez is, mint minden más szellemi tevékenység egy 

folyamat, amely komoly változásokat idéz elő úgy fizikai síkon, 

mint a szellemvilágban. 

A földi létben sem vonhatja ki magát ez a folyamat alól senki, 

mert minden teremtett szellem része lett a fejlődési 

folyamatoknak azáltal, hogy maga Isten a teremtés pillanatában a 

szellembe bele teremtette a poklot, a tisztító tüzet és az Isten 

Országát, vagyis a fejlődés törvényét: „Isten Országa bennetek 

van” - mondja az Úr. No már most a fejlődés igénye szerint azt 

az állapotot aktivizálja az Isten az emberben, amely állapot a 

fejlődés szempontjából szükséges. De az viszont, hogy melyik 

állapotra legyen szükség, nagy százalékban magának az 

embernek a kezébe, vagyis a szabad akaratába van lehelyezve. 

Aki hittel hűen követi az isteni elgondolást, az a keskeny úton 

haladva viszonylag gyorsan tisztul és majd fejlődik, mert előbb 

meg kell tisztulni a bűnök következményeitől, hogy azután 

fejlődni lehessen, de aki csak vonakodva és a szenvedés 
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kényszere alatt „hajlandó” csak ezekre a folyamatokra, ott a 

gondviselést irányító angyaloknak szükséges alkalmazni a 

lélekben, illetve a lélekre nézve, nem csak a mennyei állapotot, 

mint pihentető állapotot (még ma velem lesz a Paradicsomban), 

hanem a másik két, a földi ember számára nem túl kellemes 

állapotot is, a tisztító tűz, illetve a pokoli állapotokat is. 

Amikor az ember ezt a 2. utat választja, ezt az utat nyugodt 

lélekkel lehet a széles útnak nevezni, amely a pokolba vezet, mert 

ilyen esetben egyrészt megalkuvó a lélek és megalkuvásában 

bizonyos fokú féligazságokat is felszed a lelkébe. De amikor már 

szorulnak a lelke körül ezek a nem oda való „igazságok”, akkor 

már mintegy rákényszerül arra, hogy szelektálja a lelke tartalmát 

és kivesse (a külső sötétségre) mindazt, ami nem oda való, vagyis 

az elnyűtt igazságokat, miután már kinőtte a lelke, levetkőzze 

magáról, mintegy elnyűtt és szertefoszlott ruhát, mert: „régi 

tömlőbe nem töltenek új bort és régi posztóra nem varrnak 

újonnan szőtt anyagból foltot”, mert ez nem a fejlődést szolgálja, 

hanem a visszamaradást. De amint az imént mondtam, ezeket a 

tisztulási folyamataitokat ti magatok is felgyorsíthatjátok, ha 

bizonyos tudatossággal arra törekszetek, hogy szelektáljátok a 

lelketekben lévő féligazságokat a ti saját érdeketekben, mert az 

alacsonyabb, illetve féligazságok, a fejlődésetekhez mérten 

alacsonyabb szintet képviselnek, tehát alacsonyabb erőket 

vonzanak be, amelyek hát nem emelnek, hanem visszahúznak 

benneteket.  

A süllyedés mindig is „fölösleges” szenvedéseket 

eredményez. Ennek viszont az utolsó időkben nagy jelentősége 

van, mert sok múlhat ebből kifolyólag azon, hogy a 

meghatározott időre meg fogtok-e tudni annyira tisztulni, hogy 

átmehessetek a halálból az életre, vagyis, hogy a lelketeknek 

minden egyes még valamennyire is halott része fel tud-e támadni 

kellő mértékben hogy átmehessetek a halálból az életre. 
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Ennek érdekében mégis csak arra kérünk benneteket, hogy 

amennyire csak tőletek telik, szorítkozzatok a Névtelen Szellem 

és a Köréje csoportosuló igazságok köré, mert ebben az esetben 

nektek védelmet nyújt az utolsó időkben kialakuló viharokkal 

szemben, a fent elmondottak alapján. De ha nem így cselekesztek, 

akkor elvesztek a rengetegben. Az Ő tanítása és az Ő szellemisége 

köré csoportosuló tanítások tartalmazzák mindazokat az 

igazságokat, amelyek az üdvösségre való eljutáshoz szükségesek. 

(Ez a csatorna - Adai médium - igen csak támadva van, de 

mindez a támadás csak erősítésül és az állhatatosság kiépítésére 

szolgálhat a támadás célpontjának.) 

Isten veletek! 

 

29. HÚSVÉT – 2.rész 

 

Kedves földi testvéreim, az Úr Jézus Krisztusban! 

Nagy-nagy szeretettel köszöntünk benneteket testvéreim a 

feltámadás előestéjén a békének és a szeretetnek és a 

harmóniának a világából, vagyis abból a szellemi egységből, 

amelynek ti is a részesei vagytok ama fejlődést elősegítő isteni 

vonzerőnek a hatására, amely az egész hűen maradt és bukott 

világot az abszolút tökéletesség, vagyis Isten felé vonzza. 

 „Isten Országa bennetek és köztetek van” - mondja az Úr 

minden teremtett szellemre vonatkoztatva azt az isteni igazságot, 

amelyet Isten minden szellembe bele teremtett és a teremtés 

pillanatától bennetek honol latens, elnyomott állapotban, mert 

belétek teremtette az Isten a Mennyországot. Testvéreim kell-e 

ettől nagyobb öröm, mint az, hogy bennetek van az Isten 

Országa? Kell-e ettől nagyobb felismerés, mint az, hogy a 

legboldogabb állapotot önmagatokban megtalálhatjátok?  
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Sajnos azonban a földi ember minél testiesebb, annál inkább a 

földi dolgokban, testies vonatkozásban igyekszik megkeresni és 

felfedezni az ő boldogságát, ugyanis minden ember érzi azt, hogy 

valahol lennie kell egy olyan folyamatos sértetlen és minden 

hamisságot nélkülöző örömnek és boldogságnak, amely őt 

megszabadítja minden szenvedéstől gyötrelemtől, gyásztól és 

haláltól. Csak az eszközök, amelyekkel ezt a lelki állapotot keresi 

helytelenek, mert éppen hogy ott keresi, ahol nem vár rá más, 

csak szenvedés, könny gyász és halál!  

Mert a múlandóban keres az ember örök értékeket, pedig ma 

is ugyan olyan intenzitással hallik Isten Igéje a mai ember felé, 

mint 2000 évvel ezelőtt, hogy az Isten Országa bennetek és 

köztetek van. Sajnos azonban a földi embernek nincs füle a 

hallásra, lett légyen ő a tudomány büszke lovagja a népek felett 

uralkodó hatalmas, vagy a föld porában fetrengő koldus, ha meg 

nem tér és le nem vetkőzi a lelke köré fonódott testiség képzetét, 

soha sem fogja meghallani az Isten hazahívó szavát, így a 

szellemvilágban csak úgy lesz elkönyvelve mint vámszedő, 

farizeus, vagy egy örök koldusa az igazságnak, aki ma is 

ugyanúgy kíséri ki az igazságot a vesztőhelyre mint 2000 évvel 

ezelőtt és üti arcul az igazság képviselőit, hogy jövendölje meg 

azt, hogy ki és hányat ütött rá?  

Mert az igazság sorsa ma sem más mint 2000 évvel ezelőtt, 

csak a színtér és a körülmények változtak, de ha akkora hatalma 

lenne ma is a „zsinagógáknak és helytartóknak” akkor ma sem 

lenne másként, ma is pontosan úgy keresztre feszítenék az 

Üdvözítőt mint annakidején tették. De ahogyan alakul a világ 

sorsa, ezt akarják kidolgozni maguknak a hatalmasok, hogy ezt 

meg is tegyék. De ti ezzel ne foglalkozzatok mert a ti feladatotok 

az, hogy a lelketekben mélyen fekvő Isten Országát igyekezzetek 

megtisztítani attól a sok rárakódott szennyes érzéstől, gondolattól 

és cselekedettől amely miatt szenved és gyötrődik minden olyan 

érzés és gondolat, amely az örök életre előhívott éneteket takarja 
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és nem engedi felszínre kerülni, ne hogy eljuthassatok az Istennel 

történő békére és a harmóniára.  

Mert kedves testvéreim az a cél, azért vagytok a Földre küldve, 

hogy „meghámozzátok” a bennetek lakó Isten Országát. Ezt a célt 

kellene hogy szolgálja úgy a földi, mint a szellemvilágbeli 

életetek, mert a test és vér nem vehetik örökségül az Isten 

Országát, csakis a szellem, az Örök életre előhívott énetek, a 

többit meg kell szűntetni komoly önmegtagadással, a szenvedés 

elfogadásával, bűnbeismeréssel és a bűnök levetkőzésével, hogy 

megtisztulhassatok és eljuthassatok abba az állapotba, ahonnan 

mi szólunk hozzátok, amikor Isten akaratát teljesítve, mint 

hazahívó szó gyanánt hallatjuk hangunkat, rávilágítva a ti bűnös 

hajlamaitokra és a levetkőzendő tulajdonságaitokra.  

A földi ember sokszor rossz néven veszi, ha a szellemvilág 

fedd és nem elismer, pedig nincs annál nagyobb segítség, mint 

amikor rávilágítunk a levetkőzni való tulajdonságaitokra, hisz az 

utolsó időket élitek és ezt a segítséget nyújtja általunk az Isten, 

hogy felgyorsulhasson a fejlődési folyamat a lelketekben. Ha ezt 

nem tennénk, sohasem juthatnátok be az Isten Országába. Azt 

mondja az Úr, hogy aki itt a földi létben várja az Istentől a 

dicséretet, az már itt elvette a jutalmát és odaátra már nem marad 

semmi az emelkedést szolgáló erőkből, mert az ember, már itt 

aratta le a babért az énközpontúsága révén.  

Ezért testvéreim, ne az elismeréseket várjátok a 

szellemvilágtól, hanem inkább a feddést, mert ha nem is azonnal 

tudjátok elfogadni a megvilágított hibáitokat bűnnek, de maga az 

a fájdalom, amely a lelketekben kél azáltal, hogy addig nem 

felfedezett negatív tulajdonságot tár fel az isteni kegyelem, mégis 

olyan berozsdásodott ajtót nyit meg általa a kegyelem, amelyet ti 

gőgből és önmagatok túlértékeléséből kifolyólag már réges-rég 

bezártatok és sokszorosan lepecsételtetek. Tehát ha Isten rajtunk 

keresztül rávilágít valamely olyan tényezőre, amely az 

üdvösségeteket vagy teljesen megbénítja, vagy legalább is 
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meggátolja az előrehaladásotokat, szeretetből teszi, amelyet 

nagyon is meg fogtok majd hálálni a Mindenhatónak, amikor már 

bejutottatok az üdvözültek világába.  

Ugyanis a mulandó világban kapott fájdalom okozta 

könnyeket letörli az Isten szeretete az örökkévalóságban úgy, 

hogy elfeledve minden szenvedést és fájdalmat egyáltalán nem 

fogja negatív befolyásolni az örök boldogságotokat. De ha 

viszont itt jól éltek és nem akarjátok vállalni a tisztulási 

folyamatok rátok kirótt eszközeit, akkor bizony, hogy átviszitek 

ezeket a tisztulási folyamatokat a szellemvilágba, ahol sokkal 

nagyobb a szenvedéseket éltek át, mert ott sokkal nagyobb a 

szenvedések közötti határküszöb és sokkal többet kell 

szenvednetek, mert a szellemvilágban nincs kegyelem, ott az 

igazság világa van és az igazság törvénye előtt nincs az Úr 

szenvedéseinek eredményeiből szőtt kegyelmi takaró, amely 

eltakarja a bűnös büntetését és felfüggeszti a törvényt, hogy 

megvárja, amíg megerősödik a lélek és csak utána enged vissza 

valamennyi elszenvedni valót, hanem azonnal lecsap és addig 

sújt, amíg teljes egészében ki nem tisztul a lélek.  

Ebből kifolyólag testvéreim, ha fedd a szellemvilág, vegyétek 

dicséretnek, sőt megkülönböztetett szeretetnek, az üdvösségre 

való egyéni meghívásnak, mert akiket még nem figyelmeztet és 

nem fedd, azok még nincsenek meghívva az üdvösségre!!! 

De a vezetési funkciót betöltő szellemi világ, nem csak fedd, 

hanem előbb ad sokat, nagyon sokat a vezetetteinek, ad szeretetet, 

ismeretet és feltárja Isten akaratát, vagyis irányít is és elsősorban 

ezt teszi, mert csakis ez után van lehetősége bemutatni azokat az 

elvárásokat, amelyek gyakorlatilag a következő fejlődési szintet 

tárják fel, valamint az oda való eljutás irányát határozzák meg. 

Amikor ez hiányt szenved a lélekben, akkor jön azon hajlamok 

bemutatása, amelyek gátolják az Isteni elgondolás betöltését. 
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Ezért most is mint mindig azt mondjuk és ismételjük, hogy 

engedjétek magatokat Isten által vezetni, hogy el is juthassatok a 

fejlődésetek következő állomására, a béke és szeretet 

birodalmába, amelyet ha nem bírtok a tudásotokkal felfogni, 

fogjátok fel hittel, azzal a hittel, amelyet az Úr hozott le a 

számotokra. Mindaddig, ameddig az ember csak tud és nem hisz, 

addig nem képes kifejleszteni „szárnyakat”, vagyis azokat a 

szükséges erőket, amelyek a felemelkedést biztosítják. Ha nincs 

hitetek, csak tudásotok, akkor nincs minek szeretetté átalakulni, 

mert a hitnek szeretetté kell átalakulnia és továbbfejlődnie a 

mindeneket átfogó és egyesítő ősérzéssé. 

Akinek egyetemes szeretete van az túlemelkedik minden 

vallási és felekezeti irányzaton és beledolgozza magát az 

„egyetemes vallásba”, a szeretet vallásába, vagyis a III. kijelentés 

igazságába, amelyet az Úr, mint az „egy aklot és egy pásztort” 

jelölt meg.  

Ezzel szemben mit látunk gyermekem a jelenlegi szellemtani 

csoportokban? Széthúzást, amely lelki viselkedés komoly 

hézagokat váj az egységen és ezen keresztül komoly hatásokat 

tud kiváltani a sátán, minek következtében ha nem tetszik egy-

egy nyilatkozatunk, akkor hátat fordítotok a csatornáinknak, őket 

téve felelőssé a nyilatkozat tartalmáért. A világ arra törekszik, 

hogy széthúzást idézzen elő közöttetek, minek következtében 

mindenki a saját egyéni útját választja és így sokkal könnyebben 

hozzátok fér a sátán, hogy lerántson benneteket a mai világ 

eszközeibe vetett hitre az Istenbe vetett hit helyett, vagyis egy 

alacsonyabb igazságba, amely nem alkalmas elvezetni benneteket 

az üdvösségre. Tehát nagyon fontos a hit, a hiten és a szereteten 

alapuló egység,  mert ez képezhet védelmet a sátán megtévesztő 

cselvetéseivel szemben.  

Az imameghallgatáshoz is erős hitre van szükségetek, mert 

maga az Úr mondja azt, hogy csak a hitből fakadó imádság 

hallgattatik meg, mert annak van akkora ereje, hogy 
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felemelkedjen a kegyelem trónusához. Még így is szükség van 

olyan szellemekre, akik felfogják a ti gyönge hitből fakadó 

imáitokat, hogy tovább vigyék a kegyelem trónusához. 

Testvéreink, a rendelkezésetekre álló ismeretekkel 

emelkedjetek fel a hitnek azon fokára, amely mint eleven erő, 

alkalmassá tesz benneteket azon szeretetnek a befogadására, 

amely egy akolba terel benneteket, ahol a szeretet Mestere az Úr. 

Mert a szellemtan, amely Isten szeretetéből jött létre, képezi az 

egy akolt és az egy pásztort. 

Oda nem elég az információkat a magasabb isteni igazságokról 

csak begyűjteni, gyakorolni is kell azokat, mert mint mondottuk, 

ez az állapot a béke, a szeretet a harmónia országa és mindaddig, 

ameddig az ember békétlen, szeretetlen és harmóniátlan, vagyis 

kibillenthető, addig kívül marad az Isten Országán, még ha 

szellemtani ismeretekkel rendelkezik is. „Tanuljátok meg tőlem, 

hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és békét találtok lelketeknek” 

- mondja az Úr, mintegy megadva az útirányt a szeretet 

birodalmába való eljutáshoz.  

Ameddig az ember sebezhető, addig nincs benne kellő hit és 

kellő szelídség. Tudatosan törekednetek kell arra, hogy 

bármekkora hullámverés is ér benneteket kívülről, a ti lelketek 

bensőjében béke és nyugalom honoljon, hogy olyan legyen a 

lelketek tavának a vize, mint a tükör, olyan sima és tiszta, hogy 

az Úr amikor belenéz, ne a szennyet és békétlenség hullámait 

lássa benne, hanem a saját arculatát láthassa kirajzolódni, ugyanis 

ameddig egy emberben a szeretet nem tudja felülírni az 

„igazságot” addig nem alkalmas a szeretet országának az 

állampolgárává lenni.  

Ha sikerül kimunkálni a lelketekben az élő hitet, akkor az Isten 

felé való közeledésetekből kiszorul mindenféle félelem és 

gyanakvás minden fentről jövő segítséggel szemben és 

megkönnyebbül a lelketek, könnyebben és gyorsabban fogtok 
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tudni közeledni az Isten boldog világai felé, ahol a szereteten 

alapuló bizalom van egymás és Isten felé. Ha el tudnátok képzelni 

és egy kicsit is meg tudnátok érezni az Isten Országa örömét, 

egyből elhagynátok a földi és kicsinyes érzéseiteket, 

ragaszkodásaitokat, birtoklásvágyatokat stb., akkor szinte futva 

sietnétek azon az Úton, amely az Ő Országa felé vezet. Akkor úgy 

lennétek, mint ahogyan az Úr mondta, hogy amikor egy darabka 

földben kincset talál egy ember, mindenét eladja, hogy 

megvehesse azt a kis földecskét, amely területre ugyan kicsi, de 

hatalmas értékeket tartalmaz. Így igyekeznétek elhagyni minden 

hajlamotokat, hogy azt az ugyan még kicsi, de isteni értékű 

tulajdonságot megszerezhessétek magatoknak, amit úgy hívnak, 

hogy élő hiten alapuló szeretet. Mert ugyan szájjal nagyon is tud 

szeretni az ember, de amikor az önérzetét, vagy a vélt igazságát 

támadás éri, a benne lakó kisangyal azonnal átalakul és sebekből 

visszareagál az ember.  

Az Isten Ország tehát, amely bennetek van, ki kell, hogy 

tisztuljon az őt körülvevő salaktól, hogy kifelé is hatásokat tudjon 

kifejteni a másik ember felé. Így kell kiépülnie közöttetek is az 

Isten Országának. 

Gyermekeim, „szeressétek egymást úgy, ahogyan én szeretlek 

titeket” és máris benn találjátok magatokat az Isten Országában. 

Azt kívánjuk nektek, hogy az Úr feltámadásával egyetemben 

a ti lelketek sírjának ajtajából az angyal gördítse el a 

berozsdásodott ajtót, hogy a halál felett aratott diadalmas 

zászlóval a kezében feltámadhasson az Úr, vagyis, hogy 

meghaljanak bennetek a kárhozatra vivő hajlamok és 

feltámadhassanak bennetek az üdvösségre vivő tulajdonságok. 

Isten kegyelme legyen veletek testvéreim. 
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30. HÚSVÉT – 3. rész 

 

Kedves földi testvéreim a feltámadott Krisztus nevében! 

Mindannyiunknak nevében köszöntelek benneteket a 

feltámadásnak világából, amikor a legbrutálisabb módon  halálra 

kínzott Mesternek szelleme, mint a legtökéletesebb szellem, aki 

elérte az abszolút tökéletességet, a sziklafalon keresztül behatol a 

sírkamrába és diadalt aratva a halál felett, - mert a halálnak, mint 

a bukás következményének egyetlen paránya sem volt 

szellemében -  hatalmas isteni, azaz az életnek teremtő erejével 

behatolt a halott testébe és újjá, élővé teremtve azt, behatolt az 

ősanyagból 33 évvel azelőtt természetfeletti módon megfogant és 

Mária méhében éltetett, majd egy felsőbb törvény szerint 

megszületett testébe és életre keltette azt, vagyis használhatóvá 

tette, de már kicsit átformálva, hogy érzékelhetővé legyen a két, 

a feltámadás előtti és utáni test között a különbség és a súlyos 

anyagon keresztül kijön a sírkamrából, mintegy diadalmas király, 

győzelmi jogarral a kezében, aki legyőzte a halál erejét és 

hatalmát és ezzel megnyitotta mindenki számára az első 

feltámadás lehetőségét, a Földről a mennybe vezető utat a te 

számodra is testvérem, hogy ha élő hittel és az üdvösségre való 

eljutás utáni erős vágyakozással keresed az üdvösséget akkor 

lehetőséged van magadhoz vonzani a feltámadás erőit, amelyeket 

értetek bűnös emberekért hozott le és hagyott itt, hogy 

lehetőségetek legyen elhagyni a földi szférákat és bejutni a 

magasabb szférákba, amelyeket az Ő eredményeinek erőiből 

alkotott meg a számotokra, mint a paradicsomba való eljutáshoz 

szükséges lépcsőfokokat.  

Így kötötte össze a Földet a Mennyel, ahova az utat a tulajdon 

fluidjaiból alkotta meg, amelyen csak akkor tudsz testvérem 

végigmenni, ha azonosulsz ezekkel a parányokkal, egyébként 

nem. Ezért is kérjük tőletek szinte minden egyes 

nyilatkozatunkban az alázatra, az Istennek történő 
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engedelmességre, - amely magában foglalja az egymásnak 

történő engedelmességet is - és az igazi, önzetlen, áldozatkész 

szeretetnek a kiépítését a lelketekben, hogy mind nagyobb 

mértékben azonosulni tudjatok Vele és ezáltal nektek is 

osztályrészetek lehessen a feltámadás, mint az Isten Országába 

való eljutás törvényébe való bekapcsolódás.  

Ugyanis soha nem kérünk tőletek lehetetlent, hanem mindig 

csak annyit, amennyit látjuk, hogy meg tudtok tenni, mert azt is 

látjuk, hogy a Krisztus feltámadásának eredményeiből mennyit 

tudtok magatokévá tenni, ha akartok, mert ugyanis az Ő 

feltámadása élő valóság, bizonyítják ezt a magas, az Ő általa 

kialakított szférák, és a köztes szférák, mint pihenőhelyei az 

önmagukkal keményen küzdő és a harcokban megfáradt 

szellemeknek.  

Ha Ő nem támadt volna fel, ti sem tudnátok feltámadni, de Ő 

feltámadt, legyőzte a halált, mint az Ádám bukásának 

eredményeit, az ős kígyónak még a sírbarlangban eltiporta a fejét, 

amely a sírpad alól mérgesen Feléje emelte kígyófejét, széttiporva 

ezzel a bukás hatalmát, annak az emberre gyakorolt hatását. Ezért 

tudtok haladni előre, ha Benne hisztek, mert akkor az Ő bűn felett 

aratott győzelmének az eredményeit vonzzátok magatokhoz, mint 

az Ő képmására való átalakulás és újjáteremtődés lehetőségét.  

Azért teremtette újjá, még szebbé az Ő testét az Ő testének a 

feltámadásának a pillanatában, hogy ti is a ti tisztulási és 

újjáteremtési folyamataitok által mind szebb és nemesebb formát 

kaphassatok. De a Földön nem jelenti azt, hogy aki szép testet kap 

az biztos, hogy fejlett lélek is, mert vannak szeretetből 

kikölcsönzött testek is olyanoknak, akik a törvény szerint az 

alacsony fokozatuk miatt rút testet tudnának csak kialakítani 

maguknak, hogy befogadhassa őket a társadalom és így részük 

lehessen a fejlődésben. De hiába a szép test, ha nem sugárzik át 

rajta a szellem magas szintű érzésvilága, szeretete, így a szép test 

mégis hideggé és rideggé válik viselője tulajdonságaitól. A szép 
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test ilyen esetben inkább csak fokozza a kísértéseket, minthogy 

elősegítené a szellemet a fejlődésben, pedig magas és tiszta 

szellemek adják kölcsön szeretetből.  

Amikor a szellem elkezdett bukni, de maga a földi ember is 

amikor bukik, gyakorlatilag a benne lévő Isten Országát zárja 

körül a kőtömbökkel, amelyben mintegy megöli az isteni 

igazságokat, a Krisztus testét, mint az isteni igazságok 

megjelenési formáit. Ezt szimbolizálja az a sír, amelybe a 

kiszenvedett Megváltót temették. De mi történik? Ő, aki legyőzte 

a halált, áthatol ezen a vastag kőtömbön, a lelketek kőfalain, és 

az ember bűnei által életképtelenné tett megjelenési formába 

beleköltözik az Ő újjáteremtő isteni erejével és újjáteremtve ezt a 

„testet” egy szebb és nemesebb, légiesebb formát adva neki, 

életre kelti a lelketekben.  

De a súlyos kőtömböt a lelketek bejáratáról az angyal gördíti 

el nagy robajjal, amely jelenség a természeti világra is kihatott 

Jézus feltámadásakor, ami a mi részünkre jelenti a nem könnyű 

feladatot, vagyis elgördíteni a lelketek kapujáról az azt bezáró 

kőtömböt, hogy kijöhessen onnan és munkaképessé válhasson a 

feltámadott Krisztus szellemisége. A katonák, akik a szent sírt 

őrizték, a törvényt szimbolizálja. (Régebben mondtuk azt, hogy 

Jézussal kapcsolatos események mind kivetíthetők úgy a fizikai 

világ alakulására, mint a lelki törvényszerűségekre, mert minden, 

ami vele és körülötte történt, teljesen törvényes volt, így ezek a 

törvények hatást gyakorolnak a fizikai és egyben a lelki világra 

is. Ezért lehet fellelni a dolgokat, ha nyitott szemmel jártok az 

Élet Útján.) 

Az Úr feltámadása egyik pillanatról a másikra történt, mert 

nem tartalmazott a szelleme halálrészecskéket, míg a ti lelki 

feltámadásotok egy folyamat, mert fokozatosan és folyamatosan 

kell dolgoznotok a ti lelki feltámadásotokon azáltal, hogy 

folyamatosan le kell győznötök önmagatokban a halált és a halált 

okozó hajlamokat, vagyis részecskéket, mert ahogyan léteznek 
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krisztusparányok, úgy sajnos léteznek a halálotokat okozó 

részecskék is. Ezeknek a „halálparányoknak” a bűnös 

hajlamaitok által való leküzdése kell, hogy képezze a ti 

feltámadásotokat. 

Mária is mivel a legtisztább szellem volt Jézus után, aki a 

Földre lépett, a legszebb és a szó legnemesebb értelmében, mint 

a legbájosabb teremtés volt, az igazi nőiesség, az erények, a 

tisztaság megtestesítője, Akit mint követendő példát küldött az 

Atya számotokra. 

Ahogyan az Úr, úgy Mária is természetfeletti módon fogant, 

férfi beavatkozása nélkül, tehát úgy is távozott, természetfeletti 

törvények szerint, mert benne sem volt a halálnak egyetlen 

részecskéje sem. Mária miután szellemfluidikus módon 

végigszenvedte Fia kínjait, 64 éves koráig az apostolok és 

tanítványok szellemi síkon történő vezetőjeként élte az életét. 

Gyakorlatilag Mária is „testestől” ment fel a Mennybe, vagyis ő 

is szétsugározta a testét a földfeletti szférákban, amikor a halála 

után a temetést követően az Úr eléje jött és „testestől vitte fel a 

Mennybe”, az erők világába, hogy az elfogadó feleknek, de 

mindnyájatoknak olyan tiszta fluidok állhassanak  a 

rendelkezésére, amelyeket ha befogad, lassan magáévá teheti 

mindazokat az erényeket a maga szintjén, amelyek Máriában 

tökéletes szinten megvoltak,  minek következtében 

felemelkednek az Úr Jézushoz, mert nem rendelkezik a földi 

ember akkora alázatossággal, amely szükségeltetik az Úrhoz való 

felemelkedéshez.  

Ezért van szükségetek testvéreim Máriára, az ő fluidvilágára 

ha az Úrhoz fel akartok emelkedni. Márián és az Ő fluidjain 

keresztül ezt meg is tehetitek, ugyanis Ő segít nektek 

bekapcsolódni az Úr feltámadásának kegyelmeibe. 

Használjátok ki a feltámadás kegyelmeit a lelketek 

feltámadására nézve, ugyanis minden egyes elért eredményt itt 
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hagyott számotokra az Úr, mint élő valóságot, amely benneteket 

körülövez, csak a kezeteket kell kinyújtani érte. Azért is élő és 

ható még a kegyelem, mert a 7. szférában élőben vannak tárolva 

az események és ha hitetekkel be tudtok oda hatolni, akkor az ott 

folyamatosan lezajló eseményeknek az eredményeiből 

vonzhattok le erőket, illetve kegyelmeket. A ti magatartásaitok is 

mind rögzítve vannak ebben a szférában, ezért nem lehet 

megváltoztatni a múltat, csak a Mindenhatónak a kegyelme bír 

benneteket azok hatásaiból kiemelni a bűnbocsánat, vagyis a 

feloldozás révén. Ennek a lehetőségét hozta le számotokra, földi 

emberek számára az Úr, amikor azt mondta, hogy 

megbocsáttattak a te bűneid, mert nagyon szerettél, vagy amikor 

azt mondta, hogy kelj fel és járj. Ez testvéreim a feltámadás 

üzenete számotokra. 

A feltámadott Krisztus áldása szálljon le rátok és nyugodjon 

meg rajtatok mindenkoron! 

Ámen. 

Egy túlvilági barátotok. 

 

31. KRISZTUSRÓL ÉS AZ Ő SZERVEZETÉRŐL 

 

(beszámoló az érett szellemek túlvilági munkájáról) 

 

A médiumi hivatás szebb, semmint azt ember el tudná 

képzelni. Csak ideát, a szellemvilágban láthatjuk, mint szövődik 

szál a szálhoz a végtelenbe, mily messzire ágaznak el a szálak, 

hogy bogozódnak össze s újra szét, hogy futnak százfelé s újra 

gócpontokhoz, s hogyan egyesülnek végtére egy csomóba. S 

tudjátok ki tartja kezében e csomót? Krisztus. Igen, Krisztus, ő a 

középpont, ahol minden eligazítódik, ahol minden kiegyenlítődik 
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és megoldódik. Krisztus vigyáz a lelkekre, Ő van jelen mindenütt 

és irányít minden sorsot és munkát. 

Csodálatos az a munka, az a gondoskodás, az a szeretet, melyet 

az ő ereje hoz létre. Ti el sem tudjátok hinni, minő csodás 

szervezet működik itt, mily pontossággal dolgozik tag taggal, 

mily precízen kapcsolódik láncszem láncszemmel, mily 

lendülettel működnek a nagy transzmissziók, melyek géprészeket 

kötnek össze egymással s mint viszik át az erőket az egyik 

szervezetből a másikba. Elámulok ezen a tökéletességen, 

melyhez fogható minden emberi képzeletet felülmúl. 

Ideát mindenkinek megvan a maga feladata és ez a feladat 

kielégítheti munkavágyát, megfelel természetének, megfelel 

teljesítőképességnek is. Mindenki a helyén van, nincs késés, 

nincs tévedés, nincs vonakodás. Ha kell, ott a pótlék, a helyettes, 

a kiegészítő tag, a segítő, a kész segítőcsapat, mely szintén 

szervezetten jár helyről-helyre, állomásról-állomásra és ügyel, 

hol kell közbelépnie, hol van reá szükség. És ez így megy pompás 

ütemben, mindig, megszakítás nélkül, ritmusban, szabályosan, 

egyensúlyozottan. Ez az, amin nem telek be csodálkozni, én, aki 

a Földön is szerettem a fegyelmezett tevékenység szépségét, az 

összedolgozást, az egybevágó munkát. 

Istenem, ha a Földre gondolok, elfog a szomorúság. Miért kell 

ennek lennie, miért vagyunk oly gyöngék a Földön, és a Föld 

közelében, miért fog el bennünket a vágy húsban és vérben 

lehetni. Mintha nem volna itt százszor, ezerszer szebb, 

boldogítóbb, szabadabb, méltóbb, mintha nem lennénk itt 

közelebb az Úr Krisztushoz, akinek közelsége kimondhatatlan 

szép. A közelsége már az, hát még a jelenléte! Ti azt nem 

tudjátok, nem is tudhatjátok, de meg fogjátok tudni. 

Krisztus nem emberi fogalmakhoz mérten csodás élmény. 

Nem lehet szavakat találni annak körülírására, nincs az a földi 

fogalom, mely megközelíthetné Őt. Mi csak leborulhatunk és 
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sírhatunk örömünkben, hogy Ő nekünk adatott és bennünket 

vezet, szakadatlan hűséggel, odaadással, szeretettel. Legyetek ti 

is Vele, szeressétek Őt nagyon, amennyire csak bírjátok! 

 

32. IGAZSÁG ÉS JÉZUS  

 

Drága testvéreim, az Úr Jézus Krisztusban! 

A szeretetnek kimondhatatlanul nagy, a lelketeket 

megmenteni szándékozó hálóját terjesztjük ki a lelketekre, hogy 

aki csak akar, azaz, aki csak el tudja engedni vérezni az önös 

emberi énjét, az emberi önérzetét és hagyja magát Isten által 

vezetni, az ez által bele tudjon kapcsolódni a kegyelmekbe és meg 

tudjon menekülni az utolsó időkben is, amikor az emberi 

gonoszság sajnos tudatosan szövetséget kötött a sátáni eszmével, 

hogy önmagát hatalmas anyagi előnyökhöz, a világot viszont 

hatalmas erkölcsi és anyagi nyomorba döntse. „A sötétség órája 

ez” - amikor a történések vihara mint a szél a falevelet úgy 

sodorja magával a gonoszra hajlamos emberiséget. 

Mint ahogyan azt ti is tudjátok, a világra mind nagyobb 

mértékben kiterjed a sötétségnek, a gonoszságnak 

megnyilvánulási formái, ami azt vonja maga után, hogy a sötét 

erők mind nagyobb méreteket öltenek kiterjedési lehetőségükben, 

minek következtében mind nagyobb lehetőséget nyer a 

megbetegedések se szeri se száma, de aki mindvégig kitart, az 

üdvözül! És az Úrnak ezt a kijelentését figyelmen kívül hagyja a 

mai hívő emberiség, mert hisz a megfélemlítésnek, de ahhoz, 

hogy ebben az irányban célt érjen, előbb a hitét kell lerombolni a 

hívő lelkeknek, hogy ennek az örökös kapaszkodónak a helyébe 

a hitetlenséget ültesse bele. Előbb meg kell ölni az igazat, hogy a 

hamisat a helyébe állíthassa az emberi lélekben. Ez a munka 

folyik már egy jó néhány évtizede, hogy amikorra eljön a sötétség 

órája, akkorra már készek legyenek a hitükben megpróbált, de 
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elbukottak lelke a sátáni elvek követésének a befogadására. 

„...hogy próbára tegyék, ha lehet még a választottakat is.” De kik 

is a kiválasztottak? Az Új Világ igazságának fő alkotóeleme a 

szellemtani igazságokból tevődik össze, (ami nem más, mint az 

önzetlen, vagyis önfeláldozó szeretet) amiből az következik, 

hogy ti szellemtanhívők közül lesznek a kiválasztottak, akik 

ezekben az időkben a meghívottakból fel tudnak emelkedni az 

eszme hatására a választottak soraiba. Vagyis akik el tudnak jutni 

a szeretetnek arra a fokára, amely kiemeli őket a világnak 

igazságaiból és egy magasabb síkra emeli. 

Tehát gyakorlatilag a jelen időkben munkálkodnak azok a 

folyamatok, amelyek hatására meg fog mutatkozni az, hogy ki 

fog, mint kiválasztott bejutni az Isten Országába, kezében tartva, 

illetve a szívében hordva a szellemtani igazságokat. Tehát a próba 

elsősorban benneteket érint, hogy hisztek-e a sátáni eszméknek és 

tőle várjátok-e a védelmet, vagy Istentől, az örök jó birodalmából, 

ahonnan minden jó származik, ami a földi világban honol. 

Ne higgyetek a sátánnak és ne vegyétek fel se a homlokotokra, 

se a kezetekre a sátán bélyegét, vagyis az elmétekbe ne 

engedjétek behatolni azt, se semmilyen cselekedeteitekben ne 

kövessétek, mert szép simán a pokolba fog benneteket elvezetni, 

amit észre sem vesztek, csak amikor szabadulni szeretnétek akkor 

jöttök rá arra, hogy úgy megerősödött felettetek az ereje, hogy 

szinte emberi erőlködéssel képtelenek vagytok szabadulni, mert a 

széles utat követtétek, amely a romlásba vitt benneteket! 

Azért adattak számotokra testvéreim a szellemtani ismeretek, 

hogy megerősödhessen a lelketekben az Istenben, vagyis az ő 

Szeretetébe vetett hitetek, ami lehetővé teszi annak az erkölcsi 

szintnek a megismerését, amely megköveteltetik, ahhoz, hogy be 

tudjatok jutni az üdvösséget hozó IV. szférába. 

Az üdvösségre való eljutáshoz ki kell, hogy nőjétek az első 3 

szféra igazságát és bele kell tudatosan dolgoznotok magatokat az 
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üdvösséget hozó igazságokba. Mert kire hatnak elsősorban a mai 

idők betegségei? Azokra, akik hitükben megfogyatkoztak a 

látszat valóság láttán és elfeledkezvén az isteni segítségről, az 

ellentét által hamisan, de az egészséget védelmező eszközökben 

bíznak, továbbá azokra, akiknek az érzelmi és értelmi világuk, a 

cselekedeteik szinte azonos szintűek a betegségeknek a 

színvonalához, mert a hasonló, hasonlót vonz. Tehát testvéreim, 

ahhoz, hogy ne tudjanak rátok hatást gyakorolni a jelenkor 

megnyilvánulási formái, erkölcsileg felette kell élnetek!!! Vagyis 

tisztán és szeretetben kell élnetek, betartván a Tízparancsolatot, 

(mert ahhoz, hogy jó keresztényekké váljatok, előbb a 

Tízparancsolatot be kell tartanotok, de viszont, ahhoz, hogy jó 

szellemhívők legyetek, előbb meg kell felelnetek a Jézus 

szeretetparancsainak és akkor rá kell, hogy döbbenjetek arra, 

hogy nem is könnyű szellemtanhívők lennetek) valamint Jézus 

szeretetparancsait és megismerni, betartani a szellemtan által 

elébetek adott isteni, üdvözítő igazságokat, mert senkinek nem az 

Isten a bírája, hanem a saját lelkiismerete, a megismert és nem 

megvalósított igazságok alapján. 

Az igazságokat nem elég csak megismerni, de követni is kell 

azokat, ha üdvözülni akartok. Ehhez szükségetek van az emberi 

önérzetnek az elvéreztetésére, hogy ne akarjatok „okosabbak 

lenni” mint az Isten, Aki az üdvösségre vezet benneteket, hanem 

megalázkodva Előtte engedjétek magatokat az Isten által az 

üdvösségre elvezetni. 

Ameddig az ember önmagában, a saját bölcsességében és nem 

az isteni vezetésben hisz, addig nincs előrehaladás. Tegyétek félre 

az önmagatokról alkotott pozitív véleményezést és 

megalázkodván az isteni hatalmasságok előtt ismerjétek be 

minden kendőzés nélkül a bűnös lényeteket és térjetek meg 

bűneitekből, hogy vezethetőek, a világ számára 

elfogadhatatlanok legyetek - mert a kiválogatódás folyton tart, sőt 

mi több be is fejeztetett - „Boldogok vagytok, ha a üldöznek 
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titeket és mindenfélét mondanak rátok az én nevemért” - ami 

mindinkább érvénybe fog lépni, - hogy eljuthassatok az 

üdvösségre. Egyszóval éljetek szentül, ahhoz, hogy a világ 

jelenlegi állapota ne tudjon sem a testi, sem a lelki egészségetekre 

kihatással lenni, de ameddig lélek szerint, vagyis vágyaitok 

szerint benne éltek a világba, addig a világ molochja hatást 

gyakorol rátok. Az Isten Országa a ti világotok felett való ország 

és ha lélek szerint abban a felső világban éltek, akkor a lenti 

világnak nincs hatalma felettetek. De hiába hiszitek magatokat 

alkalmasnak Oda, ha még nem vagytok odavalók. Az 

alkalmassági tesztet az Isten fogja kiállítani rólatok, ha kellő 

bűnbánattal le tudtok borulni melleteket verve a kegyelem trónja 

előtt. De a bűnbocsánathoz szeretetre van szükségetek. 

„Megbocsátattak a bűneid, mert nagyon szerettél.” A szeretet 

ugyanis oldozza a bűn hatalmát. 

Ne feledjétek testvéreim, hogy a betegségeket nem elkapni 

lehet, hanem magatokra vonni, illetve vonzani, ha a lelketekben 

van rájuk megfelelő talaj! 

Azért kérjük tőletek minden szempontból a tiszta életet, a 

bűnökből való szabadulást, hogy a bűnnek a táptalajai, 

amelyekhez a betegségek kapcsolódnak, megszűnhessenek a lelki 

világotokban és helyettük az erények épülhessenek ki, amelyek a 

tiszta szellemeket és produktumaikat vonzzák be a lelki 

világotokba. Ebben az esetben az alacsonyabb fluidok, amelyek a 

jelenlegi betegségeket termik meg az ember lelki, majd testi 

világában, alattatok suhannak el. 

Isten kegyelme legyen veletek abban a lelki munkában, 

amellyel az üdvösségeteket igyekeztek kimunkálni. Mert hiába 

nyeritek meg a fél világot is az üdvösségre, ha a ti lelketek 

mindennek a munkának a kárát vallja. 

Egy túlvilági barátotok. 
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33. UTOLSÓ IDŐK ÉS A KARMA  

 

Kedves gyermekeim, barátaim, az Úr Jézus Krisztusban! 

A szent szeretetemből, amely az Úr szeretetéből táplálkozik és 

feléje is irányul, szőtt hálómat igyekszem a szívem legteljéből 

kiterjeszteni fölétek, hogy eltakarja, sőt betakarja mindazokat, 

akik hittel közeledtek ezek a tanítások felé mert védelemre 

szorultok és ezáltal egybe gyűjthesselek titeket, mint elszórt 

kalászokat és úgy vihesselek a kegyelem trónja elé. Bemutatván 

benneteket az Úrnak, további kegyelmet, védelmet esdekelhessek 

ki számotokra ezekben a mindinkább súlyosbodó időkben, hogy 

meg tudjatok maradni a kegyelemben és ne sodorhasson el 

benneteket a megpróbáltatások vihara, hanem mindvégig ki 

tudjanak tartani Isten hívó szava és védelme alatt, amely jelen 

esetben felétek rajtam, az Úrnak méltatlan szolgáján keresztül 

hangzik. 

Ugyanis az elszórt kalászok begyűjtése a kegyelem 

visszavonásával hamarosan a befejezéséhez közeledik és ha nem 

igyekeztek engedelmeskedni ennek az utolsó műveletnek, amely 

a ti begyűjtetésetekért van hivatva munkálkodni, akkor kívül 

maradtok az Isten Országán és kint ér benneteket a tarlón (a 

világban) a nagy vihar és azután már csak a nagy szenvedések és 

megpróbáltatások viharától tépetten tudtok előre jutni az Ország 

felé. Ettől kezdve olyanokká lesztek, mint a vihart fogott hajó a 

nyílt tengeren, ide-oda dobálja a szenvedések és 

megpróbáltatások vihara az életsajkátokat és ti attól rettegve, 

hogy mely pillanatban csapódik neki a sziklának ez a kis sajka 

várjátok a véget, hogy mint hajótörötteket mikor nyelnek el 

benneteket a megpróbáltatás hullámai. 

Most még ha nehéz is, de irányítható a kis sajka a mind 

viharosabbá vált élet tengerén, mert az Úr még ott áll a hajó 

orrában, de amikor már lezárul a fejlődési turnus, az az 
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örökkévalóság amely a fejlődéseteket biztosította, akkor már 

nincs lehetőség arra, hogy Ő ott álljon és az Ő világosságával 

mutassa az irányt abban a sötét viharban, amely a Földre és a 

vihar kitermelőire vár! A kegyelem visszavonásával ugyanis 

bezárulnak a Mennyek kapui és megszűnik a bűnbocsánat 

lehetősége. Ezért a Földre egyszerre rázúdulnak az eddig 

kegyelemből visszafogott „karmikus” törvények. Azért 

dolgozunk, hogy ti erre az időre már elhagyhassátok a földi 

világot, vagy legalább is össze tudjanak gyűjteni benneteket az 

utolsó pillanatban az angyalok. Amíg a „karma” kötöz és ezáltal 

kárhoztat, mert hozzáköti az embert a bűn következményeihez, 

addig a kegyelem kellő bűnbánat hatására oldoz, tehát üdvözít, 

mert olyannyira megtisztítja a lelket, hogy még az emlékét is és 

ezzel a hatásait is eltávolítja a bűnnek a lélekből. Tehát emiatt 

nem szeretnénk ha itt maradnátok a karmikus időkre. 

Még egy dologra szeretnék kitérni ezzel kapcsolatban éspedig 

arra, hogy ha éltek az úrvacsorával - amelynek lehetősége az 

elragadtatás után szintén meg fog szűnni - a benne rejlő 

krisztusparányok visszafejlesztik és megszüntetik a lelketekben a 

bűnös hajlamokat, amire a karma elmélet, mint törvényszerűség 

nem képes! Ezért addig éljetek ezzel a lehetőséggel, mármint a 

krisztusparányok magatokhoz vételével és vonzásával, amíg erre 

kegyelemadta lehetőségetek van. Ugyanis bűnbocsánatra 

mindenkinek szüksége van, mert bűnbocsánat nélkül, amelyet a 

„karma” nem tud biztosítani, nem lehet eljutni az üdvösségre. 

Nektek akkorra már készen kell lennetek, hogy amikor 

szétküldi az Úr az ő angyalait a szélrózsa minden irányába, hogy 

gyűjtsék be az Övéit, akkorra már megtisztultan az Ő táborához 

kell tartoznotok. 

Ezért amíg kegyelemadta lehetőségetek van addig 

dolgozzatok az üdvösségeteken és ne érdekeljen benneteket, hogy 

mit mond rólatok a világ, mert az események, vagyis Isten majd 

mindent igazol, amikor annak eljön a maga ideje. Ezért tartsatok 
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ki hittel mindenkoron Isten akarata mellett, főleg most, amikor 

szorít benneteket a nagy megmérettetésnek és megpróbáltatásnak 

az ideje, mert csak az üdvözül, aki mindvégig kitart. Kinek már 

most felborul a vihar szelétől a kicsiny sajkája, az a hitetlenségből 

fakadó félelmében bukik el, ugyanis a jelen időben is minden 

próba a hitnek a próbáját képezi, mert tudnotok kell azt, hogy mi 

az Úr nevében mint küldöttek veletek vagyunk a korszak 

befejeződéséig, sőt azon túl is. Az itt maradottak számára mi egy 

külön „aklot” biztosítottunk, ha a valós szellemhit berkeiben 

tudtak munkálkodni, mert gyakorlatilag mi az építőanyagot 

adjuk, magát az épületet nektek kell kiépíteni a hit által. De fizikai 

síkon mégiscsak biztosítjuk azok számára a fizikai védelmet, 

akiknek nem sikerült a kellő időre, a nagy vihar bekövetkezte 

előtt elérni azt a szintet, hogy az Úr angyalai összegyűjthessék 

őket egyik pillanatról a másikra, a folyó parton mosó mellől, a 

malomban őrlő mellől és az ágyból egyaránt. De az nem azt 

jelenti, hogy most nem kell dolgozni a tisztulásotokon és a 

szabadulásotokon, mert a rest munkás soha nem kap annyi bért, 

mint a szorgalmas. 

Így kedves gyermekeim, szellemtanhívő testvéreim, 

dolgozzatok az Úr eljöveteléig szorgalmasan, mert amekkora a 

megtérésbe, megigazulásba és majdan a megszentelődésbe 

fektetett munkátok, illetve erőtök, akkora lesz érte a jutalmatok 

is. Nagyon fontos lenne elérni legalább a 3. körgyűrű utolsó 

szféráját, mert a Mindenható azt a hiányzó részt betölti a 

lelketekben, ami szükséges ahhoz, hogy be tudjatok jutni a 

megújult Földre (4. körgyűrű 1.szférájába), mint rendes polgárai 

az Új világotoknak. Ennek a világnak mi leszünk a vezetői az Úr 

jelenlétében, mint olyan munkások, akik 2000 éven keresztül 

dolgozunk azon, hogy mindenki, akinek a neve be van írva az 

Életnek a könyvébe, be is juthasson Oda. 

Aki viszont nem volt képes a 2000 év alatt kimunkálni 

önmagában ezt a fejlettségi fokot, hanem valamivel alacsonyabb 
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szintet volt csak képes kidolgozni magában, az sajnos, amikor 

felébred a hosszú-hosszú álomból, az alacsonyabb természetéből 

kifolyólag, mint kísértőjeként 4. szférabelieknek, fog csak tudni 

megszületni a megújult Földön. 

Remélem nem úgy szeretnétek a lábatokat a boldog világ 

talajára tenni, mint kísértők, hanem mint élvezői ennek az Új 

világ légkörének, mert ugyanis erről úgy ír a Szentírás, hogy 

„eloldoztatik a sátán 1000 esztendő után.” Itt a 3. szférabelieket 

jelöli meg sátánnak (habár ez esetben a „kísértő” kifejezés lenne 

a legmegfelelőbb a sátán szó helyett). 

Azt viszont tudjátok, hogy ha nem sikerül a 3. szférabelieknek 

(kísértőknek) felemelkedni a 4. szférába, akkor missziós munkát 

kell vállalniuk egy nagyon vad világban, az új holdra kilököttek 

világában. Azért lesz nagyon vad, még a Föld kezdeti fázisának 

az állapotától is sokkal vadabb ez a világ, mert nem tudtak az oda 

kitaszított szellemek 2000 év alatt még egy kicsit sem magukévá 

tenni a Krisztus eszméjéből és így teljesen nélkülözni fogják az 

erények legalacsonyabb szintjét is, így ez a világ a poklok-poklát 

fogja képezni, ahova az I. és a II. szféra kilöketik az igazság 

törvénye által. 

Ezért testvéreim és barátaim, fogjátok nagyon komolyan a 

bűnös hajlamokból való szabadulást és használjátok ki az erre 

adott kegyelmi időt. Engedjétek elvérezni a külső és belső 

hiúságot, az önérzetet, és építsétek ki magatokban a krisztusi 

szeretetet, hogy képlékennyé és formázhatóvá válhassatok az 

Isten kezében, mert abban az állapotban, amelyben jelenleg 

vagytok, még nem vagytok alkalmasak az Isten Országára! Aki 

már alkalmasnak hiszi magát, az már eleve elbukott, mert nem 

engedi az önérzete azt, hogy beismerhesse azokat a hajlamokat, 

amelyek még gátolják őt a bejutásban, mert elvakult a gőg alkotta 

állapottól. Az Isten Országa „kapujában” ott fog állni az Úr és 

mindenki felé irgalmat fog gyakorolni azzal, hogy kipótolja azt a 

hiányt, amelyről az imént beszéltem, valamint, mert gyakorlatilag 
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nincs olyan ember, aki a földi életében ne követett volna el olyan 

hibát, illetve bűnt, amely megbocsátásra szorulna, ezért már 

eleve, az aki bűntelennek hiszi magát, alkalmatlan az Isten 

Országára, mert nem tisztult meg annyira a gőgtől, hogy 

valamennyire is tiszta képet tudjon alkotni önmaga állapota felől. 

Annak okáért tanulmányozzátok a harmadik kijelentés igazát, 

és igyekezzetek azt mind nagyobb mértékben megvalósítani, 

hogy elnyerhessétek az élet koronáját, mert az a tiétek amit a 

krisztusi eszméből magatokévá tesztek, a többi mind múlandó 

káprázat csupán és csak próbaként adatott a számotokra. 

Aki bűnösen, vagyis szennyes lelki ruhával alkalmasnak hiszi 

magát az Isten Országára, annak lesz része álom a külső 

sötétségben, a tüzes gyehennán, az felé az Úr szava ekképpen 

hangzik: „Barátom, mi végre jöttél ide?” És szól a szolgáknak, 

hogy vessék ki a külső sötétségre. Ne higgyétek azt, hogy aki csak 

megtért, azonnal be tud jutni az „ígéret földjére”, hanem csakis a 

kimunkált és megtisztult lélek válik alkalmassá az Oda való 

bejutásra. 

„Félelemmel és rettegéssel munkáljátok a ti üdvösségeteket” - 

írja Pál apostol és ez főként tirátok szellemhívőkre vonatkozik, 

mert azért maradtatok kint a már betakarított tarlón, mert ezt 

eddig nem tettétek az elmúlt életeitek folyamán! 

Vigyázzatok, hogy csak a színtiszta búzamagot hintsétek, mert 

aki valamennyire is kevert, a konkollyal vegyített igazságot 

terjeszti és az miatt valakinek nem sikerül bejutni az Isten 

Országába, akkor az annak a felelőssége, aki „konkolyt” is kevert 

a búza közé és úgy szórta. Isten azért engedi meg, hogy konkoly 

is keveredjen a búzátok közé, hogy külön tudjátok választani a 

kettőt. Ez hozza meg a fejlődést a számotokra. De ti a már 

megtisztított igazságot adjátok tovább. 

A fertőző betegségekkel kapcsolatban szeretném elmondani, 

azt amit már eleve tudnotok kell, vagy kellene, hogy sátáni, 
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ellentétes szellemek kreálják halálos bűnök kiéléséből, valamint 

erőszakos halálesetek fluid kipárolgásaiból és így terjesztik az 

arra alkalmas egyénekre. Ezért olvashattátok az előző 

nyilatkozatban, hogy a fertőző betegséget nem elkapni, hanem 

bevonzani lehet, mert szellemi úton terjed és nem fizikai úton, 

még ha úgy is látszik, hogy fizikális terjedése van. 

Ne higgyetek a látszat valóságnak, mert hatalmas anyagi 

érdekek húzódnak meg mögötte, hanem kérjetek Istentől 

védangyalokat, védszellemeket, hogy védelmezzenek benneteket 

az ilyen szellemi behatásokkal szemben. Ezért is szorgalmaznánk 

azt, hogy minden szempontból éljetek tisztán, mert akkor nincs 

táptalaja a lelketekben a gonosz erejének és hatalmának. Ezért 

óvakodjatok minden mesterséges védőmechanizmustól, mert 

nem attól függ a védelmetek, hanem Istentől. Ha ezt vesszük 

figyelembe, akkor a védekezésetekre „kifejlesztett” dolgok a 

szellemi befolyásolásokkal szemben nem tudnak védelmet 

nyújtani, ha szellemileg nyitottak vagytok a sátáni erőkkel való 

azonosulásra. 

Befejezésként szeretném megemlíteni a mi Urunk Jézus 

Krisztus szavait, miszerint a rókáknak barlangjuk, a madaraknak 

fészkük van, de az Emberfiának nincs hova a fejét lehajtania, azaz 

a természettörvény végzi a maga körforgását, míg a krisztusi 

Eszme nem tud megnyugodni, folyton forrong, végzi a 

kiválogatódást. Eszmék tűzharcának párbajában égnek el 

emberies igazságok és kerekednek felül magasabb krisztusi 

eszmék, hisz ez a feladata ennek az eszmének, mert nem azért jött 

az Úr, hogy békét hozzon, hanem kardot. Az utolsó időkben 

szembe száll a fiú az apjával a lány az anyjával, a meny az 

anyósával, testvér a testvérrel, barát a baráttal stb. 

Senki ne vegye rossz néven a mondottakat, mert ugyanis 

mindent szeretetből mondtam amit mondtam az Úr nevében és a 

ti üdvösségetek érdekében. 
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Szeretettel: 

Egy közeli barátotok a túlvilágról, akit ismertek, de még sem 

ismertek. 

34. SÁTÁNI KÍSÉRTÉSEK  

 

Drága kedves gyermekem és testvéreim az Úr Jézus 

Krisztusban! 

A szívemben élő krisztusi szeretettel köszöntelek benneteket 

testvéreim a szellemhazából, ahonnan minden áldás és minden 

élet, vagyis az élethez szükséges erő árad felétek. 

Isten az Élet, belőle sugárzik örökkévalóságokon keresztül az 

élet és így általa éltetve van minden, ami él és fejlődik, mert Ő 

maga a tökéletes szeretet és ez a szeretet éltet és táplál mindent. 

Ezért mondja az Úr, hogy nem kívánja Isten a bűnös halálát, 

hanem azt, hogy a bűnös megtérjen és éljen. Tehát aki bűnben 

van az nem ez a krisztusi kijelentés szerint él, vagyis halott 

lelkileg. Az ilyen halott lelkeket jött felébreszteni az Úr, hogy 

eljuthassanak az életre. A bűn tehát nem éltet, hanem rombol, 

vagyis a halálba dönti az embert. Aki bűnös, az mind beteg, mert 

valahol minden betegség lelki eredetű, vagyis lelki hiányosságból 

keletkezik, mert beteg maga a lélek és így nem képes befogadni 

Isten szeretetét, vagyis az éltető erőit. 

Azért rendelt mellétek bennünket az Isten, hogy lélek szerint 

elvezessünk benneteket az Élet forrásához, vagyis Istenhez, a 

szeretet Istenéhez, Akitől minden erő, vagyis minden éltető és így 

gyógyító erő árad. Istennek az az akarata, hogy az ember 

átmenjen a halálból az életre, vagyis, hogy meggyógyuljon 

minden bűnből, ami a betegségeket szüli. Tehát ahogyan nála van 

az Élet, úgy Nála van minden gyógyulás lehetősége is, főleg a 

hívő ember számára. De ennek a befogadására, hitre van szükség. 

Aki hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott, mondja az 
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Úr. Főként a mai időkre, de minden időkre a hitnek próbája volt 

a jellemző. Ahhoz, hogy az ember el tudjon jutni, illetve közelebb 

tudjon kerülni Istenhez, mindenekelőtt hitre van szükség. A sátán 

célja mindig is az volt, hogy naggyá növessze az árnyakat és 

megrémissze velük a haladni szándékozó embert. Ezt teszi ma is, 

mindenkit meg akar félemlíteni, és hitetlenné tenni, ha lehet még 

a választottakat is, mert jól tudja azt, hogy aki alól sikerül kihúzni 

a talajt, az már hitetlenné válik és aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott, vagyis a hitetlen ember az ő ölébe hull bele. A mai 

utolsó időkbe feltett szándéka a sátánnak az, hogy elhitetlenítse 

az emberiséget. Ennek érdekében aztán mindent megtesz, a 

bolhából elefántot csinál, csak azért, hogy visszarántsa a mai 

embert az üdvösségtől, mert a vesztét érzi és addig amíg tevékeny 

lehet, addig minél több lelket igyekszik magával rántani a pokol 

tüzére. 

Ahhoz ugyanis, hogy meggyógyulhassatok fizikailag, hitre, 

vagyis a bűnös hajlamokból való megtérésre van szükségetek és 

ezeket a lelki folyamatokat igyekszik a jelen időkben meggátolni 

a sátán és a naggyá növesztett árnyakkal elérni. 

Tehát a megtérésetek és ezáltal a gyógyulásotok a célja az 

Istennek, amiben mi hatalmas munkát vállaltunk testvéreim, mert 

a szeretet szenved mindaddig, ameddig közületek bárkit is a bűn 

fertőjétől szenvedni látunk. És ez a bennünk szenvedő szeretet az 

amely munkára kényszerít, főként ebben az árnyakkal teli 

világban. 

Nem győzzük hangsúlyozni, hogy ne higgyetek a sátánnak, 

mert hazug, mert ő a hazugság és a megtévesztés szelleme és akit 

magával ragad, azt viszi le a mélybe és ha lehet akkor egészen a 

tüzes gyehennára is! 

A félelem (fél elem) hitetlenségből fakad, ezt jól jegyezzétek 

meg és annak érdekében, hogy megfélemlítsen benneteket a 

sátán, minden eszközt kihasznál és felhasznál. Nagy látszatot 
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kelt, amitől megijednek az emberek és nem is tudják azt, hogy 

félelmükben, azaz hitetlenségükben magához a sátánhoz és 

eszközeihez fordulnak segítségért, éltetve és növelve ezáltal 

hatalmát. Nem véletlen mondta az Úr, hogy amikor visszajön, 

akkor talál-e hitet a Földön? Mert a hit van támadva a sátán 

részéről minden meghívott és választott lélekben. De minden 

egyes hitpróbában való helytállás testvéreim, egy lépést képez az 

örökkévalóság felé! A fejlődés tehát próbákból áll. Olyan ez, mint 

az akadályfutás. Aki mindegyik akadályt át tud lépni, az beér a 

célba, aki viszont fennakad az akadályok bármelyikén, lemarad a 

versenyben. Pál is ír a futásról, csak ő nem említ akadályokat, de 

azt mondja, illetve írja, hogy úgy fussatok, hogy célba érjetek. 

Amikor az ember legyőz egy-egy, a sátán által kihelyezett 

akadályt, akkor gyakorlatilag önmagát győzi le, vagyis egy olyan 

hajlamát, amelyet még uralni volt képes a sátán. Mert sajnos az 

ember önmagában hordja a „sátánt” illetve azokat a gonosz 

tulajdonságokat, erőket és elveket, amelyek a bukás által 

keletkeztek a kísértések hatására. Ezért mondja az Isten 

Ádámnak, hogy a bukás által magára vont sátánt és sátáni elveket 

csakis vért izzadva tudja legyőzni és visszaszerezni tőle azt a lelki 

táplálékot, vagyis tiszta erőket, amelyeket beszennyezett, 

beszennyezni engedett, mert a szenvedés tisztítja, illetve tisztára 

mossa a lelket, a lélek megrontott erőit. A szenvedés nem 

visszafizetés, hanem a megrontott erőknek a tisztára mosása. Az 

embernek egy bizonyos ideig benne kell élnie az önmaga által 

kreált erőkbe és úgy vitelezni ki a krisztusi igazságokat, mert 

ezáltal gyakorlatilag átdolgozza, vagyis újjáteremti a degradált 

erőkészletét. És ez nem karma!!! 

Magának az Úrnak is vért izzadva kellett legyőzni a sátáni 

eszmét, a hazugság szellemét, aki éppen, hogy ugyanazt tette 

Vele is, mint veletek testvéreim, naggyá növelte az árnyakat, el 

akarta lehetetleníteni a megváltás szükségességét előre vetítve 

képekben az egyházi személyek bukását, a nép hitének 
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hanyatlását és a félelem felkeltését, csakhogy úgy állítsa be Jézus 

előtt a dolgokat, hogy eredménytelenné fog válni a megváltás 

műve. Óriásivá tüntette fel előtte a halált, hogy halálfélelmet 

keltsen benne és még sorolhatnánk napokig mindazokat a 

gonoszságokat, amelyeket a sátán az Úr elé vitt, csak hogy 

megfélemlítse és elterelje eredeti hivatásától, a világ 

megváltásától. 

Az Úr maga engedte be a sátánt, hogy legyőzhesse a 

félelemkeltés által kreált félelmet, vagyis teljes egészében 

betöltötte a saját szintjén azt, amit Ádámnak mondott Isten. Azért 

tette ezt, hogy megmentse az embereket a félelemtől azáltal, hogy 

a szenvedéseivel éppen azokat az erőket tisztította meg és mint 

kész produktumot itt hagyott nektek, a félelem kísértésébe esett 

embereknek, hogy legyen kihez fordulnotok a megfélemlítések 

idején és legyen Kiből, illetve miből táplálkoznotok, főként a 

jelen időkben, amikor hatalmas erőkkel folyik az emberek 

megfélemlítése, aminek az eredménye elbizonytalanodás, majd 

meghajlás és behódolás. 

Tehát ne féljetek, higgyetek Istenben és bennem is higgyetek, 

- mondja jelenleg is az Úr minden Feléje közeledő léleknek. 

Használjátok ki a félelmetek legyőzésére adatott tiszta, az Úr által 

átdolgozott erőket, hogy nyert ügyetek legyen a sátán felett! Mi 

lesz veletek később, ha erősebb nyomásoknak lesztek kitéve, ha 

már most meginog az Istenbe, az ő Szeretetébe és védelmébe 

vetett hitetek? Miért lenne célja Istennek cserben hagyni a Benne 

bízókat, amikor eleve minden próba célja az, hogy az ember 

tanuljon meg hinni és bízni a Mindenhatóban? 

De mindehhez hitre, élő hitre van szükségetek! 

„Amikor majd visszajövök, vajon találok-e hitet a Földön?” 

Vagy mindenkiből kiöli a sátán még a maradék hitét is, mert 

enged a megrémisztés szellemének? Testvéreim, sok helyen 

keresztényüldözések vannak, akiknek bizony, hogy élő hitük kell, 
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hogy legyen. Tehát ne féljetek, hanem higgyetek és üdvözülni 

fogtok a hit által. Ne a sátánnak higgyetek, hanem Istennek, Aki 

bennetek van és azon munkálkodik, hogy meg tudjatok 

kapaszkodni az Ő szeretetében és kegyelmében. Ha ti mint 

józanul gondolkodó szülők a gyerekeiteknek nem akartok rosszat 

és védelmezitek őket mindentől, akkor miért ne tenné ezt veletek 

a ti mennyei Atyátok? 

A sátánnak feltett szándéka az, hogy az ember lába alól 

kihúzza a talajt és romba döntse az ember lelki világát, vagyis 

hitetlenné tegye, mert a hitetlenség kétségbeeséshez vezet a 

kétségbeesés depresszióhoz, a depresszió viszont teljes lelki 

összeomláshoz. Ilyen esetben, amikor az ember elveszíti a lelki 

egyensúlyát, a sötétség nagyra kitárt torkába esik bele, hogy 

szinte a szó legszorosabb értelmében elnyelje és megeméssze, 

vagyis kivonja belőle a még meglévő erőket a sátán az emberből, 

mert neki ezekre az erőkre szüksége van ahhoz, hogy „élni” 

tudjon, mert neki nincs saját életereje, mert nincs Istennel 

kapcsolata és ahhoz, hogy életerőre szert tudjon tenni, abból 

akinek van, ki kell facsarni. Ahhoz, hogy ezt meg tudja tenni, 

tönkre kell tennie az ember hitét, vagyis az Istenbe való 

kapaszkodási eszközét. Mert akinek hite van, az nem engedi 

magát a sátán által kifosztani, hanem építi vele önmagában és az 

emberi viszonyokban az Isten Országát. 

Ezért hát úgy vigyázzatok a hitetekre, mint a szemetek 

világára, főként itt az utolsó idők kezdetén, mert nagy 

szükségetek lesz rá, mert a sötétség, a hitetlenség, a kétségbeesés 

mind nagyobb mértékben kiterjeszti hatalmát az emberiség felett, 

hogy egy utolsó nagy erőfeszítéssel teljesen megrontsa, 

tönkretegye és ezzel rabigába hajtsa az emberiséget. Ezzel 

ellentétben adatott a szellemtan, hogy amikorra ezt a tervét a sátán 

teljes erővel be akarja vetni, akkorra egy utolsó gereblyevonással 

egybegyűjtse az elszóródott kalászokat a tarlóról, hogy senki sem 

maradhasson kint azok közül akik az Úréi, hanem még az utolsó 
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elhullott kalász is begyűjtethessen a mennyei csűrbe, vagyis az 

üdvözültek szférájába. Ezért és ezen dolgozunk jelenleg a III. és 

egyben utolsó kijelentés berkeiben és ott ahol még valamennyire 

is nyitott szívet találunk az üdvösségre nézve, ott ki is lehessen 

munkálni az üdvösséget mindazoknak, akiknek a neve be van írva 

az Életnek Könyvébe. 

Testvéreim, csak az üdvözül, aki mindvégig kitart még a 

legnehezebb megpróbáltatásokban is. Ahhoz viszont, hogy ki 

tudjatok tartani, élő hitre, mint az Istenbe való megkapaszkodás 

eszközére szükségetek van, sőt ahogyan növekednek bennetek a 

megpróbáltatások, úgy kell növekednie a hiteteknek is, nehogy 

alul maradjatok a nagy küzdelemben, vagyis a sátánnal vívott 

harcban. Mert a hit harcot jelent, harcot önmagatokkal, a 

bennetek lakozó gonosszal, amelyek a külső körülményeket 

megalkották és jelenleg is alkotják. Ezért mondta Pál: „A hit 

nemes harcát megharcoltam...” 

Adja Isten, hogy ugyanezt ti is el tudjátok mondani Pál 

apostollal együtt, amikor eljön értetek az Úr angyala, amikor egy 

szempillantás alatt össze kell, hogy gyűjtsék mindazokat, akiknek 

sikerült annyira megtisztulniuk, hogy az Úr Jézus csoportjába 

sorolhatók. Ezt az utolsó gesztusát a kegyelemnek csak azok 

láthatják, akik valamennyire is Krisztusban éltek, de ahogyan a 

megnyílt eget látta István, az első keresztény vértanú, úgy minden 

egyes itt maradott lélek látni fogja a megnyílt eget, vagyis azt a 

szférát, ahova az Isten akaratát ha betartja, el tudott volna jutni. 

És ez lesz az első büntetése azoknak, akik a saját hanyagságukból, 

a kegyelmek visszautasítása által nem tudtak eljutni az 

üdvözültek szférájába. És ezután egyszerre zúdul rá a világra 

mindaz, az emberek által kitermelt és nem megbocsátott 

erőtömeg, amelyet eddig visszafogott a kegyelem. Ekkor aztán 

igazából elszabadul a pokol, de akik a N. Sz. igazságai szerint 

igyekeztek élni, azoknak ezekből az igazságokból a N. Sz. 

védelmet biztosít az utolsó idők viharaival szemben, mert ugyanis 
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az utolsó idők csapásai, az I. és II. szférában keletkeznek és onnan 

zúdulnak rá a Földre, de akik nem érték el a IV. szférát, hogy az 

angyalok által összegyűjtethessenek, azok elérték a III. szférát és 

az I. és a II. szféra hatásai alól valamennyire is kimenekíthetők 

lesznek, ha - mint mondtam - a N. Sz igazságaiból készítettek 

maguknak védelmi otthont és ruhát. 

Ezért kedves testvéreim, dolgozzatok nagy erőfeszítéssel az 

üdvösségeteken, vagyis Pál szavaival élve félelemmel és 

rettegéssel munkáljátok az üdvösségeteket, hogy amikorra az Úr 

eljön a felhőkig, (IV. szféra) addigra tiszta legyen a lelki, vagyis 

a menyegzői ruhátok. 

Sokan nem mernek munkálkodni a félelmük miatt, pedig 

kedves testvéreim, itt az idő, munkára fel, hogy célt érhessetek. 

A sátán egyik erőteljes törekvése a lelkek tönkretételén a 

félelemkeltés, míg a másik a bűnös vágyak gerjesztése, mert a 

bűnös vágyak, nyilvánuljanak azok meg az életnek bármely 

területén, a Földhöz, a földi igazságokhoz kötik a lelket. Azt 

mondja az Úr, hogy aki bűnös vággyal a másik nemre néz, azzal 

már bűnözött az ő szívében, mert a szívét, a lelkét a vágyak által 

kreált fluid szalaggal hozzá kötötte ahhoz a másik nemhez, sajnos 

most már mind többen vannak olyanok, akik az azonos 

neműekhez is. És ebből a szemszögből nézve ez a kötelék adja a 

bűnt. Ebből kifolyólag minden kötelék létrehozása, amely 

birtoklási vágyból keletkezik, bűn számba megy. Már még a 

Tízparancsolatban megtiltotta Isten a birtoklást, ennek a lelki 

tulajdonságnak a megvalósítását. A birtoklás az elsősorban a 

lélek mélyén kezdődik, mint bűn, mert tárgyakhoz, emberekhez 

alkot meg kötelékeket. A megvalósítása már ítélet számba megy. 

Ebben az esetben is úgy van, mint bármelyik más esetben, illetve 

hajlamnál, hogy már maga a vágy a bűn, míg a megvalósulása az 

ítéletet szüli meg. Az ember tud ragaszkodni tárgyakhoz és válhat 

a rabjává sok dolognak, pl. a munkának is rabjává válhat az 

ember, melynek az anyagiasság az alapja. A fizikai munkának 
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nem az anyagszerzés az elsődleges célja, hanem az anyag 

átdolgozása, vagyis az anyagtól való szabadulás. Aki viszont 

rabjává válik a munkának, ott már az ellenkező hatást váltja ki a 

munka, az anyaghoz való kötődést. Amikor már nem elegendők 

azok az anyagi javak az anyagiasság folytán, amelyeket egyedül 

meg tud szerezni az ember, akkor vagy gyűjt maga köré még 

embereket, akik neki dolgoznak és ő már csak koordinálja az 

anyagszerzést, vagy elhagyja az eredetileg Isten által 

meghatározott helyet és olyant keres magának, ahol sokkal 

jobbak a anyag szerzési lehetőségek. Ebből az utóbbiból csakis 

az segíti ki az embert, ha a megszerzett anyagi javakat szeretetre 

váltja be és nem a saját lelkének az anyaghoz való láncolására 

fordítja. 

Nem véletlen adta Isten a szegénységet, mint az anyagtól való 

elszabadulásnak az eszközét, de amikor ezt az Istenbe vetett kellő 

hit híján nem tudja elfogadni az ember, akkor áll fenn az a két 

lehetőség, amelyet az imént említettem. 

Mindennemű ragaszkodást elítél a fejlődés törvénye. Az 

ember görcsösen ragaszkodhat nemcsak anyagi, hanem szellemi 

dolgokhoz is, mint pl. a saját igazságaihoz. Ez is bűn számba 

megy, mert gátolja az egyén fejlődését és mert nem csak a saját 

lelkét rögzíti le vele, hanem magát az isteni igazságot sem hagyja 

kibontakozni. Ezért igyekeznetek kell elszakadni minden 

szempontból a földi dolgoktól, hogy szabaddá legyetek, mert akit 

még akár egy cérnaszál miatt is ideköt az igazság törvénye, nem 

tudják elvinni az Ég angyalai amikor kiküldi őket az Úr, hogy az 

utolsó pillanatban, mielőtt még megkezdődnének a 

legborzalmasabb apokaliptikus események, szedjék össze azokat, 

akik az Úréi. Amint azt az előző nyilatkozatban is említettük volt, 

a szellemtan célja, hogy összegyűjtse és egy biztonságos helyre 

vigye az érett kalászokat, mielőtt még beindulnának az 

apokaliptikus idők. 
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A kegyelem visszavonásának az utolsó pillanatában történik 

ez. Mert a kegyelem visszavonásának a folyamata már 

megkezdődött, mint ahogy az Úr gyermekeinek a csűrbe való 

egybegyűjtése is, de amikor végérvényesen vissza lesz vonva a 

kegyelem, akkor szabadul el és zúdul rá a Földre teljes egészében 

„ez a sötétség órája” amely tönkre teszi a világot azáltal, hogy 

megöli és kiirtja az igazat, hogy a gonosznak legyen terjeszkedési 

lehetősége. De a sötétség után felragyog a nap, egy új virradat egy 

új nappal, amikor a könnyeket letörli a szemetekről, ahol ott 

leszek én is hogy leoldva lábam saruját üdvözöljem azt a napot, 

amelynek az eljöveteléért 2000 évet dolgoztunk. 

De mint bármelyik oldalát ha nézzük a fejlődésnek, úgy ha ezt 

az oldalát vesszük figyelembe, ide is élő hitre van szükség, mert 

sokkal magasabban szárnyal és gyorsabban halad a fejlődésben 

az az ember, aki hittel rá tudja magát bízni a gondviselő Istenre, 

mint az, aki hitetlenségében folyton csak ellenőriz, ugyanis 

akinek hite van, azzal megérezteti a kegyelem azokat az utakat és 

módokat, amiken járnia kell, míg ezzel szemben az az ember, aki 

folyton csak ellenőriz, az a saját fertőzött értelmére támaszkodik, 

addig a hitből élő ember magasan szárnyalva tovahalad a 

fejlődésben, mert azt mondta az Úr: „Aki hisz és 

megkeresztelkedik, az üdvözül, míg aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott.” Kérjétek a hit ajándékát, mert sokkal gyorsabb a 

hitnek az útja, mint a megtapasztalásé, a hitetlen ellenőrizgetésé. 

Aki hisz, azt tudja Isten vezetni, de aki viszont nem hisz, az 

sokkal többet fog szenvedni, mert nincs kellő Istenbe vetett hite! 

A földi ember amikor a sötét élet tengerén hajózik, nagyon 

hajlamos arra, hogy a tenger vize tükörképében visszaverődő 

csillagos eget szemlélje és ettől várja az irányítást. Így jár minden 

hitetlen ember, mert ez a kép nem tud adni egy helyes útirányt, 

hanem amikor az ember a hit világának a lámpását rakja a sajka 

orrára, láthatja meg azokat a kikötő állomásokat, ahol neki ki kell 

kötnie, mert a hit lámpásába az Úr adja a világosságot. Tehát 
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ismételten csak a hithez jutottunk el testvérem, ami nélkül nincs 

üdvösség Jézus szavai szerint sem, mert akinek hite van, csak az 

vezethető el a teljes szabaddá válásra. Aki teljesen szabad, annak 

a lelkében Krisztus él, vagyis krisztushordozóvá válik. Ezek 

lesznek összegyűjthetők a kegyelem utolsó napján, mert 

megszerezték a Hozzá való teljes hasonlóságot azon a szinten, 

amelyet meghatározott az Úr. Takarítsátok ki a lelketeket minden 

földi hiábavalóságtól, hogy krisztushordozókká válhassatok és 

elragadhassanak benneteket az angyalok, amikor ezzel a 

feladattal küldi őket szét az ő Uruk. 

Isten kegyelme legyen veletek gyermekem! 

Egy túlvilági barátod. 

Ámen. 

 

35. UTOLSÓ IDŐK ÉS A KEGYELEM  

 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Kedves testvéreim, a szívemben élő krisztusi szeretettel 

köszöntelek benneteket a szellemhazából, ahonnan azzal a céllal 

jövünk közétek, hogy Isten Országát és annak igazságát építsük a 

földi világban, vagy is közöttetek, mert a végidők 

előrenyomulásával mindinkább kiszorulni látszik az Isten 

Országa és annak az igazsága a földi világban, ami valójában csak 

látszat, mert az a két világ, amely eddig volt, lassan, de biztosan 

válik el egymástól és így földi szemekkel nézve a történéseket, a 

rossz nyomul bele a létbe és szorítja ki a jót, az igazat és az 

üdvöset. Én inkább azt mondom, hogy emeli felfelé a rossz a jót, 

mert a juhok és a kecskék szétválasztásának folyamata lassan 

befejezést nyer. De mielőtt ez végérvényesen megtörténne, addig 

a gonosz a Földön mindinkább kiterjeszti hatalmát, de a Föld 

felett, amerre emelkedik a jó, ott már nincs hatalma. Így kedves 
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testvéreim, ha ti a krisztusi igazság és szeretet szerint éltek, akkor 

benneteket is ez az igazság felemel, mint ahogy az évszázadok 

folyamán nagyon sok szellemet nemhogy csak feljebb emelt, 

hanem teljes egészében a földi szférák, vagyis az üdvözültek 

világába vezetett el a Krisztus szerint való élet. Kedves 

testvéreim, ha ti folyamatosan keresitek és kutatjátok az Isten 

Országát és annak igazságát, akkor a Földön mindinkább 

elterjedő gonosz dolgokkal szemben védelmet kaptok, mert fölé 

emeltettek az alant munkálkodó sötét erőkkel szemben. Ezért hát 

keressétek az Isten Országát és annak igazságát, ameddig nappal 

van, mert amikor már kitárja rémisztő torkát a sötétség, akkor erre 

már kevéssé adatik lehetőség, mert a kegyelem teljesen 

visszavonatik. De mi mindeddig a pillanatig Isten iránti 

szeretetből dolgozunk, Akit rajongásig szeretünk és iránta való 

szeretetből az életünket is bármikor készek vagyunk feláldozni, 

ha testbe küld bennünket ezzel a céllal. Iránta való hálából, 

őszinte tettetés nélküli szeretetből építjük itt a földi világban az Ő 

Országát, hogy mindazok, akik keresik és kutatják, azok meg is 

találhassák Azt, mert terjednie kell a szeretet birodalmának azon 

lelkekben, akik az Ő igazságát kutatják, mert az szerint 

szeretnének élni. 

De amikor az ember igazságok után kutat, minden egyes 

alkalommal beleütközik az emberi mivoltába, amely mint 

akadály, az akadályfutónak van jelen az életében és gátolja meg 

az előrehaladást, mert ugyanis ahhoz, hogy valaki világosságot 

kaphasson, valamennyire is le kell győznie önös énjét és meg kell 

tisztulnia, hogy ne gátolja semmi ezt a lelket megvilágosító isteni 

tevékenységet. Mert nagy gátat tud képezni az ember 

ragaszkodása a saját igazságaihoz, vagyis a gőg, amely nem 

engedi meg azt, hogy az ember magasabb igazságot el tudjon 

fogadni, mint a saját igazsága, gátolja továbbá a lelki restség, 

amely által inkább bele nyugszik az ember az alacsonyabb és 

immár szűkre szabott igazságokba, minthogy komoly lelki 
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törekvést, illetve tisztulást fejtene ki annak érdekében, hogy élő 

hitre jutva megismerhesse az őt feljebb emelő igazságot. De az 

ember sok esetben nem hajlandó erre a megfeszített lelki 

munkára, hanem készen szeretne mindent megkapni, pedig nem 

véletlen mondta J.H.V. Ádámnak, hogy véres verejtékkel keresi 

meg az ő kenyerét. Tehát befektetett munka nélkül a 

szellemvilágban sincs eredmény. Igaz, a dolgok úgy tűnnek, hogy 

az ember egyik pillanatról a másikra kap kegyelmet, ami 

gyakorlatilag úgy is van, csak hogy azt a pillanatot mennyi 

fájdalom, szenvedés, tépelődés és harc előzte meg, az kívülről 

nem mérhető be semmilyen emberi számítással. De mindez szinte 

elengedhetetlenül szükséges, ahhoz, hogy az ember tisztuljon és 

ennek hatására mind tisztábban és tisztábban láthasson. De 

mindennek a létrejöttéhez - amit mindig is hangsúlyozunk - hitre, 

élő hitre van szükségetek. 

Ugyanis hogyan lehet vezetni egy olyan embert, aki nem hisz 

a vezetésben? Akivel szemben erőfeszítéseket fejt ki a szellemi 

vezetés és az hitetlenségből visszautasítja ezt a törekvést, azt 

általában betegségek kísérik, mert elesett egy magasabb 

erőforrástól. De ha viszont felismeri betegsége gyökerét és 

bűnbánatot tart, akkor annak Isten megbocsátja bűneit, és ha több 

akadállyal kell meg is küzdenie, de Isten megadja a felemelkedés 

lehetőségét, ugyanis ekkor már duplán kell megdolgozni a 

fejlődésért, mert van az eredeti felemelkedés terhe és a kegyelem 

visszautasítás általi bukáson keresztül az újonnan kitermelt 

negatívok akadályként való megjelenése, amit szintén le kell 

küzdeni az embernek, ahhoz, hogy el tudjon jutni oda, ahonnan 

lebukott a hitetlenség folytán. 

De aki hű az isteni vezetéshez, az is szenved ugyan, csak jóval 

kevesebbet, mert nem kreál magának újabb elszenvednivalót. 

Ezeknek a lelkeknek szól az Úr felhívása: „Aki utánam akar 

jönni, naponként tagadja meg magát, vegye fel az ő keresztjét és 

úgy kövessen engem.” 
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A mai ember tele van megoldatlan problémákkal, 

fájdalmakkal, gyötrelmekkel és nem találja az eredetét ezeknek 

az lelki polipoknak, pedig csak önmagába kellene tekintenie és 

akkor felismerné azt, hogy a félelemből fakadó hitetlenségben 

keresendő a problémák gyökere, vagyis abban, hogy az ember 

nem mer rálépni a felemelkedés útjára és ebből kifolyólag folyton 

visszaesik, mert folyton csak mérlegel, ellenőriz és így 

hitetlenségében még azt a keveset is elveszíti, amelyet addig 

megszerzett, mert adatik annak, akinek van és akinek viszont 

nincs (hite) az azt a kicsit is elveszíti, amivel bírni vél. Az ilyen 

embertípusok azok, akik csodát várnak, mert azt hiszik, hogy a 

csodák láttán hitet, vagyis meggyőződést nyernek, vagyis le 

tudták ellenőrizni a megtörtént csodák által a dolgokat és így 

megbizonyosodást nyerhetnek. Ezeknek a típusoknak mondja az 

Úr: „Ennek a csodaváró nemzedéknek, (aki folyton csak jelet 

kíván), nem adatik más jel, csak Jónás jele.” És a Jónás jelét sem 

ismerték fel, így kívül maradtak a krisztus által lehozott szinten. 

Tehát a hitet nem lehet ellenőrzéssel megerősíteni, mert a hit 

ajándék, melyet kérni és ha kap az ember, akkor építeni kell!!! A 

hitetlen emberek azt kiáltozták a kereszten kifeszítve szenvedő 

Jézus felé: „Ha Isten fia, vagy, akkor szállj le a keresztről és 

akkor hiszünk neked.” „Másokat megmentett, magát miért nem 

tudja megmenteni?” 

Tehát testvéreim, ha követni akarjátok az Urat, akkor azt 

csakis hittel lehet, mert az ember csak hittel tudja belehajtani a 

fejét a járomba és követni Őt a Golgotára. Aki még csak folyton 

ellenőrzi úm. a szellemi vezetést, az még nem hisz, tehát nem 

vezethető, nemhogy a járom alatt terheket legyen képes húzni, a 

saját és a többi terheit. Az ilyen emberek vagy még bele sem 

hajtották a fejüket az igahúzás eszközébe, vagy a szellemvilággal 

való első találkozásnál már visszariadnak. Az ilyen embertípusok 

a templom előcsarnokában még csak az áldozati oltárra valóknak 
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a kufárai, vagyis csak „árulják” az igazságot, az oltárra való 

áldozatokat, de ők maguk még nem kívánnak áldozatok lenni. 

Nagyon vigyázzatok testvéreim, hogy ne kufárai, hanem a 

követői és a cselekedetek által a hirdetői legyetek az isteni 

igazságoknak, hogy el is juthassatok az üdvösségre, vagyis, az 

isteni igazságokat ne cseréljétek be sem belső hiúságra, sem 

énközpontúságra, de főleg ne anyagi javakra, mert ez mind 

elítélendő Isten, vagyis az igazság törvénye előtt, mert akkor az 

Úrral való találkozásotok nem olyan lesz mint azé a vaké, aki azt 

kiáltozta: „Dávidnak fia könyörülj meg rajtam!” hanem hasonló 

lesz mint azoké az árusoké, akik a templom előcsarnokában 

kereskedtek: „Ne tegyétek Atyám házát kereskedők 

barlangjává!” Az eseményeket viszont tudjátok tovább: Jézus 

kötélből korbácsot készített és kiűzte az igazsággal kereskedőket 

a templomból, vagyis ha bármi módon is áruba bocsátjátok az 

isteni igazságokat, a törvény kemény ostorával találjátok 

magatokat szembe. Amikor Júdást bemutatták a tanítványok 

Jézusnak, hogy vegye fel a tanítványok közé, Ő nagyon 

elszomorodott és csak annyit mondott neki: „Csak vigyázz el ne 

add az igazságot!” 

Tehát testvéreim, ismételten mondom, hogy nagyon 

vigyázzatok nehogy akár anyagi javakért, vagy bárminemű belső 

elismerésért el ne adjátok az igazságot, mint a lelketek tartalmát, 

összetevőt, mert a törvény kezével, „ostorával” találjátok 

magatokat szembe, mindannak ellenére, hogy a korbácsot (az ok-

okozati törvényt) maga az Úr készítette, tartotta a kezében és ő is 

alkalmazta, ami azt jelentette, hogy ezek az emberek nem az 

irgalmas megbocsátással találták magukat szemben, hanem a 

törvény szigorával, amely ugyan nyesegeti le a lélek ferde 

kinövéseit, de nem vezet el senkit az üdvösségre. Az üdvösségre 

nem a törvény szigora, hanem Isten bűnbocsátó kegyelme, lelket 

megtisztító és felemelő szeretete vezeti el az embert a hit által, 

mert a hit az az erő, amely révén az ember feljebb tud emelkedni 
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egy magasabb igazságba, ahová a törvény szigora soha, vagy csak 

hosszú és súlyos testetöltések által lenne képes elvezetni bárkit is, 

mert az ok-okozati törvény nem képes bűnöket megbocsátani, 

csakis Isten kegyelme és amely bűnt Isten megbocsátotta, abba a 

vétekbe már nem esik bele az ember. Az ok-okozati törvény, amit 

ti helytelenül karmának hívtok erre nem képes. 

Az ok-okozati törvény, amely könyörtelenül behajtja az 

emberen mindannak következményeit, amit az ember kitermelt, 

de mivel erre képtelen az ember, ezért alkotta Isten a 

bűnbocsánatot, hogy bűnbánattal az ember kiemelkedhet a 

szenvedéseket okozó törvényekből. Az okozati törvény külsőleg 

hat, mert szenvedtet, míg a kegyelmi törvény, vagyis maga az Úr, 

főleg a krisztusparányok magatokhoz vétele által egy belső 

erjedési folyamatot indítanak be a lélek mélyén, melynek hatására 

a bűnök és azok kiváltó okai visszafejlődnek és 

megsemmisülnek. Erre az okozati törvénynek nincs sem ereje, 

sem hatalma. Isten két törvénnyel, az ok-okozati törvénnyel és a 

szeretet törvényével nyúl bele az ember életébe, nektek azonban 

mégiscsak úgy kell élnetek, hogy a II. törvényszerűségnek a 

megnyilvánulási formái nyilvánuljanak meg az életetekben, mert 

az ok-okozati törvénynek a feladata a lélek durva megmunkálása 

és mivel senki sem képes minden következményt elszenvedni, 

ezért amikor már odáig eljut a szenvedések folytán a lélek, hogy 

keresi a szenvedéseinek az okát és meg is találja azt, akkor 

érkezik el számára a kegyelem, a mindeneket feloldó törvény, a 

bűnbocsánat. Tehát addig van szerepe és jelentősége az 

alacsonyabb, az okozati törvénynek, ameddig célt nem ér a 

lélekben, vagyis bűnbánatra nem „kényszeríti” az embert, a többi 

kitermelt negatív erő feloldoztatik, azaz megbocsáttatik a bűn, 

vagy szükségtől függően egy része visszatarttatik arra az időre, 

amíg a lélek meg nem erősödik annyira, hogy fel tudja vállalni a 

szenvedések nagyobb részét is, de amint magasabb szinten is eléri 

a célját a szenvedés, akkor a maradék szintén feloldoztatik. Az 
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okozati törvény „sajtol”, és kárhoztat, a kegyelmi törvény 

felfüggeszt, oldoz és felemel. A kegyelmi törvény munkáját úgy 

lehetne képekben bemutatni, mint amikor a gölöncsér egy 

megformázatlan agyag tömeget a korongra tesz és egy nagyon 

szép alkotást készít belőle. Egy ilyen idomtalan agyag, azaz 

anyagtömeg a lélek is, míg Krisztus kezébe nem veszi, hogy 

kiformálja belőle az Ő képmását. 

De ahhoz, hogy elérjétek a kegyelemnek, azaz a szeretetnek a 

törvényét, mert ugyanis Isten szeretete az ami feloldozza az 

embert a bűnei alól, nektek is el kell jutnotok az önszereteten túl 

a szeretetre és meg kell bocsátanotok másoknak, mert a szeretet 

törvénye ezt írja elő! Isten is ezt teszi veletek, szeretetből feloldoz 

benneteket a bűneitek következményei alól. Isten szeretete és az 

egymás iránti szeretet gyógyír minden lelki sebre, amelyet a bűn 

elkövetése idézett elő bennetek. Ezért bocsássatok meg 

egymásnak és szeressétek egymást, hogy ti is bűnbocsánatban és 

szeretetben részesülhessetek. „Bocsásd meg vétkeinket...” és 

„Megbocsátattak a te vétkeid, mert nagyon szerettél.” 

Ugyanis mindig az a törvény gyakorol rátok hatást, amelyben 

vagytok, vagyis ahova hitetekkel fel tudtok kapaszkodni - mint 

azt már említettük is. 

Amilyen érzéseket sugároztok bele a szellemvilágba, olyanok 

térnek vissza hozzátok. Azért mondja az Úr ma is, mert azokat a 

szavakat, amelyeket Ő 2000 évvel ezelőtt kimondott, a szenzitív 

egyének ma is hallhatják és ma is ugyanazzal az intenzitással hat: 

- „Boldogok az irgalmasok, mert irgalmasságot nyernek”. Ezt a 

gondolatmenetet én így folytatnám: Boldogok a szeretettel 

teljesek, és ezáltal szeretni tudók, mert szeretetet nyernek és 

boldogok a megbocsátani tudók, mert bűnbocsánatban 

részesülnek! 

Ezért törekedjetek testvéreim a tiszta és szeretetteljes életre, 

hogy Jézus személyében a bűnöket megbocsátó szeretetnek 
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Istene közeledhessen felétek, ne a törvény szigora, mert az nem 

emel benneteket, hanem csak szenvedtet és az Úrral történő ilyen 

típusú találkozások hosszú időre elvetik az embert a szeretet 

Istenével való találkozás lehetőségétől. De, mi van akkor, ha 

mindannak ellenére, hogy bűnbocsánatban részesül az ember és 

mégis szenved? Vajon karmikus behatásnak minősülhet ez az 

Újszövetségben? Azt mondja az Úr: „Mielőtt Isten valakit a 

gyermekévé fogad, előbb megpróbálja.” Az effajta szenvedésnek 

semmi köze az emberek által felületesen elnevezett karmikus 

hatásnak, hanem olyan „megszorításokról”, kísértésekről van szó, 

amelyek kihozzák az ember lelki redői alól is ha még vannak, 

azokat a hajlamokat, amelyek miatt még „nem lehet az ember 

Isten gyermeke.” 

Ez a próba minden szférába való feljutás előtt jelen van, hogy 

alkalmas-e a lélek a feljebb való emelkedésre. Minél magasabb a 

szint, amire Isten kegyelme fel akarja emelni a lelket, annál 

nagyobbak ezek a próbák itt az ellentétek világában, ahol még a 

sátán és az ő elve az uralkodó életelv. Tehát ne riadjatok meg a 

próbáktól, mert Isten hajol le hozzátok általuk, hogy 

„alkalmassági tesztet” végezzen egy magasabb igazság 

befogadása és követése céljából rajtatok! 

Mottó: 

A betegségek gyökerét, soha ne a külső körülményekben 

keressétek, hanem önmagatokban, a lelketekben, vagyis az 

alsórendű énetekben! A gyógyulásotokat se a külső 

körülményekben keressétek, hanem önmagatokban, a 

lelketekben, vagyis a felsőbbrendű énetekben. 

Szeretettel: egy túlvilági barátotok. 

Ámen. 
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36. DR. PATAKY ÁRPÁD MEDIÁLIS TANÍTÁSA  

 

Dr. Pataky Árpád vagyok, a ti Árpi bácsitok, aki a szívem 

szeretetének voksát mellettetek tettem le, amikor még a Földön 

éltem, és azóta is tiértetek küzdök és harcolok, hogy a ti 

igazságaitok, amelyeket már megtapasztaltatok és magatokévá 

tettetek mind nyilvánosságra kerüljenek a ti igazolásotokra, a ti 

védelmetekre, mert én magam vagyok a tanúja mindazoknak az 

isteni élményeknek, igazságoknak és valóságoknak, amelyek a ti 

kis körötökben megvalósultak, diadalt arattak a lelkivilágotok, a 

hajlamaitok felett. Tartsatok ki, kedves földi testvéreim ezen az 

úton, amelyen mi támogatunk benneteket, azokban a 

küzdelmekben és harcokban, amelyeket nektek vívnotok kell. 

Igaz voltak és vannak bukások, amelyeket az embernek be kell 

látnia és megvallván ki kell küszöbölnie a lelki világából, hogy 

begyógyulhassanak azok a lelki sebek, amelyeket a bűnök, a rossz 

hajlamok, a rossz tulajdonságok okoztak.  

Mi védelmezünk benneteket, nemcsak én magam, hanem 

mindazok, akik mögöttem állnak, mindazok, akik a Földön is az 

isteni igazságoknak, a III. kijelentésnek a követői voltak, tehát 

gyakorlatilag, akik körém gyűltek még a Földön, és körém 

gyűlnek itt a szellemi hazában is. Ugyanis az igazság 

védelmezőjeként éltem, és az igazság védelmezőjeként vagyok itt 

is jelen közöttetek is és a szellemi hazában is kedves földi 

testvéreim. Munkálkodom és munkálkodunk „ameddig nappal 

van”, hogy a színtiszta igazság kendőzetlenül szét tudjon áradni 

elsősorban a spirit körökben, vagyis azoknak a szívében és 

lelkében, akik a szellemtan által vannak meghívva az üdvösségre. 

A szellemvilágban nincs pihenő, csak munka van, áldozatkész 

munka, fáradhatatlanul dolgozni az igazságnak a terjedésén. Itt is 

hatalmas erőkkel rendelkezem, mert kiálltam a Földön az igazság 

mellett, így nagyon sok erőt gyűjtöttem magamnak ezáltal, amit 

átvittem a szellemhazába, mint lelki vagyont, hogy a 
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szellemvilágban is ezt a tulajdonságomat, tehát az erőgyűjtést, az 

igazság védelmet tovább folytathassam. Már vártak az én 

testvéreim, vártak angyalok is, akik átsegítettek.  

Én szerettem volna igaz tovább élni, de a gondviselés valami 

oknál fogva másképp rendelkezett. Tehát dolgozunk és dolgozom 

a háttérben, de mindenkoron mellettetek állok ki, amikor erre 

szükség van. Igaz ez nem látszik fizikailag, nem látszik azonnal, 

de meg fogja mutatni a jövő, még ez a kevés hátralevő jövő, 

amely igaz mind nagyobb és nagyobb nehézségekkel lesz 

megtűzdelve. De én mégis azt mondom, hogy aki hisz, az ki tud 

tartani a megpróbáltatások közepette is, mert az Úr nem hagyja el 

az övéit. Az mondotta, azt ígérte az Úr, hogy „én ti veletek vagyok 

minden napon a világ végezetéig” (Mt 28:20), a korszak 

befejeződéséig. Nem szabad elcsüggednetek, nem szabad 

meghátrálnotok, bármennyire arra törekszik a sátán, hogy titeket 

a munkátokkal együtt visszaszorítson, hogy az ő igazsága tudjon 

szétterjedni, ezáltal megfélelmítvén a mai kor emberét, ha lehet 

még a választottakat is.  

De ne hagyjátok magatok testvéreim, hanem tartsatok ki hűen 

az igazság mellett, a magas és tiszta, a III. kijelentés igazsága 

mellett. Legyetek testvéreim védelmezői a tiszta igazságnak, ne 

engedjetek be hamis elemeket, ne engedjetek be féligazságokat, 

mert ez mind – főként az utolsó időkben – megbosszulja önmagát. 

Már aki egy pontot elvett vagy hozzátett a kinyilatkoztatásokhoz, 

már annak kárát vallotta. Legyetek hű követői és terjesztői a tiszta 

igazságnak és éljetek szeretetben. Az egyedüli üdvözítő út a 

szeretetnek az Isten felé és az egymás felé gyakorolt szeretetnek 

az útja. Nincs más út testvéreim az Isten országába való 

bejutáshoz, csakis ez az út létezik, ezt nyitotta meg a mi Urunk, a 

Jézus Krisztus. Semmilyen más igazság nem vezet az üdvösségre. 

Hirdethetik az emberek fennhangon a több ezer éves igazságokat, 

hirdethetik fennhangon a szenvedtetve nevelő törvénynek az 
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igazságát, ezzel még nem jutottak el az Isten országába, hanem 

csakis a kegyelem által.  

Amikor az ember az ő hitével, egy magasabb igazságot, a 

kegyelemnek az igazságát meg tudja ragadni, akkor általa feljebb 

emeltetik, megspórolván – hogy így mondjam – hosszú, súlyos és 

szenvedésektől terhes életeket, mert eljut a bűnbocsánatra, a 

kegyelem nyújtotta bűnbocsánatra. Ezt hirdessétek, a kegyelmet, 

a megbocsátást, a Krisztus vére által történő megbocsátást, 

ugyanis ennek az időszaka van még mindig. „Az Úrnak halálát 

hirdessétek, amíg eljövend”. (1Kor 11:26) Az Ő halála a mi 

számunkra – pontosabban a földi ember számára – a 

megbocsátást hozta le és valósította meg. Minden egyes a bűnét 

megvalló és a bűneiből szabadulni és megtérni szándékozó 

emberlélek számára. De meg is kell térnetek a bűneitekből. 

Egyébként hiába minden törekvés, minden más tevékenység, 

hogyha az ember nem hagyja el az ő bűneit, a bűnös hajlamait, 

alulmarad az ok-okozati törvényben. Kedves jó testvéreim, 

hozzátok intézem szavaimat, mint olyan ember, aki 

majdhogynem képes lett volna az utolsó csepp véréig - nem félve 

senkitől és semmitől - az igazságért küzdeni és harcolni.  

Most is ezt teszem. Most is munkálkodom és munkálkodunk 

érettetek, mindannyiótokért, hogy akinek a neve benne foglaltatik 

az Életnek könyvébe, az el is tudjon jutni az üdvösségre, mert 

nem csak korszakzárás lesz, hanem egy komoly fejlődési 

turnusnak, egy életturnusnak, egy eonnak a lezárása, és egy új élet 

kezdete kedves testvéreim. Lezárul egy hatalmas fejlődési turnus, 

amikor Isten körül a világegyetem egyet megfordul, akkor ez egy 

fejlődési turnust, egy eont jelent a számotokra. Ez kihat az egész 

világegyetemre, nemcsak tireátok és mireánk akik a Földön éltek, 

és mi akik elértük az üdvözülteknek a szféráját (IV. szféra), 

hanem érinti az egész világmindenséget. Ezért érdemes küzdeni, 

mert „örökre szóló kárhozat” vagy az örök élet lehet az 

osztályrészetek. Ha sikerül feltornázni magatokat a kegyelembe, 
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az Isten kegyelmébe vetett hitetek által, akkor állampolgárai 

lehettek az új világnak. Ha viszont eggyel lejjebb tudtok csak 

megállni a fejlődésben, akkor viszont hosszú-hosszú időre 

elalszotok, és utána lesztek felébresztve, hogy testet ölthessetek 

mint kísértői, mint megpróbálói a már IV. szférában, az új 

világban megszületett szellemtestvérieknek. Igaz ez is jobb 

állapot, mint a 1. és 2. szféra, mert ők teljes egészében kilöketnek, 

és ezek örök isteni törvény. A törvény sohasem változik, mert 

akkor Isten meghasonlana önmagában.  

Az igazságokon, a törvényszerűségeken való felfelé haladás 

hozza meg számotokra a súlyos törvényekből való szabadulást. 

Ismételten hangsúlyozom, higgyetek Isten kegyelmében, a 

kegyelmi törvényekben, amelyek kiemelnek benneteket a 

szenvedtetve nevelő törvényszerűségekből – ti azt mondanátok, 

hogy a karmikus törvényekből – én azt mondom, hogy ez is Isten 

szeretetének a megnyilvánulása, csak sokkal hosszabb, nehezebb, 

súlyosabb testetöltésekkel jár, de a végeredmény akkor is a 

felemelkedés hogy legyen, azaz a hitetekkel az Isten szeretetébe 

megkapaszkodva, hogy előrejuthassatok a fejlődés útján. Mert 

nincs olyan ember, aki nem tévedett volna, aki nem követett volna 

el hibát, aki nem lenne rászorulva a bűnbocsánatra, a 

feloldozásra, mert az Úr ott áll a mennyország kapuján, és a 

bűnbánókat beengedi, akik megbánván bűneiket kérik az Úrtól a 

bűneikre a bocsánatot, és ezáltal a bocsánatadás által 

megtisztulnak. Mert még itt a Földön is, hogyha az emberi lélek 

el tud jutni odáig, hogy teljesen megalázkodva bűnbocsánatért 

könyörög, Isten oly módon fel tudja oldozni, hogy többé már soha 

azt a bűnt, azt a minőségű, azt a fajta bűnt nem fogja elkövetni, 

mert a hajlamából is oldozott fel a bűnbocsánat által.  

Támadási és kísértései ugyan lesznek, de Isten kegyelme 

gyógyulást adott a bűnbocsánat által és ezzel megóvja őt a 

komolyabb, a mélyebb bukásoktól. Az Isten országába való 

eljutáshoz kegyelemre, a kegyelem által történő feloldozásra, 
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megtisztulásra és a bűneitekből ezáltal történő szabadulásra van 

szükségetek. „Higyjetek Istenben, és higyjetek én bennem” (Jn 

14:1), mondja az Úr, mert az Emberfiának hatalma van a bűnöket 

megbocsátani. Azaz hatalma van a feloldozásra, a lelkeknek a 

meggyógyítására. Ne a szenvedésektől, ne a karmikus 

visszahatásoktól várjátok az üdvösségeteket, hanem Isten 

szeretetétől, Isten kegyelmétől, Isten felétek gyakorolt 

feloldozásától és akkor el fogtok jutni a célba. Nagyon 

igyekezzetek, mert az idő nagyon közel van, talán közelebb mint 

gondolnátok, ezt úgy értem és úgy értjük testvéreim, hogy azok a 

hajlamok amelyek még szabadulásra várnak, igen mélyen 

fekvőek a lelketekben. Ha ok-okozati törvényben hisztek, nem 

fogtok tudni eme rövid idő alatt eljutni feloldozásra, a 

szabadulásra, és ezáltal a tiszta életnek a gyakorlására.  

Vessétek le az elnyűtt igazságokat, mert az Úr mondotta: 

„Senki nem toldja az új posztó foltot az ó posztóhoz; mert 

különben az újat is megszakasztja és az ó posztóhoz nem illik az 

újból való folt. És senki sem tölti az új bort ó tömlőkbe; mert 

különben az új bor megszakasztja a tömlőket, és a bor kiömöl, és 

a tömlők is elvesznek.” (Lk 5:36-37) Igyekezzetek az új posztóra 

új anyagból foltot varrni. Igyekezettek új tömlőkbe önteni a tiszta 

igazságokat, azaz a lelketeknek a tiszta tömlőjébe, mert csakis 

akkor tudjátok befogadni az igazságokat, a magasabb szintű 

igazságokat, ha már megtisztultatok a bűnbocsánat és a 

feloldozás által. Kérjétek Isten Szentlelkét, hogy világosítson 

meg benneteket, hogy vezessen el titeket az üdvösségetekhez 

szükséges teljes igazságra, amely meghozza számotokra a 

szabadulást. Szabadulást az alacsonyabb igazságokból, 

szabadulást a hiedelmekből, a félelmekből, mert igen-igen 

megpróbálja a sátán a mai embernek hitét az árnyak naggyá 

növelése által. Már többször szólottak szellemi vezetők ebben a 

közösségben erről, nem akarom ismételni, csak megerősíteni azt, 

hogy hitre, élő hitre van szükségetek, amellyel bele tudtok 
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kapaszkodni a kegyelembe, a kegyelem által a bűnbocsánatba, a 

bűnbocsánat által a feloldozásba, hogy szabadokká lehessetek, 

hogy az alacsonyszintű igazságok ne tudjanak rátok hatást 

gyakorolni. Báránybőrbe bújt farkasok, angyalbőrbe bújt ördögök 

jelennek meg, hogy ha lehet megtévesszék még a választottakat 

is.  

Ne higgyetek az ilyen megnyilvánulásoknak, hanem higgyetek 

a kegyelemben, a kegyelem nyújtotta védelemben, mert azt 

mondja az Úr: „melyik atya az közületek, akitől a fia kenyeret kér, 

és ő talán követ ad neki? vagy ha halat, vajon a hal helyett kígyót 

ad-e neki?” (Lk 11:11) Mennyivel inkább gondoskodik rólatok a 

ti mennyi Atyátok! Ez érvényes a mai problémákra is, 

mindazokra a megnyilvánulásokra is, melyet gerjeszt az ellentét 

hatalma itt a földi világban. Ezt a kegyelem teszi lehetővé, 

ugyanis mindennek, minden rossznak, minden negatívnak 

felszínre kell törnie, hogy megítéltessék, hogy külön 

választassék, hogy különválasszák a juhokat a kecskéktől. 

Testvéreim, az Isten akarata valósul meg ezekben az időkben is, 

amikor a sötétség órája nyilvánul meg, de azért történik mindez, 

hogy meg legyen ítélve, azért kell neki a felszínre kerülnie, hogy 

Isten ítélete alá eshessen. Erre törekedjetek, hogy amikor ti is 

ítélet alá estek, akkor ne könnyűnek ítéltessetek, hanem 

alkalmasnak az Isten országára. Erre törekedjetek testvéreim, a 

megadott kegyelmek által, a III. isteni kinyilatkoztatás által, mert 

mint elhullatott, érett kalászok, csakis a III. a kijelentés által 

juthattok be, kerülhettek be a mennyei csűrökbe. Eddig 

ellenálltatok évszázadok keresztül az Isten szeretete hívó 

hangjának, de most amikor az utolsó kijelentéssel nyúl le 

érettetek, ne álljatok ellen, hanem hajoljatok meg Isten akarata 

előtt, Isten szeretete előtt, aki nem kívánja a bűnös halálát, hanem 

azt kívánja hogy a juhok közé, az engedelmes juhok közé 

tartozzatok, akik előtt ott megy a Pásztor, és vezeti mind tisztább, 

táplálékdúsabb legelőre.  
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Ne engedjétek be a juhokat védelmező karámba, azokat, akik 

nem a kapun mennek be, hanem oldalról igyekeznek betörni, mert 

ők a farkasok, a báránybőrbe bújt farkasok testvéreim. De ahhoz, 

hogy ezt felismerjétek isteni bölcsességre, az isteni bölcsesség 

kialakításához pedig élő hitre van szükségetek. Mert akiknek élő 

hite van a jelen időben, a III. kijelentés igazságai közepette, azok 

megtalálják a Névtelen szellemnek az igazságait és azokból 

táplálkoznak, azokból gyűjtenek maguknak magvakat, igazság-

részecskéket, hogy abban a mennyei juhakolban védelmük 

lehessen a Névtelen szellem ígérete szerint, mert ő azt ígérte, 

hogy akik eme igazságok szerint élnek, meg lesznek védve az 

utolsó idők viharaitól.  

Ámen. 

 

37. A SZENTLÉLEK MISZTÉRIUMA  

 

Kedves gyermekem az Úr Jézus Krisztusban! 

A 7. nap lévén ismételten hallik Isten kegyelméből felétek a 

Szentlélek szózata, akinek a munkáján keresztül a hívő léleknek 

törvény adta lehetőség adatik a saját szintjétől magasabb szférába 

való felemelkedésre, ha elfogadja és megtartja azokat az 

elvárásokat, amelyek annak a magasabb szférának a 

követelményeivel azonosak, mert ha erre nem lenne lehetőség, 

mint az az Ószövetségben volt, akkor a szenvedő, a kereszt súlya 

alatt görnyedő embernek soha sem volna lehetősége 

lélegzetvételre, vagyis arra, hogy a bűnei következményeinek 

terhei alól kicsit fellélegezhessen és új erőt kaphasson a 

szenvedések elviseléséhez. Nem nyerne világosságot a saját 

állapotára és nem találná meg a kivezető utat a szenvedések 

hazájából való felemelkedésre, a halálból az életre. 
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Az ilyen, a bűnei terheit szinte az utolsó leheletig hordozó és 

az ebben a harcban kimerült és megfáradt lelkek szabadítója az 

Úr Messiás Krisztus. Ezért mondja Ő: „Jöjjetek hozzám 

mindnyájan, akik terheket cipeltek és megfáradtatok, mert Én 

felüdítelek titeket”. Erőt ad ugyanis az igazság törvényével 

szemben ki nem egyenlített számlák alól való feloldozásig történő 

eljutáshoz. De mivel mindazt betölteni, amit ez a törvény követel 

képtelenség, mert olyan tömérdek bűnt követett el a szellem, 

amelynek a következményeit magában hordja, hogy azt soha sem 

tudná elszenvedni, ezért a továbbhaladásnak elengedhetetlen 

feltétele a feloldozás. Ebből kifolyólag még azoknak a lelkeknek 

is, akik az okozati törvényben hisznek, egyszer el kell jutniuk a 

bűnbánatra, mert a szenvedés kipréseli belőlük, amikor már 

ráébrednek arra, hogy képtelenek többet szenvedni, akkor 

feloldozásért könyörögnek, aminek meg kell történnie akkor, 

amikor Isten elegendőnek látja a szenvedést. Ugyanis mindaddig 

visszarántja az embert az alacsonyabb szintre a lelkében jelenlevő 

negatív, ameddig feloldozást nem kap, meghiúsítva minden 

fejlődési törekvést, ameddig a lelkéből ki nem takarítja a 

hajlamokat és a következmények Isten által meghatározott részét 

el nem szenvedi. 

Sok esetben a szenvedés kényszeríti az embert arra, hogy 

keresse a fájdalmak okát a lélek mélyén. Isten ugyanis annyit 

visszahelyez az egyénre a negatív erőkből, amennyivel eléri azt, 

hogy az ember belássa bűnösségét, és leépüljön a gőg minden 

formája. A szenvedéssel fogynak, ill. ha önmegadással viseli az 

ember, elfogynak a kitermelt negatív erők és felszabadul a lélek 

és még a bűnök felismerését is eredményezi a dolog. De nem 

minden esetben ebből a célból adatik a szenvedés, hanem próba 

gyanánt, mert mielőtt valakit gyermekévé fogad az Úr, előbb 

megpróbálja, mert a szenvedések hatására felszínre kerülnek a 

még szunnyadó, a lélek mélyén titokban meghúzódó hajlamok. 

De „jelzőlámpa” gyanánt is működhet a szenvedés, mert amikor 
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az ember ki akar törni az Isten Szentlelke által a lélek köré vont 

korlátokból, falnak ütközik és fájdalmat érez, vagyis amikor kilép 

az ember a lényegtörvényének az útjáról, kilép gyakorlatilag a 

védelem alól is és elkezd süllyedni és olyan bűnöket kezd 

elkövetni, amelyekből egyszer már kiemelte őt az Isten és 

ilyenkor már „hetedmagával tér vissza a gonosz a lélekbe” 

vagyis a süllyedése sokkal gyorsabb mint egyébként, aminek 

következményeként a szenvedések is sokkal gyorsabban és 

hatásukban felerősödve jelennek meg, amelyek visszaterelik az 

embert a helyes útra. Ezért szent eszköze az Istennek a szenvedés, 

de mivel Őbenne nincsenek szenvedést okozó elemek, mert akkor 

Ő maga is egy bukott lény lenne és Ő is szenvedne, de ez nem így 

van, ezért a lélekre a saját maga által kitermelt negatívokból 

helyez vissza pozitív eredmények elérése céljából. Isten csak 

pozitív hatásokat vált ki, ott ahol „megjelenik” vagyis ahol 

befogadják Őt. 

Ő soha nem büntet, hanem oldoz, gyógyít és éltet és mindezt 

testvéreim a Szentlélek vezetése által műveli az Isten. Ha a 

szenvedés helyett lett volna más eszköz a tisztulásra, akkor maga 

az Úr sem a szenvedést választotta volna a megváltás eszközéül. 

Mivel az Úr visszament az ősnapok világába, oda ahonnan jött, 

ezért itt hagyta számunkra és számotokra önmagát a földfeletti 

szférákban, valamint a szeretet tanában az evangéliumokban, a 

lélekké átdolgozott, szétsugárzott testében és az Úrvacsorában. 

Azért, hogy legyen erőtök követni az evangéliumi igazságokat és 

elvezéreltethessetek a teljes igazságra, az Úr elküldte a 

Szentlelket az Atyától és ezekkel az erőkkel működő munkásokat 

(hintett) küldött szét bennünket tiszta szellemeket, mint az Ige 

magvát, hogy Általa elvezessünk benneteket az üdvösségre. Ezért 

a Szentlélekkel, vagyis a magas szellemvilággal való 

kapcsolatotoknak úgy kell működnie, mint a szervezetetekben a 

vérkeringésnek, mert a véráram, ha ebből a szempontból nézzük, 

viszi szét az oxigént és a tápanyagokat minden egyes szervbe. 
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Ilyen kapcsolatba kell állnia a földi embernek a magas 

szellemvilággal, vagyis a Szentlélekkel, Akinek a munkája az 

első pünkösdkor kezdődött, de lassan a századok folyamán külső 

hatásokra sokat veszített fényéből és hatásából, de a III. kijelentés 

által újra gyúltak a pünkösdi tüzek, amelyek, mivel sokan nem 

fogadták el, szintén halványulnak és veszítenek erejükből, ezért 

is tudnak bizonyos keleti elemek beszivárogni, de mielőtt még a 

teljes sötétség ráborulna a világra, hirtelen újra fellobban úgy 

mint ahogyan amikor az Úr meghalt, de egy nemesebb és 

„légiesebb” formában fel is támadt. Ez lesz az a világos korszak, 

amelyről már oly sokszor szólottunk és hitetlenül fogadtátok. De 

mégis mit látunk és tapasztalunk? 

Azt, hogy a földi ember sok esetben önmagának és a maga 

emberi bölcsességének hisz és jogot formál arra, hogy 

felülbíráljon minden fentről jövő segítséget, amelyet mint a 

Szentlélek munkásai hozunk le közétek, tévedező emberek közé. 

Pedig az idő sürget, a sötétség teljes beállta nagyon közel és az 

embernek még mindig van ideje és ereje ítélkezni, más szeméből 

a szálkát venni ki, amikor az övében viszont gerenda van, csak 

nem látja. Mert ha látná ennek a méretét és ha igazából hinne az 

idők jeleiben, akkor elsősorban a hajlamai megtagadásával, a 

lelki világának a megtisztításával foglalkozna. Az ember ugyanis 

azért van a Földre küldve, hogy megtagadja magát, felvegye a 

keresztjét és kövesse az isteni Megváltót, aki a keresztjét 

türelemmel és megadással viselte és ezzel példát adott az 

emberlelkek millióinak, akik ha Őt követik akkor ki vezeti őket a 

megtisztulás révén a szenvedések eme hazájából és elvezeti oda, 

ahol már nem fáj az élet, ahol a szenvedés nem présel könnyeket 

és ahova a sátán törekvése nem ér el, mert az a világ nem az 

ellentétnek a hazája, hanem a béke és szeretet világa. De ahhoz, 

hogy ebbe az állapotba ti is eljuthassatok gyermekem, az 

embernek önmagából gyökerestől ki kell irtani ezt a 

szenvedéseket okozó világot minden igazságával és csábításaival 
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együtt, mert ha nem, akkor tőle is megkérdezi a nagy Király, 

hogy: „Hát te barátom mi végre jöttél ide? Vessétek ki a külső 

sötétségre.” Mivel minden szenvedés és fájdalom az emberi 

lélekben gyökerezik és onnan táplálkozik, ezért ki kell irtani 

gyökerestől a dolgokat. Ez bizony sokszor szenvedéssel és 

fájdalommal jár, mert a bűnös hajlamok másodénjévé váltak a 

léleknek, vagyis hozzá vannak nőve a lélekhez és ezeket lefaragni 

olyan, mintha az embernek az elevenébe vágnának bele és egy élő 

végtagját akarnák levágni. Így reagál az alsóbbrendű én, amikor 

valamitől meg akarja „fosztani” a kegyelem. Talán könnyebben 

mennek a dolgok, ha az ember önmegadással adja át magát ennek 

a „műtéti beavatkozásnak” mintha tiltakozó álláspontot vesz fel a 

lélek. Ez a szenvedés egyik gyökere. A másik viszont sokkal 

mélyebb jellegű. (Akkor fog az ember-szellem visszatérni 

Istenhez, amikor az alsóbbrendű énjét olyanná tudja átdolgozni, 

mint amilyen a felsőbbrendű énje.) 

Az ember mivel tele van bűnös hajlamokkal, ezért kísérthető. 

Amikor vágyódik a bűnre, gyakorlatilag azt a boldogságot keresi 

a kiélésben, amelyet elvesztett a szellem a paradicsomi állapotból 

való kiűzetése alkalmával és még valamennyire visszaemlékezik 

ezekre a boldog állapotokra. Az a baj, hogy a szellem a maga 

süllyedt állapotának megfelelő szinten nyújtja ki a kezét ezekért 

a pillanatnyilag talán testi kielégülést nyújtó örömökért, de a lelke 

viszont nemhogy megtelítődne lelki boldogsággal, hanem, mivel 

minden egyes bűn elkövetésével a szellem távolodik az Istentől, 

ezért ez az „istenhiány” okozza gyakorlatilag a szenvedést. Mert 

minél távolabb van egy szellem Istentől, annál nagyobb 

szenvedései vannak. (Ezért az ördög borzasztóan szenved és azért 

rabol tőletek erőket, hogy fájdalmait enyhítse.) 

Tehát a szenvedés forrását az Isten jelenlétének a hiánya 

teremti meg a lélekben, vagyis pontosabban a bukás alkalmával 

nem telítődik a lélek az Istennel, hanem ürülnek a lélek erői, és 

ez lelki űrt képez a lelkében, amit nem az Isten, hanem a helytelen 
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irány idéz elő, aminek csalódás a vége és gyakorlatilag ez a 

csalódás, mint negatív jelenség okoz szenvedést, ami alól csak 

Isten emelheti ki az embert, ha bűnbánatot tart és ezáltal 

feloldozást kap Istentől. Ez a fő oka a szenvedésnek, vagyis az 

Istennélküliség. Minél közelebb van egy lélek Istenhez, annál 

inkább megtelelik a lelke Istennel de minél távolabb esik valaki 

Istentől, annál kevésbé telített a lelke az Istennel és gyakorlatilag 

az Istennek a hiánya okozza a lélekben a szenvedést. A bűn 

elkövetésével az ember még inkább távolodik Istentől, ami 

fokozza a szenvedéseit. Így okoz a bűn elkövetése szenvedést. 

Emberi szemmel az látszik, hogy aki bűnözik, az szenved, de nem 

konkrétan a bűn elkövetésétől, hanem a bűn elkövetéséből 

fakadóan az Istentől való távolodástól. Ha ezt nézzük, akkor 

szenvedéssel nem lehet semmit sem jóvátenni, sem levezekelni, 

de visszafizetni még kevésbé, hanem bűnbánattal közeledni Isten 

felé és a feloldozással, amellyel közelebb kerül az ember 

Istenhez, enyhülni fognak a szenvedések. De Isten, azzal, hogy az 

emberre ráengedi az istentelensége állapotát, gyakorlatilag 

nyilvánvalóvá teszi gyermeke számára azt, hogy a bűn zsoldja a 

halál, az erények útja feltámadás és örök élet. 

Az Úr Jézus azért küldte el a Szentlelket, hogy az ember erőt 

meríthessen Belőle a szenvedésekkel járó tisztuláshoz, vagyis 

hogy megtelhessen azokkal az isteni erőkkel, amelyeknek a 

hiánya a szenvedés teljes állapotokat idézi elő a lélekben. Ha 

figyelembe vesszük az Urat, már amikor jött le erre az istentelen 

Földre testet ölteni, ahhoz, hogy a szellemére anyagot tudjon 

húzni, a szelleme isteni telítettségéből fokozatosan le kellett 

vetkőznie, egyébként nem tudott volna az anyaghoz kapcsolódni 

és Mária teste is szétsugárzott volna Jézus szellemének az első 

érintése által és visszateremtődött volna az anyag eredeti 

ősállapotába. Amikor viszont elérkezett a szenvedésének az ideje, 

annak érdekében, hogy a szenvedést úgy élje át, mintha földi 

ember lenne, az isteni telítettségéből még le kellett vetkőznie, 
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vagyis egyszerűen, közismert megfogalmazással élve az 

istensége visszatért a Mennybe. Ezért a szenvedései alatt síró 

angyalok táplálták, hogy meg ne haljon. Amikor viszont teljes 

egészében átélte az isteni telítetlenséget: „Istenem, Istenem miért 

hagytál el engem?”, meghalt. Ha megmaradt volna az isteni 

telítettség állapotában, nem halt volna meg! Amikor viszont 

befejezte hivatását, ahogyan újra vonta vissza magára a 

levetkőzött erőket, úgy emelkedett felfelé, mert ezek az erők 

emelték Őt mind feljebb az ősnapok világa felé 

(mennybemenetel). Érte jött duálja és közösen emelkedtek az 

eredeti helyükre. 

Tehát az istentelenség vezet a szellemi elferdültséghez, ez 

pedig a betegségekhez és a halálhoz. A visszafelé vezető út, a 

bűnök levetkőzése, vagyis az isteni dolgok befelé és kifelé való 

hintése újjáépíti a lelket és emeli bele folyamatosan az isteni 

telítettségbe, vissza az eredeti állapotokba. Ezekben a 

folyamatokban segít a Szentlélek, vagyis a Szent szellemek, akik 

már sokkal előbb vannak az isteni telítettségben hozzátok 

viszonyítva. Ha már ez a teltség szükséges ahhoz, hogy 

megszűnjenek a szenvedés teljes állapotok, akkor mit lehet 

levezekelni a szenvedéssel? Azzal nem fogynak el a szenvedést 

okozó negatív erők, ha szenvedünk el belőlük, hanem akkor, ha 

emelkedünk Isten felé, az isteni erők megtelítődése által. 

De az Úr is szenvedett, mert minél magasabb szellem jön le a 

Földre testet ölteni, annál mélyebbre nyúl a negatív erőkbe. 

Ezáltal Jézus, mivel a legmagasabb szellem volt, ezért Ő a 

legmélyebb állapotokba szállott alá, hogy onnan is hozzon fel 

magának elszenvedni valót a legmélyebb istentelen állapotból, 

hogy aztán oda lemenve szentlelkével tölthesse be az elszenvedett 

negatívok által keletkezett űrt. Azért üldözték, mert magára 

kellett vennie az ezáltal kitermelt erőket azok részéről, akik 

igencsak alámerültek az istentelen állapotba. „Boldogok vagytok, 

ha üldöznek az Én nevemért és mindenféle rosszat mondanak 
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rátok, mert helyetek lesz a mennyben.” Ha valakit üldöznek az 

isteni igazsága miatt, azt azért teszik, mert a magasabbat az 

alacsonyabb nem tudja asszimilálni és ezért inkább üldözi. 

Örüljetek, ha a N. Sz. igazsága miatt üldöztetést szenvedtek! 

Ha Istenbe vetett hittel viseli az ember az ő sorsát és követi a 

vezetést, akkor megtisztul a lelki világa és haladhat előre a 

fejlődés útján az Isten Országába vezető úton, vagyis: „Aki 

utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye fel az 

ő keresztjét és úgy kövessen engem.” 

A szenvedésekkel teljes sors elfogadásához, mint lelki 

munkához, - mert ugyanis a fájdalom nem csak hogy tisztít, 

hanem komoly lelki munkát is végez az emberben -, küldte el az 

Úr a Szentlelket, mint erőforrást, vigasztalót és útirány adót, mert 

ebben az eszmei harcokkal teli világban, ahol immár az ősi, 

vagyis a Krisztus előtti idők eszméi is életre kelnek és nagyobb 

tiszteletnek örvendenek, mint maga az üdvözítő eszme, bizony 

sokszor nehéz eligazodni, ugyanis olyan boldogságokról 

beszélnek, sőt mi több ezt a testi élvezeteken keresztül ígérik, 

hogy bizony megszédítheti még azokat is, akik hivatva érzik 

magukat az üdvösségre. A szenvedő és szenvedések állapotából 

kifelé kívánkozó ember biztos útmutatást kaphat a Szentlélek 

által a megtisztulás útján, amely útnak a végén ott áll az Úr kitárt 

karokkal és várja a megtisztult szellemet, hogy bevezesse a nagy 

lakomára, (szellemi ünnepély) amelyet azok számára rendeznek, 

akik kiemelkedtek a földi szférákból. 

A Szentlélek az Úrral való találkozásra, vagyis a nagy 

számadásnak a napjára tisztítja meg és készíti fel az embert, ha az 

ember elfogadja ezt az isteni ajándékot, mint segítséget de ha 

visszautasítja, akkor gyakorlatilag a saját vezettetését és az 

üdvösségét utasítja vissza. 

Ezért tehát testvéreim, jól gondoljátok meg, hogy mit szűrtök 

ki a lelki hálótokkal és mit engedtek be, mert sokszor az oktalan 
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és tapasztalatlan ember, aki azt hiszi magáról, hogy mindent tud 

és mindent helyesen lát, viszont „a szúnyogot kiszűri és a tevét 

átengedi”, amitől egy rövid időre talán meg is nyugszik a lelke és 

csak akkor kezdenek a dolgok bizonyos maró hatásokat kiváltani 

a lélekben, amikor lassan az események és a történések vihara 

olyan irányba kezdi az embert sodorni, amelyre nem is számított, 

mert megszűnőben van a védelme. Ekkor kezd derengeni majd 

az, hogy talán mégis csak hibát követett el az emberi lélek azzal, 

hogy hitetlenségében és a bűnös hajlamaihoz való 

ragaszkodásból kifolyólag hiba volt beleavatkozni az isteni 

vezetésbe. Ilyenkor aztán lassan hiányát fogja érezni a 

megtagadott vezetésnek és kezd kialakulni a bűntudat, amely 

mintegy kipréseli az emberből a bűnbánatot és az Isten 

hatalmassága előtt a bűnbocsánatért való esdeklést, hogy Isten 

újból küldené el azt a Valakit, akit ő megtagadott. Bűnbánatában, 

az önvádaktól marcangolva teszi azt az ígéretet is, miszerint, 

igyekszik a lélek bármi érje is őt, megmaradni az Isten által 

kijelölt úton, mert egyébként nem fog felemelkedni arra a szintre, 

ahol az Úr várja őt, csak állítsa helyre azt az állapotot, amelyből 

ő kiesett és visszaesett. 

Ezért testvéreim, arra kérünk benneteket, hogy ne tagadjátok 

meg a Szentlelket, mert magatokat ítélitek kárhozatra vele, nem 

azokat, akiken keresztül szól a Szentlélek. Ez helyett komoly 

önvizsgálatot tartva hálatelt szívvel fogadjátok azt, amikor az Úr 

rátok árasztani igyekszik az ő Lelkét a számotokra kiküldött szent 

szellemek személyében, minek következtében a 

lényegtörvényetek útjára helyez rá az Isten, hogy átvezessen 

benneteket a halál birodalmából az Örök Élet szféráiba, mert csak 

is azon az úton juthattok el az üdvösségre, amelyen gyakorlatilag 

megtörtént a lebukásotok. 

Ha az ember gőgjében visszautasítja ezt a szellemi törekvést, 

visszaesik a kezdetére a fejlődésének és elölről kell kezdenie a 

fejlődést, de már sokkal nehezebben, mert dupla terheket kell 
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cipelnie a lelkén. A régi és az új bukása eredményeit. Az előző 

ugyanis valamennyire megbocsátatott, mert az Úr ellen szólt, míg 

a második a Szentlélek ellen, aminek az a következménye, hogy 

újbóli nekirugaszkodással el kell indulnia a vezeklés útján, a 

vezetésnek engedve, azon az úton, amelyen egyszer már elindult, 

de hitetlenségből visszaesett a hegy aljára. Ameddig ez a zuhanás 

megtörtént, addig az úton nagyobbra növekedtek az akadályok, 

mert teret adott nekik az erkölcsi gyávaság és a hitetlenség. Így a 

következő nekifutás már sokkal több erőt követel. Ezért gondolja 

meg mindenki azt, hogy ha kiküld az Isten, bárkiért is Szentlelket, 

ne tagadja meg az érette lenyújtott kezet, mert visszaesik a 

meredek hegy aljára és újból kezdheti a görgetést, ha kellő 

bűnbánatot tartva újabb lehetőséget kap az Istentől. A Szentlélek 

munkája ugyanis nem egyik napról a másikra történik, hanem 

évszázadokon, azaz életeken keresztül intenzíven dolgozik a 

védencén, a védenceiért, hogy egyszer annyira megtisztuljon, 

hogy megérezze a vezetés hangját a lelkében. De sokszor van rá 

eset, hogy az ember képtelen átszenvedni még azt a keveset is, 

amelyet a gondviselését irányító angyalok tisztulás és okulás 

céljából visszahelyeznek az emberre. Ilyen esetben, amikor Isten 

azt úgy látja jónak, akkor egy-egy szellemet leküld a Szentlélek 

seregből azért, hogy szeretetből „életét áldozza” egy-egy, vagy 

esetleg több családért, népcsoportért stb. hogy elősegítse a 

fejlődésüket és felgyorsítsa egy magasabb szférába való 

felemelkedésüket, mert az idő közel van és az elvégzendő munka 

viszont sok, mert a hajlamok erősek. Ilyen esetben olyan 

szellemet küld le áldozati léleknek, akinek a saját 

megtisztulásához elegendő legfeljebb 0-2 év testetöltés és így 

kettős célt szolgál az áldozata: az egyik az, hogy a lelkén levő kis 

foltot szenvedésével és halálával letisztítsa, valamint azoknak a 

kitermelt negatív erőit szenvedésével megtisztítsa, akihez a 

küldetést kapta, valamint a halálával okozott fájdalmakkal 

szüleinek és a rokonoknak, barátoknak figyelmét Isten és a 

túlvilág felé irányíthassa. Olyan eset is van, amikor már az 
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áldozaton nincs semmi folt, hanem csupán szeretetből vállal 

áldozatot másokért. Miután ez az áldozati lélek egy nagy 

mennyiségű negatív erőktől megtisztította az Isten által kijelölt 

személyek lelkét és szellemi környezetét, az Úr által alkalmazott 

törvény szerint a saját tiszta erőivel tölti be a negatív erők helyét. 

Ez a Szentlélek kiáradásának törvénye, csak „kicsiben”. Ez a 

szellem, miután meghozta az áldozatot, a szereteterővel 

feltöltötte az űrt, mintegy „megvásárolta magának”, vagyis az 

Úrnak és Általa a magasabb igazságoknak, mert helyettük 

szenvedte el a kitermelt bűnöket és így feljebb vezetheti, ill. 

emelheti őket egy magasabb szférába. Ez gyermekem a megváltás 

misztériuma, hisz az Úr is így cselekedett, csak nagyban. Magára 

vette az emberek bűneinek következményeit, mert ők nem voltak 

képesek elszenvedni azokat és mint szereteterők formájában 

visszasugározta feléjük, több ezer évet emelve egyszerre ezzel a 

Föld fejlődésén. A szenvedése által megtisztított „teret” betöltötte 

a Szentlelkével. 

Egyébként minden egyes halál okozta fájdalom, az Isten 

országába való eljutást segíti elő, de mindebből a 

legfájdalmasabb, amikor a szülő temeti gyermekét. Ez történt 

valamikor ebben a családban is, ahonnan jelentkezünk. És amikor 

az ember egy ilyen magas szellem munkájának eredményeit 

utasítja vissza, azáltal, hogy nem fogadja el az elhunyt missziós 

szellem munkáját, bizonyára, nem csak egy haláltusa 

eredményeit, hanem a Szentléleknek hosszú és áldozatos 

munkája eredményeit taszítja el magától. 

Ezért testvéreim, ismételten csak azt mondom, hogy jól 

gondoljátok meg, hogy mit cselekesztek, mielőtt elhamarkodott 

döntést hoznátok bármiben is. Tudjuk mi azt, hogy nagyon nehéz 

egyből felismerni a Szentlélek munkáját, mert az ellentét eleve 

arra törekszik, hogy akadályokat gördítsen az ember haladása elé, 

de sajnos az erőt ehhez a tevékenységéhez az ellentétes törekvésű 

erők belőletek, vagyis azokból az erőkből nyerik, amelyeket 
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akkor termeltetek ki, amikor hallgattatok a kísértésekre és 

elbuktatok. Sajnos sokszor még a szellemtan is hiába adatott arra 

nézve, hogy az ember felismerje magában a bűnös hajlamokat, 

mert erényeknek hiszi őket, hanem szükség van a 

megtapasztalásra, ahhoz, hogy az ember tisztábban lásson 

önmaga felől. 

Adja Isten, hogy minél nagyobb hitre tehessetek szert, (a hit 

ugyanis Szentlélek adomány, mert Ő munkálja ki bennetek 

hosszú időn keresztül) hogy minél kevesebb megtapasztalásra 

legyen szükségetek. A hit szárnyai magasra emelik az embert, 

míg a megtapasztalás útja hosszú és meredek, sokkal több 

szenvedéssel jár. 

Az Úr Szentlelke legyen veletek! 

Egy szellemtestvéretek, abból a szellemi egységből, melybe ti 

is beletartoztok. 

Ámen. 

 

38. A SZENTLÉLEK RÖVID SZÓZATA HOZZÁNK, 

BŰNÖS GYERMEKEIHEZ  

 

Drága kedves gyermekeim az Úr Jézus Krisztusban! 

Isten szeretete tölti be és élteti a világmindenséget és mi erre 

válaszul, mint a földi légköröktől messze megtisztult szellemek, 

az Ő gyermekei viszont szeretjük Őt. Istent ugyanis csak viszont 

lehet szeretni, mert Ő előbb szeretett minket, mert szeretetből 

teremtett meg minden szellemet. Isten mindenkit egyformán 

szeret és ez nagy vigaszt nyújthat minden bukott és a bukásban 

megfáradt számára, mert ugyanis Isten nem személyválogató. 

Mindenkire egyformán sugározza ki szeretetét. Az Úr Jézusra is 

pontosan úgy sugározza az ő tiszta szeretetét, mint mireánk és 



210 

semmivel sem kevésbé tirátok is, csak ki milyen tiszta és ki 

milyen mértékben tudja ezt befogadni és felhasználni, abban van 

a különbség. Ki mennyire tiszta, vagyis ki mennyire van közel 

Hozzá, annyira érzi ezt a szeretetvonzást, amely szintén 

mindenkire hatást gyakorol a maga szintjén. Az egész 

világegyetemet vonzza maga felé, vagyis hazafelé az Isten, de ezt 

a vonzást megérezni és erre szeretettel, valamint 

engedelmességgel válaszolni, ez lenne a lényeg. 

Ezért mondja az Úr, hogy akik Istent szeretik, azoknak minden 

javukra van. Végül is nem abban van a lényeg, hogy csak azoknak 

válnának javukra a dolgok, akik Őt szeretik, hanem mindenkinek, 

mert Isten mindenkit egyformán szeret, és mindenkinek 

egyformán jót akar, mindenkinek meg is adja a szintjéhez 

megfelelő fejlődési lehetőségeket és eszközöket, hanem az a 

fontos, hogy ki tudja ezt Isten szeretetébe vetett hittel elfogadni 

és Neki engedelmeskedve élni. Aki bele tud kapaszkodni abba, 

hogy őt Isten szereti és teljes lelkével hisz is ebben, az tudja és 

érzi azt, hogy minden a javára válik amit Isten ad, vagyis mindent 

a javára fordít, az előre tud haladni, de aki visszautasítja a 

kegyelmi lehetőségeket a fejlődésre, az viszont süllyed. Isten 

ugyanis nem kívánja a bűnös halálát, hanem azt, hogy minden 

bukott szellem megforduljon az ő bukottságából és beismerve 

bukottságát, bűnbánatot tartva lélekben közeledjen a szeretet 

ősforrása, vagyis, Isten felé. Isten ugyanis ki akarja emelni az 

embert a bűnnek és a szenvedések eme világából és haza akarja 

vezetni a boldogság honába. Mindent ezzel a megfontolással és 

céllal tesz amit tesz veletek, csak az ember ezt sok esetben nem 

hiszi el, hanem tiltakozik és átkozódik ha valami olyan történik 

vele, ami nincs az ínyére az alsóbbrendű énjének. Pedig sokkal 

kevesebb csalódás érné az embert, ha átadná magát az isteni 

vezetésnek, sokkal gördülékenyebben haladna előre a 

tisztulásban, könnyebben vetkőzné le a bűnöket és telne meg a 

lelke boldogsággal azaz isteni jelenléttel, minek következtében a 
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szenvedései is könnyebben és gyorsabban megszűnnének. A bűn 

ugyanis kiűzi a lélekből az Isten jelenlétét. 

Az ember boldogságának a foka ugyanis nem attól függ, hogy 

mennyire üríti ki a szenvedélyek poharát, hanem attól, hogy 

mennyi van a lelkében az Istenből, az ős szeretetből, mert minden 

öröm forrása az isteni ősszeretet mennyiségében rejlik. Ennek a 

fokmérője viszont az, hogy ki mennyire szereti az Istent. (Szeresd 

Istent teljes szívedből...) Nincs nagyobb öröm és boldogság, mint 

Istent szeretni, Istenbe, a szeretet ősforrásába bekapcsolódni és 

benne és általa élni, Vele eggyé válni. Az Úr ezt maximális 

mértékben bemutatta: „Én és az Atya egy vagyunk.” Tehát az Úr 

annyira benne élt az Atyában és az Atya őbenne, hogy lényegileg 

teljesen eggyé vált Vele. 

Ez megmutatkozott a cselekedeteinek erejében is. Habár, hogy 

elkerülje a félreértéseket, és eloszlassa a tévhitet, hogy Ő az Isten, 

azt is mondta: „Az Atya nagyobb nálam.” Az Atyával való 

egységben, és a Neki történő engedelmességben hatalmas 

vonzerő van! „Ha majd felemeltetem (a kereszten) mindeneket 

magamhoz vonzok.” Tehát ha megfeleltek az Isten akaratának, 

szavak nélkül is terjesztitek a szellemtani igazságokat. 

Az a fő célja az életnek, hogy az ember annyira megtisztuljon, 

hogy az Atyával minél nagyobb egységben legyen és az Atya 

minél nagyobb mértékben benne legyen az emberben. Isten 

minden eszközt erre használ fel a ti földi és szellemvilágbeli 

életetekben. Ezzel azt éritek el, hogy a szenvedéseket okozó 

istennélküliség csökken a lelketekben és növekszik az Ő lénye és 

lényegisége a lelki világotokban, amiről az előző 

nyilatkozatunkban bőven kifejtettük a látásmódunkat. 

Mi ugyanis az Urat próbáljuk követni, aki oly annyira szerette 

az Atyát, hogy szeretetből engedelmes volt Istennek és az Ő 

akaratának egészen a kereszthalálig, pedig ezt a fajta kivégzési 

módot a legelvetemültebb bűnözőknél alkalmazták a rómaiak. Őt 
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követve mi is mindig az Atya akaratát fürkésszük, hogy 

megcselekedjük azt. Így Neki engedelmeskedve adjuk le a 

közléseket is és nem az emberi igényekre és véleményekre 

támaszkodunk. Amit Isten kér tőlünk, mi azt Iránta való 

szeretetből megtesszük, mert nagyon szeretjük az Istent, készek 

vagyunk, ha kell, Ő érte akár az életünket is áldozni 

(természetesen amikor testbe küld bennünket), ha Ő azt akarja. 

De inkább meghalnánk, mint hogy bárminemű engedetlenséget 

kövessünk el Vele szemben és, hogy bármivel is megbántsuk Őt, 

mert akkor az olyan a mi szellemünknek mintha fekete lyuk 

keletkezne a Napban. Tehát mi lennénk szegényebbek mert 

valamekkora része a lényünknek elhalna, ha kizárnánk a 

lényünkből az Istent azáltal, hogy megbántjuk Őt. Az Ő végtelen 

hatalmasságán nem esne csorba ha mi megbántanánk, hanem 

rajtunk, a mi szellemünk lenne jóval szegényebb amit nem 

szeretnénk soha, mert Nélküle az élet, olyan mint a halál állapota: 

merev, hideg és élettelen. Mennyire szegények az emberek mert 

mindig valamivel megbántják és szidalmazzák Istent, amely 

érzések ugyan nem kerülnek fel Hozzá, mert szeretetből 

visszafogják az erre hivatott szellemek, de az emberek ha kizárják 

a szellemükből az Ős-szellemet, mint az abszolút szeretetet, a 

szellemükben, illetve a lelkükben okoz nagy károsodást. De nem 

számításból, hanem szeretetből engedelmeskedünk Neki, csak 

elmondtuk az engedetlenség eredményeit. 

Ő minden egyes Neki történő engedelmesség után 

megjutalmaz bennünket önmagával, amitől nagyobb ajándékot el 

nem tudunk képzelni, mert Belőle mindig többet bírni, ez a 

legnagyobb öröm és mindent felülmúló ajándék. Ez mint 

fejlődési lehetőség végtelen, ugyanis, szabad akaratból történik és 

amikor már egyszer megérzi a szellem az Istennek való 

engedelmesség hatását, akkor mindinkább arra törekszik, hogy 

mindenben és mindenkor engedelmes gyermeke legyen az 

Istennek. De amikor már akkora az Isten iránti szeretet, hogy 
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egyáltalán nem esik nehezére a szellemnek Isten akaratát 

betölteni, akkor a szeretet mint egy kényszerít bennünket arra, 

hogy kövessük akaratát. Mindezt csak akkor lehet megtenni, ha 

van hozzá a szellemnek kellő szeretetenergiája. 

Azt az érzést, amelyet mi érzünk Isten iránt, nem lehet 

szavakba önteni, mert ugyanis aki a Földön mint átlagember él és 

tevékenykedik, nem tudja úgy szeretni az Istent mint egy a 

bűneitől megtisztult szellem és ezért nem is volt lehetőség 

megalkotni erre a megfelelő kifejezést. Ugyanis akkor van egy 

szónak jelentése, ha van rá megfelelő fogalom. Istent kell a 

legjobban szeretni, habár nem látjuk Őt, de érezzük azt, ahogyan 

áthatja az egész lényünket. Ahhoz lehetne hasonlítani ezt az 

érzést, mint amikor valaki önfeledten szerelmes és kész a 

szerelméért az életét is áldozni. Persze ez csak egy durva 

hasonlat, amitől sokkal, de sokkal magasabb az Isten iránti 

szeretet. Amit egy szellem legtökéletesebb szerelmi érzés 

gyanánt érezhet, az a duál felé sugárzik, de Isten felé, mint az 

ősszeretet Felé való szeretetnek ettől is sokkal tökélesebbnek kell 

lenni. De a duál érzés is nagyon sokak számára tabu téma, ha meg 

viszont kezd némi érzés derengeni, az is csak a bölcsőkorát éli 

még, mert nagyon sok tisztuláson kell keresztül mennie ahhoz, 

hogy mentes legyen az önzés diktálta érzékiségtől stb. 

Sajnos azonban, hogy sokszor hiába minden olyan médiumi, 

vagy testben levő törekvésünk az emberek felé, amellyel 

bemutatnánk az Isten iránt érzett szeretet boldogságát és örömét 

és az ebből fakadó engedelmességnek fontosságát, - mert az 

embereknek nincs fülük a hallásra és szemük a látásra és így - 

elsétálnak a szeretetre való felhívások és a jó példák mellett is és 

nem asszimilálják kellőképpen a lelkükben az Isten Országa felé 

vezető utat, pedig azt mondja az Úr: „Én vagyok az Út...” 

Az Úr is az eddig általunk bemutatott utat mutatta be a 

tanításaival és az életével csak a legmagasabb fokon, vagyis az 

isteni szeretetnek, az abból fakadó engedelmességnek az útját, 
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mint az egyedüli eljutási lehetőséget az Atyához. Bizony, hogy 

mindezt tiérettetek tette szeretetből. 

Sajnos az emberek a kellő önismeret, engedelmesség és az 

Isten és egymás iránti szeretet hiányában másokkal akarják 

kiviteleztetni azt, amire ők még képtelenek, pedig az amit nem 

tudnak betölteni, tőlük várja el a saját lényegtörvényük. Érzik a 

lelkükben az űrt, csak még nem jöttek rá arra, hogy a saját lelki 

hiányosságukat sugározzák ki másokra és ezért vannak elvárásaik 

másokkal szemben. Hasonló ez mint az ítélkezés, vagyis ez egy 

része az ítélkezésnek, mert az elvárásokat az ítélkezés előzi meg 

és utána jön a betöltetlen elvárás. De vajon mikor is ítélkezik az 

ember? Ha többnek hiszi magát másoknál. De mivel hiányosságai 

vannak és azért támaszt másokkal szemben elvárásokat, azért 

szinte biztos az, hogy amit megítélt másokban, azt ő maga sem 

fogja tudni betölteni és elbukik. Ugyanis ha valaki ítélkezik, 

ítéletet von maga köré, minek következtében azt az egyént, aki 

ítélkezett bele helyezi a saját lényegtörvénye ugyanabba az 

élethelyzetbe, amelyben a másik ember felett pálcát tört. Tehát 

„ne ítélj, hogy ne ítéltess”. Ilyen esetben az ítélkező ember 

másokkal gyakoroltat önkritikát, mert még nincs tisztában a saját 

hiányosságaival és így nem néz bele a lélek tükrébe, pedig aki 

egyszer oda kellő lelki nyitottsággal bele tud tekinteni a 

Szentlélek világosságánál, annak rá kell döbbennie arra, hogy 

még olyan sok munkája van, hogy be sem tudja fejezni akkorra 

amikorra az Úr eljön. (Ezért áll majd az Úr a Mennyek kapujában, 

hogy a kellően megbánt bűnökre feloldozást gyakoroljon 

azokkal, akik a III. légköri gyűrű 7. szférájáig eljutottakat, hogy 

felemelje a IV. légköri gyűrűbe.) Az ilyen lelkek inkább 

megostorozzák azt, aki netán a szellemvilágból segíteni szeretne, 

minthogy kérnék Isten Szentlelkének világosságát, a saját lelki 

állapotukra. Ugyanis ki az, aki az Istent és a szellemvilágot 

vádolja a fentről jövő kritikáért? Éppen az, akinek komoly 

hiányosságai vannak és ebből kifolyólag nem mer beletekinteni a 
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saját lelki világába, hanem inkább szembefordul azzal, aki őt az 

üdvösség útján előre szeretné vezetni, mit sem sejtve arról, hogy 

mekkora lehetőségektől esik el azáltal, ha így cselekszik. De az 

ilyen ember számára is eljön a fájdalmas felébredés, csak nem 

mindegy, hogy mikor. Ugyanis azt mondja az Úr: „Jaj azokban 

az időkben a terhes és szoptatós anyáknak... Vigyázzatok, hogy a 

menekülésetek ne télen legyen, se szombaton!” Jaj azoknak, akik 

még az utolsó időkben magukban hordják és növesztik a bűnös 

hajlamokat, vagyis, hogy a megtérésük ne az életük utolsó 

szakaszában történjen és ne a korszak végén, mert akkor már nem 

fognak bejutni az Isten Országába, mert nem lesz már idejük 

kigyógyulni a kárhozatra vivő hajlamokból. Pedig mindenki 

hivatalos az Isten Országába, csak nem mindegy az, hogy mikor 

indul el oda az ember és hogy elfogadja-e a szellemi segítséget, 

mert anélkül nem lehet Oda eljutni. A szellemi segítség viszont 

mindenkoron a szeretet gyakorlását, a befelé fordulást és a 

tisztulási folyamatokra való rálépést célozza meg, amely egyenes 

hadüzenet a gőgnek, az emberi önérzetnek stb. Így sok esetben 

„nem kell” az isteni segítség. Pedig az utolsó időkben fel vannak 

gyorsítva a fejlődési folyamatok, intenzívebb a Szentlélek 

korszakában az isteni segítség, éppen azért, mert rövid az idő 

annak levetkőzésére, amely hajlamokat majd 2000 év alatt 

képtelenek voltatok levetkőzni. Így a III. kijelentésben mindaz a 

lehetőség megadatik a számotokra, amelyet az elmúlt 

korszakban, a hitnek a korszakában nem tudtatok magatokhoz 

vonzani arra nézve, hogy meg legyetek hívva és ki legyetek 

választva az üdvösségre. A szellemek tana hozzásegít benneteket 

mindannak a felismeréséhez, amit mindeddig nem ismertetek fel 

magatokban. 

Az utolsó időkben a Szentlélek tűz gyanánt jön el, hogy 

megvilágítson, irtson, gyomláljon és palántáljon az emberi lélek 

talajában, ha az elfogadja és engedelmesen követi az isteni 

segítséget. 



216 

Ezért hangsúlyozzuk szüntelen, hogy adjátok át magatokat 

Istennek, az Ő, bennetek végzendő munkájának, amelyet a 

Szentlelke által végez, ugyanis nagyon sok a benső lelki munka, 

amelyet még el kell végeznetek önmagatokban a Szentlélek 

indíttatására és ama tudásnak megfelelően, amelyet Ő ültet a 

lelketekbe. Ha nem így lenne, akkor már régen elhagytátok volna 

a földi szférákat! 

Ehhez a lelki munkához szükséges tanulás viszont örök, ami 

azt jelenti, hogy minden ember örökös tanuló kell hogy legyen az 

Isten iskolájában, de amit már megtanult a lélek és nem 

elsősorban az értelem, azt továbbadni mindenki kötelessége. 

Tehát mindenki tanuló, ezért mondja az Úr: „Ne nevezzétek 

magatokat tanítóknak, mert egy a ti tanítótok, a Krisztus” 

valamint: „Elküldöm számotokra a Szentlelket, aki elvezet 

benneteket a tiszta igazságra”. Az Úrnak ezen kijelentése szintén 

arra utal, hogy az ember mindig is tanuló marad amíg él, de még 

a szellemvilágban is, - mert a mindentudás állapota még nagyon 

messze van, egy örökkévalóság sem elegendő ahhoz, hogy a 

szellem tiszta tudásra tegyen szert, hanem csak annyi adatik meg 

neki, amennyi az üdvösség eléréséhez szükséges -, (A fejlettségi 

szint növekedésével tágul a szellem látóköre) de tanító is egyben, 

mert a megismert igazságokat, szeretettel, jó példával és a 

lényéből történő kisugárzásával az igazságoknak tovább tudja 

adni. A konkrét tanítása a szellemtani igazságoknak az utolsó 

helyen kell, hogy legyen a ti életetekben, mert egy a ti tanítótok, 

a Krisztus. „Egy a ti tanítótok”, ez azt jelenti, hogy 

mindnyájatokat egy-ugyanazon tanításban részesít az Úr az ő 

Szentlelke által, csak kinek mennyire nyitott a lelke az isteni 

igazságok befogadására, annyit tud asszimilálni belőle a maga 

szintjén, vagyis ki mennyire engedi magát a szent érzésű és 

törekvésű szellemek által vezetni, - mert nagyon fontos, főként az 

utolsó időkben, (de mindig is) az egyéni vezetés és az annak 

történő engedelmesség, - annyit tud hasznosítani a lelki várának 
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az építésében. Aki ezt nem fogadja el, az visszaesik az 

„átlagvallásosságba” még a spiritizmus berkein belül is, mert a 

Szentlélek az egyént akarja üdvözíteni, az egyéni, a bukott 

szellemet és ennek érdekében mindenkihez egyénileg vagy 

médiumok által szól, akár a hajlamokra világít rá, akár fedd, vagy 

a követendő erényeket mutatja meg, amelyeket a lélekbe be kell 

építeni. De az már nem a Szentlélek munkája, amikor valakinek 

a hiányosságait mással osztja meg az ember, hanem kemény 

ítélkezés, - amelynek a lelki gyökeréről a fentiekben már 

szólottam volt - amely visszahat és az ítélkezés által előállt 

helyzetben bukni fog az ítélkező, főként ha nem ismerte fel az 

ítélkezés jogtalanságát és súlyát, mert még mi sem ítélkezhetünk, 

akik arra vagyunk rendelve, hogy benneteket elvezessünk az 

üdvösségre, nem egy halandó ember. 

Amikor az ember másokkal is megosztja az ítélettel 

megfertőzött látásmódját és ezáltal másokat is ítélkezésbe visz, 

akkor azoknak a másoknak a bukásáért nagy részben az ítélkező 

a felelős. Az ítélet az mindenkoron az Isten és az egyén dolga, az 

igazság törvényében munkálkodó tiszta és hatalmas szellemek 

által. Ahhoz, hogy bárkinek is „joga legyen” az ítélkezésre, 

mindenekelőtt teljesen megtisztult, a tökéletesség fokára eljutott 

szellemnek kell lennie és abban „feladatkörben kell munkát 

vállalnia” Isten szőlőskertjében az isteni megbízás által, 

amelyben a törvényt kell kiszolgáltatnia, minden ítélkezés nélkül. 

Ismételten mindezt azért mondjuk el, mert az ember fejlődésének 

nagy gátló tényezője az ítélkezés: „Ne ítélkezz, hogy nem 

ítéltess”. Abban az esetben ha az ember megosztja a negatív 

véleményét másokkal, nem csak saját magának teremti meg 

azokat a helyzeteket, amelyeket másokban megítélt, hanem 

mindazokban, akiket rávitt az ítélkezésre. Mi is csak az isteni 

akaratnak engedve, a fentebb említett szeretettel, ítélkezés nélkül 

a szívünkben, rávilágítunk a követendő útra, esetleg azokra az 

akadályokra, amelyek az ember előtt állnak, ha meg már 
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megtörtént a bukás, akkor a bukásra, annak szerteágazó 

gyökerére és a bukás következményeire, kell rámutatnunk de 

semmiképpen sem ítélkezünk, hanem felkarolunk ezáltal, mint a 

Szentlélek-sereg munkatársai. Ebben különbözik a hozzáállásunk 

az ítélkező emberétől. Nekünk Isten ad minderre jogot, mert már 

akkora a szeretetünk, hogy nincs a szívünkben az ítélkezésnek 

még a csírája sem, mert mindent, de mindent a szeretet 

szemüvegén keresztül nézünk és látunk, a Szentlélek ereje által. 

A Szentlélek nem más, mint Isten szeretete, értetek lenyújtott 

keze, Akin keresztül vezet benneteket az üdvösség útján előre, 

pontosabban Isten szeretetének és teremtő erejének a kisugárzása 

és ennek a kisugárzásnak munkásai a Szent Szellemek, akiket 

Isten egyetlen céllal küldött ki: az emberiség átformálására, a 

krisztusi modellre, hogy akkorra amikor a nagy számadás napja 

eljön, mindenki készen álljon átlépni a halál küszöbét és az Élet 

kapuját, amely az Életre vezet el benneteket, ha 

engedelmeskedtek ennek a vezetésnek, amely által ki kell 

irtanotok a lelketekből, vagyis az alsóbbrendű énetekből a 

sötétség szörnyeit, amelyek mindegyiktek lelkében ott 

élősködnek és rabolnak, de ehhez a lelki munkához előbb fel kell 

ismernetek azokat. Elsősorban ebben a lelki munkában és nem 

holmi világi dolgokban vezet benneteket előre a Szentlélek. 

A lelki élet terén olyanok vagytok, mint a járni tanuló 

kisgyermek, akit az édesanyja néhány lépésnyi távolságról kitárt 

karokkal vár, hogy az eredményesen megtett lépésekért átölelje 

gyermekét. Így van ez a ti esetetekben is gyermekem, hogy Isten 

az ő Szentlelke által kitárt karokkal vár titeket a bizonytalanul 

megtett első lépések után, hogy elnyerjétek jutalmatokat, a 

tovahaladás lehetőségét de ahhoz, hogy célba érhessetek, ha 

bizonytalanul is, de meg kell tennetek azokat a lépéseket, 

amelyeket Isten vár tőletek. Hiába akar a lélek haladni előre, ha 

nem azon az úton jár, amelyen Isten meghívta az üdvösségre, 

akkor hiába minden törekvése, mert csak emberi nagyot akarásból 
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fakad a dolog és ezen az úton nem vár kitárt karokkal az Isten és 

nem biztosítja a továbbfejlődést. 

A Szentlélek legnagyobb mértékben az összejöveteleken tud 

megnyilvánulni, úgy az egyén, mint egy közösség számára, mert: 

„Ha ketten vagy hárman az Én nevemben...” A közösségen belül 

a médiumi közléseken történik meg legnagyobb mértékben a 

Szentlélek erejének és megvilágosító kegyelmének a szétáradása, 

mert az összejövetel az olyan, mint egy fejlődésben elmaradt 

országban egy fejlettebb ország konzulátusa, vagyis, egy 

magasabb világ helyszínévé válik a Krisztus nevében létrejött 

közösség. A médiumi közlések alkalmával az Ég a Földre száll és 

széthinti fluidjait közöttetek, minek hatására az összejövetel ideje 

alatt átszellemülhettek, vagyis szellemekké válhattok, hogy 

megízlelhessétek egy magasabb és ezáltal tisztább világ 

atmoszféráját a Szentlélek hatására. Ezért javasoljuk a Krisztus 

nevében tartandó összejöveteleket és az abban történő médiumi 

munkát! Kicsit olyan egy médium nélküli közösség, mint a 

pásztor nélküli nyáj. De csak akkor tud eredményesen 

munkálkodni közöttetek és bennetek a Szentlélek, ha béke van 

közöttetek, ha nem rongáljátok az egységet haraggal, gyűlölettel, 

dühkitörésekkel, mert ezek a megnyilvánulások igen-igen 

visszafordítják a mások részéről felétek irányuló fluid-

nyúlványokat, minek következtében csökkennek az erőáramok 

egymás között és Isten felé is és akkor sokkal nehezebb a 

Szentlelket leközvetíteni és szétárasztani közöttetek. Tehát ne 

tegyétek a Szentlélek, a Névtelen Szellem útját járhatatlanná sem 

haraggal és kirohanásokkal, de semmilyen más fajta bűnökkel 

sem, hanem tegyétek járhatóvá, a szeretet ösvényévé minden 

meghívott számára, hogy Általa és a ti jó példátok által mások is 

felismerhessék a szellemtanban a III. kijelentést és ezáltal 

ráléphessenek az üdvösség útjára, hogy meghívottak és a 

meghívottakból kiválasztottakká lehessenek! 
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Az igazságokat, a szellemi, vagyis az isteni igazságokat kutató 

ember, általában a tőle messze fekvő igazságok után kutat és 

azokban gyönyörködik, míg a hozzá közel álló igazságokra nem 

figyel oda, nem is törődik velük - talán csak már akkor, amikor 

bizonyos visszahatásokat tapasztal a lelkében, vagy a testén - 

mert ezek a lélek mélyét igyekeznének feltárni előtte és így nem 

táplálkozhat a hiúsága, gőgje stb. Az az ember, aki azt hiszi, hogy 

megismerte messzeséget, és ezzel le is győzte azt és abban a 

tudatban él, hogy amit valamennyire is megismert, azt uralni is 

tudja, pedig szépen kifejti az Úr, hogy csak azért a valakiért lehet 

az Isten Országa, aki lélekben szegény marad. (Ezért nem engedi 

magát Isten kikutatni, mert akkor azt hiszik az emberek, hogy 

legyőzték Őt és ettől az érzéstől már bezáródik a lelkük Előtte és 

elkezdenek süllyedni.) Így van rá eset, hogy nem tetszenek azok 

a nyilatkozatok, amelyek az alsóbbrendű és rejtett világát 

igyekeznek feltárni és nem a magasabban fekvő igazságokat, 

pedig testvéreim, ha a hozzátok közel álló igazságokat nem 

tudjátok felismerni és a kárhozatra vivő hajlamokat kiküszöbölni, 

akkor a magasabb igazságokat nem fogjátok tudni befogadni és 

beledolgozni magatokat, mert nem lesz meg hozzá a fejlettségi 

szintetek! Ezért inkább keressétek a hozzátok közelálló és a 

hajlamaitokat megvilágító tanításokat, hogy azok követése által 

megtisztulhassatok és bejuthassatok az Isten Országának az 

igazságaiba, amelyeknek az alapjait a N. Sz. rakja le a ti 

lelketekben az ő kijelentései által. Igaz ez az út rögös és meredek, 

melyet a Szentlélek sereg vezetője kínál nektek, de az Életre visz 

el mindenkit, aki ez szerint él. 

„Szűk és keskeny sávú” az Ő igazsága, nem tűr meg és nem 

enged be semmilyen féligazságot, mert akkor az eszme veszít 

erejéből és alkalmatlanná válik az üdvözítésre. Nézzétek meg az 

egyházakat, már több mint 7000 ágra szakadtak és minden egyes 

szakadással veszítettek az erejükből. 
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Ezért arra kérünk titeket, hogy ne engedjétek meg azt, hogy a 

III. kijelentés mozaikokra hulljon szét, mert ahány alkotó elemre 

bomlik, annyira degradálódik az ereje azok számára, akik a 

széthullott szellemtan által akarnak üdvözülni. Akik meg tudnak 

maradni az eredeti úton és ha engedelmesek lesznek a vezetésnek 

és elfogadják azt egyedüli eszmekörnek, akkor üdvözülni fognak. 

Ha a N.SZ. igazságát követitek, elvezéreltettek az Isten 

Országába, mert az Ő igazsága előfutára az Új világ igazságának. 

Ezért arra kérünk benneteket, hogy tartsatok össze a 

szeretetben és „egy igazságot” kövessetek, amely belefér az Ő 

igazságkörébe, a pünkösdi kegyelmek által. 

A Pünkösd a belső kereszténység ünnepe, nem a külsőségeké. 

és nem a széthúzásé. A szellemtanban nincsenek formák, csak 

lényeg van, amely lényeg elsősorban a N. Sz. írásaiban és 

jelenlegi munkájában is megnyilvánul. Az Úrvacsora lenne talán 

formának nevezhető, de az nem formaság, hanem mindaddig 

lényeg marad, ameddig az Úr halálát kell hirdetnünk, de amikor 

az Úr eljön, utána megszűnik, mint a lelket tápláló „forma” és 

teljesen szellemi formát ölt magára, mint táplálkozási lehetőség. 

Az Ő nevében dolgozunk a világos korszak utolsó pillanatáig 

az elragadtatásig, vagyis ameddig a kegyelem teljes egészében 

vissza nem vonatik. Utána is dolgozunk, védelmezzük 

mindazokat, akiknek nem sikerült megütni azt a szintet és nem 

emeltettek fel, hanem itt maradtak a borzalmak világára, amitől 

mindenkit kíméljen meg az Isten. 

Hittel és bizalommal hívjátok segítségül a Szentlelket és ne 

engedjétek el a kezét, ha már egyszer megfogta a tiéteket, mert 

Általa vezet el benneteket az üdvösségre! Ha hitetlenségből 

elengedi valaki is a vezetés kezét, nemhogy csak visszaesik, de a 

szellemi környezete is alacsonyabb szintre változik. A Lélek 

helyét az alacsonyabb szellemek veszik át. Ha nem hisztek a 

Szentlélek munkájában, minden ellenőrzés hiába, mert a 
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hitetekkel van a baj és nem a közlésekkel. Ilyenkor hiába még a 

látása is a dolgoknak, mert nem a hit szemüvegén keresztül 

szemlélitek a dolgokat. Hadd mondjak erre egy példát: Amikor 

az Úr emelkedett fel a Mennybe, minden jelenlevő látta ezt az 

eseményt. Az Ő követői nagyon elszomorodtak a látottak miatt, 

mert nem tudták azt, hogy olyan közel van a búcsú ideje. Voltak 

azonban a tömegben olyanok is, akik szintén látták az 

eseményeket és mégis kételkedtek a látottakban, pedig olyan 

hangon szólt, mint a harsona hangja, amikor az apostoloknak és 

tanítványoknak kiszolgáltatta a küldetésüket. Ezt az örök ige 

hangján megnyilvánuló küldetést a kételkedők és a hitetlenek is 

hallották, de mindhiába. Hiába győződtek meg a saját szemükkel 

és fülükkel a dolgokról, mégis hitetlenül távoztak arról a helyről, 

ahonnan Jézus felemelkedett a Mennybe és ahonnan elküldte a 

Szentlelket. 

Azért kérjük a hitet, mert amekkora hitetek van a szellemi 

vezetésben, vagyis a Szentlélekben, annyira nyílik meg a lelketek 

előttünk és mi ennek függvényében tudunk benneteket segíteni az 

üdvösségre vezető úton, azaz oly mértékben tudjuk a Szentlélek 

erejével újjáteremteni a ti hibás természetetekkel megrontott 

erőiteket. 

Ámen. 

Isten Szentlelke legyen veletek!!! 
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39. AZ ÚR DUALITÁSA  

 

2021. 05. 30. 

Kedves Testvérem az Úr Jézus Krisztusban! 

Meleg szeretettel köszöntelek a szellemvilágból, abból a 

szférából ahova azok a „gyermekek” kerülnek, akiknek csak 

nagyon rövidke testetöltésre volt szükségük ahhoz, hogy egy kis 

foltot tisztítsanak le a lelkükről, hatalmas áldozatokat vállalva 

ezáltal másokért, vagy amikor már semmilyen folt sincs a 

lelkükön, csak csupán engedelmeskedve az isteni akaratnak 

vállalunk missziós munkát, mint élet-áldozatot, hogy előbbre 

segítsük védenceink életét, az Istenhez való közeledésben. 

Viszonylag ismerem Jézust a Mestert, Aki megmutatta számomra 

az üdvösség útját, ami abban nyilvánult meg a számomra, hogy 

személy szerint szólt hozzám: „Aki utánam akar jönni, naponként 

tagadja meg önmagát, vegye fel az ő keresztjét és kövessen 

engem”, ugyanis az utolsó előtti fizikai síkon való megjelenésem 

alkalmával, mint egy egyszerű asszony magamon viseltem az Ő 

sebeit, mely sebek által nagyon sokan nyertek gyógyulást („Mert 

az Ő sebei adnak nekünk gyógyulást.”) és csak Oltáriszentségen, 

vagyis csak az Úr testével tápláltam a lelkemben Irányába 

megnyilvánuló éhségemet és vérével oltottam lelki szomjamat, 

minden fizikai táplálék bevitele nélkül. Annyira vágyakoztam 

Utána és annyira Benne éltem (és élek ma is a szellemvilágban) 

hogy a fizikai éhségem teljesen megszűnt és csak a lelkiekre 

figyeltem. (Erről az állapotról szóltunk már az Úrvacsorát 

illetően, hogy a Krisztus mennybemenetele után, aki Vele 

kapcsolatba szeretne jönni fizikálisan, az megteheti ezt az Ő 

testének és vérének a magához vétele által, mert a Vele való 

személyes találkozásra és kapcsolatra adatott az átváltoztatott 

kenyér és bor. Aki ezt nem éli így meg, annak a Vele való 

személyes kapcsolata sem lett volna másmilyen, mint amikor 

magához veszi Őt az Úrvacsorában.) Tehát hit kérdése az egész!!! 
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Az utolsó előtti életemben a II. Isteni kijelentésben vállaltam 

munkát, míg az utolsóban (és a szellemvilágban is) a III. 

kijelentésben dolgozunk azon, hogy mindenki üdvözüljön, akinek 

a neve be van írva az Élet Könyvébe. 

Ezzel a céllal teljesítettem betegségemmel és halálommal 

küldetést ebben a családban és közösségbe, ahonnan jelentkezem. 

Már kisgyerek koruk óta dolgoztam és dolgozom védenceim és 

egyben apám, anyám, testvéreim és azon kis csoport lelki üdvén 

és nehéz hivatásuk betöltésén. Így apám és a többiek médiumitása 

is a mi szellemi munkánk eredménye Isten kegyelméből, mint 

„spontánul” kialakult ajándék. Így magam érzem célpontnak 

mindazok az ismeret hiányából kialakult félreértések és vádak 

miatt, amelyek a nyilatkozatokat és a nyilatkozatokban 

elhangzottakat folyamatosan érik. Viszonylag több támadásra 

már válaszoltunk, beleszőve a tanításokba a válaszokat, de 

minden egyes válasz bizonyos rétegnek újabb kérdéseket, esetleg 

félreértéseket szül. 

Így jelen esetben az Úr dualitásával kapcsolatosan kialakult 

félreértésekről szeretnék néhány szót neked ejteni, ha elfogadod: 

Az Úr Jézus, mint duális lény az abszolút tökéletességet elérte 

Messiás szellemként, Aki szinte istenné lett, mert: „Legyetek 

olyan tökéletesek mint a mennyei Atyátok” (Mt. 5. 48.), hisz csak 

így tudott tökéleteset teremteni (Paradicsomi szellemek és 

világaik) ha teljes egységben van Istennel és a duáljával. Sohasem 

távolodtak egymástól az elfogadó felével még egy „hajszálnyit” 

sem, hanem tökéletes összhangban dolgoznak a bukott világ 

visszatérésén az Istenhez, vagyis az abszolút tökéletesség 

állapotába való eljutásukon. De Mária méhében mégis csak az 

adó fél ölthetett testet, ami nem jelentett duálszakadást, hanem az 

adó fél misszióját, mert a bukott adó félnek Ádámnak a 

bukásának az eredményeit, a megrontott tiszta erőit kellett Neki 

helyreállítani ahhoz, hogy a Föld ismét kapcsolatba kerülhessen 

az Atyával, mert az Atya „nem áll szóba” a szétvált duálokkal, 
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mert nincs meg hozzá a kellő erejük, amely ezt a kapcsolatot 

lehetővé tenné. Ezért kellett a „férfi” Jézusnak testet öltenie. 

Ugyanis az Őket egybekötő fluidszalag nyújthatósága ezt 

lehetővé tette, mert nem égett el, mint a diszharmóniába 

keveredett szétvált duáloknál. Mária méhében nem tudott volna 

megfoganni, ha Jézus duáljával együtt ölt testet, mert akkora lett 

volna a messiási erő, hogy képtelenség lett volna a csatlakozás. 

Hasonlóképpen történt Máriánál is mint Jézusnál, azzal a 

különbséggel, hogy Neki Éva megrontott erőit kellett 

szenvedéseivel kiegyenlíteni, (ezért lett Mária társmegváltó) így 

csak a női félnek kellett testet öltenie, ugyanis ez is mint fájdalom 

az áldozat egy részét képezte. Fájdalmas volt látni Jézus női 

felének férfi fele szenvedéseit hisz együtt szenvedett vele a 

szellemvilágban, ugyanúgy fájdalmas volt Mária férfi felének 

látni női fele kínjait és ő is együtt szenvedett Máriával a 

szellemvilágban. Tehát hatalmas fájdalom volt a duálelválás, ami 

nem jelentett szakadást, hanem egy „rövid időre” történő 

„elválást” mind a két félnek úgy Jézus, mint Mária esetében. 

Olyan ez mint egy nagyon harmonikus családnál a 

szeretetsugarak, ill. a fluidnyúlványok teljesen ki vannak nyúlva 

egymás felé, de az egyik félnek küldetés céljából el kell utaznia, 

amitől még a kapcsolatuk nem romlik, a fluid-nyúlványok nem 

vékonyodnak és nem fordulnak vissza, hanem ugyan olyan 

intenzitásúak, sőt mi több erősödnek és vastagodnak. Így volt ez 

Jézus és Mária esetében is. 

Szeretettel egy szellemtestvéred. 
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40. PÜNKÖSD 

 

2021. 05. 31. 

Kedves testvéreim, barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Úr Szentlelke legyen veletek testvéreim, az a vigasztaló, 

Akit megígért és elküldött az Úr mindazoknak, akik lelkileg 

hozzá voltak kötve Krisztushoz és Belőle merítettek erőt 

mindazoknak a megpróbáltatásoknak az elviseléséhez, amelyeket 

az élet nyújtott a számukra. Az Úr ugyanis nagyon sok embert 

megvigasztalt, reményt öntött a bűnei következményeitől 

szenvedő követőibe, akik még lelkileg nem jutottak el arra a 

szintre, hogy bűnbánatra és ezáltal feloldozásra juthassanak. 

Nagyon sokan olyanok is, akik nem voltak konkrétan a követői 

az Úrnak, várták a „Názáretit” mert akármerre járt, mindenkit, aki 

bizalommal volt irányába, jótéteményekben és vigasztalásban 

részesített. Előre küldött tanítványokat az Úr, akik bejelentették 

már néhány nappal előre azt, hogy merre fog elhaladni és akkor 

az utak mentén összesereglettek mindazok, akik valamilyen 

formában gyógyulást, enyhületet vártak tőle és Ő sokakat 

meggyógyított, halottakat támasztott fel, az éhezőknek enni adott 

és vigaszt nyújtott a vigasztalan szegényeknek, özvegyeknek, 

árváknak stb. Akire csak rászegezte tekintetét, az a valaki már új 

erőben és vigasztalásban részesült. Az édesanyák gyermekeiket 

nyújtották feléje egy-egy áldás erejéig, amely messiási erő aztán 

végig kísérte a gyermekeket egész életük folyamán. Ezek a 

gyermekek nagy része amikor felnőtt, vagy még Jézus életében, 

vagy Pünkösd után csatlakozott az Úr közösségéhez. Jézus 

ugyanis nagyon szerette a kisgyermekeket, mert még nem voltak 

fertőzöttek az erőik és mert még nem rontotta el őket a világi élet, 

és még nagy esélyük volt a tovább haladásra. A paradicsomi 

embrió szellemek és világuk „jutottak eszébe” a 

kisgyermekekről, akiket ú.m. Ő teremtett, mert még ebben az 

állapotban volt bennük némi ártatlanság abból az embriós 
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állapotból. Egyébként is, akik kapcsolatba kerültek Vele, látta a 

szellemük történetét a megteremtés pillanatától kezdve addig a 

pillanatig, amikor a kapcsolat megtörtént. Mindig is nagy 

előszeretettel áldotta a kisgyermekeket: „Engedjétek hozzám 

jönni a kisgyermekeket és ne tiltsátok el őket tőlem, mert ilyeneké 

az Isten Országa. A felnőttek, ha betegek voltak és gyógyulásért 

esedeztek, akkor már az azt jelentette, hogy magára kellett venni 

ezen betegek állapotát, hogy meggyógyuljanak, ami már több erőt 

és szenvedést jelentett Neki, mint a gyermekek megáldása. Az 

utak széle sokszor megtelt betegekkel, amerre járt-kelt a 

„Próféta” és mindenki jótéteményben részesült, aki vele lelki, 

illetve fizikai kapcsolatba került a hit által. De egyébként is nagy 

sokaság követte Őt, akik között is voltak betegek, vígaszra 

szoruló szenvedők és amikor Ő hátra tekintett és végignézett 

rajtuk csillogó, égszínkék szemével és találkozott a saját 

tekintetük ezzel az Élettől csillogó és ragyogó tekintettel, máris 

megteltek reménységgel és vigasztalással. Ilyen esetben mennyei 

állapotba került a lelkük az Úr Jézusnak csak egy tekintetétől és 

olyan vonzást éreztek kiáradni belőle, minek hatására el tudtak 

hagyni házat, hazát, családot, csakhogy követhessék azt a Valakit, 

akit az Ég küldött követül az siralomvölgyből a Mennyei 

állapotokba meghívottak számára a századikért, hogy ha az Urat 

követik, akkor el is juthassanak oda.  

Egyszerűen leírhatatlan és megszámlálhatatlan azok száma, 

akik valamilyen formában, akár lelki és ezáltal testi gyógyulásban 

is részesültek a Vele való találkozás és kapcsolat révén. 

Képzeljétek el azt, hogy amikor nagycsütörtök éjszakáján 

futótűzként terjedt el a hír, hogy az Urat elfogták és keresztre 

fogják feszíteni, ez mekkora pánikot keltett az Őt követők 

lelkében? „Ki viseli lelki és testi gondjainkat, ki vigasztal és 

gyógyít bennünket, ki fog oly nagy szeretettel ránk tekinteni és 

kiből merítünk ezután erőt az élet terheinek az elviseléséhez, ha 

Ő nem lesz már többé közöttünk? Mivel érdemelte ki ezt a sorsot, 
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amikor mindig mindenkivel csak jót tett és aki vele találkozott 

jótéteményben részesült? Ki tanít bennünket nagy hatalommal, 

nem úgy mint a farizeusok, ha már Ő nem lesz közöttünk? És még 

számtalan különböző kérdések és „vádak” futottak át mindazok 

lelkén, akik megtapasztalták isteni hatalmát és szeretetét. A 

rákövetkező napon ezek az elhatalmasodott, de visszafogott 

érzések csak tovább fokozódtak akkor amikor egybehangzóan a 

szellemi csőcselék a „Keresztre vele” óhaját őrjöngve és 

torkaszakadtából ordította. Amikor viszont meglátták az „Ecco 

Homo”-t egy rövid időre csend állt be a sátáni tömegben és 

szívtépő fájdalom hatotta át az ott jelenlévő krisztus követőket. 

Sirás, gyász és halál lett úrrá az apostolok és tanítványok lelkén,  

amikor eltemették az Urat, mert Vele együtt temették el a hitüket 

és a reményüket is, Akiért elhagytak feleséget, gyermeket, 

mindennemű megélhetési lehetőséget. A reménytelenség és 

csalódottság óriásira nőtte ki magát az temetés alkalmával. De 

minderre a szomorú nagypéntekre csodálatos virradat 

következett, a feltámadás reggele, minek hatására a 

reménytelenség fekete felhői eloszlottak, mert Azt a Valakit, Akit 

a sír sötétje magába fogadott, mintegy kilökött magából, mert 

semmi köze a halálnak az Élethez és az Úr követőibe új élet és 

ezzel együtt új remény támadt. Az Úr feltámadásával a követői 

hite,lelke és szíve is feltámadt. 

De sajnos ez az öröm csak negyven napig tartott és nem 

tovább, ugyanis hamarosan elérkezett a „végső búcsú” ideje. Az 

Úr összehívott minden követőjét a végső búcsúzásra ama szikla 

köré, amelyre felállt és áldásra emelve jobbját búcsút intett a 

világnak, kiküldvén bennünket a szélrózsa minden irányába azzal 

a feladattal bízva meg, hogy az egész világra vigyük szét az 

örömhírt az emberiség megmentésére és megváltására, 

megkeresztelve őket az Atya, a Fiú és a Szentlélek nevében. 

Összeszorul most is a szívem, amikor ezekre a pillanatokkra, a 

búcsú pillanataira gondolok. Verőfényes reggeli napsütés volt, de 
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az Ő fénye túlragyogta a nap sugarát és beragyogott mindent, 

szerintem az egész teremtettséget, mindent, ami bennünket akkor 

és most is körülvesz, mert az Ő fénye nem egy kialvó múló 

pislákoló mécsvilág, hanem az Örök Élet fénye, a halál és az 

anyag felett aratott győzelemé, mely győzelmet az Atya 

akaratának engedelmeskedve vívott ki a bűnbe, a halál 

birodalmába ragadt gyermekeinek szabadulása érdekében. Ezért 

le kellett Neki mondani egy időre a az Ős napok boldogságáról, a 

duálszeretet közelségéről, hogy alászáll hasson a halál völgyébe 

és legyőzze a halál hatalmát a kettéhasadt duálok birodalmában. 

(Halál hol a te fullánkod?) 

Ahogyan emelkedett felfelé, körülövezte Őt egy fluidgömb, 

duálszelleme „légköre” amelybe belépni látszott és attól kezdve 

nem láttuk Őt többé és erőt vett rajtunk a magánynak és az 

elhagyatottságnak érzése, ugyanis lassan megszűnt fénye 

sugározni és a nap ragyogása lett uralkodóvá a táj felett, mi pedig 

lehajtott fővel hagytuk el a sziklát abban a reményben, hogy 

egyszer ugyanitt viszontláthatjuk Őt. A szomorúság és remény 

érzése keveredett össze bennünk és hol az egyik, hol meg a másik 

nyert uralmat rajtunk, attól függően, hogy mi melyiknek 

engedtünk létlehetőséget. Gyakorlatilag teljesen elvesztettnek 

éreztük Őt és vigasztalanul vártuk az üldözéseket. Mária lett 

egyetlen vígaszunk, de végül is  az Úrnak minden egyes igérete, 

amelyet az utolsó vacsorán tett, beteljesedni látszott valamint 

azok a feladatok, amelyekkel akkor bízott meg bennünket, 

reményt adóan ott állt előttünk. Mindent úgy tettünk, ahogyan Ő 

ránk hagyta. De nagyon sokan teljesen vígasztalhatatlanokká 

váltak, amikor felment az Úr, mindannak ellenére, hogy 

tanításának a szellemisége a szívükben élt, ugyanis nem volt Aki 

rájuk szegezze csillogó tekintetét, aki meggyógyítsa a megtört 

szíveket, mert felemelkedni és eltűnni látták Őt a fényözönben a 

mennybemenetelének napján.  
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De a kialakult hiányérzetet be tudta tölteni azok lelkében akik 

hittel magukhoz vették Őt az Úrvacsorában, hisz azért is adta az 

Úr ezt a Szentséget, hogy akik Őrá ki vannak éhezve, azok 

„találkozhassanak” Vele és táplálhasák Vele lelküket és testüket 

is. Itt mutatkozik meg testvéreim a hitnek szükségessége, mert az 

Úr a kenyérbe és a borba az össz addig megszerzett lelki vagyonát 

beleöntötte, ami szinte teljes egészben „helyettesíti” Őt. Ez azt 

jelenti, hogy aki magához veszi a kenyérnek és a bornak 

átváltoztatott formáját, az gyakorlatilag az Úrral találkozik és 

beléje költözik. Tehát a mai Vele való találkozásnak lelki 

értelemben pontosan olyannak kellene lennie, mintegy Vele 

történő  fizikális  találkozásnak, de é hit híján ez egyáltalán nem 

így történik a mai világban. Ahogyan jelen esetben történik az 

Úrral való találkozása annak aki az Úrvacsorában veszi magához 

az Urat, ugyan olyan lenne a személyes találkozása is a 

Messiással. Ismételten csak arra akarunk kitérni, az Úr Jézusba 

vetett hitnek a fokától függ az, hogy ki mekkora jótéteményekben 

részesül és nem a külső leellenőrizhető tényezőktől. De immár 

szellemi síkon is „magatokhoz tudjátok Venni Őt”: „Az ajtó előtt 

állok és zörgetek és ai beenged engem, azzal vele vacsorálok.” 

De mindennek ellenére nagyon fontos az Úrvacsorához való 

járulás, mert azáltal az Úrnak teste és vére visszafejleszti a 

lélekben a bűnös hajlamokat. 

Az Úr nem hagyta árván az övéit, ugyanis minden 

elszomorodott és utána vágyakozó lélek számára elküldte a 

Szentlelket. Az Úr etávozása és annak a fájdalma egy űrt képezett 

a lelkünkbe és ez a fájdalom készítette elő a lelkünket a Szentlélek 

befogadására, mert ezt az űrt töltötte be gyakorlatilag 

Szentlélekkel az Úr. Természetesen mindez mellett az a rengeteg 

tanítás és minden csoda előkészítésként hatott a lelkünkre, hogy 

mindazokat meg tudjuk tenni, amit Tőle láttunk és hallottunk és 

amire a Szentlélek indított bennünket. (Az apostolok és 

tanítványok ugyanis magas szellemtani igazságokról hallottak 
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tanításokat az Úr ajkairól, melyek szintén előkészítőként hatottak 

a Szentlélek befogadására, mert :„Elküldöm számotokra az 

Igazságnak ama lelkét, aki elvezérel titeket a tiszta igazságok 

befogadására.”). Sokat, nagyon sokat tanultunk az Úr mellett, úgy 

ittuk szavait, mint a szivacs a vizet, amely a Vele való együttlét 

alatt tisztára mosta a lelkünket. „Ti már megtisztultatok ama 

beszéd által”- mondta az Úr Péternek az utolsó vacsorán.  

Mert gyakorlatilag Mi és Ki a Szentlélek és milyen céllal 

küldetett az emberek számára?  

Istentől, az Úr által a bukott világokba leküldött tiszta, 

megvilágosító,  újjáteremtő, felemelő és vigaszt  sugárzó élő 

isteni „erő”, Istennek a lelke, Akinek a befogadására tiszta lélekre 

van szükség. Ismétlem: „Ti már megtisztultatok ama beszéd 

által”. Kegyelemből adatott a számotokra, mint lelket felemelő 

isteni hatalom, amelynek a befogadása által a saját szintjétől 

magasabbra emelkedik a szellem egy szférát legalább -mert 

ugyanis egy szellem emelkedettségét mindig az erejének 

tisztasága és mennyisége határozza meg- Akinek hatására olyan  

cselekedeteket képes az ember véghezvinni, amelyekre azelőtt a 

saját megrontott erőivel soha nem tudott volna megtenni. Azért 

mondta az Úr: „Olyan, sőt még nagyobb cselekedeteket is 

képesek lesztek megtenni mint Én.” Azért lehetséges ez, mert a 

Szentlélek ereje a legmagasabb világok szintjének ereje, amelyet 

Ő leküldött és amelyet, vagyis Akit erős hittel tudtok magatokhoz 

vonzani.   De ahhoz, hogy be tudjátok fogadni ezt az Erőt, nektek 

is meg kell tisztulnotok „ama beszéd által”, mint az apostoloknak, 

amit jelen esetben a ti számotokra a N.SZ. tanítása jelent. Ezért 

szorgalmaznánk az eszme tisztaságának a fontosságát, és annak 

megtartását, mert csakis a tiszta igazság által képes az ember 

kitakarítani a lelkét a Szentlélek befogadására. „Ha megismeritek 

az Igazságot, az igazság szabaddá tesz titeket.” A beszivárgó 

alacsonyabb „igazságok” alacsonyabb erkölcsi szintet 

képviselnek, minek következtében nem tud az ember olyan 
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tisztán látni és élni, hogy a Szentléleknek minél nagyobb 

mennyiségét befogadhassa. Pedig gyakorlatilag a Szentlélek a 

földfeletti szférákba és azon túl emel fel benneteket, sőt, ha hittel 

bele tudtok kapaszkodni maximális mértékben ezekbe a 

lelketeket újjáteremtő erőkbe, valóban még nagyobb dolgokra is 

képesek lesztek mint az Úr. (Lásd materializációs jelenségek a 

spir. körökben.) De ehhez feltétel nélküli hitre és 

engedelmességre van szükségetek. Az alacsonyabb igazságok, 

alacsonyabb követelményeket támasztanak, amely 

követelmények nem emelnek benneteket olyan magasra és így a 

Szentlélek ereje csak szűk hézagot találhat magának. Az 

alacsonyabb szinten lévő embernek még nem bűn az, amit egy 

magasabb szint követel.  Ezért nem is olyan könnyű az Úr 

követőjének lenni, mert bizony, hogy: „Aki jobban szereti szüleit, 

testvéreit és gyermekeit (vagyis a vérségi kötelékeket), az nem 

méltó hozzám.”  „Aki bűnös vággyal asszonyra néz,azzal már 

paráználkodott az ő szívében.” Hát akkor hol van a testi kapcsolat 

negatív hatása? Tehát a magasabb szint, magasabb 

követelménnyel jár, de „több” a Szentlélek, mert kevesebb a 

szennyezett erő tömeg a lélekben és a felfogásban és 

eredményesebben érvényre tud jutni Isten Ereje bennetek.  

 Miért és kinek van szüksége a Vigasztalóra? Annak, aki lelki 

életet él és valamennyire tudatában van bűnösségének és 

elkeseredik azok nagysága láttán. A vigasz pedig az. hogy Benne 

tisztulást nyer a vétkező, feloldozást a bűnbánó és szabadulást a 

megkötözött. (Ez az, amire a keleti tan nem képes, mert nem a 

testetöltések sorozata adja ezt, hanem Isten kegyelme a Szentlélek 

által.) 

 Az első Pünkösdkor és az utána lévő  időkben nagy 

tömegekben hagyták el a családjaikat a zsidók és más, környező 

népek keresztelkedtek meg és léptek be a krisztusi közösségbe, 

amely közösség a földfeletti szférák igazságai szerint 

élt.Hatalmas csodák kísérték munkájukat többek között azért is, 
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mert teljes egység volt közöttük (egy akol, egy pásztor). Aki nem 

felelt meg az elvárásoknak, be sem mehetett a „kapun”. Sajnos 

évszázadok folyamán, ahogyan életüket áldozva meghaltak az 

első vezetők és így folyamatosan cserélődtek ezelket a 

feladatokat betöltő  személyek akik még Krisztus csoportjának 

igaz követői voltak, és ahogyan Róma átvette a hatalmat a vallás 

felett is és  kivégezték a Szentlélekhordozó személyeket és fából 

és kőből készült szobrokat állítottak a helyükbe. Így  lassan, de 

biztosan feloszlott az első keresztények mintájára épült 

közösség.De az eredeti közösség valóban a magas világ 

konzulátusa volt a földön, főként ha figyelembe vesszük azt, hogy 

maguk az apostolok nap-szellemek voltak és rajtuk kívül is sokan 

a magasabb világokból öltöttek testet, hogy segítői legyenek az 

Úrnak az Eszme meggyökeresítésében. Az akkori közösségbe 

való belépés olyan volt, mintha mennybe (Mária a napba öltözött 

asszony. Jel. könyv. allegóriája) történő belépés lenne, mert 

tisztán kellett élni, teljes alázatban, minden érzékiségtől,  gőgtől 

és birtoklási vágytól mentesen, minek következtében mindenük 

közös kellett hogy legyen. Aki nem tudott elszakadni a földi, 

vagyis az anyagi javaktól, az nem lehetett a közösség tagja. A 

„kapuja” ennek a közösségnek volt a szegletkő. Volt aki szétzúzta 

magát rajta és meghalt, de sokan szakítani tudtak a világi 

javaikkal és a Krisztus egyházának építése céljaira oda tudták 

szentelni, vagyis a Szentlélekre tudták bízni vagyonuk sorsát, 

melyet Péter apostol, mint a közösség vezetője sugalatra 

irányított. Szükségesek voltak az anyagiak a közösség 

fenntartásához és a szegények támogatásához. Szinte 

folyamatosan támogatták a szegényeket, az özvegyeket, az 

árvákat és a nélkülözőket. Az anyagiasság és maga az anyag, 

legyen az aranyba öntve, vagy papírba, épületbe stb  formázva, 

nagy kötöttséget jelent a léleknek. Ezért, hatalmas szabadulást 

hozott a közösségbe való belépés alkalmával az, hogy a 

vagyonukat a Szentléleknek adták át. Mindannak ellenére, hogy 
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az össz vagyonukat beadták a közösségbe, minden szükségletük 

megvolt. 

A Szentléleknek ez a vonzereje ma is megnyilvánul éspedig a 

III. kijelentésben, (mert a III. kijeletésben hatalmas erőmennyiség 

rejlik, csak nincs aki igényelje.) de sajnos  nincs aki erre ráérezzen 

, bevonzza és éljen vele, pedig nagyon jó lenne, mert igencsak 

lenyugvóban már a nap és majdnem teljes a sötétség, mert a 

Szentlélek világosságát megtagadták és ma is megtagadják az 

emberek, sőt még a szellemtanhívők közül is mind kevesebben 

akarják elfogadni a tiszta eszmét és az ebből fakadó tiszta életet, 

hogy ezáltal tiszta edényeivé válhassanak a Szentléleknek. Pedig 

ebben az eszmében minden bűnre magyarázatot kap az ember és 

betekintést kaphat a magasabb világok tiszta állapotaiba, és 

összehasonlítást is végezhet önmaga és a magasabb világ között, 

de nem teszi, mert az hiszi, hogy bűnbánat nélkül, tisztátalan 

lélekkel is be lehet jutni az Isten Országába. Pedig gyermekem 

minden eszköz megvan adva arra nézve, hogy az ember megtudja 

azt, hogy mi a bűn és az erény és ennél a fénynél megvizsgálja 

önmagát, ez helyett nem önmagát teszi nagyító alá, hanem a 

Szentlélek munkáját. Az effajta magatartás a hitnek a hiányát 

jelenti, mert a hit nyitja meg a lelket Isten Szentlelke és a Benne 

munkálkodó szellemek előtt. Amekkora a hited, akkora a rés a 

lelkeden, amelyen vagy beszivárog, vagy besugárzik a Szentlélek 

erejének fénye és ezzel az ismeret  világa is.  Minél nyitottabb a 

lelked a hit által, annál többre vagy képes és annál tisztábbak az 

ismereteid is, mert csak azt tudja asszimilálni a lélek, amit a 

hitével be tudott fogadni az isteni igazságokból, amit csak az 

értelmével, az az első próba alkalmával kiszivárog a lélekből. 

Ezért kérjük, hogy higgyetek a vezetésben. A hit degradálódott 

negatív tulajdonsága a hitetlenség és ebből adódóan a gőg és 

önhittség, amely elzárja a hit csatornáit a lélekben. Hiába tud a 

lélek, ha nincs hite, a hitből fakadó csatornákon keresztül nem 

áramlanak az erők és a tudás nem folyik át gyakorlatba, akkor 
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viszont, mivel az ismeret kötelez, nem felemelő eszköze lesz a 

tudás az embernek, hanem az ítélő széke. Ezért kérjük tőletek azt, 

hogy higgyetek, mert jobb hinni mint tudni, valamint azt, hogy 

gyakoroljatok bűnbánatot nap mint nap, hogy lelepleződjetek 

önmagatok előtt.  

Kedves testvéreim, ti is tudjátok azt, hogy közel az idő és Aki 

eljövendő, eljő és nem késik, hanem ítéltet tart minden és 

mindenki felett, mert még a fluidok is osztályozva lesznek, nem 

csak a szellemek. Forduljatok befelé és kérjétek a Szentlélek 

világosságát, hogy tisztán lássatok magatokat illetően, amíg a 

tisztulás ideje be nem fejeződik, mert amikor már az osztályozás 

utolsó pillanatai is eljönnek, akkor már késő lesz a dolog. A 

világos korszak vége a teljes szétválasztás végét és a Szentlélek 

visszavonását  is jelenti egyben és aki addig nem tisztul meg, az 

a valaki kilöketik a „külső sötétségre” Azzal a céllal adatott a 

szellemtan, mint egy utolsó próbálkozás az Isten részéről, hogy 

aki elenyésző hittel rendelkezik,  az értelmén keresztül juthasson 

el a hit világosságára. Használjátok ki ezt a kegyelem adta 

lehetőséget, mert a sötétség mindinkább kiterjeszti hatalmát a 

világra, hogy próbára tegye ha lehet még a választottakat is. Ha 

ez így van, akkor mennyivel inkább próbát jelent a meghívottak 

számára a világ, ha már még a választottaknak is próbát jelent. Ne 

higgyetek a világnak, mert ott a sátán az úr, és  már betört a vallási 

irányzatokba is. Ne az ördögnek engedelmeskedjetek, hanem 

Istennek, Akinek az akarata rátok nézve a Szentlélek által válik 

nyilvánvalóvá. „Vigyázzatok (virrasszatok) és imádkozzatok, 

hogy kísértésbe ne essetek, mert mind nagyobb megpróbáltatások 

lesznek. Jelenleg még csak „kísérleti fázisban” vannak a 

megpróbáltatások, de a fényes korszak bevégeztével jönnek elő 

igazából a dolgok. Most a kegyelem még valamennyire 

visszafogja a sötétség hatalmát amelyek a megpróbáltatások 

előidézőinek, de amikorra teljes egészében vissza lesz vonva a 

kegyelem, akkor szabadon garázdálkodhat az ellentét egy rövid 



236 

ideig, hogy teljes egészében nyilvánvalóvá legyenek 

cselekedetei, minek következtében megítéltetnek.Ahogyan a 

fényes korszaknak meg kell lennie, úgy utána a sötét korszaknak 

is. Habár a missziós szellemek munkája révén enyhülni fog a 

sötétség hatalma a választottakért, mert egyébként senki emberfia 

nem élné túl a sötétség korszakát. De a választottakért, akik a 

szellemtani eszmében fel tudnak emelkedni a meghívottakból a 

kiválasztott státuszba, hogy be vigyék az eszmét az Új világba, 

azok meg fognak menekülni, mert a N.SZ. aklában védelem alatt 

lesznek. Teljesen rajtatok áll testvéreim az,hogy meg akartok-e 

felelni az Ő általa lesugallt szellemtani követelményeknek, vagy 

nem. Ugyanis tudni kell azt, hogy mindkét állapotnak 

következményei lesznek. Senki nem okolhatja majd az Istent ha 

a „bal oldalra” kerül, mert mindenki saját döntése révén kerül oda 

ahova kerül. Bízunk abban, hogy ti „Mária módjára” (Lázár 

testvére) a jobbik részt választjátok, mert ugyanis Szentlélek 

nélkül a tudás nem ér semmit  mert nincs meg az újjáteremtő erő 

a megszerzett ismeretek  kivitelezéséhez és  egyáltalán a lelki és 

fizikai élethez. Ki milyen szinten van, olyan mértékben képes 

befogadni a Szentlelket és amilyen szinten van, olyan szintű a 

tudása is, ami azt jelenti, hogy a kettő össze van kapcsolva. Akkor 

mégis mi az, ami érdemben tovább vezeti az embert? A 

küzdelem, a harc és ha a lelkében mélyen szánt a fájdalom és a 

szenvedés. Isten ugyanis adhat Szentlelket, de ha az ember a 

kapott erőket, a még fel nem ismert és bűnnek nem titulált 

hajlamok kiélésére szétforgácsolja, akkor kiürülve, 

szárnyszegetten hull alá az alacsonyabb igazságok világába, 

ahova a cselekedete lerántja, tehát mit sem ér az egész. Ezért hát 

tisztuljatok meg és legalább a felismert hajlamokat igyekezzetek 

kitakarítani a lelketekből, hogy tiszta lámpásai lehessetek az Úr 

Szentlelkének.  
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41. KRISZTUS AZ ÚR! - ÚRNAPI KÜLÖN 

MEGNYILATKOZÁS 

 

2021. 06. 03. 

Kedves testvéreim, barátaim az Úr Jézusban! 

„Ti Mesternek és Úrnak szólítatok és az vagyok.” 

(fordításfüggő) - mondja magáról mindannyiunknak Ura és 

Megváltója. De nézzük meg közelebbről, hogy ki is Ő valójában 

és hogy miben részesült ezért a tisztségért itt a földön?  

Szinte már közhellyé vált a spiritiszta irodalomban Róla, hogy 

messiás származék és elérte az abszolút tökéleteset stb, de az 

látható, hogy ezek a kijelentések  már nem váltanak ki szinte 

semekkora tiszteletet a lelkekben, nem váltanak ki 

szeretethullámokat, hanem egyfajta közönyösség ült rá a lelkekre 

az Urat illetően, pedig feltámadása után Pétertől és Rajta 

keresztül tőletek is megkérdezi az Úr: „Péter (István, József, 

László, Lajos, Andrea, Éva...és a névsor a végtelenbe nyúl) 

szeretsz-e engem?” Mert háromszor megtagadta az Urat és azzal, 

hogy háromszor teszi fel Péternek a kérdést, mintegy semlegesíti 

az Úr Péter tagadását, mert Péter valóban szerette  Őt, nem 

véletlen mondta neki, hogy ha kell akkor kész a halálba is menni 

az ő Uráért, csak ebben a kijelentésében emberi nagyot akarás és 

túlbuzgóság is közrejátszott, ami miatt azon a szörnyű éjen 

magára hagyta egy időre az Úr Pétert, hogy tanulja meg azt, hogy 

mindent csakis az Úr jelenlétében lehet megcselekedni, és nem 

lőni túl a célon, mert a bumeráng visszaüt.  

Gondolkodj el testvérem, hogy tőled hányszor kell 

megkérdeznie az Úrnak, hogy szereted- e Őt, hogy tisztára mossa 

az igazság törvény előtt a megtagadásaidat!  XY  szeretsz-e 

engem? És te vajon hogyan válaszolsz neki? Ki mered-e nyugodt 

lelkiismerettel mondani, hogy: „Uram te mindent tudsz, azt is 

tudod, hogy szeretlek!” „Akkor legeltesd nyájamat”- Mondta az 
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Úr.* Mert csakis azoknak szól igazából ez a kérdés, akik szeretik 

Őt, csak az emberi szeretetükbe bele vegyül az emberi nagyot 

akarás, a túlbuzgóság, az alázat és ismeret hiánya stb. 

„Megbocsátattak a te bűneid, mert nagyon szerettél.”- szól  a 

bűneibe visszaesett Mária Magdolna felé az Úr édesen csengő 

felmentő kijelentése a feloldozást illetően, de aminek mintegy 

alapfeltétele az Úr  iránti szeretete, mert a szeretet alap isteni 

törvény, amellyel bele lehet és bele kell kapcsolódni az Úr 

hatalmas, mindeneket feloldó szeretetébe. De az Urat nem ezért, 

vagyis nem haszonlesésből kell szeretni, hanem magáért az Ő 

lényéért.  

Igaz, hatalmas Úr a mi Urunk, mert Isten a világegyetemben 

egy hatalmas területet adott neki, amelyet Néki kell betölteni 

teremtményekkel és a „terület” és a benne élő szellemek felett Ő 

az Élet Forrása, ugyanis isteni hatalmánál fogva képes új élet 

létrehozására. Ezért úr az Úr, vagyis azért, mert képes önmagából 

új önálló öntudatos lényeket teremteni és mert ura 

alkotmányainak úgy, mint magának annak a résznek a 

teremtettségben, amelyet Istentől kapott. De Isten ama 

borzalmas kínszenvedése után amelyet itt a földön átélt, az 

egész világmindenség Urává tette Őt. Erre előkép volt a fehér 

lelkű József, akit az egyiptomi fáraó a birodalmának fejedelmévé 

tett, az ő első számú alattvalójává. Mivel a szeretet alkot és éltet 

mindent, ezért az Úr, a szeretetnek az Ura, mert belőle a 

szeretetnek, az életet adó szeretetnek a forrása ömlik szét 

minden felé.!!!  (Ezért volt az, hogy amerre járt, a közelében 

mindenki bűnbánatra ébredt, vagyis életre kelt a 

szellemük.) Ahol Élet van ott Szeretet van és ahol Szeretet 

van, ott Élet van! Az Élet ura a halálnak, ezért nem fogott az Élet 

Urán a halál és ezért tudta Ő kibocsátani Mária Magdolnára a 

megbocsátás, vagyis a szeretet törvényét, mert igaz, hogy még 

nagyon testiesen, de szerette az Urat, a szeretet forrását.(Nem 

érzékiesen, hanem testiesen, a kettő nem azonos érzés.) 
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És ez a hatalmas Úr, a mindenségnek, az Életnek és halálnak 

ura, amikor az idő teljessége eljött, levetkőzte hatalma erő 

mennyiségének egy részét és  „összezsugorodott”  hogy anyagot 

húzzon magára, testet formázzon meg magának az ős anyagból, 

hogy majdan levetkőzve azt, és mindenki táplálékává tegye, 

amely erővé lett az ős napok erejéből, vagyis a legfelsőbb 

világokból, hogy aki ezzel táplálja magát, akkora erőre tegyen 

szert, hogy elérhesse majdan a végcélt az ős napok világát, tette 

ezt mind azért, hogy a századik is levetkőzze a halál fullánkját, 

hazataláljon  az ő Atyjához. Ez a hatalmas Úr, aki akkora hozzánk 

képest mint a föld porához viszonyítva egy szuper nova, 

céltudatosan irányítja és lövelli ki szeretetét, minden 

„porszemre”, hogy megnövekedjen és majdan „szupernova” 

lehessen, ha engedelmeskedik a szeret hívásának. 

Ezzel a céllal leszületik és titkon megmutatja teremtő erejének 

egy pici hányadát, hisz megteremt egy élő sejtet és 

megtermékenyíti Mária méhében a petesejtet a Szentléleknek 

teremtő erejével. A magzatot Ő neveli és így növekszik Mária 

méhében a gyermek. Nem is lehet ez másként, hisz testének 

anyaga, vagy legalább is az erői ősanyagból, tiszta és nem bukott 

ősi fluidokból tevődnek össze. Senki másnak nem voltak olyan 

szintű tiszta erői, melyben ez a magzat bele tudott volna 

ágyazódni (ugyanis elsősorban az erők világába kapcsolódik bele 

a szellem és csak utána termékenyül meg a sejt.) Jézusnak annyi 

messiási erőt le kellett vetkőzni, hogy bele tudjon kapcsolódni az 

„anyaga” Mária erővilágába. 

Megszületése is felette áll a jelenkori emberiség törvény - 

rendszerének a világán, mert nem férfi beavatkozása által történt 

a fogamzás, hanem természetfeletti úton. A hatalmas Úr és király, 

Aki nem uralkodik a mindenség felett, hanem élteti azt, 

megszületik egy rongyos kis barlangban, amely a pásztorok 

raktárhelyisége volt szerszámaik számára és ideiglenes lakhelyük 

a legeltetés ideje alatt.  De abban az időszakban, amikor Jézus 
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született teljesen üres volt. Pontosan kilenc hónapra a 

fogamzástól született meg a Megváltó. Éjfél felé történt a 

fogantatás és kilenc hónapra rá, szintén éjfél felé történt a 

megszületés is. Mint isteni gyermek és mint a világ ura, aki 

messze felette áll a bűzös érzékiségnek és az érzékiségen 

keresztül történő gyermeknemzésnek, mert csak a földön és a 

földhöz hasonló fejlettségű bolygókon van a testbe költözés az 

érzékiséghez kötve, így a születés alkalmával nem megy végig a 

szülőcsatornán, hanem oly módon születik meg, ahogyan 

megfogant, vagyis a fogamzáskor erők formájában jutott be a 

méhébe a főtusz és ott materializálódott, úgy most ismét a teste 

átváltozik erők formájára és mintegy „kifolyik” Mária méhéből 

és újra materializálódik. Ahogyan „zsugorodik” a méhben, úgy 

növekszik a pici test a földre terített fehér takarón. Ettől kezdve 

Ő is testbe zárt szellem, habár, mivel Úr, uralja az időt, teret és 

anyagot, így a saját testét is. Ha szükséges, sűrűsíti, vagy ritkítja 

teste anyagát, annak megfelelően, ahogy Isten akarja, vagyis 

ahogy a helyzet kívánja. Így menekült meg, amikor bejelentette, 

hogy ő a Messiás és emiatt kihurcolták a templomból le akarták 

lökni a szikláról, de Ő eltűnt közülük. Ha tovább megfigyeljük 

Jézus hatalmas uralmát az anyag felett, nagyon jó példa a néhány 

darab kenyérnek és pár darab halnak a megszaporítása, ami nem 

más, mint egyfajta materializációs jelenség, amikor a magas 

szintű erőinek alacsonyabb megnyilvánulási formát adott. Tehát 

egyfajta fluid képződmények voltak  jóllakási fluidokból a kenyér 

és hal darabkák, habár érdekes jelenség volt, hogy csak azoknál 

szaporodott az eledel, akik hittel nekiálltak osztani a tömegben a 

vacsorát. Akik arra vártak, hogy megszaporodjanak a kenyér és 

haldarabok, azoknál nem történt semmi mindaddig, amíg hittel 

neki nem álltak és végezték feladatukat, látva a többieket.  

Hasonlóan ehhez, csak más formában láthatjuk Jézust mint 

urat, amikor  beszél a vihar szellemeivel és parancsol az elemi 

lelkeknek és lecsendesíti a vihart. De uralta a gonosz erőket és 
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szellemet egyaránt, ezért űzött ördögöket. Az isteni erők teljesen 

felette állnak a gonosz erők felett. Ugyanígy, Úr volt a halál felett 

is, mert az elszakadt élet szalagot újra össze kötötte azoknál, 

akiknél már megvékonyodott és elszakadt, sőt Lázár esetében a 

már négy napja a szellemvilágba átköltözött szellemet visszahívta 

a testbe, újrateremtve annak azon szerveit, amelyek miatt az 

életszalag elszakadni volt kénytelen. 

„Az emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani” 

vagyis kiszolgáltatni a bűnbocsánat törvényét, felfüggeszteni a 

törvény hatalmát és egy magasabb törvénybe, Isten 

szeretettörvényébe emelni fel a vétkezőt. Ez abszolút hatalom a 

törvény felett. („Megbocsátattak a te bűneid...” tehát 

kiszolgáltatta a bűnbocsánat kegyelmét.) Ami még 

mindennél  fontosabb talán, az az, hogy új szférákat nyitott meg, 

kiszabadította a magasabb világokból jött  missziós szellemeket 

az alacsony szférák fogságából és újra összekötötte a földet a 

mennyel a magas szellemvilággal és Istennel, ugyanis a bukás 

következtében annyira a teremtés perifériájára került a föld, hogy 

szinte minden kapcsolat megszakadt Istennel. De ezt nem a 

fizikai távolság okozta, hanem a szellemi, mert annyira 

bezáródtak a bukott szellemek Isten előtt, hogy kiszakadtak az 

erőforgásból és lelkileg meghaltak, vagyis az isteni életerők 

hiányában szellemi megmerevedés állott be a szellemekben. Erre 

a feladatra csakis egy olyan szellem volt alkalmas, aki felette áll 

minden bukási produktumnak, ura az életnek, minek 

következtében életet lehelt a megmerevedett élet nélküli 

állapotokba. És mindezért mit kapott cserébe? Megvetést, 

szenvedést és halált. De úgy ahogyan mindezt eltűrte, szintén 

csak isteni erő - jelenléttel lehetett végigvinni. Az volt a lényeg, 

hogy nem haragudott meg senkire semmilyen bántás miatt, 

hanem zokszó nélkül magára vett minden feléje megnyilvánuló 

negatív megnyilvánulást, hogy szeretetével átformálja és 

szeretete  gyanánt sugározza vissza kitermelőjére. Ez a megváltás 
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misztériuma, melyet itt hagyott a számotokra, mint az Isten 

Országába való eljutás lehetőségét. Ugyanis nem elég az, hogy 

Isten megbocsátja a Feléje elkövetett bűnöket, azaz visszafogja a 

törvény hatalmát és megszünteti a közöttetek és Ő közte lévő 

negatív erőket, hanem tinéktek egymás között is meg kell ezt tudni 

tenni, hogy az egymás között lévő fekete erők is megszűnjenek a 

megbocsátás által, mert ugyanis annyira tökéletlenek vagytok 

még, hogy nap mint nap vétkeztek Isten és egymás ellen is, 

ameddig ezek a kötelékek  nincsenek feloldva akár Isten, akár 

egymás részéről, addig nincs továbbhaladás egyik fél számára 

sem. De Istennek és az Úrnak minden lehetséges. 

Kedves testvéreim, ezen néhány Róla szóló silány gondolat 

kíséretében szeretném a lelketekben előmozdítani az Úr iránti 

szeretet kibontakozását, hogy az Úr napját Hozzá méltó 

tisztelettel és szeretettel tudjátok ünnepelni. 

* Ahhoz, hogy ti is „legeltetni tudjátok a nyájat” arra van 

mindenek felett szükségetek, hogy szeressétek az Urat és a nyájat. 
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42. „BOLDOGOK A SZELÍDEK, MERT 

ÖRÖKSÉGÜL BÍRJÁK A FÖLDET” -- A 

SZENTLÉLEK HATHATÓS MUNKÁJA 

 

2021. 06. 06. 

Kedves testvéreim, gyermekeim az Úr Jézus Krisztusban! 

Ha az ember az Isten Országát és az isteni igazságokat keresi, 

mindig is, vagy legalább is az esetek nagy százalékában önmagán 

kívül keresi, mert azt hiszi, hogy mindenekelőtt a fizikai szemével 

találja meg. Pedig oly szépen fejezte ki az Úr az Isten Országa 

,„elhelyezkedését” amikor azt mondta, hogy: 

„...bennetek van.”  Elsősorban arra gondolt, hogy Isten a 

teremtéskor, mint lelki állapotot a Mennyországot beleteremtette 

a szellembe. De amikor erről beszélt, elsősorban olyanok vették 

körül, akik majd az ő Igazságainak a hirdetőiként egy - 

egy  magasabb világról jöttek le a földi világba és a lelkük szintje 

messze meghaladta a földi szférákat, ami azt jelentette, hogy már 

a szintjüknél fogva is bennük volt az Isten Országa, azaz Isten 

Országában éltek.  

De bármilyen szinten van is egy szellem, az Isten Országát 

soha ne kint a világban keresse, mert csakis önmagában fogja 

megtalálni, abban a lelki állapotban, amelyet Isten benne 

megalkotott. Igaz, azt írta a N.SZ., hogy ne a hideg falak között 

keressétek Istent, hanem ha egy virágban felfedezitek az életet, 

megtaláltátok az Istent -- mondja Ő, de az a könyv, amelyben ezt 

írja, a „világnak” szól, mert világi körútjára bocsátotta az 1913-

ban megírt könyvet, de én hozzátok szólok, akik már 

valamennyire megismertétek a III. kijelentés igazságát és nagyon 

remélem, hogy az elkötelezettjeivé is tettétek magatokat, ezért 

bátorkodom azt mondani, hogy Isten Országát magatokba 

keressétek és ne a világban. Igaz mindenütt megtalálható az 

arculata és a lenyomata az Istennek, főként a természetben és a 



244 

természet rendjében, de mivel ez a ti világotok csak a III. szféráig 

éltet természete szerint életelvet, ezért minden amit kint  a 

természetben találtok, a III. szféráig vezet csak el benneteket. De 

azon munkálkodik a természettörvény, hogy felszínre hozza és 

megtisztítsa a földet ezektől az elemektől és feljebb emelhesse a 

fejlődő bolygók sorába,vagyis a IV. szférába. Ugyanezt teszi 

veletek is a Szentlélek testvéreim, akik a szellemtan által vagytok 

meghívva az üdvösségre, hogy ti is bekerülhessetek a IV. 

szférába,  hogy felszínre hozza a lelketek szörnyeit a mélységek 

mélységéből, hogy felismervén, kitakarítsátok onnan azokat. 

Ugyanannak a tisztító törvénynek engedelmeskedik a lelketek, 

mint aminek a föld. Csak ezt bennetek a Szentlélek végzi. Amikor 

odáig eljut a lélek, hogy bizonyos dolgokat már nem akar tenni, 

cselekedni, mert a Szentlélek felszínre hozta az addigi 

cselekedeteit és rávilágított azok negatív voltára, akkor 

következik még csak igazából a harc és küzdelem, mert amiket 

azelőtt elkövetett az ember bűnöket, azok addig ott lappanganak 

a lélek mélyén és a felszínre hozás után, azokkal újból meg 

kell vívni a harcot, hogy megszűnhessenek a lelketekben, mint 

negatív töltésű „fluidgömbök”,amelyek élnek, tehát eleven 

hatásokat képesek kiváltani bennetek (olyan igazság ez, mint 

amikor a 7. szférában minden esemény, amely a földön valaha is 

történt, regisztrálva van és mint eleven képekbe bele lehet 

kapcsolódni annak, akinek ez megadatik, csak azzal a 

különbséggel, hogy a ti lelketekben csak a saját bűnös 

cselekedeteitek vannak rögzítve- mert ugyanis a N.SZ. szerint is - 

a bűneitek következményeivel kell megvívni a harcot. Ameddig az 

ember vétkezik,- pedig mindaddig  vétkezni fog, amíg meg nem 

tisztul teljesen- addig még  nem küzd a hajlamai ellen, legalább 

is nem eredményesen, de amikor már  tudatosulnak a bűnös 

hajlamok, minek következtében azt kéri a fejlődés törvénye, hogy 

ember tagadja meg azokat, még csak akkor kell igazából 

megkezdeni az addig elkövetett bűnök hatásaival szemben az 

igazi harcokat, mert a kísértések soha nem kívülről jönnek, hanem 
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a lélek mélyéről, az alsóbbrendű énetekből. Amikor az ember 

valamiben tiszta, akkor  észre sem veszi azt, hogy valamilyen 

kísértés van körülötte, de amint a kívülről jövő dolgok a lélek 

mélyén talajra találnak és az alsóbbrendű én azonnal reagál, 

azáltal, hogy vágyak kélnek a lélek mélyén, melyek megvalósulni 

szeretnének, akkor bizony, hogy bűnös hajlamokról beszélhetünk. 

Onnan lehet megtudni azt, kiben milyen bűn van, hogy amikor 

kimegy a világba, vagy belenéz a nagyvilágra nyíló ablakokba, és 

egy - egy eseményben, -ami talán nem kedves Isten előtt, mert 

bűnről van szó- ott jól érzi magát, vagy valamilyen formában 

pozitívnak hitt, de gyakorlatilag negatív hatással van a lélekre, 

ami sajnos nem tudatosodik, vagy nem azonnal, hanem akkor 

amikor már valamilyen szinten megrabolja a lélek erőit. Ilyenkor 

türelmetlenné és ingerültté válik az ember és főként a másikat 

hibáztatja érte. Ilyen esetben biztos, hogy az ellentétnek adta át 

valami oknál fogva az erőit az ember, mert ugyanis mástól is 

lehet valaki ingerült, de olyankor önmagában igyekszik 

megtalálni az okát és nem másban. Amikor az ember másban 

keresi a saját lelki problémáinak az okát, az a valaki még nem 

jutott el a bűnbánatra, a befelé fordulásra, de amikor az egyén 

eleve az ellentéttel teremt kapcsolatot, abban az esetben nem fog 

befelé fordulni, mert a sátán nem engedi, esetleg később, amikor 

az embernek mégis csak fáj az, hogy megbántott valakit akár 

milyen jellegű vétekkel. Ugyanis minden bűn az Isten szeretete 

elleni bűn számba megy, még akkor is, ha valakit megbántunk, 

mert indirekt úton Istent és az Ő hatalmas szeretetét bántja meg 

az ember, bármilyen bűnt is kövessen el az ember.  

A bűnt nemhogy csak nem szabad megcselekedni, hanem 

egyenesen utálni kell, ha Isten szemszögéből akarjátok nézni a 

dolgaitokat. Ameddig az ember jól érzi magát egy - egy bűnben, 

addig az mintha  „nem is lenne bűn” a számára, ugyanis nem érzi 

véteknek, mert pillanatnyilag örömet okoz neki, hanem csak 

akkor, amikor már negatívak  visszajelzések vannak az élet 
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részéről és kutatja az ember a gyökerét a szenvedéseinek. 

Ameddig jól érzi magát a bűnben az ember, akkor az azt jelenti, 

hogy lelkének része a bűn és részt vesz benne a lélek 

vérkeringése, vagyis élteti azt, mint kelevényt. Ilyen esetben „jön 

az Úr a szikével” és elkezdi leműteni a fájdalmak és szenvedések 

révén a daganatos kinövéseket, amikor már betelik a keresztje 

alatt görnyedő ember a bűnök következményeivel, mert 

mindenképpen le kell hántani a lélekről minden élősködőt, hogy 

a lélek erői felszabaduljanak és ezáltal maga a lélek kezdjen el 

növekedni, a bűnös hajlamokból kivont és az elkövetett 

bűnökből fakadó kísértésekben való helytállások által történő 

megtisztult erők révén, valamint a Szentlélek ereje által, Aki 

mindezt végzi bennetek. 

A Szentlélek munkálja ki bennetek mindazokat a 

folyamatokat, amelyek a lelketek aljáról felszínre hozzák a már 

elkövetett bűnök „élő és ható” képeit, hogy mint kísértésekkel, az 

Ő segítsége által, eredményesen megvívhassátok a harcaitokat. 

Így zsugorodnak össze és szűnnek meg a lelketekben, a 

küzdelmek révén a bűnöket tartalmazó visszahúzó erők. Olyan 

ez, hogy egy hasonlattal éljek, mint amikor a dohányzó ember 

abbahagyja a cigarettázást és elkezdi a szervezet kitisztítani a 

tüdőt a sok kátránytól. Ugyanis eljő az ember életében az a 

pillanat, amikor már bizonyos bűnöket nem szabad elkövetni, 

mert hatalmasat bukna az ember de ahhoz, hogy megtisztuljatok 

a múlt bűnös cselekedeteinek maradványaitól, a harcot a bennetek 

lakozó bűnök következményeivel még meg kell harcolnotok, 

hogy tisztákká legyetek a múlt következményeitől,  mert csakis a 

megtisztult és kimunkált lélek örökölheti a Földet. De vajon 

melyiket? Ezt a bűnöket felszínre engedő bukott és bűnös Földet? 

Vajon ki akarná ezt megörökölni? Csak az, aki uralja, a sátán, 

mert neki már az is „mennyei állapot” lenne, ha testet 

ölthetne ennek a Földnek a felszínén. Tehát amikor az Úr igéretet 

tett a szelídeknek, hogy ők örökölni fogják a Földet, akkor nem 
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erre a jelenlegi állapotban levő Földre gondolt, hanem a 

megtisztult és újjá alakult Földre. Ezért kell nektek is 

megtisztulnotok és újjá alalkulnotok, hogy 

szelídekké válhassatok, mert a szelídek örökségül kapják a 

Földet. Ezen munkálkodik bennetek az Úr Szentlelke a fent 

említett folyamatok révén és ha ki szabad emelni, akkor Mária, 

az alázatosság, szelídség és tisztaság megtestesítője, szintén 

munkálkodik bennetek, ezért hát szeressétek Őt. 

Ha Isten nem küldte volna el a Szentlelket, soha sem 

találtátok volna meg a hazavezető utat. Az Úr lelket 

megvilágosító és felemelő kegyelme nélkül mindig az ok - 

okozati törvény rögös útját rónátok időtlen- időkig, de erre  a 

törvényre komoly hatást gyakorol Isten kegyelmi, mindeneket 

feloldó törvénye, hogy átvezessen benneteket a halálból az Életre. 

Engedjétek meg nekem, hogy kifejezzem nektek Mária iránti 

érzelmeimet, amelyek mintegy lángok formájában felcsapnak 

Hozzá az Ő világába, mert az egész lényem Iránta való 

szeretetből lángban ég Máriáért! Mária, mivel teljesen tiszta 

szellem, nem fogtak Rajta a földi alacsonyszintű törvények, ezért 

természetfeletti módon fogant meg Anna méhében. (Jézushoz 

hasonlóan Ő maga hozta létre a megtermékenyítést édesanyja 

méhében. A  naprendszeretek magasabb bolygóin, ahol már 

kinőttek az érzékiségből, hasonló a szaporodás, vagyis a 

fogamzás, mint Mária és Jézus esetében, tehát  nem volt 

szükséges Joakim magvára, hanem a két szülő lelkének a 

szeretetben történő  összekapcsolódására, amely egy ölelésben 

nyilvánult meg és megtörtént a fogamzás.  Mária testének 

anyaga, a tiszta paradicsomi világok anyagából tevődött össze 

(úgy ahogyan Jézus teste az ősnapok anyagából) ,ugyanis van egy 

szint, amely felett lévő szellemek nem tudnak megfoganni a nemi 

élet útján történő megtermékenyítéssel. Hiába is próbálkoznának, 

nem történhetne meg a kapcsolódás. Amikor Joakim és Anna, 

Mária szülei értesültek egy angyaltól, hogy náluk fog megszületni 
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a várva várt Messiásnak az anyja, azonnal „egybekeltek” és meg 

is történt a fogamzás, el is nevezték a kislányt Máriának, de 

tévedtek, mert ez nem az a Mária volt, akit ők vártak. Héli 

Máriának emlegeti az írás. Amikor  kiderült a számukra, hogy 

tévedtek, tíz évig visszavonultságban és önmegtagdásban éltek, 

hogy alkalmasak lehessenek arra a misszióra, amiért valójában 

megszülettek. Héli Mária testvére volt Máriának. Tehát szűz 

Mária is azon szellem csoportba  tartozott, akik nem tudtak 

tisztaságuknál fogva bűnös kapcsolat útján történő fogamzáshoz 

kapcsolódni. Ez a tisztán maradt, vagy már a megtisztult 

szellemek szintje.  

A halála is hasonlóan természetfeletti volt, az Ő testének erői 

is szétsugárzódtak a szférákban, mint Jézusé, mert nem 

tartalmazott halál, azaz bűnfluidokat és mint teljesen tiszta erő, itt 

maradt a számotokra. Tehát az Ő teste is szétsugárzott mint 

Jézusé, mert semmi köze sem volt a föld anyagához, hanem a 

tiszta paradicsomi világok anyagából készült és alkalmas volt 

arra, hogy a paradicsomi bukott szellemek 

találkozhassanak belőle. Jézus a kereszt alatt, de lélekben a 

kereszten függő Máriának adta át a földön és a földön testesült és 

a földet körülvevő mind a hét szférabeli szellemeknek a vezetését, 

minek következtében mindannyiunk édesanyja lett. Ezért tudtok 

főként ti női lelkek táplálkozni Máriából, hisz társmegváltó 

gyanánt dolgozott és dolgozik ma is a női lelkek felemelkedésén. 

2000 éven keresztül valamennyire is „látható formában” 

dolgozott, de igazából a nagysága és szellemének gyönyöre majd 

csak az Új világban fog nyilvánosságra kerülni, ugyanis annyira 

szűk az emberi lélek, hogy képtelen asszimilálni a hatalmas 

szellemek egységét és mégis különbözőségét stb. De mivel a 

szellemtan az Új világ igazságának az alapját képezi, ezért 

Máriáról is elárulunk néhány dolgot. 

 Az ő Teste is annyira átminősült Mária szellemétől és 

munkálkodásától, hogy mint a paradicsomi világok „anyaga” itt 
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maradt a szférákban, mint szentlélek erő, mint tiszta fluid, amiből 

születik és formálódik ki a földön a női lelkek alázatossága. De a 

férfiak is nyugodtan igényelhetik Mária alázatosságát, mert csak 

akkor hallgattatik meg az imájuk, ha már eljutottak erre az 

alázatossági szintre. Ezért van szükség Máriára, mint 

közbenjáróra, mert Benne van akkora alázatosság, hogy oda 

borulhat a kegyelem trónusához a ti imáitokkal a szívében. 

A félreértések elkerülése érdekében szeretném csak 

megismételni az előző nyilatkozatban elmondottakat annak 

kapcsán, hogy mennyire megvalósult az utolsó előtti 

magánéletemben Krisztusnak azon kijelentése, miszerint: „Aki 

utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye fel 

keresztjét és úgy kövessen engem.” Ugyanis teljesen 

megtagadtam magam, csak Belőle táplálkoztam és maximális 

mértékben megvalósult rajtam az Úr kijelentésének második 

része is, mert felvettem az Ő keresztjét és úgy követtem Őt. 

Akkortól kezdve, amikor Irányába és az emberek irányába érzett 

szeretetből és részvétből a „kereszten megfeszítetten” éltem az 

életem, felajálva szenvedéseimet a világ üdvéért, és még ebben 

az állapotban segítkeztem  az akkori szüleimnek a 

földművelésben is. Mindezt csak azért ismételtem meg kicsit 

mélyebben fogalmazva meg mondandómat, hogy lássátok meg 

azt, hogy a sorrend nem cserélődött fel bennem Jézus és Mária 

személyét illetően.  

Máriát nagyon kevesen tisztelik és még kevésbé szeretik 

annyira, amennyire azt Ő megérdemelné. De a bukottságból 

adódik ez, amit meg lehet érteni. Mindennek ellenére, Mária 

nagyon is sokat tett a női lelkek előrehaladásáért, nem beszélve 

arról, hogy egy „állati szintről” kellett felemelni a női nemet, mert 

állati szinten hitték a férfiak a nőket a zsidó és a környező 

vallásokban is. Komoly munkát jelentett és jelent mind a mai 

napig Máriának a duáltörvényben folytatott tevékenysége a férfi 

lelkekért, hogy a szívükben  egyenrangú társnak kezeljék a női 
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duál felüket, mindannak ellenére, hogy egészen más a női lélek 

felépítése, mert nem adó, hanem elfogadó és éppen ezért száraz 

ésszel megérteni nem fogják tudni a férfi, az adó lelkek az 

elfogadó lelkeket, csak szeretni és értékelni a munkájukat, miután 

rádöbbennek arra, hogy nélkülük, a női fél kiegészítése nélkül 

csak fél emberek a férfi lelkek.Máriának ez a munkája 

folyamatos, amelyet évzázadok, sőt évezredek óta végez a 

duálpárok emelkedéséért, ugyanis egy bolygó fejlettségi szintjét 

nagyban befolyásolja az elfogadó felek fejlettségi szintje és azok 

elismerése a duáltörvényben.  Ti férfiak, szeressétek Máriát, mert 

nagyon sokat dolgozik duálotokért és rajta keresztül érettetek is! 

Ami szintén nagyon fontos szerepe volt Máriának Jézus 

mellett,  az volt, hogy hidat képezett a kegyelem 

folytonosságát illetően, amikor Keresztelő Jánost lefejezték, de 

az Urat még nem feszítették keresztre. Lezárult az Ószövetség, de 

még nem vette kezdetét az Újszövetség és ezt az űrt Mária 

jelenléte és benső lelki munkája töltötte be. Azt, hogy milyen 

hatalmas szellem volt, az is bizonyítja, hogy direktben szólhatott 

Jehovához, amikor Szent Fia teste sírban feküdt és beleszólhatott 

úm. a megváltás üdvtervébe,ugyanis arra kérte Istent, hogy a 3,5 

* napot, rövidítse meg,- mert nem bírta elviselni Fia távollétét -

mivel addig kellett volna az Úrnak a jövendölések szerint a 

sírkamrában nyugodnia. Ez helyett már harmad napra kijött az Úr 

a sír sötétjéből. Isten meghallgatta Mária könyörgését és az egész 

üdvtervet egyetlen fohászára Máriának „hajlandó volt” 

megváltoztatni, de miért? Mária azt a részt, amellyel 

megrövidítette Istennel Jézus halottak között való 

tartózkodását, Ő maga végezte el a bensőjében történő hatalmas 

szenvedéseivel! Tehát a már elvégzett munkájára kérte Istennek a 

beleegyezését, amit Isten jóváhagyott és megadott. Maga az Úr is 

ezt tette minden egyes csoda pl. a kenyér és hal szaporítás, 

betegek gyógyítása, halottak feltámasztása alkalmával, hogy 

isteni erőivel előbb megteremtette annak a „csodának” az 
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anyagban való materializációját. A „melléktermékeket” a 

kitermelt negatívokat, amelyeket feloldott ahhoz, hogy a 

gyógyulások létrejöhessenek, kínszenvedéseivel felvitte a 

keresztre. Minden „csodás” esemény mögött tehát komoly háttér 

munkát végzett az Úr és Mária is. Így hát ti is ha valakiért 

imádkoztok vagy éppen a III. kijelentés igazát szeretnétek 

különböző eszközökkel az emberi szívekbe beleültetni, nagyon 

fontos lenne az, hogy előtte végezzetek háttérmunkát, egyébként 

minden nem megalapozott törekvés olyan lehet, mint a mező 

virága, amely ma van, holnap a kemencébe vetik. 

*Mivel minden ami az Úr körül történt, kivetítve meg fog 

történni a világban nagyban. Ennek okáért a választottakért le 

fognak rövidülni a végidők „napjai” 3,5 évről „harmadnapra”. Ez 

is Máriának köszönhető, mert azzal, hogy szellemi síkon 

kidolgozta az Úr feltámadásának előbb való megvalósulását, már 

akkor ezzel egyidőben az utolsó idők megrövidülését kis 

kimunkálta.  

 

43. KIEGÉSZÍTŐ KÖZLÉS A „LELKEM LÁNGBAN 

ÉG MÁRIÁÉRT ” 

 

2021. 06. 13. 

Szeretett testvéreim és gyermekeim az Úr Jézus Krisztusban, 

mindannyiunk megváltójában és üdvösségében! 

Az Úr Szentlelkének erejével köszöntelek benneteket 

testvéreim a magas szellemi hazából, mint Isten Országából, ahol 

már minden érzés megtisztult és minden ebből fakadó gondolat a 

szív tisztaságáról tanúskodik előtte és ti előttetek testvéreim még 

akkor is, ha nem igazából tudjátok mindezt értékelni, pedig azért 

közöljük veletek magas és tiszta érzéseinket, hogy valamennyit is 

be tudjatok fogadni belőlük és hogy ezek, mint Szent lélekkel 
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megtelt tiszta erők pozitív hatásokat válthatnak ki a lelki 

világotokban, vagyis pontosabban mindazt felszínre hozzák, ami 

bennetek van, mert nem mindenkiből a pozitívumokat idézik elő, 

hanem azt amit egy ilyen dolog ki tud váltani. Csak ha negatív a 

reakció, akkor fel kellene ismerni azt negatívnak és kezelni, mert 

ugyanis ha egy pozitív dolog valakiben negatívat vált ki, akkor 

ott baj van! Az Úr tanítása is sokakból a negatív dolgokat hozta 

elő, amit meg kellett bánni és leküzdeni, kiirtani gyökerestől, 

hogy megszűnjön és helyébe megfoganhasson a kisded Jézus, 

úgy, ahogyan Mária méhében testté lett az Ige.   

Mária hatalmasat alkotott, amit nagyon sokan nem fogadnak 

el és nem értékelnek, pedig Nélküle az Úr sem tudott volna 

megszületni. Ő erre rendeltetett. De nem csak ebben volt az ő 

nagysága, hanem abban, hogy magára vette a  leszületése 

alkalmával az elferdült és elkorcsosult női bukott fluidokat és 

diadalra vitte Isten akaratát, azáltal, hogy eredményesen ellenállt 

a negatív fluidok hatásának, visszaállította azokat a helyes 

mederbe, ahogyan a „kereszten” elszenvedte  azokat és ezzel 

lehetőséget adott az elfogadó félnek a fejlődésre.Minden romlott 

fluid negatív hatását leküzdötte magában, hogy megtisztítsa a 

magára szedett női erő rétegeket. De ezek a fluidok nem kisértést, 

hanem szenvedést okoztak Máriának, mert Benne nincsenek és 

nem is voltak megromlott fluidok. Azok számára vonzóak a 

megrontott erők, akik benne élnek és még nem szenvednek 

tőlük.Mária felemelte és egyenrangúvá tette a nőt a férfival, sőt 

feljebb emelte, mert a férfi fejlődése a nők kezébe van elhelyezve. 

De mindez az „állapota” a nőknek, csak a kereszténységben van 

így és a szellemi ismeretek által kibővítve a ti számotokra.  Így 

lett Mária a világ győzedelmes királynője! Nagyon sok 

édesanya  Belőle és Rajta keresztül nyert vigasztalást, mert 

imáikat, és minden imát az Úrhoz irányít és Rajta keresztül jutnak 

el az imák a kegyelem trónusához.* 
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Azzal a céllal írtam le és bővítettem ki Mária iránti 

lelkendezésemet, hogy ha még vannak olyan lelkek a földön, akik 

Feléje tudnak közeledni és Rajta keresztül az Úrhoz, hogy 

bátorságot öntsek beléjük, mert nem hibáznak, ha mély alázattal 

és bűneik tudatában nem merik a szemüket az Úrra emelni, hanem 

csak közbenjárón keresztül. Ők nem tekintik formai 

vallásosságnak ezt az imaformát, sőt mi több közelebb állnak az 

igazsághoz alázatosságukból kifolyólag, mint azok, akik nem 

tisztelik és nem szeretik Máriát az ő nagyságában, pedig Mária a 

legtökéletesebb paradicsomi szellem, aki valaha a földre lépett, 

és már belépett a messiások világába a földön tett missziójával. 

Így is az Úrhoz, a messiásokhoz, Márián keresztül lehet eljutni. 

Ahogyan az Ószövetségből az Újszövetségbe Mária volt az 

összekötő kapocs, (mert Ker. János jóval előbb meghalt min az 

Úr és ezt az időszakot Mária hidalta át) ugyanez érvényes a 

paradicsomi világokból a messiás világokba való eljutáshoz 

is.Azt sem hiszi el senki Máriáról, hogy Ő közvetíti az imákat az 

Úr felé, mert ahhoz, hogy az imák az Úrhoz eljuthassanak, olyan 

szintű alázatra és lelki vagyonra van szükség, mint ami Máriában 

van .Egy imaszándék mögött minél nagyobb áldozat, azaz az 

áldozatból nyert erő húzódik meg, annál „magasabbra emelkedik 

a benne lévő erő által. „A hitből fakadó imádság az ami 

meghallgattatik.„ És a hit kell, hogy erőt adjon az 

áldozathozatalra, az mögött megbúvó önmegtagadásra, hogy az 

imaszándék minél magasabbra emelkedhessen. Máriának az ő 

áldozata révén hatalmas ilyen erőkomplekszuma van, így Ő 

közvetíti a ti imáitokat a kegyelem trónusához. Onnan viszont az 

Úr emeli tovább, hisz: „Aki az Én nevemben kér valamit az 

Atyától, az meghallgattatik!” Itt is erről az Úr áldozata révén 

megteremtett, az imához szükséges, messiási erőkről van szó. 

Aki azt hiszi, hogy Máriát kikerüli az imája, az téved, de 

legyen mindenkinek a hite szerint.  
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Mindez csak ízelítő Máriáról és feladatköréről, mert valójában 

az Új Földön fogja  az Úr bemutatni Mária nagyságát és 

szerepének fontosságát. (Akinek füle van...) 

(Ezzel befejeztem a Máriáról szóló közlésemet.) 

   Amen 

Isten kegyelme legyen veletek!Szeretettel egy segíteni 

szándékozó testvéretek a szellemvilágból 

 

*Névtelen Szellem közl. I. kötet: Eszter „betlehemi 

látomásai”- „éjféli misén vagyok” 

Evang.-i spir. II. kötet Mária a hit virága... 

Ezoteriák: A föld duális kiegyenlítődése Máriában 

44. AZ ÉLET SZÉP 

 

2021. 06. 13. 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézusban! 

Az élet szép, még akkor is, ha megpróbáltatásokkal van tele 

tűzdelve, mert a megpróbáltatások által közelebb kerül az ember 

az Istenhez, pontosabban a megpróbáltatásokban való hűséges 

helytállással. Minél nagyobbak a próbák és minél többet képes 

átvinni az ember, annál több van benne a mindeneket éltető és 

megerősítő isteni Lélekből, mely Lélek a szenvedések által 

megtisztított helyeket betölteni van hivatva az emberi lélekben. 

Így fokozatosan tisztul meg a lélek és „válik mindinkább” 

szellemmé ama isteni Lélek folytán, amelyet az összemberiség 

átformálására küldött az Úr. A lélek ugyanis a szellem 

konglomerátuma, aminek révén a testhez kapcsolódik. 

 Az élet szép, mert Isten teszi széppé az Ő Lelke által, ugyanis 

mindenütt ott lebeg az Ő Lelke, hogy Életre ébressze a világot a 
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szenvedések és megtisztulások, majd a pozitív behatások által és 

vezesse előre a fejlődés útján a benső megnyilvánuló lelkiismeret 

által, amit az ember sokszor visszautasít hitetlenségből, talán 

kényelemből, vagy félelemből, mert kényelmében nem fejt ki 

annyi erőt, hogy mind komolyabban szembe 

forduljon önmagával és beismerje mindazt, amitől fél úgy 

önmaga, mint mások előtt beismerni. Pedig a beismerés, már fél 

vezeklés, a megaláztatás által, aminek csakis pozitív 

következményei vannak. Sokkal inkább felnéznek egy olyan 

emberre, aki kész megalázkodni és beismerni bűneit, mint aki erre 

még képtelen, főként ha az emberek érzik és látják mindazt, 

amitől a másiknak szabadulnia kellene, de még vagy nem látja, 

vagy már látja, csak képtelen szabadulni, mert képtelen 

meghajolni Isten és embertársai előtt. Ugyanis amikor az ember 

megvall dolgokat, Isten előtt alázkodik meg, ami által növekszik 

benne az Isten Lelke és csökkennek a hajlamok, mert mint 

mondottam a megvallás már fél vezeklés, mert az ember a gőgnek 

ad ezzel egy „kegyelemdöfést” és hagyja elvérezni azt. 

Olyannyira el kell véreznie a gőgnek, az önérzetnek, hogy teljes 

egészében meg kell halnia a helyzetekben való megaláztatás által, 

hogy feltámadjon helyébe a kisded Jézus, vagyis a krisztusi 

eszme körnek a csírája. Isten felé ugyanis csakis bűnöket 

beismerve és megalázkodva közeledhetik az ember. Isten ugyanis 

teljes egészében látja az embert minden hibájával, bűnös 

hajlamával és az ember mégis csak takargatni igyekszik a 

rejtegetni valót, pedig azt mondja az Úr, hogy egyszer 

mindenkinek oszlopokról fogják hirdetni bűneit. A beismeréssel 

együtt jár a bocsánatkérés is, ha egy másik személy ellen 

követtetek el vétket, mert a megbántást az ellentét idézi elő és 

megbántással a sátán rátelepszik a megbántottra is. Amikor a 

sértett fél meg tud bocsátani, gyakorlatilag úgy önmagát, mint a 

sérelem előidézőjét megszabadítja a „megszállottságtól.” Ezért 

kérte Istent az Úr a kereszten kifeszítve: „Atyám bocsáss meg 

nekik, mert nem tudják mit cselekszenek.” Így felszabadultak az 
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ellene vétkezők is a negatív szellemi befolyásolásoktól. Az már 

más, hogy ők akartak-e megszabadulni, vagy meg akartak 

maradni abban az állapotban, amelybe belekerültek. 

 Azért vagytok a földre küldve testvéreim, hogy minél több 

kárhozatra vivő hajlamot levetkőzzetek magatokról és amikor 

átkerültök és meg kell állni az isteni ítélőszék előtt, akkor minél 

kevesebb bűn legyen a számlátokon. A megvallás 

mélyebben  tudatosítja az emberben a levetkőzni valót és 

bizonyos szabadulást hoz a lélek számára, mert az ember maga 

hajtja fejét bele a járomba és nem a sors kényszere által. Ez már 

szinte felére csökkentheti  a „ véső” okozta szenvedést. (Maga 

Jakab apostol is ír erről az ő levelének az 5. fejezetében, Ő is 

összefüggésbe hozza a gyógyulást a bűnbánattal és a 

megvallással.: „Ha beteg van köztetek...”) 

Ne takargassátok sem önmagatok, sem mások, sem Isten előtt 

a ti kárhozatra vivő éneteket, hanem nyissátok meg azt elsősorban 

Isten előtt, hogy be tudjon oda hatolni az Ő Lelke és komoly 

változásokat tudjon kimunkálni bennetek, akkorra amikorra az Úr 

eljön nagy hatalommal és dicsőséggel, valamint egymás előtt, 

hogy megalázva a gőgöt, az Én-t, és a mindezt éltető ördögi 

szellemeket, elvérezhessen Isten dicsőségére és az 

előrehaladásotok érdekében. De addig, amíg az ember a másik 

szemében a szálkát keresi, addig az ő szemében gerenda 

nagyságúra növekednek a dolgok és elvakul vagyis lelkileg 

megvakul a vastag gerendától és emiatt nem láthat tisztán, főleg 

nem másokkal szemben. 

A világ mind gonoszabbá válik és mind több és mind nagyobb 

bűnök fognak eluralkodni az emberek között. Tehát a sátán 

hatalma mind nagyobb méreteket fog ölteni azok felett, akik már 

neki adták a lelkét, valamint azokra akik billenőn lesznek, de még 

ha lehet a választottakat is el akarja csábítani. Annakokáért, hogy 

ne tudjon sem a gőgön sem az érzékiségen keresztül rátok hatást 

gyakorolni, meg kell tisztulnotok minden kárhozatra vivő 
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hajlamtól. A kísértéseknek eleve az a rendeltetésük, hogy 

felszínre hozzák a hajlamokat vagy ha már a felszínre kerültek 

akkor felismertessék az emberrel. Nagyon mély lelki életet kell 

élni annak az embernek, aki azonnal felismeri magában minden 

külső kísértés nélkül a bűnös hajlamait, mert a hajlamok mindig 

az elkövetett bűnökhöz kötődnek. Sajnos még abban a világban 

éltek testvéreim, amikor még „szükség van” a kísértésekre. 

Nagyon szomorú az, amikor az ember sokadszorra sem ismeri fel 

bűnnek a bűnt, mert jól érzi magát benne, csak amikor már a bűn 

kiélése annyira elveszi a lelki erőit, hogy a test kezd 

megbetegedni, akkor a jobbik esetben elkezdi önmagában keresni 

a szenvedése okát. A rosszabbik esetben viszont orvoshoz fordul 

és tünetileg igyekszik megszűntetni a problémát és nem a dolgok 

gyökerét igyekszik orvosolni. A végleges megoldás mégis csak 

Istennél van, mert ugyanis azt mondta az Úr a bűneitől lebénult 

fiúnak, aki nagyon mélyre süllyedt a paráznaságban: 

„Megbocsátattak a te bűneid, kelj fel és járj!”  „Mit könnyebb 

mondani, azt, hogy gyógyulj meg, vagy azt, hogy 

megbocsáttattak a bűneid...” Tehát, ha az ember a dolgok 

gyökeréig igyekszik hatolni ami a gyógyulást illeti, mégis csak 

azt mondjuk, hogy a feoldozásban rejlik a dolog lényege, amihez 

viszont szükséges a beismerés, a megvallás és a bűnbánat. Ezek 

nélkül nemhogy gyógyulás, de még lelki élet és előrehaladás sem 

történhet meg, mert ez a lelki élet alapja. 

Mit mondott az Úr hírnöke? Készítsétek elő az Úr útját és 

tegyétek egyenessé ösvényeit” „Térjetek meg, mert már nagyon 

közel az Isten Országa.” Teremjétek a bűnbánat méltó 

gyümölcsét! ... A fejsze már a fák gyökerére  helyeztetett, minden 

fa kivágattatik, amely nem terem jó gyümölcsöt” ... a lapát a 

szérűn van, hogy kirostálja a gabonát a pelyvától, ... a hegyeket 

hordjátok szét, a mélyedéseket töltsétek fel, hogy simává legyen 

minden és meglátja minden halandó az Isten szabadítását..”  
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Tehát már akkor is csak az közeledhetett az Úr felé, aki 

komoly bűnbánatot tartott és lerombolta magában a gőgnek 

hegyeit és betöltötte az érzékiségnek mélységeit, mert másként 

nem lehetett az Úr követője. Az Úr követése sokkal magasabb 

szintet követelt és csak akkor tudta az emberi lélek befogadni az 

Urat és a tanítását, ha végigment a „keresztelő jánosi” lelki 

megtisztuláson. Ma sincs ez másként testvéreim! Jelenleg az 

üdvösség a ti számotokra a III. isteni kijelentésben van, 

konkrétabban a N.Sz. tanításában. De ahhoz, hogy idáig 

eljuthassatok, ma is végig kell mennetek a „keresztelő jánosi” 

lelki folyamatokon. Ma is a keresztelő János képezi azt a szűk 

sikátort, amelyen ha végighaladtok,juthattok el a szellemtanig, 

pontosabban arra a lelki szintre, amikor ez az isteni 

eszme  munkát is tud bennetek végezni az Isten lelke által, mert 

egyszer csak elhangzik a lelketekben a kiáltás: „Jön a vőlegény” 

és akkor már vége mindennek, mert az ítélet következik el a 

lelketekben. Ez úgy jön el, „mint a tolvaj éjjel” vagyis váratlanul. 

Egyszer csak azt érzitek a lelketekben, hogy valami megváltozott, 

valami hiányzik, mert megszűnik a kegyelem, a kegyelmi állapot, 

mert számadásra hív az Isten és feltörnek a lelketekből mind a 

bűnös hajlamok által elkövetett cselekedetek 

erő- konglomerátumai, hogy megítéltessenek. Ezek az 

alsóbbrendű énetekből törnek fel, míg a jó cselekedetek, a 

felsőbbrendű énetekből hívatik elő.Ezért a pillanatért, az utolsó 

ítélet pillanatáért, pontosabban, azért, hogy megfeleljetek annak 

az erkölcsi normatívának, amelyre az üdvösségre való 

eljutáshoz szükségetek van, dolgozik bennetek az isteni Lélek és 

dolgoznak a Szent Szellemek az első holdkiválástól a 

második holdkiválásig, mert ez egy fejlődési turnus, de főként az 

utolsó 2000 évben és legfőképp a III. kijelentésnek az ideje alatt. 

Mivel mindez nagyon közel van, hirdetjük a bűnbánatnak,a 

feloldozásnak és az egymás között történő megbékélésnek a 

szükségességét. De nem csak az emberi lelkekben mennek végbe 

ezek a kiválasztási folyamatok, hanem a természetben is. Azt 
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mondja az írás, hogy még a tengerek is kiadják az ő halottaikat. 

A tengerek elpárolognak, a sziklák megolvadnak, hogy 

mindenhonnan előhívhatóak legyenek a szellemek az ítéletnek 

napján. 

Testvéreim, szeretnénk megéreztetni veletek azt, hogy az 

utolsó ítélet váratlanul fogja érinteni az embereket, még azokat is, 

akik várják az Ő eljövetelét. Olyan ez  mint amikor a diákoknak 

az óra elején teljesen váratlanul bejelenti a tanár azt, hogy 

tudásfelmérőt fognak írni. Valami ehhez hasonló érzés fog úrrá 

lenni az embereken. Azért fog ez így megtörténni, hogy az adott 

fejlettségi szintet lehessen lemérni. Ez az a pillanat, amelynek  a 

napját, és az óráját  egyedül az Atya tudja csak. De hónapra és 

évre vonatkozó jövendölések hangzottak el a magas, az 

apokaliptikus időket levezető szellemek részéről, ugyanis 

tudjátok azt, hogy a 12 zsidó nemzetséget (szellem típust), a 12 

apostol fogja megítélni, „Péterrel” az élen. (Ami az évet illeti, 

olvashattok a „Misztériumok” c könyv végén, a hónapot illetően 

viszont kaptatok egy közlést, miszerint amikor egy nagyon meleg 

októberi napon hirtelen hidegre fordul az idő, az a háromnapos 

sötétség kezdetét jelenti, amikor ugyanis megkezdődik az utolsó 

ítélete ennek a korszaknak. Ekkorra tanácsos lenne tartós 

élelmiszereket és vizet bekészíteni, mert nem szabad mindaddig 

kimenni a zárt helyiségekből semmilyen külső hatásra sem, mert 

a felszabaduló mérges gázok megölnek benneteket. Továbbá ami 

ettől sokkal fontosabb, a Föld gyomrából is felszabadulnak a 

szellemi hordák és kísérteni fognak benneteket arra, hogy 

nyissatok ajtót, akár egy kedves barát, egy szomszéd, exfeleség, 

stb.  személyében, de senkinek ne nyissatok ajtót, mert a sátán az 

aki kísért benneteket. Ez lesz az életetek legnagyobb kísértése, 

megpróbáltatása! Hallani fogtok baráti könyörgéseket, hogy 

engedjétek be, erőszakos dörömböléseket, segélykiáltásokat, 

halálsikolyokat, de ekkorra már megszűnik a megtérés, a 

megigazulás  és a megszentelődés ideje, tehát tilos lesz bárkinek 
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is ajtót nyitni, mert a mérges gázokkal együtt, a sátán is betör 

hozzátok, a szellemileg is védett helyetekre. Az ítélet napja lesz 

ez, hasonlóan mint Noé idejében, amikor a gőgösöket megalázza 

és letaszítja trónjáról míg az alázatosakat felemeli az Úr. 

Mindaddig kigúnyolták Noét, amíg be nem ment a bárkába, de 

amikor eleredt az eső és ömlött az ár minden felől, mindenki 

sikított, ordított és mentette volna az életét, de már késő volt. 

„Hasonló lesz ez, mint Noé idejében, amikor adtak, 

vettek,nősültek, férjhez mentek az emberek, amíg Noé be nem 

ment a bárkába...”  

De erre az egy napra, amiről már többször is szóltunk, hogy 

készít fel benneteket a Szentlélek, valóban nagyon komolyan 

készülnötök kell, mert az csak egy kis része annak mit mi jelenleg 

elmondtunk arról, ahogyan a sátán meg akar próbálni 

benneteket, ugyanis mindenkit a saját addig le nem küzdött 

hajlamain keresztül fog megpróbálni. Ezért is szorgalmazzuk 

szinte minden alkalommal, a megtérés és a megtisztulás 

szükségességét, hogy  ne legyen bennetek táptalaja a sátánnak, 

mert ha talál valamit is, ki bír húzni és akkor  le fog benneteket 

rántani a saját szintjére, ahol lészen sírás és fogak csikorgatása. 

Innen aztán már nem lesz vissza út, mert a kegyelem erre az 

időre  régen vissza lesz vonva.  

Ezt minden bírálat ellenére is, -amelyet sok esetben a fel nem 

ismert kárhozatra vivő tulajdonságok egyike, amely legelőször 

jelent meg a szellemekben, indítványoz- mivel nem fog mindenki 

elragadtatni közületek, jó lenne ha megjegyeznétek, és 

megszívlelnétek, mert nagyon sok múlik attól, hogy az „utolsó 

napon” megálljátok-e a helyeteket! Akinek füle van a hallásra, 

hallja meg, hogy mit üzen a Lélek a „Gyülekezetnek”) 

Mert ugyanis milyen az ember? Megtérni, bűneit beismerni és 

szabadulni nem akar, inkább megalázza és „keresztre feszíti ”az 

igazat, aki a segítséget, az üdvöt és az Örök Életet nyújtja neki 

csakhogy ő maradhasson felül, hogy ne kelljen neki 
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megalázkodnia, mert fáj a léleknek a megalázkodás, a kudarc, 

pedig az ember az  Istennel szemben soha nem lehet győztes, mert 

Istent legyőzni képtelenség, még a  leggőgösebb embernek is. 

Istent csak „megnyerni” és magunkhoz édesgetni, a figyelmét 

felénk irányítani lehet igaz, feléje való vágyódással, őszinte 

bűnbánattal, teljes alázattal és irányába érzett szeretettel. 

„Szeresd Istent teljes szívedből...” „Aki jobban szereti...”  stb. 

Az ember mástól várja el azt, amit neki kellene betöltenie és 

ha az a másik azt nem teszi, mert nem az a feladata, akkor ellöki 

magától. Sőt mi több, ha segítséget nyújtanak feléje, amit 

képtelen elfogadni, mert talán túl magasnak találja, akkor a 

segítséget nyújtóban keresi a hibát, csakhogy ne kelljen megtérni 

és megváltoznia. Pedig eljön az az idő és szinte már itt is van, 

amikor bezárulnak a Mennyek kapui és nem jöhet egyetlen egy 

hang sem a szellemvilágból és vele semennyi erő sem az isteni 

Lélekből a számotokra, hanem az addig megszerzett lelki 

vagyonotokra lesztek utalva. A tíz szűz példájára  tegyünk csak 

egy nagyon rövid pillantást. Mind a tíz szűz volt! Mind a tíz 

Istennek szentelte az életét, a tisztaságát, de a felének a Vőlegény 

eljövetele előtt megfogyatkozott a hite a megpróbáltatások 

folytán. Tehát az üdvösségre való eljutáshoz, szűzies tisztaságra 

és olyan erős hitre van szükség, amely a legnagyobb 

megpróbáltatásokban, sőt még a vérkeresztségben sem lankad el, 

hanem mindvégig kitart!!! 

 

Isten kegyelme legyen veletek gyermekeim!  

 

45. HÁNYSZOR KELL MEGBOCSÁTANI? 

 

2021. 06. 17. 
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„Hányszor kell megbocsátani naponta -kérdezi Péter  az ő 

Mesterét, aki éppen a megbocsátásról tanít - talán hétszer? ” 

„Hetvenszer hétszer” - válaszola az Úr! 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

A föld az egyik, az Istentől  legmesszebbre esett, a 

legmélyebbre süllyedt bolygó, amelyen az ellentétet a 

legmélyebben önmagukban hordó, vagyis a legelvetemültebb 

szellemek öltenek testet, mert legmélyebb szakadékokat vájt az 

érzékiség és a legmagasabbra növekedett bennük a gőg a szeretet 

hiánya miatt. Így lett a föld a szeretet iskolája, mert ugyanis van 

mit gyakorolni, mert igencsak van rá alkalom az emberek 

bukottságából kifolyólag. 

Annyira bukott ez a világ, hogy az isteni Lélek is rétegződve 

tud csak pozitív hatásokat kiváltani az emberi szívekben. Ugyanis 

a földi ember annyira önző és gőgös, hogy csak nagyon lassan, az 

élet nehéz terhe alatt szenvedve képes csak valamit is befogadni 

a nálánál magasabból, a szebből és nemesebből, az isteniből. 

Egyébként ha ez nem így lenne, akkor nem lenne fejlődés, hanem 

minden maradna a saját szintjén, de mivel a fejlődésben nincs 

megállás, hanem örök mozgás, ezért a terhek és az isteni Lélek 

nélkül nemhogy stagnálás lenne, hanem örökös bukás, vagyis a 

fejlődés be sem indulhatott volna.  

De Isten nem hagy egyetlen egy gyermekét sem az örök 

szenvedésben, az örök kárhozatban, még akkor sem, ha egészen 

odáig süllyedt a „századik” mert ezt nem teszi lehetővé az Ő isteni 

szinten levő szeretete, hanem kiküld a bukottakért Önmagából, a 

saját szellemi produktumából újjáteremtő erőket, hogy életre 

kelhessen a halott, az isteni Lelket nélkülöző, a bukásainak 

produktumaitól megdermedt lélek. 

De hogyan és mi módon is teheti ezt meg az Isten, mint úgy, 

hogy előbb feloldja a lelket a következményektől, hogy a 

körülötte megvastagodott bűnréteg valamennyire is áthatolhatóvá 
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váljon az  isteni Lélek számára. Tehát már itt, a legmélyebb 

ponton megnyilvánult Isten bűnbocsátó szeretete, amelyet majd 

valaha, amikor már annyira felfejlődött a lélek, hogy 

valamennyire is érzi ennek szükségességét és üdvösséget hozó 

voltát, akkor ő maga is gyakorol másokkal szemben. Tehát mi 

volt Istennek bűnös gyermekei felé az első megnyilvánulási 

formája, ha nem a szeretetből történő megbocsátás? Ugyan hol is 

kezdhette az Úr a lélek megváltását, ha nem a feloldozással járó 

bűnbocsánatnál? Egyébként egyetlen egy lélek sem juthatna el az 

üdvösségre, csakis a bűnök hatásait visszafogó és feloldó törvény 

által, mert az emberi szellem annyira mélyre süllyedt, hogy 

örökkévalóságokon keresztül sem lenne képes elszenvedni 

mindazt, amit kitermelt magának a bukássorozatok révén. Az 

emberi szellem tehát rá van utalva Isten bűnbocsátó kegyelmére 

és ezért nem fordulhat szemben Istennel, mert akkor gyakorlatilag 

a saját fejlődésével fordul szembe. Ezért Isten felé ,mint bukott 

szellem csakis alázattal és az Ő Akarata előtt való meghajlással 

közeledhet az emberi szellem. De nem csak Isten, hanem 

embertársa bocsánatára is ugyanúgy rá van szorulva az ember, 

mert nincs olyan valaki, aki ne bántana meg másokat anélkül, 

hogy tudomása lenne róla. Az a nagyobb baj, amikor az ember 

tudatosan bánt meg másokat. A tudatosan elkövetett bűnök nem 

bocsáttatnak meg esetleg csak nagyon komoly bűnbánatból eredő 

bocsánatkéréssel. 

„Isten nem kívánja a bűnös halálát, hanem azt, hogy a bűnös 

megtérjen bűneiből és éljen.” Istennek tehát nem célja 

szenvedtetni, azaz büntetni az embert, mert ez ellenkezne az Ő 

isteni szeretetével, hanem, amikor már kicsit is megvilágosodott 

a lélek, munkára szólítja őt mások üdvösségéért, hogy ezen 

munka által saját maga lelkébe dolgozza bele a jót, az üdvöt hozó 

igazságot és ahogyan halad előre az isteni jó magáévá tételében, 

úgy ennek a jónak és isteni igaznak a lelkében való terjedése által 

lassan- lassan kiszorulnak a bűnös vágyak és hajlamok, vagyis 
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ezzel dolgozza bele magát a földi ember az isteni Lélekbe, Isten 

szeretetébe, mely szeretetnek itt a földi és az ehhez hasonló 

világokon kegyelemmé, a bűn oldószerévé vagyis bűnbocsátó 

szeretetté kell átalakulnia, hogy az embert kioldja a bűnök 

kötelékeiből. Ha már az ember  ennyire rá van szorulva Isten 

bűnbocsátó kegyelmére, akkor vajon arra nincs rászorulva, hogy 

neki is megbocsássanak és hogy ő maga is megbocsásson az 

ellene vétkezőnek? Mert amikor az ember másoknak meg tud 

bocsátani, mindenkor önmagát minősíti, mert helyt állt a szeretet 

próbában. Azt mondja az Úr: „Könnyű azokat szeretni, akik 

titeket szeretnek...” Vagyis hogyan tudná az ember fejleszteni és 

tökéletesíteni a szeretetét, ha mindig csak szentek vennék körül 

és soha nem lenne próbára téve a szeretete, mert a környezete 

sohasem bántaná meg, mindig engedelmeskedne neki stb, akkor 

az ilyen helyzetek csak a gőgöt növelnék az emberben. De mivel 

ez hál' Istennek nem így van, így van jócskán alkalom gyakorolni 

a szeretetet és vele együtt a megbocsátást, ami sajnos nem 

mindenkinek válik ínyére, mert nem is lenne a gőg a bukás 

ősatyja, ha oly könnyen feladná és megadná magát. Ezért a 

megbocsátani tudás a legnagyobb áldozata a léleknek.  

Az előző közlésben arról volt szó, hogy akkor tud minél 

közelebb kerülni egy ima Istenhez, minél nagyobb áldozat áll 

mögötte. Így, mivel a megbocsátani tudás a legnagyobb áldozat, 

ha az ember minél nagyobb sérelmet meg tud bocsátani, az imája 

annál közelebb kerül a kegyelem trónusához, mert a 

megbocsátással gyakorlatilag isteni munkát végez a lélek, vagyis 

bekapcsolódik a megbocsátás törvényébe és ennek a törvénynek 

érvényesítése révén, az ő bűnei is bocsánatot nyernek!!! „Bocsásd 

meg a mi vétkeinket, miképpen mi is megbocsátunk az ellenünk 

vétőknek.” Ez olyan mint az irgalmasság gyakorlása, ami által az 

ember irgalmasságot nyer, mert abba az igazságba dolgozza bele 

magát, így az az igazság válik benne uralkodóvá: „Boldogok az 

irgalmasok, mert irgalmasságot nyernek.”  



265 

Tehát amilyen igazságba dolgozza bele magát az ember, az 

gyakorol rá visszahatást. Mivel az Isten is szeretetből bocsát meg 

a bukott és a szeretet ellen vétő gyermekeinek, ezért, aki meg tud 

bocsátani másoknak, a saját szeretetének a szintje növekszik 

általa! Ezért mondja az Úr Péternek, hogy „hetvenszer hétszer 

meg kell tudni bocsátani naponta. Aki ezt meg tudja tenni, az 

gyakorlatilag  a másikat segíti előre a fejlődésben, vagyis belelép 

abba a krisztusi törvénybe, miszerint :„Az az igazi barát, aki az 

életét áldozza másokért.” Ugyanis, mint mondtam, a legnagyobb 

áldozatot követeli az embertől a gőgöt feláldozni a szeretet 

oltárán. Tehát mindenképpen a saját fejlődését segíti elő az a 

valaki, aki a szeretetének a színe javát égeti el a másikért a 

szeretet oltárán, mert a szeretet oldja és bontja a törvény hatalmát 

és erejét! 

Az Urat is igen sokan átkozták, gyűlölték és legszívesebben 

agyonkövezték volna, főként attól kezdve, amikor bejelentette 

Izajás könyvét olvasva a zsinagógában, hogy ő a Messiás, mert 

irigyek voltak rá és féltették hatalmukat. (Ez a jelenség sajnos sok 

esetben nálatok is jelen van!) Ezt a hajlamukat azonban csak 

akkor tudták kiélni, amikor a kezükbe került az Úr és keresztre 

feszíthették az irigyelt Mestert, de mindvégig gyűlölték Őt és 

mégis azért imádkozott a kereszten kifeszítve, hogy Isten 

bocsássa meg az ő ellenségei vétkét, mert nem tudták azt, hogy 

mit cselekedtek vele. Tehát nem csak azon az egy napon 

elkövetett vétküknek a feloldozásáért könyörgött az Úr, hanem az 

összes addig Ellene elkövetett vétküknek a feloldozásáért, mert 

ha ez nem történik meg, akkor a vétkeik súlyától soha sem tudtak 

volna felegyenesedni úgy mond, hanem örök sötétségben éltek 

volna és nem láthatták volna be bűneik súlyát és soha sem 

indulhatott volna be a fejlődésük. Így viszont, volt aki 

megigazulást nyert azok közül, aki feszítsd meg-et kiáltoztak és 

el fog jutni az üdvösségre!  
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Érzitek és értitek-e már, hogy miért van szükség napi szinten 

a megbocsátásra másokkal szemben? Mert elősegítitek vele 

mások fejlődését és mert magatokat emelitek ezzel a gesztussal a 

szeretetben és abban, hogy ti is bocsánatot nyerjetek, mert a 

szeretet meleg sugár, melytől a bűn jege felolvad és elpárolog. 

A meg nem bocsátás még senkit sem vitt előrébb a 

fejlődésben. Sem a megbántót, de a megbántottat sem, mert a 

megbocsátás szeretetből fakad és a szeretet viszi előre az embert. 

De a megbocsátás még csak az alapja a megrontott kapcsolatok 

újjáépítésének. De ha viszont nem tudtok, vagy nem is akartok 

megbocsátani, akkor sohasem fognak a megrontott erőviszonyok 

kiegyenlítődni két ember között, ami viszont mindkét félnél 

gyakorlatilag a poklot , vagyis nem a szeretet országába való 

eljutást jelenti, mert oda semmi diszharmonikus nem juthat be.  

Ezért mondja az Úr, hogy addig rendezd el a dolgaidat másokkal, 

amíg az úton vagy, mert amikor már célba értél, akkor erre már 

nem lesz lehetőséged! 

Ezzel szemben sok az olyan  ember, aki nem tud és nem is akar 

megbocsátani, mert még a karmikus visszahatásban, esetleg a 

karmikus megtorlásban hisz és remél, talán még látni is szeretné 

kárörvendésből kifolyólag, amikor a másikon végbemegy a 

megtorlás. Azért van ez így, mert még nem érzi magát bűnösnek 

és nem érzi  magára nézve sem a bűnbocsánat szükségességét. 

Ebből kifolyólag nem akar másoknak sem megbocsátani. De 

amint Isten kicsit is visszahelyezi az ilyen ember vétkeinek a 

következményeit és bűnbocsánatért kell rimánkodnia úgy Isten, 

mint a sértett fél felé, azonnal elkezd ő maga is megbocsátani 

tanulni, azaz elkezd megtanulni szeretni, mert megbocsátani csak 

szeretetből lehet, karmikusan nem, mert az ok - okozati törvény 

felett áll a szeretet törvénye, amit lehozott az Úr. Ezért az ok- 

okozati törvény semmit sem tud elérni a krisztusi törvénnyel 

szemben. Pedig a „karmahívő” ember azt hiszi, hogy elszenvedi 

a „karmát” és tiszta a sor, merthogy szerinte „könnyebb” 
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elszenvedni a „kiszabott adagot” mint meghajolni Isten előtt és az 

Úr nevében bocsánatért könyörögni. Pedig ha bármi módon is 

fájdalmat okoztok valakinek, az az,  hogy a ti szavaitokkal éljek, 

„karmát idéztek elő magatoknak” azzal nem fog ennek a  

másiknak csökkenni az általatok okozott dolga, ha száz életen 

keresztül is ugyanazt elszenveditek, amit neki okoztatok, vagy ha 

ennyi testetöltés alatt még a húst is letépik rólatok, mert azzal az 

a casorba, amit a szeretet törvényén ejtettetetek, még nem fog 

helyre jönni, hanem csak akkor, ha bocsánatot kértek a 

megbántott féltől és Istentől és kéritek, hogy Ő hozza helyre 

abban a másik lélekben mindazt, amit ti helytelenül tettek. De a 

karmában hívő emberhez közelebb áll az okozati törvény, mint a 

szeretet törvénye, mert még nem tudott felemelkedni a 

szeretetnek a szintjére és így „könnyebb” hinni az okozati 

törvényben. Amiből több van az emberben, azt tudja inkább 

magához vonzani. Az Urat azért nem ismerték fel, mert nem volt 

a lelkükben szinte semennyi az Úrból, vagyis az áldozatkész, 

megbocsátó szeretetből. Így van ez a mai emberrel is, aki inkább 

hisz az okozati törvénynek, mint Isten túláradó szeretetének. Ott 

a dolog hátulütője, hogy az ok -okozati törvény, az folyton és 

könyörtelenül csak terhel, helyezi vissza a lélekre a megrontott 

erőket megtisztítás céljából, amely erőkből már annyit kitermelt 

az ember, hogy képtelenség mindazt elszenvedni. Ez a törvény 

folyton csak „büntet” tehát nem oldoz és nem világosít, hanem 

folyton lefelé nyomja az embert. És ezekért a megterhelt 

lelkekért, akik már belefáradtak az okozati törvénytől való 

folytonos terheltségbe, mert sehogyan sem tudtak szabadulni, jött 

Jézus Krisztus mondván: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik 

meg vagytok terhelve (a bűneitek következményeitől) és 

megfáradtatok, majd én felüdítelek titeket.” Tehát az okozati 

törvényből  Jézus a kivezető út! Habár, ha azt nézzük, hogy akik 

a Jézus példabeszédében az öt iga ökröt és a feleséget vették, még 

nem indultak el a Nagy király által tartott menyegzőre, mert még 

csak most kezdték el beleásni magukat az anyagba és a feleség 
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által az érzékiségbe. Tehát még nem helyezhetőek vissza rájuk a  

hit hiánya miatt a megrontott erők. Ezzel szemben viszont: 

„Menjetek és szedjétek össze a bénákat a vakokat a sántákat...és 

őket vezessétek el a menyegzőre” mert ők már lélekben annyira 

megerősödtek, hogy valamennyi visszahelyezhető rájuk a maguk 

által megrontott erőkből, hogy eme terhekkel eljuthassanak az Úr 

kitárt karjaiba amelyről fentebb szóltam: „Jöjjetek énhozzám 

mindnyájan...” Tehát akik már lelkileg annyira megerősödtek, 

hogy terheket képesek hordani, vagyis valamilyen betegséget 

vállalni, ők már el fognak jutni az üdvösségre, vagyis a földi 

szférák feletti állapotokba, mert ennek a teher hordozásnak a 

vége, a feloldozásban nyer végérvényes tovább haladási 

lehetőséget. 

Az az állapot, amikor az Úr megszabadítja a szellemet a 

következmények terheitől, még nem jelenti az Isten Országába 

való eljutást. A feloldozott lélek ugyan nem követi el többé azokat 

a bűnöket, amelyekre feloldozást nyert, de a hajlamokkal a 

harcokat még meg kell harcolnia. Akkor jön el a „végcél” amikor 

azt mondja az Úr: „Jöjjetek Atyám áldottai és foglaljátok el azt az 

Országot (szférát) amelyet Atyám a ti számotokra már a 

kezdetkor fenntartott, mert: Éhes voltam és ennem adtatok, beteg 

voltam és meglátogattatok...”  Ez tehát a végcél innen a földről, 

vagyis a szeretetben való gyarapodás,  előrehaladás, mert az Isten 

Országa a szeretet Országa, de viszont a szeretetben csakis úgy 

tud gyarapodni az ember, ha gyakorolja, ha visszafejleszti 

mindenekelőtt az önzést, a gőgöt bír -és birtoklási vágyat, az egót, 

az anyagiakhoz való ragaszkodást stb. Ebben a munkában 

nagyban segít pl. az időnkénti Úrvacsorához való járulás, mert 

azok a krisztus- parányok, (Messiási szinten levő élő, lelket 

megelevenítő és újjáteremtő erők) amelyeket az ember itt a földi 

világban magához vehet, fokozatosan visszafejlesztik a bűnös, a 

kárhozatba vivő hajlamokat és kiépítik a szeretetet. Mivel a 
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megbocsátás is a szeretet egyik legfőbb produktuma, ezért a lelki 

fejlődés elengedhetetlenül szükséges előrevivő eleme a léleknek. 

A fejlődési sorrend tehát a következő: „Menjetek és szedjétek 

össze az utak széléről az útkereszteződésekről a bénákat, a 

vakokat a sántákat, (akik megterheltettek a saját bűneik 

következményei által és a terhek alatt összeomlottak az élet 

országútján vagy az útkereszteződéseknél, mert nem jó felé 

mentek) és vezessétek el őket a lakomára”. A fejlődés 

folytonossága révén jön a következő állomás, mégpedig az, 

amikor Az a Valaki, aki a terheket a vállaitokra rakta, azt mondja: 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg magát, vegye fel 

keresztjét (terheit) és úgy kövessen engem.” Amikor viszont már 

belefáradt az ember és valóban összeomlott olyannyira, hogy nem 

tud felkapaszkodni, akkor jő el a következő állomás: „Gyertek 

hozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és megterheltettetek, 

majd én felüdítelek titeket.” A végső állomás viszont az, amikor 

azt mondja az Úr az életetek végén: „Gyertek Atyám áldottai és 

vegyétek birtokba azt a földet, amelyet Atyátok már kezdettől 

fogva nektek tartogatott...” Higgyétek ez a legszebb érzés a 

bukott szellem életében, amikor az Isten a megelégedettségét 

fejezi ki a bukott gyermeke felé és elvezeti az őt megillető helyre! 

Ezért a szeretet törvényében  a megbocsátás törvényét is 

lehozta a Szeretet Mestere, mert egyedüli kiút a végtelen teher 

hordozásból, a bűnbocsánat,  amit a keresztfán a leghatalmasabb 

mértékben be is mutatott és „aktivizált” úm, mint továbbhaladási 

lehetőséget.  

 Tehát ha a szeretet törvényébe akartok beletartozni, akkor 

meg kell tanulnotok megbocsátani. A megbocsátásra Isten hozott 

egy törvényt, amit maga az Úr bocsátott ki először, amikor azt 

mondta: „Az emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani.” 

És ezt a törvényt ruházta át később Péterre, vagyis a Névtelen 

Szellemre. Ezért azt mondta: „..Néked adom a mennyek 

Országának kulcsait és amit feloldozol a földön, fel lesz oldozva 
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a mennyben is...” Ami a megbocsátás törvényét illeti, azt mondta: 

„Megbocsátattak a te bűneid” és nem azt, hogy én 

megbocsátottam a bűneidet, vagyis kiszolgáltatom neked a 

bűnbocsánat törvényét. De amikor bűnbocsánatért esedeztek, 

mégis csak azt kell mondanotok, hogy Atyám bocsáss meg 

nekem...vagy ha a másikról van szó: Atyám bocsáss meg neki... 

A Névtelen Szellem szerint, kevés szellem kapta meg az Úrtól 

a feloldozás törvényének kibocsátás jogát. Csakis olyan 

törvényes szellemek, akik el tudják hordozni mások terheit 

zokszó nélkül.  

Aki mégis úgy dönt, hogy a szeretet útját választja, az ne lépjen 

vissza egyetlen egy akadálytól sem, hanem tekintsen fel a 

kereszten kifeszített Krisztusra, aki a legnagyobb fájdalmak 

közepette imádkozott kínzóiért, a bűneik bocsánatáért, mit sem 

törődve azzal, hogy ki hogyan él vissza a megváltás művével, 

mert az már nem az Úr felelősége, hanem azé, aki a visszaélést 

elkövette. Ő mindenkiért meghalt, sokak bűneinek a bocsánatára 

ontotta ki vérét és nem azt nézte, hogy ki hányszor fog még 

bűnözni az ő áldozata után, hanem arra várt és vár, hogy minden 

bűneit megbánó lélek bele tudjon kapcsolódni a bűnöket 

megbocsátó Krisztusba és az Ő nagy áldozatába. Ezért 

testvéreim, ha rá akartok lépni a szeretet és megbocsátás útjára, 

legalább péntekenként elmélkedjetek az ő szeretetből vállalt 

áldozatán, melyet szeretetből felajánlott a bűnök bocsánatára. 

Ezen a szeretet-úton addig tudtok előre haladni, addig tudjátok 

gyakorolni, amíg Ő az élő Szeretet itt lesz köztetek, de amikor 

visszavonatik az elragadtatással, a föld visszaesik az okozati 

törvénybe és egyszerre zúdul rá mindenkire mindaz a 

következmény, amit a szeretet törvénye visszafogott. Ezért 

testvéreim, nagyon igyekezzetek szeretni addig, amíg közöttetek 

van a Szeretet, utána már, amikor elhangzik a szüzek között a 

kiáltás: Jő a Vőlegény, akkor már a meglévő eredmények 
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mérettetnek meg és eldől a sorsotok, hogy a juhok, vagy a 

kecskék közé soroltattok. 

 A megbocsátó Isten Kegyelme legyen veletek és bocsássatok 

meg egymásnak, hogy a ti vétkeitek is bocsánatot 

nyerjenek!Ámen 

 

46. „SZÜLETÉSNAP” 

 

2021. 06. 20.  

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Egy a számotokra  kedves ünnep előtt hajolunk meg itt a 

Szellemvilágban is, amely lehetővé teszi a szellemek testhez 

jutását a fizikai síkon és ez nem más, mint a megszületés 

törvénye, amelynek sokszor oly pazar ünnepet ül a földi ember, 

mintha az ő érdeme volna a testbe költözés. Pedig az elsődleges 

Valaki, akit ünnepelni kell eme törvény létrejötte miatt, az a 

mindenható Isten, Aki, amikor az ideje eljön, testbe szólítja 

gyermekét, hogy az anyagi világban az anyagot, melyet maga 

termelt ki a bukásával, le tudja vetkőzni, mert ahogyan süllyedt, 

úgy sűrűsödtek az erői és tapadt bele a lelke gyakorlatilag az 

anyaggá lett fluidokba és azonosult velük. De ezzel szemben mit 

tesz a földi ember? Az helyett, hogy fokozatosan vetkőzné le az 

anyagot, még jobban ássa magát bele éppen a testbe öltözésének  

pazar megünneplésével is. Ha valakinek is „pazarul” meg kellene 

ünnepelni a földre jövetelét, az Maga az Úr, aki lehozta Isten 

szeretetét és Mária, aki testet adott Gyermekének, a földre szállt 

szeretetnek. 

Ha tudná a földi ember azt, hogy Isten szeretetének milyen 

óriási ajándéka az, hogy testet kap, sokkal jobban megbecsülné 

ezt az ajándékot és arra használná fel, amire adatott, még akkor 

is, ha nehéz sors által alkarja nevelni az isteni gondviselés a jóra. 
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De ilyen esetben az ember inkább tiltakozik még az Élet és az Élet 

Forrása ellen is, nemhogy belenyugodna abba a hatalmas 

lehetőségekbe, amelyek ez a sors által kínálkoznak a számára. 

Amikor az ember ünnepet ül, a leszületésének az ünnepét, 

akkor akit ünnepelni kell először is, az az Isten, aki egyáltalán 

megteremtette a szellemet. Ez az 1. és igazi születésnap. Földi 

síkon viszont az édesanyát, vagyis a szülőket is megilleti az 

ünnep, akik testtel ruházták fel a születendő gyermeket és csak 

utána jön az ünnepelt, aki a születésnapját ünnepli.  

„Köszönöm Atyám, hogy megteremtettél, hogy a szellemi 

létbe Önmagadból a létbe hívtál és köszönöm Neked azt, hogy 

minden bukásomat megbocsátva, amellyel Tőled eltávolodva 

Téged elvesztettelek, az Úr Jézusban és Általa megmutattad a 

Hozzád vissza vezető utat, sőt mi több Őt tetted meg számomra 

az Úttá, Akinek a szeretet eszméjét ha követem, eljuthatok vissza 

Hozzád, az elvesztett paradicsomba. Igaz hosszú az út odáig, sok 

áldozatkész szeretet munkát kell véghez vinni odáig, ameddig 

eljuthatok a végállomásra, a Te atyai kebledre. De ahhoz, hogy 

munkálkodni tudjak önmagamon, szükségem van továbbra is a te 

Lelkedre, amely erőt ad nekem ahhoz, hogy mindenben 

engedelmeskedni legyek képes, ha kell, egészen a 

vérkeresztségig, amit már egyszer letettem lábaid elé. 

Köszönöm Neked Atyám, vérszerinti édesanyámat, aki által 

lehetővé tetted azt, hogy testet öltsek magamra a te akaratodból, 

hogy neked engedelmeskedve az életemet feláldozzam értük 

szeretetből.  Mindezt Érted  tettem Atyám, mert így láttad jónak, 

hogy ezáltal nekik életük legyen és bőségben legyen. Áldd meg 

kérlek őket hatalmasan, hogy legyen erejük végig vinni mindazt 

a súlyos megpróbáltatást, - amelyeken mások csak ítélkeznek, 

nem tudván azt, hogy a megpróbáltatás mindenki számára 

szeretet próbát jelent, valamint azt, hogy a szenvedés nagyon sok 

esetben nem következmény, hanem tisztulás és hitpróba, - végig 

tudják vinni életük befejezéséig és hogy ezáltal be tudjanak jutni 
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a Te Országodba, azzal a feladattal, amivel megbíztad őket 

leszületésük előtt.  

Amikor a szülők születésnapi ünnepélyt tartanak 

gyermeküknek, elsődlegesnek kellene lenni a hálaadásnak Isten 

felé, amiért gyermeket kaptak Tőle ajándékba, mert ugyanis 

minden gyermek ajándék! A törvénytelen gyermeket kivéve, akit 

előbb, vagy egyáltalán nem kellett volna a létbe hívni, kicsit más 

a helyzet. De egyébként hála illeti meg mindenki részéről az 

Istent a megszületésért mert - főleg itt az utolsó időkben - nagyon 

nehéz testhez jutni. De az igazi hála érzés, mégis csak azért illeti 

meg a Teremtőt, mert boldogságra teremtett bennünket 

mindannyiunkat, az örök boldogságra, amely olyan érzés és 

állapot, amelyet bukott, főleg testbe lévő szellem soha sem 

érezhet meg, csak sejthet amikor érzi valaminek, illetve valakinek 

a hiányát, mert a szellem gyakorlatilag magában hordja 

mindazokat az emlékeket, amelyek néki egy örök boldog létről 

regélnek. Azért is hála illeti a Mindenhatót, amiért megbocsátotta 

az ősbukást és rendszerbe foglalta a kialakult káoszt és 

megalkotta a szellemi halálból való felébredés lehetőségét és 

visszavezet minden bukott gyermekét abba az eredeti állapotba, 

amelyből hajdanán kilépett, mert Ő az örök boldogság elérésére 

teremtette meg a szellemet a Maga képmására és 

hasonlatosságára. Hála Jézus Krisztusért és Máriáért és az összes 

missziós szellemért, akik semmit sem várva cserébe, csupán 

szeretetből vállalták a szenvedésekkel, megpróbáltatásokkal, sok 

esetben vérkeresztséggel teli küldetésüket csak azért, hogy 

megszilárdítsák itt a földi világban a krisztusi, az üdvözítő 

eszmét, mint az egyedüli hazavezető utat. 

A hála érzése a legerősebb kapocs, amellyel az ember 

bekapcsolódhat Istenbe, Isten kegyelmébe. Hiába minden tudás 

és bölcsesség, mind csak száraz tápláléka a léleknek, amely nem 

igazából tud összekötő kapocs gyanánt szolgálni az Istennel. 

Minden egyes hálaadásnak „örök boldogság”  hatása van a lélekre 
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nézve, olyan mennyei öröm, amely a legjobb táplálékot nyújthatja 

a lélek számára az élet terheinek az elviselése szempontjából.   

Az is igaz, hogy nagyon nehéz olyankor hálát adni az Istennek, 

amikor az embert még az ág is húzza, amikor az élet terhei elfedik 

az ember szemei elől a látóhatárt, mert  az árnyak oly hatalmassá 

nőtték ki magukat, de higgyétek el, hogy még a szenvedés 

örömmé válhat, ha az ember mégis csak szívből hálát tud érte adni 

Istennek, az imént említett okokból kifolyólag. 

A hála érzése gyakorlatilag az Isten előtt való teljes 

megalázkodást, a sors teljes elfogadását jelenti mindenki 

számára, amikor az ember a problémákért is hálát tud adni. A 

jóért könnyű hálát adni, de a jó is ami az embert éri az életben, 

valamilyen szinten a szellemi munka eredménye, amit a lélek 

kidolgozott magának. A nagyobb rész az Isten ajándéka, de már 

az is ajándék számba megy, hogy van lehetőség a munkára. Tehát 

ha így nézzük a dolgokat, minden a Mindenható Istené! 

Sokkal gyorsabb a fejlődése annak a szellemnek, aki 

mindenért hálát érez az Ő teremtője iránt, mert a hála érzése nyitja 

meg a lelket legnagyobb mértékben Isten előtt. Ha az ember 

semmilyen sorscsapás  ellen nem tiltakozik, sokkal hamarabb éri 

el minden egyes külső és belső körülmény a célját, minek 

következtében nagyon sok negatív élethelyzet elkerülhető, ami 

egyébként bekövetkezne, ha nem így érez az ember, de ha minden 

ellen tiltakozik, akkor sokkal vontatottabban halad előre a 

fejlődésben. Tehát sokkal kevesebb szenvedéssel lehet eljutni az 

Isten Országába, ha hálás az ember Istennek. Ezért legyetek 

hálásak testvéreim, minden egyes megróbáltatásért, fájdalomért, 

mert szent eszköz Isten kezében rátok nézve a fájdalom, a 

csalódás, ami ér benneteket az életben. Sőt azt mondom, hogy, az 

az ember nincs is meghívva az üdvösségre, akit nem érnek 

fájdalmak, csalódások, alaptalan vádak még sok esetben a 

szellemvilág részéről is. A legfőbb dolog a kitartás, mert ha az 

ember visszalép a támadások esetén az útról, akkor még nincs 
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meg benne a kellő elhívás, az elhatározás a jó követésére. Mi is 

lenne az emberrel  megpróbáltatások nélkül? Nem lenne fejlődés, 

tisztulás, gyógyulás, mert a próbákban ismeri meg az ember 

önmagát, ha a helyzeteket a saját szemszögéből és nem a másik 

elmarasztalása céljából nézi az ember. Ezért is hála és dicséret 

Istennek a megpróbáltatásokért. Nagyon jó nevelő eszköze a 

gondviselő Istennek a fájdalom még akkor is, ha „nem érdem 

szerint kapja az ember.” Akkor a legjobb és az esetek nagyon 

nagy százalékában csupán mint gyógyító eszközként van jelen a 

szenvedés, ugyanis legeredményesebb és leggyorsabb gyógyszer 

a lelki betegségekre a fájdalom. Ezért is érdemes hálát adni 

Istennek mindenért, ami őt éri, mert Isten soha nem hibázott és 

nem hibázik, amikor a szellem-gyermekeit, mindenkit a neki 

legmegfelelőbb eszközzel hívja haza az örök haza birodalmába. 

Azt, hogy Isten mennyire jó, abból is láthatja a földi  ember, 

hogy kapott őrangyalokat, védőszellemeket akik vigyázni 

igyekeznek minden lépésére védencüknek és akadályozzák a 

bukást. Így volt ez az ősbukás alkalmával is, amikor minden 

egyes bukási folyamatot megelőzően Isten bocsátott ki az ő 

Lelkéből a bukni szándékozókra, hogy gátolja a következő szintre 

való süllyedését a szellemeknek. Képzeljétek csak el, hogy 

milyen lassú és hosszú  volt ez az egész bukási folyamat, amíg a 

6. napkörbe eljutottak a szellemek. Ha így nézzük a dolgot, 

minden egyes bukás, amely akkor nagyban megtörtént - és ami 

kicsiben a magánéletetekben lejátszódik -  a Szentlélek ellen 

erőszakosan elkövetett  bűn kategóriába számítódik, mert mint 

mondtam, Isten Lelke minden koron akadályokat gördített a 

bukások elé. Jelen esetben is így van, de sajnos a sátán is 

akadályokat gördít a fejlődés szekere elé, hogy akit csak lehet 

letérítsen a helyes útról. „Könnyű a békát a tónak ugrasztani, ha 

arrafelé van a feje.” Vagyis azt lehet neki ugrasztani a bűnnek 

(elcsábítani), akinek a lelkében elevenen ott él a bűn. Aki már 

levetkőzte azt, az már gyűlöli azt, mert megszenvedett tőle 
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azokban a harcokban amikor a kísértéseket kellett legyőzni. 

Ugyanis nem könnyű a bűnös fluidokat levetkőzni, mert hozzá 

vannak tapadva a lélekhez, ezért csakis isteni segítséggel lehet 

ezeket a harcokat megvívni. Ebből is látszik az, hogy milyen 

óriási horderejű a bukás, merthogy emberi erővel képtelenség 

legyőzni a bűnös vágyakat. Ha emberi erővel lehetséges lenne ezt 

megtenni, akkor nem kellett volna Jézusnak meghalnia a 

kereszten és nem lenne szükség arra sem, hogy az Úr elküldje a 

Szentlelket. De mivel Ő úgy látta jónak, hogy elküldi az ő Lelkét, 

ezért biztos az, hogy az emberi igazságok, az emberi erőbevetés 

hatástalannak és eredménytelennek bizonyul a szellem által 

kitermelt sötét fluidok legyőzésére.  Az Ő Lelke által történik 

minden pozitív, minden előrehaladás az emberi lelkekben, sőt 

még a bűnbánatra kapott felelet, a bűnbocsánat, vagyis a 

feloldozás, a bűnbocsánat törvényének a kibocsátása is az Ő 

Lelke által történik itt a földi világban.  

Ámen.   

* 

Ez a nyilatkozat az elhunyt édesanyámnak a 87. születésnapján 

keletkezett, aki már  12 évvel ezelőtt átköltözött. Soha nem 

készítettünk neki ünnepélyt, mert nem is várta el, jelenleg is csak 

egy csokor virágot vittünk ki a sírjára. Neki az Élet készített 

odaátra születésnapot, mert  nagyon sokat szenvedett az életben 

szegény.  

Még gyermekkorunkban ő beszélt nekünk először a 

spiritizmusról, ugyanis a II. v. h. előtt itt Adán is működött 2 

spiritiszta kör. Igaz akkor még nem is gondoltuk azt, hogy 

valamikor is meg fogjuk ismerni és munkálkodni fog bennünk az 

üdvösségünk érdekében ez az eszmeiség, és azt sem, hogy Általa 

leszünk meghívva az üdvösségre. 
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47. AZ ÍTÉLKEZÉSRŐL DIÓHÉJBAN 

 

2021. 06. 24. 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Minél magasabbról ölt testet egy szellem, annál nagyobb a 

fényköre és ebből kifolyólag annál mélyebbre hatol le a föld 

gyomrába is a fénykörének a hatása is. Így tudott az Úr szellemi 

munkát végezni a földalatti szférákban is. 

Minél magasabb erkölcsi követelményeket (igazságokat) van 

hivatva követni egy földi halandó, ezek mind mélyebbre és 

mélyebbre nyúlnak le a lélek mélyére, hogy felhozzák az ott latent 

állapotban lévő dolgokat, a lélek megtisztulásának céljából. 

Minél magasabb igazságok után kutat tehát egy lélek, annál 

nagyobb harcai vannak önmagával. (Nem a távol eső igazságokra 

gondolok, hanem a magasakra.) Ezért is van az, hogy csupa harc 

és küzdelem egy - egy olyan ember élete aki szellemi téren 

bizonyos vezető szerepet kap, mert az átlagnál magasabb 

igazságokat kell követnie, hogy a megharcolt dolgokat, mint 

eredményeket tovább tudja adni. De aki még könnyen ítélkezik, 

az még nem jutott el arra a szintre, hogy a lelkében mélyen fekvő 

dolgokat megharcolja, hanem még megharcolásra várnak, 

ugyanis még megharcolatlan a gőg - szülötte  ítélkezés és ebből 

kifolyólag még nincs együttérzése sem azzal a másikkal szemben, 

aki kemény harcokat vív önmagával. Ezzel szemben, aki a harc 

közepette küszködik és gyötrődik, az megérti a másikat és segítő 

jobbot nyújt a másiknak ahelyett, hogy eltiporná őt. Sajnos ilyen 

a ma embere is, mint a tegnapé volt és a tegnap embere olyan, 

mint a 2000 évvel ezelőtti ember, aki ha nálánál magasabb 

erkölcsi szintű emberrel találkozik, keresztre feszíti őt, csakhogy 

a saját szintű igazsága juthasson érvényre, mert a magasabb 

igazságért neki meg kellene küzdeni és harcolni önmagában, 

amihez elszántság, engedelmesség és isteni Lélek kell. De 
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könnyebb ítélkezni, mint harcolni és a másikat elfogadni és 

szeretni, mert mindenki, aki ítélkezik, azt ítéli meg a másikban, 

ami benne is benne van, csak a másikban  már felszínre került az 

a megítélt hajlam. Így az aki megítéltetik, annyival előrébb jár 

annál, aki ítélkezik, hogy akinek felszínre hozták a hajlamait, 

annak a valakinek már lehetősége van a hajlamai leküzdésére, 

míg aki ítélkezik, annak még talán kevésbé, mert azért ítélkezik, 

mert nem ismerte fel önmagában a leküzdendő hajlamokat. 

Ezért legjobb, ha az ember semmilyen körülmények között 

sem ítélkezik, mert önmagát ítéli meg a fentiek alapján. Az 

ítélkezéssel viszont magára vonja az ember azokat az 

élethelyzeteket amelyekben megítélte a másik embert, de mivel 

még nincs megharcolva az a hajlam, ezért szinte holt biztos, hogy 

az ítélkező el fog bukni, mert az ítélkezés nincs benne Isten 

tervében, ezért nincs rajta Isten védelme és ezért hat vissza az 

ítélkezőre az ítélkezése és amin viszont nincs védelem ott nincs 

győzelem sem. Ezért a hirtelen haragú ember sokkal többet 

szenved, vagy fog szenvedni, mert sok olyan dolgot szed magára, 

amit aztán el kell szenvednie az ítélkezése és az éretlensége miatt. 

Ezért testvéreim csak csínján az ítélkezéssel, mert olyan 

körülményeket teremtetek meg magatoknak, amelyeket Isten 

nem tervezett bele a fejlődésetekbe, vagy legalább is sokkal 

később, de a bukás következményeit, vagy legalábbis egy részét 

el kell szenvednetek, ha nem tartotok bűnbánatot. De ha 

bűnbánatra juttok és bocsánatot kértek, még mielőtt beindulna a 

törvény ereje, akkor feloldozást nyerhettek. A törvény viszont 

Isten kezében van és amint megérik a lélek, azonnal lecsapnak a 

negatív következmények.   Ezért mielőtt bárkit is a vádlottak 

padjára emeltek, előbb adjatok magatoknak esélyt arra, hogy 

megértsétek őt, mert az ítélkezés nem a ti dolgotok, hanem a 

mindenható Istené, mert Ő látja a dolgokat helyesen és nem az 

ember. Nektek az a feladatotok, hogy a szeretet próbákban 

megálljátok a helyeteket. De még ha helyesen látna is a szálkát 
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kereső ember, akkor sem a másikat ítéli meg, hanem önmagát, 

mert mindenki azt látja meg a másikban, ami benne is benne van. 

Amikor ítél az ember, gyakorlatilag az Isten munkáját ítéli meg, 

mert Isten tudja azt, hogy kiből mikor mit hoz elő megharcolásra, 

ugyanis lehetséges az, hogy attól, amit az ember talán fontosnak 

látna a másikban megharcolni, Isten szerint  vannak fontosabb 

megharcolni valók. Mivel az ember minden esetben önmagából 

indul ki és a saját szemüvegén (lényegtörvényén) keresztül nézi 

és látja a másikat, nagy a valószínűsége annak, hogy nem ismerve 

a körülményeket, helytelenül ítél. Sajnos van rá eset, hogy még a 

szellemek sem látnak meg mindent kellő pontossággal, mert 

elsősorban Isten a  védőszellemeknek ad  betekintést egy - egy 

ember lelki világába. Az is bűn számba megy, ha valakit 

ítélkezésre segítünk, ugyanis  minden olyan vélemény-

nyilvánítás, amely nem szeretetből történik, már ítélkezés számba 

megy! Amikor az embernek felkavarja a lelki világát és nem a 

szeretetet segíti elő, akkor már nem az isteni Lélek szól, hanem a 

harag, az ellenszenv, vagy az irigység stb. 

De kik is ítélkeznek közületek elsősorban? Akik azt hiszik 

magukról, hogy mindazok az igazságok, amelyek a lelkükben 

vannak, hogy ők kreálták magukban és ők magukban hordozzák 

az eszmét, talán jobban mint mások. Közben mindenkit, aki a 

szellemtani eszme megszületése után született és ebben az 

eszmeiségben van meghívva az üdvösségre, mindazokat az eszme 

hordozza magában és ki mennyire tudja magát átadni ennek az 

eszmének, annyit tud benne kimunkálni az Eszme.  Azoknak 

akiket önmagában hordoz a szellemtani eszme, komoly harcokat 

kell vívniuk mindazokkal az „igazságokkal” amelyeket a  

világból, talán más eszmei áramlatokból és az előző életeikből 

hoztak, nem is beszélve arról, hogy ha még a Krisztus előtti 

időkből hoztak magukban igazságokat, mert ugyanis az igazságot 

legtisztábban és legvilágosabban a Krisztus tana, majd 

napjaitokban a III. kijelentés tartalmazza. Ha nem így lenne, 
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akkor a III. kijelentésnek nem kellett volna lejönnie az Úrnak 

színétől! Tehát ítélkezés helyett van mit megvilágosodni és utána 

megharcolni, mert az emberi lélekben nagyon sok „igazság” 

forrong, melyeket hosszú idők óta magában hordoz, de még nem 

tudott levetkőzni, mert nem volt viszonyítási lehetősége. Ennek  

a harcnak a megharcolása  legyen az elsődleges célotok. 

Ezért hát legyetek nagyon óvatosak az ítélethozatal, még akkor 

is, ha valami oknál fogva „felhatalmazottnak”  érzitek is 

magatokat rá. Ha nem lenne bűn sem az Úr, de még a szellemtan 

sem foglalkozna vele annyira behatóan! 

 

48. AZ ŐS SZERETET 

 

2021. 06. 27.  

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az Ős Szeretetnek, amely a magas tiszta és a tökéletesedésre, 

az abszolút tökéletesség elérésére meghívott világot létrehozta, 

köszöntelek benneteket testvéreim a szellemvilágból. Azzal a 

céllal közeledek felétek, hogy ennek az Ős Szeretetnek egy 

fuvallatát, egy sugarát rátok irányíthassak, mert ugyanis ez a 

szeretet van hivatva benneteket is és minden bukott szellemet 

elvezetni először is arra a szellemvilágbeli szintre, ahonnan 

engedtetek a sátán csábításának, mert hittetek a hazugságnak, 

amelyet felétek sugárzott: „Olyanok lesztek, mint az Isten.” 

Sajnos a mai ember sem különb, ő is hisz ennek a sátáni 

csábításnak, mert gőgjénél fogva, minden lelki - szellemi munka 

nélkül olyan akar lenni mint az Isten, vagyis egyből irányítani és 

uralkodni akar, csak sajnos a fejlettségi szintjének megfelelően és 

nem isteni szinten, hanem önző érdekekből. Nagyon ritka az az 

ember, aki nem önös célból, hanem, isteni célokat szolgálva, 

engedelmeskedve az isteni akaratnak, „irányít”. Az emberben 
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megvan minden tulajdonság, amit a teremtéskor az isteni 

gondolat és akarat beléje teremtett, csak sajnos bukott, degradált, 

és ami még rosszabb, ellenkező formában. Tehát minden földi 

embernek és minden bukott szellemnek az a  feladata, hogy ezt a 

zuhanó lavinát, mint lelki folyamatot, az erény bűnné 

formálódását visszafordítsa és újból a bűnt erénnyé formálja. 

Isten minden élethelyzetet ennek a szent célnak az érdekében 

rendez be, ami ellen sok esetben tiltakozik az ember, mert sajnos 

itt szeretne boldog lenni a földön, ami lehetetlen, mert a föld a 

maga szintjének megfelelő „örömöt” tud csak nyújtani , ami 

viszont nem azonos a mennyei örömökkel. Itt a földi világban 

ahol ti éltek, az erényeket munkálni kell ,mert a földi színvonal 

nem tartalmazza azokat. Ahhoz, hogy ezt megértsétek, elég ha 

csak kinéztek a természetbe, pontosan a szántóföldekre, ahol 

megfigyelhetitek azt, hogy a föld a maga természeténél fogva 

csak mérges és az ember számára étkezésre alkalmatlan 

növényeket és állatokat terem. A nemes gabonát és az emberi 

fogyasztásra alkalmas növényeket és zöldségféléket termeszteni 

kell. (Ez alól kivételek a gyógynövények.) Az erényeket is ehhez 

hasonló tevékenységgel kell művelni a lelki világotokban. No de 

ezt csak az érti meg, akinek némi fogalma van a 

növénytermesztéshez, ami hát nagyvárosokban kevésbé elterjedt.  

Ezzel a fentebb említett közös feladattal abba a tiszta világba, 

illetve eredeti állapotba vagytok hivatva majdan visszakerülni, 

amelyben benneteket és bennünket mindannyiunkat megteremtett 

az Isten. Ő ugyanis nem alkotott meg bukott világokat, csakis 

tiszta bűn nélküli szinteket, mert mindenki, így Isten is csak abból 

ad, ami benne van, ami azt jelenti, hogy mivel nincsenek benne 

bukott ősfluid, azaz „bukott szeretet” így csakis tökéleteset 

alkothatott, vagyis hívhatott életre. Ő gyakorlatilag csak napokat, 

ősnapokat  alkotott, a többi a bukás következménye.  

 A teremtés, vagyis az ősnapok létrejötte az ősszeretet 

produktuma, de a bukás normalizálása és a bűnök erényekké való 
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visszafejlesztésének lehetősége és ezt a célt szolgáló törvények, 

szintén az ősszeretet tudatos munkája, ami nem csak a szellemre 

terjed ki, hanem minden holt molekulára, élőlényre, így a testbe 

öltözött szellem táplálását szolgáló növényekre, gyümölcsökre 

stb. Tehát a testetek táplálására szolgáló növények, gyümölcsök 

stb. szintén az Ős Szeretetet gondviselő ideiglenes ajándéka, 

merthogy innen, erről a földi világról elvezetni igyekszik 

benneteket a Mindenható, az Ő szent Fia által. „Ki utánam akar 

jönni, naponta tagadja meg magát (a benne lakó világot) ... és úgy 

kövessen engem” mert az a célja, hogy elvezessen benneteket az 

Isten Országába.  Mi sem igazolja ezt jobban, mint az Úrnak a 

következő kijelentése: „Én vagyok az út.... senki sem mehet az 

Atyához csakis énáltalam.” Tehát ha az Urat követitek, Ő egészen 

a legfelsőbb világokba vezet el benneteket és bennünket is 

egyaránt ama szeretetörvény és a Lélek ereje által, amelyet 

lehozott és itt hagyott a számotokra, földi emberek számára. 

Ugyanis ahogy minden bűn gyökere a gőghöz, úgy minden erény 

a szeretethez vezethető vissza. A szeretetet viszont úgy 

önmagatokban, mint másokban a saját szeretetek által építeni 

vagytok hivatva, hogy az isteni ős szeretet növekedhessen a 

lelkekben és a világban egyaránt. A szeretet olyan, mint a 

gabonamag, amelyet ha elvettek, egy szem sokat terem a 

számotokra. Ha  szeretetet hintetek szét, kamatozni fog a 

számotokra. Sajnos sokan azt hiszik, hogy kevesebb marad 

belőle, de még eddig az Élet bebizonyította ennek az ellenkezőjét. 

Szórjátok a szeretet magvát, mert néktek fog kamatozni, amit az 

ég angyalai beváltanak néktek lelki vagyonra. A „mag” a 

szeretetnek a magva nektek fog „bokrosodni” mint az elvetett 

búzaszem a mezőn. Az utolsó ítéletkor is -az Úr szavai szerint-  a 

szeretet szintje fog megmérettetni, amelyet a cselekedetek 

fejlesztettek ki bennetek, de nem maga a cselekedet a mérvadó, 

hanem a mögötte kialakult érzés. Az ember minden olyan 

cselekedete, amellyel nem az Isten Országát építi, mind ide köti 

őt a földi világhoz, pedig minden egyes, az üdvösségre 
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meghívottat erről az erkölcsi szintű világról elvezet az Ősszeretet. 

Azt mondja az Írás, hogy amit már megtanultatok, azt józan 

eszetekkel erőltessétek rá a makacs szívetekre, mert a cselekedet 

hatása meghozza a kívánt érzést. 

Amíg az Ős Szeretet önmagát adja áldozatul a bűnösökért, 

hogy védelmezze és kigyógyíthassa a bűnöst kárhozatra vivő 

hajlamaiból, addig az ember támad, bántalmazza és ostorozza  a 

bűnöst, még több terhet róva rá, nehogy megtérjen és 

meggyógyuljon az, aki az Ősszeretetre van rászorulva. Igaz, az 

aki támad, ítél és elítél, még inkább híján van az Ős Szeretetnek, 

mint aki már belátta bűneit és gyógyulni szeretne. Sohasem késő 

alázattal Isten felé fordulni, csak az elvesztegetett idő nem 

pótolható. Igyekezzetek tehát teljes mértékben kihasználni a 

kegyelmi időt addig, amíg adatik.  

Nagyon vigyázzatok, hogy a megszorítások alól való 

felszabadulás időszakát hogyan és mi módon használjátok ki. Ne 

úgy, mint amikor kinyílik a kalitka ajtaja és kiröppen a madár. 

(Ilyen esetben szándékosan megfeledkezve az addigi korlátokról, 

alig várja az ember, hogy a visszafogott hajlamait kiélhesse.) 

Ugyanis azt mondja Pál: „Vigyázzon aki áll, hogy el ne essék.” A 

hirtelen viszonylag nagy szabadság helyett lelkileg készüljetek az 

újabb megszorításokra, mert ez mind sátáni taktika, hogy a bűnbe 

vigyen bele titeket. „Mindeneket szabad nékem, csak nem 

minden válik javamra.” Ez a jelenlegi állapot olyan, mint a vihar 

előtti szélcsend, nem láthatjátok a földi szemetekkel, hogy mit is 

rejteget magában a közeljövő, miközben minden a sátáni 

forgatókönyv szerint történik. Vigyázzatok tehát, hogy a 

kiszélesedett korlátok, ne a bukásaitokat, hanem az 

előrehaladásotokat eredményezzék!!! Okosan használjátok ki a 

kiszabott időt!!!  Pihenjetek és gyűjtsetek erőt. az előttetek álló 

hitpróbákhoz. 
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Adja Isten, hogy azon néhány ember lelkében, aki olvasta az 

üzeneteket, komoly pozitív hatásokat ki is tudjanak váltani az 

elkövetkező két hónapban! 

Szeretettel: a szellemi vezetés munkásai 

 

49. ISTEN AKARATA 

 

2021. 07. 04. 

Kedves földi testvéreim, barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

Az emberi élet tele s tele van  problémákkal, fájdalmakkal és 

szenvedésekkel úgy kicsiben mint nagyban, azaz  a földi ember 

magánélete éppúgy mint egy- egy nép élete nemzedékről- 

nemzedékre, sőt ha azt nézzük maga a összemberiség élete is. 

Rengeteg a lelkileg kiéhezett ember, aki a miértet keresi, mert 

abban remél, hogy ha megtalálja azt, akkor meg fog oldódni úgy 

az egyéni, mint az össz emberiség problémája is. De nem csak a 

„kisember”, hanem komoly gazdasági és politikai szakemberek, 

akikben maradt némi jó szándék, a megoldás után kutatnak, mert 

szeretnék a fizikai életet szebbé és jobbá tenni, sőt olyan irányú 

törekvéseik is voltak, hogy leküzdjék a betegségeket  és ezáltal 

meghosszabítsák az emberi életet. Mindez rendben is volna, csak 

ott a komoly probléma, hogy a megoldást az összes problémára 

nem jó irányba keresik, mert mindent az anyagban és az anyag 

által igyekeznek megoldani, figyelmen kívül hagyva az isteni 

törvényszerűségeket, elsősorban a természettörvényt, majd a 

szeretettörvényt, amelyen a világmindenség fejlődése alapszik.  

Figyelmen kívül hagyják, mint a bajok forrását az egyén 

életében a tízparancsolat be nem tartását, pedig minden ott 

kezdődik, amikor az ember megszegi a törvényt és bűnt követ el! 

Ezzel megrontja az Ős Szeretet erőt és zavart idéz elő a kegyelmi 

kiáradásokban, amely kilengések valamilyen formában 
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visszahatást váltanak ki az ember életére, vagyis lelki, testi és 

szellemi állapotára. Igaz nem úgy ahogyan azt ti gondoljátok, 

hogy ha amekkora „mértékű” bűnt követ el az ember, 

ugyanakkora „mértékkel” mérnek neki vissza, hanem (erről 

szólottunk már bővebben is) az az ember aki bűnt követ el a másik 

ellen, azt azért teszi, mert lelkének az a bizonyos része amelyből 

negatívan reagált, beteg és fejletlen. És azok a kitermelt negatív 

erők ,amelyeket bukásával kitermelt, irányítottan vissza hatnak a 

lélekre és hatásokat váltanak ki szenvedések formájában melyek 

gyógyítólag hatnak. Amikor már a kellő hatásfokot elérte a 

szenvedés, akkor megszűnik a dolog. De ez mind az egyéni 

vezettetés feladatköre. Ugyanis az az egyénnek, vagy ha 

csoportról van szó, akkor a csoport  vezető szellemeinek a 

feladata, mert nekik adatik meg az, hogy a legnagyobb mértékben 

bele láthassanak úgy az egyén, mint a csoport lelki világába. De 

minél magasabb a szellemi vezetés, annál mélyebben nyílnak 

meg előtte a titkok. 

Ha elsőként vesszük figyelembe azt, hogy „Tiszteld atyádat és 

anyádat, hogy hosszú életű legyél a földön.” akkor már ebben a 

„parancsolatban” meglelhető a hosszú élet titka, vagyis annak egy 

hatalmas lehetősége, csak az emberek nem hiszik el a 

parancsolatok fontosságát és ezáltal nem is törekszenek azok 

megtartására.  

Mint minden parancs megszegésénél, úgy ebben az esetben is 

a szeretet ellen vétenek azok, akik nem tisztelik a szüleiket! Isten 

nem tesz kivételeket, hogy csak mely esetekben kell és mely 

esetekben nem szükséges a szülői tisztelet, hanem minden esetre 

mondja: „Tiszteld apádat és anyádat...” Azt mondta az Úr: 

„Könnyű azokat szeretni, akik titeket szeretnek.” „Szeresd 

ellenségedet” - ez vonatkozhat a szülőkre is, ha azok ellenséges 

magatartással vannak gyermekükkel szemben. (Habár azt írja 

Salamon, hogy: „fenyítsd meg a gyermekedet”. Az Ev. Sp. II. 

köt.-ben is van szó arról, hogy a szülői neveléstől függ az, hogy a 
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gyerek mennyire tiszteli a szüleit.) Sajnos még akkor, amikor a 

természet törvényeket adta az Isten  nem lehetett szeretetről 

beszélni, de amióta az Úr a szeretet szintjére emelte a világot, 

azóta így hangzik a szeretet törvénye: „Szeresd apádat és 

anyádat...” sőt mivel előre látta az Úr azt, hogy bizonyos 

elferdülések lesznek a helyes szülői szeretetben, azt is bele 

foglalta a dolgokba, hogy csak Isten után jöhet a vérségi kötelék, 

mert az életenként változó, de aki viszont Istent teszi elsőként a 

szeretete tárgyául (ez már egy fejlettebb szint) akkor helyesen 

fogja szeretni úgy a szüleit, mint testvéreit, gyermekeit stb. és 

akkor mégis csak érvénybe lép a fenti parancs második része: 

...hogy hosszú életű légy a földön. (A duálszeretetnek felette kell 

állni a szülői szeretet felett, mert az egy fő cél, hogy az ember a 

duáljával  építse a duál érzést és ebből kifolyólag viszont leépítse 

az érzékiséget, mert az érzékiség a duál érzés oszlásnak indult 

hullája. 

Tehát aki betartja szüleivel szemben a parancsot, Isten 

akaratának engedelmeskedik és megtalálja a hosszú élet titkát 

minden komoly okfejtés és tudományos fejtegetés nélkül! 

A másik, ami nagyon fontos, a legfontosabb, mert minden 

többi „parancs” betartásának ezen kell alapulnia: „Szeresd Istent 

mindenek felett és csak Neki szolgálj!” 

Ez az egyike azon parancsoknak a kettő közül, amelyre azt 

mondja az Úr, hogy „...ezen  a (két)  parancson áll a törvény és a 

próféták.” Jelenleg is ez a lényeg testvéreim, hogy a földi ember 

szeresse az ő Istenét és kövesse akaratát, Ha Istennel rendben van 

bárkinek is a viszonya, akkor a vérségi kötelék felé is megfelelő 

a kapcsolata, mert kellőképpen működik a körforgás az Isten és 

az ember között. Az ős bukással ez a körforgás gyengült, majd 

megszakadt, aminek minél nagyobb mértékben helyre kell állnia 

ahhoz, hogy valamennyire is jól működjenek a dolgok a földi 

életben és a szellemvilágban. Ez gyakorlatilag Isten részéről az 

az ős Szeretet, amelyet felétek sugárzik és nektek szintén 



287 

szeretettel kell válaszolnotok, mert csakis így tud táplálkozni a 

lélek, vagyis a szellem. Az egyoldalú kapcsolat még soha senkit 

nem vitt előbbre a földi síkon, így akkor lesz teljes a dolog, ha 

Istent viszont tudjátok szeretni, mert minél jobban szeretitek Őt, 

annál nagyobb mértékben nyílik meg a lelketek Előtte és annál 

nagyobb „mennyiségben” lesztek befogadó képesek az Ős 

Szeretettel szemben, aminek lelket gyógyító, újjáteremtő és 

felemelő hatása van rátok nézve, nem is beszélve arról, hogy az 

isteni szeretet a leghatalmasabb öröm forrása a léleknek. Az öröm 

élet, az élet öröm, ha Istenben él az ember. De amíg erre rájön, 

addig nagyon sok csalódáson kell átesnie, mert azt hiszi a bukott 

ember, hogy a bűnök kiélésében találja meg a lelki kielégülését. 

Amíg így gondolkodik és cselekszik, addig mindig is csalódni és 

szenvedni fog úgy a földön mint a szférákban. Az embernek 

ugyanis szeretnie kell az Istent és szeretetből Neki szolgálni. Ha 

így cselekedne mindenki, higgyétek el, hogy sokkal, de sokkal 

kevesebb fájdalom és betegség lenne a földön, mert a föld és a 

lakosai meg lennének telve isteni erőkkel, boldogsággal és 

szeretettel. De sajnos az ember képtelen szeretni az Istent, nem 

hogy Neki szolgáljon, mert „első vagyok én, az én akaratom” és 

csak utána a többi, netalán az isteni akarat. Pedig az ember csak 

akkor lehet és lesz igazából boldog, ha Isten akaratát teljesíti, 

vagyis ha neki szolgál. De főként a mai ember szolgája a bűnnek 

és nem az Istennek, tehát így boldog sem lehet igazából, főként 

azért, mert a bűnök kiélése nem tölti a lelket, hanem rabolja az 

életerőket. Sok esetben nagyon depressziós betegeknek adnak 

öröm hormonokat, de ez azért nem jó, mert ezzel nem áll helyre 

a lélek egyensúlya, mert nem Istentől jövő erők hiányát pótolják, 

hanem csak fizikálisan oldják meg a dolgokat. Komoly lelki 

betegségeknél a lélek mélyére kell hatolni és ott keresni a 

problémát, mert ilyen esetekben komoly bűnök állhatnak a 

háttérben. 
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Tehát a föld és a rajta testesült szellemek legfőbb baja az, hogy 

nem szeretik az Istent és nem szolgálnak Neki, hanem mindenféle 

más elgondolásoknak, más önös érdekeknek, vagyis röviden 

szólva a bűneik kiélésével a sátánt szolgálják. Ez a világ fő 

problémája, pedig azt mondta az Úr, hogy egyszerre nem lehet 

két úrnak szolgálni és azt is mondta, hogy miért. A bűn által 

elrabolja az ember életerőit és beteggé lesz egy idő után, míg ha 

az Istent szereti az ember, akkor töltődik a lelke isteni erőkkel  és 

sokkal gyorsabban emelkedik Isten felé a fejlődés útján. Azt 

hiszitek, hogy lehetetlen Istent szeretni és Neki élni, pedig az Úr 

soha sem kér lehetetlent, csak azt amire az ember képes. Így már 

az ószövetségi embertől kérte azt, hogy szeresse az Istent és csak 

Neki szolgáljon. Tehát már akkor lehetőség volt erre, mint a 

legszükségesebb „követelményre” ami a fejlődést illeti. Maga az 

Úr is azt mondja, hogy akik Istent szeretik azoknak minden a 

javukra van, mert teljes egészében megváltozik azon emberek 

élete azok életével szemben, akik még nem bírják az isteni 

szeretetet, mert az Isten felé érzett szeretet által egészen új élet 

lehetőségeket vonzanak le magukhoz. Tehát minden szempontból 

a szeretet elérése a cél, mert akkor a lélek szeretet forrássá alakul 

át és így juttathat belőle másoknak is, sőt, mivel magas lelki 

erőkkel rendelkezik, még szeretetből arra is képes, hogy átvegye 

mások szenvedéseit. Így működnek a stigmatizált egyének 

gyógyításai. Tehát Istent szeretni az Ő legfőbb akarata, mert 

ezáltal körvonalazódik ki és növekszik az Isten Országa a 

lélekben és ez a döntő. Ebben az esetben, az Istent szerető ember 

világosságánál más emberek is fényhez juthatnak. Így terjedhet 

közöttetek Isten Országa a Feléje és egymás felé kisugárzott és 

gyakorolt szeretet által, „mert nincs olyan szegény ember, akitől 

nem lenne még szegényebb, hogy alkalmat nyújthasson a szeretet 

gyakorlására. Sőt annyival jobb a szeret gyakorlás az akármilyen 

gyakorlatokkal szemben, amelyek nem viszik messzire az 

embert, hogy szeretetet mindig lehet gyakorolni, de a másfajta 

gyakorlatokhoz külön elkülönített és arra alkalmas helyre, időre 
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és alkalomra van szükség, míg a szeretet gyakorlásához mindig 

adódik alkalom és az ember az Isten Országát építi és erősíti vele, 

de az egyéni gyakorlatok elszigetelhetik egyik embert a másiktól. 

No de valójában ki szereti az Istent? A választ maga az Úr adja 

meg: „Aki engem szeret, megtartja parancsolataimat.” - amelyet 

a Szentlélek által közöl az Úr!  

Milyen óriási dolog az, hogy Istennek szeretetből van szava 

hozzád a Szentlelken keresztül!!! Csak sajnos ezt nagyon kevesen 

veszik komolyan és még kevesebben értékelik. Csak akkor 

figyelnek oda, amikor már elbuktak és ezzel visszaestek egy 

előbbi állapotba. Az isteni akarat mindig is a továbbfejlődést 

eredményezi és ha nem lépi meg az ember az isteni elgondolást, 

akkor nem tudott előbb lépni a fejlődésben, és elölről kell 

kezdenie azt, amit már egyszer diadalra vitt, csak a következő 

lépést kellett volna meglépnie, hogy egy szinttel feljebb 

emelkedhessen. 

Ha megnézzük a következő ,„parancsot”  azt kéri az Úr, hogy 

szenteljük meg a hetedik napot. Látszólag talán nincs is 

jelentősége, föleg amikor a legkomolyabbnak látszót sem 

igyekszik betartani a mai ember, mert vagy egyáltalán nem 

gondol arra, hogy vasárnap van és meg kell pihenni minden világi 

dologtól, vagy azzal elhallgattatja a lelkiismeretét, hogy elmegy 

valamely gyülekezetbe, illetve templomba és azzal az Isten felé 

való tisztelet le van tudva. Vannak akik azt gondolják, hogy az 

Isten érje be ennyivel. Hát a dolog nem ennyire egyszerű, mert 

sokkal, de sokkal többről van szó: A szellem fejlődése turnusokra 

van osztva. Ami nem látható ugyan, de közismert kell, hogy 

legyen számotokra, hogy minden hetedik testetöltés a vasárnapi 

testetöltés, ha eredményesen éltétek végig a hat testetöltést. Tehát 

egy fejlődési turnusnak felel meg ez a hét testetöltés, mert a 

hetedik után van egy nagyobb összegzés. Ugyanis ilyen, csak 

kicsiben az előttetek álló hét a maga hat napjával, amely a 

munkanapokat kell, hogy jelentse, mert „hat napon dolgozzál és 
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a hetedik napon pihenj.” míg a hetedik nap az ünnepnap, vagyis 

az összegzésnek, a hat napon elvégzett, vagy el nem végzett 

munka összegzésének az ideje az igazság törvénye részéről. 

Pontosabban, a hetedik napot akkor éli meg az ember 

eredményesen, azaz lelki felemelkedéssel, ha a hat nap szellemi 

értelemben kielégítőnek bizonyul. Így lesz ez most a 

korszakzárással is, aki eredményesen végig fejlődte a hat 

fejlődési turnust, az be fog jutni a hetedik fejlődési turnusba. 

Hasonló a helyzet, csak kicsiben a héttel is. Amennyiben 

eredményesnek bizonyul a hat munkanap, akkor a hetedik 

egyfajta lelki felülemelkedettséget fog eredményezni, amely a hat 

nap jutalma és egyben telítődés az ŐS szeretetből az elkövetkező 

hat munkanapra. No már most, ha az ember a hetedik napot is a 

világban, illetve a világi dolgokkal foglalkozva tölti, mindez az 

erőgyűjtés el fog maradni, mert nem ad az ember erre fizikális 

lehetőséget. Ilyen esetben csak kiürül az ember az helyett, hogy 

töltődött volna. Én azt mondanám, hogy a hetedik nap az Istené, 

nem a munkájé, nem a hasé, hanem az Istené és az Istenen 

keresztül esetleg a családé, de mindenképpen az Istené, mert „Aki 

jobban szereti....az nem méltó hozzám.” Tehát jól jegyezzétek 

meg, hogy ugyan olyan fontos a hetedik nap megszentelése, mint 

bármelyik másik parancsnak a megtartása. 

De miért is lenne fontos megtartani az Úr törvényeit, amelyet 

még Mózes által közölt az emberiséggel? Mert az embernek a 

cselekedetei erők formájában körül veszik őt és hatásokat 

váltanak ki úgy az egyénre, mint a környezetre, vagyis a világra. 

Tehát ha az emberiség hű lenne az isteni törvényekhez, sokkal 

kevesebb lenne a rossz visszahatás és ebből kifolyólag kevesebb 

lenne a szenvedés, a fájdalom az életben, de még a természeti 

katasztrófák is sokkal kevesebbek lennének. Az embernek mindig 

is önmagával van harca, a saját bűnös hajlamaival és a bűnei 

következményeivel, azoknak kitermelt erőivel. Azok a szellemi 

hatalmasságok, amelyről Pál ap. beszél, az ember szellemi 



291 

produktumai, ő maga termelte ki magának őket. Kiváló 

szemléltető erre az ősember, akinek folyamatos harcokat kellett 

vívni a hatalmas dinoszauruszokkal, mert folyton az életére 

törtek. Ezek a hatalmas testű állatok az ősember bűnös 

gondolatainak, vágyainak és cselekedeteinek materializációi 

voltak, amelyek visszahatottak rá. Sajnos így van ez a mai 

világban is, mert a törvények nem változtak, a visszahatás ma is 

kihat úgy az egyénre, mint a közre. Tehát az embert ha 

bárminemű csapás éri, senki mást nem hibáztathat, csakis saját 

magát. Annyi a különbség, hogy az Úr bűnbocsánatot hirdetett, 

ami órási előny, mert nagyon sok feloldatik ezekből a negatív 

erőkből. De amint visszavonásra kerül a kegyelem és vele együtt 

a bűnbocsánat, a föld ismét visszaesik a törvények világába. 

Azok, akik hitük és cselekedeteik révén eljutottak a teljes 

bűnbocsánatra, el fognak ragadtatni, míg akiknek nincs akkora 

hitük, hogy úgy éljenek, ahogyan azt Isten meghatározta, itt 

fognak maradni a törvény kegyetlen hatásának. Igaz, immár 

igencsak beállt a szellemi sötétség és mind kevesebb igaz 

törekvés fog megvalósulni, mert mind nagyobb lesz az ellenszél, 

de egy utolsó gereblye vonással még össze lesznek szedve azok, 

akik jelenleg kellő hit és erő híján nem tudnak szembefordulni 

önmagukkal és hajlamaikkal, de a lelkükben ott él a vágy a jónak 

befogadására és cselekvésére, azok megsegítésére eljő még egy 

világos korszak, amikor a kegyelem utolsó és legnagyobb 

kiáradása fog kiáradni a föld emberiségére, hogy megsegítse 

azokat, akik nem tudtak kitörni a test béklyóiból: „Vigyázzatok 

és imádkozzatok, hogy kísértésbe ne essetek, mert a lélek kész (a 

jóra), de a test erőtlen.”  

A nyilatkozat terjedelme miatt, ami mindig is problémát 

jelentett, a tízparancsolat három kitételét elemeztük csak, 

amelyek mintegy meghatározzák azt az utat, amelyen járva 

csökkennek a szenvedések, megvalósul Isten akarata és dolgozza 

bele magát a lélek a szeretet törvényszerűségeibe. A 
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nyilatkozataink elsősorban azoknak szólnak, akik érzik és tudják 

azt, hogy az üdvözüléshez elsősorban belső lényegbeli változásra 

van szükségük és mi ebben a lelki munkában szeretnénk segíteni. 

Az egész harmadik kijelentésnek az elsődleges célja, főként a 

Névtelen szellem tanításainak, hogy feltárja a lélek titkait, titkos 

vágyait és helyes mederbe terelje a lélek érzés világát, valamint 

az, hogy bemutassa azt hogy mi a bűn és miért bűn a bűn. Ennek 

a felismerésében  nyújtunk némi segítséget a tízparancsolat első 

három kitételének elemzésével. A többit, amelyek a korlátokat 

mutatják, (a terjedelem bőségére való tekintettel, ami miatt kritika 

ért bennünket) csak kivonatosan és általánosságban tárgyaltuk.  

A bukással nem csak a világegyetemben, vagyis a 

teremtettségben keletkezett káosz, hanem elsősorban magában a 

szellemben. Összekeveredett a bűn fogalma az erény fogalmával 

és megfordult az értékrend, az erény vált bűnné, míg a bűn 

erénnyé a szellem világában és felfogásában. Olyanféle állapot 

ez, mint amikor egy ember beleesik egy mély mocsárba és 

elveszíti a tájékozódó képességét és nem tudja azt, hogy mi a bűn 

és mi az erény. Ezért Isten törvényeket, korlátokat húzott a lélek 

köré, hogy amikor a bűn felé megy beleütközzön ezekbe a 

korlátokba és fájdalmasan megtapasztalhassa a helytelen irány 

negatív hatását. Így a korlátoknak, vagyis a leírt természettörvény 

tilalmának az a célja, hogy a lélek lassan megtanulhassa azt, hogy 

mit szabad és mit nem. Mi az ami felfelé és mi az ami lefelé viszi 

a szellemet a fejlődés útján. Mindaddig ameddig a lélek nem érzi 

spontánul bűnnek a bűnt, addig tanulnia kell azokat a korlátok 

vissza hatásaiból. Utána már a lélek tökéletesedésével  ezek a 

korlátok csak finomodnak és közelítik meg a szeretet 

törvényszerűségeit és felemelkednek lelki és szellemi síkra, 

vagyis ami azt jelenti, hogy már az is bűn számba megy, ha az 

embernek a vágyvilágában megjelenik a bűn kiélésére való vágy. 

Mert az ember nem attól válik bűnössé, hogy bűnt követ el, 

hanem attól, mert lebukott és a lelkében benne élnek a bűnök, 
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mint másod énje a léleknek, melyek a bűnök elkövetésével 

növekednek, a megtagadással viszont csökkennek. Ezért mondja 

az Úr, hogy: „Aki bűnös vággyal a másik nemre néz, azzal már 

paráználkodott a szívében.” De nem csak ezzel van ez így, hanem 

szinte mind a hét tilalmat kifejező paranccsal.  

Aki gondolatban lop, torkos, vagy csak megkívánja más 

feleségét, házát, vagyonát és  szellemi adottságait, tehetségét, 

(mert nem csak anyagi dolgokat lehet megkívánni, hanem 

szellemieket is) azzal már bűnt követett el szellemi síkon. Lopni, 

illetve megrabolni  nem csak anyagi dolgokat lehet, hanem pl. 

bizalmat, más lelkivilágát, kegyelmeit stb. A paráznaság is, mint 

bukás már a szívben történik meg, mint minden más.  

De ha a gyilkosságot vesszük figyelembe, ebbe a kategóriába 

tartozik a harag, a gyűlölet, amivel hatalmas szikrázó erőket lehet 

összpontosítani és másokra sugározni. Mások lelkét, hitét is meg 

lehet ölni, ami sokkal nagyobb bűn, mint a testi gyilkosság. 

Gyilkosság számba mennek a törvénytelen kapcsolatokból 

származó utódok, mert olyan szellemegyedeknek adnak életet, 

akik Isten által még nincsenek felkészítve a fizikai életre, Vagyis 

törvénytelenül életet elvenni  pontosan olyan bűn, mint 

törvénytelenül valakinek életet adni. Az öngyilkosság 

kategóriába tartozik nem csak az amikor valaki végez magával, 

hanem az alkohol, a drog, a cigaretta stb, mert mindezzel az 

ember  lassú öngyilkosságot követ el. Amikor meghal egy 

alkoholista, vagy ehhez hasonló szereket fogyasztó ember, az 

öngyilkosok szférájába fog kerülni. Habár ezek nem mind 

szellemileg elkövetett bűnök, de mind onnan indul ki, mielőtt 

még materializálódott volna. Ha meg viszont valaki bűnt követett 

el, nem azzal vált bűnössé, hanem már ítéletet vont magára, 

vagyis beleütközött a saját lényeg törvényének korlátaiba és 

vissza hatásokat váltott ki az erők megrontása által az erők 

világában. Nem ugyanazt jelenti az, hogy valaki bűnös, vagy bűnt 

követ el, de mindenkor az ítéltetik meg az ítélet alkalmával amit 



294 

a lélek tartalmaz, mert az ő maga, ami benne van a lelkében, amíg 

le nem vetkőzi a  bűnös hajlamokat. Pl.: A szív bőségéből szól a 

száj.” Ha valaki olyan életkörülmények közé kerül, hogy annyira 

szűk korlátai vannak az életben a bűnök elkövetése 

szempontjából, hogy nincs lehetősége nagy bűnöket elkövetni, de 

lelkében tombolnak  a bűnös vágyak, akkor az az ember attól még 

bűnös az Isten előtt, de nincs lehetősége bűnt követni el és így 

nem  követheti a lelkének vágy világát. Ilyen esetben  Isten 

szeretetből nem ad neki olyan kísértéseket, amelyekben 

visszafordíthatatlanul  megindulna a lejtőn, ugyanis Isten nem 

kívánja a bűnös halálát, hanem azt, hogy megtérjen és éljen. 

Olyan esetekben szűkülnek be a korlátok, amikor az előző életben 

valami nagy bűnöket követett el a lélek és át kell dolgoznia azok 

hatásait tanulás és gyógyulás céljából. Ilyen esetben mintegy 

megszűnik a szabad akaratból történő döntés a bűn mellett, ami 

sajnos meggátolja a fejlődést is, mert ilyen esetben az a dolga a 

léleknek, hogy kiigazítsa az előző életben létrehozott csorbát. 

Isten a legjobb nevelőszülő,  Aki hatalmas gondoskodó szeretettel 

dolgozik azon, hogy bukott gyermekei eljuthassanak a szeretet 

törvényére és ezáltal Jézus azon kijelentésére, miszerint: „Szeresd 

Istent teljes szívedből, minden erőddel és értelmeddel, a 

felebarátodat, mint önmagadat. Ezen a két parancson nyugszik a 

törvény és a próféták.”  és, hogy ezáltal mihamarabb 

kiemelkedjenek a szenvedések hazájából. Ez Isten akarata.   

Isten akaratát, vagyis a fejlődésetek útját, amely a 

szenvedéseken, kísértéseken és megpróbáltatásokon vezet 

keresztül csakis szabad akaratból tudjátok követni azáltal, hogy a 

megpróbáltatásokban, a kísértésekben Isten akarata, mellett 

döntötök, azaz szabad akaratból megálljátok a helyeteket amikor 

megpróbálja a hűségeteket az Úr. Ugyanis a szabad akarat által 

válhattok az élet királyává, ha hűségesek tudtok maradni a 

tízparancsolathoz és  Krisztus Urunk szeretet parancsaihoz. Ha 

nem lenne szabad akaratotok, a teremtés robotjai lennétek és nem 
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lenne választási lehetőségetek a jó és a rossz között, de a jó 

mellett való döntéseteknek, ha mégis csak lenne ilyen, nem lenne 

értéke sem érdeme, mert nem a saját döntésetek által tennétek azt, 

hanem valami robot lelkület által. Mindennek ellenére, a jó vonz 

minden lelket, sőt, mint azt tudjátok még a tudomány is 

bebizonyította, hogy a világegyetem egy pont felé száguld, tehát 

az egész bukott világot vonzza a jó, vagyis Isten. De Isten 

meghagyta a szabadakaratot, hogy mindenkor a jó mellett 

dönthessetek, hogy jó következményeket, azaz jó szellemi 

környezetet vonhassatok magatokra. De ha az ember a rosszat 

választja, a rossz önmagát megbünteti elfajulása által és a lélek 

rájön arra, hogy rosszul döntött amikor a rosszat választotta és 

mégis csak azon dolgozik, hogy a legközelebbi próbában a jó 

mellett tudjon dönteni. Ilyen szempontból nézve a rossz is a  jót 

szolgálja.   

Mindannak ellenére, hogy az ember telis-tele van kárhozatra 

vivő hajlamokkal, Isten mégis csak az ő Szeretete révén a  jót 

keresi a lélekben, hogy azt naggyá növessze benne a rossznak a 

kárára. Az ember ezzel ellentétben mit tesz? Állandóan a rosszat 

fürkészi a másikban, hogy elítélhesse a saját maga 

felmagasztalására . Ez a gőgös tulajdonsága is meg van próbálva 

az embernek, hogy az isteni képmásra törekedjen eljutni és hogy  

ő is jót és ne a rosszat keresse az embertársában, mert ő sem 

különb a másiknál, de erről szólottunk már az előző 

nyilatkozatban, „Az ítélkezésről dióhéjban” c. közleményben. Az 

embert nem szabad egyesíteni a bűneivel, mert a szellem Isten 

teremtménye, míg a bűnös hajlamok, mintegy rárakódott rétegek, 

amely nem maga a szellem, amelyeket le kell vetkőzni. Tehát a 

bűn nem maga a szellem, hanem a szellem másodénjévé vált 

tulajdonság. Tehát semmiképpen nem szabad egyesíteni a kettőt. 

Meg kell látni és el kell ítélni a bűnt, a bűnöst viszont szeretni 

kell, hisz Isten is így tesz veletek! 
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Itt az árnyak világában az ember folyton kísértve van, főként 

amikor egy szinttel magasabbra kell emelkednie (az Úr is a 40 

napos böjt végén kísértetett meg, amikor a hivatására kellett 

lépnie, v. amikor vért izzadott, ugyanis olyan hatalmas kísértése 

volt arra nézve, hogy ne lépjen rá a keresztfelvétel útjára a 

megváltás megkezdése előtt) és a kísértések kereszttüzében 

érlelődik meg az üdvösség, mert folyton- folyvást önmagával 

találja magát szemben  az ember, amikor megkísértetik. Így 

adatik meg a lehetőség, hogy legyőzze önmagát a benne levő jó 

érvényesítése által. Az „embernek” ebben az önmagával 

szembeni harcban össze kell omlania Isten hatalmassága előtt és 

amikor teljesen összeomlott van csak megmentve, mert senki, de 

senki nem képes saját magától üdvözülni, nincs semmilyen 

emberi hatalom ,amelynek révén az ember a saját hajánál fogva  

ki tudná magát húzni  az önmaga alkotta élő mocsárból. Csakis 

Isten kegyelme az amely őt kiemelheti a kárhozatból. Mivel itt az 

ellentétek világában szinte folytonos az ellentét részéről úgy a 

belső, mint a külső támadás, -főleg itt az utolsó időkben, amikor 

ezek a támadások még növekedni is fognak, hogy próbára tegyék 

még a választottakat is-  ezért mondta az Úr, hogy„ szünet nélkül 

imádkozzatok”, mert az ember rá van isteni segítség nélkül nem 

tud győzni a hajlamai felett, de  a kísértések, pontosabban a 

kísértésekben szabad akaratból történő helytállás viszi előre. Az 

embernek meg kell tanulnia azt, hogy rá van szorulva Isten 

kegyelmére és bűnbocsánatára, mert senki ember fia nem képes 

feloldani önmagát a bűnei következményei alól, csakis a 

kegyelmi törvény, amelybe a bűnbánat révén lehet bele 

kapcsolódni.(„Az Ember fiának hatalma van a bűnöket 

megbocsátani.”  „...Amit feloldozol a földön, fel lesz oldozva a 

Mennyben is ”)  Az Új Világ kapujában ott áll majd az Úr, hogy 

3. légköri gyűrű utolsó szféráját újjáteremtő erejével kiépítse a 

szellemben, hogy bevigye az Új Földre. Ebből is látszik, hogy az 

embert semmilyen más törvény nem viheti be az Új világba, (4. 

légk.-i  gy. 1. szf.) csak a kegyelelmi, vagyis a szeretet törvénye. 
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Az okozati törvénynek csak addig van hatalma az ember felett, 

amíg bele nem tud kapcsolódni Krisztusba, az ő szeretetébe. Az 

okozati törvénynek már nincs hatalma Krisztus hatalmas 

szeretetáldozata felett. Az Ő munkája az hogy visszafejlesztje és 

megsemmisítse  a szellemben a kárhozatra vivő hajlamokat 

egyfajta benső munkát gerjesztve a lelkiismeret és a belső vezetés 

és a Krisztusparányok magatokhoz vétele által.  Eredménytelen 

törekvés minden emberi önfejlesztő program, mert nincs benne 

isteni erő és az ember el fog bukni a kísértésekben. De viszont ott 

ahol nincs kísértés és nincs megpróbálva a jó, nincs is annak a 

jónak értéke. A nemes érceket is a kohóban olvasztják ki a 

salakból, az erényeket is a kísértések kereszttüzében, 

megpróbáltatásokban és a szenvedésekben olvasztja ki a lélekből 

az Isten. És az az Isten akarata, hogy az ember engedelmeskedjen 

ezeknek a krisztusi folyamatoknak. 

Ha az emberiség hűségesen helyt állna a kísértésekben, sokkal 

előbbre lenne a világ és sokkal kevesebb negatív erő venné körül 

a világot, az embereket és kevesebb lenne a szenvedés, a könny 

és halál. De ameddig az embert a vágyai vezérlik és nem ő tartja 

kordában a vágyait, addig ez a jelenlegi állapot lesz az uralkodó. 

A világot elsősorban nem a tudomány viszi előbbre, hanem az 

Istennek, az Isten akaratának történő engedelmeség, vagyis a 

tisztulás és a tisztulás révén megtisztult erők.    

Amen, Szeressétek egymást és bocsássatok meg egymásnak, 

mert elsősorban magatokat minősítitek Isten előtt, ha haragot 

tartatok mások felé!!! 

Szeretettel egy túlvilági testvéretek 
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50. A SZERETET MINT ÖSSZETARTÓ ERŐ – 1. rész 

 

2021. 07. 11. 

Kedves földi testvéreim, a mindeneket összetartó, éltető és 

újjáteremtő szeretetnek a nevében!    

Amikor az ember igazságok után kutat, ösztönösen  azokat az 

éltető erőket keresi és kutatja, amelyek őt az életben megtartják 

és tovább vezetik, de nem tudja azt, hogy ezáltal Isten Lelkét, 

Éltető Szeretetét keresi. Az ilyen kutató lélek már valamennyire 

kiemelkedett az átlagból, mert spontánul érzi azt, hogy a lét nem 

csak fizikai síkon létezik, hanem  van szellemi háttere is. Az ilyen 

kutató ember valamennyire megnyílt Isten felé, csak még nem 

tudatosodott benne kellőképpen, habár lehet a legvallásosabb, 

akár szellemhívő is. Ugyanis nem maguk az igazságok minősítik 

az embert és biztosítják az örök életet, hanem a lélek állapota. A 

kereső lélek már valamennyire megnyílik Isten léte előtt, mert 

rájön arra, hogy a fizikai lét, vagyis az élet mögött létezik egy 

szellemi lét is, mint a fizikai lét irányítója. Az a helyes hozzáállás, 

amikor a kereső lelket a kutatás elvezeti a láthatatlanba, egy 

láthatatlan világ létezésének a hitéhez, mert valóban minden 

életnek a gyökere ami a földön van a láthatatlanba nyúlik vissza, 

vagyis Istenbe, mint az Örök Lét forrásába, ahhoz a szeretethez, 

amely őt is alkotta valaha. Innen már csak egy lépés és rájön a 

lélek arra, hogy ha már a Szeretet teremtette a világot, akkor neki 

is szeretnie kell, ha üdvözülni akar. Csak sajnos a szeretet a 

bukással kihűlt és szeretetlenséggé, sőt gyűlöletté degradálódott 

le, aminek mint másod énbeli tulajdonságnak a szenvedések és 

kemény próbák kereszttüzében fel kell morzsolódnia, hogy a 

lélekhez hozzáférhessenek az isteni szeretetsugarak és 

kiábrázolódhassék a Krisztus. Ha nem morzsolódna szét a 

lélekről az őt körülvevő  bűnréteg, a kegyelem számára 

hozzáférhetetlenné válna és soha sem indulhatna be a lélek 

tisztulása, a szeretetben való gyarapodása mert a szeretetnek is 
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fejlődnie kell a lélekben fokról- fokra, míg el nem éri azt a szintet, 

amely az üdvösséghez szükséges, ha  üdvözülni akar, mert csakis 

egyfajta szeretet vezeti el az embert az üdvösségre és ez az 

áldozatkész krisztusi szeretet.  

Ha az ember csak egy cseppjét is be tudná fogadni az isteni 

szeretetnek, azonnal meg tudna bocsátani másoknak, elfeledne 

minden sérelmet és bántást és elsősorban saját magában keresné 

a problémák gyökerét. Folyamatosan csak adna önmagából, 

leküzdve minden olyan akadályt, amely a szeretete elé gördül, és 

nem vádolna másokat, hanem csak csendben tűrve viselné a 

támadásokat. Ugyanis az Úr halála óta a szeretet csak folyton 

áldoz, terheket hordoz, mások terheitől sebes a háta, de nem hátrál 

meg, mert nem önmagáért teszi amit tesz, hanem a szeretetért, 

mert ez a szeretet tartja össze a világot alkotásai által, vagyis 

azáltal, hogy minden ami létrejön, a szeretet folyamban és a 

szeretetfolyam által jön létre. Így kapcsolódik egyik szellem a 

másikba, egyet alkotván meg, egy tökéletes világot, Istennek a 

világát. A szeretet ugyanis az egyedüli kapcsolódási pont, azaz 

vonzerő, mert a szeretet vonz, örömöt idéz elő, éltet, alkot új 

világokat, míg a gyűlölet taszít, átkozódik, kárhoztat és rombol. 

Tartósat alkotni és építeni csakis Istenben, vagyis a szeretetben és 

a szeretet által lehet. Sokan értelemmel keresik az Istent, ez 

főként a szellemtan hívőkre jellemző, de senkinek sincs semmi 

esélye csak értelmi hozzáállással  bejutni az Isten Országába, 

mert maga az értelmi telítettség még nem változtatja meg az 

embert a krisztusi képmásra, hanem csak akkor, ha az embert 

betölti az Isten, az isteni szeretet. De ahhoz, hogy ezt az állapotot 

elérje egy ember, nagyon sokat kell tisztulnia  gyógyulnia és 

engedelmeskednie az isteni akaratnak, de ameddig az ember 

maga akarja meghatározni azokat a módszereket, amelyeken 

keresztül szólhat hozzá az Isten, vagyis a szellemi vezetés, addig 

még nagyon silány a lelki élet és az alázat a lélek mélyén, hanem 

sokkal több a lázadás és az ellenszegülés az Istennek történő 
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engedelmesség helyett. Az embernek bukottságánál fogva nincs 

joga szembehelyezkedni az isteni akarattal és meghatározni  

Istennek azokat a módszereket, amelyeken keresztül működhet az 

Isten, mert ez hatalmas gőgre vall, amelyet hamarosan le kell 

vetkőznie a léleknek, mert egyébként a kosok, vagy kecskék 

táborában lesz osztályrésze az ítélet napján. Ilyen hozzáállással 

nem lehet bejutni az Isten Országába. Istennek ugyanis szuverén 

joga olyan módon szólni, amely módszer a bukott gyermeke javát 

szolgálja még akkor is, ha nincs ínyére a léleknek, az a módszer. 

Isten az, aki a lélekben olvas és azt „a gyógyszert” alkalmazza, 

amelyre a léleknek szüksége van. Általában nem a beteg 

határozza meg az orvosnak azt, hogy melyik gyógyszert írja fel 

neki, mert akkor bizonyára félre fognak menni a dolgok. Tehát 

jól vigyázzatok testvéreim, hogy hogyan viszonyultok a szellemi 

vezetéshez, mert a kegyelmek csak azon az úton közelednek 

felétek, amelyeket az Isten jónak lát és ha nem fogadjátok el 

azokat, akkor leállhat a fejlődésetek, de mivel a szellemvilágban 

stagnálás nincs, csak emelkedés vagy bukás, ezért bukik 

mindenki aki visszautasítja a kegyelmi lehetőségeket csak azért, 

mert nem tetszik neki az a forma, amelyet Isten kiválasztott. E z   

n e m   I s t e n  f e l ét ö r t é n ő   s z e r e t e t.  Mindez azért 

történik, mert az ember fél belehelyezni az életét Isten tenyerébe. 

A félelem viszont a hit hiányát mutatja. Pedig mindig is jobb volt 

hinni mint tudni, mert a hit a szellem, vagyis a felsőbbrendű én  

logikája, míg a tudás az „ember” tudása, amely igenis fertőzött, 

még akkor is, ha szellemtani alapismeretekkel rendelkezik valaki, 

mert ugyanis azt a „teret” amely az Isten és a bukott szellem 

között van, a bűn, a bukás produktumai töltik be, amely mintegy 

ránehezedik a lélekre és elhomályosítja azt, főként ha a saját 

vezetéséről és neveltetéséről van szó. Ilyen esetben az ellentét 

mindent megtesz annak érdekében, hogy a szellem ne ismerje fel 

az érte kinyújtott kezet és  f é l e l m e k e t  kelt  a lélekben a 

feléje felkínált lehetőség elfogadása érdekében. Itt van a hit 

próbára téve. A hit tehát  h a r c,  harc önmagunk és egyben a 
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sátán és mindaz a bűn ellen, amit a szellem kitermelt Isten és 

önmaga közé. Mindaddig nem kap a lélek újabb felemelkedési 

lehetőséget, amíg fel nem ismeri a magas szellemvilág 

megnyilvánulásában Isten kegyelmét és bűnbánatra nem jut. 

Amikor már beismerte azt ,hogy tévedett, amikor visszautasította 

Isten kegyelmét az egyéni vezettetés megnyilvánulásában és 

bűnét beismerve könyörög, hogy Isten bocsássa meg vétkét és 

hozza vissza azt, amit ő elrontott, akkor egy újabb hitpróba 

kíséretében visszakaphatja az érte kinyújtott kezet, talán egy 

legközelebbi elhunyt hozzátartozója szellemének személyében, 

de sajnos a következő lehetőség esélyei már sokkal több 

megpróbáltatást rejtenek magukban, mert azokat az erőket, 

amelyeket az első próbálkozásra kapott a lélek, a kegyelem 

visszautasítása révén az ellentétes erőknek szolgáltatta ki, amely 

erőket az ellentét már megsokszorozva fordít vissza célpontjára, 

az Isten felé törekvő bűnbánó lélekre. De ha  az emberi lélek nem 

akar újból elbukni, akkor szembe kell fordulnia, a feléje 

sokszoros erővel támadó ellentétes erőkkel és le kell győznie 

azokat, ha nem akar még mélyebbre bukni és még nagyobbra 

növelni az ellentét erejét. Mindezt imával lehet csak elérni, mert 

ugyanis azt mondja az írás: „Imádkozzál és dolgozzál.” (Ora et 

labora) Ha ezt a kijelentését az Úrnak szellemi síkon értelmezzük, 

akkor ez azt jelenti, hogy a   s z e l l e m im u n k á h o z   

mindenekelőtt   i m á r a   van szükségetek, mert az imából és az 

ima mellett az Úrvacsorából kaphat erőt a lélek a hajlamai 

leküzdéséhez, illetve az erényekké való átalakításához. Az 

Úrvacsorában rejlő krisztusparányok, egyébként is küzdenek és 

visszafejlesztik a lélek mélyéből feltörő hajlamokat. Tehát 

időnként, de nem túl gyakran, tanácsos erőt gyűjteni az Úrvacsora 

magatokhoz vétele, által amíg megszokássá nem válik, mert 

amikor már megszokássá válik, akkor nem képes a lélek 

megnyílni a befogadáshoz és mintegy „erejét veszti” (De 

bizonyára felteszed a kérdést testvérem, hogy mi az a munka, 

amelyet az ima kell, hogy megelőzzön és imádságos lelkülettel 
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kell végezned? Mindaz, amit érzed, hogy Isten elvégzés céljából 

rád bízott, mert Isten előtt nem csak a fizikai munka számít 

munkának, hanem a szellemi munka is. Amivel az Úr bíz meg, 

azt valóban imával kell végeznetek, mert Ő valóban hűséges 

munkát kér az övéitől, aminek az engedelmesség gyakorlása az 

elsődleges célja. Az engedelmesség célja viszont az, hogy minden 

nap meghaljon valami emberi a lélekből, mert ugyanis: „Ha 

valaki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye 

fel a keresztjét és úgy kövessen engem.” Ezért nem tetszik a mai 

embernek az engedelmesség, mert ragaszkodik a saját 

tulajdonságaihoz, tulajdonához, környezetéhez stb.) 

Mivel az Isten és az ember közötti „űr” az ember kitermelt 

bűneivel telített, ezért hát van mit áttörni a kegyelemnek, a 

szellemi vezetésnek, ha hozzá akar férkőzni a vezetettjéhez és 

üzenni akar neki. És amikor az ember visszautasítja az egyéni 

felkarolást, ezt a rengeteg munkát utasítja vissza. Amikor viszont 

az ember bármilyen formában is tanít, vagy oktat másokat és ha 

elsősorban önmagára reflektál és nem az Istenre, ilyen esetben a 

lélek mélyéből, vagyis abból a rétegből tör elő ez a 

megnyilvánulása, amely az ember és az Isten között van. De nem 

csak erre, hanem bárminemű hajlam előtörésére vonatkozik ez, 

ugyanis ez az űr nem fizikai szinten értendő, hanem szellemi 

síkon. Miről lehet észrevenni, ha az ember lelkéből előtör a gőg, 

az önzés, az énközpontúság stb? Arról, hogy az Isten helyett, az 

„embert” helyezi a középpontba. Abban az esetben, ha isteni 

centrikusság  nyilvánul meg  a lélekben, akkor azonnal az 

önmegtagadásra hívja az embert, mert a hazavezető út, nem a 

boldogságnak az útja, hanem a kereszthordozásé. Ha az ember 

mindenáron itt a földön szeretne boldog lenni, akkor nem fog 

eljutni az Isten Országába, mert ez a hozzáállás ennek a világnak 

az igazságához tartozik. És aki viszont a földi igazságok után fut, 

soha nem fogja tudni kiépíteni önmagában az isteni igazságokat, 
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vagyis azt az isteni szeretetet, amely egybetartja és vezeti előre a 

világot. 

Egy testvéri üzenet a szellemvilágból 

 

51. A SZERETET MINT ÖSSZETARTÓ ERŐ - 2. rész 

 

2021. 07. 18.  

Kedves földi testvéreim a szívemben élő krisztusi szeretettel 

köszöntelek benneteket a szellemhazából és azzal  a céllal jövök 

közétek hogy az Úr Jézusnak, a földre szállt és egységet alkotó 

szeretetét (amelyet mostanság mindenféle eszközzel mind 

nagyobb mértékben támad a sátán) lehozzam belétek és közétek, 

(mert Isten Országa a szeretetnek országa bennetek és köztetek 

van) mint összetartó erőt, mert mint azt ti is tudjátok, tartós és 

maradandó kapcsolatot úgy az ember testvéretekkel, mint 

Istennel, csakis a szeretet hullámhosszán lehet kialakítani. Sajnos 

azonban, amikor az „Ádámok és az Évák”, vagyis a bukott 

szellemek a paradicsomi állapotokban a nagykorúság próbáján, 

amikor megkísértette őket a sátán és elbuktak, lassan kezdtek 

azonosulni az ellentétes eszmékkel, lassan vesztettek fényükből 

és szeretetükből. Ahogy engedtek a csábításnak, úgy sugárzott át 

beléjük a téveszme, a megoszlás és széthúzás, mert fogytak a 

tiszta erőik, az az, az Isten és egymás felé érzett tiszta szeretetük, 

mert ezeket az éltető erőket lassan szolgáltatták át az őket kísértő 

szellemeknek. Ők zsugorodtak, a sátán és az ellenszegülő ördögi 

eszme viszont erősödött és mind nagyobb mértékben terjedt szét, 

vagyis hatványozódott a teremtettségben, pontosabban a 

paradicsomi világokon. Így a  lefelé való hatványozódás 

megindult és mind kevesebb és kevesebb lett a szellemekben a 

szeretet mint összetartó erő, mivel folyamatoan távolodtak 

Istentől, minek következtében, -hogy úgy mondjam- a delejesség 

kezdett villanyosodni, a szellemek köré mindinkább kezdett 
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kialakulni az önzésnek az énközpontúságnak, vagyis az 

egységből való kilépésnek és az egyéniesülésnek rétege. És a 

további kisértések hatására ahogyan távolodtak Istentől, úgy 

telítődött meg az Isten és a szellem közötti táv a szellem folyton 

degradálódó és fluidjaiban sűrűsödő produktumaival, ami mind 

sötétebbé és sűrűbbé tette az Istennel való kapcsolatot, amely 

gyakorlatilag a mélyre süllyedt szellemekben meg is szakadt, 

amely csak az Úr Jézus, a magas szellemvilág áldozatos szeretete, 

a szeretet széthintése és a lelkekbe való beépítése által építhető 

vissza. (És gyakorlatilag, amikor az ember visszautasítja a 

szellemi vezetés munkáját, ezt a szeretetben való építési munkát 

utasítja vissza.) De a szellemnek szembe kell fordulnia ezekkel 

az általa kitermelt sűrű fluidokkal, mint tulajdonságokkal, hogy 

visszaalakítsa pozitívakká. Ehhez azonban előbb be kell ismernie 

azt, hogy vétkes és le kell önmaga előtt kicsinyíteni önmagát hogy 

leépüljön a gőg és befogadó képes lehessen az isteni munka előtt. 

Ebben a lekicsinyülési folyamatban érik gyakorlatilag a szellem 

az üdvösségre, mert mindinkább összetörik benne az „ember” és 

felragyog a Krisztus mint megváltó. Ebben a lekicsinyítési 

folyamatában a gőgnek döbben rá gyakorlatilag az ember a maga 

tehetetlenségére és a kegyelemnek való kiszolgáltatottságra. 

Mindaddig, ameddig erre rá nem jön a lélek addig nem menthető 

meg.  Hiába minden tudás, minden ismeret, az embernek rá kell 

jönnie arra, hogy rá van szorulva a kegyelemre, mert ugyanis 

képtelen az ember mindazt a rengeteg negatív erőt, amelyet a 

bukása kezdetete óta kitermelt, átemészteni. Ekkor kezdi igazából 

értékelni Krisztus megváltó munkáját, a bűnbocsánatot és a 

szellemek segítségét. De ameddig az ember nagy önmagában és 

ő akarja kiválasztani a módszereket, addig még nem fájnak a 

bűnei és nincs kiéhezve az üdvösségre. Az ilyen ember, 

rendelkezzen a legnagyobb tudással is, kívül marad az Isten 

Országán, mert nem a tudás, hanem Isten kegyelme üdvözíti az 

embert, amely isteni szeretetnek kegyelem formájában át kell, 

hogy hassa az embert ahhoz, hogy újjá lehessen teremteni a lelki 
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világát. Ez az, amit a pogány kárma elmélet, mint „igazság” soha 

sem fog tudni megtenni a lélekben, illetve a szellemben.  

Így hát az ember csak akkor menthető meg, ha 

tehetetlenségében teljesen összeomlik lelkileg Isten előtt, addig 

nem, mert erősebbek a gőgre vezető hajlamai, mint a kegyelem 

lelket újjáteremtő munkája! 

Azt a rengeteg kitermelt negatív erőt, ami az Isten és az ember 

között van, csak az Isten kegyelme tudja fokozatosan és 

folyamatosan felbontani és áthatolhatóvá tenni, hogy a lélek 

világosságot kaphasson és emelkedhessen felfelé az örök szeretet, 

mint összetartó erő birodalma felé. 

Azt mondja a ti regényhősötök, a Kis herceg, hogy csak a 

szívével lát jól az ember, én azonban azt  mondanám, hogy 

elsősorban a hitével kell hogy lásson az ember, mert a hit az az 

erő, amellyel bele tud kapcsolódni az ember az isteni 

erőáramokba, valamint bele tud látni a jövő és ezzel egyúttal az 

Isten titkaiba és a távol esőt közelebb tudja hozni a lélek az élő 

hitnek erejével. Hit nélkül nem képes kiüresedni az ember és 

képtelen átadni magát Isten mindeneket átható és átformáló 

munkájának, vagyis annak, hogy az isteni erők újjá formálják az 

ember lelkét. 

A hit óriási ajándéka Istennek az Ő Országába vezető úton, 

bukott gyermekei felé. Mindannak ellenére, hogy a hitet lassan a 

tudásnak kellene felcserélnie, mégis azt mondom, hogy még 

nagyon, de nagyon gyerekcipőben jár a földön a tudás, mert sok 

a bűn és ahhoz, hogy valakinek tiszta ismeretei legyenek, a 

lelkének kell megtisztulni, minden sötét akadálytól, mint gáttól, 

hogy  be tudjon áramlani a tiszta tudás. Annakidején még 

Adelmának is azt mondta szellemi vezetője Mária: „Gyermekem 

sokat mondhatnék még néked, de nem tudnád elviselni.” Ugyanis 

a tisztább, illetve magasabb tudás magasabb követelményekkel 

jár, amit ha nem tud betölteni a lélek, akkor visszaesik a 
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fejlődésben. Ezért a mai embernek mi is elmondhatjuk Krisztus 

Urunk és Mária szavait: „Sokat mondhatnék még néktek, de nem 

tudjátok elhordozni.” Ugyanis ha magasabbra emelkedett a tudás, 

mint a lélek szintje, akkor az már fertőzött tudás és nem az alázat 

és az önátadás felé segíti az embert, hanem növeli benne a 

gőgöt.A gőg viszont mindenkor  kiszakítani igyekszik a szellemet 

az isteni egységből!!! De viszont  hittel fel lehet emelkedni arra a 

magaslatra, ahova majdan a tiszta tudással lehet. Tehát még 

mindig nagyobb szükség van hitre, mint tudásra, főként, ha a 

tiszta tudáshoz még hozzá vannak tapadva bizonyos féligazságok. 

Hittel tehát sokkal gyorsabban lehet fejlődni,mert az ember 

magához vonja Isten kegyelmét, bűnöket megbocsátó szeretetét, 

mintha az ember csak a tudásában bízna.  Az előrehaladáshoz  

elsősorban tehát  h i t r e   és Istennek történő  t e l j e se n g d e l 

m e s s é g r e   van szükség  ahhoz, hogy a lélek előre tudjon 

haladni.   

Mert mit tesz a lélekkel az élő Hit? Megnyitja a lelket Isten 

előtt és így az isteni Lélek, vagyis hát maga az Isten be tud 

költözni az emberi lélekbe, minek hatására, azaz a magas, tiszta 

és ezáltal könnyű erők hatására a lélek felemelkedik, fel a 

magasba,az okozati törvények fölé, ahol már sokkal gyorsabb az 

előrehaladás, mert az isteni erők hatására lehullanak a bűn 

bilincsei és kevesebb szenvedéssel, tisztább erőkkel szinte 

száguld a lélek Isten, vagyis az Örök haza felé.  

Olyan ez, mint amikor az ember teljes egészében hisz 

,megbízik pl. a házastársban, aki előtt nincs titka, meg tud nyílni 

előtte és akkor a szeretet sugarai át tudnak sugározni a másik felé 

és így teljesen rá meri bízni az életét, mert a hit bizalmat és 

szeretet előlegez.  

Így aki élő hittel meg tud kapaszkodni Istenben, akkor már 

teljesen rá meri bízni az életét, mert a hit bizalmat, a bizalom 

viszont szeretetet kölcsönöz, minek következtében helyreállni 

igyekszik az a szeretet körforgás Isten és ember között, amely 
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valaha a bukással megszűnt, mert a szeretet helyett az önzés lett 

uralkodóvá , amely mint élő tulajdonság bezárta a lelket Isten és 

a testvériség előtt. A hit tehát a fent említett folyamatok révén 

lassan leépíti az ős bukás kiváltó okát, a gőgöt, visszaépíti az 

Istennel való szeretet viszonyt, vagyis életre kelti a lelket. Azért 

mondja az Úr, hogy aki hisz, ha meghal is élni fog, mert a hit általi 

megnyílással megtelik a lélek isteni, azaz élő és éltető erőkkel, 

amelyek életre keltik a lelket és ezt az állapotot, valamint a 

megszerzett erőket átviszi a lélek a szellemvilágba.  

Aki igazából hisz Istenben, ha csapás is éri, nem omlik össze, 

mert a benne lakozó Isten erőt ad neki a szenvedések 

elfogadásához és hiszi azt a valóságot, hogy Isten mindent tud és 

céllal mindent Ő enged meg, így azt a szenvedést is, amelyben 

éppen a lélek benne van. 

A babonában, a formákba vetett hit minderre nem képes.  

A hit tehát Isten ajándéka, amit az Úr hozott el. Mi lenne az 

emberrel ez az élő hit nélkül? Örökkön- örökké róná a 

szenvedések országútját, mert soha nem tudna megkapaszkodni 

Isten végeláthatatlan irgalmas szeretetébe, bűnöket megbocsátó 

kegyelmébe, amely lehetőséget  a „karma igazsága” soha nem tud 

biztosítani a léleknek. Ezért mondja a kedves Vezetőnk, hogy: 

„Jobb hinni mint tudni.” 

A mai szellemtani ismeretnek is az lenne a fő célja, hogy az 

embernek hitet és hiten alapuló engedelmességet adjon, mert 

odáig el kell jutnia a léleknek  hitben, hogy hite szeretetté  tudjon 

átformálódni. De csakis az igazi, az élő hit képes erre, a vakhit, a 

babonás hit alkalmatlan, mert nem Istenből meríti az erejét, 

hanem önmagából. Az élő hit által képes a lélek a teljes 

megnyílásra és a teljes önátadásra. Aki nem képes arra, hogy 

teljes egészében átadja magát Krisztus lelket tisztító munkájának, 

az kívül marad az Isten Országán. „Aki hisz és megkeresztelkedik 

üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott!” - mondja az Úr, 
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mint egy rá reflektálva a hit üdvösséget szerző voltára. „Ennek a 

csodaváró hitetlen nemzedéknek nem adatik más jel, mint Jónás 

jele.” Tehát a csodát is csakis a hit által képes elfogadni az ember. 

Egyébként mit mond, ha nem hiszi el a dolgokat?  „Belzebúb van 

benne ... az ördög által gyógyít.” Közben meg teljesen 

nyilvánvaló volt az akkori zsidó nép számára az, hogy hogyan 

nézett ki egy megszállott. Ezt ti is tudhatjátok az írásokból. Tehát 

egyáltalán nem lehetett összeegyeztetni a megszállottak 

cselekedeteit Jézus cselekedeteivel és mégis ráfogták, hogy 

ördöge van. 

Amikor már a hit át tudott szeretetté formálódni, akkor 

mondható csak el, hogy a szívével lát az ember, vagyis a részvét 

és együttérzés szálán már valamennyire kötődik a másik 

emberhez (irgalmas szamaritánus példája) és így lassan kezd 

kimunkálódni a lelkében a szeretet, mint összekötő erő. Tehát 

mindazt amit az ember tudatosan engedve átadott az ellentét 

romboló erejének, tudatosan kell visszaépítenie az egyéni vezetés 

által. Ebben az esetben leépíteni az önzést, az önszeretetet, a 

gőgöt, hogy kiábrázolódhassék a Krisztus, vagyis a mindeneket 

átfogó és egybekötő krisztusi szeretet.  

Tehát nagyon komoly tudatos, fegyelmezett és célirányú 

munkát kér tőletek Isten, főként itt az utolsó időkben, mert a 

szellemtani eszme, mint utolsó szabadulási lehetőség adatott 

számotokra. De már az apostolok munkásságának idejében is 

nagyon komoly lelki munkát kellett végezni a Krisztushoz tartozó 

közösség tagjainak: „Aki nem dolgozik, az ne is egyék!” Itt a 

munkát elsősorban szellemi értelemben értjük. Ugyanis egy 

bizonyos szinten túl, amikor már  komoly fizikai munka révén 

átdolgozta az Isten által meghatározott anyagmennyiséget és 

valamennyire is kivonta az ember az erőit az anyagból, ezt a 

munkát egy bizonyos átmenet után át kell vinni  szellemi síkra: a 

testnek és a testen keresztül megnyilvánuló hajlamoknak a 

leküzdésére, illetve  ha a fizikai munka célja az, hogy az ember 
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kivonja az erőit, mint az anyaghoz való kötelékeket az anyagból, 

akkor a fizikai munka is szellemi célokat szolgál. Erre is értendő 

az, hogy aki nem dolgozik az ne is egyék. A lelki munka 

komolyságát, fontosságát és nehézségeit már  Ádámnak 

elmondta: „Véres verejtékkel keresed (munkálod ki) meg a te 

kenyered” mert olyannyira lesűrűsítetted a fluidjaidat, hogy csak 

nagyon kemény munkával, szenvedéssel tudod csak 

folyamatosan mind lágyabbá és lágyabbá tenni. Mert végül is 

mitől izzad vért az ember? Azoktól az ördögi támadásoktól, 

amelyek lelki tisztulása és munkája során felszabadulnak latent 

állapotukból az ember lelkében.(Lásd nagycsütörtöki események, 

amikor az Úr vért verejtékezett, betöltvén mindazt amit előre 

elmondott, azzal a különbséggel, hogy Ő abban a pillanatban, 

tudatosan engedte be a „lelkébe” a gonoszt, hogy vájatokat 

képezzen Benne és ezáltal  megérezze az ember legmélyebb 

állapotában lévő támadásokat, amelyeket a szellem az ősbukás 

óta magába szedett és szenved tőle.) De nincs megállás, mert 

ugyanis elhangzott az Úr részéről a felhívás: „Imádkozzál és 

dolgozzál.” És mindezt a hitnek erejével tudod csak megtenni ó 

ember: „A hit nemes harcát megharcoltam.” De a végcél az 

viszont az, hogy: Szeresd Istent mindenek felett és felebarátodat 

mint önmagadat.” Ekkor biztos, hogy bele fogsz tudni 

kapcsolódni a mindenséget összetartó szeretet - erőiben és eggyé 

tudsz válni velük, mert a szellemed azonosul ezekkel az erőkkel.  

„Arról ismerjék meg az emberek azt, hogy a tanítványaim 

vagytok, hogy szeretitek (Istent és) egymást.” „Aki engem szeret, 

az megtartja az én parancsaimat.” - mert a parancsok megtartása, 

vagyis az engedelmesség által juthat el az ember a tökéletességre. 

Ámen 

Isten kegyelme és irgalmas szeretete legyen veletek. 
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52. „SZÜKSÉGES NÉKTEK ÚJONNAN 

SZÜLETNETEK”  

 

2021. 07. 25. 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket drága 

testvéreim! 

Az ember teli s tele van emberi törekvésekkel, még az 

előrehaladását illetően is, pedig az emberi törekvés, főként a lelki 

életben nem sok eredményt hoz, főként akkor, ha nem támogatja 

a kegyelem. Az ember azt hiszi, hogy tudja azt, hogy mire van 

szüksége a lelki élet kibontakozásához és fejlődésben való 

előrehaladáshoz, pedig sokszor tévedhet, mert nem ismeri 

kellőképpen önmagát, nem lát bele saját lelkébe és ezáltal sokszor 

téves diagnózist és így téves „gyógyszert” adagol be, azaz 

helytelen irányt követ a saját gyógyulását illetően. Az ember soha 

sem láthatja meg önmagát a maga teljes valójában, mert nem 

bírná elviselni azt a látványt, ami eléje tárulna. Ebből kifolyólag 

mindig is többet képzel magáról, mint ami valójában és ez az 

önhittség eleve bezárja a lelket Isten előtt. Mivel nagyobbat hisz 

magáról, ezért mindig a kisebb, a gyöngébb lelki iskolákat 

választaná, vagy választja, aminek hát nem sok eredményét fogja 

látni, esetleg azt, hogy növekszik benne a gőg az önmaga 

túlértékelése, akinek már nincs is  szüksége másra csak önmagára. 

Ezért mondja az Úr: „Szükséges néktek újonnan születnetek.” 

Ez az első meghajlás, önmegadás, pontosabban önátadás az 

isteni újjáteremtő eszme előtt, amikor az ember újonnan születik 

víztől és Szentlélektől. A víz elsősorban nem a fizikai vizet 

jelenti, amivel leöntik a megkeresztelendőt, hanem azoknak  a 

fluid kiáramlásának a folyamát, amelyek Istenből áramlanak ki a 

Felé közeledő gyermekére az Istennek, melyek beindítják azokat 

a lelki folyamatokat, amelyek a teljes a belső átalakulást 

eredményezik. Amikor ez a kiáramlás megtörténik és az ember 
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befogadja az ő lelkébe, akkor ez sok esetben 

lelkiismeretfurdalást,  belső lelki kényszert és ezáltal változásokat 

idéz elő az ember lelki világában.. De ameddig ez meg nem 

történik, addig olyan az ember, mint az üldözött vad, akit 

üldözőbe vesznek hajlamai révén az ellentétes erők, sőt még az 

okozati törvény is űzi, hajtja, gyakorlatilag az újonnan történő 

megszületés, vagyis az Úr Jézussal való találkozás felé, mert az 

okozati törvény belenyúl ugyan az ember életébe, de az 

üdvösségre, csak a megtért, a bűneire bocsánatot nyert ember tud 

eljutni.  

 De megtérni, vagyis újjászületni nem csak egyszer kell, mert 

fokozatos és folyamatos fejlődésen keresztül van meghívva a 

lélek az üdvösségre. Ahogyan növekszik az erkölcsi szint, úgy 

növekszenek a követelmények is. Először a bűnnek csak a fizikai 

elkövetésének a megtagadását kérik a lélektől, míg aztán már a 

gondolatbeli megalkuvás is bűnnek számít. „Bocsásd meg Uram, 

hogy gondolatban torkos voltam” - könyörgött imájában bűnei 

bocsánatáért egy az Urat követő lélek. De ezen a szinten már  

minden bűnös hajlamra érvényes az, ha az ember gondolatban 

megalkuszik és ezzel vét a megadott erkölcsi normatívák ellen, 

mert nem attól válik valaki bűnössé, ha bűnt követ el, hanem azért 

követ el bűnt az ember, mert bűnös, vagyis, mert a bűnös hajlam 

benne él. Ha nem így volna, nem kellene a földi világon 

megszületnetek. A missziós szellemeknek már nem kötelező 

földön való testetöltés, de ha missziós munkát vállalnak és 

eredményesen véghez is viszik feladatukat, lépnek előre a 

lényegtörvényük útján. Ezt igazolják a lelketek mélyéről feltörő 

kísértést jelentő vágyak, amelyek megvalósításra, kiélésre 

várnak. Sajnos az ember, mivel nincs kellő hite, nem így látja, 

hanem teret enged a vágyai kiélésének, mert az ember szinte 

azonos szinten van a hajlamaival és a gondolkodásában is hasonló 

szint jelenik meg: embernek találták ki az alkoholt és a többi 

hasonló szenvedélyt, az érzékiség is az élethez tartozik, sőt van 
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aki azt mondja, hogy még a ...házak is az emberekért vannak stb. 

Azért van ez így, mert az embernek szinte belefúródott az 

egyéniségébe  a bűn és az ember azonosult vele, mert azonos 

szinten van a bűnnel, sőt jól is érzi magát a bűnben. És ha a bűn 

hatásaiban nem büntetné önmagát, az ember soha sem javulna 

meg. De ha  hite volna, akkor hinne a tízparancsolatban lefektetett 

igazságoknak, amelyek mint egy korlátokat szabnak az ember 

életútja köré, valamint ha hitelt adna az ember az Úr által 

lefektetett szeretetigazságoknak, soha nem, vagy legalább is 

sokkal kevesebbet lépne a bűn mezejére.  

Az előző nyilatkozatunkban kifejtettük a hit lényegét, mert 

nagyon megfogyatkozott a mai ember lelkében az üdvösséget 

elősegítő hit. „Ha visszajövök vajon találok-e hitet a földön?” 

Teszi fel az a Valaki, aki soha sem alkotott vallási irányzatokat, 

hanem élő hitet hozott le, amely fejlődőképessé teszi az embert 

azáltal, hogy maximálisan meg tud nyílni Isten előtt és így el tud 

jutni a hit szárnyain az önszeretetből az áldozatkész isteni 

szeretetre. Mivel annyira meggyengült a hit, hogy nagyon sok 

esetben a materializmus le tudta győzni, adatott a szellemi 

kijelentés, amely bemutatja a számotokra láthatatlan isteni világot 

és láthatóvá teszi azok törvényszerűségeit, hogy könnyebben 

felismerhesse a mai ember a szenvedéseinek az okát és mégiscsak 

eljuthasson „atyái hitére” vagyis arra az ősi hitre, amelyet az Úr 

lehozott és az apostolok megvalósítottak, hogy élő hitre jutva 

megvívhassa az ember is a hit nemes harcát és eljuthasson az Isten 

Országába. Mert nem a vallási irányzatok, de még a szellemi 

ismeretek sem üdvözítik az embert, hanem saját maga, ha a hit 

révén elindul a megtérés útján, a megigazulás és a 

megszentelődés útján.  Csak maga a megtérés nem elég, hanem 

meg is kell tisztulni a bűnös vágyaktól és gyarapodni az 

erényekben, minek következtében az erények összessége által az 

egyetemes szeretetre. Amikor ezek a tisztulási folyamatok 

beindulnak és valamennyire is megtisztul a lélek, akkor a 
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megbánás révén bűnbocsánatban részesül. Mert akkor képes az 

ember felemelkedni a bűnbocsánat szférájába, ha már megtisztult 

az elkövetett bűnök következményeitől. Ettől kezdve fokozatosan 

tisztul meg a lélek és lassan állnak helyre a megrontott erők. De 

amint visszaesik a bűnbe az ember, azonnal lezuhan annak a 

bűnnek a szférájába, amelyet elkövetett  és kezdheti elölről a 

harcot a felemelkedéshez. Amint sikerül újra felemelkedni, 

beindul az erők és az erőkkel együtt a lélek megigazulása, amit 

követ a megszentelődési folyamat. És lassan így dolgozza bele 

magát a lélek az Isten Országába. 

Ahhoz, hogy az ember ezekben a folyamatokban részt tudjon 

venni, szükséges az, hogy megalázkodva Isten előtt, alávesse 

magát a kereszt vizének, mintegy igazolva azt, hogy azon az úton 

akar járni, amelyet az Isten a számára kijelölt. Amikor ez az 

elszántság eléri az Isten által meghatározott szintet, Isten válaszul 

elküldi a Szentlélek keresztséget az emberi lélek számára, mint 

egy újjászületési folyamat gyanánt, amely erők kiemelik a lelket 

az addig erénynek hitt bűnös hajlamokból és egy magasabb 

szintre emelve a lelket, haladhat a fejlődés útján előre az Isten 

Országa felé. 

 Tehát „Szükséges néktek újonnan születnetek”, hogy 

elnyerhessétek a  Szentlelket, az Isten és az Úr lelkét, hogy kellő 

erőtök lehessen az önmagatokkal folytatott küzdelmekkel, mert a 

földi ember számára isteni törvény az, hogy felső segítség nélkül 

nem tud továbbhaladni a szeretet útján. Csakis az okozati törvény 

nyújtotta szintig lehet eljutni az Úr Jézus áldozata nélkül, ugyanis 

a továbbhaladás már alázatot, engedelmességet és szeretetet 

követel, és mindehhez szükség van az Úr ingyen való 

kegyelmére, hogy leépülhessen az addig felépült gőg, mint egy 

ideiglenes hajtóerő. Mert sajnos az erényekre való törekvés 

mögött megbújhat a gőg, mint indító erő és mozgató rugó, aminek 

szinte teljesen le kell épülnie és össze kell törnie ahhoz, hogy az 

ember tovább tudjon haladni a fejlődés útján. Addig, ameddig az 



314 

okozati törvény „hajtja” az embert a fejlődés útján, addig még 

kevésbé követelmény az alázat, de amint az ember elér lelkileg a 

visszavezető út feléhez (tékozló fiú allegóriája), amikor már az 

Úr személyében az Atya jön a bűnös, de bűneit megbánó és 

bűnbocsánatért esdeklő gyermeke elé, akkor már nagyon is 

szükség van az alázatosságra és a töredelmes bűnbánatra, mert 

egyszerűen feloldozás nélkül képtelenség a továbbhaladás, 

ugyanis nem engedik továbbhaladni, sőt mi több visszarántják a 

lelket a fel nem oldott kötelékek  az elkövetett cselekedetekhez. 

Tehát egy bizonyos szint után már nem lehet tovább haladni az 

Úr kegyelme nélkül. Az erre a szintre való felemelkedéshez 

elengedhetetlenül szükséges a teljes újjászületés, ami nem más, 

mint az újjáteremtési folyamat által egy magasabb szintre való 

felemeltetése a léleknek a kegyelem által. Ez kizárólag a 

kegyelem műve. De ott megmaradni azon a szinten munkálkodni, 

már az ember dolga, vagyis harca, mert a kísértő mindenáron arra 

törekszik, hogy mielőtt még teljesen beledolgozná magát a lélek 

a magasabb szintre, visszarántsa őt az alacsonyabbra, elrabolva 

az embertől a kegyelemből kapott tisztább erőket, amelyeket az 

újjáteremtés által nyert a lélek. A sátánnak ugyanis a sajátjánál 

tisztább erőkre van szüksége, mert borzalmasan szenved az isteni 

erők híján, de mivel teljesen hátat fordított az Istennek, ezért nem 

képes táplálkozni az isteni erőkből és csak törvénytelen úton 

férhet hozzá, azáltal, hogy kifosztja azokat, akik már magasabb 

erőkkel rendelkeznek. Ennek a rablásnak ellenállni annyi, mint 

engedelmeskedni az isteni törvényeknek és a szeretet hívásának. 

Mindez bizony komoly harcot jelent az emberi léleknek, mert 

minden oldalról támadva van, csak kisebb, nagyobb intenzitással. 

De ha úgy igyekszik élni a lélek, ahogyan azt Isten szeretné, akkor 

a sátánnak mind kevesebb „létjogot” teremt meg az ember, mert 

az erényes élettel megváltozik a lélek „összetétele” és mind 

kevesebb táptalaja lesz a lélekben a sátáni eszmének és ezzel 

együtt magának az ellenszegülő szellemeknek egyaránt. Nem 

véletlen mondja az Úr az újjá keresztelt Simonnak, vagyis 
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Péternek, hogy azon az egyházon, amelyet rá fog építeni az Úr a 

pokol kapui nem vesznek, azaz nem rabolhatnak erőket, mert oda 

már a bűnei kötelékétől és a bűnös hajlamoktól megtisztult lélek  

juthat csak be, amely folyamat az újonnan való születéssel  veszi 

kezdetét. Az Úr azokat a felső szférákat építette „Péterre” vagyis 

azokra az igazságokra, amelyeket a feltámadása utáni 40 nap alatt 

nyitott meg azon földi emberek számára, akik teljesen kifizettek 

minden  Isten által meghatározott számlát az igazság törvényének 

és ezáltal elszakadtak a földtől, a  igazságoktól és az 

igazságoskodás, az igazság osztás helyett megtelt a szívük 

tettrekész szeretettel. Viszont azok, akik kizárólag a saját 

üdvösségükön dolgoznak és nem érnek rá emiatt szeretni, azok 

még nem értették meg a Krisztust és az ő nagy áldozatát. Ők kívül 

maradnak az Isten Országán, vagyis annak az 

„Anyaszentegyháznak” a kapuján, amelyen már a pokol kapui 

nem vehetnek erőt. Az ilyen emberek ugyanis még a „törvény” 

által akarnak üdvözülni és nem a szeretet által. A törvény 

nyújtotta üdvözülési lehetőség az Úr megjelenése által ugyanis 

érvényét vesztette, mert az Úr a szeretet szintjére emelte fel az 

üdvözülési lehetőséget. Pl: Isten („...aki jobban szereti 

házastársát..” )  és a házastársam iránti szeretetből (az idők 

végtelenjében „lesznek ketten egy (szeretet) testté)vagyok hű a 

házasság szentségéhez és a házastársamhoz, és nem a törvény 

kényszere miatt, sőt, ha tovább megyünk felfelé a fejlődés útján, 

akkor szintén Isten és a házastársam iránti szeretetből nem rántom 

le a testiség kiélésének a szférájába és nem használom őt fel arra, 

hogy az ocsmány érzékiségem kiélésének eszköze legyen, mert 

az érzékiség, a kialakulóban lévő duálszeretet rothadásnak indult 

hullája, mert a kiélések mindenkoron azokat az erőket rabolják el, 

melyek a fejlődést, vagyis az életet és azon belül is a duálegységet 

vannak hivatva fejleszteni, vagyis visszavezetni arra a szintre, 

ahol létrejöhet majdan a mennyei esküvő. Nagyon is jó lenne, ha 

minden szellemtanhívőben tudatosulna az, hogy miért is van a 

földre küldve és az erőit, a tisztulásra és az üdvösséget hozó 
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szeretetnek a megélésébe és gyakorlásába fektetné. De sajnos 

nagyon sok esetben még a szellemi ismeretek sem mozgatják meg 

annyira a hívő lelket, hogy az Isten akarata megvalósítását tűzze 

ki fő célul az életében. 

Az igazságra éhes ember sokszor azt szeretné, ha folyton 

folyvást a legmagasabb igazságokat tennénk közzé, de van 

amikor már a tudás elbizakodottá teszi az embert, mert a 

megismert igazságokat nem tölti be az alázat és a szeretet, vagyis 

a tudásának a szintje messze túlhaladja az erkölcsi fejlettségét és 

ilyen esetben már a tudás, ami kötelez a lélek kárára van. Ezért 

mi arra törekszünk, hogy megtelítsük a tudásvázat („Ismerhetem 

az összes titkokat, ha szeretet nincs bennem, mit sem használ az 

nekem.” - Pl. I. lev. kor. 13-tól) élettel, illetve lelkiséggel, 

pontosabban életerővel, hogy legyen kellő erő betölteni azokat az 

elvárásokat, amelyeket a saját lényegtörvényetek kér tőletek. A 

tudásotok szintjét nem a „tudatlanokhoz” kell mérnetek, mert ha 

egy tudatlanban sokkal több szeretet van mint bennetek, akkor 

annyival közelebb is áll az Istenhez, amennyivel több benne a 

szeretet. A tudásnak térdre, vagyis alázatra kell, hogy 

„kényszerítsen” benneteket azáltal, hogy megmutatja annak a 

süllyedt állapototoknak szintjét, amelyre a bukásotokkal 

jutottatok és a hazavezető út hosszát, amelyet még meg kell 

tennetek ahhoz, hogy bejuthassatok az Isten Országába. Ugyanis 

addig van mit átemészteni, feloldani a szeretet cselekedeteiben, 

mert ahhoz, hogy az emberi lélek tisztulhasson, a testnek és ezzel 

együtt magának a testiségnek és a testen keresztül megnyilvánuló 

hajlamoknak a szeretet oltárán el kell égniük. Maga az Úr is a 

szeretetet hozta le mint üdvözítő tantárgyat és az „iskolaév” 

végén szeretetből vizsgáztat benneteket.  

Azt mondja az Úr a baloldalt állóknak: ...„Nem ismerlek 

benneteket!” „Pedig a Te nevedben gyógyítottunk, űztünk 

ördögöt...” „Távozzatok tőlem ti gonosztevők” - válaszolja az Úr 
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a kitaszítottaknak. Tehát még, aki az erők világából nem 

emelkedett fel a szeretet szintjére, nem fog eljutni az üdvösségre.  

Ennek alapján a szeretet szintetek lesz a meghatározója annak, 

hogy elhagyhatjátok-e a földet, a szenvedések helyét vagy sem.  

Nem azt mondjuk, hogy nem kell tanulni, sőt azért adatott a 

szellemtan, hogy tiszta ismereteket szerezzetek magatoknak, de 

nem lehet fő cél  és nem lehet és nem szabad a tudásgyarapításnál 

lecövekelni hanem csak mankóként szolgálhat, ami segíthet a 

fejlődési folyamatokban felismerni az igazság tükrében a bűnös 

hajlamaitokat, de nem lehet meghatározója a fejlettségi 

szinteteteknek, ugyanis sokkal több tudást be lehet halmozni, 

mint amilyen szinten a szeretetetek van. Tehát az aki a szeretetre 

törekszik, az az irgalmas szamaritánus módjára cselekszik, vagyis 

oldja mások szenvedéseit és nem mérlegel, hogy kijár-e annak a 

másiknak, vagy sem, még kevésbé ítélkezik, mert ezt az Istenre 

bízza, hanem együtt érezve a bajbajutottal, a szeretetnek 

megfelelően cselekszik. Igaz az, hogy a szeretet vak bölcsesség 

nélkül, de az igazságoskodás nem azonos az a bölcsességgel. De 

ameddig az ember akarja megítélni mások helyzetét, nem a 

szeretet szemüvegén néz és lát, addig ítélkező szemmel néz és lát, 

mert nem az isteni látásmód szerint cselekszik. Amikor a 

szereteten keresztül igyekszik az ember kezelni a kialakult 

helyzeteket, abban az esetben kimenti, megvédi az ember a 

bűnöst és nem elítéli, mert az ítélettel saját magát is ugyanazokba 

az élethelyzetekbe sodorhatja bele, amelyben az általa megítélt 

személy van. Isten ugyanis mindent szeretetből tesz az emberért, 

még a szenvedést is szeretetből adja a cél gyorsabb elérése 

érdekében, főként itt az utolsó időkben, amikor már szűkre 

szabott a kegyelmi idő, a hajlamok meg viszont mélyek. Az 

évszázadok folyamán sokan csak azért jöttek testet ölteni, hogy 

szenvedjenek és a szenvedés alatt gyorsabban tisztuljanak, habár 

már nem volt közük a földi szinthez, de itt lehetett és lehet 

gyorsan tisztulni, mert a szenvedés által gyorsabban és 
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hathatósabban tisztul a szellem. Isten tehát a szenvedéssel 

operálja ki belőletek a bűnre vezető hajlamokat, főként akkor, ha 

a hajlamaitok mélysége még nem teljesen világos előttetek. 

A szeretetnek igazából az állatvilágra is ki kellene terjedni, 

mert ugyanis akik húst fogyasztanak, nem szeretik az állatokat! 

Aki szereti az állatot az nem fogyasztja el, hanem abban a 

környezetben igyekszik megtartani, amelybe a természettörvény 

helyezte. A házi kedvencek természetellenes tartása mögött nem 

szeretet, hanem egy bizonyos fokú önzés és birtoklásvágy bújik 

meg, ami az állatok fejlődésére mindenképpen negatív hatást 

gyakorol.  

Szeressétek az állatokat és ne kínozzátok őket 

természetellenes környezetbe való helyezésükkel, de 

mindenekfelett szeressétek egymást, mert közöttetek Isten 

Országa van, vagyis annak kell kiépülnie, mert a bukással a 

szeretetegység szinte teljesen leépült és az ellenkezőjére változott 

át! A diszharmóniának mindenkor a gőg, az önzés az alapja.  

Ahhoz, hogy mindezt megértsétek és megérezzétek, 

„Szükséges néktek (lélekben és szellemben) újonnan 

születnetek.” De mikor születik újjá lélekben és szellemben az 

ember? Ha bűnbocsánatra jut. Az ember ugyanis amikor 

megszületik, tiszta erőket kap Istentől az egész életére abból a 

célból, hogy megállja a helyét a kísértésekben, de sajnos 

időközben ezeket a tiszta erőket beszennyezi és tékozló fiú 

módjára eltékozolja. És amikor megbánta bűneit az ember, akkor 

Isten új, tiszta erőket ad neki kegyelemből, mintegy újjá teremtve 

a lelket, mert a bűnbocsánatban megtisztulást, vagyis 

újjászületést nyert az ember Istentől. 

Isten kegyelme adja, hogy minderre ráérezzetek!  

A kegyelemnek és a szeretetnek az Istene legyen és maradjon 

veletek, hogy a lelketek, illetve a szellemetek átformálódhasson a 

krisztusi képmásra, a szeretetnek a modelljére! 
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53. AZ EMBERI ÖNZÉSRŐL DIÓHÉJBAN 

 

2021. 08. 01. 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket gyermekem a 

szellemvilágból! 

Minden ember szereti azt a szépet, ami a saját lelki szintjének 

megfelelő szinten van, mert minden szellem mélyén ott él a 

paradicsomi világ gyönyörűsége, amelyet folyton folyvást keres, 

mert érzi a hiányát ennek az embei szavakkal ki nem fejezhető és 

emberi fantáziával meg nem alkotható gyönyörnek, amely őt  a 

maga tisztaságában és a érintetlenségében körül övezte. Ugyanis 

ahogyan a földi világ szépsége hatást gyakorol az emberre a maga 

emberies szépségében, úgy az isteni szépség annál inkább hatást 

gyakorolt az embrió és a növekedésben lévő szellemekre, sőt 

egészen beléjük olvadt a maga tisztaságában  és kimondhatatlan 

örömöt és boldogságot jelentett mindaz ami őket körülvette, mert 

minden a maga tisztaságában a boldog világ Megalkotójáról 

regélt. Habát ott minden fejlődésnek volt kitéve, vagyis újabbnál- 

újabb és szebbnél- szebb formákat alkotott és alkot ma is a 

fejlődés törvénye a fejlődésben lévő paradicsomi  világokon 

(„Legyetek olyan tökéletesek, mint amilyen tökéletes a ti 

mennyei Atyátok tökéletes”), míg jelenleg itt a földi világban az 

emberi bűnök kisugárzása miatt,* annyira le van terhelve a 

fejlődés a maga törvényszerűségeivel együtt (természettörvény), 

hogy lassan teljesen felborul a természet rendje és az almafán 

körte fog nőni, minden emberi beavatkozás nélkül is stb. és 

egyszerre csak kidob minden hamis elemet, feléget minden 

hamisan szerzett dolgot, vagyis feléget mindent ami nem az isteni 

törvényszerűség útján manifesztálódott és csak a törvényesen 

megszerzett és megalkotott dolgok  maradnak meg, mert ahogyan 

a vízözön ítéletet képezett a maga korában, úgy a reátok váró 
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„tűzözön” is ezt a célt fogja szolgálni (Az akkori világ víz által 

elpusztult az istentelen emberek romlására, de a jelenlegi világ 

ettől megkíméltetik, tűznek tartatván fenn. – Péter II. levele) 

A bukott szellemeknek viszont mégis csak az a tökéletes 

paradicsomi környezet hiányzik, amire  a szelleme homályosan 

is, de visszaemlékszik, mert érzi a hiányát és öntudatlanul is de 

keresi, amikor az itteni szép után kutat, hogy önzésében a 

rendelkezésére álló eszközökkel magáévá tegye azt. Mindannak 

ellenére, hogy önzés, birtoklási vágy és gőg húzódik meg a szép 

utáni vágyak mögött, az ember ebben a kutatásban is az elveszített 

paradicsomi állapotokat keresi.  

Ilyen vágy a szép másik nem után, amire mégiscsak azt 

mondja az Úr, hogy aki a másik nemre bűnös vággyal tekint, azzal 

már paráználkodott az ő szívében. Ugyanis az ember minden 

szépet, amit Isten alkotott, magának szeretne megszerezni, de 

vajon az övé lesz-e akkor, ha a „magáévá teszi”? Ha a szépet a 

bűn szintjére rántja le és a bűnös, az önző birtoklás vágyaival illeti 

és gyakorlatilag nemhogy szépítené, hanem a bűn kiélésével 

erőket rabol a széptől, ami által gyakorlatilag a szép veszít 

szépségéből és a szépséget eredményező erőkből. Tehát mit, 

illetve kit is tesz magáévá az ember, ha szép testet, a testi 

formákat magáévá teszi? Az erőket raboló ördögöt!!! És nem a 

szép testet. A szép forma Isten által lett széppé itt a földi világban, 

kölcsönkapott testtel. A magasabb világokon viszont a szellem 

szépsége, annak kisugárzása alkotja meg a szép testet és azért 

vonzó. Itt a földi világban ez másként van, éspedig, azért, hogy a 

szellem eltakarhassa lelki fogyatékosságait, ami kiütközne a 

testen is, szép testet kap fejlettebb szellemektől, ami azt engedi 

sejteni, hogy maga a lélek is olyan szép, mint maga a test. De 

mivel szép szellemek kölcsönadott ajándéka, ezért mégis csak 

tartalmazza a bérbe adónak a fantomját és a fluidjait. Ez képezi 

gyakorlatilag a vonzalmat, de mivel bűnös szerelem birtokolja a 

szép testet, amelynek a szépsége nem azonos a test fejlettségével,  



321 

ebből kifolyólag sugároz ki bűnös erőket, amelyek „társat 

keresnek” és ha találnak, akkor a fentebb leírt folyamatok 

játszódnak le, vagyis nem a szép építése, hanem a rombolása. 

Amikor egy szellem szebb testet könyörög ki,, mint amilyen a 

saját szintjének megfelelő lenne, akkor tudatják vele, hogy ez 

mekkora kísértésekkel jár.  De mivel szégyelli a csúnya testet, 

pedig az hozná meg a kívánt fejlődést, a szellem erősen 

fogatkozik, hogy hű fog lenni az isteni törvényszerűségekhez és 

ellenáll minden  nem kiérdemelt szépség okozta kísértésnek. De 

mivel a megadott szépséghez nincs meg a kellő fejlettségi szint, 

ezért rendszerint elbukik a lélek a nálánál erősebb kísértésekben. 

Habár, ha Isten nem az érzékiséghez, a pillanatnyi gyönyörhöz és 

ezzel a szép formákhoz kötötte volna a gyermeknemzést, sokkal 

kisebb esély lett volna a gyermekek megszületésére a földön.  

De szeretnénk kihangsúlyozni azt,  hogy Isten kizárólag 

törvényes keretek között tevékenykedik, mert csakis az az Isten 

célja, hogy törvényes szellemekké váljatok, ugyanis a törvényes 

úton való járás viszi  előre az embert a fejlődés útján. A törvényes 

kapcsolatokba tudnak magasabb szellemek hozzá kapcsolódni, 

hogy előbbre vigyék a szülőket a fejlődésben, míg a törvénytelen 

kapcsolatokba a hasonló hasonlót vonz alapon csak az 

alacsonyabb, a törvénytelen szférákból kapcsolódhatnak 

szellemek, ezért minden törvénytelen kapcsolat a romlásba visz, 

mégha a legszebb és legkívánatosabb formáról legyen is szó. 

Főleg akkor jelent kísértést egy szép forma, hogyha az a testi 

forma kölcsönkapott  egy magasabb szellemtől, mert párosulnak 

az önzésen alapuló bűnös hajlamok a szép formával, de mit ér az 

egész, ha bűnnel van átitatva a szép test?  

Tehát így nézzetek a túlságosan szép formákra és próbáljatok 

meg a test mögé látni, akkor, meg fog változni a hozzáállásotok a 

dolgokhoz és nem akarjátok már annyira birtokolni a szép 

formákat, mert nem is olyan biztos az, hogy a viselőjük szépsége 

azonos a forma szépségével. Lehet, ha meglátnátok a szép testet 
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viselő szellemet a maga valóságában elmenne a kedvetek a test 

birtoklásának még a vágyától is.  

Az a legnagyobb kísértés az ember számára, amikor az 

alacsony szellem szép testtel van felruházva és ez a  forma 

alacsony fluidokat rejtve magában, visszaélve a kapott szép forma 

nyújtotta adottságokkal és kiveti a bűnből szőtt hálóját olyan 

emberekre, akiknek gyöngéjük szintén a szép forma magukévá 

tétele. Ilyen esetben kell nagyon Istenben élni ahhoz, hogy az 

ember hű tudjon maradni az Istenhez. De amikor az embernek 

sikerül is helytállnia a kísértésekben, egyáltalán nem biztos az, 

hogy a helytállásért azonnal az elismerés jön, lehet, hogy egy 

újabb próba következik, vagyis egy újabb szenvedés, ami nem 

feltétlenül „visszahatás” hanem mert a föld a szenvedések hazája 

és azzal fizet, amije van. 

Bizonyára mindannyian ismeritek a fehér lelkű József 

történetét. De mégis csak vizsgáljuk meg röviden közelebbről az 

ő életét. Őt, mint az Isten részéről kiválasztott gyermeket már 

fiatal korában csodák, csodás, sokatmondó álmok kísérik, ami 

miatt Atyja kedvence lesz és ennek észrevétlenül is kifejezést ad, 

amire idősebb testvérei irigységből eladják a kis kedvenc 

gyermeket Egyiptomba egy gazdag kereskedőnek, ahol 

rabszolgaként szolgált. Putifar felesége azonban felfigyel a 

nemeslelkű József szépségére, ebben az esetben a szép belsőt 

tükröző szép külsőre és kiveti az érzékiségből szőtt hálót a szép 

formára, mert azt hitte, hogy ha magáévá teszi azt, akkor elnyeri 

vele bensőjét is és hasonlóvá tud lenni ahhoz, akit birtokolni 

szeretne, de a dolgok most először másként alakultak. Ugyanis az 

asszonynak ez már nem az első ilyen esete, ugyanis amikor a férje 

kereskedelmi úton volt, más fiatal férfiaknál már eredményesen 

hatott a háló. József, aki hű akart maradni az ő Istenéhez, mint 

egy magasabb világról jött missziós szellem, nem hódolt be a 

kísértésnek, hanem hű maradt a lelkébe beleírt törvényhez és nem 

hajolt meg az úrnő akarata előtt. Ezért nem várta őt jutalom, 
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hanem mint tudjátok, börtönbe került, pedig nem vétett semmit, 

nem volt neki „karmája” ami miatt szenvednie kellett volna, 

hanem csupán nem akart a földi szinttel azonosulni, nem akart 

oda lesüllyedni, hanem hű maradt a saját világa erkölcsi 

szintjéhez. De ami a lényeg, a hűsége miatt, nem hagyta el az 

Isten még a börtönben sem, hanem vele volt még a legnehezebb 

megpróbáltatásokban is és igaz, hogy hosszú időnek kellett 

eltelni, de Isten kihozta őt a legmélyebb állapotokból is és végül 

Egyiptom másodemberévé tette. Tehát, amiért a megérdemelt 

szép forma, nem dőlt be a hamisan szép formának, hanem 

ellenállt a hamis szép önzésének, még egy újabb próba várt rá, a 

börtén nagy megpróbáltatása, amikor ugyanis a legdicsőbb földi 

„megpróbáltatásra” készítette őt fel az ő Istene, Egyiptom 

kormányzójává lenni. Nagy megpróbáltatás lehetett ez, ha nem 

lett volna meg benne a kellő alázat, nagyobb mint a börtön, mert 

egyből a legnagyobb nyomorból a legnagyobb jólétbe csöppenni 

bele, bizonyára titeket is megkísértene a helyzet és élnétek a 

helyzet adta lehetőségekkel. Az a kísértés ami Potifár felesége 

részéről várt rá de elutasította, az most a fáraó mellett 

hatványozottan jelen volt még gyönyörűbb formában. De mivel a 

kicsiben hű volt, így az ő Istene a nagy megpróbáltatásokban sem 

hagyta el és  sikerült neki megvívni a harcait és hű maradni 

Istenéhez. Ez aztán arra segítette rá, hogy megmenthette 

családját, azaz Izraelt a majdani választott népet az éhhaláltól, 

hogy megvalósulhasson Isten akarata és a Megváltónak 

kisarjadhasson a családfája. (Isten útjai kifürkészhetetlenek, 

ugyanis az ördögi cselszövések ellenére is véghez viszi az ő 

akaratát.) 

Ez a történet hű tükörképe a mai világnak, mert József 

idejében is ugyanazok a bűnös hajlamok nyomorították az 

embert, mint ma. Ma is éppen úgy reagál a világ a magasabbnak 

a pozitív törekvéseire, mint annakidején és a magasabbnak jelen 

esetben nincs más megoldása, mint némán, Istenbe vetett hittel 
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tűrni a rossznak a jóra való reagálását és szenvedni a rossztól, 

nem várva semmit, csak folyton megbocsátani és várni, amíg az 

Isten reagál mindkettőnek, mármint úgy a rossznak, mint a 

magasabbnak  a viszonyulására és magatartására. 

József esetéből is láthatjátok testvéreim, hogy akiben több az 

önzés és azon alapuló érzékiség, mindig a azt támadja, akiben 

kevesebb önzés és több szeretet van, aki magasabb 

lelkiállapotban van, mert egyszerűen szükségét érzi azoknak a 

magasabb erőknek, amelyeket a másik lélekben megnyilvánulni 

lát, illetve érez. Csak az a baj, hogy ezeket az erőket a 

birtoklásával ledegradálja a bűn szintjére, ha mégis csak sikerül 

neki magáévá tenni, ami által viszont nem emelkedik a lélek, amit 

éppen el szeretne érni, hanem mindkettőjük bukását okozza vele. 

Ez tipikus példája az ördög munkájának, hisz ő is erőket rabol 

amikor kísért, vagyis amikor sikerrel jár mert nincs neki saját erő 

készlete, de bukás mind a kísértő, mind a megkísértett számára. 

A helyes megoldás, a kísértésekkel szemben való helytállás, mert 

a tisztább lélek nem bukik, hanem azáltal, hogy megállta a helyét, 

ő maga is lép egyet előre, és húzza magával a kisértőjét is, 

ugyanis nem engedett a kísértőnek megvalósulási lehetőséget. 

Mivel az Isten által kiválasztott személyek, akik magukban 

hordozzák és továbbítják az isteni erőket,talán jobban támadva  

vannak, mint az átlagember, de ezt nem szabad általánosítani. 

  Ezért legbiztosabb az, ha az ember nem engedi előtérbe az 

önzésen alalpuló birtoklásvágyát, mert azzal, hogy ha valamit 

birtokolni akar, csak az önzését segíti elő és nem az egységet a 

köznek a javát szolgálja, hanem krisztusi szeretettel  kell 

viseltetni mindenki irányába, akkor nem téved és még a bűnös 

vágyait leküzdve, nem rombolja, hanem építi a szépet és vele 

együtt az Isten Országát. Hiába akarja birtokolni az ember a 

szépnek a „lelkét” soha sem teheti azt, csak a kűlső formáját teheti 

magáévá, mert amit Isten alkotott azt az ember nem birtokolhatja 

öncélúlag, csak Istenen, vagyis a tiszta szereteten és nem a bűnös 
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hajlamokon keresztül, mert Isten Országa bennetek és köztetek 

van. 

Ehhez azonban a vadhajtású alanyt, vagyis a bukott szellemet 

be kell oltani nemes szemmel, vagyis magasabbfokú  fluidokkal 

ahhoz, hogy mindezt így, vagy legalább is hasonlóan tudja érezni 

és látni.  

Hiába minden tudás, ha az embernek nincs ereje megvalósítani 

az isteni akaratot, akkor a törekvése csupán törekvés marad és 

nem megvalósított cél. Tehát szükséges az újjászületés, vagyis a 

magas szellemeknek az alacsonyabb szellemekre gyakorolt 

hatása. A magasabb világokról folyamatosan jönnek le a ti 

világotokra lehullatott gondolatok és érzések, amelyeket az 

erényekért való imádsággal be tudtok fogni és akkor megváltozik 

a hozzáállásotok a szép formákhoz, vagyis megváltozik a fluid-

háztartásotokk és sokkal könnyebben meg tudjátok valósítani az 

isteni elgondolást a magánéletetekben. Mindehhez 

elengedhetetlenül szükséges az alázatos megnyílás Isten előtt, 

mert ugyanis minél „kisebb” egy ember Isten és embertársai előtt, 

annál nyitottabbá válik Isten felé és annál magasabb rezgésszámú 

fluidokat tud magához vonni és működésbe hozni. Az emberek 

főként mások előtt nagyon is igyekeznek „nagynak” látszani, de 

ebből kifolyólag éppen az ellenkezőjét érik el és messzebb esnek 

Istentől. Ebből kifolyólag nem tudják azt produkálni, amit Isten 

szeretne, hanem egy  alacsonyabb szintű igazságot, minek 

következtében saját magukat, de vezetetteiket is lerántják egy 

alacsonyabb szintre, minek következtében egyikük sem tudja 

betölteni a hivatását és nem fogja tudni magához vonzani a 

szépet, hogy lelki erőivel, törekvéseivel még szebbé változtassa 

azt, hanem lejjebb szállítja azokat az isteni erőket, amelyek a 

felemelkedésére adattak. Tehát vissza az alázatossághoz, hogy 

mindazt a szépet, ami után vágyódik a lelketek, megtalálhassátok 

Istenben, vagyis azokban a magaslatokban, amelyekhez fel tud 

emelkedni a lelketek, ha alázatosak lesztek. Élhettek a 
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legcsúnyább és a legnehezebb körülmények között is, ha a 

lelketek fenn jár a magasban, akkor mindent szépnek fogtok látni, 

mert olyanná formáltátok ki a szellemi és fluid-környezeteteket.  

Az alázatossággal együtt járnak a szenvedések és fájdalmak 

előtt történő meghajlások, mert Isten  sok esetben  szenvedéssel 

gyógyítja a lelket, ill. szellemet, ugyanis megvan, hogy milyen 

kárhozatra vivő hajlamot milyen szenvedés gyógyít hatásosan. 

Tehát egyáltalán nem szükséges az, hogy bizonyos szenvedések 

mögött „karmikus visszahatás ” húzódjon meg, sőt nagyon sok 

esetben lélektisztító és próba gyanánt van jelen a szenvedés az 

ember életében, ha megadással fogadja azt. De sajnos sokszor 

türelmetlenül kezeli az ember az effajta tisztulási módokat és 

mihamarabb szabadulni igyekszik tőlük, megkerülve ezzel az 

isteni elgondolást és a saját tisztulását és gyógyulását. Vegyünk 

egy példát, pl. a fogfájást. A fogfájást a II. szférabeli szellemek 

idézik elő. Akinek olyan hajlamai vannak, amelyek ebbe a 

szférába tartoznak, akkor a fogfájás által, vagyis a fogfájást 

előidéző szellemek által, – mert minden negatív és pozitív 

megnyilvánulások mögött szellemi tevékenység húzódik meg –  

előidézett fájdalmakkal gyógyítja Isten az olyan tulajdonságokat, 

amelyek a II. szférába tartoznak.  

Mindez a folyamat által lassan épül le az emberben a gőg és a 

gőgön alapuló önzés és épül vissza lassan az alázatos lelkület 

Isten és a testvériség felé, minek következtében épül bennetek és 

köztetek az Isten Országa, mert ugyanis a gőg, az önzés, a 

birtoklási vágy által alakult ki az érzékiség, miután a 

szellemvilágban megtörtént  a duálszakadás és manifesztálódott 

lent a földön, minden kiéléssel hizlalva az ősi kígyót, amelynek 

az önmegtagadás által zsugorodnia kellene. De sajnos hízik, csak 

hízik addig, amíg  teljes egészében fel nem fal mindenkit, aki az 

utolsó időkben hitehagyottá válik a ravaszul beállított  és 

agyafurtan megjelenített kísértésekben. 
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Ha az emberek tudnák azt, hogy mekkora bűn a paráznaság és 

hogy mekkora ördögök állnak a hátterében akkor irtóznának tőle 

és nem emlegetnék folyton, főleg nem űznének belőle humort, 

illetve vicceket !  Mivel a szív bőségéből szól a száj, vagyis az 

emberi szív alkotja meg a lelki típusához közelálló dolgokat, 

azzal is mintegy igazolva lelkének minőségét és addig fel nem 

ismert rejtett hajlamait. A „szív bőségéből szól a száj” csak sajnos 

nem tudja azt az  ember, hogy a lelkének ezekkel a 

megnyilvánulási formáival  mennyire megnehezíti mások és a 

saját  haladását Isten felé. Ha tudná, akkor visszafogná a lelkéből 

feltörő ezen megnyilvánulásokat, ugyanis mert  az emberek 

nyitottak a humorra, a viccekre, főként a   bűnökről való humorra, 

ami által a bűn szinte lángra lobban a lélekben mert játszi 

könnyedséggel be tud sétálni a bűnök előtt megnyílt szívekbe a 

bűnről szóló hiábavaló szöveg, vagy ábra.. Ilyen esetben a 

felelősség elsősorban azoké, akik a dolgokat kreálják, vagy a már 

megalkotottat továbbadják, mert kísértésbe visznek bizonyos 

formában másokat. 

 Amikor az ember valamivel még viccelődik,  az azt jelenti, 

hogy nem érzi a súlyát annak amiből viccet űz. A léleknek ezekre 

a megnyilvánulásaira is vonatkozik Jézus kijelentése, miszerint: 

„...A ti beszédetek legyen: igen - igen  vagy nem - nem, a többi a 

gonosztól való.” Hát akkor mennyivel inkább a gonosztól való az, 

amikor az emberek a halált okozó bűnökből még vicceket űznek!  

Mivel erős az emberekben az önzés és a vele járó 

énközpontúság, sok esetben mindent megtesznek annak 

érdekében, hogy a figyelem középpontjában lehessenek, ha ott 

nem kapják meg a kívánt elismerést, ahol szeretnék. Ilyenkor  a 

tudatalattiból feltörő elismerésvágy olyan megnyilvánulási 

formákra készteti őket, ahol bőven lehet elismerésben részük. 

Sajnos az emberiség nagy százaléka ebbe a csoportba tartozik. 

Sajnos az is, hogy az emberek kevés százalékának fejlődtek ki 

a lelki szemeik, amelyekkel bele láthatnak a szellemi 
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környezetükbe és megláhatják azokat a kísértő szellemeket és 

azoknak rútságát, akik őket a bűn kiélésére serkentik, azonnal 

elfutnának a kísértések helyéről és az erények útját választanák. 

Azok számára, akiknél nem nyitottak a lelki szemek, adta Isten a 

hitet, mert „a hit a nem látott dolgoknak a valóságként való 

elfogadása” hogy amit nem láthat és nem tud, az ember, azt hitből 

ne cselekedje, vagy éppen cselekedje, attól függően, hogy miről 

lévén szó. Azért alkotta Isten a tízparancsolatot, hogy az ember 

hittel tartsa be azokat. Sajnos azonban, hogy nemhogy nem tartják 

be a tilalmakat, hanem még azokat is kinevetik az emberek, akik 

az Isten akarata szerint igyekeznek élni.  

Ez az utolsó idők látképe, mert ugyanis: „Ha visszajövök, 

vajon találok-e hitet a földön?”   

Testvéreim, tehát higgyetek az isteni kijelentéseknek, 

jelenesetben a III. kijelentésnek, hogy a hit cselekedetei révén 

kihasználva a hátralévő rövidke kis időt, bejuthassatok az Isten 

Országába. 

 Amikor még nem volt ez a kijelentés, példaadás gyanánt, Isten 

magasabb szférákból, ill.világokról missziós szellemeket küldött 

a fizikai létbe. Mostanra már azonban lejárt a missziós szellemek 

testben történő példaadásának kora, mert nem hittek az emberek 

nekik és nem követték a példaadó életüket, amely elvezette  volna 

őket arra a szintre, ahonnan a missziót vállaló szellemek testet 

öltöttek, hanem tovább folytatták a saját bűnös életüket, vagy 

esetleg csak a külső formáját próbálták követni a lényegnek, 

amitől azonban nem tudtak haladni előre a fejlődés útján. Ezért 

Isten, mint egy utolsó próbálkozás gyanánt  szellemi állapotba 

küldé el ezeket a szellemi misszionáriusokat, hogy médiumokon 

keresztül bemutassák azokat a világokat és igazságaikat, ahova el 

tudtak volna jutni ha Isten akarata szerint éltek volna az emberek. 

(„A magvető az embernek fia, a mag az Isten Országának 

lakosai...”) 
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Tehát testvéreim, nincsenek már közöttetek magas világból 

jött példaértékű életek, de van tudásotok, olyan szintű 

ismeretkörrel, amelyek a magasabb világok igazságait képezik és 

amelyet ha követtek, el fogtok tudni jutni arra a szent szintre, 

ahonnan a tanítások jönnek, ha lesz még rá kellő időtök. 

 „Félelemmel és rettegéssel munkáljátok a ti 

üdvösségeteket(!)” hogy levetkőzhessétek a szellemi és fizikai 

halált hozó önzést, amely az ősbukás óta jelen van a 

szellemetekben!  

 

Ha nem lenne annyi kitermelt bűnös fluid, mint amennyi 

jelenleg van, akkor nem lehetne emberi eszközökkel beavatkozni 

a természet rendjébe. De jól tudja az ellentét, hogy előbb sok 

bukást kell kreálni ahhoz, hogy az ő terve végrehajtható legyen. 

Ezért támogatja a melegfelvonulásokat, az azonos neműek 

házasságát stb, mert ő maga is tudja, hogy ez mind természet és 

istenellenes, de szüksége van fekete erőkre, hogy tönkretegye a 

világot, mert azt akarja bizonyítani, hogy a világ nincs megváltva. 

Úgy lesz jelenleg is, mint 2000 évvel ezelőtt volt, hogy amikor 

már azt hitte az ellentét, hogy legyőzte az isteni küldöttet és 

diadalmámorban úszott a pokol, amikor egyszer csak megnyílt a 

sír és a „legyőzött” diadalt aratva a halál és a pokol felett, 

feltámadt. Így lesz az utolsó napon is, hogy amikor már azt hiszi 

az ellentét, hogy mégis csak legyőzte a III. kijelentést és követőit,  

- mert a világos és fényes korszak után fog mindez megtörténni, 

miután a szellemtan a fénykorát élte ( Amikor a világon ezt az 

evangéliumot hirdetik, akkor jön el a vég.- Pátkai P. jövendölése 

Eszter médium útján)- vele együtt az egész világot, akkor egyszer 

csak: „Feltűnik az emberfiának jele az égen és sír a föld minden 

nemzetsége...” de akkor már késő lesz, mert az ítélet napja jön el.  
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A szenvedést okozó kereszt felállításával kezdődött ez a 

kegyelmi korszak mint fejlődési turnus és a „megdicsőült” 

kereszt megjelenésével fejeződik be. 

Amen  

Isten kegyelme legyen veletek, ameddig még tart a kegyelmi 

korszak. 

Szeretettel, Isten kegyelméből egy testvéretek a másvilágról 

 

54. NAGYBOLDOGASSZONY, MÁRIA 

MENNYBEMENETELÉNEK AZ ÜNNEPÉN 

 

2021. 08. 15. 

Kedves földi testvéreim és barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

 Mária halálának (amelynek időpontja pontosan egybeesett az 

Úr halálának az időpontjával) és mennybemenetelének az 

ünnepén nagy szeretettel köszöntünk benneteket az Úr Jézus 

nevében, mert az Úr az Alfa és az Omega, akinek az elvégzett 

munkája eredményei révén dolgozhatunk értetek szeretetből, 

mert mi más is késztetne bennünket és adna erőt arra a sok - sok 

türelemre, törődésre, a sok újrakezdésre, mert hullámvölgy és 

hullám csúcs az emberi élet, főként itt a mai világban, amikor 

igencsak nagyoknak tűnnek az árnyak és az árnyak hatására 

elbuktok és elölről kell kezdeni veletek azt amin már többször 

keresztül vezettünk benneteket, mint az a megváltói szeretet, 

melyet itt hagyott nektek és nekünk is és beledolgoztuk magunkat 

az Ő szeretet- fluidjaiba, hogy ezeket az erőket, mint a saját fluid 

- világunkat a ti megmentésetekbe fektetve kamatoztathassuk, 

mert csakis akkor tudtok megtérni, megigazulni és majdan 

megszentelődni, ha a magas szellemvilág küzd értetek, „hogy 

senki se dicsekedjék”  
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Minél közelebb van valaki az Úrhoz, annál kevesebbet ítél és 

annál többet dolgozik másokért azzal az áldozatkész krisztusi 

szeretettel, amely kész életét áldozni barátaiért. De amíg ítélkezik 

az ember, addig nem szeret és addig nem is tud semmit tenni a 

felebarátjáért, mert az Úr szőlőjében, másokért dolgozni ebben a 

szőlőben, csakis a Gazda elvei szerint lehet. Vállalni mások 

terheiből, hogy az a másik változni legyen képes, csakis 

szeretettel lehet. De aki ítéletet sugároz ki, az még ítéletet von 

magára, ami meggátolja a mások tehervállalását, pedig az aki 

terheket vállal másokért, nem tesz többet, mint a mester, csak a 

kötelességét végzi, mert meg vagyon írva, hogy hordozzátok 

egymás terheit. Ezt viszont csakis mérlegelés nélkül, vagyis 

szeretetből lehet. Mi lett volna, ha például Teréz Anya folyton 

csak mérlegelt volna, hogy ki kaphat egészségügyi alapellátást és 

túlélési ételcsomagot, azt hiszem, vajmi kevés ember maradt 

volna életben Indiában. De ez a szeretetcselekedet megvolt 

magánál az Úr Jézusnál is! Ő is gyógyított és az éhezőknek enni 

adott. Nem csak a hegyi beszédnél elfáradt és megéhezett 

emberekre gondolunk, hanem amiről még kevesen tudtok, hogy 

voltak az Úrnak, illetve általa alapított ú.n. a szegények számára 

fenntartott étkezdéi, amelyeket, hol Veronika, hol meg más 

jómódú követők támogattak az Úr nevében. Jézus halála után, 

amikor már Péter vezette a közösséget, szintén volt a szegények 

számára fenntartott konyha, melyet maga a közösség 

finanszírozott, ugyanis akik beléptek a közösségbe, a vagyonukat 

be kellett adni és abból jutott a szegények fenntartására is. De 

amint hosszú évek múlva fellazult és széthullott a közösség, úgy 

ez a tevékenység is megszűnt működni.  

Működött azonban a szellemtanhívők körében is, de lassan 

felbomlik az ilyen irányú tevékenység, mert a szeretetet lassan a 

mérleglés váltja fel, ami hát nem visz senkit előre, pedig Istennek 

az volt a célja a spiritizmussal, hogy egy ugyan olyan közösség 

alakuljon ki, mint amelyet annak idején Péter vezetett, csak 
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szellemi síkon, mert a magyar spiritizmust szintén Péter vezette, 

ill. még oly mértékben vezeti, amilyen mértékben követik az Ő 

tanítását. III. kijelentésben is ugyanakkora szeretet volt,- illetve  

most is kellene lennie- mint amekkora Péter I. közösségében volt, 

mert ugyanis a szellemtan a szeretet vallása és kiben milyen 

mértékű szeretet van, azt mondhatjuk, hogy olyan mértékben 

tartozik az eredeti ősvalláshoz, a szeretet vallásához. Ezért hát 

vizsgálja meg mindenki önmagát, hogy mily mértékben él benne 

a krisztusi szeretet és úgy foglalkozzon saját magával, mert az 

ismeret kötelez, a szeretet hív és  alkalmakat ad a gyakorlatra még 

egy rövid ideig. Mi is csak azokkal tudunk együttműködni 

elsősorban, akik már túlhaladták az önszeretet szféráit, és 

alkalmasak másokért dolgozni az Úr szőlőjében. Akik meg 

viszont nem jutottak el erre a szintre, azokért még dolgozni kell, 

hogy a szőlőültetvények némi jó termést is hozzanak az Úr 

dicsőségére. 

Annak idején, amikor Péter volt a vezető, Mária volt a szellemi 

feje az egész közösségnek, ugyanis Jézus után szellemi síkon Ő 

tette a legtöbbet a közösségért és az egész világért. Efézusi 

házában, ahol lakott, szinte mindent tudott, ami az apostolokkal 

és tanítványokkal történt. Több alkalommal volt rá eset, hogy 

amikor nem érezték a Szentlélek sugallatát, telepatikusan 

Máriának  kérték ki a véleményét az útirányt illetően, de számos 

más esetben is Hozzá fordultak tanácsért. Ahhoz hogy „tanácsot 

tudjon adni” teljesen ismerni kellett Neki azokat a helyzeteket, 

amelyekben akkor az apostolok voltak. Erre a feladatkörre Mária 

Pünkösd alkalmával kapott  felhatalmazást, amikor a Szentlélek 

leszállt az utolsó vacsora termében lévő apostolokra, 

tanítványokra és nő tanítványokra, köztük Máriára is. A jelenség 

alkalmával, mint tudjátok, különböző színű fénynyelvek, azaz 

gömbök jelentek meg az apostolok homloka előtt, majd a 

szájukon át behatolt a bensőjükbe, Máriának viszont 

ugyanezekből a fluidokból fényesen és fehéren csillogó korona 
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képződött, amely aztán mindig is a fején maradt, de szinte senki 

sem látta, néhány komoly látnokon kívül.  

Az Úr ebből a legtisztább „anyagból”, az ő 

szeretetenergiájából készített koronát Mára számára, mintegy 

megjutalmazva az eddigi munkáját, a bűn, vagyis a gőg és az 

érzékiség felett aratott győzelmét, amelyet Néki kellett 

önmegtagadással elszenvednie és egy újabb feladatkört nyitott 

meg számára, az apostolok, tanítványok és a  földi szellemek 

felett való „hatalmat” melynek az „alapjait” a kereszt alatt kapta 

el Mária Jézustól, akkor amikor azt mondta Neki az Úr Jánosra 

vonatkozóan: „Íme a te fiad!”. De a teljes „hatalmat” a 

mennybemenetelkor kapta meg Mária, amikor egy jogart adott a 

kezébe az Úr, amit a szenvedéseivel és a földön végzett szellemi 

munkájával érdemelt ki. Ugyanis, ahhoz, hogy Éva. illetve az 

Évák bűneinek a következményeit át tudja semlegesíteni, magára 

kellett venni azokat a fekete fluidokat, melyek egy ilyen tiszta 

szellemnem, mint Mária, már eleve szenvedést okoznak hatásaik 

által, mert megvalósításért küzdenek. A bűn és az általa kitermelt 

fekete fluidok olyanok, mint a maró méreg, vagy sav, amelynek 

ezeket a hatásait kellett magára vennie Máriának, hogy 

elszenvedje a hatásokat, minek következtében lassan megszűntek 

létezni. Aztán jött a következő adag és így tovább. Ebben áll a 

missziós munka lényege! De ebben is meg voltak a fokozatok 

Máriára nézve. A sok szenvedés után még ami érte őt, a 

legnagyobb fájdalom, az volt amikor  meg kellett néki szakítani 

az Úrral a vérségi köteléket és kizárólag szellemi síkra helyezni 

át. Mindennek eredményeként jött a Szentlélek jutalma, az a 

fluidkorona, amelyet soha senki sem kapott meg ezen a földön, 

majd ami a legmagasabb szellemvilágban szellemi jogarban 

csúcsosodott ki, az Úr Jézus részéről. Ezek mind szintek 

gyakorlatilag, mert ugyanis ezen a magas szinten már csak akkor 

fejlődhet tovább egy szellem, ha világra szóló missziókat vállal a 

bűnbe zuhant szellemtestvéreiért . Mária ezt a szeretet missziót 
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készségesen vállalta! Nézzétek meg azt, hogy a magyar nép 

körében csak egy - két századra visszamenőleg, a feleségnek a 

férjét kendnek kellett szólítania és a férfi volt a feleség „ura”. 

Innen, erről az állapotról aztán tovább kellett fejlődni a 

szellemeknek, hogy egyenrangú legyen a két fél és közös legyen 

a munka, de a szerepkör mégse változzon meg. Mert nagyon 

hajlamosak az elfogadó felek férfi szerepkört tölteni be, holott ez 

nem viszi előbbre egyik felet sem, sőt mi több visszadobja őket a 

fejlődésben, mert összezavarodnak a fejlődésre kapott 

erőáramok, valamint olyan elferdült tulajdonságok fejlődnek ki, 

amelyeket aztán mégis csak le kell vetkőzniük. Ahhoz, hogy 

mindez változhasson, Máriának nagyban hozzá kellett járulnia az 

évszázadok folyamán. De mindez kizárólag Jézuson keresztül 

történhet meg, mert az Atyától jövő minden kegyelem Jézuson 

keresztül jöhet csak le. Ő építi felfelé az utat az Atyához. Az út 

ugyan létezik, mert az Úr lejött és vissza is ment a fényhazába, de 

a ti szívetekbe kell kiépíteni ezt az utat a földről a mennybe és ezt 

az Úr folyamatosan munkálja oly mértékben, amilyen mértékben 

ti engeditek. Ha nem enged az ember az isteni vezetésnek, 

szenvedéseket von magára az engedetlenségből kifolyólag, mert 

ugye eleve az Istennek történő engedetlenség alkotta meg a 

szenvedések világait. Így Mária munkája  csakis az Úr munkája 

révén teljesedhetett ki. 

Amint azt ti is tudjátok, Mária is duális lény,  de mivel a föld 

annyira alacsony világ, hogy csak a szétvált duálfeleknek képes 

testet adni, ezért csakis, mint Jézus esetében az egyik fél ölthetett 

testet, azzal a különbséggel, hogy Jézus dualitásából a férfi, míg 

Mária dualitásából a női félnek volt szükséges testet öltenie, hogy 

magára vegye és szenvedésével és munkájával helyreállítsa 

azokat a megrontott teremtő szeretet- erőket, amelyeket az 

„Évák” rontottak meg bukásukkal, ezért  Máriának a férfi fele a  

szellemvilágban maradt, de együtt szenvedett női felével. 
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A Föld legfeljebb annyit tud nyújtani ami a dualitást illeti, 

hogy a duálfelek találkozni tudnak, de azt is csak ezekre az utolsó 

időkre érhetik el. A továbbfejlődéshez  már magasabb világra van 

szükségük. Ott már bűn a nem duálok házasságkötése!  Itt is bűn, 

ha már egyszer találkoztak! A szétvált duálok újra történő 

egyesülése, vagyis a mennyei esküvő a hetedik szférában 

történik. A föld viszont természetileg a harmadik szférába 

tartozik, tehát eleve a föld nem éltethet nem szétvált, vagy 

szétvált, de újra egyesült duálfeleket. De a duáltalálkozásokért és 

az egymás mellett való megmaradásukért viszont nagyon sokat 

küzdött és küzd mind a mai napig Mária és duálja, hogy mielőtt 

még szétválasztatnak a kecskék a juhoktól, minél többen 

egymásra találjanak a szétvált duálok.  

A kecskebak az Ószövetségben a paráznaság jelképe és ezzel 

egyben a paráznaságért való áldozati állat volt. A juhok viszont 

az Urat, mint a szenvedéseket némán tűrő áldozatot  

szimbolizálták. Tehát amikor a kecskék elválasztatnak a juhoktól, 

ezt úgy is fogalmazhatnánk, hogy a paráznák a természettörvény 

által elválasztatnak az engedelmes és némán tűrő áldozati 

lelkektől, ugyanis a végidőkre az emberi lelkeknek ki kell 

gyógyulni a paráznaságból és az áldozatkész szeretet szintjére 

kell eljutni ahhoz, hogy be tudjanak jutni az Új Földre! 

Mária duálfele is dolgozik az Úrral és sok más tisztán maradt 

szellemmel együtt az elbukott Ádámokért. Jelen volt mindenütt, 

ahol Mária szellemi tevékenységet folytatott és folytat. Így 

Adelma vezetésénél, tehát a Szellem Erő Anyag c. könyv 

lesugalásánál is. Hisz Ők ketten egy szellemet alkotnak. 

 Ha ezek a megrontott erők nem lettek volna helyreállítva sem 

az Úr, sem Mária részéről, a fejlődés nem tudott volna haladni 

előre, mert gyakorlatilag az az út, amelyen a bukott szellemeknek 

haladni kell előre, illetve felfelé az elveszített örök haza felé, nem 

más, mint a helyreállított megrontott erőtömeg. Mivel az Úr maga 

a szeretet, ezért mondhatta azt, hogy ő az út, amelyen az Atyához 
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el lehet, illetve el kell jutni. Ha ezek a besűrített erők nem 

lennének átemésztve és tisztán visszaadva a fejlődés 

lehetőségének, nem jöhetne létre a fejlődés, mert nem lenne  

olyan tiszta erőforrás, amelyben meg tudna kapaszkodni az 

ember, sem olyan tiszta út, amelyen el lehetne jutni a 

paradicsomba és azon túl a messiási világokba, vagyis sem az 

adó, sem az elfogadó fél nem tudna visszajutni abba az állapotba, 

ahonnan elcsábította a kísértő. 

Tehát ha Mária Ünnepet ültök, - már aki ünnepeli Máriát, - 

gondoljatok a duálfelére is, mert ő is hatalmas munkása az 

igazságnak, vagyis mivel a két szellem gyakorlatilag egy, csak 

kicsit más szerepkörrel, ezért a két erő egybevéve hatalmas 

munkát végez a bukott világon, ugyanis tiszta, soha nem bukott 

szellemről van szó, tehát az erői is a maguk szűzies tisztaságában 

ragyognak felétek. Kérjétek Őt, hogy sugározza ki rátok ezeket a 

tiszta erőket. 

De mit jelent kérni: „Kérjetek és kaptok, keressetek és találtok, 

zörgessetek a mennyek kapuján és megnyittatik néktek!”  

Maga az ember is sok esetben belátja azt, hogy a dolgok nem 

úgy mennek ahogy kellene, ha a saját erőire támaszkodik. Ilyen 

esetben kezd az ember Isten felé fordulni és elkezd keresni, 

kutatni egy olyan „ismeretlen” erő után, amely megsegíti őt az ő 

bajaiban. Amikor már kezdi látni a keresés eredményeit, mind 

sűrűbben, mind nagyobb hittel és bizalommal keresi fel azt az 

erőforrást, amely az ember megsegítésére sietett. De ez a keresés, 

illetve zörgetés mögött sok esetben komoly szenvedések, 

kudarcok húzódnak meg, mire végérvényesen megtanulja az 

ember azt, hogy a megoldás nem a véges emberi értelemben van, 

hanem a végtelen Istenben. Amíg azonban idáig eljut az ember, 

meg kell tanulnia hinni és bízni Istenben és hittel imádkozni, 

mert: „A hitből való imádság az ami meghallgattatik.” Leborul az 

ember egyszer, kétszer és többször és sokszor, de még mindig 

válasz nélkül marad az imája, amit ilyenkor sem szabad 
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abbahagyni, hanem Istenbe vetett hittel  minden egyes ima 

alkalmával átfúrni a rengeteget, a bizonytalanságot, mindaddig, 

amíg az imaszándék célba nem ér. Tehát amikor az ember 

imádkozik, nagyon komoly szellemi munkát végez, mert a 

folyton szaporodó ima által folyton erősödő hitével fúrja át a 

hitetlenség és bizonytalanság szülte rengeteget, hogy az 

imaszándéka eljuthasson a kegyelem trónusához. A hitelesség 

szempontjából említem, hogy „A Névtelen szellem 

közleményei”-ben, ahol Eszter Karácsonyi látomásairól esik szó, 

Máriát látja Eszter, amint Karácsonykor az éjféli misén 

összegyűjti  az ott elhangzott imákat és továbbítja a kegyelem 

trónusához. Tehát ez az Ő munkája is nagyon fontos és szükséges, 

mert Nélküle nem, vagy csak nagyon kevés ima jutna el az Úr 

Jézushoz, az Ő kegyelmi trónusához. 

Néhány gondolat a közelgő átalakulással kapcsolatban, 

ugyanis mindenkit, vagy legalább is nagyon sok embert 

foglalkoztat ez a téma. A Föld komoly tisztuláson megy keresztül, 

kilöki magából a salakanyagot, amelyet az első holdkiválás óta 

felhalmozott, ezáltal sokkal ritkább lesz a bolygó anyaga. De 

ahhoz, hogy azoktól az emberektől megszabaduljon a Föld, akik 

nem ütik meg a meghatározott szintet,(miután már a negyedik 

szféra elragadtatott) az emberek tömegesen elragadtatnak és ki - 

ki betér a maga szintjének megfelelő szférába. Akik viszont, mint 

választottak megmaradnak, az ő testüknek is át kell esniük 

azokon a ritkulási folyamatokon, amelyen a föld anyagának is 

végig kell mennie. Ahogyan az alacsony szintű szellemek nem 

kerülhetnek be a tisztább világba, az Új Földre, úgy a hamis 

alkotásaik, jogtalanul megszerzett tulajdonuk sem, ezért 

mindezektől is meg kell tisztítani a földet az apokaliptikus 

eseményeket vezető szellemeknek. Erre szolgál az a tűz, amelyről 

Péter apostol beszél a II. levelében, amely feléget minden 

hamisan, vagyis nem az Úr nevében létrejött alkotást. Tehát azt, 

hogy mi égjen el és mi nem, szellemek fogják irányítani!  
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Ahogyan a föld anyaga megritkul, úgy vele együtt a választottak 

testének is meg kell ritkulnia. Így a 33 évnél idősebb emberek 

teste a ritkulásnak megfelelően visszafiatalodna az Úr Jézus 

életkorának a szintjére, vagyis mindenkinek a teste 33 évesnek 

fog kinézni. Ahhoz, hogy ez létrejöhessen, egy bizonyos 

álomszerű állapotba fognak kerülni azon kevesek, akik ki lesznek 

választva arra, hogy az Új Világ magvát képezzék.  

Ezeknek a folyamatoknak a levezetésében mindazok a 

szellemek részt vesznek, akik eddig is munkálkodtak a Föld 

eddigi átalakulásán. Tehát Mária és duálja, mint „egy szellem” 

fognak továbbra is jelen lenni és dolgozni az átalakulási 

folyamatokban is. Ugyanis eddig is minden szellem, aki 

misszióba jött, a szellemeknek és a szellemek anyagának a 

folyamatos átalakulásán dolgoztak, mert az átalakulás, vagy 

újjáteremtés folytonos, így a kiválogatódás is. Ezt szimbolizálja 

a kecskék és a juhok szétválasztása. És ez a folyamat a végére fog 

hamarosan  érni a végleges szétválasztással, amikor a tengerek is 

kiadják halottaikat, mert a víz minden folyómederből és 

tengermederből elpárolog, hogy a benne addig fejlődő lelkek 

megítéltethessenek. Kontinensek tűnnek el, míg az eddig eltűntek 

ki fognak emelkedni attól függően, hogy a rajtuk testetöltött 

szellemek milyen minőségű fluidokat termeltek ki és hagytak 

maguk után a földön. A már régebben elsüllyedt földrészek akkor 

fognak kiemelkedni, ha az akkor rajta testet öltött szellemek 

megbánták akkori vétkeiket és levezekelték azok 

következményeit és helyreállították a megrontott erőket. tehát 

megszűntek gyakorlatilag a lefogó erők, amelyek elsüllyesztették 

az adott földrészt, így fel fognak tudni emelkedni a szóban forgó 

részek. 

Ámen 

 „Akinek van füle a hallásra...” 

Az Úr kegyelme legyen veletek! 
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55. MÁRIA MENNYBEMENETELÉNEK, A 

MESSIÁSOK VILÁGÁBAN VALÓ 

„MEGSZÜLETÉSÉNEK” ÜNNEPÉRE 

 

2021. 08. 15. 

Valami nagyon szépet Máriáról, Máriáért és Istenért 

Lángban ég a „lelkem” Máriáért, mint a legtökéletesebb női 

szellemért, aki a legalázatosabb teremtés vala az egész 

teremtettségben. Akit már a teremtésekor arra „rendelt” az Isten, 

hogy majdan a Megváltó édesanyja legyen az ígéret 

beteljesedésekor, vagyis mintha már eleve arra teremtetett volna, 

hogy a földi létben méhébe fogadhassa a Messiást, valamint, hogy 

helyrehozója legyen mindannak, amit Éva elrontott bukásával. 

Mária „lelke” mint egy predesztinálva volt erre a misszióra, még 

mielőtt ez a világ keletkezett és némelyek még azt merik állítani, 

hogy Mária egy egyszerű asszony (bukott szellem) volt, mint 

bárki más, csak hát éppen ráesett a választás Isten részéről a 

Messiás megszülését illetően. Mária nagysága és tisztasága, 

amiért és Akiért az én egész valóm lángol, még korántsem 

ismeretes az emberiség előtt, mert amint látjátok, még a mai 

emberiség, de még a mai szellemtan hívők se sincsenek 

kellőképpen felkészülve Mária nagyságának befogadására, sőt a 

Máriának  legnagyobb ünnepén, amikor mondhatnám azt, hogy 

Ő volt az első paradicsomi szellem, aki a földön vállalt hatalmas 

missziójával elsőként lépett be a Messiások világába, helyette 

valaki másnak szentelnek ünnepet. Mária azáltal, hogy méhébe 

fogadta Jézus szellemét, ha bűnös lett volna, akkor azt 

mondanánk, hogy tisztult, de mivel teljesen makulátlan volt, ezért 

az a helyes kifejezés, hogy hatalmasat emelkedett, mert a kilenc 

hónap alatt annyira áthatotta őt a messiási szellem fluidvilága, 

hogy szinte „újjá lett teremtve” a szelleme.  Mária ettől a krisztusi 
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jelenléttől folyamatosan boldog volt, ugyanis nem szorult közé és 

Jézus közé semmilyen bűn előidézte gátló tényező, hanem teljes 

egészében át tudták őt hatni a krisztusi fluidok, amelyek a 

messiási szintre emelték fel a hatásaik által.  

De mivel a fénynek árnyéka van a földi világban, így őt sem 

kerülte el az árnyak hatása. Amekkora fényben részesült, annak 

megfelelően akkora árnyak vették körül és annak megfelelően 

kellett neki szenvednie. Ebben rejlett és rejlik ma is a 

társmegváltói mivolta. Itt a földi világban ugyanis a magas 

szellemek elsősorban a pozitív kisugárzásaikkal, majd az ezzel 

járó szenvedésekkel vásárolják meg maguknak és ez által 

Istennek a bukott szellemtestvéreiket. Minél magasabb egy 

szellem, annál nagyobb kört ír le a szeretetből alkotott fényköre 

és így annál mélyebbről hoz fel hatásokat, vagy annál nagyobb 

mennyiségben von magára elszenvedni való fluidokat 

kitermelőikkel együtt, amelyeket át kell emészteni és 

megtisztítottan visszasugározni azokra, akikből kiáradtak. Tehát 

minél magasabbról jön egy szellem, annál többet szenved és 

annál nagyobb ördögöket kap, illetve von magára megpróbáltatás 

gyanánt, akiket meg kell térítenie.  

Ez alól nem volt kivétel Mária sem, és mivel Jézus után Ő volt 

a legtisztább szellem, aki a földre tette a lábát, így a szenvedése 

is ennek a szintnek megfelelő volt, amit egy egyszerű asszony 

soha sem bírt volna elviselni.  

De miben is állt és áll Mária megváltói munkája, amikor az 

Ószövetségben szinte minden népnél, így a zsidóságnál is, a 

férfiak a nőket, mintegy másodrangú, állati szinten lévő, lelketlen 

valakiket kezeltek, akikkel úgy lehetett bánni, mint a kutyákkal? 

Erről a szintről felemelni az adó félnél az elfogadófelet arra a 

megbecsülésre, hogy a szívében annyira el tudja a nőt fogadni, 

hogy elfogadható legyen a számára az a tény miszerint, a nőkön 

keresztül jön le a kegyelem a férfiak számára! Ez nem egy - két 

napos munkát igényel, hanem sok évszázadon keresztüli 
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áldozatos munkát, sugallattokkal, az ő tiszta fluidjainak a 

megadott időben és megadott helyekre történő kisugárzással. 

Mivel a legtisztább erők hatásainak az volt a feladatuk, hogy 

kihozzák az emberből a negatív tulajdonságon alapuló erőket, 

azaz érzéseket, ezért ezeknek nagy százalékát sok évszázadon 

keresztül  szenvedésekkel semlegesíteni kellett ahhoz, hogy 

valami kis tisztulás, javulás állhasson be és némi világosságot 

kaphassanak a fejlődésben lévő szellemek, aminek következtében 

tisztulnak az érzések és a vágyak, mert a szellem fejlettségi szintje 

a meghatározója az ember érzésvilágának. 

Így mindent az érzések határoznak meg. Hiába ad össze egy 

házasságot még a pápa is, ha az a kapcsolat nem épül tiszta 

érzéseken, az a házasság nincs megkötve. Ha a házasság előtt már 

beszennyeződtek ezek az érzések és nem tisztították meg, a 

házasság szintén nincs megkötve Isten előtt. De ha az érzések 

tiszták és nem vegyül bele semmi negatív, törvénytelen, akkor az 

a házasság törvényes Isten előtt. Lehet tehát úgy élni hogy a 

legnagyobb ceremónia ellenére sincs törvényesítve egy házasság 

Isten előtt, de lehet úgy is, hogy tiszta érzésekkel Isten elé vinni 

egy kapcsolatot, hogy megáldja azokat és szentesítse, mert 

gyakorlatilag a „házasság szentségét” egymásnak szolgáltatják ki 

a házasulandó felek az érzéseik tisztasága alapján. Minden 

házasságot a „duálháromszög” köthet össze és szentesíthet meg a 

nemduálok esetében is: szeretet és az arra épülő tisztaság és 

hűség. Ezen három közül, ha bármelyik is hiányzik, már csorbát 

szenved a duálérzésnek a fejlődése, mert ugyanis a nem 

duálházasságban is, ha az ember a fentebb említett háromszög 

szerint él, a duálérzését tisztítja és fejleszti. 

Tehát minden az érzések tisztaságától függ. De ahhoz, hogy az 

embernek tiszta érzései legyenek, a vágyakat kell megtisztítani a 

megpróbáltatások kereszttüzében. Ezeknek a lelki hajlamoknak  a 

megtisztításában van nagy szerepe Máriának a sok évszázados 

áldozatos munkája révén, minek eredményeként megszületett, 
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hogy mindazokat a magára vett sötét fluidokat elszenvedje a 

kereszt tövében a Megváltó lábai alatt. 

Ezen misszió után Mária szelleme felment az őt megillető 

helyre és 2000 éven keresztül szellemi állapotban folytatja 

munkáját a világ emberiségéért, így teérted is testvérem, hogy 

amikor eljő az idők teljessége, akkorra te is a megmentettek 

táborában dicsérhesd a többi megmentettél együtt a  Mindenhatót 

az Ő ingyen való kegyelméért! 

Máriát a Messiások hatalmas ünnepléssel fogadták és ünneplik 

Őt folyamatosan a Mennyben a saját világukba való 

felemelkedéséért ma is, valamint  mindazért a hatalmas munkáért, 

amelyet végzett és végez és ezután végezni fog, mert ígérete 

szerint dolgozni fog mindaddig, ameddig egyetlen egy szellem is 

a szenvedések világában sínylődik. Mit jelent ez a munka? 

Szenvedéssel semlegesíteni a gőg és a paráznaság által kitermelt 

fluidokat és szeretetet és alázatosságot sugározni vissza helyette. 

Mária tisztaságát és nagyságát az Úr ígérete szerint majd csak 

akkor teszik közzé a földet irányító magas szellemek, amikor már 

megtisztul a föld és a rajta testesült szellemeknek is tisztább lesz 

az anyaguk, így a befogadóképességük is. Egyébként is mind a 

mai napig a vita tárgyát képezi Mária személye, amely vitára 

maga a III. kijelentés adná meg a hiteles magyarázatot, de lassan 

már ebbe a tanba is szivároghatnak be bizonyos kétesértékű 

elemek. Pedig, ahogyan az Atyához kizárólag Jézus (megváltó 

munkája) által lehet eljutni, úgy Jézushoz Mária (megváltói 

munkája) révén juthatunk el. Csak ezt az igazságot túl 

vallásosnak, illetve elképzelhetetlennek tartják az emberek.  

Mindezt azonban kárpótolja Mária felé a mi Feléje történő 

„örök imádatunk” amelyet Ő azonnal Istenre hárít és Neki 

továbbít, pedig nagyon sokat tett úgy magáért a bukott női nem 

felzárkóztatásáért itt a földi viszonylatban. Ezt a munkát már még 

annak idején megkezdte, amikor a bukás beindult és Isten küldött 
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ki tiszta szellemeket a káosz rendezésére és a bukott  elfogadó 

felek további bukásának a megállítása érdekében.  

Mert mit is jelent Megváltónak, ill. Társmegváltónak lenni? 

Munkát és csakis hatalmas, mindeneket felölelő és átfogó 

munkát, nagyon komoly szenvedésekkel járó másokért való 

önfeláldozást a szeretet oltárán, nem várva vissza érte semmit. A 

szellemvilágban nincs manipuláció! Nincs munkanélküli érdem, 

sem pozitív eredmény, ugyanis mindenért meg kell dolgozni. Ha 

a földön végez szellemi munkát az ember, akkor is így van. Csak 

a földön, ha az ellentétnek dolgozik az ember lehet munka nélkül 

eredményeket elérni, pontosabban csak ígéreteket, de annak is 

gyászos következményei vannak: „Az egész világot neked adom, 

ha leborulva imádsz engem.”  Így a társmegváltói „címért, ill. 

szintért” is nagyon sok évszázados munkát kellett végeznie  sok - 

sok szenvedéssel, (ha testben, akkor önmegtagadással, mert az 

önmegtagadásban hatalmas erők szabadulnak fel, főként ha a III. 

kijelentésben meghatározott célokért végzi az ember) a bukott 

testvéreiért való munkálkodással.  

Amikor Mária felment a mennybe az Úr színe elé, Jézus, egy 

„jogart” adott a kezébe, mint a föld és a rajta lévő szellemek feletti 

munka eredményének  jeleként. Ettől kezdve Mária lett a föld és 

a rajta és körülötte lévő szellemek vezető szelleme. Mária 64 éves 

koráig élt. Jézus halála után folyamatosan szellemi kapcsolatban 

állt az apostolokkal és szellemi síkon irányította őket.    

(„Péter” viszont  a kinyilatkoztatásnak és az apokaliptikus idők 

és események levezetésének a vezetőjévé lett akkortól, amikor  

elsőként ő volt alkalmas arra, hogy felismerje az Urat, mint 

megváltót az apostolok közül az első médium, akin keresztül az 

Atya a Szentlélek által ki tudta nyilatkoztatni Jézus kilétét. Ezért 

lett a III. kijelentésnek és a médiumitásnak mint adománynak a 

vezetője és védelmezője.)  
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Mária mindezért a munkájáért és a közöttünk való 

megjelenéséért hatalmas hálát és dicséretet érdemel, mert a 

jelenléte olyan tisztaságot, alázatosságot és mindennek 

következményeként olyan boldogságot sugároz ki, amiből öröm 

meríteni és csak az Ő lénye képes kisugározni. Ha a szellemek 

igazából megérzik a szűzies tisztaságnak és az alázatosságnak 

lényegét, akkor az Ő lényegét érzik meg és az ezekre az erényekre 

való vágyakozással részesülhetnek az Ő fluidjaiban, de ehhez, a 

lényemnek valóban lángolnia kell Érte, minden „haszonlesés” 

nélkül, csak Érte égni és élni, és valami hatalmasat alkotni az Ő 

tiszteletére, amit a szíveink érzésével és érzéseiből lehet itt a fenti 

világban megtenni, a földi világon viszont annak a szellemi 

munkának a folytatásával, amit Ő megkezdett a női szellemekért 

és az egész világért. Ugyanis minden értetek női lelkekért, de 

mindenkiért, akinek alázatosságra van szüksége, végzett munka 

Őt dicséri, mert az Ő lényéből  tudunk csak táplálkozni, amikor 

előre haladunk és benneteket is vezetünk, mert Ő az abszolút 

tisztaság és alázatosság és ezáltal az abszolút tökéletesség, amit 

paradicsomi szellem valaha elérhet, példakép, Aki ontja magából 

a saját fluidjait felénk és felétek bűnös gyermekei felé, hogy hittel 

és a tiszta állapot elérése érdekében érzett forró vággyal be 

tudjátok fogadni és  a kísértésekben való helytállással be is 

tudjátok építeni a lelketekbe az Ő fluidjait.  

 Abban a gyönyörű épületben, amelyben „lakom” külön van 

egy szentély Mária számára, amelyben egy örök mécses ég az Ő 

tiszteletére, melynek lángjait szívem szeretetének lángjai 

táplálják. Sokszor többen összegyűlünk Máriát dicsérni, mely 

érzés- hullámokhoz hozzácsatoljuk a földről Mária felé hangzó 

imákat és könyörgéseket, melyek a mi érzés világunkhoz 

csatlakozva emelkednek fel Mária trónusához, majd azon túl az 

Úrhoz és Rajta keresztül a Mindenhatóhoz. Hálát adunk Máriáért, 

mint egy pótolhatatlan és nélkülözhetetlen ajándékért. 
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Még a földi életében többször is volt rá eset, hogy Jézus valakit 

nem akart meggyógyítani, mert a beteg nem tanúsított kellő 

bűnbánatot. Mária azonban addig kérlelte Őt, hogy mégis csak 

megkönyörült az Úr szíve a szenvedőn és megbocsátotta bűneit, 

hogy az a valaki meggyógyulhasson. Hasonlóan cselekszik a 

szellemvilágban is értetek testvéreim, csak higgyetek az Ő 

munkájában. Az Úr „közelébe kerülni” csakis azzal az alázattal 

és tisztasággal lehet, amely Máriában van. De bárki oda kerülhet, 

ha eléri azokat az erényeket, amelyek Mária „lelkét” képezik. Így 

az imáitok Ő általa kerülhetnek fel a kegyelem trónusához. Ez 

egy elengedhetetlenül fontos és még inkább szükséges 

tevékenység, amit Mária cselekszik. Nem tudom, hogy ki 

mennyire érzi át ennek a tevékenységének fontosságát. Ugyanis 

azt is mondhatnánk, hogy Mária alázatossága és az alázatos Mária 

nélkül nem lenne ima meghallgatás, tehát bűnbocsánat, csodás 

gyógyulás és előrehaladás sem! Már hallom az ellenérveket, de 

Máriát megkerülve imádkozni sajnos nem lehet, ugyanis ahhoz, 

hogy az ima felkerüljön a kegyelem asztalához, szükséges, hogy 

annak megfelelő erőkkel rendelkezzen. De mivel a földi 

embernek nincs meg ez a „magasságú” energiaszintje (hitből 

fakadó ereje), ezért, amikor azt mondjuk, hogy Mária összegyűjti 

és továbbítja a ti imátokat, akkor az azt jelenti, hogy megtelíti a ti 

kéréseiteket a  saját fluidjaival és ezáltal „továbbítódig” a 

kérésetek az Úr felé. Vagyis a lelketeknek a kis fellángolásait 

megtoldja az Ő fényével, minek következtében a lelketek lángja 

fel tud csapni a kegyelem trónusához. 

Szeretettel egy értetek az „életét áldozó” és munkálkodó 

testvéretek a szellemvilágból 
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56. AZ ÖNMEGTAGADÁS FONTOSSÁGÁRÓL 

DIÓHÉJBAN 

 

Ada, 2021. VIII. 22. 

Drága kedves földi testvéreim, az Úr Jézus Krisztusban! 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, 

vegye fel az ő keresztjét és úgy kövessen engem.”  

 Hangzik 2000 év óta az Úr ajkáról a szellemi szózat, mintegy 

örökre meghatározva azt az útirányt, amelyen el tud jutni az 

ember az üdvösségre. Ugyanis amikor egy szellem testet ölt ebbe 

a durva anyagú világba, magára veszi a bukása produktumainak 

egy részét azzal a céllal, hogy a test és a testen keresztül 

megnyilvánuló hajlamok önmegtagadása által levetkőzze 

magáról mindazokat a hajlamokat, amelyek őt az anyaghoz kötik, 

amelyeket az ősbukás óta magára szedett.  A bukás, vagyis az Élet 

Forrásától való fokozatos eltávolodás ugyanis folyamatosan 

sűrűsítette az életerőket, amelyek lassan anyaggá formálódtak. 

Ezeknek a megsűrűsödött fluidoknak a levetkőzése a fő célja és 

lényege az önmegtagadásnak. De sajnos az ember, minél 

alacsonyabb hajlamokkal rendelkezik, annál inkább hajlamos 

arra, hogy beleássa magát az anyagi világba. Ilyen esetben, 

amikor ferde az útirány, amelyet az ember követ, szenvedéseket 

termel ki magának az engedetlenségeivel és az anyagnak a 

visszahatásai miatt. Ugyanis minél sűrűbb és alacsonyabb világba 

süllyed bele egy szellem, annál inkább fogva tartja és ezáltal 

szorítja őt az anyag hatalma, amelytől éppen hogy szabadulnia 

kellene. Sajnos sokan szegényebben mennek vissza a 

szellemvilágba, mint ahogy lejöttek, mert nem értik meg az élet 

üzenetét és célját. Odaát már viszont nincs lehetőség az anyagból 

való szabadulásra, mert nincs anyag és nincs test, amin keresztül 

a lélek, majd a szellem tisztulása megtörténne. Amikor lezárul 

egy emberi élet, teleírt lapokkal megy át a szellem az örök hazába 
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és nincs lehetősége már többet írni a történések tollával ezekre a 

lapokra. Minden egyes napra ad az Úr olyan lehetőséget az 

embernek, amikor valamit el tud égetni „önmagából” a szeretet 

oltárán, mert csakis akkor van igazából értéke az 

önmegtagadásnak, ha az szeretetből történik másokért, vagyis, ha 

Istennek történő engedelmesség a mozgatórugója a lemondásnak. 

A hiúságból történő önmegtagadás, csak tovább növeli a külső 

hiúságot és nem építi, inkább rombolja a lelket. Ilyen esetben 

aszkézishez válik hasonlóvá az önmegtagadás, ha az eledel 

megtagadásáról van szó. De nem csak az eledeltől kell 

megtartóztatni magát az embernek,  hanem a haragtól, 

gyűlölettől, a lelki, majd fizikai megtorlástól, mert ha már 

lélekben torol az ember, már azzal vétkezett az ő szívében, ami 

egyszer, ha nem vigyáz, tettlegessé fog fajulni, ugyanis nagyon 

hajlamos az ember a hirtelen haragra, mielőtt még 

megbizonyosodna arról, hogy a haragjának van-e valós alapja, 

vagy csak félreértések játéka az egész, amit a sátán a legnagyobb 

mértékben ki tud használni, ugyanis ő kelti a gőg és sértődés 

hajlamok által a hirtelen haragot. Én azt mondom, hogy aki 

hirtelen haragú, abban kevés az alázat, pontosabban a szelídség 

és a szeretet. Akiben szeretet van, az nem tud megharagudni, még 

ha szenved  is másoktól , ugyanis a szeretet mindent megbocsát, 

elfedez stb. Tehát amikor az ember gyakorolja a szeretetet, 

tagadja meg önmagában a kárhozatra vivő hajlamokat. Vagyis a 

szeretet gyakorlása visszaszorítja a bűnös vágyakat és azok 

gyökereit a bűnös hajlamokat. De ennek ki kell terjednie  mind a 

hét főbűn területére, mert ahogyan az ember tagadja meg 

önmagát, úgy tisztul a lelke, így telik meg szeretettel és ezáltal 

úgy emelkedik, vagyis közeledik Isten felé. Ugyanis az a fő célja 

az önmegtagadásnak, hogy az ember legyőzve az istentelen 

dolgokat, közelebb kerüljön a mindenség Istenéhez. Ugyanis 

mindent meg kell tagadni, ami az alsóbbrendű énben lerakódott, 

ahhoz, hogy az ember visszakerüljön abba az állapotba, ahol 
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egyesült a démoni elképzeléssel és erőkkel és lerántotta őt a 

paradicsomi állapotból.  

Itt van példának okáért az ínyencség. Nagy erőket tömörít a 

sátán arra nézve, hogy az ínyencségekkel fogva tartja az 

emberiséget. Ezért gyártat ízfokozókat, amelyek nemhogy csak 

egészségtelenek, hanem egy komoly rabságot jelentenek az 

emberek számára. Ez is a főbb célja a sátáni elvnek, hogy a 

mesterségesen kidolgozott ízvilággal is rabságban tarthassa az 

embereket. De ezek az ízek már nem természetesek, hanem csak 

utánzatai az igazinak.Ezért hát ha lehet, táplálkozzatok 

egyszerűen. Ez ugyan anyagi dolognak tűnik, de a szellemi 

háttere viszont igen komoly. Ki ragaszkodik a fokozott ízekhez, 

aki haspárti. A testnek ugyanis nincs szüksége gazdag ízvilágra, 

és annál kevésbé a léleknek. A lélek erőit ugyanis ennivalóval 

nem lehet pótolni, habár sokan, amikor lelkileg ki vannak 

merülve, elkezdenek enni. A lélek tápláléka a Szentlélek erejében 

rejlik, vagyis egy jó imában.  

(Mire való az asztali áldás, amit már szinte senki sem 

gyakorol? Arra, hogy az eledel megteljék először is jóllakási 

fluidokkal, hogy a kevéstől is meg tudjon nyugodni a test, vagyis 

a haspárti lélek, valamint, hogy a lélek is táplálva legyen ne csak 

a test. Az evés utáni ima a hálaadás révén viszont növeli az 

emberben az alázatot, mert minden, így az eledel is az Isten 

ajándéka.)  

Ugyanis azt mondja az Úr:  

„Van nekem eledelem, mindaz az Ige (mai nyelvre lefordítva: 

lényeg) ami az én Atyám szájából származik.”  

Ezzel ugyanis rámutatott az Úr a táplálkozás mibenlétére. 

Szükséges ugyanis az eledel a testnek, mert az Úr is evett 

időnként, amikor a testét annyira lesűrűsítette, hogy táplálékot 

kellett magához venni, amit  főként akkor tett, amikor  emberek 

között volt, hogy titkolja Kilétét, de alapjában véve az Úr 
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tápláléka az Istentől származó teremtő - életerők voltak, 

amelyeket az imában, pontosan az Istenben való életből „vett 

magához”, mintegy megmutatván azt az utat, amelyen ebből a 

szempontból is az embereknek járniuk kell.” Itt is el lehetne 

mondani, hogy „minden ami ezen felül van, az az ördögtől való”. 

De mivel bukottságánál fogva nehéz és sűrű anyagot húzott maga 

köré a szellem, ezért azt táplálnia kell, de minden igyekezetével 

azon kell lennie, hogy minél inkább szellemi síkra terelje az 

életét, de jelen esetben a táplálkozását is. Mert ahogyan minden 

más testi dolog szenvedéllyé, illetve rabsággá válhat, úgy a 

táplálkozás is, amikor már nem az a cél, hogy azt adjuk meg a 

testnek, amire szüksége van, hanem amit a haspártiság, a 

mohóság és az ízek rabsága kíván, mert nem biztos, hogy arra van 

szüksége a testnek, amivel mi tápláljuk! Sokszor az alsóbbrendű 

én diktálja a táplálkozást is és nem a Szentlélek. Ha az ember 

lassan, de biztosan a táplálkozását le tudná csökkenteni a 

minimálisra és le tudná egyszerűsíteni a legegyszerűbbre, 

beleértve a „ne ölj” parancsolatot is, sokkal, de sokkal előbbre 

lenne a fejlődésben, mert az elfajult táplálkozásával viszonylag 

sok erőt lekötött, amelyet önmegtagadással fel tudna szabadítani. 

De a böjtről még nem is szólottam, pedig arra is, legalább hetente 

egyszer nagyon is szüksége lenne nemcsak a testnek, hanem a 

léleknek is. Ezért mondja az Úr az őt követni szándékozóknak: 

„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye 

fel keresztjét és úgy kövessen engem.” (ism.) Habár az ezen 

kijelentése, miszerint „tagadja meg önmagát” nem csak kizárólag 

az evésre vonatkozik, hanem mindarra amit a lélek magában 

tartalmaz, vagyis mind a hét fő bűnre és azok szerteágazó 

megnyilvánulási formáira, habár maga az evés is válhat nagyon 

sok esetben szenvedélybetegséggé, mint az alkohol, a drog stb, 

úgy hogy azt az ember észre sem veszi. Soványan is lehet az 

ember rabja az ízeknek és magának az evésnek is. Tehát ezen a 

téren is igyekezni kell az önmegtagadásra, mert a testtel szemben 

a harcot helyettetek más nem vívhatja meg, csak ti saját magatok. 
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Mi meg főleg nem, mi segíteni tudunk, útirányt mutatunk, erőt 

adhatunk a küzdelmekhez, a harcokhoz a testtel szemben, de 

mivel ti vagytok a harctérre helyezve, ezért a harcot a bennetek 

lakozó sátánnal megvívni a ti feladatotok. Ezért is vagytok a 

földre küldve. 

Minden egyes megtagadásával annak, amit ez a világ kínál, az 

ember önmagában egy magasabb világot és azok „kínálatait” 

fejleszti ki, vagyis engedi érvényre jutni.  A magasabb világon a 

szeretetnek a szintje is magasabb! Ezért mondjuk azt, hogy az 

önmegtagadással közelebb kerül az ember az Istenhez.  

Sajnos a mai világban már szinte senki sem törekszik a 

házasság előtti önmegtartóztatásra, sőt még azt a valakit is 

kinevetik csúfolják, aki tisztán szeretne menni a házasságba, a 

tiszta házasságról, meg ne is beszéljünk, mert azt teljesen 

kivitelezhetetlennek tartják a mai világban. Pedig nem véletlen 

az, hogy az Úr még a Tízparancsolatban megtiltotta a 

házasságkötés előtti nemi érintkezést, habár nem 

magyarázkodott, hanem hitbeli hűséget kért gyermekeitől már 

annakidején is. Az, hogy ti beleláthattok az isteni Törvényekbe és 

azok betartásának a pozitív, illetve a nem betartásának a negatív 

eredményeibe, külön Isten szeretetének az eredménye, mint egy 

utolsó segítségnyújtás azok felé. akiknek nem volt akkora hitük, 

hogy az évszázadok folyamán hitből engedelmeskedni tudtak 

volna. Egy utolsó szeretet megnyilvánulása Istennek, hogy akik 

nem hittek, az ismeret által hátha mégis csak „hitre jutnak” és el 

fognak tudni jutni az üdvösségre.  

Mivel a szellemet Isten teremtette, ezáltal benne vannak az 

isteni tulajdonságok, amelyek Istenben vannak, csak itt a földön 

ezek a tulajdonságok nagyon degradált formában vannak jelen. 

Ilyen a teremtés, mint isteni tulajdonság. Ebből kifolyólag 

mindenki teremt, vagyis az ember minden cselekedetének 

nemcsak anyagi, hanem szellemi produktumai is vannak. A 

pozitív gondolatoknak, érzéseknek és cselekedeteknek pozitív, 
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míg a negatívnak negatív szellemi produktumaik vannak. Tehát a 

szellem még testben is teremtőképes lény! A bűnnek, illetve a bűn 

megcselekvésével, annak a bűnnek megfelelő szellemi 

produktumot hív életbe az ember. Így van ez a házasság előtti 

nemi élettel is. Amikor az ember fiatalon, törvénytelen 

kapcsolatba lép a másik nemmel, azaz paráználkodik, egy elemi 

lelket, vagyis a bűn szintjének azonos szintű „szörnyeteget” 

teremt meg maga és a másik fél számára, ami aztán elkíséri a 

házasságba, ahonnan szintén erőket rabol és ezáltal meghasonlik 

a szeretet viszony két ember között, aminek könnyen hűtlenség, 

illetve válás  lehet a vége! A házasság törvényes állapot, amelybe 

ha tisztán megy bele az ember, ez a szörnyeteg nem teremtődik 

meg! Ebben az esetben sokkal könnyebben tudják kezelni a 

házasfelek a problémákat és sokkal nagyobb százalékban van 

esélyük az együtt maradásra. Ugyanis ez a szörnyeteg nemcsak a 

két fél közötti kapcsolatot rabolja meg, hanem az Isten felé való 

törekvést, felemelkedést és ezzel együtt a lélek táplálkozási 

lehetőségét is megnehezíti. Így aztán minden probléma sokkal 

nagyobbra ki tudja nőni magát olyannyira, hogy maga alá temeti 

az embert.  Amikor az ember bűnözik, a bűn kiélése alkalmával 

kifelé ható negatív erőket termel, amelyek egy idő után 

visszatérnek kitermelőjükhöz, szintén mint kísértő tényezők, de 

már felfokozott, állapotban, ugyanis a hasonló hasonlót vonz 

törvény alapján csatlakoznak ezekhez az erőkhöz velük azonos 

érdekeltségű szellemek, akik saját vágyaik kiélésének hiányában, 

mivel szellemek, a bűn kiélésére serkentik az embert, hogy a 

bűnök kipárolgásában kiélhessék magukat.  

Mindemellett, amit még fontos tudni az az, hogy amikor egy 

szellem testet ölt, kap hét elemi lelket a hét főbűn leküzdésére, 

amely lelkeket meg kell tagadnia, hogy ő maga is, de az elemi 

lelkek is fejlődhessenek. Tehát már eleve itt megmutatkozik az 

önmegtagadás szükségessége! 
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A „szörnyeteg” és a felhalmozódott negatív erők és a hozzájuk 

kapcsolódó szellemek  mellett még ami negatív jelenség, hogy 

minden egyes nemi érintkezés, vagyis egyesülés alkalmával a 

testi egybekelés mellett lelki kapcsolatteremtés, illetve egyesülés 

is létrejön. Ebből kifolyólag minél több emberrel kerül valaki 

kapcsolatba, annál kevertebb a fluidvilága, vagyis annál inkább 

nem önmaga, hanem olyan tulajdonságokat is magába szed, 

amelyek gyakorlatilag nincsenek a lelki világában, vagy ha 

vannak is, csak kisebb mértékben, akkor ezek a bűnös hajlamok 

felerősödnek és a bukás esélye sokszorosan megnövekszik az 

emberben, ami által csak növeli az ember a szenvedéseit. Ezeket 

a beszennyezett, megrontott fluidokat beviszi az ember a 

házasságba is, mint romboló erőket, amelyek kikezdik és 

folyamatosan rongálják a házastársi kapcsolatot. A házasság 

viszont a duál egységnek a durvított formája, amelyben ha hűen 

kitart  az ember, akkor a duál kapcsolatát építi az ember, akár a 

duáljával él együtt az ember, akár nem. Tehát minden 

szempontból, a nemi kicsapongás a duáltörvény, vagyis a duál 

kapcsolat  ellen való bűn, mely kapcsolat  nem csak egy életre 

szól, hanem az örök életre vezeti el az embert, vagyis a mennyei 

esküvőhöz, amikor Isten eggyé teremti a szétvált duálfeleket.  

A duál kapcsolatnak az egyben maradt, vagy az újra egyesült 

duálfeleknél élőnek és aktívnak kell lennie, ami annyit jelent, 

hogy az adó fél folyamatosan sugározza az elfogadó fél felé az 

őket egybetartó  és tovább vivő szeretet energiákat, míg az 

elfogadó fél ezeket magába fogadva lágyabbá téve ,a saját 

szeretetét hozzáadva visszasugározza az adó félnek, minek 

következtében állandó a rotáció, amely törvény emeli „őket” Isten 

felé, merthogy ezeket az egymás által kitermelt és egyesített 

erőket sugározzák Isten felé, Akitől szintén átdolgozva egy 

sokkal tisztább formába, visszakapják a saját tovább 

fejlesztésükre és ezáltal az Istennel is működik a szeretet erőknek 

a körforgása. És amikor az ember bűnözik, ezeknek a duális  és 
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Isten felé való, de a bukás által degradált erőknek a további 

szennyezését végzi, merthogy a törvénytelen kiéléssel csak 

sűrűsödnek és durvulnak azok az erők, amelyeket  megtisztítani 

van hivatva a földre született bukott szellem az önmegtagadás 

által. Isten ugyanis azért adta a földi életet, hogy a szellem 

haladjon felfelé a duáltörvényben, vagyis emésztje át a kitermelt 

negatív erőket, amelyek sehol máshol nem helyezkednek el, mint 

magában az alsóbbrendű énben.  Ahogyan emészti át ezeket az 

alsóbbrendű énből feltörő tisztátalan erőket, úgy emelkedik ki a 

nehézkedés törvényéből, a kegyelmi törvényekbe. Ez a belső 

kísértés, aminek ellen kell állni ahhoz, hogy haladhassatok 

felfelé.  

Ezt úgy mondja a N.Sz.: „Amikor a bűneink 

következményeivel kell harcolnunk.” Van mit átemészteni ahhoz, 

hogy visszajuthassatok az elveszített Paradicsomba. Minden 

kitermelt negatív erőt nem is lehet átemészteni, hanem Isten 

bűnbocsátó szeretetében kell feloldódnia annak a sok tisztátalan 

erőnek, amelyet egy szellem az ősbukás óta kitermelt magának. 

Amikor majd az alsóbbrendű énetek annyira megtisztul, hogy a 

felsőbbrendűvel válik azonossá, akkorra el fogtok jutni oda, 

ahonnan lebuktatok, ugyanis ekkor tud beállni az egység a 

lelketekben, mert az Isten Országába csakis ilyen egységre jutott 

szellem juthat be!   

Tehát a paráznaság hármas bűn! Vét az ember saját maga, a 

házassága és akkor ezzel egyben az épülő duálkapcsolata, vagyis 

a mindeneket éltető duáltörvény, és az utódok ellen, mert 

mindenhova törvénytelen, azaz megrongált erőket visz be a bűn 

kiélése által!  

Nagyon fontos az, hogy a tanítók tisztán éljenek, mert ők nem 

csak az utódaikra, hanem a követőikre is átviszik a bűneik 

produktumait, mert a tanításaik által hatásokat váltanak ki, 

amelyek előtt a tanítványok megnyílnak, és mint a szivacs a vizet 

magukba szívják a megrontott erőket.  
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Ezért hát, tagadd meg magad ó ember, hogy bele tudj 

kapcsolódni a mindeneket éltető és fejlesztő duáltörvénybe, a 

saját magad, a duálod és az utódaid fejlődése érdekében!!! Ha így 

cselekszel, nemcsak a paráznaságot, hanem az  ö n z é s t   is irtod 

magadból, mert a paráznaság alapja a gőg, vagyis az önzés. 

Még a tisztán megmaradt házasulandó felek számára is ott 

vannak az eskü szavai: „Holtomiglan, holtáig el nem hagyom 

semmiféle bajában.” Ami annyit jelent, hogy még így is az élet 

terhei akkora súlyként nehezedhetnek a házastársakra, hogy 

szükség van egy „esküre” ami keretet kell, hogy képezzen a 

sátánnal szemben, aki ott ólálkodik, hogy tiszta, azaz hű erőket 

raboljon.  A házasságtöréssel, ami sajnos a mai világban szinte 

divattá vált, szintén kilépnek a házastársak a törvény védelme alól 

és megteremtik cselekedetükkel a szóban forgó szörnyeteget. 

Ezért mondja az Úr a házastársakra is, hogy aki egyszer az eke 

szarvára teszi a kezét, az többé ne nézzen vissza. De ha 

elkerülhetetlen a válás, ami elsősorban életveszélyes helyzetben 

indokolt, akkor a szétvált feleknek  t i s z t á n  kell élniük, mert 

további házasságtörésben fognak élni, azaz megteremtődik a 

szörnyeteg, aki aztán szipolyozza mindkét felet. A a paráznaság 

bűne miatti erőelvonás aztán nagyban  kihathat az egészségi 

állapotra, sőt még az utódok egészségi állapotára is. Ezért  n a g 

y o n   f o n t o s   az önmegtagadás mindenféle bűnös vágy felett, 

mert  a bűn bűnt nemz és bünteti saját magát hatásaiban. 

Aztán itt van az anyagiasság, amely szintén megszállottságot 

okoz. Az ember nem szeg vele törvényt, talán az elejében nem, 

de ha nagyon anyagias az ember, akkor önzővé válik és ha 

alkalom adódik, akkor az alkalom tolvajt is szül! Vagyis 

mégiscsak törvényszegés lesz a vége. (Kérdezem én, hogy a 

hűtlenség nem-e rablás, megrablása más házasságának?) Az 

anyagiasság, a pénzszerzés is nagyon komoly problémákat tud 

okozni, mert még gyilkossághoz is vezethet, sőt mi több, amint 

azt a mai világban is láthatjátok, tömeggyilkossághoz, ha meg 
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viszont az ellentét a másik oldalra csoportosítja át a dolgokat, 

öngyilkossághoz is vezet az anyagiasság, amely nem más, mint 

az Istenbe vetett hitnek a hiánya! 

Mindezekre bűnbocsánatot lehet kapni, mindenekelőtt, ha az 

ember felhagy a bűn cselekvésével és feloldozásért könyörög. 

Ilyen esetben továbbra is jönnek a kísértések, hogy „megmérje” 

az Isten azt, hogy kellő erős-e az ember elszántsága a bűn 

elhagyására, és ha sikerül kitartani az embernek a hűségpróbában, 

akkor jöhet a feloldozás. De mivel az ember egy bűnbocsánattal 

nem nől ki azonnal a hajlamaiból, ezért még kísérthető továbbra 

is mindaddig, ameddig teljesen ki nem gyógyul az adott 

kárhozatra vivő tulajdonságokból. 

Mindezekre az állapotokra, illetve az állapotoknak a 

megszüntetése érdekében, mert egyszer minden negatív 

állapotnak Isten Országává kell válni, Isten az Úr Jézusban 

bűnbocsánatot hirdetett. Ha elolvassátok: „A kegyelem 

törvényvilága”  c könyvet, akkor világosan láthatjátok azt, hogy 

melyik magasabb szféra, melyik alacsonyabb szférára gyakorol 

hatást. 

Nem akar ez senki felé sem feddés, sem vád lenni, csak a valós 

tények ismertetése, amelyeknek leközlését a földre boruló 

sötétség teszi szükségessé, mert a sötétség felerősödésével mind 

nagyobb próbák elé állítják, ha lehet még a választottakat is. 

Tehát nagy szükségetek van a tiszta ismeretekre, mert az ellentét 

nagyon ravasz, a béke és a szeretet angyalaként jelenik meg, de a 

békétlenség és gyűlölet eszköze. Szelíd bárány alakjában jelenik 

meg, enyhe erőszakot alkalmaz egyenlőre, de belülről ragadozó 

farkas. Tehát nagyon vigyázzatok, virrasszatok és imádkozzatok, 

hogy kísértésbe ne essetek! A lélek ugyan kész a jó követésére, 

de a test erőtlen. (Azért kell megtagadni a testet, hogy a lélek erői 

kerülhessenek felszínre és az elhasznált erőit újraépíthessétek.)  
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A mai világban immár csak fáklyafények, a III. kijelentés 

fáklyájának a fénye világít még néhány helyen. De ha 

megalkudtok és alacsonyabb igazságokat engedtek be a tiszta 

tanba, akkor ezt a világosságot is elhomályosítja a sötétség 

szellemének molochja és ahelyett, hogy a mennyei állapotokba 

emelkednétek fel, a mélységbe zuhantok alá.  

Most még hallatszik a hazahívó szó, most még ragyognak a 

mennyei fények, de már csak azok számára, akiket ki tud emelni 

a kegyelem a sötétség fölé. Nagyon vigyázzatok erre a 

mécsvilágra, mert ha ezt is hagyjátok kialudni, akkor már teljes 

lesz a sötétség, pedig ez vezet el benneteket az Úrhoz, a 

Vőlegényhez.  Hamarosan elhangzik a felhívás: „Megérkezett a 

Vőlegény” és ha a lelketek lámpása kialszik, akkor nem fogjátok 

felismerni az Urat. Ez a világosság nem más, mint a tiszta III. 

kijelentés, amely által eléje tudtok menni az Úrnak! Kérjetek 

Istentől bölcsességet és tisztánlátást, hogy ki tudjátok szűrni a fél-

, vagyis az alacsonyabb igazságokat.  

Az Úr Szentlelke legyen veletek és adjon nektek világosságot! 

 

57. „AZ ÚR NÉKEM PÁSZTOROM, ÍNSÉGET NEM 

KELL LÁTNOM...!” 

 

Ada, 2021. 08. 29. 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket kedves, Istent és 

az Ő akaratát kereső testvéreim! 

„Az Úr nékem pásztorom, ínséget nem kell látnom, mert dús 

legelőkön deleltet és csendes vizekhez terel engem... ” - 

hangzanak felétek a zsoltáros tanúbizonyságot tevő szavai sok - 

sok év távlatából, mintegy reményt és bizalmat öntve mindazok 

lelkébe, akikben már  teljesen összeomlott a hit és a 

reménytelenség vert tanyát, hogy újra Istenbe vethessék 
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bizalmukat, mert a Pásztor dús legelőre vezeti az ő nyáját főként 

szellemi, de anyagi szempontból is ha hittel közeledik Feléje a 

nyáj. De mint azt ti is tudjátok, az eredményekért meg kell 

dolgozni az Úr szőlőjében, hogy a munkának jutalma, illetve bére 

lehessen. Imádkozzatok továbbra is kitartóan rendületlen hittel és 

bizalommal Istenhez, és meg fogja hallgatni az imátokat. Hittel 

imádkozzatok, könyörögve le rájuk a bűnbánat és az irgalmas 

szeretet lelkületét, hogy megnyílhasson előttetek a szívük és a 

lelkük. Hittel imádkozzatok! G. hittel imádkozzon Cs.-ért és 

győzni fog a hit erejével: „Aki egyszer az eke szarvára tette a 

kezét, az ne nézzen hátra”, mert úgy jár mint Ábrahám 

nagybátyjának, Lótnak felesége, mikor vonultak ki Szodomából: 

só-kőzetté merevedett a teste. G.-nak meg a hite válik élettelenné, 

ha ezután is hátrafelé tekinget.   

Főként a mai ember nagyon hajlamos arra, hogy ha 

megpróbáltatás éri, azonnal zúgolódjon, mert nincs hozzászokva 

a megpróbáltatáshoz és ha mégis olyan helyzetbe kerül amely 

helyzet nincs az ínyére, azonnal perlekedik az Istennel. Pedig ez 

még nem is biztos, hogy a megpróbáltatás kategóriába tartozik, 

csupán, arról van szó, hogy nem az ember elképzelése valósult 

meg, hanem az Istené. Az ilyen típusú lelkeknek, amelyből a 

legtöbb van, mondja az Úr: „Az én gondolatom nem a ti 

gondolataitok és a ti gondolataitok nem az én gondolatom.”  Az 

ember ugyanis sokszor elábrándozik, főként világi jólétről, bűnös 

dolgokról, gazdagságról, talán minden földi jóról, és amikor mást 

kap, akkor megpróbálva érzi magát, pedig csak az történik ilyen 

esetben, hogy az Isten nem a földi vágyait igyekszik 

megvalósítani az embernek, hanem azt kívánja, hogy megtérjen 

és „éljen” szellemi értelemben. Tehát csak arról van szó, hogy az 

Isten a magasabb erkölcsi, illetve fejlettségi szintet igyekszik 

kimunkálni gyermekében. Ez a megpróbáltatás! Amikor az ember 

egy- egy hajlamban próbát szenved, a felületes ember azonnal 

ráfogja, hogy kijár neki, hisz ez a karmája. Pedig mielőtt 
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gyermekévé fogad bárkit is az Úr, előbb próbára teszi, hogy az 

ördögi támadások hatására elbukik-e az ember, vagy már van 

akkora hite és ezáltal lelki ereje, hogy megállja a hűségpróbát és 

tovább tud lépni az istengyermekség felé. Az esetek nagy 

százalékában ezért vannak a szenvedések, mert ugyanis minél 

nagyobb az Isten által rátok helyezett próba, annál mélyebbről 

hoz fel hajlamokat és nem mindegy az, hogy a legmélyebben 

fekvő hajlamaitokból gyógyultok-e vagy újból ítéletet vontok 

magatokra. A felületes ember folyton folyvást a szabad akaratra 

hivatkozik, pedig mint azt a fentiekben is említettem: „Az én 

gondolataim nem a ti gondolataitok” vagyis, sokszor, nem azt 

teszi az emberrel az Isten, amit az ember szabad akaratból 

szeretne. Sokszor van eset, hogy az ember egyik irányba szeretne 

menni és a másik irányba tereli őt a sors keze. Ezért szükséges az 

engedelmesség. Ugyanis, aki engedelmes Isten akaratának, az 

már hisz az Ő vezetésében, vagyis az az ember már rá meri bízni 

Istenre az életét. Ez a legmagasabb szint itt a földön, amit egy 

szellem be tud tölteni. Az ilyen embert nem hagyja Isten cserben, 

mert az a célja a földi emberrel, hogy megtérjen, megigazuljon, 

vagyis törvényes szellemmé váljon, a törvényes úton 

megszentelődjön, vagyis eljusson az üdvösségre. Ehhez 

szükségeltetik az az isteni vezetés, amely nem enged ínséget, 

elsősorban lelki - szellemi értelemben, mert az üdvösséghez való 

eljutáshoz bőséges lelki táplálékra van szükség.  

Az Ószövetségben azzal „mérték” Isten áldását, hogy 

valakinek hány juha, illetve kecskéje volt. Kirívó példa erre 

Jákob, amikor feleségért Lábámnál szolgált kétszer hét 

esztendeig. Az ő jószágai mindig sokkal gyorsabban szaporodtak, 

mint Lábámnak a juhai és kecskéi, mert Jákobbal vele volt az 

Isten. Az Újszövetségben ez a gazdagság már áthelyeztetik 

szellemi síkra, amikor az embernek lelki gazdagsága kell, hogy 

legyen ahhoz, hogy előre tudjon haladni. Tudnotok kell azt a 

juhokkal kapcsolatban, hogy nem akkor élnek és fejlődnek jól, ha 
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sok az eső és dúsak a legelők, mert akkor sok a növényekben a 

nedvesség és kevés benne a szárazanyag tartalom, hanem ha 

szárazság van, mert akkor az a mennyiség, amelyet egy juh 

elfogyaszt, sokkal több kalóriát tartalmaz és gyorsabban halad. 

Ugyanez a helyzet a lelki élettel is, nem akkor fejlődik egy 

szellem, ha minden jól megy és mindene megvan, mert ilyen 

esetben nincsenek megpróbálva az erények, hanem amikor 

időnként lelki szárazságot él át, tele bizonytalansággal, amelyet 

ha megharcol, akkor erősödik az Istenbe vetett hite és reménye, 

átvitt értelemben, ha még az ág is húzza, mert ilyenkor vívódik, 

küzd, harcol a benne lakozó gonosszal szemben, amely 

mindenáron le akarja őt téríteni az Útról. De ha sikerül „a hit 

nemes harcát ”megharcolnia, akkor azokat az eredményeket, 

amelyeket az „őskígyóval” szemben megharcolt, már nem veheti 

el tőle senki, mert saját maga vette ki a sátán kezéből. „Véres 

verejtékkel keresed a te kenyeredet.”  Tehát az Újszövetségben 

az „ínséget nem kell látnom” elsősorban ilyen értelemben 

értendő, vagyis, hogy a fejlődni vágyó ember nem szenved hiányt 

sem a szeretet gyakorlásához szükséges lehetőségekben, sem az 

ehhez szükséges felső segítségben. Könnyebb a tevének átbújni a 

tű fokán, mint az anyagelvű embernek bejutni az Isten Országába. 

De ezzel nem azt akarom érzékeltetni veletek, hogy a gazdag 

ember nem juthat el az üdvösségre, hanem azt, hogy ha valakinek 

Isten többet adott anyagiakban, (szellemiekben) akkor azt át kell 

alakítania lelki vagyonra, azaz szeretetre, hogy a gondviselés 

angyalai is átválthassák az igazság törvényénél szellemi 

értékekre, amelyek nélkül viszont nem lehet bejutni az Isten 

Országába. Főként akkor van ez így, ha egy ember rádöbben arra, 

hogy az anyagi törekvései ferde irányt vettek fel és szeretné 

helyrehozni és lelki vagyonra alakítani tévedését, mert egy 

szellemnek minél több lelki, ill. szellemi vagyona van, azáltal 

ezek az erők, mint szellemi produktumok, mind magasabbra 

emelik a szférákban. De ehhez az embernek meg kell tudni 

tagadni a bukás produktumait, a gőgöt és az érzékiséget, hogy a 
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szeretet tudjon felülkerekedni az alsóbbrendű én fölé. Így épül le 

az az ellentét, amelyet az ősbukás óta magatokban hordoztok és 

épülnek fel azok az erények, amelyeket akkor átadtatok az 

ellentétnek és bűnös hajlamokra váltottatok át. Az embernek, ha 

meg van hívva az üdvösségre, elsősorban és mindenek felett 

önmagával és önmagában vannak a megharcolni valói, mert az 

emberben benne élnek a bűnre vezető hajlamok. Érje az embert 

kívülről bármekkora támadás, akkor is a saját maga lelki 

világában élő hajlamokat kell leküzdenie ahhoz, hogy a külső 

tényezők ne legyenek rá hatással. Pl: a nőben ne a „nőt” lássa, 

hanem egy testvért, Isten gyermekét, akit szeretni kell és nem 

magáévá tenni; a pénzben ne a maga meggazdagodását és a 

biztonságát kell látnia az embernek, hanem a szükség felett a 

szeretet gyakorlásának a lehetőségét; az érzékiségben ne a 

pillanatnyi gyönyöröket, hanem a gyermeknemzés lehetőségét 

nézze és lássa az ember, a többi már paráznaság. Ugyanis minden 

ami földi, próba gyanánt van az ember elé állítva, mert ezek a 

próbák által lehetőség adatik a földi szférákból való 

kiemelkedésre, mert csak az juthat el az üdvösségre, akit Isten a 

szférák fölé bír emelni. „Az egek recsegve - ropogva elmúlnak, 

az elemek égve felbomlanak, a föld és a rajta lévő alkotások is 

megégnek. De miért is lesz szükség a tűzre, mert minden 

anyagnak, ami a földbe, és a földön van meg kell ritkulnia, a 

salaknak ki kell löketnie és ezeknek mind elemekre fel kell 

bomlaniuk, egyébként nem lenne lehetséges a holt salak kiválása, 

csakis azáltal, ha elemeire bomlik fel, mert  így tud kilöketni, 

hogy egy újabb holdat képezzen a föld körül. Képzeljétek el csak 

a rengeteg nukleáris szennyező anyagot és más sűrű anyagot 

hogyan lehet kilökni úgy, hogy az újholdon ne sugározzon, csakis 

úgy, hogy elemeire felbomlik. Vagyis a nehézfémek, szerintetek 

komoly vasdarabok formájában szállnak majd ki a föld 

gyomrából ahhoz, hogy egy új gravitáció hatására egy pont köré 

tömörüljenek és mellékbolygót alkothassanak? Tehát minden 

anyag, ami kilöketik, elemeire bomlik fel és tűzkarikák 
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formájában távozik a földről. De ezt se ne úgy képzeljétek el, mint 

lángoló tüzet, hanem mint izzó elemeket, amelyek távoznak 

kitermelőikkel együtt. Az itt maradt anyag szerkezete viszont 

meg fog változni, vagyis megritkul, ami csakis úgy lehetséges, 

hogy elemeire bomlik a sűrű anyag és kilöketik, míg ami 

megmarad, az ritkábbá „szivacsosabbá” válik. De ami a lényeg, 

hogy elsősorban a szellemek lesznek kilökve erről a bolygóról, 

akik magukkal viszik az anyagban benne maradt fluidjaikat és 

ezeknek a sűrű fluidoknak ki kell válniuk az itt maradt anyagból. 

Tehát az anyag fluidokra fog bomlani, ahhoz, hogy a szellemek 

magukkal tudják vinni a saját anyagburkukat, amikkel együtt 

mintegy bele gyúratnak az újonnan kialakuló mellékbolygó 

anyagába és mindaddig benne lesznek, amíg a felszín olyannyira 

ki nem hűl, hogy lassan be tud majd ott indulni az élet.  

Ez az elemekre való felbontása az anyagnak egyfajta izzás 

által tud létrejönni, ami a tűzhöz lesz hasonló, amikor hatalmas 

erők szabadulnak fel ettől a folyamattól, amelyek immár itt egy 

nemesebb formát lesznek hivatva megalkotni. (Az égő 

csipkebokor jelensége Mózesnél, szintén egy ehhez hasonló eset 

volt, amikor az anyag nem égett, hanem „izzott” mert olyan 

magas erők hatottak rá, hogy az anyag szerkezete elemeire 

bomlott.)  

 Azért kell szentül élnetek, még ebben a hátralevő rövid 

időben, hogy ne lökjenek ki benneteket a fluidokat osztályozó 

törvényszerűségek, mert ugyanis mindenki a fluidjainak 

minősége révén lesz minősítve, hanem hogy a hasonló hasonlót 

vonz törvény alapján bejuthassatok az Új Földre.  

Ezért mondtuk fentebb a nyilatkozatban, hogy mindent 

váltsatok be lelki vagyonra, vagyis szeretetre, hogy semmi se 

kössön benneteket a földhöz, mert ha nem tudtok elszakadni a 

földi dolgoktól és megmaradnak a kötelékeitek, akkor a föld 

durva anyagával együtt ki fog benneteket vetni a törvény arra a 

külső sötétségre, ahol „lészen sírás és fogak csikorgatása”.  
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Minden meg fog semmisülni, még a pénz is, amihez annyira 

ragaszkodnak és amiben annyira bíznak az emberek. Arra 

törekedjetek testvéreim, hogy szabaddá legyetek, semmi se, 

egyetlen bűnös hajlam se kössön ide ehhez a földhöz titeket. 

A „...nem megyek, mert öt iga ökröt vettem, mert feleséget 

vettem...” Ezen két fő bűn - irány alapján meg tudjátok 

magatoknak határozni a Szentlélek világossága mellett, a 

bűntudat a bűn beismerés és bűnbánat révén mindazokat a 

bűnöket, amelyeket el kell hagynotok ahhoz, hogy 

felülemelkedhessetek azok szintje fölé, akik kilöketnek, vagy 

akik elalszanak az ítélet napján. Szükség van a bűnbeismerésre, 

mert ha valakinek „nincs bűne” vagyis nincs bűntudata és kellő 

bűnbánata, akkor nincs tisztánlátása, sem önmagára sem másokra 

nézve, mert a bűntudat és bűnbánat, valamint a javulni vágyás a 

fejlődés fő mozgatórugói. Bűnbánat nélkül nincs előrehaladás, 

mert a bűnbánat megtisztítja és a fejlődésben feljebb emeli az 

embert. Ehhez a lelki munkához egyedül kevés az ember, hanem 

isteni segítségre van szüksége: „...Ha ketten vagy hárman az én 

nevemben összejöttök, közöttetek vagyok.” Tehát közösség és 

ezáltal krisztusi jelenlét elengedhetetlenül szükséges a lelki 

tisztuláshoz, mert csakis Belőle meríthettek erőt a küzdelemhez. 

Nagyon vigyázzatok, mert az ellentét mind nagyobb és nagyobb 

erőket tömörít annak érdekében, hogy próbára tegye, ha lehet még 

a választottakat is. Ilyen hatalmas negatív erőket megmozdító és 

tömörítő tevékenysége az ellentétnek a legmélyebbre süllyedt 

bűnösöknek a felvonultatása is. Nagyon vigyázzatok, mert a 

tömegmegmozdulásokban a sátán az úr és kérjétek Istent, hogy 

adjon védelmet e negatív erőtömörítések hatásai ellen, mert 

mindenkinek a leggyöngébb pontjaira van nagy hatással egy - egy 

ilyen sátáni felvonulás! A sátán mindenkinek ismeri a 

leggyengébb pontjait és ott igyekszik negatív hatásokat kiváltani 

a lélekben. 
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A sátán másik legjelentősebb hathatós eszköze a 

megfélemlítés!!! 

Ahogyan erős hittel nagy pozitívumokat le lehet vonni és a 

messze lévőt közelebb lehet hozni, úgy félelemmel a negatívokat, 

vagyis a sátáni dolgokat tudja bevonzani az ember, mert a félelem 

hitetlenségből fakad. A hitetlenség a bukás eredménye, a hit 

visszájára fordult tulajdonsága. Ha a hit erő, akkor a hitetlenség 

hatalmas erőhiány.  

Ki mitől fél, azt vonja magára. Tehát megfélemlítéssel lehet 

terjeszteni a negatív dolgokat. Azért tartják rettegésben majd az 

egész világot, hogy terjeszteni tudják a téveszméket az anyagiak 

gyarapítása céljából. Ha egyáltalán beszélhetünk a dolgok 

létezéséről, ugyanis erről már beszéltünk elég nyíltan és 

ellenszenvet váltottunk ki majd mindenkiben. „Aki hisz ha 

mérget iszik nem árt neki... stb.” A sátán áll mindez mögött! 

Ahhoz, hogy valakit meg lehessen félemlíteni, előbb a hitét kell 

meggyengíteni. („Ha visszajövök, vajon találok-e hitet a 

földön?”) Nézzétek meg, hogy hány embernek már előbb elvették 

a hitét és megfélemlítették őket és a félelem által megbetegedtek. 

Ez is egyfajta tömegfelvonulás, csak nem nyilvános, ami által 

komoly negatív eredményeket tudnak produkálni. (A hit 

meggyengítése már a vallási irányzatok létrejöttével 

megkezdődött. Ősi törvény, hogy egy egész minél inkább 

elemeire bomlik, annál inkább veszít erejéből. A duálok is azért 

váltak szét, mert azt hitték, hogy ha dupla annyian lesznek, akkor 

az erejük is megduplázódik, közben meg a felére csökkent. Ugyan 

ez e helyzet a kereszténység szétdrimbolásával is.) 

Minderre ismételten csak azt tudjuk mondani, hogy 

virrasszatok és (szüntelenül) imádkozzatok, hogy kísértésbe ne 

essetek, mert a lélek kész a jónak a befogadására, de a test erőtlen, 

mert minden felesleges dologra szétforgácsolja az ember az erőit 

és nem marad a lényegre.  
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A virrasztás nemcsak az alvás megvonását jelenti, hanem 

valamilyen féltve őrzött munkának a végzését, vagy valami 

nagyon fontos dolog felett való őrködést.  

Pál apostol ezt így fejezi ki: „Félelemmel és rettegéssel 

munkáljátok a ti üdvösségeteket.” Erre mi még azt mondjuk, hogy 

őrizzétek, nagyon őrizzétek a már megszerzett lelki 

eredményeiteket, mert a sátán mint ordító oroszlán körbe - körbe 

jár körülöttetek és azt várja, hogy mikor faljon fel benneteket. 

Tehát „virrasszatok” vagyis, őrködjetek az eddig megszerzett 

lelki vagyonotok felett, mert a sátánnak nincs semmi (szoktátok 

mondani, hogy szegény az ördög, mert nincs lelke) lelki vagyona, 

de ahhoz, hogy „éljen” neki is szüksége van „eledelre” (isteni 

erőkre) ezért a tiétekre pályázik és ha sikerül benneteket a 

kísértésekben lebuktatni, akkor „jókat lakmározik”. 

Ezért hát igyekezzetek megharcolni az ellentéttel a 

harcaitokat, ugyanis Pál is azt mondja: „Szellemi 

hatalmasságokkal van harcunk.” De élete végén viszont azt 

mondta: „A hit nemes harcát megharcoltam.” A hit harc, a 

szellemi hatalmasságokkal szemben történik, a körülöttetek lévő 

és bennetek lakó szellemi hatalmasságokkal szemben. 

De csak az üdvözül, aki mindvégig kitart ezekben az 

apokaliptikus időkben, amikor az Igazság törvénye mindent 

felszínre hoz az ítéletnek napjára. Ameddig el nem érkezik ez a 

nap, addig még van egy kevés időtök „a hit nemes harcát 

megharcoltam„-ra az Úr Szentlelkének segítsége által, Ekkor már 

ti is énekelhetitek Dáviddal együtt:  

„Az Úr nékem pásztorom, ínséget nem kell látnom, dús 

legelőkön deleltet és csendes vizekre tereltet engem.” A sok 

küzdelem közepette ugyanis a dús legelőkön, ami nem más 

számotokra mint a szellemtan, meg tud nyugodni és pihenni a 

lelketek, mert a csendes víz a Szentlélek kiáradását szimbolizálja, 

melynek ereje által, ami egyidejűleg történik, ha meg tudtok 
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kapaszkodni a kegyelem Istenében, megteltek az Ő erejével. 

Ugyanis szükségesek a szellemtani ismeretek, de maga az ismeret 

még nem elég, hanem élni is kell mindazt, amit mint igazságot a 

lelketek igazságnak ismer el és ehhez szükséges a Szentlélek 

ereje. 

Isten irgalmassága és mindeneket éltető szeretete legyen és 

maradjon veletek minden napon a világ végezetéig. 

Ámen 

 

58. „NEM AZÉRT JÖTTEM, HOGY ELÍTÉLJEM A 

VILÁGOT, HANEM, HOGY MEGMENTSEM 

AZT!”  

 

2021. 09. 07. 

Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztus nevében! 

(Egy szellem által leközvetítve)  

„Nem azért jöttem, hogy elítéljem a világot, hanem azért, hogy 

megmentsem azt” azáltal, hogy „bűnné lettem” az emberiségért, 

bele burkolóztam az emberiség fluid világába és vállamra vettem 

a sorsát az emberiségnek, meghaltam az emberiség helyett, hogy 

ki tudjon emelkedni a szellemi és majdan a fizikai halál 

törvényszerűségéből, amely törvényt maga alkotott meg magának 

a mélyre süllyedt állapotával. Cassius, aki a megtérése után 

Longinus nevet kapta, lándzsájával felnyitotta az oldalamat és 

átszúrta a szívemet pontosan ott, ahol Ádámból Isten „kivette” 

Évát, vagyis ahogy megtörtént a duálhasadás, hogy ezen sebem 

kegyelmi hatása által megtörténhessen a duáltalálkozás és a 

továbbfejlődés a szétvált duálok között, ( ugyanis szellemileg a 

„szívük” vált ketté) majd  feltámadtam, hogy az emberi nem el 

tudjon jutni az első feltámadásra, vagyis ennek a földnek az 
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anyagából és törvényeiből való feltámadásra és a földi ember 

mégis  hideg szívvel, szeretetlenül ítélkezik, pálcát tör mások 

felett, ahelyett, hogy követné Mesterét. Az ember nem akarja 

tudni azt, hogy amikor ítélkezik, akkor saját magát ítéli el, mert 

egyik ember sem különb a másiknál és hogy az ítélkező sem 

különb a megítéltnél, sőt mi több még Atyámat is megítéli, elítéli 

mindazért a sok rosszért, amelyet maga az emberi nem  termelt ki 

saját magának a gondolataival, érzéseivel és cselekedeteivel ami 

a világban zajlik sőt azért is, mert az ember magánéletében is 

előtör a rossz. Főként a mai ember  a földi világban szeretne jól 

élni és nem gondol arra, hogy ha nem engedné Isten a lélek 

mélyéről feltörni  a benne latens állapotban lévő rosszat, akkor az 

ember soha sem ismerné fel azt ami benne rejlik, nem tudná 

leküzdeni, tehát megmaradna a saját bűnös hajlamaiban és nem 

tisztulna meg, így nem jutna el az üdvösségre. Az ember ha 

ítélkezik nem szeret és így  nem követi Mesterét, pedig aki követ 

engem, az részt vesz a világ és önmaga megváltásában. „Én azért 

jöttem, hogy életük legyen és bővölködjenek.” Szellemi életet és 

bőséget hoztam az üdvösségre meghívott emberiség számára: a 

hitnek, a szeretetnek, az erőnek és az ismeretnek a bőségét.”  

Tehát mind a mai napig mindent megkapott az emberiség, amire 

az üdvösség eléréséhez szüksége van, csak az ember nem 

használja ki ezeket a múlandóban megjelenő lehetőségeket, pedig 

a múlandóban örök értékeket szerezhet az ember, amit a 

gondviselést irányító angyalok beváltanak az Igazság törvényénél 

lelki vagyonra, ami által tovább haladhat a szellem a lényeg 

törvénye útján. Ezért hát: „Ha hiszel, meglátod az Isten 

Országát.” 

* 

Minket szellemeket, mint Isten Országának lakosait sem azért 

küldött Isten, hogy elítéljük a világot, hanem, hogy folyamatos 

munkánkkal megmentsük azt. Az ítélet az Úr által kijelölt 

szellemek dolga, az ítélet napján. Ezért mi az ítélet helyett arra 
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törekszünk, hogy megmentsük mindazokat, akiknek a nevük be 

vagyon írva az Élet Könyvébe. Ha velünk akartok tartani, akkor 

engedjétek magatokat Isten által vezetni és: „Keressétek és 

kutassátok az Isten Országát és annak igazságát és a többi  mind 

megadatik hozzá néktek” - mondja az Úr, mindazoknak, akiket 

meghívott az üdvösségre, mintegy meghatározva az üdvösségre 

vezető utat és az élet célját, melyben, mintegy feladatul tűzi ki az 

Isten Országának és az Isten Országa  Igazságának a keresését, 

hogy ezáltal el is juthasson Oda. Főleg a késői kor emberére 

érvényes ez a felhívás, amikor a Szentlélek az isteni igazság 

köntösébe burkolódzva nyilatkoztatta ki Magát és ezáltal az 

üdvösség útját. Azzal a céllal tette ezt, hogy az ember Isten 

kegyelméből meg tudja ismerni azt az igazságot, amelyen ha jár, 

el fog tudni jutni az Isten által kitűzött célra. Az igazság tehát nem 

csak az utat, hanem a célt is megmutatja a kereső ember számára, 

mert ha maga az ember tűz ki magának célokat, az nem biztos, 

hogy azonos azzal, amit az Isten tűz ki célként. Az ember lelki 

világa, főleg itt a 6. napkörben igen fertőzött irányokat követ, 

amiből kifolyólag Isten nélkül szinte holt biztos az, hogy célt 

téveszt. Azért szükséges Isten részéről az ember felé történő 

vezetés, mert nélküle vakvágányra jut az Isten gyermeke. Minden 

egyes bukás szintje, a fejlődés vonala és ebből kifolyólag a cél 

foka is egyéni, ez miatt egyéni vezetésre van szüksége 

mindenkinek, miután már kiemelkedett az átlag vallásosság 

szintjéről, mert csak azt lehet vezetni, aki menni is akar, aki a lelki 

élet kohójában szét is akarja választani a salakot és a nemes 

fémet.  

De a bukás következtében a földi embernek nem csak a  céljai 

lehetnek ellentétes irányúak az isteni elgondolással szemben 

hanem az igazságaiba is kerülhetnek be olyan elemek, amelyek 

nem teljesen azonosak a tiszta igazsággal. Egy bizonyos szintig 

el is mennek a dolgok, de ez felett már lassan, de biztosan le kell, 

hogy tisztuljanak bizonyos látásmódok, mindannak ellenére, 
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hogy magának az igazságnak is alkalmazkodnia kell az ember 

szintjéhez, hogy befogadhatóvá váljon az emberek számára, de 

ahogyan tisztul a lélek a külső és belső hatások révén, úgy az 

igazságának is tisztulnia kell, ugyanis a szellemvilág egy óriási 

rengeteg, ahonnan tömérdek mennyiségű információ lejöhet, 

amelyet az embernek saját maga szintjén asszimilálni is kell, de a 

kereséssel és kutatással, valamint a saját lelke tisztításával az 

igazság fogalmának is tisztulni kell. De ahhoz, hogy ez így is 

legyen, az embernek folyamatosan meg kell tagadnia önmagát, 

ugyanis azt mondja az Úr, hogy  aki Őt akarja követni, annak 

naponként meg kell tagadnia önmagát, mert a lélek tisztulásával 

az igazságai is tisztulnak. Az önmegtagadáshoz  való erőt a 

szüntelenül, vagyis a szünet nélkül való imából nyerheti a 

tisztulni és bűneitől szabadulni vágyó lélek. 

A mai időkben a szellemtan, mint a Szentlélek Ill. kijelentése, 

a Szent Szellemek tana által  lenyúl  Isten a bukott emberhez, 

hogy bevilágítsa azt a területét is az emberi léleknek, amelyben 

az isteni igazságok fogalmainak le kell tisztulnia, mert sok 

esetben csak fogalomzavarról van szó, de mégis ha egy dolog, 

még ha hajszálnyira is tér el az eredetitől, azt lehet hogy észre 

sem veszi az ember, de később, amikor már arra az igazságra 

alapozva kell továbbhaladni a fejlődésben, akkor ha egy 

„igazság” nem teljesen felel meg a valóságnak, akkor nem tud 

stabil alapot képezni a tovább haladáshoz és az ember 

összeomolhat lelkileg. Egy ilyen „igazság” amiről dióhéjban 

szólni kívánok, a lélek alkotóelemeinek az igazsága. 

Vannak olyan elméletek, miszerint a lélek egy hét részből álló 

mozaik, (puzzle) amelyet darabokra lehet szedni és egy 

ugyanazon időben külön - külön testet kaphat mind a hét 

különálló rész. Ha különálló részekre lehetne „szaggatni” a lelket, 

akkor lehetetlen lenne az energiaáramlás a lélek „alkotóelemei” 

között. Példának említeném a duálok szétválását. Míg együtt volt 

a két fél minden gond nélkül áramlott az erő az adó félnél az 
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elfogadóba és viszont, de amint kettészakadtak, ez az áramlat 

lehetetlenné vált. Továbbá, ha oly módon szétválaszthatók 

lennének a lélek alkotóelemei, mint egy mozaik elemei, amelyek 

között lehetetlen az erőáramlás, akkor ennek hatására nem 

táplálódna a lélek és ebből kifolyólag csak a negatív 

tulajdonságok  erősödnének egy - egy testetöltés alatt, a pozitívak 

viszont nem. (A duáloknak itt a földön az  egymás felé való 

közeledésükkel a megrontott  és ezáltal kettészakadt erős 

áramlást, vagyis a szeretet áramlásokat kell újra helyreállítaniuk 

és táplálniuk.)  A lélek tehát egységes és nem darabolható szét az 

imént említett okok miatt, ugyanis egy egészet alkot, de 

önmagában bírja mind a hét alkotó elemet, mint tulajdonságokat, 

amelyeket a testtöltések folyamán vissza kell dolgoznia az eredeti 

állapotba, ami azt jelenti, hogy mindig azt a részét öltöztetik 

testbe a testetöltést vezető angyalok, amely a tisztulás 

szempontjából a legsürgősebb, a többi tulajdonsághoz 

viszonyítva. Ez idő alatt a többi hat valamennyire pihen. Azt, 

hogy egyszerre csak egy „alkotó elem” kaphat komolyabb 

hatásokat és csiszolódhat, a lélek mélyre süllyedt állapota teszi 

szükségessé, mert mi is lenne akkor, ha mind a hét fő bűn 

egyszerre a létbe lenne szólítva, amikor az egy fő tulajdonság 

csiszolásánál is nagyon sokszor elbukik a lélek? „Örök kárhozatra 

jutás” ugyanis egyáltalán nem lenne fejlődés, hanem folyton csak 

bukás hátán bukás lenne egy ilyen ember élete. DE amikor, 

nagyon ritka esetben előfordul az, hogy a világ két különböző 

pontján két egyforma, vagy legalábbis nagyon hasonló ember 

születik meg, az azért van, mert egy - ugyanazon szférából 

öltöttek testet, nagyon hasonló hajlamokkal - tulajdonságokkal 

rendelkeznek és mivel a testet maga a szellem alkotja meg a maga 

képmására és hasonlatosságára ezért hát nagy a hasonlóság a két 

testi forma megjelenése között. 

Amikor egy hajlam „főállásban” van jelen fejlődés 

szempontjából a fizikai síkon, a többi is jelen lehet bizonyos 
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szempontból, de nem domináló. (Lehetnek pozitív tulajdonságok, 

tehetségek is lezárva, attól függően, hogy melyik irányba 

befolyásolja a csiszolás alatt lévő hajlamot.) Azon 

tulajdonságokban, amelyek kevésbé, vagy egyáltalán nincsenek 

felnyitva, az ember általában jobban, illetve sikeresebben 

megállja a helyét, vagy nincs is megkísértve, mint abban, amely 

maximális mértékben fel van nyitva. Ilyen esetben azt hiszi, vagy 

legalább is sokszor azt hiszi az ember, hogy azokban a bűnös 

hajlamokban, amelyekben a kísértések alatt győzedelmeskedett, 

hogy már erős, mert hősiesen helyt állt a megpróbáltatásban, 

holott csak nincs felnyitva csiszolásra az a hajlama, mert elvonná 

a figyelmet a fő bűnétől, amelyre maximális mértékben figyelnie 

kell. Sajnos még nagyon sokszor nem képes az ember arra, hogy 

egyszerre több hajlamát is kontrollálni tudja. De mivel az utolsó 

időket élitek, ezért sokkal intenzívebb a fejlődés és bizony, hogy 

a hajlamaitok felszínre törése is sokkal intenzívebb, ami 

maximális odafigyelést követel, mert sokkal hamarabb maguk alá 

tudnak benneteket temetni a kísértésekben megjelenő kárhozatra 

vivő elemei a lelketeknek. 

Nagyvonalakban úgy lehet következtetni, hogy vajon kinőtt- e 

már az ember egy - egy hajlamból, vagy csak le van zárva, hogy 

hogyan viszonyul egy olyan emberhez, aki éppen az adott bűnben 

bukott el, amelyben ő erősnek hiszi magát, hogy ítélkezik-e 

felette, vagy megértéssel és szeretettel kezeli a bukdácsoló ember 

helyzetét. Ha ítélkezik a másik ember felett, akkor még ő sem 

különb, csak éppen pihenni hagyják azt a bizonyos hajlamot a 

gondviselést irányító angyalok, amelyben megítélte az ember a 

felebarátját. Ugyanis minden ember beteg, aki a bűnös hajlama 

miatt szenved. Általában azok, akik a felületes pogány karmát 

hiszik „igazságnak” viszonylag minden „körültekintés” és 

szeretet nélkül nyomják rá a „karma bélyegét” a próbát szenvedő 

emberre. Ilyen esetben megvizsgálandó az, hogy ki milyen erős, 

mert aki ítél, beleesik abba az élethelyzetbe, amelyet másnál 
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megítélt és ha elbukott, akkor szolgáljon figyelmeztető gyanánt, 

hogy az a negatív tulajdonsága, amelyet a másikban megítélt, 

csak le van zárva és nem több ő sem annál, akit minden 

gondolkodás nélkül megítélt.  

 Legyetek óvatosak, mert a lelket nem lehet elemeire bontani 

abban az értelemben, ahogyan azt ti gondoljátok. Mint azt már 

fentebb említettem, a duálszétválás alkalmával hasadt ketté az 

egyet,  egy adó és egy elfogadó felet tartalmazó szellem, akiknek 

egymásra találva, amikor már mindketten szellemi öntudatra 

jutnak és visszaépítik magukban azokat a tényezőket, 

amelyeknek a hiánya miatt kettéhasadtak, meg fog történni az 

újra egyesülése, vagyis a mennyei esküvője. Az egész világ azzal 

a céllal hozatott létre, hogy a kettéhasadt duálok újra 

egyesülhessenek. Kettéhasadtak, mert eleve két félből tevődtek 

össze: egy adó és egy elfogadó félből. És a szétvált duálok 

mindegyikében sajnos ott él a hét fő bűn, amelyet  

mindkettőjüknek külön - külön a hét fő erénnyé kell átdolgozniuk 

önmagukban ahhoz, hogy újra egyesülhessenek. Addig, amíg 

nem egyesülnek külön - külön testben születhetnek meg. Ez a föld  

a maga fejlettségénél fogva nem tud többet nyújtani a szétvált 

duálfeleknek, csak annyit, hogy egymás mellé tereli őket a 

duáltörvény hogy felismerve a másik félben saját magukat, 

tovább léphessenek egy fejlettebb világra a fejlődés útján, 

duálegyesülés felé, vagy visszajönnek misszióba. A missziós 

szellemek is duáljukkal együtt, vagy kevés időbeli eltéréssel 

jönnek le munkát vállalni. De ha idő előtt találkoznak azok a 

duálfelek, akik itt a földön találtak egymásra, akkor 

fejletlenségükből kifolyólag ismét nagyon messze eshetnek 

egymástól, mert mind a két félnek ugyanazon a helyen van a 

szétválás okozta sebe és ha azokat egymás felé fordítják, akkor 

ismételten nagy villamosság keletkezik és ez a negatív erő, mely 

veszekedésben és válásban stb. csapódik le, annyira messze veti 

őket egymástól, hogy csak hosszú idő múlva találkozhatnak, 
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amikor begyógyultak az újólag okozott sebek a lelken. Tehát akár 

a duálotokkal vagytok együtt, akár nem, nagyon vigyázzatok arra, 

hogy hogyan viszonyultok a másik nem felé, mert nem tudni azt, 

hogy azzal a kapcsolattal, amiben éppen benne vagytok, mit akar 

Isten kimunkálni bennetek. Ha eldobjátok azt a keresztet, amelyet 

a vállatokra rakott az Élet, ki tudja azt, hogy mennyi idő múlva 

tud csak ugyanaz az élethelyzet kialakulni, hogy a kívánt lelki 

munkát elvégezhesse bennetek. De ha meg azt vesszük 

figyelembe, hogy az idő nagyon rövid, akkor meg végképp 

használjátok ki a fejlődési lehetőségeket és becsüljétek meg a 

mellétek helyezett „eszközöket”, hogy Isten eredményes munkát 

tudjon végezni bennetek, mert nagyon, de nagyon messze estetek 

Istentől és ez az „istentelen” állapot komoly károkat idézett elő a 

lelketekben.  

Ahogyan fizikai síkon a fény hiánya sötétséget eredményez,  

úgy szellemi síkon az isteni fény hiánya szellemi sötétséget 

eredményez, amelyet a Szentlélek világosságának és erejének 

magatokhoz könyörgésével, bűnbánattal, a lelketek fokozatos 

tisztításával, a szeretet és a többi alaperény gyakorlásával némileg  

meg tudtok szüntetni, mert valamikor ennek a helynek is ahol ti 

jelenleg éltek, az Isten Országává kell válnia, és ki által történhet 

ez meg, ha nem ti általatok, akiknek a saját világukat előbbre kell 

vinni a saját tisztulásuk által.  

Sajnos jelenleg nem azok vannak előtérben a világon, akik ezt 

a munkát elősegítenék, de igazából nem is voltak soha előtérben 

a világot előbbre vivő missziós szellemek, hanem a háttérben 

munkálkodtak, de még így is megtalálták őket azok, akiknek igazi 

lelki táplálékra és segítségre volt szükségük.  

Ha az ember saját hajlamaiból kifolyólag „feljebb emeli fejét” 

a sátán azonnal meglátja és célba veszi. Ezért is van nagy szükség 

az alázatosságra! Alázatosság nélkül egyébként sem lehet Isten 

felé közeledni, csakis „bárány lelkiséggel”, ami már eleve 

sokszor komoly szenvedéssel és megpróbáltatásokkal jár, de ha 
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még az emberben ott a gőg, amiből kifolyólag fentebb képzeli 

magát a másiknál, akkor csak sokszorozza a szenvedését, az 

ellentéttel való küzdelmét, mert az ellentét azonnal hozzátapad az 

ősbűn megjelenéséhez. Sajnos, akiben nincs alázat és lenézi a 

másikat, az nem tud szeretni (!) mert a gőg fölényessé teszi a 

másikkal szemben. Tehát nemcsak Isten felé nem tud közeledni a 

gőgös ember, hanem a másik ember felé sem. De ugyanez a 

helyzet a paráznasággal is. Isten felé sem lehet közeledni, ha az 

ember parázna életet él, csak bűnbánattal és szabadulni vágyással  

és ha feloldozásért és szabadulásért könyörög; de igazából a 

másik nem felé sem tud isteni szeretettel közeledni, ha bűnének 

kiélésétől fűtötten  közelít, azaz bűnös vággyal, ami nem építi 

sem a lelket, sem az Isten Országát, hanem mindkettőt rombolja, 

pedig Isten Országa bennetek és köztetek van.  A két fő bűn közül 

(gőg és érzékiség) egyik sem alkalmas tehát sem az Istennel sem 

az emberekkel történő kapcsolat építésére, csak a rombolására. 

Ezért hát ha odáig el akartok jutni, hogy meglássátok az Istent, 

akkor legyetek tiszta szívűek, ugyanis: „Boldogok a tiszta 

szívűek, mert meglátják az Istent” Valamint: „Tanuljátok el 

tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és békét találtok 

lelketeknek” ugyanis:  „Boldogok a szelídek, mert ők öröklik a 

földet.”  

Mindezen állapotok eléréséhez a testen keresztül feltörő 

hajlamaitok megtagadására van szükség. Ilyen esetben, amikor az 

ember leküzdeni igyekszik a testet, bizony, hogy akár betegségek 

formájában is tiltakozik a test és az alsóbbrendű én is e „megtorló 

intézkedés” ellen.  Ebből kifolyólag a  lelki életet élő embernél, 

az életerők a testből a lélek világába szivárognak, pontosabban 

csoportosulnak át és ott építenek, vagyis végeznek nehéz munkát. 

Ez a folyamat által „erőhiány”  keletkezik és a test betegessé 

válik, vagyis, szenved az ember.  Ezeknek a betegségeknek és 

szenvedéseknek viszont semmi köze a „karmához.” A szenvedés 

az Úr Jézus halála óta egészen más jelleggel bír  mint az 
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Ószövetségben, mert Krisztus áldozatának karma oldó hatása 

van”. A bűnök hatásaitól való szenvedés elsősorban nem 

letörlesztése az adósságnak, mert ugyanis képtelen az ember 

letörleszteni mindazt a temérdek mennyiségű következményt, 

amelyet kitermelt az ősbukás óta, hanem a lélek kemény 

rétegeinek mélyen történő felszántása a célja Istennek a 

szenvedésekkel, mert csakis a szenvedés által feltört és a mélyen 

szántott lélekben fejlődhet ki igazából az Ige magva, amit a 

Magvető hintett szét a világban 2000 évvel ezelőtt. A 

szenvedésnek tehát nagyon komoly szerepe van a lélek 

tisztulására nézve, mert felszínre hozza a betokosodott és a lélek 

mélyére lerakódott bűnös cselekedetek következményeit, 

amelyek mint kísértések jelennek meg az ember számára ,s 

amelyekkel újra meg kell vívni az embernek a harcot ahhoz, hogy 

megtisztuljon a lelki világa és ezáltal a lelki folyamat által 

eljuthasson az üdvösségre.  

Ha képes lenne az emberiség elszenvedni minden kitermelt 

negatívumát, az Úr Jézusnak nem kellett volna az emberiség 

bűneinek következményeibe belepusztulni. A szenvedés célja 

tehát, hogy bűnbánatra „kényszerítse” az embert, mert a bűnbánat 

nagyon jó tisztító eszköze a léleknek és amikor már kellőképpen 

megtisztult, akkor a lélek mélyéig tud lehatolni az isteni Ige. 

Ugyanis, ha még nem kellően tisztult meg a lélek a bűnös 

hajlamokból, akkor az Ige „bűnös talajba” esik és az isteni erőket 

elszívják a bűnök kiélései, minek következtében a sátán hízik, a 

lélek viszont zsugorodik. (Sok esetben az Úr követőinek előbb 

meg kellett tisztulniuk a „János”, vagyis a bűnbánat  keresztsége 

által és amikor már megtisztultak, akkor lehettek csak Jézus 

követői) . De mindezt az ember az Úr, illetve az ő kiküldött 

szellemi segítségével képes csak valamennyire is megvalósítani, 

hisz azt mondja az Úr a Mt. 13. fejezetében, hogy a mag nem más, 

mint az Isten Országának a lakosai. 
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Nézzük meg azonban más szempontból azt, hogy mi is történik 

az önmegtagadás során?  

Mint azt ti is igen jól tudjátok és említettük is, az emberi lelket 

a páncélnál is keményebb bűnrétegek veszik körül, aminek 

hatására a szellem nem tud kibontakozni és e miatt szenved. A cél 

egy - egy testetöltés alatt ennek a bűnrétegnek a vékonyítása, ami 

egyrészt szenvedés, másrészt az önmegtagadás által történik. 

Amikor az ember megtagad egy - egy feltörő vágyat, ezáltal  a 

páncél réteg vékonyodik és a szellem lassan kifejezésre tud jutni  

eme réteg egy - egy megvékonyodott pontján és pozitív hatásokat 

tud kiváltani, minek következtében eredményesebb harcot tud 

vívni az ember a többi hajlamával szemben is. 

Mindehhez azonban csakis komoly elszántságra és ezáltal 

Szentlélekre van szükség.   Az elszántság megszületésében  nagy 

- nagy szerepe van a bűnök által történő szenvedésnek, ami sajnos 

már a második útja a javulásnak. Az első és könnyebb út viszont 

a hitből történő engedelmesség útja. A másik amire szüksége van 

az embernek a lelki élethez: a szellemi segítség.  

Az előző nyilatkozatban elmondtuk Jákob és Lábán esetére 

hivatkozva azt, hogy az Ószövetségben az isteni áldás 

megnyilvánulását az anyagiak gyarapodása és bősége jelentette, 

ami az Újszövetségben már elsősorban a hitre szorítkozik és nem 

az anyagi gazdagságra, míg a III. kijelentés követőinél viszont az 

„ínséget nem kell látnom” a tiszta ismereteket és az általuk 

történő meghívást jelenti. 

Mivel az Ószövetségben annyira anyagelvű volt az emberiség, 

hogy az isteni megnyilvánulást a lelkében még nem tudta volna 

észlelni, ezért csakis külső jelek alapján tudatosulhatott az isteni 

jelenlét az emberben. Ezért volt szükség a „juhok szinte 

természetfeletti” módon történő szaporodására is, hogy az ember 

elhiggye azt, hogy vele van az Isten. Ez az isteni áldás kiterjedt a 

szántóföldekre is. Ezért Szombatnapon a férfiaknak ki kellett 
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menniük a szántóföldekre és „csodálni” Isten bőséges áldását, a 

bő termést és hálákat adni Jehovának az anyagi gazdagságért. Ez 

nem azt jelenti, hogy jelenleg nem kell hálát adni Istennek az ő 

általa kapott anyagi javakért, amelyeket nem  azzal a céllal adott, 

hogy az ember gyarapítsa a vagyonát, hanem a „gazdag ifjútól” 

való elvárás módjára a szeretet gyarapítása céljából, szinte 

„kötelessége az embernek a hálaadás, mert mivel minden az Isten 

ingyen való kegyelmének az ajándéka, úgy a betevő falat is és 

meg kell köszönni az ajándékot annak aki ajándékozta, mert 

egyébként hajlamos lenne az ember azt hinni, hogy minden az 

övé, amit alkotott és csak növekedne a gőgje és a birtoklás vágya. 

A lélekben való anyagelvűséget igazolja az is, hogy 1 / 7 

arányban állt a munkának és az Istennek szentelt napja a hétnek. 

Mivel immár szellemibbek az emberek, ezért az Újszövetségben 

úgy módosul az anyaghoz való hozzáállás, hogy: „Az emberfia 

ura a szombatnak” Ezért gyógyított beteg lelkeket és testeket 

egyaránt; csodás módon megszaporított  kenyérrel és hallal etette 

a rászorulókat, vagyis határtalanul a maga messiási szintjén 

gyakorolta az irgalmasságot a hetedik napon is, de anyagi 

dolgokkal nem foglalkozott.  

Tehát amiben változás állott be az az, hogy nem csak 

szombaton kell imádkozni, hanem: „Szűntelen, (vagyis szünet 

nélkül) imádkozzatok”, és az irgalmasságot gyakorolva„ a 

megszerzett vagyonodat add el és az árát osztd szét a szegények 

között, ami a gazdag ifjútól elvárt példa alapján valósulhat meg, 

valamint, az „imádkozzál és dolgozzál” elv alapján.  

De miért is kell szüntelenül imádkozni,- kérdezed kedves 

testvérem - amikor még most is sok mindent meg lehet oldani 

pénzzel és egyéb más evilági módszerekkel?  

Azért, mert fényt követi az árny és minél nagyobb a fény, annál 

nagyobb árnyéka van. Krisztus Urunk a legnagyobb világosságot 

hozta le és akik Őt követik, azokat követik az árnyak is, amely 
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igazságot Pál úgy fogalmaz meg, hogy : „Szellemi 

hatalmasságokkal van dolgunk.” Ezt a szellemi hatalmasságot, 

mely úgy jár körbe benneteket, mint egy ordító oroszlán, csakis 

úgy tudjátok legyőzni, ha szüntelenül kapcsolatban álltok a 

szellemi (nem hatalmasságokkal, hanem) magaslatokkal, 

szellemi vezetőitekkel, de sajnos a világ molochja annyira 

bekebelezi az embert, hogy nem is látja szükségét az ebből való 

kiemelkedésre!  

Mi innen a szellemvilágból úgy értelmezzük az Úr ezen 

kijelentését, hogy teljes lelki munkát, az Úr Jézussal történő 

szünet nélküli kapcsolattal lehet végezni. Az Újszövetségben az 

ószövetségi anyagelvű tendencia egészen megváltozik, mert azt 

mondja az Úr, a gazdag ifjúnak arra a kérdésére válaszolva,, hogy 

mit tegyen hogy üdvözüljön? : „Tartsd meg a törvényeket,... de 

ha tökéletes akarsz lenni, akkor add el a vagyonodat, az árát osztd 

szét a szegények között és úgy kövess engem.” „Mert 

irgalmasságot akarok és nem áldozatot.” Aki nem érti meg az 

irgalmasságot, az nem érti meg Krisztust, és árulójává, Júdásává, 

valamint ellenségévé, Annássává és Kaifássává válik a megváltói 

eszmének és keresztre feszíti a krisztusi eszmét, minek 

következtében kívül marad az Isten Országán még akkor is ha  

magát a legnagyobb kereszténynek, vagy még akár spiritisztának 

vallja is!„ Aki nincs velünk (egy eszmében,) az ellenünk van.” 

Az irgalmasság „vezéralakjaként” Teréz Anyát,  mint 

„Buddha” duálját szeretnénk elétek állítani, - akitől tanulhatna 

minden magát spiritisztának nevezett egyén,- akit leküldött Isten 

a  földre, hogy helyrehozza férfi felének „tévedését ” és a  

félreértelmezett „karma” elmélet helyett, az irgalmasságot  

mutassa be, mint üdvözülési lehetőséget. E célból Teréz 

nővérünk, -aki ugyanabból a szférából jött le, ahol mi is 

dolgozunk,- egy komoly embercsoportot gyűjt maga köré, hogy 

nem csak Indiában, hanem a világ minden tájára széthinthessék 

az irgalmasság cselekedeteinek fontosságát.) Ennek az 
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irgalmasságnak  megélése történt gyakorlatilag a „gazdag 

ifjúnak” nevezett férfi esetében is, akkor, amikor a  tökéletességre 

való meghívása és Jézus követésének az előfeltétele az 

irgalmasság cselekedetében kellett volna hogy kifejezést nyerjen: 

„Add el amid van, az árát osztd szét a szegények között...”)  

A gazdagnak nevezett ifjúnak nem sikerült azonnal eladnia a 

vagyonát és csatlakozni ahhoz a tömeghez, akiknek nagy része 

már megtette azt, amit az Úr tőle kért, hanem csak a következő 

életében, de sajnos most már nincs idő még egy testetöltésre 

ahhoz, hogy az ember le tudja vetkőzni az anyagiasságát, ezért 

hát legyetek irgalmasok, hogy ti is irgalmasságot nyerjetek a 

törvény erejével szemben. Azokból, akiknek sikerült elhagyni 

mindenüket és követni az Urat, belőlük lett Pünkösd után az első 

közössége Jézusnak. Ez a közösség jelenleg egy szellemi 

közösség és ha nincs senki se körülötted, akit ehhez a 

közösséghez tartozónak látnál, de szellemi síkon nagyon sokan 

vannak, akikhez tartozol és akiktől segítséget várhatsz és akik 

őrködnek feletted. 

 Valamint a másik dolog, ami az Újszövetségben nagyon 

fontos tényező: „Aki hisz ... az üdvözül, aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott.”  

Tehát az az „istenkép” amely az embert az Ószövetségben 

előre vitte, az Újszövetségben már kerékkötőjévé válik a 

fejlődésnek, amitől úm. szabadulni kell, ha az ember az Úr által a 

tökéletességre van elhívva.  

A III. kijelentés esetében ez annyival még „tökéletesedik” 

hogy az ember mindehhez a szellemi munkához hatalmas 

szellemi segítséget kap azáltal, hogy: „Elküldöm számotokra az 

Igazság szellemét, (szellemeit) aki elvezérel titeket a teljes 

igazságra.” (Ami egy óriási feladatkört jelent a magas 

szellemvilág részére.) És ha már elküldötte, akkor imádkoznotok 

kell, hogy meg is ismerjétek ezen igazságot: „Ha megismeritek 
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(felismeritek) az igazságot, az igazság szabaddá tesz titeket” és 

abban az esetben éri el ezt az Úr által ígért hatást, ha a megismert 

és elfogadott igazság a gyakorlatban is meg tud nyilvánulni, nem 

csak az elméletben, valamint ha tükör gyanánt szolgál az 

önmegismerésben és bűnbánatra, a bűnbánat által a tisztulásra  

vezeti el az embert.  

A ti számotokra ez az isteni ajándék, (III. kijelentés) része az 

Úr azon kijelentésének, miszerint hogy „megmentsem a világot.” 

Valamint: „Az Úr nékem pásztorom, (ṡzellemiekben) ínséget 

nem kell látnom” -ban nyilvánul meg! 

Isten kegyelme legyen veletek, és adjon nektek világosságot, 

hogy a lényeget megértsétek. 

Ámen 

 

59. „KEMÉNY BESZÉD EZ NÉKÜNK” 

 

2021. 09. 14.  

Drága kedves gyermekem, nem győzünk benneteket 

figyelmeztetni arra, (talán nem konkrétan ezekkel a szavakkal) 

hogy az idők gonoszak és mind gonoszabbá válnak ahogyan 

közeledünk Krisztus Urunk II. eljövete felé, de a földi ember az 

helyett, hogy komolyabban összefogna és az egységre törekedne, 

hogy egy erős és egységes (III. kij. keretén belül) közösséget 

alkosson, mert „Ha ketten vagy hárman az én nevemben 

összejöttök közöttetek vagyok.” ez helyett inkább ragaszkodik a 

saját igazához, igazságához, minek következtében teret enged a 

széthúzó erőknek.(A megmentésetekre: Mennyei juhakol) Pedig 

ha ti látnátok azt, hogy milyen hatalmas, fergeteges és vészes 

viharok közelednek felétek, amelyek már igencsak 

megmozgatták és felkavarták a szellemvilág fluid világát, 

fejvesztve keresnétek azokat a lehetőségeket, amelyek 
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megmentenének benneteket a közelgő viharok elől. De ha az 

ember ezt nem teszi, akkor az azt jelenti, hogy nincs meg a 

lelkében a talaj arra nézve, hogy komolyan bele láthasson a 

jövőbe, a jövő veszedelmébe, ugyanis nem él olyan mértékben 

lelki életet, amilyen mértékben kellene, hanem kinn mozog a 

világban, ott tevékenykedik, talán felesleges dolgokkal 

foglalkozik és így szétszórja azokat az erőket, amelyekkel bele 

tudna kapcsolódni a magasabb létállapotba és az onnan jövő 

lelket felemelő hatásokba, annak érdekében, hogy egy 

komolyabb védelmi rendszere alakuljon ki. Esetleg még egy 

olyan szellemi hullát akar éltetni, melyet Isten már rég halálra 

ítélt.  De mivel nem minden esetben teszi Isten akaratát, ezért nem 

érzi az idők súlyát és így nem is készül kellőképpen a dolgokra. 

De hogyan kell készülni a jövő nagy és súlyos 

megpróbáltatásaira?  - kérdezed kedves testvérem. Az ember, 

mivel ha testet ölt az első szférába ölt testet, ugyanis a földet 

közvetlen ez veszi körül, így igencsak kihozza belőle még a nem 

lévő hajlamokat is, vagyis pontosabban a lélek legmélyén 

szunnyadó kárhozatba vivő hajlamokat, amelyek ugye arra 

engednek következtetni, hogy valami mégis csak nincs rendben 

ott valahol legbelül. Ha úm. még „békeidőben” olyan bűnös az 

ember, hogy kegyelem nélkül egyből a kárhozatra jutna, akkor mi 

lesz a nagy megpróbáltatások idején? Tehát legfőbb célotok a 

kárhozatra vivő hajlamok leküzdése kell, hogy legyen! Inkább 

éljetek kicsivel szegényebben, de foglalkozzatok többet a 

lelketekkel, az üdvösségetekkel!  

Ugyanis az anyagot, az anyaghoz való ragaszkodást  is le kell 

vetkőznötök, („Ne gyűjtsetek magatoknak kincseket a földön, 

amelyet a moly és a rozsda emészt meg”)  hogy amikorra  

elkövetkeznek a nagy anyagi megpróbáltatások is, akkorra el 

tudjatok szakadni az anyagtól és a lelketek talaja meg tudjon 

tisztulni az ellentétnek a táptalajától, hogy ne lehessenek rátok 

hatással az anyagiakkal történő megkísértése a lelketeknek. Az 
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anyag harácsolása egy szempontból a lélek önzéséből fakad, 

másrészt viszont érzi a lélek azt, hogy valaha nagyon gazdag volt 

szellemi értelemben, amikor még a paradicsomi állapotait élte és 

ennek a gazdagságnak a hiányát szeretné valamilyen módon 

pótolni, de éppen, hogy helytelenül, mert ahhoz, hogy azt a 

gazdagságot visszanyerje, az anyagiakat, mint a lelket a földi 

világhoz lekötő elemet le kell, hogy vetkőzze, vagyis lelki 

vagyonná kell, hogy átalakítsa. 

Továbbá, hogy ne tudjanak rátok hatást gyakorolni  világ 

ocsmány dolgai, melyek pl. a mindinkább lealacsonyodó divaton 

keresztül igyekszenek lerántani benneteket és ha lehet még a 

választottakat is. Ezért le kell vetkőzni az érzékiséget. Ha 

elolvassátok a Jelenések könyvében a nagy parázna jellemzését, 

és a könyv idevonatkozó szellemi magyarázatát, akkor 

valamelyest tisztábban fogtok látni ebben a témában is.  

A paráznaság által kielégülhet ugyan a test, amely 

hosszantartó gyönyörre vágyik, de csak pillanatnyit kap helyette, 

de még azt sem, mert csak csalóka pillanat az egész, mely örömöt 

ígér és szenvedést ad a benne leledzőnek. Örömmel készül az 

ember a dolgokra, mert a lelkében él egy ősi vágy, a duáljával 

való egyesülésnek a vágya, amely szinte hajtja az embert az 

elveszett boldogság megtalálására és azt hiszi, hogy az érzéki 

kapcsolódásban ezt meg is leli, pedig nagyot téved, mert éppen 

hogy az érzékiség a duál érzés oszlásnak indult hullája. Amikor 

lassan kettéváltak a duálok és rájöttek, hogy a felemelkedés 

helyett inkább egy nagyot buktak, akkor újra szerettek volna 

egyesülni, de mivel a duállal ment  ez a legkevésbé, ekkor „más 

duáljával próbáltak  házasságot kötni”  vagyis egyesülni 

próbálkoztak és ez a nemduállal történő kapcsolatteremtés, mivel 

alacsony szinten ment a dolog, egy elektromos „kisülést” 

gerjesztett a két fél között, amely folyamat az adott pillanatban 

ugyan örömteljesnek tűnt, mert izgalomba hozta mindkét 

szellemrészt, de gyakorlatilag rabolt, megrabolta a lelki erőket. 
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Ma sincs ez másként gyermekem, mert minden egyes 

közösüléssel erők szabadulnak fel, cserélődnek ki és raboltatnak 

meg az ellentét által.  

Igyekezzetek elszakadni a világtól, főként a világban való 

felesleges időtöltéstől és a lelketek mélyén kutakodjatok többet, 

mert oda irányul a figyelmetek, ahol a szívetek, és ha felesleges, 

azaz múló dolgokba ölitek az erőtöket, nem marad erő a 

megpróbáltatásokban való helytállásra! Minden hitből fakadó 

erőre szükségetek van és még inkább szükségetek lesz a jövőben, 

mert a fény visszavonásával erősödnek az árnyak, amelyek 

hatással lesznek rátok, ha nem tisztultok meg. Ezért hát kérjetek 

Istentől világosságot az eddig még fel nem fedezett hajlamaitok 

felismerésére, vagyis kérjetek Istentől bűnbánatot, a bűnbánat 

lelket tisztító kegyelmét, hogy kitisztulhasson a lelketek a bűnös 

hajlamoktól és a felesleges dolgoktól, ugyanis nektek nem ezt a 

világot kell építenetek, hanem az eljövendő világ alapjait kell 

leraknotok itt a földi világban, hogy akik látják a ti 

világosságotokat, követhessék azt. De hogyan tudtok bárkit is 

kivezetni egy haldokló testből, ha ti is ott vagytok ahol ők! 

Hogyan akarjátok bennük kiépíteni az Isten Országát, ha kellő 

mértékben a magatok lelkében sem építitek azt. Néktek az lenne 

a feladatotok, hogy a felső vezetés hatására egy „új egyházat” 

alkossatok meg az eredeti példára, amelyet maga Péter vezetett. 

De ehhez elsősorban az erőiteket ki kell vonni a bűnök kiéléséből, 

a felesleges dolgokból, akkor feljebb tud benneteket emelni a 

kegyelem Istene, mert „ami embernek lehetetlen, Istennek 

lehetséges” de hinni és engedelmeskedni kell a hívó szónak. 

Megértjük mi azt, hogy nem megy egyik pillanatról a másikra, de 

ha soha nem tesztek semmit annak érdekében, hogy érdemben 

előre tudjatok haladni, akkor „üres tarisznyával” kerültök át a 

szellemvilágba, vádolva mindazon lelkektől, akik a ti 

engedetlenségetek miatt nem juthattak be az Isten Országába. 
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Az ember ragaszkodik mind ahhoz, ami az „övé”, mert azt 

hiszi, hogy valóban az ő tulajdonát képezik azok a dolgok, 

amelyeket ő birtokol, pedig minden Isten ajándéka. Sok 

mindenhez ragaszkodik az ember, pl. családjához, az 

igazságaihoz, pedig semmi sem állandó itt a földi világban, mert 

minden fejlődésnek van alárendelve. „Mindenek lehetnek nékem, 

de nem minden válik javamra.” Merthogy az ember a 

ragaszkodással, a birtoklással leköti a lelkét a földi világhoz. 

Életről életre minden változik, jobbik esetben fejlődik, mert 

minden a fejlődés törvényének van alávetve, így a családi 

viszonyok is, életről életre változnak. Mindig úgy alakítja Isten 

egy - egy életben a családi körülményeket, ahogyan arra az egyén 

lelki fejlődésének szüksége van. Tehát minden, ami az életben 

megnyilvánul, csak időleges és a szeretet fejlődését segíti elő, a 

lélek gyógyulásának megfelelően. Tehát az egész élet kizárólag a 

hajlamok levetkőzésére és a szeretet gyarapodására adatott úgy a 

családban, mint bármelyik másik közösségben. Ezért mondja az 

Úr, hogy aki jobban szereti apját, anyját, gyermekeit... stb. az nem 

méltó Őhozzá, mert minden múlandó és változó, csak az Úr és az 

ő törvényei az ami örök, valamint a duálegység, ami felé kell 

haladnotok, de a duáltörvény is a fejlődés törvényének van 

alávetve.(Nem azt mondja az Úr, hogy ne szeressétek a családot, 

a családot nagyon is kell szeretni, de az Urat mindenek felett, mert 

ezáltal haladtok az egyetemes szeretet felé és ekkor ezt tanulják 

gyermekeitek is.)  

Ha szellemi szemmel nézzük a családot, akkor a gyermekeitek 

is testvéreitek, akiket a jelenkori életre kaptatok csak 

gyermekeknek, akik közül némelyek az előző életben lehet, hogy 

a szüleitek voltak, és a jelen életben azért kaptátok őket, hogy 

közelebb vezessétek Istenhez a lelki világukat. Egy másik életben 

már más családi körülményeket kaphattok. Ezért nagyon fontos 

az egyetemes szeretet gyakorlása, mert ebbe emelt szinten fér 

bele a testvér, akár szülő, vagy gyermek formájában kapcsolódjon 
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is hozzátok. De bárhogy is legyen, a szülői kötelességet és a 

szüleitek felé a gyermeki viszonyt meg kell tartani, sőt ápolni 

vagytok kötelesek. 

Mi lenne akkor, ha nem lenne változás, ha minden úgy maradt 

volna és maradna, ahogy a bukás azt megalkotta? Nem lenne 

vagyis megszűnne a fejlődés és minden maradna abban a szörnyű 

szellemi merevség és szenvedtető szellemi halált okozó 

állapotban, amelyet nem Isten alkotott meg, hanem a bukás hozott 

létre és soha nem lenne szabadulási lehetőség az örök 

kárhozatból! Akkor valóban lenne örök kárhozat! Tehát ne 

ragaszkodjatok a múló világhoz, hanem egyedül az Istenhez és az 

ő törvényeihez, mert csak egyedül az Isten az örök, a többi 

múlandó! 

Ami a legszörnyűbb az egészben az az, hogy az ember 

elsősorban a saját hajlamaihoz ragaszkodik, mint a bukása 

produktumaihoz, mert ezek állnak legközelebb hozzá, sőt mi több 

a lelke köré vannak keményedve és nem is akarja őket levetkőzni 

mindaddig, ameddig nem szenved ezeknek a hatásaitól, mert nem 

hisz sem a tízparancsolatban, sem Krisztus Urunk tanításában, de 

még a III. kijelentésben sem igazán, mert ha hinne, akkor 

elsősorban saját magát igyekezne üdvözíteni és nem mindenáron 

a másikat akarná belökni az Isten Országába. De ez a fajta 

„törekvés” mármint a másik erőszakkal történő üdvözítése 

hogyan is „történik”, ha nem a másik felett való ítélkezés által. Ez 

viszont nagyon rossz módszer, mert nem egyezik az isteni 

logikával, amely szerint mindenkit az isteni vezetés üdvözít, az 

emberi hajlamokból való üdvözíteni akarás nem vezet semmilyen 

eredményre, mert akinek bűnbánata van, annak elsődleges célja a 

saját maga üdvözülése. Ugyanis hiába nyeri meg az ember a fél 

világot is, ha a saját világában kárt vall a törekvése, mert az 

ítélkezés által csak a saját sorsát nehezíti meg. Igaz vannak olyan 

missziós szellemek, médiumok, akiken keresztül segítséget 

kaphat az ember az útirány kiválasztásához de ezek életében is az 
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elsődleges cél az hogy betöltse Isten akaratát és ezáltal ő maga 

haladhasson előre az úton.  

Kedves szeretett gyermekem nem akar ez feddés lenni, hanem 

aggódó, szeretetteljes megnyilvánulása lényünknek, még ha 

keménynek tűnik is  a jelen beszédünk, de inkább most egy kis 

szeretetből történő fájdalom, mint egy komoly bukás, ugyanis 

nem mindegy, hogy a II. szférában marad valaki és kilöketik a 

külső sötétségre, vagy átkerül a III. szférába, mert onnan már nem 

löketik ki az új holdra a forró lávába, hanem elalszik hosszú - 

hosszú időre és mint kísértő születik meg majd a megújult, vagyis 

a terheitől megszabadult földön. Ha meg viszont már bele tartozik 

a III. szférába, szintén nem mindegy az, hogy még a földön át tud-

e kerülni a IV. szférába, mert ugyanis ez a szféra már az I. 

elragadtatás alkalmával el fog ragadtatni és nem kell neki részt 

venni azokban a borzalmakban, amelyektől az Isten mentsen meg 

mindenkit és be fog jutni a megújult földre, az Új Világba. Tehát 

nagy a tét, de tudnotok kell azt, amire jelen esetben nyomatékosan 

fel szeretném hívni a figyelmet, hogy nagyon sok ember, akinek 

erős az önérzete és nincs kellő bűnbánata, alkalmasnak hiszi 

magát az Új Világra való bejutásra. Ezeknek szól a nagy 

menyegző királyának a kérdése: „Barátom mi végre jöttél ide?” 

(I. és II. szféra) - Merthogy még nem tisztította meg kellőképpen 

a menyegzői ruháját. „Vessétek ki a külső sötétségre,” vagyis a 

természet törvényeket irányító szellemeknek adta át az Úr ezt a 

szellemtípust, hogy a tűzkarikák által kikerüljenek az újólag 

kialakuló mellékbolygóra. Mint azt tudjátok az I. és a II. szféra 

kerül ki oda és az utóbbi tartalmazza a felekezeti hit ágazatokat. 

Tehát igen szigorú a kritérium, ki kell emelkedni a hit 

ágazatokból, és eljutni Jézus azon parancsára, miszerint: „Arról 

ismerjenek meg benneteket, hogy a tanítványaim vagytok, hogy 

szeretitek egymást.” Az embert, a testbezárt szellemet azonban 

nem úgy kell elképzelni, hogy mindegyik tulajdonsága egy 

ugyanazon szférába tartozik, hanem némelyik még tartozhat akár 
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a II.-ba is és némely tulajdonsága már akár a III.-ba, vagy akár 

megközelíti a IV. szférát. De ahhoz, hogy felfedezzétek 

magatokban a kárhozatra vivő hajlamokat, bűnbánatra kell 

jutnotok. Ismeritek bizonyára a farizeus és a vámos esetét. Az 

egyik azzal állt az J.H.V. elé, hogy mi mindent cselekszik jól: 

hetente kétszer böjtölök stb, tehát betartotta a törvényt, mint a 

gazdag „ifjú” és mégis azt mondta az Úr hogy az az ember ment 

haza megigazultan, aki bűnbánatot tartott: „Irgalmazz nekem 

nyomorult bűnösnek.” 

Tehát ádáz küzdelem folyik értetek, hogy bűnbánatra jussatok 

és megigazulva eljuthassatok az Üdvösségre, mert nincs olyan 

ember aki nem vétkezett volna és nem volna rászorulva a 

bűnbánat lelket megtisztító kegyelmére. Azért küzdünk, hogy ne 

farizeusok legyetek, hanem bűnbánó vámosok, mert a 

farizeusoknak azt is mondta az Úr, hogy a paráznák és az utcanők 

el fogják őket kerülni az Isten Országában, ill. az oda vezető úton, 

mert annyira felismerhetetlen az a gőg, amely megakadályozza az 

Isten Országába való bejutást, ugyanis: „kétszer böjtölök 

hetente...”stb. Óvakodjatok tehát az effajta hozzáállástól, mert 

minél inkább késznek érzitek magatokat, annál inkább elbuktok 

az alkalmassági teszten, mert csakis az érezheti magát 

alkalmasnak, akinek nincs bűnbánata! Szerintetek megtér-e és 

fejlődőképes-e az az ember, aki a szellemvilág részéről mindig 

csak a lelket simogató tanításokat fogadja el és azokra, amelyek 

talán rávilágítanak a kárhozatra vivő hajlamokra „kemény 

beszédnek” tartják és elvetik, mint a kétes értékű nyilatkozatokat? 

Tartsatok ki és legyetek hűek az isteni igazságokhoz. 

Ámen 
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60. „AZÉRT JÖTTEM, HOGY NEKIK ÉLETÜK 

LEGYEN ÉS BŐSÉGBEN LEGYEN” 

 

2021. 09. 26  

Kedves földi testvéreim, az Életet adó Úr Jézus szent nevében 

köszöntelek benneteket a szellemhazából, az Isten Országából! 

A földi ember azt hiszi, hogy amikor egy csecsemő 

megszületik az él, ami valójában így is van, mert éltet egy testet, 

amelyet Istentől kapott, az anyaméhben ő éltetett a maga erejével, 

valamint a szülők adták hozzá a fizikai anyagot, de az Úr amikor 

Életről beszél, elsősorban egy másik vagyis a szellemi életről 

beszél, mert aki megszületik, arra a fizikai világra, amelyben ti is 

éltek, nem biztos, hogy mindenki él, sőt mind kevesebb szellem 

mondhatja el magáról azt, hogy ÉL. Az Úr az igazi, vagyis a 

szellemi életről beszél, amely csakis Általa és a tanításának a 

befogadása és követése által, vagyis a  h i t  által valósulhat meg. 

Az az ember viszont aki nem él lelki, ill. szellemi életet, 

gyakorlatilag még nem ébredt fel igazából a szelleme az alvó 

állapotból. Élni tehát nem a fizikai síkon való megszületést 

jelenti, hanem azt, amikor a szellem támad fel a halálból az Életre. 

Ezért mondja az Úr, hogy „Aki hisz, ha meghal is élni fog.” mert 

a hitetlen ember ha átkerül a szellemvilágba, éppolyan halott lesz, 

mint amilyen halott volt amikor még a fizikai síkon megjelent. De 

mi az ami az emberi szellemet életre keltheti? Ha más 

szempontból közelítjük meg a dolgot, a szenvedés az, ami 

lehántja az emberi lélekről azokat a bűn rétegeket, amelyek 

gyakorlatilag halottá teszik a szellemet. Tehát, a szenvedés az 

életre keltési folyamatok előidézője, mert olyan vastag a bűnréteg 

a lélek körül, hogy a kegyelmi erők még nem tudnak áthatolni 

rajta. Így szükség van a szenvedésre, mint lelket tisztító eszközre. 

De ez nem csak az alvó szellemekre vonatkozik, hanem a jelen 

időkben is jelen van, hisz a lélek nem minden része van 

felébresztve oly mértékben, mint ahogy  a fejlődéshez szükséges, 
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tehát a jelen időkben is nagy szerep jut a szenvedésnek, mint a 

lelket felébresztő és megtisztító erőknek. Sok esetben csak akkor 

kezd egy ember foglalkozni a lelki világával, amikor már „szorul 

a hurok a nyaka körül” vagyis amikor már a szenvedések, 

mintegy „késztetik arra, hogy forduljon befelé és foglalkozzon 

önmagával. 

(Az előző nyilatkozatunkban többféle célját soroltunk  fel a 

szenvedésnek, de jelen esetben még egy célját is megemlítjük és 

ez a halott ill. alvó szellemek életre keltése.) 

De mindez mellett, mint mondtuk, hűségpróba is a szenvedés, 

hisz nézzétek meg Jóbot, akinek az élete tipikus példája a 

szenvedés által történő megpróbáltatásoknak, ugyanis soha sem 

termelt ki magának alapot a szenvedésre és mégis háromszor tette 

őt próbára az Úr és minden alkalommal sikeresen kiállta a 

hűségpróbát.Nem csak a betegség okozta szenvedések okoztak 

neki megpróbáltatást, hanem minden egyes alkalommal, amikor 

lebetegedett, az anyagi háttere is igencsak összezsugorodott, de 

minden egyes alkalommal, szinte csodával határos módon 

újjáépült nem csak az egészsége, hanem az anyagi háttere is. Így 

mint követendő példát állította őt az Úr a szenvedő emberek elé. 

Mindannak ellenére, hogy az ószövetségi népnél sokkal több 

volt a szenvedés, a jelenlegi embernek is szüksége van még talán 

egy bizonyos szintig a szenvedésre, habár maga az Úr, tömérdek 

mennyiségű szenvedést magára vállalt az emberiség gyorsabb 

előrehaladása érdekében, hogy amikor elérkezik a korszakzárás, 

arra az időre mind beérkezzenek e nagy lakomára, akiknek a neve 

be vagyon írva az Életnek könyvébe. És mégis az emberiség 

termel ki magának újabbnál újabb lehetőségeket a szenvedésre, 

pedig, Ő a legmagasabb állapotokból hozott le szinte a 

legmélyebb állapotokba tömérdek mennyiségű legtisztább 

fluidokat, sőt még a saját testét is szétsugározta, csak hogy, aki 

Vele személyesen találkozni akar, annak ez a lehetősége is 

meglehessen és mégsem hajlandó az emberiség élni a 
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lehetőségekkel, hanem a bűn útját választja és csak akkor kezd 

megtérni, amikor már a kitermelt negatív erőkkel olyannyira 

megtelítődik az ő természettörvénye, hogy nem bír többet elvinni 

és visszahat, vagyis szenvedéseket okoz. Pedig valóban azért jött 

le az Úr, hogy egy szellemiekben bővelkedő élete legyen már itt 

a földön mindazoknak, akik meg vannak hívva az üdvösségre. 

Utána ezt a bőséget kamatoztatva át lehet vinni a szellemvilágba 

és ez lenne a döntő a hívő ember számára, mert nem a földi élet 

képezi az örök életet, hanem a szellemi élet, vagyis a fejlődés, 

minek következtében az anyagnak  is vissza kell fejlődnie eredeti 

állapotába, az „ősanyag” állapotába, vagy a bukást megelőző 

állapotba. Azért jött le az Úr, hogy ennek a célnak az eléréséhez, 

vagyis a beinduláshoz egy nagy mennyiségű negatív erőt 

elszenvedjen és hatalmas tömegű isteni erőket hozzon le és 

léptessen működésbe az emberiség megváltására. Az Ő 

személyében a legmagasabb ősnapok fényének ragyogása, 

teremtő ereje és tiszta tudása és bölcsessége jött le a földre, 

minden ember üdvösségére. Ez az az Élet, amelyet Ő lehozott, és 

a lélek számára ő Maga is eledellé vált, de sajnos az emberek a 

pozitív irányba nem változnak szinte semmit, főleg ahhoz a 

mércéhez képest, amely az üdvösségre való bejutás szintjét 

határozza meg, mert jól érzik magukat a bűneikben és ezeknek a 

mélyre süllyedt hajlamoknak a kiélésétől várják lelkük enyhületét 

és ebből kifolyólag ragaszkodnak a bűneinkhez. Pedig ez múló 

állapot, amelyben ha felhasználnák Úr által hozott lehetőségeket 

az emberek, örök értékeket szerezhetnének maguknak. Ugyanis 

eleve azért adatott és adatik a bőséges lelki élet lehetősége, hogy 

az emberi lélek meg tudjon kapaszkodni és haladni tudjon előre a 

fejlődés útján, mert mindannak ellenére, hogy azt mondja az Úr: 

„Ismerjétek meg az igazságot és akkor az igazság szabaddá tesz 

titeket” ahhoz, hogy az ember előre, vagyis mind beljebb tudjon 

haladni az ő belső lelki világába és felismerhesse a lelki 

hézagokat, bizony, hogy Istentől jövő, az Isten akaratát 

megvilágító  lelki erőkre, van szükség, amelyet forró vággyal, 
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imával vonzhat magához az ember. Tehát maguk a szellemtani 

ismeretek, de még a „jövőbelátás” sem elegendő az üdvösséghez, 

ha nincs folyamatos átalakulás a lélekben. Pedig hatalmas 

kiteljesedése az Isten akaratának a III. kijelentés és hatalmas 

erőket tartalmaz, bizton állítom, hogy a bűnös hajlamok 

felismeréséhez, az üdvösség eljutásához elegendő erőt tartalmaz 

a szellemtan, de ha nem él vele az ember, vagyis ha naponként 

nem tagadja meg magát és nem veszi fel a keresztjét, akkor a 

tudás csak elmélet marad és nem lesz belőle üdvözítő hatalom. A 

harmadik kijelentés a maga szűzies tisztaságában, jelenleg az 

egyedüli üdvözülési lehetőséget jelenti, mert a megváltás műve 

és maguk az evangéliumok is a szellemtan által nyertek 

beteljesedési lehetőséget. Maguk az evangélisták is azt 

nyilatkozták, hogy az evangéliumok magyarázata által vált 

teljessé, egy kerek egésszé az evangéliumuk, mert sok mindenről 

csak az Evangéliumok szellemi magyarázatában mondhattak el 

több mindent. Ezért a szellemtanra is éppen úgy érvényes, mint a 

Jelenések Könyvére, hogy aki tesz hozzá, vagy aki vesz el belőle, 

az nem részesülhet annak áldásaiban. Tehát legyetek mindenkor 

résen, hogy mindenkor a tiszta tant adjátok tovább és ne a fél - 

igazságokkal megkevertet! Ennek a felismeréséhez viszont kellő 

alázatra van szükség. Abban az esetben, ha nem a kristálytiszta 

szellemtant adjátok tovább, nem, vagy csak részben tud 

megvalósulni a Jézus fent említett kijelentése, miszerint: „Azért 

jöttem, hogy nekik életük legyen...” mert igazából az Életet jelen 

esetben a szellemtan van hivatva képviselni. A szellemtan az, 

amely „igazság” már nem szorítkozik dogmák közé, hanem a 

maga tiszta mivoltában tud megjelenni és mégis dogmákat 

igyekeznek csinálni belőle az emberek, ami annak a 

szintkülönbségnek a következménye, amelyről az előző 

nyilatkozatban beszéltünk.  

Ha valóban szellemtanhívő egy ember, akkor szinte majd 

minden nap képes felismerni magában valamit abban a tükörben, 
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amelyet a Mindenható Isten eléje tart a szellemi ismeretek által és 

igyekszik elhagyni azt, még ha nem is teljesen, hanem 

fokozatosan vagyis lépésről- lépésre halad előre a fejlődés útján 

az Istennek történő engedelmesség által, habár hullámvölgy és 

hullámcsúcs az emberi élet, mert mindig történnek sajnos 

visszaesések, de mégis megvan egy bizonyos fokú haladás. Habár 

nehéz rövid idő alatt levetkőzni mindazt, amit 2000 éven 

keresztül nem sikerült, de mégsem lehetetlen, mert mint azt 

mondtuk, a III. kijelentésben van lehelyezve az üdvösség ereje. 

Mindehhez azonban engedelmességre van szükségetek, mert a 

bukás első megnyilvánulása az engedetlenség volt, így a 

visszatérés az eredeti állapotba csak az engedelmesség által 

történhet. Még ha nem is ismeri egy ember az összes titkokat, de 

ha képes Istennek engedelmeskedni, haladhat előre a fejlődés 

útján! Az engedelmesség a legcélravezetőbb erény, ami a 

tisztulást, gyógyulást és a fejlődést illeti. Maga az Úr is ezt 

támasztja alá, a következő kijelentésével: „Azért jöttem, hogy 

Annak az akaratát cselekedjem, aki elküldött engem.” Pedig ha 

azt nézzük, Ő már elérte az abszolút tökéletességet, nem volt mit 

fejlődnie, de akkor sem lépett ki az engedelmességből és 

kizárólag az Atyát imádta. Tőle kért véleményt, amikor csodákat 

tett, mert Neki az Atyának való engedelmesség és az ő szájából 

kijövő Ige volt az „eledele.” Neki az „Azért jöttem, hogy nekik 

életük legyen...” az Atyával való szoros kapcsolatot jelentette. 

Amikor ti alszotok átmentek a szellemvilágba. Hozzátok 

hasonlóan, ezt Ő is megtette, azzal az óriási különbséggel, hogy 

az Úr egészen az Atyához emelkedett fel, sőt sok esetben, amikor 

azt mondta, hogy „Elmegyek a hegyre imádkozni” teste 

szétsugárzott és szelleme valóságosan felemelkedett oda ahonnan 

jött, az Atyához, hogy táplálkozhasson Belőle a Vele való 

együttlét által. De számotokra lehozta ezt a lehetőséget a földre, 

amikor azt mondta, hogy: „Elközelgett az Isten Országa.” Ez egy 

olyan óriási ajándék és lehetőség, amelyet ha teljes egészében 

kihasználna az ember, sokkal messzebbre jutna, mint így, hogy 
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folyton- folyvást kételkedik, perel, dacol és gyávának bizonyul, 

amikor Isten akaratát kell követni, mert mindehhez élő hitre volna 

szüksége, amit viszont igencsak támad a sátán, főként a mai 

időkben. Ugyanis messiási áldozatkész szeretetet, amely nem 

gyanakvó, hanem, minden pozitív hozzáállást előlegez; erőt,  

amely kész a gyógyításra, a halottak feltámasztására stb.; 

bölcsességet és tudást, amely betölti a lelket és helyreigazítja az 

elferdült értelmet;  hozott le az Úr az üdvösségetekre, amely 

ajándék nincs, vagy csak alig van kihasználva. Sajnos azonban ez 

a lehetőség nem örök érvényű, a világos korszak után az 

elragadtatással vissza fog vonatni. Addig használjátok ki az 

istenadta lehetőségeket, ameddig adatnak a számotokra, mert 

utána már a késői bűnbánat nem hozza vissza a lehetőségeket, 

csak addig, amíg valamennyire is kegyelem van. Csak addig 

érvényes az: „Azért jöttem...” amíg kegyelem van. Utána már egy 

magasabb szinten fog mindez megjelenni az Új világban, de 

immár csak azok számára, akik oda eljutnak, vagyis a 4. szféra 

számára. Most még mindenkié az Úr, a maga szeretetbőségével, 

és hatalmával, mert most még a változások világában éltek, de 

amint lezárul a kegyelmi korszak, ez a kegyelmi lehetőség az 

elragadtatással megszűnik és azok számára, akik minden védelem 

nélkül itt maradnak a borzalmak világában, már ez a táplálkozási 

lehetőség kiesik az életükből. Ezután már nem lesz lehetőség a 

másiknak „olajat adni” hanem az addig megszerzett lelki 

vagyonból kell tudni táplálkozni, mert halállal fizet majd mindaz 

az egyén, aki Jézus nevét kiejti a száján. A tíz szűz 

példabeszédében az Úrnak a lélek lámpásában lévő olajat a hit 

olajának nevezik, mi viszont ezt az olajat a szeretet olajának 

nevezzük, mert akkor világít erősen a lámpa fénye, ha a szeretet 

olaja táplálja azt. Egyébként is erre az időkre a hitnek szeretetté 

kell felfejlődnie ahhoz, hogy az Isten Országába el tudjatok jutni. 

Isten az Úr Jézusban a szeretetet küldte le, mint fő tantárgyat és 

ebből a tantárgyból fog benneteket vizsgáztatni is. Aki nem üti 

meg a szeretet mértékét, elalszik „1000” esztendőre. Most 
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szeressétek egymást a Jézus nevében, amíg köztetek van a 

szeretet Mestere, mert az elragadtatás után már meg fogják tiltani 

a szeretnek minden megnyilvánulási formáját és az összejöveteli 

lehetőségeket is, amelyek az Ő nevében történnek. Már most 

szoktatnak hozzá benneteket. Tehát ameddig lehetőségetek van, 

addig segítsétek, szeressétek egymást, mert amikor a szeretet 

utolsó képviselője az elragadtatással visszamegy a saját 

szférájába, lezárul a szeretet korszaka és az addig elért 

eredménynek a begyűjtése következik és azok elszenvedése. 

Utána már nagyon fog fájni minden egyes elmulasztott lehetőség, 

amelyet a szeretetnek az oltárán kellett volna bemutatnotok a 

Szeretet Forrásának, de bezárul a kegyelem, amely segített volna 

nektek a szeretet gyakorlásában és a lelketek üresen tátong majd, 

mert nem tudott megtelni szeretettel. De már a késői bánat nem 

hozza vissza a szeretet gyakorlására a kegyelem adta 

lehetőségeket és nem lesz meg a megfelelő eredményetek. 

Ugyanis az első elragadtatás is egy eredmény begyűjtés, mert aki 

elérte a 4. szférát, el fog ragadtatni, vagyis bibliai szóhasználattal 

élve, fel fog vétetni.  

Sajnos a világ, de még a hívő emberek, beleértve a 

szellemtanhívőket is (hívőkről, követőkről beszélek és nem 

szimpatizánsokról) tele vannak irigységgel, ami a legnagyobb 

ellensége a szeretet gyakorlásának, de végül is szeretettel 

győzhető le ez az egyik legutálatosabb kárhozatra vivő 

tulajdonsága az embernek. Addig szeressétek egymást, amíg a 

szeretet korszaka be nem zárul!!! Akinek van füle a hallásra, az 

hallja, hogy mit üzen a szeretet szférája a „gyülekezetnek”! 

Isten kegyelme adjon nektek tettre kész szeretetteljes szívet, 

hisz azért jöttem, hogy nekik életük legyen és bőségben legyen. 
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61. KÉRJETEK ÉS KAPTOK! 

 

2021. 10. 11 

Nagy szeretettel köszöntelek benneteket az Úr Jézus nevében 

a szellemhazából!  

Kérjetek és kaptok, keressetek és találtok, zörgessetek és 

megnyittatik nektek! 

 Az emberi lélek bukottságánál fogva teli s teli van emberi 

nagyot akarással, miközben azt hiszi, hogy mindent jól tesz amit 

tesz, mert az alap természetében ott él az ős bukás gyökere a gőg, 

minek következtében bezáródott a lelke az isteni hatalmasság 

előtt és nem ismer el maga felett senkit csak önmagát, mint olyan 

abszolút lényt, aki, szerinte létrehozni és felfedezéseivel 

irányítani képes mindent ami benne és körülötte van. De a dolog 

korántsem olyan egyszerű, hisz az ember csak a megteremtettet 

fedezi fel, ha Isten azt neki megengedi, márpedig valahogy mégis 

csak megengedi, éspedig úgy, hogy magasabb világokból küld le 

olyan médiumi képességgel rendelkező lelkeket, akik mindig egy 

arasznyival tovább viszik az emberiséget a fejlődésben, vagy 

legalább is azt a szintet betöltik néminemű ismerettel, amelyet az 

áldozati lelkek küzdöttek ki az emberiség számára, mert soha nem 

a tudomány vitte előre az emberiség fejlődését, hanem az erkölcsi 

haladás. Az emberek azt hiszik, hogy ha felfedeznek valami újat, 

akkor az a saját vívmányuk, és érdemük, pedig  a mindenható 

Isten ajándéka egy - egy magasabb világról jött missziós szellem 

által. A tudomány azt hiszi magáról, hogy ő viszi előbbre a 

világot, de ha nem lenne erkölcsi előrehaladás, ami Krisztus 

Urunk megváltási művének köszönhető, akkor a tudományos 

felfedezésekre sem lenne lehetőség, mert nem tenné lehetővé az 

adott világ fejlettségi szintje. Igaz, a tudomány még senkit sem 

vitt be az Isten Országába, de az erkölcsi fejlődés viszont igen. A 

tudomány mindig is, vagy legalább is az esetek nagy 
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százalékában kizárta Isten létezését, ha meg valamely tudós 

mégis bebizonyította azt, hogy sem a kezdet, de még a folytatás 

sem a véletlen műve, hanem egy magas intelligenciáé, akkor azt 

az egyént mint a haramiák megpróbálják széttépni, mert volt 

bátorsága önmaga felett elismerni egy nálánál magasabb valakit. 

Amikor meg viszont mégis sikerül napvilágra hozni egy - egy 

újítást, akkor viszont az új találmányt elkobozzák és bezárják, 

nehogy a fejlődés nagyobbat lépjen előre a tervezettnél.  

 Ami ennél is nagyobb baj, az az, hogy sajnos lelki téren is így 

van! A lelki fejlődést előrevivő missziós szellemek munkája is 

sok esetben korlátozva van, mert ebben az érában is megjelenik 

az a mindeneket megrontó gőg, amely nem engedi előre haladni 

az emberek erkölcsi fejlődését sem. A gőg mellett ott van sajnos 

a bűnhöz való ragaszkodás, amely szintén nem engedi, vagy 

legalábbis megakadályozni igyekszik a bűnökből való 

kivetkőzést és a bűnök helyébe a szeretet beépülését. Ezért nehéz 

a fejlődés itt a földön, az ellentétek világában. Sajnos ez mindig 

is így volt és ma is így van, még a III. kijelentés követőinél is. Itt 

is jelen van egy bizonyos fokú „szellemi hierarchia” amely mint 

gátló tényező nagyban megakadályozza a szellemek munkáját. Ez 

is jele az utolsó időknek! De a kegyelmi korszak befejezése előtt 

adatik még egy rövidke kis korszak az emberek megvilágítására 

annak érdekében, hogy aki kellő erőt össze tud gyűjteni magának 

és el tud mégiscsak szakadni a bűnös vágyainak a kiélésétől és el 

tud jutni a teljes tisztaságra, valamint le tudja vetkőzni az élet 

minden területén megnyilvánuló önzést diktáló gőgöt, és el tud 

jutni a teljes alázatra, az megmenthető legyen, ha előbb nem is, 

legalább az utolsó pillanatban. Az Úr ugyanis ezt az erkölcsi 

szintet hozta le azon emberek közé, akik meg vannak hívva a 

nagy menyegzőre, amely a föld feletti szférákban tartatik 

mindazoknak, akik meg vannak hívva és ki vannak választva az 

üdvösségre. Erről szól gyakorlatilag a menyegzőről szóló 
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példabeszéde az Úrnak, amelynek az erkölcsi értelmezését már 

elmondtuk nektek.  

 (A lelkészeiteknek üzenjük, hogy Jézusnak ebben a 

példabeszédében hat iga ökörről van szó és  nem ötről, (öt iga 

ökröt vettem) mert a hatos szám a hat fejlődési korszakot jelenti. 

Hat napon dolgozzál és hetedik napon pihenj. Azok, akik a hat 

fejlődési turnus alatt a korszak zárásig nem tudtak kivetkőzni az 

anyagból, melybe a bukás révén lezuhantak, azok nem mehetnek 

be az Isten Országába, mert még az anyag uralkodik felettük és 

bennük. Ugyanez a helyzet a „feleséggel” vagyis az érzékiséggel 

is. Akik a hat fejlődési korszak alatt nem nőttek ki az 

érzékiségből, hanem az uralkodik felettük, szintén nem mehetnek 

be a  „Menjetek be Atyám örömébe”; „az első feltámadásba” 

valamint a nagy király menyegzőjére, amely a harmadik szféra 

feletti állapotokban van megtartva mindazok számára, akik 

elhagyták a föld légkörét, mert az érzékiség által váltak szét a 

duálok és minden egyes kiéléssel a szétválás növekszik a szétvált 

duál szellemek között. Mivel Istennek a szellemekkel hosszútávra 

vannak tervei, ami a duál egyesülés,azonban  az érzékiség a 

kialakulóban lévő duál érzés oszlásnak indult hullája. A jelenlegi 

korszak zárással lezárul a „hat iga ökör” vagyis a hat fejlődési 

korszaknak” az ideje és kezdődik a hetedik korszak. Tehát az „öt 

iga ökör ”tévesen került bele a Bibliába!) 

 Sajnos a gőg még az érzékiségtől is nagyobb rákfenéje a 

léleknek, vagyis az üdvösségnek, mert az ősbukás elindítója, 

ennélfogva sokkal nagyobbra növekedett a lélekben és sokkal 

mélyebbre fúrta be magát a lélekbe, mint az érzékiség és sokkal 

nagyobb sebeket is okozott, mint bármelyik másik bűn. Így 

sokkal nehezebben lelhető fel és sokkal nehezebben is kezelhető, 

ugyanis minden más bűnnek az alapja és a mozgatórugója is 

egyben. Ezért mondta és mondja jelenleg is rajtunk keresztül az 

Úr a farizeusoknak, hogy az utcanők elkerülik őket az Isten 

Országában, pontosabban az Isten Országába vezető úton, mert 
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az Isten Országába csak a szűk kapun lehet bejutni, amelyen már 

sem a gőg, sem az érzékiség nem fér be.  

 A gőg sajnos, hogy kizárja minden segítségnek a befogadását, 

mert azt hiszi, hogy mindenkor mindenben igaza van, és nem 

engedi bűnbánatra jutni az embert. Minden más bűnnek az alapját 

képezi, ebből kifolyólag megnehezíti a más bűnök felismerését is 

a lélek számára. Nem túlzok, ha ebből kifolyólag azt mondom, 

hogy a gőgnek 1000 arca és megnyilvánulása van. De azért ezzel 

szemben, mint a paráznaságnak, lopásnak, más tulajdonának a 

megkívánásának stb. sokkal szembetűnőbbek a megnyilvánulási 

formái, ezért valamivel könnyebben felfedezhetők, de ha jóval 

erősebb a gőg, mint más bűnök, akkor mindent kimagyaráz és 

megmagyaráz a lélek és nem képes belátni a kárhozatra vivő 

hajlamait.  

 Mi a gyógyír minderre, ha nem a szenvedés?  Ugyanis a 

szenvedést nem lehet magyarázkodással elhárítani, lehet 

gyógyszeres kezeléssel, ami viszont nem biztos, hogy minden 

esetben a legjobb megoldás a lélek gyógyulása számára. A 

szenvedés van hivatva hatásaiban leépíteni, vagyis 

visszafejleszteni a lélekről a gőg - páncélt. Ugyanis addig gyötri 

az embert a szenvedés, míg hosszú idő után elkezd gondolkodni 

a szenvedéseinek gyökere felől. A gőg, nem azért gőg, hogy 

egykönnyen megadja magát, hanem mindenáron kibúvókat keres, 

másokat hibáztat saját szenvedéseiért szemlélve és kutatva mások 

bűnös hajlamait, és okot és alibit keres a szenvedései gyökerére, 

pedig mindenki azt látja meg a másikban, ami benne is benne van. 

Pedig oly szívesen ítéli meg az ember a másik embert és a benne 

lévő hajlamokat, mit sem sejtve arról, hogy önmaga felett 

ítélkezik, mert mindenki a saját szemüvegén keresztül néz és lát, 

és látja a másik embert. Amely hajlam nincs benned, azt nem 

feltételezed a másikról sem, amely bűn viszont benned van, azt 

ha a másikban nincs is meg, mégis „meglátod” benne.  
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 Minél inkább rágalmazza az ember a másik embert valamely 

bűnös hajlam miatt, annál nagyobb az a hajlam a saját lelkében. 

Ezért hát jól gondoljátok meg és át mind a kimondott szavakat, 

mielőtt még kimondanátok, vagyis mielőtt még ítélkeznétek, mert 

a fentebb elmondottak alapján, saját magatokat áruljátok el vele. 

Ezért igencsak sikamlós dolog másokat ítélni meg és úgy adni 

neki tanácsot, hogy még ti sem vagytok különbek annál, akit 

megítéltetek. Ezért, csak akkor tanácsos másnak bizonyos 

esetekben tanácsot adni, amikor már titeket kiemelt az Isten 

azokból a hajlamokból, amelyben a másiknak segíteni 

szeretnétek. De ez nem azonos azzal, amikor az ember még nem 

látja a saját hajlamai mélységét. Aki már valamennyire is kinőtt 

bizonyos hajlamokból, az megérti a másikat és nem ítéli el, 

valamint nem törekszik arra, hogy a másikra mihamarabb 

„ráhúzza a vizes lepedőt” hanem, ismerve saját küzdelmeit és 

harcait, megértően közeledik a másik ember felé. Minden, ami 

ettől eltér, az ítélkezés és rágalmazás számba megy, ami nem 

marad visszahatás nélkül, ami azzal a céllal történik, hogy az 

ítélkező beismerhesse saját elferdült tulajdonságait.  

  Minél hamarabb ítélkezik valaki, minden körültekintés és 

tapintat nélkül, annál nagyobb benne a gőg és annál kisebb a 

szeretet, mert a szeretetnek a gőg az elkorcsosult és degradált 

alakja.  

 A szeretet ugyanis minden megítélés és kárhoztatás nélkül 

ítéli meg a bűnt, míg a bűnöst szereti és a segítségére siet. De 

mivel ítélkezéssel nem lehet gyógyítani, csak ütközéseket 

szerezni és ugyanazokat a fájdalmas próbákat megteremtő 

állapotokat előidézni, amelyeket megítéltetek és ezáltal lelketeket 

gyógyító következményeket szerezni, ezért az ítélkező és a 

másikat elmarasztaló ember nem alkalmas mások gyógyítására, 

mert még hiányzik a lelkéből az a szeretet, amely gyógyítani 

képes. Minden más, ami ezen a szereteten kívül van, az mind a 

két fél kárára szolgál.  
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 Ahogyan tisztul a lélek, pontosabban, ahogyan vékonyodik a 

bűnréteg a lélek körül, úgy mind nagyobb mértékben 

áthatolhatóvá válik a kegyelmi sugarak számára és annál nagyobb 

mértékben telítődik meg a lélek az Istennel, az isteni szeretettel. 

Annál kevesebbet ítélkezik és annál többet munkálkodik 

legelsősorban önmagán és talán mások üdvén. Mindezek a 

lélekbe történő bevillanások újabb kihívásokat, küzdelmeket és 

mind mélyülő imákat, kérelmeket és könyörgéseket 

eredményeznek, hisz újabbnál újabb területeket világít be a 

kegyelem, melyek még az újjáteremtési folyamatokra várnak. 

Igazából eme harcok és küzdelmek közepette, amikor már 

rádöbben arra, hogy saját maga akaratából és erejéből nem tud 

egy lépést sem haladni előre, építve le továbbra is a gőgöt, tanulja 

meg a lélek azt, hogy rá van utalva az isteni segítségre, azoknak 

az isteni erőknek a lelkébe történő beépítésére, amelyből az ős 

bukás miatt kibukott. Minél nagyobb mértékben  Istenhez tud 

fordulni az ember, annál inkább épül le a „mindent tudok és 

mindent bírok én magam is” gőg.  

 A gőg az ellenszegülésből, az Istennek történő 

engedetlenségből keletkezett. Minél inkább hátat fordított a lélek 

Istennek és az Ő akaratának, annál inkább záródott be a lélek a 

mindeneket éltető szeretet előtt és annál inkább zuhant bele a 

szellemi halálba a szellem. Ezt az állapotot nem az Isten alkotta, 

hanem a bukásban lévő szellemek hozták létre. Ahogy haladt 

lefelé a létrán a szellem, úgy zsugorodott össze és mind 

idomtalanabbá vált alkatilag és érzésbelileg egyaránt. Az Istentől 

való eltávolodás mintegy bezárta a szellemet Isten előtt és így 

alakult ki mindenekelőtt az engedetlenség, szeretetlenség, a 

folyton erősödő énközpontúság, önzés, fölényesség, ítélkezés, 

gyűlölet, ebből kifolyólag a gyilkosság és halál. Ezért az 

elhagyott otthon felé való haladás első feltétele az engedelmesség 

és alázatosság által a gőg visszafejlesztése. De mi is valójában az 

alázatosság, kérdezed kedves testvérem? Ugyanis sokaknak 
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szinte borzong a háta, amikor az alázatosságról hall! Mert senki 

sem vágyik alázatosnak lenni. Azt hiszi szinte mindenki, hogy az 

alázatos ember egy meghunyászkodó, akarat vesztett egyén, 

akinek mindenki csak parancsol és semmit sem tehet a saját 

elgondolása szerint, pedig neki csakis jó ötletei és elképzelései 

vannak, sőt ebből kifolyólag mindig igaza van, de senki nem 

kíváncsi a véleményére. Nem! ezzel szemben az alázatos ember 

egy teljesen öntudatos ember, aki teli s teli van isteni erőkkel, 

mert le tud mondani saját igazáról és akaratáról, hogy mások 

akaratát teljesítse. Az alázatos ember Isten előtt nem egy lebecsült 

és alárendelt ember, hanem az az alázatos, aki pontosan ismeri az 

erényeit, amelyet nem magának tulajdonít, hanem Isten 

ajándékának és ismeri hibáit, bűnös hajlamait és nem becsüli 

magát sem feljebb, sem lejjebb a fejlődés létráján, hanem 

pontosan oda helyezi magát, ahol valójában van. Ez az 

alázatosság definíciója. Igaz az emberek csak nagyon kevés 

esetben találják meg ezt a pontot, inkább mindig is többnek 

képzelik magukat és képességeiket, mint ahol valójában vannak, 

mert nehéz az embernek ismernie kicsinységét és a másikba 

viszont az erényeket látni meg, mert általában, vagyis szinte 

mindig az ellenkezője történik. Pedig, amikor egy lélek 

megalázkodik, akár embertársai, vagy történetesen Isten előtt, 

azzal nem kisebbedik, hanem növekszik, mert a lelkébe beengedi 

sugározni az isteni ragyogást, ami ha nem is azonnal, de 

hamarosan emeli a lelket a fejlődés fokain felfelé. Igaz, sok 

esetben az isteni lényeg az akadályokra világít rá, de amint sikerül 

az akadályok leküzdése, azáltal mégis csak tisztul és emelkedik a 

lélek.  

 Egy ilyen alázat gyakorlat az ima is, ugyanis általa már 

elismeri a lélek Istent saját maga felett valónak, ezért könyörög 

Hozzá azokért a megoldásokért, amelyeket ő maga képtelen 

megoldani, de kikerülni sem tud, tehát Istenhez, mint felsőbb 

hatalomhoz kell fordulnia. Erre mondja az Úr, hogy „kérjetek...”  
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 Nagyon lényeges tehát a hit és bizalom szempontjából Isten 

részéről a válaszra való ígéret is: „.. „és kapni fogtok”.  

 Elengedhetetlenül szükséges része az imának, a kérelmeknek 

még amit nagyban kihangsúlyoz az Úr, az a szüntelenül történő 

ima, vagyis állandó kapcsolatteremtés a magas szellemvilággal, 

vagyis rajta keresztül Istennel, mert : „Hallatok majd háborúkról, 

háborús hírekről, járványok terjedéséről stb.  de meg ne 

rémüljetek, mert mindezeknek meg kell történniük... ...,mert a 

sötétség órája ez.” Összefüggésben vannak tehát a járványok a 

háborúkkal, ugyanis mindig a nagy háborúk alatt és után törtek ki 

komolyabb járványok. Ezek az események már csak 

következményei a lélek belsejében és a szellemvilágban zajló 

eseményeknek. 

  Pál apostol amikor az imáról szól, azt mondja: „Hálaadással 

tárjátok a ti kéréseiteket az Úr elé” ahhoz, hogy az ima 

meghallgatást nyerjen. Ugyanis a hála érzése és még inkább 

kinyilvánítása még nagyobbra nyitja a lelket Isten előtt, tehát még 

magasabbra képes emelni a lelket az isteni fénycsóva, mert még 

nagyobb hadüzenet a gőgnek a hálaadás, mert elismeri az ember 

a valóságot, hogy minden jó Istentől származik és Neki ezért 

hálával tartozik nem csak maga az ember, hanem a Belőle 

származó szellem is.  

 Az Úr szavai szerint a lelki és egyben az imaélet talán 

mélyebb, vagy legalább is elengedhetetlenül fontos eleme a 

keresés. „Kérjetek és kaptok, keressetek...” 

Az ember kíváncsi természetű, minek következtében sok 

mindent keres, kutat, sokszor a tőle távol esőt, a távolban lévő 

titkokat igyekszik megkeresni és kikutatni, de a hozzá közel álló 

dolgokat viszont a szőnyeg alá söpri, vagy ha pozitív dolgokról 

lenne is szó, sok esetben túl kicsinek tűnnek a számára ahhoz, 

hogy megoldásukkal foglalkozzon, mert hát sokkal nagyobb 

dolgok azok, amelyek izgalomba hozzák a lelki világát, pedig sok 
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esetben az ember ott halad el bizonyos megoldások mellett, csak 

nem figyel fel rájuk, mert ott a mindeneket magába szívó gőg, 

amely nem engedi az embert arra, hogy az apró részletekkel 

foglalkozzon, ugyanis azokon már régen túl nőtt, és neki már a 

nagy dolgok megkeresése és kikutatása hoz eredményt.  

Mivel az Úr jól ismeri az embert, hisz magára vette az 

emberiség által kitermelt fluidok képezte anyagi világot, annak 

minden atomját, ami a maga fejletlen szintjén folyamatos hatást 

gyakorolt Rá, ezért mégiscsak megadta azt az útirányt, amelyen 

az embernek el kell indulnia, ha keresni és kutatni akar. De mint 

mondtam, főként a jelen időben, amikor az ember csak azt tudja 

elfogadni, amit logikusnak és értelmesnek tart, szükséges 

megkeresni és megtalálni azt az útirányt, amelyen tovább tud 

haladni, vagyis közeledni tud az Isten Országa felé. Ezért az Úr 

meg is határozta azt, hogy mit keressen az ember: Keressétek és 

kutassátok Isten Országát és annak igazságát...” és az előbbi 

ígéretek szerint meg is fogjátok találni azt: „Kérjetek és kaptok, 

keressetek és találtok! De az Isten Országa nem csak ott valahol 

az Ősnapok , vagy a paradicsomi világok körül van, hanem „Az 

Isten Országa bennetek és közöttetek van.” Tehát mégis csak nem 

feltétlenül szükséges az Istent valahol messze az univerzum 

közepén levő ősnapban keresni,- amit lehetetlen bárminemű 

műszerrel megtalálni, mert szinte anyagtalan, mint ahogy maga 

Isten is az, főként ha a föld anyagának megfelelő sűrűségű 

műszerekkel keresik a hitetlen tudósok- hanem bennetek, a ti lelki 

világotokban, hisz Isten a teremtéskor belétek teremtette a 

mennyek Országát, ugyanis ha ez nem így lett volna, a hasonlók 

vonzása alapján soha nem találnátok vissza az elvesztett 

Paradicsomba. Ha már közöttetek is van, akkor az „Isten 

Országát” mégiscsak a hozzátok közelálló dolgokban fogjátok 

megtalálni. Ha az embernek a helyes irányba terelődik a 

kutatásának tárgya, akkor az Úr ígérete szerint meg is fogja találni 

azokat az igazságokat, amelyeken ha jár, el is fog jutni az Isten 
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Országába. Azt is ígérte az Úr, hogy: „Elküldöm számotokra az 

Igazság Szellemét, aki elvezet benneteket a teljes igazságra” 

vagyis annak megismerésére. Amikor az ember önmagában 

igyekszik megtalálni az „Isten Országát és annak igazságát, 

(amiben nektek sokat segít a szellemtan) bizony, hogy 

akadályokba fog ütközni, mely akadályokat bizony, hogy ki kell 

küszöbölni és amikor már azt hiszi az ember, hogy győzött, akkor 

egy újabb adag tör elő a lélek mélyéről, ami szintén leküzdésre 

vár. Tehát minél mélyebb lelki életet él egy ember, annál inkább 

felszínre törnek a bűnös hajlamok és mind jobban és jobban 

fájnak, míg odáig el nem jut az ember, hogy meggyőződésből Pál 

apostol szavait idézze magában: „A bűnösök között első vagyok 

én!” És amikor az ember errefelé halad, mindinkább rá kell 

ébrednie arra a tényre, hogy mennyire helytelen az az emberi 

gőgös hozzáállás, miszerint „én” mindent meg tudok oldani és 

mind jobban és jobban rá kell döbbennie arra, hogy mennyire, de 

mennyire rá van szorulva Isten bűnbocsátó, azaz szabadító 

kegyelmére, amelyet semmilyen emberi praktikával nem lehet 

megoldani, csakis és kizárólag Isten szeretetével,  könyörgéssel, 

az Isten Országa kapuján való zörgetéssel. Tehát minél mélyebb 

lelki életet él egy ember, annál inkább kirajzolódik előtte az 

Istenre való ráutaltság igazsága. Ezért nem lehet gőggel közeledni 

az Isten felé, mert a gőg nem tűri meg ezt az Istennek történő 

ráutaltságot, ill. kiszolgáltatottságot.  

 Ezért hát: „Kérjetek és kaptok, keressetek és találtok, 

zörgessetek és megnyittatik nektek, mert aki kér, kap, aki keres 

talál és aki zörget, annak megnyittatik.” 

Ezzel az Úr a lelki élet, illetve a lelki fejlődés útját és irányát 

határozta meg azok számára, akik már túlhaladták azt a szintet, 

miszerint a tudásukat arra használják fel, hogy másokat 

méregessenek és mindenáron másokat akarjanak megváltoztatni, 

hanem a talentumokat az önmaguk bűneinek a beismerésére és 

mások szeretet béli támogatására fordítják. Ugyanis ezen az úton 
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odáig kell eljutnia az embernek, mármint a gőg és érzékiség 

levetkőzésének az útján, hogy megtisztult lélekkel a hit szárnyain 

a szeretet szintjére tudjon felemelkedni az ember, ahol már nincs 

gőg és irigység, nincs felekezeti kérdés, hanem egy akol és egy 

pásztor van csak, mert arról ismerik meg az embert a világi 

emberek Krisztus követőnek, hogy szeretik egymást. Ugyanis: 

„Ismerhetem az összes titkokat, de ha szeretet nincs bennem, mit 

sem érek.” De idáig, csakis a fent említett úton és módon lehet 

eljutni. Ezt viszont nagyon komoly munkával, szinte vért izzadva 

lehet csak elérni. 

* 

Több alkalommal kifogásolás érte a nyilatkozatokat abból a 

szempontból, hogy ismétlések vannak bennük. De ha mélyebben 

figyelitek meg a leírtakat, mindig más és más szemszögből 

hozzuk fel ugyanazt a témát. Vagy miről is szóljunk nektek, ha 

nem a lelki életről, annak irányáról, talán a politikáról? A két 

témakör nem egy és ugyanazon szinten van. Mi meg viszont 

alkalmazkodni igyekszünk Pál apostol tanácsához: „Ne essen szó 

közöttetek másról, csak a Krisztusról, a megfeszítettről.” 

Amennyivel több a szellemtan a II. kinyilatkoztatástól, az annyi, 

hogy mi a feltámadott Krisztust, vagyis a Szellemet hirdetjük 

nektek és nem a halott Krisztust. 

* 

Mind nagyobb mértékben kerülnek nyilvánosságra bizonyos 

földönkívüliekkel kapcsolatos témák, melyek részben igazak, de 

vigyázzatok, nehogy felcserélje bennetek Krisztus megváltó 

munkájának szerepét, vagyis nehogy nagyobb hatalmat 

tulajdonítsatok nekik, mint Krisztusnak. 

Isten kegyelme és irgalma legyen veletek!  

„Boldogok az irgalmasok, mert irgalmasságot nyernek.” 
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62. TANULJÁTOK EL TŐLEM... 

 

Ada, 2021. X. 17. 

   A szívemben élő krisztusi szeretettel köszöntelek benneteket 

a szellemhazából! 

„Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és 

békét találtok lelketeknek” 

 Az Úr Jézus amikor a földre „tette a lábát”, vagyis amikor a 

szelleme itt a földön testet öltött, hatalmas erőket hozott le és 

hozott mozgásba az emberiség üdvössége érdekében. Hatalmas 

vonzerőket indított be, a bukott szellemek Isten és a magas 

szellemvilág felé való haladása érdekében, mert a rengeteg gőgös 

megnyilvánulás, érzéki kiélés és mindennek a szerteágazó 

megnyilvánulása annyira lemerítette (és ma sincs ez másként) az 

emberek erőtartályait, hogy az ellentétes szellemek játszi 

könnyedséggel megszállottságokat tudtak előidézni. Mert úgy a 

gőg, mint az érzékiség, nem csak akkor, hanem a jelen korban is, 

részleges, vagy teljes megszállottságot tud eredményezni. Hiába, 

rendelkezhetnek az emberek a legkülönbözőbb képességekkel, 

akár szellemtani tudással is, ha rabjai a gőgnek és az 

érzékiségnek, akkor bizony, hogy ezen a szálon olyan szellemek 

kapcsolódhatnak hozzájuk, akik a cél előtt mindig elrabolják a 

beérkezéshez szükséges erőket, illetve magukat az eredményeket. 

Ezek a szellemek, amikor kísértenek, bűnöznek, mert az emberi 

erőket elrabolva a „földre teperik” az általuk kiszemelt 

embereket, majd rabszíjra kötik és így mindenkor ki tudják szívni 

a fogvatartott emberek erőit. Az emberek bűnöznek, ha rájuk 

hallgatnak, mert amióta az ellentét be van kapcsolva a fejlődésbe, 

azóta a kísértésekbe való helytállással az ember feladata előre 

húzni az ellentétes eszméket követő szellemeket. Mivel ezek a 

kísértő szellemek nem tudnak magasabb világhoz kapcsolódni, 

ezért soha sem tudnának bekapcsolódni a fejlődésbe, csakis 
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azáltal, hogy a kísértettek helytállnak és ezáltal húzzák őket előre 

a fejlődésben. De ha a kísértett személy elbukik, akkor 

gyakorlatilag buknak mind a ketten, mármint a kísértő és a 

kísértett egyaránt. De ha viszont a kísértésben szenvedő egyén 

megállja a helyét, akkor nemcsak ő, hanem a kísértő szellemet is 

húzza maga után. Ezzel a küzdelemmel az embernek 

gyakorlatilag az ősbukás során kitermelt ellenszegülő eszmét kell 

legyőznie és újra felfejlesztenie az eredeti állapotba. Így 

mindenki jól jár, ha az ember ellenáll az általa kitermelt 

ellenszegülő eszmének, mert ahogyan az ember szellemül át, úgy 

fordulnak vissza engedelmességbe az ellenszegülő eszme 

képviselői.   

 Az Úr Jézus azért jött, hogy szabadulást hirdessen a 

megkötözötteknek, gyógyulást a bűntől megbetegedetteknek, 

mert mindez, amit fentebb említettünk, csakis az Lénye által 

valósulhat meg. Sőt még mindez mellett, pihenő paradicsomi 

állapotokat nyitott meg a szférákban azoknak, akik minden 

erejüket elvesztették a bűnnel folytatott harcban, vagy bűnök  

kiélésében: „Még ma velem leszel a paradicsomban.” Továbbá 

magas szférákat nyitott meg, valamint lehozta az üdvösség 

lehetőségét a földalatti szférák lakói számára, amikor úm. 

alászállott a poklokra. Lehozta kegyelemből az Isten Országát, 

vagyis a legmagasabb ősnapok légkörét, hogy aki hittel 

megkapaszkodik és nem a megtapasztalás útját választja, azt meg 

tudja érinteni Krisztus világa és a hit szárnyain fel tudjon oda 

emelkedni, mint egy táplálékot nyerve a legtisztább fluidokból, 

az Úr Jézus világának légköréből. Ezzel gyakorlatilag 

összekötötte az Isten kegyelméből kiszakadt földi világot a 

Mennyei állapotokkal. Vagyis minden létező lehetőséget 

megadott az emberiségnek az üdvösségére nézve, hogy mielőtt 

bezárulnak a mennyek kapui és bezáródik minden kegyelem adta 

lehetőség az üdvösségre, minden üdvözülni vágyó ember, illetve 

szellem, meg tudja ragadni a kínálkozó lehetőségeket és egy 
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utolsó erőfeszítéssel beledolgozza magát az Isten Országának 

igazságaiba. Sőt,  azok számára, akiknek ez nem sikerült, 

meghosszabbította a kegyelmi időt  kb. 33 évvel, vagyis az ő 

életkorának az időtartamával és elküldte számukra, számotokra a 

Szentlélek kijelentését, mint egy legvégső üdvözülési 

lehetőséget, csakhogy betelhessen az üdvözültek száma és 

mindennek dacára azt mondja minden őt követőnek, hogy: 

„Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd vagyok és alázatos szívű és 

békét találtok lelketeknek.” 

Pedig lett volna Néki mire elbizakodni, gőgössé válni, mert 

olyan dolgokat tett a bukott szellemek felébresztésére, amit még 

soha senki és mégsem jelent meg benne hajszálnyi csírája sem 

ezen bűnös hajlamoknak, amelyek a szellemeket a szellemi 

halálba zargatták, hanem  szelídségre és alázatra buzdít minden 

üdvözülni vágyót, sőt ezekben az Általa említett erényekben 

békét kínál fel az emberi lelkeknek, mert a gőg, a dölyfösség, a 

fennhéjázás, irigység kegyetlen békétlenséget, kiborulást, 

haragot, gyűlöletet és sok esetben gyilkosságot idéz elő. 

Mindennek ellenére Ő a szelídség és alázatosság mellé lelki békét 

ígér mindenkinek, aki az üdvösségre törekszik. 

 A szellemtani tudás elsősorban abból a célból adatik, hogy az 

utolsó idők előestéjén, mint egy gereblye vonással begyűjtsék az 

angyalok a már érett, de valami oknál fogva kívül maradottakat. 

De a szellemtan csak akkor tud hatásokat, azaz változásokat, 

pozitív eredményeket előidézni a lélekben, ha munkába 

szólítjátok, vagyis ha beledolgozzátok a lelki világotokba. 

Mindaddig, ameddig a szellemtan csak információ szinten van 

jelen, addig csak ad, de mikor már azt szeretnétek, hogy 

eredményeket is produkáljon bennetek, akkor  viszont kér és 

követel tőletek valamit, az alsóbbrendű énetekből feltörő 

hajlamokat, amit nem szívesen ad át az Istennek az ember, mert 

ragaszkodik a bűnhöz és arra igyekszik, minden tudását latba 
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vetve, hogy szentesítse a bűnt, csakhogy ne kelljen róla 

lemondani és helyébe erényeket fejleszteni ki. 

 A 2000 év során nagyon sokan felismerték a kárhozatra vivő 

hajlamokat és sikerült is visszaalakítani azokat erényekké, minek 

következtében elhagyták a földi szférákat és eljutottak a Nagy 

Király menyegzőjére, amelyet folyamatosan azok számára 

rendez, akik elérték az I. feltámadást. Vagy mit gondoltok, vajon 

teli bűnös vágyakkal bejuthattok  az Isten Országába? Hát nem, 

hanem csak ha bűnbánatot tartva arra törekedtek, hogy szabaddá 

legyetek a hajlamaitok okozta megszállottságtól és ezáltal abban 

a jutalomban részesültök, hogy Isten kiemeljen benneteket a földi 

szférák vonzalmából. De akiknek olyan mélyek a kárhozatra vivő 

hajlamaik és ezzel együtt a megszállottságuk is, hogy azokat 

képtelenek levetkőzni, őket sem kárhoztatja az Isten, hanem 

szeretetből még kedvezőbb lehetőségeket biztosít a számukra,  

hogy minden erejüket összegyűjtve elrugaszkodjanak ennek az 

ellentéttől fűtött bolygónak légkörétől. De ahhoz, hogy ez úgy 

funkcionáljon, hogy eredménye is lehessen, valóban le kell 

vetkőzni a bűnös hajlamokat és helyébe a szeretetet építeni be a 

lelki világotokba. De minderről kicsit más szempontból az előző 

közlésben kaptatok komolyabb és részletesebb tanítást. Azért 

adott Isten betekintési lehetőséget, úgy az alacsonyabb, mint a 

magasabb világokba, hogy az ember mérlegelje azt, hogy hova 

jut akkor, ha nem változik meg és hova akkor, ha levetkőzi a 

bukás következményeit és felemelkedik egy olyan világba, 

„amelyen a pokol kapui már nem vesznek erőt”. De ehhez az 

embernek le is kell vetkőznie a benne élő „poklot” vagyis az 

alsóbbrendű ént átformálni a felsőbbrendű énhez mind 

hasonlóbbá és hasonlóbbá. Ugyanis akkor jut el az ember az 

üdvösségre, ha az alsóbbrendű énjét felemelte a felsőbbrendű én 

szintjére. Mindez komoly lelki munkát igényel, de ha az ember 

nem ismeri be a hajlamait és tisztának hiszi magát, akkor lelki 

munkát sem tud végezni, minek következtében tovább növekszik 
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a gőg, az önértékelés és lassan, de biztosan a legnagyobb tűznél, 

a Szentlélek tüzénél is megfázik az ember, mert a gőg bezárja a 

lelket Isten előtt. Pedig az Úr Jézus olyan hatalmas munkát 

végzett az emberek üdvösségéért, mindez mellett még 

emberfeletti módon kellett szenvednie azért, hogy magára vegye 

a világ bűnei következményeit, valamint, hogy kínszenvedésével 

és halálával a Szentlélek munkaterületét biztosítsa és az ember 

mégis oly büszke tud lenni azokra a kevéske eredményekre is, 

amelyeket a Szentlélek erejének, vonzalmának és megvilágosító 

kegyelmének köszönhet, hogy az már szinte fáj a szellemi 

vezetésnek és „könnyeket csalnak a szemeinkbe”, pedig oly sokat 

beszéltek már 2000 éven keresztül is és a jelen időben is a 

Szentlélektől ihletett papok, prédikátorok, jelen esetben a 

médiumok az alázatosság fontosságáról és mégis azoknak a 

nyilatkozatoknak, amelyek a lélek mélyébe világítanának be, nem 

fogadják el hitelességét, csakhogy ne kelljen megalázkodni és 

beismerni bűnösségüket. Pedig nem az a nagy sem Isten, sem 

ember előtt, aki önmagát nagyra tartja, hanem az aki meg tud 

alázkodni és oda helyezi magát a fejlődés létráján, ahol valójában 

a helye van, sem feljebb, sem lejjebb. Az emberek akkor tudnak 

valakit is igazából elfogadni, ha az ember ezt a szintet meg tudja 

találni. Mert ahogyan a túlértékelés, úgy az önlebecsülés is 

egyfajta gőgből származik. Az már más, hogy semmi sem az 

emberé, mert minden az Úr munkájának az ajándéka, de ebben az 

Ő tevékenységében elért, kegyelemből kapott eredményeket 

néktek számolják be az igazság angyalai. Tehát minden pozitív, 

ami bennetek megnyilvánul, az Úr kegyelmi ajándéka, míg 

minden rossz eredmény, a bukás következménye, vagyis a „a ti 

munkátok, vagy éppen a nem munkátok eredménye.” Ugyanis 

ahhoz, hogy valaki olyan mélyre bukjon, mint a földi szint, 

bizony, hogy bele kellett dolgoznia magát az ellenszegülésbe, 

vagy legalább is a szakaszos bukásnak minden egyes szintjén 

ellenállni a felsőbb segítségnyújtásnak. Ugyanis a bukási 

folyamatok mellett mindenkor jelen voltak a hűen maradt 
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szellemek, akik sugallataikkal folyamatosan arra serkentettek 

benneteket és mind a veletek együtt lefelé haladókat, hogy 

forduljatok meg, mert minden egyes ellenszegüléssel a saját 

szellemi sírotokat mélyítitek! De mind hiába, a hatodik napkörök, 

mint az ellenszegülés eredményei létrejöttek, így a ti világotok is, 

amelyről bizony, hogy nagyon nehéz a visszatérés, de nem 

lehetetlen, mert az Úr eljött megváltani benneteket bűneitekből. 

Engedjétek át magatokat ennek az Ő általa beindított üdvözülési 

folyamatoknak és vetkőzzétek le az ősbukás két fő pillérét, a 

gőgöt, valamint az érzékiséget és ezek elfajulásait és üdvözülni 

fogtok.  

 Nem akar ez feddés lenni gyermekem, hanem a szeretetnek 

egy megnyilvánulási formája felétek, értetek, pontosabban az 

üdvösségetekért. Amikor már felnő egy gyermek, akkor már meg 

tud bocsátani és meg fogja tudni köszönni a szülői nevelést 

(sajnos ma már nem látunk ilyet), az atyai és anyai pofonokat, 

mert rájön arra, hogy nevelési céllal kapta azokat. De ameddig 

erre nem jön rá igazából a gyermek, addig a lelke mélyén akár 

tudatosan, akár tudattalanul is, de ott a harag, a nem megbocsátás 

a szülők felé, pedig ameddig nem kerül sor az engesztelésre, 

addig senki sem tud tovább haladni a fejlődés útján, mert a 

lelkének egy pontja a harag által le van kötve, amit fel kell oldozni 

önmagában. Szinte mindenkinek vannak ilyen sérelmei, de Isten 

az Úr Jézusban bűnbocsánatot küldött, mint eme pontok feloldási 

lehetőségét, a szabadulásotok érdekében. De ennek is van egy 

„követelménye” miszerint nektek is meg kell bocsátanotok 

másoknak, hogy bele dolgozzátok magatokat a szeretetnek ama 

szintjébe, ahol a megbocsátás igazsága tevékenykedik. Mert ki 

milyen igazságokban él, olyanok hatnak rá vissza a vonzás 

törvénye alapján. Ki melyik szférában van, annak a szférának az 

igazsága van rá hatással és annak a szférának a médiuma! De 

mindezek felett azonban mégis az a cél, hogy mindenki el tudjon 

jutni a szeretet azon szintjére, ahol megbocsátás van, hogy az erők 
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kiegyenlítődjenek és mindenki tovább tudjon haladni a fejlődés 

útján. Ezért hát „rendezd adósságodat, amíg az úton vagy, nehogy 

bevádoljanak a porkolábnál és akkor vissza kelljen fizetni az 

utolsó fillérig” - mondja az Úr Jézus azoknak, akik még nem 

tudtak, vagy nem akarnak megbocsátani. Ezt azért mondtam el, 

merthogy sok esetben, lelki szempontból ugyan, de a „szüleitek 

vagyunk” és tapasztaljuk a haragotokat, vagy látjuk a nem 

megbocsátásotokat egymás felé és az ebből adódó 

kötöttségeteket, amelyeket meg kell oldanotok ahhoz, hogy a 

lelketekben lévő görcsök fel tudjanak oldódni, mert mindaddig, 

ameddig ezek ott lappanganak a lelki világotokban, nem 

haladhattok tovább, mert lecövekelt a lelketek egy pontnál és 

olyankor tör elő, amikor nem is gondoljátok és elrabolja az 

eredményeiteket a lelketeken keletkező hézagon keresztül. Mivel 

a szeretet országába vagytok hivatalosak, akkor ahhoz, hogy oda 

el tudjatok jutni, szeretetből, meg kell tudni bocsátani az ellenetek 

vétkezőknek. De ahhoz, hogy idáig el tudjon jutni egy ember, 

előbb meg kell tanulnia azt, hogy: „...szelíd vagyok és alázatos 

szívű” hogy békét találhassak lelkemnek. Vagyis el kell jutni az 

embernek odáig, hogy gyakorlatilag miért is sértődött meg? Azért 

mert sebezhető és sértődékeny. És mi az amit az emberben 

sérelem érhet, ha nem a gőg? Tehát ezt tudva még inkább meg 

kell tudni bocsátani másoknak, mert  saját magamat fejlesztem 

vele, vagyis kegyelemdöfést adok a gőgön alapuló önérzetnek, 

hogy elvérezhessen és haladhatok arrafelé, hogy eltanuljam 

Jézustól az alázatosságot. Tehát ha megsértődök, akkor nem a 

másikban kell keresnem a probléma gyökerét, hanem saját 

magamban! Ugyanis ha szelíd vagyok és alázatos szívű, akkor 

nem tudnak megsérteni. Magát az Urat soha sem lehetett 

megsérteni, sem megbántani. Ő a szeretet országából jött, 

tanuljátok el tőle a szeretet cselekedeteit és követelményeit, akkor 

üdvözülni fogtok. Ugyanis legyen az bármilyen jogosnak tűnő 

sérelem, az embernek mindig is a szeretete van próbára téve és 

mindig arra is vissza tud hatni a dolog, aki nem tud megbocsátani 
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a fentebb említett okok miatt. Mind a két fél a szeretet ellen vét, 

az is aki megbánt valakit és az is, aki nem tudja a másikat 

szeretetből feloldozni! Mindkét fél részére tehát szeretet próbát 

jelent  egy - egy sértés, vagy megbántás által kialakult szituáció.  

 Ha bárkinek is kifogása van a krisztusi megbocsátás törvénye 

ellen amelyet, mint az Atya külön kegyelmét hozott le az Úr a 

földre és amelyet  a „Mi Atyánk...”  imába is belefoglalt, annak 

bizonyos lerendezetlen számlákból adódóan lelki sebei vannak, 

amelyeket annak érdekében, hogy a sebei begyógyuljanak és a 

fluid csomók mihamarabb feloldódhassanak, le kell tisztáznia 

magában és teljes szívből megbocsátani annak, akit még nem 

oldozott fel, mert nem tudott megbocsátani.  

 Mint tudjátok, a bűnbánó Mária Magdolna Magdalából 

származott és tömérdek bűnt halmozott fel az érzékiség terén. 

Már mindenki lenézte és kitagadták a társadalomból, bűnös élete 

miatt. Amikor az Urat meglátta és hallotta beszélni, egy utolsó 

remény csillant fel a lelkében arra nézve, hogy lesz egy 

természetfeletti hatalommal bíró „ember”, aki elfogadja, 

befogadja és aki lemossa róla azt a tömérdek mennyiségű 

szennyet, amitől önmaga erejéből soha sem tudott volna 

megszabadulni, sem a következményeit elszenvedni. Ez a 

kegyelem meg is történt és aztán Mária teljesen tisztán élt az Úr 

mellett. Igaz, volt még egy visszaesése, amit szintén feloldozott 

az Úr, a fentebb említett okok miatt. De háláját az Úr felé soha 

nem felejtette el azáltal kinyilvánítani, hogy több alkalommal is 

a bűnbánat és hála könnyeivel öntözte az Úr lábait és hajával 

törölgette, mert olyan hatalmas szabadulást kapott az Úrtól, hogy 

mindvégig Mellette maradt és követte Őt, még a Golgotára is.  

Mindig is csodálta szelídségét, alázatosságát és bölcsességét, 

valamint a lelkek, szellemek és a gonosz szellemek feletti 

hatalmát. Sugárzó tisztaságát viszont egyenesen imádta, mert 

lelki sebeire az Úr tisztasága adhatott gyógyírt. 
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 Ahogyan közeledik az Úr II. eljövetele, mindinkább terjednek 

olyan vélemények, miszerint, ha az ember elszenvedi bűnei 

következményeit, minden bűnbánat és bűnbocsánat nélkül 

automatikusan haladhat tovább a fejlődés útján. Ha ez valóban 

így működne, akkor az Úr Jézusnak nem kellett volna magára 

venni bűneitek következményeit. Az ősbukás óta olyan tömérdek 

mennyiségű következményt össze halmozott már a szellem, hogy  

egyedül, segítség nélkül képtelen lenne bárki is átemészteni. Az 

Úr halála óta is folyamatosan jelentek meg a Krisztus sebeit 

viselő missziós szellemek, hogy ezen sebekkel magukra vállalják 

és elszenvedjék az isteni gondviselés által rájuk bízott ember 

lelkek bűneinek következményeit. 

   Az Úr, mivelhogy jön a korszakváltás, annak érdekében, 

hogy a meghívottak bejuthassanak a fejlődés következő 

állomására, kegyelemből, minden emberi érdem nélkül 

bűnbocsánatot hirdetett és magára vette az emberiség bűneit. Ha 

erre így nem lett volna szükség, akkor nem született volna meg, 

vagy legalább is nem hirdetett volna bűnbocsánatot, hanem csak 

tanított volna. De mivel senki sem képes maga elhordozni a saját 

bűnei következményeit, még azok sem, akik az ok - okozati 

törvényben vannak meghívva az üdvösség első fázisának az 

elérésére, ebből kifolyólag mindenki rá van szorulva a 

bűnbocsánatra. A megbocsátás foka a bűnbánat fokától, a 

bűnbánat foka viszont az Isten és az ember iránti szeretet fokától 

függ. Ezért mondta az Úr Mária Magdolnáról, hogy azért 

bocsáttattak meg a bűnei, mert nagyon szeretett. Még mindezt 

tudva, csak amikor átkerül valaki, akkor tudja meg igazából azt, 

hogy mennyit bocsátott meg neki az Úr. De annak, akinek nincs 

bűnbánata ez nem jelent igazából sokat, mert még nem érzi azt, 

hogy rá lenne szorulva a bűnbocsánat kegyelmére. Pedig a 

bűnbocsánat a Szentlélek ereje által történik. Egy isteni erő, 

amely áthatja és megtisztítja a lelki ruhát a kelevényektől, 

sebektől stb., és ezáltal  testi gyógyulást is előidéz az Úr által 
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történő megbocsátás. Erre nagyon jó példa, a lebénult ifjú esete, 

akit a kibontott tetőn, hordágyán tudtak csak  leereszteni az Úr 

szent színe elé. Az Úr meggyógyította őt, mondván: 

„Megbocsáttattak a te bűneid, kelj fel, és járj.” Az ifjú ugyanis 

éppen az intenzív parázna élete miatt bénult le és erre kapott 

feloldozást az Úr Jézus ereje által.  

 Érdemes megfigyelni, hogy az Úr nem magára vonatkoztatja 

a megbocsátást, hanem azt mondta: „...megbocsáttattak a te 

bűneid. Az Úr tehát kiszolgáltatta a megbocsátás törvényét. Amit 

még ennél a témánál nagyon fontos hangsúlyozni az az, hogy a 

bűn elkövetésével megrontott erőket a lehetőségekhez mérten 

helyre kell állítani. Erre szolgál a bocsánatkérés és bocsánatadás, 

ami csak az első lépése a dolgok helyreállításának. Utána 

következik csak az újjáépítés a két fél között, ami bizony komoly 

lelki munkát igényel. 

 De ha a tisztaságról beszélünk, mégis Szűz Máriát vesszük (az 

Úr után) a legfőbb példának, mert Ő soha sem bukott, hanem a 

paradicsomi világok fejlettségének csúcsát elért szellemként jött 

a földre. (A Földön végzett missziójával belépett a Messiások 

világába. ) Kizárólag csak így tudta méhébe fogadni Jézust. Tehát 

az a negatív hajlam, amelyből Mária Magdolnának szabadulnia 

kellett, Szűz Máriában nem volt és ma sincs benne. Az Ő állapota, 

teljes tisztaság állapota, amit minden paradicsomi szellemnek el 

kell érnie. És mégis, ha a tisztaságról szólunk, szinte mindenki 

tiltakozik és háborog, sőt kétségbe vonja az üzenet hitelességét, 

pedig ma is vannak tiszta életű emberek. A bűn elkövetése 

alkalmával a lelki testben kelevények, sebek daganatok 

keletkeznek, éppen azon a „testen” amelyről sokan azt hiszik, 

hogy meg fog szűnni. Meg fog szűnni a test formájára történő 

átalakulása, de mint a szellem ruhája, tovább fejlődik és 

átformálódik, átszellemül a krisztusi képmásra!!! Ez az a „ruha”, 

amelyről a Jelenések könyvében van szó: „...Megmosták és 

megfehérítették ruhájukat a Bárány vérében.” Valamint az az 
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„oszlop” amelyről az Úr tesz említést, amiről leolvashatóvá válik 

minden ember és minden testét levetett szellem bűne, állapota: 

„Oszlopokról fogják hirdetni a bűneiteket.” Erről látják meg a 

sorsokat irányító szellemek is azt, hogy kinek milyen kárhozatra 

vivő hajlamai vannak, és hogy milyen „gyógyulásra” van 

szüksége. Megmosni és megtisztítani van tehát hivatva minden 

ember az ő lelki ruháját a Bárány vérében, vagyis az Ő 

kínszenvedésének az eredményeiben történő önmegtagadás által 

megtisztulni minden bűnös hajlamtól, mert minden bűn 

elkövetése alkalmával egy - egy seb, kelevény keletkezik ezen a 

lelki testen, akár bűnnek tart valaki valamit, akár nem. Ezek a 

lelki ruhán megjelenő betegségek „átszivárognak” a fizikai testre 

és így valósul meg Pál apostol mondása: „A bűn zsoldja a halál.” 

Mindig ott keletkezik betegség, a test azon részeinél, ahol a bűn 

elkövetése megtörtént.  

 Napvilágot láttak olyan elméletek, miszerint ennek a lelki 

ruhának meg kell szűnnie, holott ez is fejlődésre van elhívva. Egy 

bizonyos ideig, amíg az embernek testies törekvései vannak, 

addig ez a lelki test a fizikai testhez formálódik, tehát hasonló 

hozzá. Ennek alapján lehet megismerni bárkit is, ha a 

szellemvilágból jelt ad magáról, vagy itt a szellemvilágban is. De 

amint az ember elkezd lelki életet élni és maga is az 

átszellemesülésre igyekszik, a lelki testen is az átszellemülés 

folyamatai indulnak be, hogy átformálódjanak a krisztusi 

képmásra. 

A fejlődés következő állomására való eljutás tehát csakis 

megtisztult lelki testtel (lelki ruhával) vagyis, az érzékiség és a 

gőg levetkőzésével lehetséges. De ennek az eléréséhez isteni 

segítségre, szelídségre, alázatra és bűnbocsánatra van szükség. 

Az ember ugyanis ha törekszik arra az útra lépni, amit az Úr 

meghatározott: „Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg 

önmagát, ...” akkor gyakorlatilag tisztul a lelki ruha, de ezt a 

munkát mégis csak akkor koronázza a siker, ha az ember a 
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munkája alkalmával bűnbocsánatra jut. Ugyanis itt is érvényes az 

a mondás, miszerint: „Az emberé a munka, az Istené az áldás.” 

Az áldás gyakorlatilag a bűnbocsánatban nyilvánul meg, valamint 

abban, hogy amikor eljut egy ember a megtisztulásra, akkor a 

kegyelem feljebb emeli őt egy fokkal a fejlődés útján. De mindez 

nem működik bűnmegbánás és feloldozás nélkül. Ha ez nem így 

volna, akkor Mária Magdolnának sem lett volna szüksége a 

bűnbocsánatra! És ha már neki szüksége volt rá, hogy vétkei 

következményei alól feloldozást nyerjen, akkor ez alól senki sem 

kivétel, így ti sem gyermekem. Vagy azt hiszitek, hogy bárki is 

bűnnel terhelten bejuthat az Isten Országába? Hát nem! Csakis a 

megtisztult, a bűneitől elvált szellem juthat be, mert az Isten 

Országába, csakis szeplőtelenül lehet bejutni! Ha lenne bármilyen 

más megoldás a szabadulásra, mint az önmegtagadás, és a 

keresztnek felvétele, valamint a bűnbocsánat, akkor az Úr 

bizonyára arra reflektált volna és akkor nem lett volna szükség 

kijelentenie: „Aki utánam akar jönni...” valamint: „Az 

emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani.”  Ki mennyire 

szereti a másikat, vagy történetesen Istent, abban a mértékben 

tudnak fájni a megbántás cselekedetei. Ezáltal kerül 

összefüggésbe a szeretet a megbocsátással, vagyis a 

„Megbocsáttattak a te bűneid, mert nagyon szerettél” krisztusi 

kijelentéssel.   

 Tudjuk, hogy már elcsépelt téma a megbocsátás, de 

egyszerűen muszáj róla beszélni, mert a mai ember annyira el van 

tájolva az igazi szelídségtől és alázattól valamint az igazi 

szeretettől, hogy nincs bűnbánata, de nem is érzi szükségét, sőt 

mi több feleslegesnek is tartja a befelé fordulást, hisz nem érzi 

magát bűnösnek. De ez nem a tisztaság állapotát, hanem az 

alázatosság hiányát, jelenti.  

 Mária, miután Jézus felment a mennybe, azért tudott annyira 

vágyódni Szent Fia után, mert teljesen tiszta volt és így nem volt 

a lelkében egy hajszálnyi bűn sem, ami  a kettejük között lévő 
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egység közé szorult volna. Így az összes szeretetenergiáit Jézus 

és az egység felé tudta irányítani. Neki nem szóródtak szét az erői 

szerte ágazóan mint bármelyik bűnre vágyó embernek. Annyira 

szerette Jézust és annyira vágyott Jézus mellett lenni, hogy szinte 

belehalt ezekbe a vágyakozásokba. 

 Mária maximálisan követte Jézus szelídségét és alázatosságát. 

Ezért is nem jajgatott, hanem megmaradt nyugodtnak és 

kiegyensúlyozottnak még a legnagyobb fájdalmak közepette is. 

Néki már ezt nem kellett tanulnia, mert mint a paradicsomi 

végcélt elért szellem magában hordta ezeket az erényeket. Ezért 

ha tökéletes példát akarunk nektek statuálni, nemcsak a tisztaság, 

hanem a szelídség és alázatosság terén is, akkor ilyen 

szempontból is Őt állítjuk elétek, amelyet  minden szellemnek  el 

kell majd érnie. 

 Mária szellemfluidikus módon mindent átélt amit  Jézus, sőt 

mint anya duplán szenvedett. Ezzel ellentétben Mária Magdolna 

a haját tépte, az arcát mardosta a kínzó fájdalomtól Jézus 

szenvedése láttán, mert a szeretete még testies volt és ezért nem 

értette még meg teljesen az áldozatkész szeretet lényegét úgy, 

ahogyan azt kellett volna. De a maga szintjén maximálisan 

követte Jézust és Jézus halála után, a keresztényüldözések ideje 

alatt más szent asszonyokkal együtt teljes remeteségben élt és 

mind szelídebben és alázatosabban hirdette az Úr nagy tetteit.  

* 

Az elkövetkezendő időkre mind nagyobb és nagyobb 

földrengések és más természeti csapások várhatók, amelyeket az 

erők összevonása idéz elő. Sajnos, a mai tudomány sem néz és lát 

bele a dolgok hátterébe, hanem mindent csak fizikálisan 

magyaráz meg, amely magyarázat csak részben állja meg a 

helyét, mint ahogyan a földrengéseket a földlemezek 

összecsúszásával magyarázza, de ha betekintést nyerhetne a 

természetet irányító erők mozgásába, letörne  a mindentudás 
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gőgje, mert meglátná mindennek a mozgatóját, az erők 

csoportosulását és az erőkben lévő szellemek és elemi lelkek 

hatását a föld anyagára, akkor megváltozna a véleménye.  

Ha figyelembe vesszük azt, hogy Jézus halálakor hatalmas 

földrengés rázta meg egész Palesztinát és környékét, sőt minden 

olyan vidéket ahol Jézus járt, akkor mi erre mégis csak azt 

mondjuk, hogy a halála pillanatában megváltoztak az 

erőviszonyok, mert hatalmas tömegű fekete fluidok emelkedtek 

ki a földi világból és megváltoztatták a föld felszínét, vagy 

legalábbis annak egy részét. Magukkal az erőkivonásokkal még a 

templomból is kivonultak az ószövetségi igazságokat irányító 

szellemek a maguk fluidvilágával, amelyeknek a helyébe az 

újszövetségi, tiszta, vagyis Jézus által megtisztított erők 

csoportosultak és beindult  a hatásuk az Úr akarata szerint.   

 Hasonló a helyzet ma is, ahogy ezek a  fent említett kegyelmi 

erők a maguk szellemi telítettségével vonatnak vissza, úgy 

komoly változásokat idéznek elő a légkörben, a föld felszínén és 

a földalatti szférákban is. Főként ezek idézik elő a földrengéseket 

és egyéb természeti katasztrófákat.  Ezek a pozitív erők amikor 

teljesen visszavonatnak, a természeti jelenségek még 

gyakoribbak és súlyosabbak lesznek, mert csak a negatív erők 

fogják uralni a földi világ légkörét, mindaddig a pillanatig, amíg 

meg nem jelenik az ég felhőin Krisztus és az ő angyalai helyre 

nem állítanak mindent. De mindennek ellenére, mi mégis azt 

látjuk, hogy a földet a nappal összekötő köldökzsinór körül, 

amely a bolygó szívcsakrájából indul ki, a napból a földre áramló 

erők hatására, kisebb rezgésektől eltekintve, a nagyobb 

katasztrófáktól meg lesz védve az említett térség. Ez a napból 

kiáramló energia  semlegesíti a sűrű és nehéz fluidok 

összevonásának hatásait, amelyeknél fogva ez a vidék, kisebb 

rázkódtatásoktól eltekintve, a nagyobbaktól meglesz védve.  

Mind ebbe bele segít továbbá, mint pozitív hatást gyakorolva a 

Kárpát medence közepére, az a N.Sz. és tanításának, mint a III. 
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kijelentés csúcsának és annak a kisugárzásának a „jelenléte” ami 

pozitív hatásaival meggátolja a nagyobb méretű negatív erők 

hatásait.  

 Ezért hát kapaszkodjatok meg a N.Sz. tanításaiba, kövessétek 

azokat, hogy védelmetek legyen a forrongó természeti 

eseményekkel szemben, hisz védelmet biztosít az utolsó idők 

katasztrófáival szemben mindazoknak, akik az ő tana által vannak 

meghívva az üdvösségre és követik is azokat. De ahhoz, hogy 

bárki is követni tudja az isteni igazságokat, vagyis a szeretet 

törvényét, lelki erőre van szüksége, amelyet az imából, vagyis a 

Vele való kapcsolatból és az Úrvacsorából nyerhet, amely 

elsősorban az embernek adatott lelki táplálék gyanánt, de az a 

szellem is táplálkozhat belőle, aki még a földön is gyakran 

magához vette az Úr testét és vérét. Az Úrvacsorából nyert erő 

folyamatosan küzd azért, hogy az emberben visszafejleszthesse a 

kárhozatra vivő hajlamokat. Az Úrral találkozni tehát ezen a 

módon lehet, valamint egy emelkedettebb ima által, ugyanis mint 

mindenkinek a cselekedetei, gondolatai és érzései a hetedik 

szférában lévő ún. adatbázisban „élőben” regisztrálva vannak, így 

magának az Úr Jézusnak is minden egyes mozzanata 

megtalálható és aki eddig fel tud emelkedni, találkozhat Vele. A 

másik lehetőség az Ő nevében történő összejövetelen adódik 

alkalom Vele lenni, hisz: „Ha ketten vagy hárman az én 

nevemben összejöttök, én veletek vagyok.” Ki nem lenne 

rászorulva a Vele való személyes találkozásra? Szerintem 

mindenki! Ezért az Ő nevében alkossatok közösséget és tartsatok 

összejöveteleket.  

Az Úr Jézus áldjon meg minden pozitív, vagyis a szeretet felé 

irányuló törekvéseteket, és tanuljátok el az Úr iskolájában az Ő 

Szentlelke segítsége által a szeretet mellett még a másik két fő 

tantárgyat, a szelídséget és az alázatosságot, akkor béke honol  

bennetek, bármennyire is tombol körülöttetek az irigy vére-

szomjazó csőcselék, a világ bármennyire ki szeretne  benneteket 
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billenteni a lelki egyensúlyotokból, nem fog sikerülni,  ha 

szelídek és alázatosak lesztek!!! 

Ámen 

 

63. „JÖJJETEK ÉNHOZZÁM MINDNYÁJAN...” 

 

Ada, 2021. 10. 24  

A feltámadott Úr Jézus szent nevében köszöntünk benneteket 

kedves testvéreim! 

 „Jöjjetek énhozzám, mindnyájan akik megfáradtatok és meg 

vagytok terhelve, én felüdítelek titeket!” 

Kedves testvéreim, az emberiség számára  ezen  létfontosságú 

hívása az Úrnak ma is ugyanolyan intenzitással hallatszik és 

munkálkodik az üdvösségre rászorult és a megváltásra kiéhezett  

emberiség számára, mint 2000 évvel ezelőtt, mit sem veszített 

erejéből, a lélekre gyakorolt hatásából és a fontosságából, sőt 

talán megnövekedett erővel munkálkodik ez a hívás, mert a 

hosszú évszázadok folyamán az Úr követői és a missziós 

szellemek is hozzátették erejüket a munkásságuk által, növelve 

ezzel az Úr igazságainak erejét. Ahogyan az Úr idejében élő, az 

üdvösségre meghívott, a bűneivel szemben tehetetlen ember rá 

volt szorulva a krisztusi segítségre, úgy a mai ember sem képes 

tenni semmit a maga erejéből a szabadulása érdekében, csakis 

akkor, ha az Úr hívja és vonzza őt, hogy az elesettségéből 

felsegíthesse, vagy a haladásában előre segítse, hogy célba 

érhessen, mielőtt még a kegyelmi korszak be nem záródik, mert 

a mai időre már fogyatkozóban az élő hit, amivel bele lehet 

kapcsolódni az ígéreteibe, és ezzel együtt Isten kegyelmébe. 

Sajnos a hit meggyengülésével növekszik az ellentét hatalma az 

emberek lelki világának megrontására.   
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 Az Úrnak a fent említett kijelentéséből, illetve vonzásából 

egyértelműen kiderül, hogy az ember a bukottságánál fogva 

magatehetetlen a kárhozatra vivő hajlamaival szemben, mert 

minden erejét az ős bukás alkalmával az ellentétes, az 

ellenszegülő eszmének szolgáltatott ki és ezáltal megszédülve, a 

szellemi öntudatát veszítve, szárny szegetten hullott alá a 

mélység sötétjébe, az ellentétes szellemek karjaiba, ahonnan 

mindaddig nincs menekvés, ameddig az erejében telt Messiás 

szellemet el nem küldte gyermekeiért a Mindenható. Az erre 

vonatkozó ígéret már a bukáskor el is hangzott és a beteljesülésig 

próféták hirdetik, látnokok látják a megígért Messiást 

megszületni egy tiszta Szűz méhéből, Aki arra rendeltetett, hogy 

magához vonzza a bűnökből szabadulni nem tudó, valamint a 

kiélésekben megfáradt és kimerült lelkeket. Ezért hangzott és 

folyamatosan hangzik ma is az Úr hívása azok felé, akik már 

eleget szenvedtek a bűnök következményeitől és szabadulni 

szeretnének, de képtelenek, mert nincs akkora erejük, hogy 

elrugaszkodjanak a kárhozatra vivő hajlamoktól: „Jöjjetek 

énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és meg vagytok 

terhelve (a bűneitek következményeitől) és én felüdítelek titeket.” 

Tehát a megtérésre érett lelkeket hívja az Úr elsősorban, akik 

számára már a sok szenvedés miatt is utálatossá lett a bűn és 

mindenáron szabadulni szeretnének. De viszont, akiknek még 

kedves a bűn kiélése, azok még „nem hallják meg ” az Úr eme 

fentebb említett hívását. De ha szabadulást nyernének is, 

hamarosan visszaesnének a bűn fertőjébe, mert még nem 

szenvedtek és nem tapasztaltak eleget a bűn büntetésétől, mert a 

bűn önmagát bünteti elfajulásai által. Ha nem így lennének 

megalkotva az isteni törvényszerűségek, soha senki nem vágyna 

a szabadulásra, hanem mindenki megmaradna bűneiben és nem 

jutna el egyetlen bukott szellem sem az üdvösségre, vagyis vissza 

a paradicsomi állapotokba.  
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 Azért van szükség az Úr által megalkotott törvényekre, hogy 

az embert, illetve a bukott szellemet a bűnös állapotok hatásai 

lassan rávezessék süllyedt voltára és enyhén, majd mind 

erősebben „kényszerítsék” a javulás útjára térni. (Ha az embernek 

a szabad akaratára lenne bízva az üdvössége és nem lenne a bűn 

törvény által korlátozva, soha sem indulna be a fejlődés.) A 

törvény ugyanis korlátot képez a szellem körül és amikor  bűnt 

követ el az ember, ezekbe a korlátokba ütközik bele, amely 

ütközés fájdalmat okoz neki. De sajnos ez sem megy 

gördülékenyen, mert az ember amint egy kicsit jobb állapotban 

van, azonnal elfeledi a bűn következményei hatását és ismét 

barátkozni kezd a gondolattal, miszerint mégiscsak érdemes 

lenne belekóstolni, ha csak egy kicsit is, a bűn mámorító italának 

feneketlen poharába, mert az ember lelke vágyik a bűnre, mit sem 

számolva annak kárhozatos következményeivel, és ha nem küzdi 

le a feltörő vágyakat, akkor elbukik, minek újabb szenvedés az 

eredménye . De nem a szenvedés okozza a próbát a léleknek, mert 

az már a próbában való elbukás  következménye. Sajnos, hogy 

minden egyes visszaesés alkalmával növekszik a „megszállók” 

ereje, erősödik az őskígyó. Amikor ér el eredményeket a lélek a 

szabadulás útján, minek következtében mind tisztább és tisztább 

erőket csoportosít maga körül és amikor elbukik, ezeket a mind 

tisztább erőket szolgáltatja át bukásával az ellenszegülő eszme 

képviselőinek, a fekete szellemeknek a kísértésekben. És így 

megy ez életről- életre, hogy a bűnei következményeinek a 

lélekre gyakorolt hatásaitól olyanná válik az ember, mint az 

üldözött vad az erdőben. És mindaddig megy ez így, míg egyszer 

csak felhangzik az Úr édesen csengő hangja: „Jöjjetek énhozzám 

mindnyájan, akik megfáradtatok és meg vagytok terhelve és én 

felüdítelek titeket.” És ha az ember mind nagyobb mértékben 

vágyik a bűntől való szabadulásra, annál tovább meg tud maradni 

az Úr melletti tisztaságban, bármilyen fajtájáról legyen is szó a 

bűnnek. De ha meg még közelebb áll hozzá a bűn, mint a 

szabadulással, vagyis a bűnbocsánattal nyert tisztább állapot, 
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akkor viszont visszaesik a kiélések világába a már valamennyi 

ideig az Úr által nyert szabadulást élvező lélek is. Az Úr viszont 

alig várja azt, hogy gyermekei mihamarabb felemelkedhessenek 

az ok - okozat világából az Isten hosszú tűrésének világába, mert 

nem kívánja Isten senkinek a halálát, sem az újbóli halálát, hanem 

azt, hogy mihamarabb beindulhasson a fejlődés és tisztulás a 

kegyelemnek, a megbocsátásnak és a szeretetnek a világában, 

vagyis törvényében a felemelkedés által.  

 Isten ugyanis három fő törvényt alkotott a bukott gyermekei 

visszatérésére, az ok - okozati, a kegyelem, vagyis a megbocsátás 

és a szeretet törvényvilágát. Ezen a három törvényen kell a 

szellemeknek végighaladni ahhoz, hogy be tudjanak jutni az Isten 

Országába. Az okozati törvényből való kiemelkedés révén és a 

kegyelmi törvénybe való bejutás által az Úrtól bocsánatot nyer a 

szellem és ezáltal visszafejlődnek a kárhozatra vivő hajlamai is. 

Amikor az ember bűnbocsánatot nyer, vagyis felemeltetik a 

megbocsátás szintjére, neki is szinte kötelessége az Úr iránti 

hálából megbocsátani azoknak, akik ő ellene vétettek. Sőt szinte 

mintegy előfeltétele a mások felé való megbocsátás annak, hogy 

az ember maga is eljuthasson az okozati törvényből a 

megbocsátás törvényébe.  

 A kegyelmi, vagyis a megbocsátás törvényét semmiképpen 

sem lehet kikerülni és úgy jutni el az Isten Országába, vagyis a 

szeretet törvényvilágába, bárhogyan is szeretné ezt megtenni az 

ember, mert a szellemnek teljesen meg kell tisztulnia ahhoz, hogy 

felemelkedhessen, ugyanis az Isten Országába semmi tisztátalan 

be nem juthat. De csakis az Úr kegyelmi törvénye tisztíthatja meg 

az embert illetve a szellemet, az okozati törvény semmi esetre 

sem. Hiába tartják az emberek az okozati törvényt az adósság 

visszafizetésének, azt a temérdek mennyiségű bűnt  n e m   l e h 

e t   v i s s z a f i z e t n i   csak megbocsátani. A megbocsátás 

viszont olyan isteni beavatkozás, amely gyakorlatilag újjá teremti 

a lelket a Szentlélek ereje által, ugyanis mint minden más 
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tevékenysége Istennek és az Úr Jézusnak így a megbocsátás és az 

általa történő újjáteremtés a Szentlélek ereje által történik. A 

Szentlélek viszont az Atyától küldetett, vagyis az Isten 

Országából. Istennek ez a tevékenysége az erre kijelölt missziós 

szellemek által történik, akiket az Úr úgy hintett széjjel, mint a 

Magvető a gabonamagot. („Az Emberfia a magvető, a szántóföld 

a világ, a mag, az Isten Országának fiai.” Ebből is igazolva látszik 

az, hogy hatalmas tiszta szellemek végzik a lélek újjáteremtési 

folyamatait, ami igazolja a III. kijelentésnek, vagyis a Szent 

szellemeknek a munkáját az emberekben.)  Ezért mondta az Úr: 

„Az Emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani” amely 

hatalmat később átruházott Péterre: „Amit feloldozol a 

Mennyben fel lesz oldozva a Földön is...” Pünkösd után az 

apostolok többek között ezt a hatalmat is tovább adták bizonyos 

személyeknek, olyanoknak, akiket a vezető szellemek 

alkalmasnak találtak erre a feladatra. Igaz kevés szellem bírja ezt 

az Úr által lehozott adományt. 

   A megbocsátásnak feloldozás, a feloldozásnak szabadulás, a 

szabadulásnak gyógyulás, a gyógyulásnak a szellem 

újjáteremtése az eredménye.  

  Az okozati törvény nem képes sem megbocsátani, sem  

újjáteremteni a lelket, illetve szellemet de még a hajlamokat 

visszafejleszteni sem, azt csakis a megbocsátás törvénye képes 

megtenni, mert a megbocsátás  gyakorlatilag feloldozást is jelent 

a hajlamok nyújtotta kötöttségekből és nem csak a bűn 

következményeitől. Amely bűnt megbocsátotta az Úr, azt az 

ember már soha többé nem követi el, legalábbis olyan mértékben 

nem, éppen az imént említett okok miatt, vagyis mert a feloldozás 

kegyelme mélyen belenyúl  a lélekbe és feloldja a kötöttségeket, 

amit aztán mégiscsak megpróbál az ellentét, de hittel hűnek kell 

tudni maradni az adott, illetve kapott kegyelmekhez. Ezzel 

ellentétben az okozati törvény kötöz és kárhoztat, szenvedtet, 

összeköti az elkövetőt a következménnyel. A bűnbocsánat 
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viszont elválasztja egymástól a kettőt, és vagy teljesen, vagy 

részben megszünteti, vagy visszafogja a következményeket 

azokra az időkre, amikor a lélek már képes lesz azok egy részének 

elviseléséhez, a fejlődés szükségleteinek megfelelően. 

 Míg az okozati törvény szenvedtet és kényszeríti az embert a 

bűnbeismerésre és bűnbánatra, addig a kegyelmi törvényben Isten 

szeretetét élheti és tapasztalhatja meg az ember. Tehát ennélfogva 

az okozati törvény szerkezetileg nem viheti be az embert az Isten 

Országába, mert kárhoztat, szenvedtet, lenyomja a szellemet a 

szenvedések világába, hogy a szenvedés által keresse és kutassa 

az ember azokat a hiányosságokat, amelyek miatt az okozati 

törvénybe zuhant alá. Tehát nem tisztítja meg a szellemet az 

okozati törvény, hanem mintegy „rákényszeríti”, megérleli a 

megtérésre. Ezért hívja az Úr Jézus a megbocsátásra mindazokat, 

akik már nem bírnak elviselni több szenvedést: „Jöjjetek hozzám 

mindnyájan, akik megfáradtatok és meg vagytok terhelve (az 

okozati törvény által) és én felüdítelek benneteket.” Ekkor akik 

meghallják az Úr hívó szavát és követik azt, azok gyakorlatilag 

átlépnek a kegyelmi törvénybe.  

 De ha az emberek erősen hinnének az Isten kegyelmi 

törvényében, a megbocsátásban, akkor gyakorlatilag megszűnne 

az ok - okozati törvény hatalma és ereje! Ebben az esetben sokkal 

kevesebb szenvedés lenne a világon és sokkal gyorsabb lenne a 

fejlődés, de főként itt az utolsó időkben, amely korszakra 

vonatkozóan azt kérdezi az Úr, hogy ha visszajön, vajon talál-e 

hitet a földön, mert mindinkább kialvóban a hit, azért tud előre 

nyomulni a Krisztus előtti időkből az ok - okozati törvény ereje 

és többek között ezért is kap nagyobb létlehetőséget a szenvedés 

és a szenvedéseket előidéző bűnök elkövetése is.  Ez utóbbi 

mögött az ellentétes oldal részéről sajnos tudatos munka is 

meghúzódik. 

Az Úr külön ajándéka a korszak, vagyis a jelenkori 

örökkévalóság lezárása előtt a földi ember számára az, hogy eme 
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fentebb említett kegyelmi  törvény által összeköti a Földet a 

Mennyel, az embert az Istennel, mert kegyelemből lehozta „az 

Istenből kiszakadt föld” részére a mennyek Országát: „Elérkezett 

hozzátok az Isten Országa”, az Ő megjelenése által és ahhoz, 

hogy a földi ember bele tudjon kapcsolódni az isteni szeretetnek 

az országába, lehozta a kegyelem, a feloldozás, a kegyelem 

törvényvilágát, hogy ez a törvény által megtisztulva a meghívott 

emberlelkekből választottak legyenek és bejuthassanak az Isten 

szeretetének a világába, vagyis az Istennel való egyesülésnek a 

világába, ahova nem vezet más út, csak a fentebb említett út. 

Vagyis a krisztusi Út: „Én vagyok az Út, az Igazság és az Élet 

senki sem mehet az Atyához, csakis általam”, azaz a megbocsátás 

és szeretet törvénye, amely megtisztítja a szellem  ruházatát: 

„...Akik megmosták és megtisztították ruháikat a Bárány 

vérében”, vagyis abban a kegyelmi törvényben, mely törvénynek 

a helyét itt a földeteken Ő küzdötte ki a kereszthalála által.  

 De miért is teszi mindezt az Úr? Azért, hogy átvezessen 

benneteket az halálból az Életre, vagyis, hogy kiemeljen 

benneteket a kárhozat világából és elvezessen titeket: „Jöjjetek 

Atyám áldottai és vegyétek birtokba azt a földet, amelyet az Atya 

kezdettől fogva a ti számotokra fenntartott.” Azaz, meg akar 

menteni benneteket az új holdra való kilöketéstől és be akar 

benneteket vezetni az: „Új eget és új földet láttam...” állapotba.  

A másik ehhez a jelenleg aktuális igéhez, igazsághoz, illetve 

törvényvilághoz szorosan kapcsolódik az általunk sokszor 

emlegetett királyi menyegzőről szóló példabeszéde az Úrnak: 

„...menjetek és szedjétek össze az utak széléről (azokat, akik a 

fejlődés útján sérültek meg a bűneik következményeitől) a 

bénákat, a vakokat, a sántákat, (azokat, akik okozati törvényből 

nem bírtak kiemelkedni és a porba hullva összeomlottak a kereszt 

súlya alatt) és vezessétek el őket a nagy Király  menyegzőjére.” 

Akik még a hat iga ökröt és a feleséget veszik, (vagyis akik nem 

tudtak felemelkedni a hat fejlődési korszakból )még csak növelik 
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az okozati törvény erejét de még nem is terhelhetők az okozati 

törvénnyel sem. De amikor már valamennyire is megerősödik a 

lélek és terhelhetővé válik, jön a könyörtelen törvény és mindent 

be akar rajta hajtani az utolsó fillérig. Ha ez lehetséges volna, 

akkor nem lenne szükség a kegyelem, a megbocsátás és a szeretet 

törvényvilágára. Akkor nem gyakorolna vonzást a szenvedő 

szellemre az Úr, hogy felemelje őt a következő törvénybe.  

 Tehát az átjutás az okozati törvényből a bűnbocsánatnak a 

törvényvilágába csakis az Úr hívása, vonzása által történhet meg! 

Ha ezt vesszük figyelembe, akkor az Isten szeretet-törvénye 

mellett mennyire eltörpül a karma elmélete, mert ahhoz, hogy a 

szellem meg tudjon tisztulni az elkövetett bűneinek 

következményeitől és a kiváltó okoktól, át kell mennie a 

kegyelem, vagyis a bűnbocsánat törvényvilágán, hogy 

megtisztulva a visszahúzó hajlamoktól kifejlődhessen benne az 

isteni természet, minek következtében be fog jutni a harmadik 

törvénybe, a szeretet törvényvilágába, vagyis az Isten Országába. 

(Ha meg viszont a „mindnyájan” szóban csak az utolsó betűt 

kicseréljük „m”-re, akkor azt kapjuk, hogy „mind nyájam”. 

Ezáltal a mondat így hangzik: Jöjjetek hozzám mind nyájam, akik 

megfáradtatok... vagyis mindazok akik meg vagytok hívva az 

üdvösségre, de még nem sikerült kiemelkedni a kárhoztató 

törvényből.) 

 Az Úr vonzalma végül is minden meghívottat érint és ez a 

vonzalom nem csak a kárhozatból való megtérésre hív, hanem 

mindenkit a saját szintjéről való továbbhaladásra. Mindenkit hív 

ugyan a megtérésre, de a megtérteket a megigazulásra és a 

majdani megszentelődésre, vagyis a gőgből az alázatosságra, az 

érzékiségből a lelki semlegességre. Főként az egymásra talált 

duálokra, de mindenkire vonatkozik a lelki semlegesség felé való 

haladás, mert csak ezen állapotba való eljutás alkalmával, ill. után 

kezd kialakulni a duál- érzés. Ezen érzés kialakulásának már itt a 
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földön a legnagyobb ellensége és a szellemi halálba való 

lesüllyesztése az   é r z é k i s é g. 

 Amikor egy missziós szellem önként lejön, hogy szeretete 

legjavát hintse szét a bűnben elmerült földi testvéreire és 

szenvedéseivel elősegítse mások tisztulását, ezen missziós 

szellemek is csak akkor tudják itt a földön betölteni küldetésüket, 

ha bekapcsolódnak Krisztus Urunk vonzerejébe. Minél 

magasabbról jön egy ilyen küldött, annál nagyobb mértékben tud 

beleolvadni Krisztusba, az ő Szeretetébe és az ebből fakadó 

vonzalmába. Így ennek megfelelően tud alkotni is a földi 

testvéreinek. A földi törvények így vannak Isten részéről 

megalkotva, hogy „senki se dicsekedjék”  mert ahhoz, hogy az 

ember engedni tudjon a hívásnak, vagyis közeledni tudjon az Úr 

felé,  a l á z a t r a, vagyis bárány lelkületre van szükség. Isten 

felé, mint örök adó felé csakis alázattal, mint elfogadó 

közelíthetik az ember: „...Legyen meg a te akaratod...” 

(Valósuljon meg a Te elgondolásod, úgy ahogyan a magas 

szférákban, azonképpen itt a földi világban is.)  

 Az Úr Jézus felétek sugárzó vonzereje nem a testnek, nem a 

testiségnek és nem a testen keresztül megnyilvánuló hajlamoknak 

szól, mert: „A test és vér nem veheti Isten Országának örökségét.” 

hanem a test és a testiség megtagadására hívja fel a figyelmet és 

ahhoz nyújt erőt, ugyanis a testiségtől, mint a bukás 

produktumaitól megfertőzötten nem lehet bejutni a makulátlan 

világokba. A krisztusi szeretet-vonzerő, tehát a földön 

megszületett szellemnek, vagyis   a z   ö r ö k   é l e t r e   e l ő h í 

v o t té n e t e k n e k  szól, arra van hatással.  

 A testiség nagy hatalom a földön és ezáltal nagy gátló 

tényezője a fejlődésnek, ezért is kellett oly sokat szenvednie az 

Úrnak itt a földön, hogy legyőzze a testiség hatalmát és a haláltól  

való és minden más hitetlenségből eredő félelmet. 
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 A „Jöjjetek énhozzám...” hívás következő „szintje” : „Amikor 

felemeltetem, akkor mindeneket magamhoz vonzok.” Miután 

már megtisztította az emberiséget bűneiből, azaz elszenvedte az 

Őt környező, magára vállalt negatív erőket, akkor (jobb szó híján) 

„nőtt meg” csak igazából a lehetősége az Úrnak, arra, hogy a 

szeretet energiájával  átdolgozott  negatív erőket vissza sugározza 

a megváltottakra és ezáltal vonzást gyakoroljon minden 

fejlődésben lévő szellemre. A szeretet a leghatalmasabb vonzerő! 

Ezt ti is tapasztalhattátok már, hogy sokkal inkább vonzódtok 

ahhoz a valakihez, aki szeret benneteket, mint aki gyűlöletet 

sugároz felétek. Habár az az igazi krisztusi szeretet, amikor az 

ember, az őt gyűlölőt is szeretni tudja. No már most a krisztusi 

szeretet a legmagasabb hatványa minden emberi szeretetnek, 

amely valaha a földön megjelent és egészen a Messiásvilágokba 

vonz el majd titeket.  

 Így hát engedjétek át magatokat az Úr hívásának, 

vonzalmának, és kövessétek a lényegtörvényetek útját, míg be 

nem zárulnak a mennyek kapui és rá nem tör a földre a teljes 

sötétség, legyetek bármely szintjén is a fejlődésnek, ugyanis 

végig kell mennetek az alázatosság és a lelki semlegességre való 

eljutás szintjén a paradicsomi, majd a messiási világokba. Azért 

is a legtökéletesebb messiást küldte le az Isten, mert egyrészt az 

Ő „teremtményei” vagytok, másrészt viszont a földről a 

legmagasabb állapotba csak Ő volt képes kiépíteni az utat. Az Ő 

hívása és vonzalma az ős napok világából sugárzik felétek, hogy 

egészen oda el is juthassatok nagyon sok idő és munka eredménye 

után.  

 Ne feledjétek, Isten a bűneitek megbocsátásával újjáteremti a 

lelketeket, amire senki és semmilyen más eszme nem képes, ezért 

hát törekedjetek bűnbánatra jutni, hogy minél nagyobb mértékben 

és a lelketek minél nagyobb területét újjá teremthesse az Isten, 

valamint arra, hogy ti is meg tudjatok bocsátani másoknak, hogy 

ti is bocsánatot nyerhessetek. Az újjáteremtési folyamatok, 



430 

hatalmas kegyelmi erőkkel történnek és addig, amíg a lélek kitart 

ezekben az állapotokban, halad előre a fejlődés útján, de amint az 

ember nem tud lépést tartani a kegyelmi rotációs folyamatokkal, 

valamennyire kiesik ezeknek a hatásaiból, ugyanis ezek a 

kegyelmi erők úgy hatnak mint amikor a a sötét és viharos 

éjszakát egyik pillanatról a másikra  egy mindeneket átszelő és 

bevilágító villám hatja át. A táj egyszerre teljes világosságban 

ragyog, de utána a teljes sötétség még erősebb lesz, mert a szem 

egy pillanat alatt hozzászokik a vakító fényhez. Ennek 

következtében a villámlás után  koromsötét lesz a táj és csak az 

előbbi világosság emlékénél lehet csak megtenni az utat. Amikor 

az ember ki tud tartani ennek a világosságnak az emlékénél, akkor 

egyszer csak egy következő viharos éjszaka villámlása ismételten 

világosra festi a tájat. De ha az ember nem tud kitartani, ami 

sajnos a gyakoribb eset, akkor összeomolva mégis csak ki kell 

várni a következő vihart és villámlást, hogy újból tisztán 

láthasson az ember a vaksötétben. A villám ugyanis csak a 

viharban keletkezik. Így van ez gyermekem a lelki életben is. 

Akkor kap az ember kegyelmet, amikor már minden veszve 

látszik. Ekkor csendül fel ismét az Úr szava: Jöjjetek énhozzám 

mindnyájan...”  

 Tudjátok, hogy miért szorgalmazzuk ilyen intenzíven a 

megbocsátást, mert csak fizikai síkon történhet meg a számlák 

kiegyenlítése, a dolgok elsimítása két ember között. A 

szellemvilágban erre már nincs lehetőség, mert minden élet 

bezárásával becsukódik az élet könyve a teleírt lapok miatt. Ezért 

csak egy következő életben ígérkezik majd alkalom, amikor nagy 

sokára úgy tudja rendezni a gondviseléseteket irányító hatalom, 

hogy mind a két, a sértett és sértést okozó fél életét, hogy ismét 

találkozhassanak és kiegyenlíthessék a régmúlt sérelmeit. De 

mivel korszakzárás előtt áll a világ, ezért már nincs lehetőség egy 

újabb testetöltésre, de viszont, a megújult földre csakis 

lerendezett számlákkal lehet bejutni, mert a gőgből táplálkozó 
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megbocsátani nem tudás hatalmas sebeket tud ejteni a szellemen 

és ruháján, amely sebek viszont az ellentét kezében lévén komoly 

rombolásokat tud előidézni a szellem más területén is, vagyis 

eleve meg tudja akadályozni a tovább haladást, az Isten 

Országába való bejutást. Isten azért is küldte le a megbocsátás 

törvényét a korszakzárás előtt 2000 évvel, hogy legyen 

mindenkinek bőven ideje a megromlott szeretet-viszonyok 

rendezésére. 

Higgyetek Istenben és bennem is higgyetek! 

Isten kegyelme legyen veletek! 

 

64. AKI HISZ, HA MEGHAL IS ÉLNI FOG... 

 

Ada, 2021. 10. 31.  

A feltámadott Krisztus szent nevében köszöntünk benneteket 

testvéreim  a szellemhazából!  

„Aki hisz, ha meghal is élni fog... aki hisz üdvözül, aki nem 

hisz, már eleve elkárhozott.” 

(A Szentlélekről, a Szent Szellemekről, „Szentekről” 

dióhéjban) 

 Kedves földi testvéreim, azt hiszem, hogy valamennyire 

ismeretes előttetek a  h i t  fontossága, ugyanis az örök életetek 

csakis akkor tudjátok kimunkálni, ha élő hittel bele tudtok 

kapcsolódni Isten bűnbocsátó kegyelmébe. Az ősbukási 

folyamatokkal ugyanis a szellem annyira bezáródott Isten és a 

belőle kiáradó szeretet előtt, hogy képtelen volt elhinni 

származását, inkább hitt abban, hogy egy tőle alacsonyabb szintű 

lényből fejlődött ki, minthogy bárkit is elismerjen nálánál 

magasabbnak, ne adj Isten, teremtőnek, az meg bizony, hogy 

merő képtelenség volt számára, mert annyira felerősödött a  g ő 
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g, hogy magán kívül nem ismert el feljebbvaló lényt a szellem. 

Ezt úgy képzeljétek el, hogy bent vagytok egy nagyon szép, és 

ragyogó helyiségben, amelyben szinte sziporkázik a fény és 

minden ami itt bent él, azt ez a fény élteti. Egyszer csak lassan, 

de biztosan szűnik meg a fény uralkodó tényező lenni és minden 

szürkül és fakul, míg egyszer csak besötétedik és minden, amit 

azelőtt a fény éltetett lassan élettelenné válik, így te magad is. Már 

még a ragyogás emléke is megszűnik éltető erőt nyújtani 

lényednek és lassan kihal benned minden tiszta érzés és gondolat, 

mert nincs, ami életerőt adjon. Így minden, ami addig pozitív volt, 

negatívvá lett és minden, ami pozitív volt, az ellenkezőjére alakult 

át. A szeretet gyűlöletté, az alázatosság gőggé, az engedelmesség 

engedetlenséggé, a duálérzés paráznasággá, az Isten iránti 

szeretet viszont Ellene való dühkitörésekre degradálódott le. 

Tehát minden nemes és tiszta érzés az ellenkezőjére süllyedt alá, 

de nem csak az érzések, hanem maga a szellem is élettelenné, 

szinte holttá lett. De a bensőhöz hasonlóan a külső körülmények 

is megváltoztak. Minden, ami forma-nélkülien élt és virult Isten 

dicsőségére, a bukási folyamatok által mind durvább és elhaló 

formát nyert. Így csak hasonlatként mondom, hogy a gyönyörű, 

az ember számára elképzelhetetlen szépséggel bíró virágok 

szúrós bogáncsokká lettek, tehát minden, de minden, ami Élt, 

halottá lett az Istennek, vagyis az isteni erőnek a hiánya miatt. Ez 

a szellemi halál. Természetesen mindez mellett a bukásban lévő 

szellem a bukással párhuzamosan az erőit is oly mértékben 

lesűrűsítette, hogy durva anyaggá formálódott a fluidvilága, 

amely még nagyobb mértékben megnehezítette az állapotát, mert 

úgy hatott rá az erők sűrűsödése, mint egy bányászra a 

bányaomlás. 

 Ebből az állapotból kiemelkedni képtelenség bármelyik 

szellemnek is! Ezért alkotott Isten törvényeket, hogy a szellemi 

halálból életre keltse gyermekeit. Ebből a célból kiküldte az ő 

erejét, a Szentlelket és a hűen maradt gyermekeit, hogy a 
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törvényes keretek közé szorítsák a megismerhetetlenségig 

önmagukból kivetkőzött, az isteni erényeket nélkülöző 

gyermekeit, hogy a saját maguk által megalkotott állapotból, a 

külső és belső körülményeik visszahatására, vagyis a 

szenvedések által felébredve lassan beindulhasson náluk az isteni 

tulajdonságoknak a visszaépítése, minek következtében majdan 

visszajuthassanak  az elvesztett paradicsomba, és azon belül abba 

az állapotba, ahonnan kiszólította őket a sátán a nagykorúsági 

próbán. A szellemeknek nem volt más feladatuk és ma sincs, mint 

az, hogy meghajtsák fejüket az Isten által meghozott törvények 

előtt és kövessék azokat mindvégig, amíg lenyúl értük a 

kegyelem. Vajon el lehet-e indulni és lehet-e haladni egyetlen egy 

lépést is előre ezen az Isten által kijelölt úton az Úr segítsége 

nélkül? Nagy valószínűséggel azt válaszoljátok, hogy nem. 

Valóban nem, ezért úgy alkottatott meg a törvény, hogy minden 

egyes szellem, aki testet ölt, rá van szorulva Isten segítségére, a 

kegyelemre, mert csakis az isteni segítség által, amely érte 

lenyúlt, menthető meg az „örök kárhozattól” amely állapotot nem 

Isten teremtett, hanem maga a lebukott szellem alkotott meg 

magának süllyedése által. Hiába minden önmagasztalás, gőg és 

önértékelés, mit sem ér, mikor minden apró pici előrehaladás, az 

erőtlen állapotból való kiemeltetés az Isten ajándékaként az ő 

Ereje és munkája által történik érettetek. Törvényszerűségek és 

felső segítség, vagyis Szentlélek és szellemi segítség nélkül senki 

sem tudna tisztulni és az újjáteremtési folyamatokban részt venni, 

ezt jól jegyezzétek meg. Ha Isten nem bocsátotta volna meg a 

bukást, soha senki sem indulhatott volna el a visszatérési 

folyamatokban. Ezért hát óriási hála illeti a Mindenhatót minden 

segítségért, mert ugyanis az a célja, hogy senki se maradjon az 

örök szenvedések birodalmában, minden egyes gyermeke 

kiemelkedhessék a saját torz állapotából és visszanyerhesse az 

eredeti formáját úgy alakban, mint érzésekben, erőben és 

tisztaságban olyannyira, hogy a bukásnak egy parányi részecskéje 

se maradjon rajta, illetve benne, hanem mindenki visszatérjen az 
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örök boldogságba, ahol nyoma sincs a szenvedésnek és a 

halálnak. Isten még a fájdalmak emlékét is úm. kitöröli a 

szellemből, hogy még az se képezzen árnyékot az Isten és a 

szellem között lévő kapcsolatra és az újra kialakult boldogságra. 

Csupán a tapasztalat marad meg, de Isten örökre elfeledi 

gyermeke bukását, amikor már teljesen visszatért a mennyei 

honba a „tékozló fiú.” De addig folyton - folyvást dolgoznia kell 

önmagán a szellemnek, igénybe véve minden szellemi segítséget, 

a Szentlélek erejét, hogy elérhesse azt a célt, amelyet kitűzött 

eléje az Isten. A bukás hozta létre a szintkülönbségeket, amelyen, 

ahogyan a szellem süllyedt lefelé, úgy vissza is kell mennie, csak 

talán sokkal gyorsabban, mint amikor bukott, mert a bukási 

folyamatokat gátolták a hűen maradt szellemek, míg a fejlődést 

viszont segítik. Óriási munka ez és bizony nem most kezdődött, 

ha csak a földet vesszük figyelembe, hisz a föld a naprendszer 

többi bolygójának a kilökött salakja, ami annyit jelent, hogy 

másik bolygókon már komoly szellemi munka folyt, ami a 

kiválogatódást illeti, míg aztán a napköziségben a kilökött 

salakból  a naprendszert irányító szellemek egy új bolygót 

vonzottak össze a salakkal együtt kilökött szellemek részére, 

hogy otthont nyújthasson nekik a fejlődést illetően. Amikor már 

készen állt az égitest, további hatalmas szellemi munkát jelentett 

az Úrnak és a Vele dolgozó szellemeknek az, hogy a bukott 

testvéreik elérhessék azt a szintet, hogy a föld felszínén testet 

ölthessenek, valamint az, hogy a föld felszíne lakhatóvá váljon. 

Minden vízzel körbezárt földrészen materializáltak a vezető 

szellemek egy - egy emberpárt, ami azt jelenti, hogy a 

szellemeket körülvevő fluidokból materializálták nekik a 

testüket. Tehát nem a majomtól származik az embernek még a 

teste sem, nemhogy a szelleme. Amilyen volt a szellemek szintje, 

olyan zord és kietlen volt a természet is a maga vad állat- és 

növényvilágával együtt. Mivel a legzordabb természettel 

rendelkezett a föld, Isten és a Földet irányító szellemek hatalmas 

szeretetet fektettek be ebbe a munkába, mert ha nem így lett 



435 

volna, egyetlen egy szellem sem bírt volna életre kelni, ugyanis 

az isteni szeretet újjáteremtő hatással bír. Azt, hogy mennyire 

fáradhatatlanok a benneteket, a föld szellemeinek vezetését 

vállaló magas szellemek, az is igazolja, ha csak azt a tényt 

vesszük figyelembe, hogy emberi számokkal ki nem fejezhető az 

az időegység, amióta az első emberpár materializálódott a földön.  

Ha csak azt vennénk figyelembe, hogy azóta mennyi idő telt el és 

az mennyi ideig tartó megfeszített szellemi munkát igényelt, 

bizony, hogy nem rövid idő. De ahogyan beindult a reinkarnáció, 

mindegyik szellemnek a fejlődés szempontjából a legkedvezőbb 

élet lehetőséget kimunkálni, biztosítani és  irányítani, szintén 

nagyon hosszú, sok türelmet igénybe vevő szellemi munkát 

jelentett és jelent ma is. Mindez mellett a fejlődés menetének 

megfelelően irányítani a zord és kietlen természetet, még plusz 

munkát jelentett és jelent ma is az értetek küzdő szellemeknek. 

Ősidők óta minden népfajhoz és vallási irányzathoz küldtek ezen 

magas szellemek „vallási” vezetőket, ha egyáltalán lehetett 

akkoriban vallásról beszélni, akik magasabb szellemek voltak, 

mint a vezetetteik és igyekeztek a lehetőségekhez mérten tovább 

vezetni a bukott szellem - embereket, hogy majdan, minél többen 

eljuthassanak a Megváltóhoz és üdvözülhessenek Általa. Nem 

lehet nem megemlíteni Mária hatalmas szerepét és alázatos 

munkáját, amelyet a női duálfelekért végzett és végez ma is, 

ugyanis minden népcsoportban a nők a férfiak alárendeltjei 

voltak, mert ők, mint Évák vették le a tiltott fa gyümölcsét és így 

„bűnhődniük” kellett ezen tettükért, valamint, mert ők rántották 

le az Ádámokat, ezért duplán szenvedve nekik kell a duálfeleiket 

húzni előre a fejlődésben a megaláztatás elfogadása által.  

 Most egy kis kitérőt teszek, mert ide kívánkozik 

megemlítenem a női lélek szerepét a fejlődésben. Mivel a női 

félben jelent meg először a gondolat a tiltott dolgok után való 

közeledésre, amelyet közölt a férfi féllel, minek következtében a 

férfi fél már az engedetlenség gondolatától is megsüllyedt, de 
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jóváhagyta a női fél döntését, ezért a női, vagyis az elfogadó felet 

kettős felelősség terheli, minek következtében neki kell 

helyrehozni mindkettőjük bukását, ezért duplán szenved. Viselnie 

kell a saját terheit, de az adó fél terheit is. És minél mélyebbre 

süllyedtek, annál mélyebbről kell a saját haladása által, de nem 

felette való uralkodással, szavakkal, utasításokkal és unszolással, 

hanem példaadással, alázattal és áldozatvállalással emelni a férfi 

felet is. Ezért szenvednek többet a nők, mint a férfiak. Amikor 

már felbomlik ez a szerepkör és felcserélődnek a szerepek, akkor 

elfajulások keletkeznek úgy a női, mint a férfi lélekben. Ilyenkor 

úgy a nőben, mint a férfiban erősödik a gőg és az érzékiség. Azért 

vállalta Mária ezt a szerepet, mert az ő tisztaságával, alázatos 

megjelenésével tisztaságra és alázatra készteti a női feleket. A 

földi megjelenése is csupa alázat és szerénység, szelídség volt. 

Ezért hát tanuljatok Tőle ti női lelkek alázatosságot, mert másként 

nem fogjátok tudni előre vinni a férfi feleteket és megáll a 

fejlődésetek! Máriát, mint a Szent Szellemek vezéralakját állítjuk 

elétek példának, az Ő tisztaságát és alázatosságát, amelyet 

minden paradicsomi szellemnek el kell érnie. Ezért is tettünk 

Róla külön említést. 

A Szellemi Vezetők, amikor már a saját fejlettségi szintjükre 

felfejlesztették a vezetettjeiket, magasabb vezetőknek adták át a 

rájuk bízott népcsoportot, biztosítva ezzel a meghívottak 

fejlődését. Jézus megszületése, rejtett és nyilvános működése, 

halála, feltámadása, mennybemenetele és a Szentlélek, a Szent 

Szellemek eljövetele óta megsokszorozódott a Szent Szellemek 

jelenléte és munkája a földi világban, ugyanis maga az Úr hintette 

szét az „Isten Országa lakosait” mint az üdvösség magvát, Rájuk 

bízván ezzel a Föld és a rajta és körülötte élő szellemek 

üdvözültetését. Itt is ki kell emelnünk Mária szerepét, mert Neki 

adta át az Úr a „jogart”, vagyis teljesen Rá bízta, mint a 

naprendszerben és így a földön munkálkodó legfejlettebb 

szellemre a földet vezető szellem sereget, akik folyamatosan 
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testet öltve komoly áldozatot is vállaltak a föld előre haladásáért, 

mert az Úr után Mária vállalta a legnagyobb szenvedést a föld 

üdvösségéért. A vezető szellemekkel együtt Máriára bízta a 

fejlődésben lévő szellemeket is az Úr. Péternek viszont már földi 

életében, amikor elérte azt a megfelelő szintet, hogy meghallotta 

az Atya hangját, az Úr teljhatalmat adott minden testet öltött 

szellem felett a feloldozásra és a megkötözésre. Péterre és 

munkatársaira bízta az egész szellemi vezetést és rá, az ő addig 

megszerzett igazságaira bízta úgy a szellemi, mint a földi 

„egyházat”: „Ezentúl te Péter, vagyis kőszikla vagy és én erre a 

kősziklára építem az én Anyaszentegyházamat, amelyen a pokol 

kapui nem vesznek erőt. Amit feloldozol a földön, fel lesz 

oldozva a Mennyben is.” A bűnbocsánat foka mégis csak a 

bűnbeismerésnek, a bűnbánatnak a fokától és attól függ, hogy az 

ember mennyire emelkedett ki a megbocsátásra szoruló 

hajlamból, valamint, hogy mennyire tud fennmaradni ott ahova a 

kegyelem felemelte, vagy visszaesik az adott bűn elkövetésébe. 

Ugyanis a teljes megbocsátás akkor következik be, amikor az 

ember már teljesen ki tudott emelkedni az adott bűnös hajamból, 

mert akkor kiemelkedett a szóban forgó bűn visszahatásából is, 

de végül is mindenkor minden Isten kezébe van lehelyezve, így a 

megbocsátás törvényszerűségének a kiszolgáltatása is. Ahhoz 

viszont, hogy az ember bűntudatra, majd bűnbánatra ébredjen, 

lelki életre van szüksége, aminek alapján rádöbben, ráérez arra, 

hogy hol és mikor hibázott. Rá kell jönnie továbbá arra, hogy 

egyedül, vagyis a Szent Szellemek segítsége nélkül csak 

szélmalomharcot vív az alsóbbrendű természetével és hogy ebből 

kifolyólag rá van szorulva arra a segítségre, amelyet az ember a 

bűnbocsánatban kap, mert a bűnbocsánat  a lélekben történő isteni 

beavatkozás, amely feloldozza az őt körülvevő sötét erőktől és 

ezáltal újjáteremti a lelket. A lélek fejlődése érdekében vagy 

teljes feloldozást nyer az ember, vagy részlegeset, ami azt jelenti, 

hogy akkor fognak rá visszahatni az elkövetett bűnből fakadó 

negatív erők, amikor már megerősödött a lélek azoknak az 
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elviselésére és akkor is csak fokozatosan. Amit még tudni kell 

ezzel kapcsolatban az az, hogy a feloldozás után ugyanazt a 

próbát megkapja a lélek, amelyben elbukott, hogy a következő 

próbánál helytállva tovább haladhasson a fejlődésben. A 

megbocsátás nem azt jelenti, hogy megszűnnek a próbák, hanem 

azt, hogy esélyt kap a lélek arra nézve, hogy ahol elbukott, ott a 

következő fordulónál helytállhasson. Ezzel ellentétben, amikor 

nem tud bűnbánatra jutni a lélek és nem folyamodik feloldozásért, 

akkor is vannak továbbra is kísértések, de sokkal nagyobb az 

esély az elbukásra, mert még nem ismerte fel bűnnek azt amiben 

elbukott így nem lehetett része feloldozásban, vagyis az 

újjáteremtő folyamatokban sem. Tehát ebből kifolyólag 

mindenkinek szüksége van a megbocsátásra, ahhoz, hogy tovább 

tudjon haladni az újjáteremtési folyamatok által. De amikor az 

ember a Szentlélek ellen követ el bűnt, vagyis megtagadja a 

Szentlelket, elesik a megbocsátástól, a vezetéstől, előre haladástól 

és a fejlődéstől is. Így visszaesik a bűnök visszahatásának a 

szférájába. Ez értendő az alatt, hogy a Szentlélek elleni bűn nem 

bocsáttatik meg. Ahhoz tehát, hogy előre tudjon haladni az 

ember, az egyik kezét felfelé nyújtva meg kell kapaszkodnia a 

felső segítségbe és vezetésbe, míg a másik kezét lefelé kell 

tartania, hogy továbbítsa a fentről kapott, de már magáévá tett és 

kidolgozott igazságot. Ez a „körforgás” nélkül nincs 

előrehaladás.  

 (Ahogyan az Ószövetségben a szellemvilág Ábrahámra épült, 

mert aki meghalt, mindenki Ábrahám kebelére tért, úgy az 

Újszövetségben ezt Péterre építi az Úr.) 

  Főként az Úr halála után, Aki halálával megnyitotta az 

áldozatkész szeretetből történő, a másokért szenvedő és az 

életüket áldozó missziós munkát, szinte tömegével áldozták 

életüket, akár a kereszten, vagy az arénákban az Úr eszméjének a 

fennmaradásáért, vagyis az emberek üdvösségéért. És nehogy azt 

higgyétek, hogy ezzel befejezték küldetésüket, nem, hanem 
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többször is vállaltak missziós testet öltést, sőt mi több, a 

szellemvilágban is vállalnak magukra szenvedéseket, a sötét erők 

megtisztítása érdekében. Viszont nagyon sok esetről nem is 

tudtok, akik a földön követték az Úr keresztáldozatát, mert 

titokban maradtak tevékenységeik, de viszont követve az Úr 

példáját és munkáját, nagyon sok szenvedést vállaltak az 

emberiség bűneinek a bocsánatáért.  

 Ahogyan az Úr munkája eredményének tekinthető a hatalmas 

szellemi áradat áldozatos munkája, mert szenvedésével 

létlehetőséget biztosított a Szent Szellemeknek, úgy az áldozati 

szellemek 2000 éves munkájának az eredménye a korszakzárás 

előtt megjelenő III. kijelentés, a szellemek tana, az Evangéliumi 

spiritizmus, mindazok számára, akiknek az ezt megelőző 

időszakban nem sikerült elhagyni a földet, mert nem hittek az 

Úrnak, Igéinek és erejének, akkor hátha majd hisznek a Szent 

Szellemek tanának. Igaz, mint mindent, úgy ezt a lehetőséget is 

az Úr küzdötte ki elsősorban akkor, amikor a „színeváltozás” 

hegyére meghívta Mózest, Illést és Jeremiást is. Másodízben 

akkor, amikor a kereszten így szólt (amit sajnos kivettek a 

Szentírásból): „Amidőn az ajkaim elnémulnak a halottak fognak 

beszélni.” És eme kijelentés után az ószövetségi próféták, szentek 

szellemei, az elhunytak elárasztották Jeruzsálemet és környékét 

és vádoltak mindenkit, aki az Úr halála mellett tette le voksát. 

Tehát ebben az esetben így nyilvánult meg a „mindenszentek” 

megjelenése a földön. 

 Ti mindannyian ebbe a kategóriába tartoztok. Ha ebben az 

eszmekörben nem sikerül levetkőzni a gőgöt és az érzékiséget és 

eljutni a szeretetnek, az Isten által meghatározott fokára, nem 

fogtok eljutni az üdvösségre és nem lehet részetek az első 

feltámadásban, hanem jobbik esetben hosszú időre el fogtok 

aludni és csak mint kísértők ölthettek majd testet a megújult 

földön. Forduljatok befelé és használjátok ki az utolsó 
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lehetőséget, mielőtt még be nem zárul az utolsó üdvözülési 

lehetőség is. 

 Ne feledjétek, hogy addig áll fenn ez a világ, vagyis addig 

lesznek kegyelmi kiáradások a földön, amíg legalább egy 

missziós szellem (szent) is lesz a földön testetöltve, hisz ők tartják 

ennek a földnek a pilléreit. Amikor az utolsó missziós szellem is 

az elragadtatás által visszavonatik, akkor  be fog záródni a 

kegyelmi korszak utolsó kis időszaka is a világos, vagyis a fényes 

kegyelmi  korszak is. 

 A Szent Szellemek munkája még nem fejeződött be. 

Dolgoznak és dolgozunk a kegyelmi korszak utolsó pillanatáig, 

amíg egyetlenegy befogadásra alkalmas lelket találunk a földön, 

minden vallási, nemzeti hovatartozástól függetlenül. A kegyelmi 

korszak és annak az utolsó fázisa a rövid fényes korszak az 

elragadtatással ér véget, amikor a „szentek” vagyis a Szent 

Szellemek dematerializálják először a IV. majd a III. 

szférabelieket... Az elragadtatást, vagy dematerializációt magas 

szellemek, angyalok végzik, sőt ez egész apokaliptikus 

eseményeket úgy a földön, mint a szférákban az erre kijelölt 

szellemek irányítják. Ahogyan akkor, amikor a föld alkalmassá 

lett arra, hogy az első emberpárokat kontinensenként 

materializáció által kihelyezzék a szellemek, úgy most a fejlődési 

turnus végén ugyanezen törvény alapján dematerializálják 

azokat, akik a földi törvényeknek kifizettek minden, az Isten által 

meghatározott adósságot és levetkőztek minden, a földdel 

egyenszerű hajlamot. Ez úgy fog kinézni, hogy az embereknek 

egyszer csak egy ugyanazon pillanatban a föld minden táján egyik 

pillanatról a másikra szétsugárzik a testük és a szellemük, mint 

amikor meghal egy ember, majd ott áll az Isten Ítélőszéke előtt, 

vagyis a vonzás törvénye alapján bevonzatik a saját szférájába. 

Tehát ezzel az eseménnyel ér véget a kegyelmi korszak, mert a 

kegyelem visszavonatik és magával viszi mindazokat, akik 

valamilyen formában is a kegyelemben munkálkodtak az 
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emberek üdvösségéért. Ez az esemény után már elszabadul a 

pokol a földön és mindaddig tart, amíg az Úr Jézus vissza nem 

jön. Ezeket a kiválogatási folyamatokat a 12 apostol és a 

mellettük, ill. velük dolgozó szellemek végzik, mint a 

„Mindenszentek” szintjét elért szellemek. A 12 apostol ítéli meg 

a 12 szellemtípust, vagyis mindegyik azt, amely fölé rendeltetett 

vezető gyanánt. ÉS így kerül mindenki az Úr elé. De ahhoz, hogy 

bárki is az Úr elé járulhasson, hasonlóan, mint 2000 évvel ezelőtt, 

maga Keresztelő János készíti fel a szellemeket. 50 évig viselte 

Krisztus Urunk sebeit a testén és úgy mint ker. János korában,   b 

ű n b á n a t r a   ésm e g t é r é s r esegítette az embereket.   

 De ahhoz azonban, hogy el tudjátok fogadni a 

„Mindenszentek” érettetek történő munkáját és a fentről jövő 

irányítást, h i t r e,  é l ő   h i t r e  van szükségetek. Ezért mondja 

az Úr, hogy aki hisz az ha meghal is élni fog, mert 

engedelmeskedve a Szentlélek vezetésének már a földön átment 

a halálból az Életre, vagyis már a földön  megtörténhetett a 

feltámadása. Legyen az embernek bármekkora tudása, de ha nincs 

h i t e, nem tud megkapaszkodni az isteni segítségbe. A hit által 

lehet a távolra eső történéseket, kegyelmi kiáradásokat közelbe 

hozni, erőket lehozni és bekapcsolódni a Szent Szellemek 

munkájába. Az élő hit tud csak szeretetté formálódni. Tehát maga 

a hit sem elegendő az üdvösséghez, hanem csak akkor, ha át tud 

alakulni szeretetté. A szeretet viszont akkor üdvözít, ha már túl 

vagytok kedves gyermekeim az önszereteten és kifejlődött 

bennetek az áldozatkész szeretet másokért, vagyis amikor le 

tudtok mondani önmagatokról, még az üdvösségetekről is mások 

üdvösségéért. 

Mindannak ellenére, hogy a Mindenszentek ünnepét emberek 

hozták létre, mégis szellemi célt szolgál, amit ezzel a kis írással 

szeretnénk közelebb hozni a lelketekhez, hogy ne csak formálisan 

ünnepeljétek ezt az ünnepet, hanem lényegileg, azáltal, hogy bele 
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láthattok a Szent Szellemeknek, vagyis „mindenszentek”, akik 

érettetek dolgoznak, a munkájába.  

 A  szentek fogalmát először Pál apostol határozta meg, amikor 

a Péter által vezetett krisztusi közösséget, vagyis azokat a 

magasabb világokról jött missziós szellemeket, akiknek nagy 

része az életét áldozta a tanért és az emberiség üdvösségéért, 

szenteknek nevezte. Ez volt az I. és egyben legerősebb zárt 

közösség, amely teljesen krisztusi alapokra épült, amelyben 

szintén hatalmas erőkkel működött az Atyától leküldött isteni erő 

és az Isten által küldött Szent Szellem sereg. Mindenük közös volt 

és csak úgy lehetett belépni ha az ember az összes vagyonát 

beadta ebbe a közösségbe. Három évig megfigyelés alatt állt az a 

valaki, aki meghívást érzett arra, hogy tagja lehessen a Krisztus 

testének és miután megfelelt a kívánt feltételeknek, léphetett csak 

be. Itt már meg kellett szűnni minden családi és vérségi 

köteléknek, mert Krisztusban mindenki testvér. Tehát aki be 

tudott lépni és meg is maradt ott, el tudott szakadni a földi 

kötelékektől és halála után elhagyta a földet. De az Úr iránti 

hálából nagyon sokan a föld feletti szférákban maradtak, mint 

szentek, akik tovább segítették a még testben maradt testvéreiket. 

Tehát ők is besoroltattak a mindenszentek táborába. Így folyton 

szaporodott úgy a földön, mint a szellemvilágban a 

„mindenszentek” tábora. Ha igazán törekedtek, a III. kijelentés 

követésére, az áldozatkész szeretet elérése által, akkor ti is 

elérhetitek a „mindenszentek” szintjét és mint missziós szellemek 

még egy nagyon rövid ideig segíthetitek a még földhöz ragadt 

testvéreiteket az elszakadásban. 

* 

 Ugyanilyen az ember által létrehozott, de mégis valamilyen 

formában az üdvösséget szolgáló nap, a halottakról való 

megemlékezés napja is, amelynek a fő üzenete az, hogy az ember 

minden dicsősége a koporsójé, vagyis, az, hogy minden embert 

arra figyelmeztessen, hogy a fizikai síkról nem vihet át semmit a 
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szellemi síkra, az anyagi világból az anyagtalan világba, csak a 

tapasztalatokat, a tisztulást, vagy bukást, a  szeretet gyakorlása 

által megszerzett lelki vagyont, ha jó ember volt valaki, akkor 

mások szeretetét, ha meg viszont nem ,akkor ennek az 

ellenkezőjét, vagyis haragot és gyűlöletet. De az emberek 

mégsem hallják meg a néma üzenetet, hanem ahogyan csak 

tehetik, főként a mai világban, ravaszsággal, erőszakkal, ha kell 

gyilkosság árán, de megszereznek minél több vagyont maguknak, 

mintha a földön, a föld jelenlegi állapotában szeretnének örök 

életet biztosítani maguknak. Pedig továbbá a sír éppen arra kell, 

hogy tanítson mindenkit, hogy a bűn zsoldja a halál, vagyis, hogy 

ameddig bűnben él az ember, addig a halállal fogja szembe találni 

magát. Ennél fogva hiába minden olyan törekvés, amely a hosszú 

élet titkát igyekezne megfejteni, mindaddig eredménytelenné 

válik, míg rá nem ébred az emberiség arra, hogy az életének a 

hossza Isten kezébe van lehelyezve, vagyis az elkövetett bűnök 

és a megbocsátás függvényétől függ. Ha beleláthatnátok a 

magasabb, vagyis a tisztább világokon élő emberek életének 

hosszába, azonnal rájönnétek arra, hogy minden a bűntelenségtől 

és az Istennel való kapcsolattól függ. És az ember még sem 

törekszik minderre, hanem éppen az ellenkezőjét igyekszik 

megvalósítani, sőt a halálba zuhant hozzátartozójának és ezzel 

együtt magának a halálnak is emlékművet állít, bálványozván 

ezzel magát a bűn által megteremtett halál törvényét is. Pedig az 

elhunyt lelki állapotán a sírhanton épített emlékmű éppen hogy   n 

e m   s e g í t   s e m m i t   esetleg megnehezíti a kibontakozást, 

mert kötöttséget idézhet elő, ha az elhunyt valamelyik 

hozzátartozóján keresztül látja a saját temetését és a neki emelt 

„kőoltárt”. De az elhunytakért tiszta szívből otthon elmondott 

ima, annál többet segíthet az állapotukon. Azért tanácsosabb a ti 

hajlékaitokban imádkozni az elhunytakért, mert ők   n e m   s z í 

v e s e n  mennek vissza a temetőbe, hogy veletek 

találkozhassanak, mert felidézi bennük a gyász és a halál 

emlékeit, vagyis az erőiket lekötik a földi világhoz. Egyébként is 
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nagyon fáj az elhunytaknak, ha a hozzátartozók a haláluk után 

azáltal igyekeznek kifejezni szeretetüket, hogy hatalmas 

síremléket készíttetnek nekik és főként, ha ezt az örök életbe 

vetett hit hiányában teszik. Pedig az „elhunytak” élnek, főként, ha 

már még a fizikai életben átmentek a halálból az Életre. Ha 

valakik nem hisznek a túlvilági életben, az elhunytakról még egy 

rövid ideig megemlékeznek, talán addig, amíg be nem nőnek az 

elvesztés sebei, de mégis úgy kezelik őket, mint akik örökre 

megszűntek létezni. Így megszakítják velük a szeretetviszonyt, 

pedig a szeretet nem ismer határokat, áthat a fizikai síkról a 

szellemvilágba, tovább halad a szférákban és attól függően, hogy 

mennyire erős, felhatol a mindenható Istenig.    

Szeretettel a Mindenszentek és halottak napja ünnepe 

előestéjén 

 

65. TE VAGY KRISZTUS AZ ÉLŐ ISTEN FIA  

- AZ ALÁZATOSSÁG SZÜKSÉGESSÉGE 

 

Ada 2021. IX. 07. 

Kedves földi testvéreim, barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

  „Te vagy Krisztus az élő Isten fia” 

 Ismételten egy kegyelmi lehetőség a megnyilatkozásra, 

vagyis egy kegyelmi alkalom arra, hogy közvetítsük felétek Isten 

szelíd és szeretetteljes hangját, hatalmas erőkkel bíró hazahívó 

szavát, amelynek hatása  az ősbukás alkalmával kezdődött, az  

anyagból való kibontakozáson át a törvényes szellemmé váláson  

keresztül végighúzódik a egész rétegződött  teremtettségen, 

mindenkit a maga szintjéről magával ragadva a végcél eléréséig. 

Tehát az út hosszú, de megjárható, mert a mindenható Isten ereje 

hatja át a Körülötte élő  hűen maradt, vagy a benneteket 

körülvevő bukott világmindenséget, és ezáltal minden egyes, a 



445 

tökéletességet elért  vagy bukott világot éltet és vonz Önmaga 

felé, amely vonzalom nélkül senkinek sem lenne ereje haladni 

előre a fejlődés útján felfelé. A vasreszelék hiába igyekezne a 

mágneshez hozzátapadni, ha a mágnes nem vonzaná. Még az a 

szellemcsoport is, amely lefelé halad, Isten erejét, vagyis annak 

tartalékát  használja fel, mert  ahogy távolodik a bukásban lévő 

szellem Istentől, úgy fogy az ereje, míg  az isteni életerők teljes 

hiányában  beáll a szellemi halál.  

  Az isteni kegyelem a végidők előestéjén utoljára, mint egy 

utolsó esélyt adva a menekülésre, kiküldött bennünket értetek, 

hogy aki már megutálta önmagát, a bűnnel szembeni 

tehetetlenségét, annak segítséget nyújthassunk a szellemvilágból. 

Sajnos a Pató Pál-i hozzáállásra nincs már idő, ezért hát 

igyekezzetek minél erősebben megragadni az istenadta 

lehetőségeket, mert mindig akkor bánja már az ember a dolgokat, 

amikor elúsztak a lehetőségek. Sajnos az elmulasztott lehetőség 

nem tér többé vissza még akkor sem, ha kegyelmi idő van, mert 

az időben nincs megállás, az anyag és tér törvényszerűsége 

megszüli számotokra a végtelen időt, amelyben egy - egy 

pillanatra mintha mégis megállna az idő múlása, pedig csak a 

számadásra való hívásról van szó minden egyes fejlődési korszak 

végén, ez esetben a kegyelmi idő helyes, vagy helytelen 

felhasználásáról  és  ebben az időben történő fejlettségi szint 

eléréséről történik majd a számadás. Ugyanis nagy felelősség 

terheli azokat, akik ezt a leggyorsabb és legkönnyebb fejlődési 

lehetőséget biztosító időt, de főleg a kegyelemadta erőket, mint 

lehetőségeket, hogy mire használják fel. Igaz ezt ti nem érzitek, 

mert nem láttok bele azokba a már meglévő állapotokba, 

amelyeket a lehetőségek kihasználásával el kellett volna érnetek. 

Ez majd akkor fog igazán fájni, amikor mindez meg fog 

világosodni előttetek, mert amikor véget ér a kegyelmi korszak, 

mindenki  meg fogja látni, amint a missziós szellemek 

elragadtatnak és emeltetnek fel a Mennyekbe. Mindenki 
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betekintést nyer azokba az állapotokba, amelyet el kellett volna 

érnie és meg fogja látni az elmulasztott lehetőségeket és mindazt 

a segítséget, amelyet a lehetőségek mellé kapott, de nem 

használta ki. „Ekkor feltűnik az emberfiának jele az égen és sír a 

föld minden nemzetsége…” - sajnálva a ki nem használt 

lehetőséget, valamint azt, hogy már lejárt a kegyelmi korszak és 

a késői bánat már nem hoz bűnbocsánatot, mert a bűnbocsánat 

lehetősége megszűnt a kereszt megjelenésével. A kegyelmi 

korszak a kereszt felállításával kezdődött és azzal ér véget, amely 

korszak tovább építésére felkészítette az Úr a magasabb 

világokról jött apostolait és tanítványait. Azt, hogy nem ebből a 

világból valók voltak a tanítványok, maga az Úr is elmondta az ő 

Főpapi imájában és ezt az is bizonyítja, hogy teljes mértékben el 

tudták hagyni a világot  és akinek volt családja, a családot is az 

Úr követéséért, de ami a leglényegesebb, hogy az isteni erőket, 

amelyeket az Úr elküldött az ősnapok világából, asszimilálni 

tudták, mert nem voltak annyira bűnnel telítettek, minek 

következtében sokkal nyitottabbak voltak az Úr felé. Sőt 

minderre még azt mondta az Úr Péternek az utolsó vacsorán: 

„...Ti már megtisztultatok ama beszéd által…” Tehát még ők sem 

voltak teljesen készek az Úr igazságainak a befogadására, hanem 

meg kellett tisztulniuk az Úr beszédei által, mert: „Az Istenről 

szóló beszédnek ereje van.” (Péter ugyanis, mint ismeretes 

Buddha reinkarnációja volt, aki azért öltött testet az Úr mellett, 

hogy tökéletesítse tanát, de ettől sokkal többet kapott Tőle.) 

 Ha az ember tudná azt, hogy milyen hatalmas munkát 

végeztek az Úr nevében az apostolok, minden tudása és ereje 

mellett is megalázkodva omlana össze Isten hatalmassága előtt és 

mellét verve esedezne bűnbocsánatért, tisztulásért és 

gyógyulásért, valamint felemeltetéséért egy magasabb állapotba. 

Mi gátolja meg a mai embert abban, hogy olyan mértékben be 

tudja fogadni az isteni erőket, mint az apostolok, ha nem a bűnbe 

belesüllyedt állapota?  
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 A mai emberiség nagy bűne, ami alól a szellemtan - hívők sem 

kivételek az főként a gőg és az érzékiség! Pedig csodálatos tanítás 

áll a rendelkezésre a III. kijelentés hasábjain az alázatról és 

megnyilvánulási formáiról, valamint úgy a testi, mint a lelki 

paráznaságról.  Sajnos a mai ember sem különb a régi embernél, 

sőt… elsősorban csak azokat a tanításokat igyekszik elfogadni, 

amelyek az erényeit igyekeznek „hizlalni”, de azokat a 

nyilatkozatokat, melyek a fentebb említett, a szellemi halált 

okozó hajlamokról szólnak, már alacsonynak, ill. rangon alulinak 

titulálják. Az ember sajnos gőgjében nem tűr meg semmilyen 

építő jellegű kritikát, amely megkímélné őt sok felesleges 

szenvedéstől, mert rá- világítana olyan kiküszöbölendő 

hajlamokra, amelyekre az ember csak hosszú szenvedés árán 

ébredhetne rá. Tehát az olyan nyilatkozatok, amelyek 

reflektorfénybe veszik a szellemi halált előidéző hajlamokat, 

Isten szeretetének egy részét képezik, mert nem feddés gyanánt 

szolgálnak, hanem a fejlődéseteket gyorsítanák fel. De ha az 

ember ezt gőgjében nem tudja asszimilálni, egy gyorsabb 

fejlődési lehetőségtől elesik, pedig meg van írva, hogy amikor 

eljön a Szentlélek, megítéli a világot a bűn tekintetében. Ezalatt 

értendő a 12 apostol feladata a végítéletkor, amiről az előző 

nyilatkozatban is már említést tettünk, valamint a bűnökre 

rávilágító lelkiismeretről és a nyilatkozatokról, amelyekről 

jelenleg is szó van.  

 A Szentlélek Sereg, vagyis a „mindenszentek” akikről az 

előző nyilatkozatban szólottunk nem azért voltak „nagyok” mert 

nagynak tartották magukat, hanem, mert alázatosan magukat 

lealacsonyítva meg tudtak nyílni Isten előtt és alkalmasak voltak 

arra, hogy mind nagyobb mértékben magukba fogadják az Istent, 

akár testben voltak, akár nem.  

   Az alázatos ember nem a saját magánál „kisebbekhez” 

hasonlítja magát, mert ez még komoly gőgre vall és növeli is azt, 

hanem az előtte álló útra, szintre néz, melyet el kell érnie és 
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azokra a nehézségekre figyel, amelyekkel meg kell küzdenie, 

valamint az Örök Példaképre tekint, akinek a képmására és 

hasonlatosságára kell mindenkinek átformálódnia. Az Örök Példa 

viszont alázatból soha sem dicsekedett nagyságával, hanem 

egyszerűen csak az emberfiának nevezte magát.  Péter volt az 

első, aki kinyilatkoztatásra felismerte az Úr kilétét („Te vagy 

Krisztus az élő Isten fia…”). A többi apostol és a követői közül 

sokan a nagy prófétának tartották. Ők is valamilyen formában  

missziós szellemeknek nevezhetők, hisz azért öltöttek testet, 

hogy valamilyen formában megnyilvánuljon rajtuk Krisztus 

csodatevő ereje, nagysága, de  a nép nagy része még nem tudta 

sehogy sem beazonosítani az Urat, csakis azok, akik magasabb 

világról jöttek.  A többinek, akik nem tudták befogadni Őt, mert 

még nem volt a lelkükben kifejlődve a szemük a látásra és a fülük 

a hallásra, ennek a földnek voltak a gyerekei, ugyanis még csíra 

formában sem voltak meg bennük azok az erények, amelyek az 

Úrban a legmagasabb hatványban megvoltak még testben is. 

Ezért feszítették keresztre. De amint a szellemi irányítás folytán 

kezdenek derengeni, vagyis lassan kiépülni a krisztusi erények 

csírái, úgy az isteni elvárások munkája révén kezdik felismerni 

valódi kicsinységük egy kis hányadát és megkezdik a kárhozatra 

vivő hajlamaikat leépíteni. Hosszú folyamat ez testvéreim, nem 

is sikerül mindenkinek annyira megtisztulnia, hogy magával 

ragadja az Úr, amikor eljön csak a felhőkig, vagyis a IV. szféráig 

és szétküldi angyalait a szélrózsa minden irányába, hogy szedjék 

össze az Övéit. Ugyanis addig terjed a 3. szféra, ameddig a föld 

légköre terjed, utána kezdődik a IV. szféra, azon egyszerű oknál 

fogva, hogy a föld légköre is a földi világhoz tartozik, míg a IV. 

már felette áll a földi szféráknak. Tehát amikor az Úr a felhőkig, 

vagyis a föld légköréig jön, akkor a IV. szféráig jön, ugyanis abba 

a szférába hívja vissza a földön még munkálkodó IV. szférabeli 

szellemeket.  
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 Az Úr után a második legfejlettebb és egyben a legalázatosabb 

missziós szellem, aki alázatossága lévén szintén elrejtette a 

nagyságát, Mária volt, ugyanis az apostolokon és a közeli 

tanítványokon kívül szinte senki sem ismerte fel az Ő nagyságát. 

Itt is az lép érvénybe, mint az Úrnál, hogy az a valaki tudja csak 

lelki szemeivel meglátni Mária nagyságát, akinek a lelkében 

valamennyi is él Mária nagyságából, vagyis alázatosságából és 

tisztaságából.  

 Érdekes módon, felismerte Őt a római helytartó, júdeai 

prokonzul* aki meglátta Máriának a hatalmas erényességét és 

tisztaságát, az Úrban is meglátta tanainak tisztaságát és hatalmas 

erejét.  

   Igazából, minél kisebb és gyöngébb egy lélek, annál inkább 

rá van szorulva a kegyelemre, és a bűnbocsánatra, de ha valaki 

minél közelebb áll Istenhez, annál jobban megtelik kegyelemmel 

és szeretettel, valamint megbocsátással mások felé, minek 

következtében kegyelemhordozóvá válik. Az Úrral történő mind 

szorosabb kapcsolat eredményezi ezt. Ahogy tisztul a gőgtől és 

az érzékiségtől a lélek, úgy gyarapodnak az isteni erők a 

szellemben, de ha bármiben is elbukik az ember, visszaesik arra 

a szintre, amely szinten az elkövetett bűn van és az a szint felett 

addig összegyűjtött magasabb és tisztább erőit elveszíti. Utána 

bűnbánatot tartva kezdheti elölről az ember a küzdelmet és a 

harcot, hogy visszaszerezze az eltékozolt lelki vagyont, amelyet 

a bukásával oly könnyedén játszott át az ellenszegülő, őt kísértő 

szellemeknek. Erre, az ellentéttel folytatott küzdelemre és harcra 

mondta Isten Ádámnak: „Véres verejtékkel eszed a te 

kenyeredet.” Ez azt jelenti, hogy a bukott szellemnek kardélre 

menő harcot kell vívnia mindannak a lelki vagyonnak, illetve 

lelki tápláléknak a visszaszerzéséért, amelyet a bukás folyamán 

átnyújtott az ellenszegülő szellemeknek. Sajnos ma sincs ez 

másként, csak valamivel könnyebben megy ez a harc, mert az Úr 

nagycsütörtök éjszakáján nagyon komolyan vért verejtékezett 
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annak érdekében, hogy makszimálisan betöltse a bukott Ádámra 

kiszabott „átkot” és ezzel feloldja ennek a munkának nehézségei 

alól. Azzal a céllal tette ezt, hogy a nagy számadás idejére 

megkönnyebbítse annak a szintnek az elérését, amely az 

üdvösséghez szükséges. Ráadásul óriási könnyítés volt még a 

kegyelmi időben az, hogy amit az ember elhibázott, 

bűnbocsánatban részesülhetett és újra lehetőséget kapott arra, 

hogy amikor Isten egy újabb lehetőséget ad, akkor 

felkészültebben megállhassa a helyét. Amit azonban itt nagyon 

fontos megjegyezni az az, hogy amit az ember ma megtehet, azt 

mégse halasztja holnapra, mert ha az ember nem teszi meg a mai 

nap feladatát, akkor a mában hiány keletkezik, mert az 

engedetlenség révén rést üt az ellentét a lelken, amelyet csak a 

bűnbocsánat tud befoltozni és nem az elhalasztott feladat 

megcselekvése.  Amikor az ember a tegnap hiányosságát szeretné 

bepótolni, nem kap hozzá Szentlelket, mert amelyet kapott, azt az 

ellentétnek adta át. A tegnap hézagát nem lehet a mában 

befoltozni, mert mára már talán más feladatot kap az ember. Így 

egy káosz alakul ki a lélekben. Nagyon szükséges, mint mindig, 

ilyen esetben is az Istenre való hagyatkozás, mert csakis a 

legközelebbi engedelmességi próba hozhatja meg a kívánt 

eredményt és nem az emberi nagyot-akarás. Ugyanis csak az Isten 

és az általa kirendelt szellemek láthatnak bele a lélekbe és annak 

szükségleteibe. Az ember nem láthat bele oly mélyen a saját 

lelkébe, mert nincs megengedve, ugyanis nem bírná elviselni a 

látványt, ha szembe kerülne mindazokkal a lelki szörnyekkel, 

amelyeket az alsóbbrendű énje tartalmaz. De ha mégis csak 

meglátná saját magát az isteni szemüvegen keresztül, akkor 

teljesen összeomlana azoktól a hirtelen rázúduló negatív erőktől, 

amelyeket az alsóbbrendű természete tartalmaz. Ezeket a negatív 

erőket, pontosabban az előidéző, illetve kitermelő hajlamokat 

önmegtagadással és a szeretet gyakorlásával lehet levetkőzni az 

ebben a munkában történő engedelmesség által. Amikor az ember 

megtagadja magát, gyakorlatilag, pontosabban az engedelmesség 
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által fokozatosan az Urat fogadja be a lelkébe, ugyanis az 

engedetlenség volt az első bűn, ami betört a teremtettségbe és 

létrehozta a káoszt, ezért az engedelmesség a haladás első 

feltétele, amelynek az útján ha lépked az ember el fog jutni az 

üdvösségre. De mint általában a lelki élethez, az Istennek történő 

engedelmességhez hitre van szükség. Sok esetben már csak akkor 

engedelmeskedik az ember az Istennek, amikor már a 

következmények kényszere hajtja őt az Úr akaratának a 

követésére. Ez nem hitből fakadó engedelmesség, hanem 

bizonyos fokú kényszer, ami messzemenőleg nem hoz akkora 

eredményt, mint amikor hittel le tudja helyezni az ember Isten 

kezébe az életét.  Ugyanis: „Ha hiszel, meglátod az Isten 

Országát.” Sőt azt mondanánk, hogy nem is elég csak hinni, az 

Istenben, hanem szeretni is kell Őt ahhoz, hogy az ember rá merje 

bízni az életét Istenre: „Akik Istent szeretik, azoknak minden a 

javukra van,” mert annyira bele tudnak kapcsolódni az Istenbe, 

hogy az Isten, a hit és szeretet folytán minden negatív eseményt 

pozitívvá, vagyis az egyénnek a javára tud fordítani. De ha nincs 

az embernek élő hite, vagyis élő kapcsolata az Istennel, akkor 

nincs minek átalakulnia szeretetté, mert a hit egy ősérzés, 

amelynek szeretetté kell felfejlődnie.   Minél több egy emberben 

úgy az Isten, mint az embertársai iránt a szeretet, annál több isteni 

szeretetet be tud fogadni, mert eljutott a három fő fejlődési 

fokozat legmagasabb szintjére, a szeretetnek a szintjére. (Ok- 

okozati, kegyelmi, vagy megbocsátás és végül a szeretet 

törvénye) Amikor tehát már valakinek erős szeretete van, akkor 

már azzal kötődni tud az Istenhez, de akinek viszont hite van az 

hitével kapcsolódik az Istenhez. A kettő között hatalmas 

különbség van. Nem mindegy tehát, hogy kényszerből, hitből, 

vagy szeretetből engedelmeskedik az ember az Istennek. Maga az 

Úr is azt mondta: „Azért jöttem, hogy annak akaratát tegyem, aki 

engem elküldött.” Ez volt a fő és elsődleges célja az Úr Jézusnak. 

A bukott világ megváltása, ami az Isten akarata volt, csak ezután 

jött. Tehát engedelmességből jött megváltani a világot. 
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„Engedelmes volt a halálig, a keresztnek haláláig.” - írja az 

apostol.  

 Ha Ő, aki soha nem bukott, engedelmességgel tartozott 

Istennek, akkor az útirányt tévesztett bukott szellem, főként a 

testet öltött szellem, mennyivel inkább engedelmességgel tartozik 

Teremtőjének? Olyannyira, hogy az üdvössége függ az 

engedelmességtől, mert főként az ember emberileg nem lát előre, 

csak a vezető szellemek, akik megvilágítják és kiszélesítik a 

látóhatárt, megmutatják az utat és erőt nyújtanak az azon való 

haladáshoz. De ha nem használja ki az ember a felkínált 

lehetőséget, akkor sok esetben már csak a kényszerítő hatás 

marad, főként ha az ember nem tart bűnbánatot. Amikor a 

„kényszer” megjelenik, akkor is szabadakaratból kell engedni a 

hívásnak és meghajolni Isten akarata, vagyis a törvény 

valamelyik szintje előtt. Az engedelmesség által nyílik meg a 

szellem Isten előtt és ez a cél, hogy ez minél nagyobb mértékben 

megtörténjen, mert a bukással bezáródott a szellem Isten és az ő 

éltető ereje előtt, ami miatt összezsugorodott és minden isteni 

tulajdonsága teljesen az ellenkezőjére alakult át. Ezért az isteni 

erők előtt való megnyílás és azok befogadása hozza meg a 

szellem újjáteremtését. Ezért téves minden emberi erőbe vetett 

hit, mert egy ember, illetve szellem sem képes újjáteremteni 

önmagát, csakis a Szentlélek ereje által. Tehát hiábavaló minden 

önelégültség, énközpontúság és gőg, semmi sem a gyarló ember 

eredménye, hanem a mindeneket éltető és újjáteremtő Istené. De 

ahhoz, hogy az ember ezekben a tisztulási, illetve újjáteremtési 

folyamatokban részt tudjon venni, tudatosan dolgoznia kell 

önmagán, vagyis engedelmeskednie az ezen az újjáteremtési úton 

történő vezetésnek, ugyanis annak érdekében, hogy tovább 

tudjatok lépni a fejlődés útján és be tudjatok fogadni valamit az 

isteniből, valamit el kell hagyni az „emberből”. Ezért mondja az 

Úr: „Ha valaki utánam akar jönni, naponként tagadja meg 

önmagát…” mert ugyanis a megtagadott dolgok helyébe isteni 
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dolgok kerülnek, amit az ember az önmegtagadással dolgoz ki 

önmagában. De nem csak a hajlamokról, hanem azok 

eredményeiről is le kell mondania az embernek ahhoz, hogy 

tovább tudjon haladni a fejlődés útján. Egy példát hozok fel erre: 

   Mindenki ismeri közületek Assisi szent Ferencet. Ő egy 

gazdag kereskedő fia volt, aki elhagyta az apai hajlékot és egy 

saját maga által készített sárkunyhóban lakott, miközben mindig 

egy arany palotáról álmodott, amit gyakorlatilag a gazdagságról 

való lemondással épített meg magának a szellemvilágban. Tehát, 

amiről az anyagi világban lemondatok, azt gyakorlatilag 

átviszitek a szellemvilágba. Úgy mondja az Úr, hogy amiről 

lemondatok, annak a sokszorosát kapjátok odaát, mert ugyanis a 

szellemvilágban is van ország, Isten Országa, amelynek 

államberendezése, stb. van, amelyben vannak utcák, épületek, 

növények stb. Tehát amiről szeretetből lemondatok, annak a 

túlvilági megjelenésének a lehetőségét, vagyis annak a nemesebb 

formáját átviszitek a másvilágra. Tehát az ember a lemondással 

építi ki nemcsak a következő, hanem az örök életét is.   

 A helyes úton való haladás helyességét az bizonyítja, ha 

pozitív változások lépnek be az ember életébe. A fejlődés 

országútján csak úgy jut el az ember az Isten Országába, ha 

folyton újjá teremtődik a krisztusi képmásra. Ha vizuálisan 

akarnánk szemléltetni veletek ezt az utat, akkor egy felfelé vezető 

utat kellene mutatni, amelyen haladva a vándor mellett ott áll egy 

láthatatlan angyal, és sok- sok segítő szellem, akik navigálják a 

vándort, aki ahogy halad felfelé, maga az út is, de ő maga is mind 

tisztábbá és fényesebbé válik, sőt mi több a vándor növekszik és 

fiatalodik is, vagyis lassan formálódik át a krisztusi modellre. 

Isten ugyanis Krisztust, többek között mint a végcélt elért 

szellemet, a bukott szellem számára, mint elérendő végcél 

gyanánt küldte a földre. De e cél eléréséhez viszont magát az Urat 

és az Ő igazságát határozta meg, ezért merő tévedés és hiábavaló 

minden olyan próbálkozás, amely Őt kikerülve igyekszik eljutni 
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a tökéletesség fokára, ugyanis egyetlenegy üdvözítő eszme sem 

jött olyan magasról, mint a testbe öltözött szeretet eszmeisége és 

így nem is vezetheti el oda a szellemet, csakis Az, Aki onnan jött, 

vagyis az Úr és a mindeneket újjáteremtő Szentlélek, mert a 

Szentlélek (mint isteni erő) is az Atyától küldetett mint eszme 

hordozó és erőtartály.  

   Ez a szellemi tevékenység, mármint a Szentlélek munkája 

főként az Újszövetségben teljesedhetett ki, amikor, az 

Ószövetséggel ellentétben a kitermelt negatív erők visszahatásai 

vissza lettek fogva, minek következtében még a halálos bűnökre 

is eljöhetett a megbánás és a megbocsátó felemelkedés. Az előző 

korszakban viszont a halálos törvényszegésre azonnal jött a 

büntetés, az agyonkövezés, vagy a „természetes” halál és csak 

egy következő élet nyújthatott  egy újabb lehetőséget a tisztulásra. 

De mivel az Úr nem eltörölni jött a törvényt, hanem makszimális 

mértékben betölteni, (hogy egy magasabb törvényt léptethessen 

életbe) ezért a halálos bűnök elkövetése alkalmával ugyan be 

kellett volna következnie a megérdemelt halálnak, de összevont 

testetöltésben nyerhetett kifejezést a bűnbocsánat, mint egy 

újabb, vagyis folytonos  lehetőséget biztosítva a fejlődésre, azaz 

a bűn által megrontott erők megtisztítására és azon hajlamokból 

való kigyógyulásra, amelyek a bűn elkövetésére „kényszerítették 

az embert.”   

   De ez a megkönnyített kegyelmi lehetőség a világos korszak 

befejezésével, vagyis az elragadtatással  véget fog érni és az addig 

visszafogott negatív erők szinte egyből rá fognak zúdulni a földre 

és kitermelőikre. Ez az isteni igazságosság korszaka lesz és addig 

fog dúlni, amíg meg nem tisztítja a földet a kitermelt negatív 

erőktől és kitermelőiktől. Tehát ne átkozzátok azokat, akik 

megrontják az életeteket, mert aki nem tér bűnbánatra és nem 

változik meg, az nem fog elragadtatni és utol fogja érni az Isten 

igazságos ítélete. Ezért  hát addig használjátok ki az 

újjáteremtésetekre a kegyelmi időt, ameddig adatik, mert utána 
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már itt fog benneteket a törvény szigora és nem lesz kegyelmi 

lehetőségetek a javulásra, mert az igazság törvénye nem ismer 

irgalmat, hanem lesújt mindenkire, aki vétkezik és el nem engedi, 

még meg nem fizet minden tartozását  az utolsó fillérig! 

(Aki nem ragadtatik el, hanem itt marad de a N.Sz. tanítása 

által hívatott meg még születése előtt az üdvösségre és arra   

szorítkozva igyekezett kialakítani az életét, annak a N.Sz. 

védelmet nyújt a komolyabb megpróbáltatásokkal szemben.) 

* 

Egykorú leírás Krisztus Urunkról (1942 Égi világosság 91.- 

92. old) 

„Üdv neked Tiberius császár!  

Publius Lentulusztól 

Íme ó Felség a kívánt válasz. 

Itt egy ember jelent meg, aki rendkívüli hatalom birtokában 

látszik. Az emberek a nagy Prófétának nevezik, hívei Isten fiának 

tartják, és neve: Jézus Krisztus. Valóban nap - nap után 

csodálatos dolgokat hallani erről a Krisztusról; egyszer holtakat 

kelt életre, máskor betegeket gyógyít, és egész Jeruzsálemet 

csodálatba ejti rendkívüli tanával.  

 Megjelenése fenséges, orcája kellemet sugároz, úgyhogy 

mindazokat, akik reá néznek, szeretet és félelem hatja át. Azt 

mondják, rózsás tiszta arca, középen elválasztott szakállával 

összehasonlíthatatlanul szép, úgy hogy nem is lehet sokáig 

ragyogó arcára tekinteni, mert az ember szemét vakítja. 

Vonásaival, világoskék szemével, világosbarna hajával az 

anyjához hasonlít, aki a legszebb és legbájosabb jelenség, amilyet 

csak e vidéken valaha is láttak.  

 Beszéde határozott, tiszta, komoly és megtámadhatatlan, az 

erény legtisztább kifejezője, és amellett olyan bölcsességről 
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tanúskodik, amely túltesz a legnagyobb írástudókén. Feddéseiben 

rettenetes, de oktatásaiban gyöngéd, szeretetreméltó, vonzó és 

ellenállhatatlan.  

 Mezítláb jár, és fejét sem fedi semmi. Távolról kikacagják, de 

közelében reszketnek és gyámoltalanokká lesznek. Nevetni még 

senki sem látta, de sírni annál többen. Akikkel érintkezik, azok 

jótéteményben és egészségben részesülnek…” 

Az Úr kegyelme legyen veletek!  

 

66. „...KIRÁLY VAGYOK,...” 

 

Ada. 2021. 11. 21 

Az Úr Jézus, a mindenség Királyának a nevében köszöntelek 

benneteket a szellemhazából! 

„...Király vagyok,... de az én országom nem e világból való.” 

 Amikor az ember királyokról hall vagy olvas, mindjárt 

zsarnokokra, véreskezű uralkodókra gondol, mert az esetek 

többségében a nép sanyargatására alacsony szintű egyéneket 

helyezett trónra az Isten. Szinte nem is gondol másra az ember, 

mint az ilyen királyokra és szinte eszébe sem jut az, hogy talán 

lehettek olyan uralkodók is, akik valamilyen formában mégiscsak 

a nép javát igyekeztek szolgálni. Az Úr Jézus, mint király, meg 

végképp kevés embernek jut eszébe a király szó hallatán, mert a 

szűk fogalomköre szinte kizárja azt, hogy talán mégis csak 

létezett és létezik egy olyan Király, aki a szeretet hatalmával 

uralkodott és uralkodik ma is, és nem csak a világegyetemben, 

hanem az emberi szíveken.  Egy olyan király, aki az életét áldozza 

azért, hogy nektek életetek legyen és bőségben legyen. Aki 

elsősorban és csakis szellemi síkon király, mindannak ellenére, 

hogy az egész világegyetem a hatalma és irányítása  alá tartozik 
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és azon munkálkodik, hogy az anyagi világ átszellemesüljön és 

visszatérhessen Istenbe. Igaz hódítani jött Ő is, ha teljesen emberi 

szemmel nézzük a dolgokat, visszahódítani mindazokat, akik a 

bukás által a bűn és a sátán foglyai lettek és képtelenek szabadulni 

a sátán ideiglenes birodalmából. De az Ő módszerei egészen 

mások voltak, mint bármelyik királyé itt a földön, mert az életét 

áldozva az áldozatkész szeretet oltárán ontotta ki a vérét a foglyok 

szabadulásáért, de az ellentét erre nem volt felkészülve,  ugyanis  

az ellentét azt hitte, hogy Júdás árulásával, a kereszt halállal 

végérvényesen hatástalanította az isteni küldöttet. De nem így 

történt, mert éppen akkor omlott össze az ellentét minden 

erődítménye, birodalma, amikor Jézus átadta a „szellemeknek” a 

folytatást: „Amidőn az ajkaim elnémulnak, a halottak fognak 

beszélni” és kilehelte lelkét a kereszten. Ezáltal megszűnt a 

gonosz  hatása azon lelkekre, akik bekapcsolódtak az Ő 

megváltás művébe. Úgy „harcolt” mint bárány, de úgy jön el, 

mint oroszlán, mint  Király és ez lesz a végső győzelme a gonosz 

felett, mert a természettörvény által kilöki a tüzes gyehennára 

mindazokat, akik nem akarták Őt megismerni, befogadni és 

ezáltal nem jutottak el az üdvösségre. Pilátuson kívül addig senki 

nem tette fel neki a kérdést a királyságára vonatkozóan, de ő is 

csak azért, mert féltette a saját és a császár hatalmát, akihez 

mindenáron hűnek kellett lennie. Ezért tette fel a kérdést az Úr 

Jézusnak: „Valóban király vagy te?” Erre hangzik Jézus 

egyöntetű válasza: „...Király vagyok,... de a királyságom, nem e 

világból való.” De ezt már Pilátus nem értette meg, ezért 

mindenféle babonás hiedelemhez fordult válaszért, de feleletet, 

csakis magától a Királytól kapott és senki mástól, kivéve 

feleségétől, Claudia Prokle-tól, aki egész éjszaka az Úrról 

álmodott. Álmában látta Jézus életének főbb eseményeit, a 

születésétől kezdve a heródesi gyermekgyilkosságot, a szent 

család Egyiptomba való menekülését, Jézus nyilvános fellépését, 

a kánai menyegző csodáit, a kenyérszaporítást, betegek bűneinek 

megbocsátását,  halottak feltámasztását, a vízen való járását 
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Jézusnak stb., amit el is mesélt Pilátusnak és meg is ígértette vele, 

hogy nem fogja halálra ítélni, mert valóban Ő a Messiás. De 

mégis győzött Pilátusban a hatalomvágy és hatalomféltés és nem 

hallgatott feleségére, hanem kivégeztette Jézust. Ekkor Claudia el 

is hagyta férjét és még azon az éjszakán Jézus követői táborához 

csatlakozott. Végül is amitől Pilátus félt, vagy amit féltett, azt 

éppen Jézus elítélésével veszítette el, mert megtudta a császár, 

hogy Pilátus ártatlan embereket, többek között Jézust is halálra 

ítélte és így visszarendelte és lefokozta őt. De ahova Claudia 

csatlakozott, ott viszont folyton nőtt Jézus közössége, vagy 

nyugodt lélekkel mondhatnám, hogy királysága, mert ugyanis 

akik Őt teljes szívből követték, azok számára Király volt Ő, 

ugyanis a követői azzal, hogy becsatlakoztak az Úr táborába, 

gyakorlatilag átmentek a halálból az életbe, lélekben elhagyták a 

földi világot és Jézus Országához csatlakoztak. Rájuk már 

mondhatta Jézus Pilátusnak, hogy „az én Országom nem e 

világból való…” Ugyanis, mint azt már említettük, az ő 

követőinek nagy része, akik szorosan a nyomdokaiba léptek, 

mind magasabb világ lakosai voltak, tehát eleve nem ennek a 

földi világnak voltak a lakosai, hanem az Ő Országának. Az Ő 

Országának az előcsarnoka a negyedik szféra és az ötödik már 

Isten Országának nevezhető, amelyben már nincsennek ellentétes 

törekvések, hanem minden és mindenki a harmóniára, a békére és 

az egységre törekszik. Itt már mindenki és minden a Király 

eszméjét követi, vagyis az áldozatkész szeretet eszmeiségét, mert 

mindenütt, ami isteni, a szeretet az uralkodó, az éltető elv, mert 

„uralkodni” szellemi szempontból annyit jelent mint éltetni. De 

mivel itt a földön minden a bukás és a degradáció produktuma, 

ezért a mélyre süllyedt szellemekből éppen hogy az „uralkodó,” 

az zsarnokoskodást jelent, amelyet a hatalomra jutás hozott és hoz 

ki ma is az emberekből. De azt, hogy mennyire nem a negatív 

értelemben vett uralkodás a helyes magatartás, azt az igazolja, 

hogy az uralkodók a következő életükben olyan testetöltést 

kapnak, amelyben ez a hajlam fűtötte törekvésük csökkenjen. 
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Ilyenkor is szeretnének uralkodni és a hajlamaik meg is vannak, 

csak a megnyilvánulásuk ezeknek a hajlamoknak mindig 

kudarcba fullad, vagy legalább is nem tud oly mértékben 

kifejezésre jutni, mint ahogyan szeretnék. De mivel minden ami 

itt a földön negatív megjelenési formát nyer, annak gőg az alapja, 

így az uralkodásnak is. Ezért is mondta Jézus, hogy tanuljunk tőle 

szelídséget és alázatot, mert ezeknek az erényeknek a gyakorlása 

állítja helyre a lélekben a helyes erő áramlást, vagyis teremtik újjá 

a lélek érzés világát. Visszafejlesztik a kárhozatba vivő gőgöt és 

helyébe az igazi szeretetet építik ki a lélekben.  

 Minél alázatosabb egy ember, annál nyitottabb Isten előtt és 

annál több szeretetet be tud fogadni az Örök, a mindeneket 

létrehozó szeretetből, minek következtében maga is részévé, 

alkotó elemévé válik a teremtésnek, vagyis az Istennek. Minél 

inkább hatástalan egy lélekben a gőg, annál nagyobb mennyiségű 

isteni erőket képes, nemhogy csak befogadni, hanem közvetíteni 

is úgy a szellemi, mint a fizikai környezetre is, vagyis annál 

inkább részt tud venni a bukott világok újjáteremtésében, sőt 

maga is uralkodóvá tud válni a szó legnemesebb értelmében. De 

ahhoz, hogy valaki az áldozatkész szeretet útjára rá tudjon lépni, 

magára kell vennie azoknak a  szenvedéseit, betegségeit, bűnös 

hajlamait akiket előre akar segíteni a fejlődés útján. Az ilyen 

lelkek szeretet hatalmával vannak hivatva az Életet tovább vinni, 

közvetíteni. Ez természetesen csak itt a bukott világokon van így, 

de végül is mindenki a másokért való áldozatkész szenvedésekkel 

építi ki magának az „uralmat”, mert munkát tudott végezni a 

szeretetben, vagyis mások fejlődését előbbre tudta segíteni. Minél 

nagyobb tömeget tudott valaki kiemelni a sátán karmai közül és 

vezetni el az üdvösségre, azokkal valamikor egy új világot fog 

alkotni a teremtettségben, mely világnak ő lesz majd a vezető 

szelleme, „királya”.  

Jézus ezért a legnagyobb király, mert ő a legtöbb szellemet 

váltotta meg, sőt, részt vett a paradicsomi világok és szellemeik 
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megalkotásánál, megteremtésénél, mivel közvetlen kapcsolatban 

áll az Istennel, mint a legtökéletesebb Messiás, ezért le tudta 

közvetíteni Isten teremtő erejét a fentebb említett világok 

megalkotásánál. Így Ő maga is részese lett a mi és a ti 

megteremtéseteknek. Minden szellem egyszer erre a végcélra el 

fog jutni és Hozzá hasonlóan világokat fog vezetni.  

Akik, mint hatalmas missziós szellemek részt vettek ennek a 

földnek a vezetésében, pontosabban egy - egy szellemcsoport 

vezetését vállalták magukra, azokkal, akiket sikerült  üdvözíteni, 

bizonyos idő elteltével kiválnak és vezetetteikkel egy új világot 

képeznek egy másik bolygón, ahol tovább haladnak velük a 

fejlődés útján. Ebbe a kategóriába tartozik a tizenkét apostol, akik 

a tizenkét szellem típus élén állnak és a korszakzárás alkalmával 

meg fogják ítélni azt a szellem típust, amelynek az élére helyezte 

őket az Úr. Valaha, ha már ti is eléritek azt a szintet, hogy egy - 

egy alacsonyabb világon missziókat tudtok majd vállalni, a rátok 

bízottakkal  egyszer egy új és önálló világot fogtok majd alkotni. 

Itt már behatóan ismerve a szellemi törvényeket, teljesen a 

szabadakaratotokra lesz bízva a vezetés. Ezekben az állapotokban 

már nincs korlátok közé szorítva a szabad döntés, mert biztosan 

jól fogtok dönteni és ez a munka számotokra is fejlődést hoz, nem 

csak a vezetetteitek számára. Természetesen, ahogyan az Úr az 

Atyával teljes összhangba vezeti a világegyetemet, úgy néktek az 

Úrral kell majd összhangba lennetek ahhoz, hogy mindenkor jó 

döntéseket hozzatok.  

 Minderről azért írunk egy néhány gondolatot, hogy valahogy 

ráérezzetek arra, hogy mit jelent az Úr fent említett kijelentése: 

„Király vagyok, de az én Országom nem e világból való. A ti 

példátokon talán jobban el tudjátok képzelni azt a hatalmas 

munkát, amelyet az Úr végez, csak összehasonlíthatatlanul 

magasabb szinten.  

Gondolkoztatok-e már azon testvéreim, hogy milyen hatalmas 

lehet az Úr, ha már oly hatalmas a birodalma? Amekkora Ő maga. 
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„Az én Országom nem e világból való”- mondotta Ő 

Pilátusnak. De valójában körülírható-e valamennyire is az, hogy 

ki tartozik és ki nem tartozik az Ő Országába? Mindazok a 

személyek és a szellemek, akik már nem ehhez a földi világhoz 

tartoznak, akik már átmentek a halálból az életre, azok Hozzá 

csatlakoztak. Akik viszont még itt, ebben a világban jól érzik 

magukat, akiket még nem szorongat e világ igazsága, hanem 

vonzalmat gyakorol rájuk, azok még ebbe a földi „országba” 

tartoznak, azok még a földéi. Amikor eljön az Úr a felhőkig, 

vagyis a IV. szféráig és szétküldi az ő angyalait a szélrózsa 

minden irányába, hogy gyűjtsék össze az Övéit, azaz azokat a 

szellemeket, akik, akár testben, akár szellemi állapotban Hozzá, 

vagyis az Ő Országához tartoznak, azok már elszakadtak ettől a 

földi világtól, még ha fizikailag bele vannak helyezve a földi világ 

fluid világába.  

Tehát ha Hozzá akartok tartozni, vagyis az Ő fennhatósága 

alatt levő Országba szeretnétek eljutni, akkor ahhoz meg kell 

tagadni magatokban a földi világot a maga igazságaival, mert 

egyszerre nem lehet két úrnak szolgálni, Istennek is és a 

mammonnak is! Ez a föld jelenleg két életelvet éltet még egy 

rövid ideig, az ellenszegülésnek és az engedelmességnek a 

világát. Ezért a föld a mammon világa, amit nem csak a jelenlegi 

események igazolnak, hanem eleve az a tény, hogy a jó együtt 

van a gonosszal, mind a kettőjük fejlődése érdekében. A jó húzza 

maga után a gonoszt és szenved tőle, de ezáltal a gonosz jó példát 

lát és szeretetteljes vezetést kap a tőle magasabb szellemektől. De 

immár elérkezik ama pillanat, amikor a gonosz számára véget ér 

ez a fejlődési lehetőség és egy hosszú időre meg is szűnik ez az 

alkalom és visszaesik a fejlődési szint kezdetéhez és csak  egy 

bizonyos idő turnus lejárta után indul  be újra a fejlődése. Ami 

még megnehezít a fejlődést, az az, hogy nélkülözniük kell 

ezeknek a szellemeknek a Krisztus által kimunkált fejlődésnek a 

kegyelmi lehetőségét, mert visszaéltek vele és így sokkal több 
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szenvedéssel tudják majd csak azokat az eredményeket elérni, 

amelyeket a kegyelem jelenlétében „játszi könnyedséggel” el 

tudtak volna érni, de jobban ragaszkodtak ehhez a világhoz és bűn 

- rendszeréhez, mint az Úr Országához. Így mint méltatlanokat az 

Isten Országára, tűzkarikák formájában lökik ki azokat a 

szellemeket, akik nem tudták elérni azt a szeretet szintet, amely 

engedélyezi az Úr Országába való bejutást. Kilöketnek a salakkal, 

majd összevonzatnak a földről kilökött lávával együtt a „tüzes 

gyehennára” a forró lávába, hogy ott nagyon mély álomba 

kerüljenek és elfeledjék az összes cselekedetet, amelyet a 

kárhozatos hajlamaik indíttatására elkövettek, valamint, hogy a 

forró lávában az anyagba gyúrva kiégjenek a hajlamaik, amíg az  

égitest ki nem hűl, hogy új otthont nyújtson nekik a fejlődés újbóli 

beindulásához, addig ott égjenek szinte egy egész fejlődési 

turnuson keresztül. Míg ez idő alatt a föld újjáépül és átalakul egy 

szebb és nemesebb formát öltve magára. Amikor már 

megerősödik a megújult világ és kialakulóban lesz a II. szférája 

az Új Földnek, akkor azok a szellemek, akik nem érték el  azt az 

állapotot, minek következtében bejutottak volna az Új földre, de 

viszont azoktól magasabban voltak, akiknek az elvetemült 

gonoszságuk miatt a második mellékbolygó lett a hazájuk, 

kísértés céljából meg fognak születni az Új földön, hogy próbára 

tegyék azokat, akik elérték a kialakulásban lévő második szférát. 

Amennyiben a kísértésben  megállják a helyüket, akkor feljebb  

emelkednek. Ha ez sikerül, akkor maguk után húzva kisértőiket, 

azok felemelkednek és beilleszkedhetnek az Új földre, míg ők 

felemelkednek az általuk kialakult, az Új föld II., vagyis az itteni 

mérték szerint az V. szférába. Akik viszont engednek a 

kísértésnek és nem tudnak feljebb emelkedni, vezeklés gyanánt 

kiküldetnek misszióba az addigra már felébredt mellékbolygó 

szellemeihez. Ugyanis, ez a két esemény egyugyanazon időre fog 

megtörténni, mármint amikor bekövetkezik az Új földön a 

vizsgaidőszak, akkorra az újjáalakult föld új mellékbolygója 

kihűl és lakhatóvá  válik. Kialakul a növény- és állatvilág, hogy 
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az ősembernek még ha a legzordabb otthont nyújtva is, de be 

tudjon indulni a fejlődést biztosító testetöltése, reinkarnálódása. 

Ennélfogva, akik nem állják meg a helyüket az Új föld próbában, 

azok ide az új mellékbolygóra küldetnek vezetőkként egy - egy 

testetöltésre. Amikor eredményesen befejezik misziójukat, 

mehetnek vissza az eredeti világukba, hogy újból nekilendüljenek 

a nagy próbának és  ha sikerrel járnak, akkor felemelkedhessenek, 

vagy felemeltetnek az újjonan megalakult II. szférába. És így 

alakulnak ki lassan az új szférák az Új föld körül, míg elérik a 

fejlődés következő állomását. Ez az új szféra, már bátran 

nevezheti magát „Az én Országom”- nak.  

A jelen átalakulásnál is hasonló történik, mint amiről fentebb 

szó van, amikor a föld megtisztul, ez alkalommal a jelenlegi hold 

is lép egyet előre és a rajta lévő szellemeknek beindul a fejlődése. 

Amikor az Új földön végetér a pihenő állapot és lép egyet előre, 

a második mellék bolygón is beindul az élet.  

Így haladtok és haladunk előre az örök fejlődés útján egy 

hatalmas szellemi segítség által, mert a jelenlegi negyedik szféra 

komoly hatást gyakorol a másodikra, míg az ötödik a harmadik 

szférára. Ugyanis önmaga erejéből senki sem tudna haladni előre, 

főleg addig amíg szellemi öntudatra nem ébred és be nem látja 

azt, hogy mi az élet célja és hogy a hajlamai által mennyire ki van 

szolgáltatva az ellentét hatásainak, minek következtében viszont, 

mennyire rá van szorulva a felsőbb segítségre.  

Mi azzal a céllal vagyunk közétek küldve, hogy a fentebbről 

kapott erőket továbbítsuk azon testvéreinknek, akik még a 

fejlődés alacsonyabb fokán állnak, mert felelősek vagyunk 

értetek földlakókért.  

Azon dolgozunk, hogy mind mélyebbre tudjatok hatolni a 

lelketek mélyére és hogy fel tudjátok ismerni a lelketek 

összetevőit, azt a hét fő bűnt, amelyet nektek magatoknak fel kell 

tudni ismerni és az önmegtagadás által erényekké alakítani át. 
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Ugyanis minden, ami erőkhöz jut növekszik, amitől erőket 

vonnak el, zsugorodik és lassan elhal. Ha az önmegtagadás által 

legyőzitek a testen keresztül feltörő vágyakat és kivonjátok 

belőlük az erőket, akkor a kárhozatra vivő hajlamaitok 

elsorvadnak és a bukás által elsorvasztott  isteni tulajdonságok 

viszont újjáélednek és növekedni fognak. Így az önmegtagadás 

által az összezsugorodott lelketek gyakorlatilag növekszik  és 

fiatalodik. Ugyanis az Istentől való elszakadás betegítette és 

öregítette meg a lelket. De ahogy tisztul, úgy emelkedik a lélek 

Isten felé, az örök életerő forrás felé.  

Istent, mint egy ősz és öreg embert szokták ábrázolni, de 

mindannak ellenére, hogy az élet idejét egyáltalán nem lehet 

meghatározni, a fentiekben elmondottak alapján a legfiatalabb 

„kinézetű” ha egyáltalán lehetne kinézetről beszélni. De magukna 

a bukott szellemeknek folyamatosan vissza kell fiatalodni, 

gyermekded szellemekké válni, ahogy haladnak az elhagyott 

paradicsomi világok felé. Ezért mondja az Úr:  

„Engedjétek hozzám jönni a kisgyermekeket, mert ilyeneké az 

Isten Országa.” Mint ahogy mindig is, úgy ez esetben is Jézusnak 

két szintű volt a kijelentése: egy anyagi és egy szellemi. 

Vonatkozott ez azokra a szellemekre, akik már elindultak a 

„gyermekkélevés” útján, akiket tovább akar vezetni a 

paradicsomi világok felé és vonatkozott az ott körülötte levő 

kisgyermekekre, akiket féltettek a hitetlen szülők Jézushoz 

engedni. Jézus ezt a kijelentést egy konkrét esemény kapcsán 

tette.  

Mint azt tudjátok, Jézust folyamatosan nagy sokaság követte. 

Akik közelebb voltak hozzá, azok szellemileg is közelebb voltak, 

de ahogy növekedett a táv egyes emberek és Jézus között, úgy az 

emberi szívek is ezzel párhuzamosan távol voltak az Úr Jézustól.  

Egy alkalommal történetesen volt a tömeg között egy árva 

kisfiú, akinek a szíve telve volt Jézus iránti szeretettel, de sehogy 
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sem tudott Jézus közelébe jutni, mert a tolakodó tömeg mind 

hátrább és hátrább könyökölte őt. Így kénytelen volt ez a kisfiú 

utolsóként kullogni az Urat követő tömeg után. Akkor evett, ha 

valaki a tömegből, vagy éppen az Urat követő halászemberek 

közül  dobott neki egy kis alamizsnát. Ezt a kisfiút szinte senki 

sem szerette árvasága ellenére sem, mert csúnya volt az arca, tele 

varakkal, sebhelyekkel és hegekkel a teste, a sok lökdösés  és 

mostoha bánásmód miatt. Még társai sem voltak, mert a gyerekek 

is lenézték és kiközösítették mindenféle játékból.  Így egyedül 

tengette az életét. Minden csúnyasága ellenére a mostoha 

bánásmódtól megtört szíve és szomorú lelke telve volt sok 

kibeszélhetetlen széppel és jóval.  

 Történt egy alkalommal, hogy az Úr az őt követő sokaságot 

maga köré gyűjtötte és elkezdett tanítani. A kisfiú lelke vágyott 

Jézus közelében lenni, de ma sem volt ez másként, mint általában, 

a Jézus köré összegyűlt tömeg könyökével és tolakodásával 

„hátra parancsolta” őt. Jézus látva a tömeg viselkedését és a kisfiú 

vágyódását, szólásra nyitotta ajkát: „Engedjétek hozzám a 

kisgyermekeket és ne tiltsátok el őket tőlem, mert ilyeneké az 

Isten Országa. ” Hangja ezután még fenségesebb lett és 

határozottabban szólt: „Engedjétek hozzám jönni a kis Efraimot!  

A tömeg érthetetlenül állt Jézus kijelentésével szemben, hogy 

ugyan mit akarhat ezzel a kisfiúval, aki csúnyább mint a 

varangyos béka és árvább az elárvult madárnál, aki csak akkor 

eszik, ha valaki a bőség asztaláról vet neki egy kis morzsalékot. 

De Efraim szíve majd kiugrott a helyéről, hogy őt a varangyos 

békát az a  Valaki hívja magához, akinek a közelébe soha sem 

mehetett, de annyira szeretett volna, hogy az a Mester, akit 

annyian követnek és ő koránál, alkatánál és társadalmi 

helyzeténél fogva meg sem közelíthetett. A tömeg önkénytelenül 

utat engedett Efraimnak, végre szétnyíltak a gátak, leomlottak a 

falak és Efraim szívétől indíttatva engedett Jézus iránti 

szeretetének, mintha nem is a földön járna, úgy közeledett a hőn 
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szeretett személy felé. Mire odaért, az Úr tekintete annyira 

elvakította, hogy szinte semmit sem látott a földöntúli 

fényességtől. Egyszer csak azt érezte, hogy két kéz  gyöngéden 

átfogja a hóna alján  őt, majd a szívéhez öleli és a magasba emeli. 

A kis Efraim azt sem tudta, hogy a nap a ragyogóbb-e vagy annak 

a csodás lénynek a tekintete, Aki magához hívta, átölelte és a 

magasba emelte, Aki így szólt: „Akarom Efraim, hogy tisztulj 

meg, hogy a külsőd is olyan tiszta legyen, mint a bensőd!” Ekkor 

Efraim arca felragyogott az örömtől és attól a csodától, amely 

nem csak a külsejét, hanem a bensőjét is éppen úgy áthatotta, mint 

amikor először látta Őt és hallotta édesen csengő hangját. A lelke 

hallotta a  hangokat és nem a füle, ezért is tisztult meg. Ez az 

esemény után Efraim a környék legszebb gyermeke volt, de már 

nem kellett koldulásból tengetnie a kisgyermek éveit, mert Jézus 

felvette a gyermek- tanítványok közé tanítványnak és utána már 

közelében lehetett a Mesternek, aki visszaadta neki azt az 

elismerést, amelyet a külseje miatt addig nem kapott meg.  

Később is még sok kisfiú irigykedett rá, azok közül, akik azelőtt 

csúfolták és kitagadták minden játékból. Utána már szívesen 

játszottak volna vele,mert a legszebb és legelbűvölőbb teremtés 

lett belőle, mert újjáteremtették őt égi kezek, de az új teremtmény 

most már inkább az Úr közelében akart lenni és követte őt, 

bármerre ment is az ő újjáteremtő Mestere. 

Efraim esete tipikus példája a Krisztushoz való gyermeki 

ragaszkodásnak, amelyet a nagy bölcsek megmosolyognak, de az 

Úr mégis csak azt mondta, hogy ilyeneké a Mennyek Országa. Az 

a természetes ragaszkodás jellemezte Efraim lelkét, amelyet még 

nem fertőzött meg az ifjúságban kibontakozó és folyton erősödő 

bűnös vágyak hatása. De ezt a tiszta ragaszkodást odafentről 

hozta egy olyan világból, ahol mindenki egyforma és mindenki 

ilyen lelkülettel bír az Úr iránt. Óriási öröm volt az ilyen 

szellemeknek Jézus közelébe kerülni, ugyanis csak a földön volt 

erre lehetőségük, ezért öltöttek testet Jézus mellé, még akkor is, 
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ha az életüket kellett érte cserébe áldozni. Képzeljétek csak el, 

hogy azok a kisgyermekek, akiket Heródes megöletett, csak azért 

születtek meg, hogy zavart keltsenek Heródesben és jelenlétükkel 

elrejtsék a kisded Jézust, az Ő kis Királyukat, akinek Egyiptomba 

kellett menekülnie a gyermekgyilkosság elől.  Képzeljétek csak 

el, mekkora szeretet volt ezekben a szellemekben a kis Jézus 

iránt, hogy szüleiknek hatalmas fájdalmakat okozva, még az 

életük árán is megvédhessék Jézust. Igaz nem direktbe történt a 

megvédése Jézusnak, de valamit tehettek érte, mégpedig azt, 

hogy valamilyen szinten mellé szegődhettek és  jelenlétükkel 

elrejtették a Gyermeket. Nagyon sok gyermek volt akkor jelen, 

akiket Heródes féltékenységből leöletett. 144000 gyermekszív 

egyszerre dobogott a Királyért és egyszerre áldozta életét, ontotta 

vérét szeretetből, csak hogy tehessen valamit is Érte. Itt a földi 

világban az emberek az helyett, hogy igyekeztek volna 

elősegíteni a munkáját, nem hogy könnyítettek rajta, inkább 

megölték, hogy még véletlenül se kelljen bűneikből megtérni és 

megjavulni. Pedig, amikor az ember már odáig eljut, hogy belátja 

azt, hogy rossz irányban halad és változni szeretne, akkor nagyon 

bele kell kapaszkodnia Krisztusba, mert Nélküle, az ő 

bűnbocsánata és újjáteremtő ereje nélkül nincs előrehaladás, 

ugyanis Ő az Élet Királya, az Örök Élet folyama Belőle árad szét 

a teremtettségre. 

 A magasabb világokon nem kérdés az, hogy Jézus a 

leghatalmasabb király, Aki kegyelmet, irgalmasságot, szeretetet 

és ellenségszeretetet hozott le a földre, ez csak itt az ellentétek 

világában gond, ahol az emberi gőg, mint hatalmas ellentétes 

tényező ezt a tényt mindenáron elnyomni és hazugsággá tenni 

igyekszik, csak azért, mert az ember akarja átvenni az Istennek a 

helyét és ő akar uralkodni, de ahhoz, hogy ezt a hamisságot meg 

tudja tenni, előbb meg kell ölnie az igazat. 

 A magasabb világokon folyamatosan  imádják, dicsőítik Őt , 

a nagy Királyt, a szeretet királyát, aki az emberi vétkeket nem 
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megtorolni jött, hanem megmenteni a megtorlóit áldozatkész 

szeretetével. Dicsőítik Őt az ő hatalmasságáért és mindazokért az 

ajándékokért, amelyekkel megajándékozta a földet, a föld 

szellemeit. És mégis mit látunk a magukat krisztus követők 

között: irigységet, gyűlölködést, fizikai és lelki terrort. Az ilyen 

szívekben és közösségekben nincs Ő jelen, bármennyire is hiszik 

azt az emberek, hanem csak azok között van Ő jelen, ahol az Ő, 

vagyis a szeretet nevében gyűlnek össze.  

Sajnos, nagyon sajnos gyermekem, hogy ti közöttetek, akik 

magatokat szellemtan hívőknek nevezitek, szintén domináló 

tényező az irigység, a fizikai, vagy szellemi megtorlás, a hatalmi 

harc, amely bűnös hajlamokat nagyon igyekezzetek belátni és 

kiirtani még mielőtt a korszakzárás megtörténik. Nem elég csak 

szájjal követni a Szeretet Királyát, szívvel tegyétek ezt, ha győzni 

akartok önmagatok felett. Ezt üzenjük minden szellemtan hívő  

egyénnek.  

 Az Urat királynak akarták kikiáltani, mert politikai hatalmat 

akartak a kezébe adni, hogy szabadítsa meg a zsidó népet a római 

fennhatóság alól, de Ő elmenekült ez elől, mert a megszállás 

problémát szellemi síkon akarta megoldani. A szellem számára 

hirdetett szabadulást, hogy a fizikai szabadulás is 

bekövetkezhessen, ugyanis a szellemi megszállottság volt az oka 

a fizikai megszállásnak, csak ezt nem tudta senki felfogni, ezért 

szerettek volna mindenáron fizikailag szabadulni a római 

fennhatóság alól. A zsidók mindig is, ha eltértek J.H.V. 

igazságaitól megszállás alá kerültek. Nem volt ez másként Jézus 

idejében sem. Ha akkor nem történik meg a keresztre-feszítés, 

hatalmas forradalom tört volna ki, ami rengeteg halálos áldozatot 

követelt volna. De Jézus, a Szeretet Királya szeretet - áldozatával 

levezette ezt a feszültséget a népben azzal, hogy magát tette ki 

célpontnak és a nép mindazt amit a rómaiakon tervezett 

véghezvinni, Jézuson élhette ki. Ezeket a hajlamokat, a „feszítsd 

meg”-et Jézus magára vette, hogy szeretetével átdolgozza pozitív 
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erőkké és úgy sugározza vissza, hogy az ő negatív erőik 

átdolgozott formája az üdvösségre vezesse el őket. De ha 

hatalmas szabadságvágyuknak mozgató rugóit, mint gőgös 

hajlamokat a rómaiakon élték volna ki, akkor ezek az erők és 

hajlamok nem lettek volna megváltva, csak megtorolva és vérbe 

fojtva. Ha Jézus a római megszállásból szabadította volna meg 

őket, akkor nem történt volna meg a megváltás, mert az Isten által 

adott eszköz nem ért volna célt. 

 Jézus tehát valóban királya volt a zsidóknak, mert hozzájuk 

küldetett, ezt érezte is Pilátus, ezért is tetetett táblát a keresztre 

melyen három nyelven is írva volt Jézus valódi tisztsége, csak 

nem azon a síkon, ahogyan azt a zsidó nép szerette volna, és 

ahogyan Pilátus is gondolta. Ha Pilátus valóban megértette volna 

azt, hogy Jézus a szívek királya és hogy az ő otthona és a trónja 

az emberi szívekben van, akkor nem feszíttette volna keresztre. 

 Felmerül a kérdés, hogy a te szívednek királya-e az Úr Jézus, 

vagy csak a száddal követed Őt és cselekedeteiddel viszont nap 

mint nap keresztre feszíted a szeretet mesterét? Másokban, a tőled 

szegényebbekben Őt tudod-e látni és tudsz-e segíteni azokon, 

hogy a te szíved is a Szeretet Királyának adjon otthont? Erre most 

az utolsó időkben történő folyton növekvő anyagi és egyéb 

megszorításokban, nagyon szükségetek lenne az összefogásra, 

egymás támogatására, a szoros lelki - szellemi és anyagi 

összefogásra! 

Mert csak együttesen tudtok győzni a gonosz cselvetései felett! 

A III. kijelentésben hatalmas erők vannak, amelyekkel nagyban 

befolyásolhatnátok a dolgok menetét, mert Istennél semmi nincs 

rögzítve, legalább is addig, amíg a kegyelem ideje tart, de ehhez 

egymás iránti őszinte, együttérző és áldozatkész szeretetre, 

egységre, kitartásra lenne szükségetek. Ha egy ugyanazon időben 

mindannyian összefognátok és kegyelemért zörgetnétek a 

Mennyek kapuit, sok minden enyhülhetne, de ebben nagy 
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felelősség terhelheti a vezetőket is. Ezzel ellentétben széthúzás 

látható és tapasztalható közöttetek.  

Amíg nincs minden veszve, fogjatok össze és könyörögjetek 

le kegyelmeket a hit testvéreitekre, népetekre és a Kárpát 

medencére. Egyszer már felhívtuk erre az összefogásra 

figyelmeteket, és még egyszer meg fogjuk ezt ismételni. 

Ne féljetek, mert én legyőztem a világot!!! A nagy, a Szeretet 

Királyának áldása szálljon le rátok, nyugodjon meg rajtatok és 

bennetek!  

 

 


